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Wszelkie prawa zastrzeżone.

Jindřich Bayer domagał się prawa do bycia zidentyfikowanym jako autor zgodnie z ustawą o
prawie autorskim, wzorach i patentach z 1988 roku.Wszelkie prawa zastrzeżone.Żadna część
tej  publikacji  nie  może  być  powielana,  przechowywana  ani  wprowadzana  do  systemu
wyszukiwania, ani przekazywana w jakiejkolwiek formie lub za pomocą jakichkolwiek środków
(elektronicznych, mechanicznych, fotokopiowania, nagrywania lub innych) bez uprzedniej zgody
autora Jindřicha Bayera.

To,  co  wniosłem do  tej  książki,  chciałbym poświęcić  pamięci  mojej  mamy i  mojego  ojca,  którzy
prawdopodobnie  byliby  z  nami  do  dziś,  gdybym  wiedziała  wtedy  to,  co  wiem  teraz.Mam  tylko
nadzieję, że ta informacja przeszkodzi innym rodzinom przejść przez to, co nasza musiała znosić.

Celem tego  zestawienia  jest  przedstawienie  aktualnego  stanu  wiedzy  na  temat  stosowania
olejków/ekstraktów z  konopi  indyjskich  w medycynie.Wszystkie  informacje  są  prezentowane
dlawyłącznie w celach edukacyjnych, i to jestnie przedstawiane z zamiarem promowania
używania  niebezpiecznych  środków  uzależniającychwręcz  przeciwnie.Nie  ponosimy
odpowiedzialności za niewłaściwe wykorzystanie informacji zawartych w tej książce.

Jindricha Bayera, Marsz 2022
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Motto
„Nie można racjonalnie prowadzić gospodarki bez konopi/konopi, to jest misja niemożliwa.To
samo  dotyczy  medycyny  –  nie  można  dobrze  i  racjonalnie  wykonywać  medycyny  bez
marihuany, po prostu nie można wykonywać pracy w najlepszy możliwy sposób.Nie dlatego, że
mówię, ale dlatego, że tak jest”. JB

Dlaczego nazywa się to RSO?
„Jack Herer zaczął nazywać to Rick Simpson Oil lub RSO.Rick nie chciał, aby nazwano go w
ten  sposób  i  zajęło  mi  trochę  czasu,  zanim  przekonałem  go,  że  to  naprawdę  dobry
pomysł.Sztuczka  polega  na  tym,  że  istnieje  wiele  olejków  z  konopi/konopi  i  istnieje  wiele
sposobów wytwarzania oleju lub ekstraktu, a wielu pacjentów zostało oszukanych, aby kupić
oleje lub ekstrakty gorszej jakości.

RSO jest produkowane określoną metodą, z określonych materiałów i w określony sposób, więc
powinno się nazywać tym, czym jest – RSO.RSO nie jest BHO (olejek miodowy butanowy),
RSO jest zdekarboksylowany i bardzo silny i uspokajający.Najlepszy RSO to 95-98% THC, 1-
2% CBD i jest niezwykle silny i uspokajający.Większość innych rodzajów ekstrakcji po prostu
nie wytworzy oleju o tak silnym działaniu leczniczym, a często nawet nie zostały one właściwie
zdekarboksylowane.Zwykle  przetwarzamy  duże  ilości  konopi,  a  metoda  Ricka  jest  bardzo
wydajna i usprawniona w przetwarzaniu dużych ilości.Możesz przetworzyć pół kilograma konopi
i wyprodukować olej w bardzo krótkim czasie, używając sprzętu, który jest łatwy do znalezienia
w większości części świata.Chodzi o to, aby lek jak najszybciej przygotować, aby pacjent nie
musiał czekać.JB”

„Rick nie zaczął nazywać tego RSO, inni to zrobili.To dobre określenie, ponieważ prowadzi ludzi
do informacji Ricka o metodach i materiałach.Rick jest słusznie zaniepokojony tym, że ludzie
nazywają olej, który nie jest wytwarzany zgodnie z jego metodami, i zalecał materiał wyjściowy
do  produkcji  Łez  Feniksa  lub  RSO.Wie,  co  zadziałało  w  jego  rozległym  doświadczeniu  w
leczeniu pacjentów i chce, aby bardzo chorzy ludzie dostali to, o czym wie, że działa, a nie coś,
co „może być równie dobre” o tej samej nazwie…” Matthew

„Jestem zawsze wdzięczny za znalezienie Ricka Simpsona i JB… Zmieniłem moje życieLaurie”

„Bez  Ricka  i  jego  filmu  nie  wiedziałbym,  że  leczy  raka…  chociaż  byłem  użytkownikiem  i
hodowcą od około 27 lat, nie wiedziałem, że ma w sobie te cechy… teraz robię to dzięki Rickowi
Simpsonowi.  ..  i  bez jego śmiałości  i  szczerości  wszyscy  żylibyśmy w ciemności  ...  z  tego
powodu uważam, że RSO to dobra nazwa dla oleju ... ale RSO musi być wykonane zgodnie z
instrukcją RS ... nie innawyobrażenie osoby o tym, co jest najlepsze… jeśli nie jest zepsute –
nie naprawiaj tego.” Piotr

„Kiedy pracowałem w aptece, przetwarzaliśmy duże ilości konopi… Mówimy o setkach funtów…
na ekstrakcję!To niesamowite, ile CO2 lub typu n-butanu przechodzisz.Zmądrzałem i najpierw
zrobiłem wszystko w bąbelkowy hasz, a potem wydobyłem.Jednak BHO jest w rzeczywistości
NIŻSZE w THC niż RSOJeśli go palisz, chcesz, aby był jak najczystszy dla twoich płuc.Jeśli je
jesz, twoje ciało bez problemu poradzi sobie z odrobiną materii roślinnej.Metoda naftowa działa
najlepiej,  jeśli  przygotowujesz  ją  w  domu  do  spożycia.Niewiele  osób  ma  dostęp  do
laboratoryjnego  lub  medycznego  butanu,  aby  przeprowadzić  ekstrakcję  BHO  i  przedmuch
próżniowy  w  celu  usunięcia  wszelkich  zanieczyszczeń.Metoda  Ricka  zadziałała  dla  mnie  i
niezliczonych  innych  osób,  których  nie  widzę  potrzeby  naprawiania  czegoś,  co  działa
bezbłędnie!” Zawietrzny

„Nie  obchodzi  mnie,  jak  to  się  nazywa!!!Proszę,  nazywaj  to  jak  chcesz,  ale  nie  zaśmiecaj
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człowieka takiego jak Rick, który uratował tysiące istnień ludzkich i poświęcił całe swoje życie
na szerzenie tego słowa.To po prostu nie w porządku!!” Donna

„Cały czas nazywam to olejem konopnym, ponieważ tak właśnie jest, jest w słowniku, po prostu
innym  określeniem  konopi  indyjskich.To  termin  staromodny,  ale  mimo  wszystko
poprawny.Wszyscy wiemy, o czym mówi. Dion

„Ekstrakcje  butanowe  nie  są  dekarboksylowane.Wychodzi  przy  zbyt  niskiej
temperaturze.Używam ISO 99 i byłem zdesperowany i użyłem 91% ISO.Udało się dobrze, a to
tylko ja.Zacząłem to robić w 93 roku z denaturalizowanym alkoholem, ale to tylko ja, ponieważ
jestem  jednym  z  wielu.Dopóki  cały  rozpuszczalnik  jest  ugotowany,  powiedziałbym,  że  jest
bezpieczniejszy niż to, co większość ludzi zje na lunch.

To lekarstwo uratowało mi życie na łożu śmierci.Olej został przekazany i był zrobiony zarówno z
benzyny ciężkiej,  jak i  ISO, i  dopóki  cały  rozpuszczalnik  jest  wyparowany,  nigdy nie można
odróżnić.Dziękuję  wszystkim  za  dzielenie  się  wiedzą,  jest  ona  bezcenna,  a  nauka  to  seria
badań powtarzanych w kółko.Z tego, co rozumiem, THC zasadniczo przytłacza komórki rakowe
i powstrzymuje śmierć innych komórek rakowych, ale nie uszkadza zdrowych komórek, o ile
spożywasz mocny olej z THCa podgrzanym do punktu, w którym zamienia go w THC, a tym
samym aktywuje THC przez ciepło.

Moje pytanie brzmi, jak wiedzieć, kiedy jest całkowicie zdekarboksylowany.Bob i Ann z Willow
Creek Springs Ca to mój film na Youtube, który pokazuje mi po tym, jak powiedziano mi, że
mam 3 tygodnie życia.Dwa lata później  mówię Wesołych Świąt  Wielkanocnych i  wierzę,  że
każdy, chory czy nie, powinien zażywać ten lek również profilaktycznie.Nie musisz czekać na
raka lub inną chorobę.Miłość." Pion

--  Dobrze  wyjaśnione  i  dobrze  powiedziane,  Bob,  dziękuję.Najprostszym  sposobem  jest
włożenie oleju do kubka ze stali nierdzewnej i umieszczenie go w piekarniku ustawionym na
130°C na około  godzinę lub  dłużej.Lub dopóki  nie  będzie  absolutnie  żadnej  aktywności  na
powierzchni oleju.Najlepsze życzenia i Wesołych Świąt Wielkanocnych.JB

„BHO i RSO to dwa różne światy, jeśli chodzi o uzdrawianie, dobre RSO jest prawie niemożliwe
do znalezienia w przychodniach, wiele razy próbowałem je zainteresować - niektórzy są bardzo
zainteresowani,  inni  nie.Stwórz własne jest  dość proste,  w słoneczny dzień waporyzowałem
alkohol  z  mojej  pierwszej  partii  na  maskę  mojej  ciężarówki  w  naczyniu  z  ciasta  Pyrex.Ta
pierwsza mała partia zmieniła moje życie.

Robię zarówno RSO, jak i BHO. NIE MAJĄ PORÓWNANIA, JEŚLI JESTEŚ CHORY I CHCESZ
LEPIEJ --- MUSISZ ZAŻYĆ OLEJ TYPU RICK SIMPSON - RSO jest proste, i tak nie wymaga
naprawy.Użyj  dobrego  materiału  na  pąki,  a  otrzymasz  dobre  lekarstwo.Myślę,  że  głównym
powodem  różnicy  są  temps  użyte  do  stworzenia  tych  dwóch.Ciepło  aktywuje  lecznicze
właściwości RSO.” Michał

„Magia  tkwi  w  kulistej  głowie  trichomu.Nigdzie  indziej  THC nie  występuje  w  roślinie.Zakład
produkuje THC w celu ochrony części  rozrodczych.Im bliżej  tych części,  pąków,  tym więcej
włosków.Dlatego pąki mają najwięcej dostępnych leków.To nauka, a nie spekulacje.Jeszcze raz
dziękuję  Rickowi  za  zainspirowanie  mnie  do robienia  najlepszego oleju,  jaki  potrafię.Piękny
czysty bursztynowy olej.” Toni

„Jest znany jako RSO z powodu mojej kampanii w mediach społecznościowych”. JB

Olej o wysokiej zawartości THC czy CBD?
„Jestem trochę  zdezorientowany.Mój  przyjaciel  ma raka  nerki  w  stadium 4  i  raka  płuc.Czy
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najlepiej jest podawać olej o wysokiej zawartości CBD lub olej THC?Olej CBD ma tylko śladowe
ilości  THC?Kupiłem mu dziesięciogramową  tubkę,  która  zawiera  18% CBD i  mniej  niż  1%
THC.Czy zabieram się do tego w niewłaściwy sposób?” Richard

-- „Tak, to nie to, musisz dostać prawdziwe RSO”.Mikees

-- 95-98% THC to nie 18% CBD, prawda?Powiedz temu, kto ci to dostarczył, aby przestał to
robić.Szum marketingowy dotyczący CBD zabije wielu niczego niepodejrzewających pacjentów,
jak się wydaje, to smutne.Dlaczego nie mogą po prostu postępować zgodnie z instrukcjami,
które  naprawdę  działają?Stosowanie  olejków  o  wysokiej  zawartości  CBD  jest  bardzo
ograniczone,  nie  działają  tak  dobrze  nawet  na  schorzenia  skóry,  naprawdę  nie  rozumiem,
dlaczego wszyscy są tak entuzjastycznie nastawieni do tych bzdur z CBD.Tak, jest to również
potężny lek, ale jego zastosowania są naprawdę ograniczone tylko w porównaniu z prawdziwym
RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, niezwykle silny, uspokajający i euforyczny; to jest twój najlepszy olej i
taki będzie najlepiej działał.Spróbuj tego najpierw.Kiedy to zrobisz, nie dotkniesz ani nie zbliżysz
się  do  oleju  o  wysokiej  zawartości  CBD,  a  poznasz  różnicę  i  nikt  cię  nie  oszuka.Najpierw
RSO.JB

„Jeśli zrobimy olej z konkretnego szczepu zawierającego 20% THC, jak można z niego uzyskać
98%?Nie rozumiem tego. Ascen

-- Jeśli jest dobrze przefiltrowany i zagotowany, z łatwością uzyskasz olej o zawartości około
95%.98% wymaga trochę więcej umiejętności lub wyjątkowo dobrego szczepu.Nie skupiaj się
zbytnio na liczbach, upewnij się, że olej jest tak silny i uspokajający, jak to tylko możliwe.Możesz
go również odświeżyć, aby był silniejszy.Wszystkie te informacje znajdują się w protokole Ricka
Simpsonae-book.JB

„Miałem bardzo dużego tłuszczaka na ramieniu,  którego mój  lekarz  chciał  usunąć.Po około
miesiącu 2 lub 3 razy nakładanie olejku miejscowo ma teraz rozmiar dziesięciocentówki!Mam
też  skoliozę  i  chorobę  zwyrodnieniową  dysku  i  otrzymuję  NATYCHMIASTOWĄ  ulgę  przy
zastosowaniu  miejscowym  za  każdym  razem,  gdy  odczuwam  ból!To  mnie  po  prostu
zdmuchuje!!” Jill

„Mój mąż miał małą zmianę nowotworową na czole, która zniknęła całkowicie po około miesiącu
stosowania olejku”. Gina

„Ta roślina to prawdziwy dar”. Chelle

„Naprawdę  podoba  mi  się  ta  strona  i  informacje,  których  mogę się  z  niej  nauczyć.Jednak
rozczarowujące  jest  słyszeć,  że  inne  kannabinoidy  oprócz  THC  są  traktowane  jako
drugorzędne.Ta  dziewczyna  i  jej  rodzice  nie  postrzegają  CBD jako  drugorzędnego.Dało  jej
życie.Czy to nie THC to zrobił, to CBD.Przestań srać, proszę.Zniechęcasz ludzi do próbowania
odmian o wysokiej zawartości CBD, kiedy naprawdę może im to pomóc.Wysoki poziom THC nie
jest  odpowiedzią  na  wszystko  i  dlatego  w roślinie  jest  więcej  niż  jeden  kannabinoid”.  Tina
Babcock

„JB odpowiedział o raku płuc, a nie o zespole Draveta, nikt na nic nie sra.W przypadku raka
raporty pacjentów i badania naukowe wskazują, że THC zabija raka.Istnieje kilka badań, które
mówią,  że  CBD  jest  korzystne  w  przypadku  niektórych  rodzajów  raka,  ale  niewiele  w
porównaniu z badaniami przeprowadzonymi z THC.Teraz napady i  inne schorzenia wysokie
CBD są tym, czego szukasz.” Kellin

--  Kellin  i  Tina,  olejki,  których  używamy,  też  działają  na  napady  padaczkowe.A pacjenci
uzyskaliby nieporównywalnie lepsze wyniki, gdyby użyli prawdziwej rzeczy i próbowali leczyć
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przyczynę, a nie tylko objawy.

Nie odkładam CBD, jest to naprawdę potężny lek sam w sobie i  myślę, że jest  świetny na
przykład  w  gumie  do  żucia  dla  dzieci  itp.Ale  jeśli  chcesz  prawdziwej  mocy,  potrzebujesz
najsilniejszego RSO i dużej ilości THC.Po prostu wypróbuj go na skórze i zobacz, czy oparzenie
lub rana zagoją się szybciej z prawdziwym RSO lub z jego niskogatunkową wersją o wysokiej
zawartości CBD.Widziałem to na własne oczy, nie muszę dla siebie eksperymentować z olejami
o  wysokiej  zawartości  CBD.Chcę  jak  najlepiej  dla  siebie  i  dla  moich  pacjentów.Większość
olejów  o  wysokiej  zawartości  CBD  ma  drugorzędną  jakość  w  porównaniu  z  najlepszym  i
najsilniejszym i najbardziej uspokajającym RSO z 95-98% THC.

Twoim głównym problemem jest  to,  że zgodziłeś się na teorię  pojedynczego kannabinoidu,
którą promuje Big Pharma, aby mogła czerpać zyski z leków z konopi indyjskich.Tak naprawdę
nie  chcesz  lekówoparty  na  pojedynczych  kannabinoidach,  potrzebujesz  najsilniejszego  i
uspokajającego oleju, aby uzyskać najlepsze rezultaty.

Możesz sam uprawiać  rośliny  i  sam wytwarzać  olej,  naprawdę nie  musisz  kupować  go  od
dużych  firm  farmaceutycznych,  które  będą  próbowały  wystawić  ogromną  cenę  na
dekarboksylowaną żywicę konopną bez powodu, poza ich chciwością .

Pewnego  dnia  możesz  i  najprawdopodobniej  będziesz  potrzebować  kilogramów oleju  -  dla
siebie  lub  swojej  rodziny  -  ile  chcesz  zapłacić  za  gram?Byk  to  za  dużo,  jeśli  rośliny  były
uprawiane na zewnątrz i na dużą skalę.Więc żadnych specjalnych podatków, nic takiego.100%
legalizacja to jedyna droga i trzeba to zrobić teraz, nie ma powodu, aby cierpieć setki milionów
pacjentów na całym świecie.Nie krępuj się dyskutować o tym; ale i tak to wszystko, co możesz z
tym zrobić.Najlepsze życzenia, JB

„Nie mogę pojąć używania tak dużej ilości marihuany w ciągu roku, ale nie zawaham się umrzeć
próbując”. Susie

„Proszę wyjaśniaj  dalej  tak,  jak  masz,  ja  na przykład robię  notatki  i  uczę się  od ciebie  jak
najwięcej  o  tym,  co  jest  dobre  do  czego  i  tak  dalej,  chcę  być  gotowy  i  przygotowany  z
odpowiednią  dla  mnie  wiedzą  i  mój...Gdybyś  nie  powiedział  o  potrzebie  wysokiego  THC,
pomyślałbym, że każdy jest w porządku, jestem wdzięczny za WSZYSTKIE INFORMACJE.”
Vicky

„Rick zawsze utrzymywał, że wysoki poziom THC jest niezbędny, aby dać ci najlepszą szansę, z
tym oczywiście miał najlepsze wyniki.Jest wiele rzeczy, w których CBD może być lepsze, zwykle
stosuje  się  go  u  dzieci  z  zespołem  Dravet,  ADHD  i  ciężkimi  zaburzeniami  obsesyjno-
kompulsywnymi, ponieważ wiele osób nadal boi się naćpania dzieci.THC jest tym, co sprawia,
że jesteś na haju.Znalazłem ludzi, którzy używają oleju o wysokiej zawartości THC do leczenia
większości ludzi, ale jeśli pacjent nie reaguje zgodnie z oczekiwaniami, przerzucił się na wysoki
CBD i zadziałało to lepiej.

Chyba każdy jest inny i każdy rak jest inny.Ale dopóki wszystkie wymagane badania nie zostaną
wykonane, prawdopodobnie najlepiej będzie trzymać się metody Ricka.Wysoka zawartość THC,
dominująca indica zgodnie z protokołem.Mówi się, że jeśli zaczną od małych i podwajają dawki
co 4 dni,  pacjent może szybko wytworzyć tolerancję, a poważna senność ustąpi po krótkim
czasie na oleju.Olej Ricka zawiera 95-98% THC, ale efekty psychoaktywne ci nie zaszkodzą.

A kiedy próbuję zdecydować, którą metodę zastosować, nie sądzę, aby ktokolwiek miał większe
doświadczenie z tym lekiem niż Rick.Widziałem metodę holenderską i po prostu myślę, że jeśli
ktoś umiera, dlaczego miałbyś rozcieńczyć lekarstwo?” Nacięcie

„Odkąd  słyszałem  o  olejach  o  wysokiej  zawartości  CBD  pomagających  w  napadach
padaczkowych, zawsze myślałem, że gdyby ci rodzice podarowali swojemu dziecku hybrydę,
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ale  zdominowaliby  olejek  indica,  dziecko  by  się  wyleczyło.Wiem,  że  oleje  CBD  kontrolują
napady  padaczkowe  i  cieszę  się,  że  COŚ może  pomóc  dzieciom takim jak  Charlotte,  ale
wyobraź  sobie  uzdrowienie,  które  mogłoby  nastąpić,  gdyby  podano  THC  i  inne  spektrum
kannabinoidów w roślinie.Więc twoje dziecko dużo śpi z powodu THC, jego ciała dostosują się
do dawki.Po prostu uważam, że najbardziej użyteczna jest cała roślina, a nie jeden pojedynczy
kannabinoid”. Sara

„Media  wciąż  koncentrują  się  na oddzieleniu  kannabinoidów,  ale  udowodniono,  że  zarówno
THC, jak i CBD zabijają raka i zmniejszają guzy.Rick Simpson Oil z Cannabis Indica to lek, który
leczy Landona i Brave Mykayla i wiele innych, i każdy może go zrobić.Nie pozwól, aby media
sprawiły,  że pomyślisz,  że  musisz  poczekać na to lekarstwo lub oddzielić  CBD!THC działa
również z naszym układem endokannabinoidowym.” Hanana

„Znalazłem kilka stron internetowych, które twierdzą, że sprzedają olej o wysokiej zawartości
CBD bez THC.Jestem szczęśliwy i zdrowy, ale zastanawiam się, czy byłoby to warte pieniędzy,
aby  wziąć  je  jako  środek  zapobiegawczy.Jeden  to  prawdziwy  naukowy  olej.Twierdzą,  że
wysyłają do wszystkich 50.Ktoś?" Mikrofon

„Prawdziwy  olej  naukowy  jest  pozyskiwany  z  konopi  przemysłowych,  które  nie  zawierają
znaczącego THC.Mój krokmama bierze olej CBD i RSO na ALS.Olej CBD ma zalety, ale myślę,
że bez innych kannabinoidów nie jest tak skuteczny, jeśli w ogóle.” Jennifer

„Z  mojego  doświadczenia  w  tworzeniu  i  używaniu  różnych  szczepów  i  mieszanek  olejków
stwierdziłem,  że typ CBD Only jest  nieskuteczny lub mniej  skuteczny.Co prowadzi  mnie do
przekonania, że musi pozostać co najmniej niewielki procent THC, aby CBD było skuteczne w
każdym problemie zdrowotnym, którym jest leczony”. Bogaty

„Bardzo  często  produkty  te  nie  spełnią  oczekiwań,  zwłaszcza  w  zakresie  zastosowania
wewnętrznego.W porównaniu do prawdziwego RSO (tj. dekarboksylowanej, niezwykle silnej i
uspokajającej  żywicy  konopnej  z  około  95%  THC),  produkty  CBD  bledną  w  większości
przypadków.Świetnie  sprawdzą  się  np.  w  stanach  skóry  i  miejscowym  zastosowaniu  w
kosmetyce.Gdy są używane wewnętrznie, będą znacznie mniej skuteczne niż prawdziwe RSO,
w większości przypadków ponownie.

Oleje CBD to po prostu inny produkt i nie spełniają kryteriów prawdziwego RSO.W porównaniu
z  prawdziwym  RSO,  oleje  CBD  bardzo  często  będą  jedynie  zawyżoną,  fałszywą
nadzieją.Niestety.

Więc znowu, jak zawsze, produkuj własny olej, kiedy tylko jest to możliwe, zawsze pracuj z
najsilniejszym  i  uspokajającym  materiałem  na  pąki,  jaki  możesz  znaleźć.Niezwykle  silne  i
uspokajające szczepy z dominującą indicą z 20% THC lub więcej działają najlepiej i zapewniają
najlepsze plony.Tylko najlepsi działają najlepiej.Bądź tego świadomy i nie pozwól nikomu cię
oszukać.Twoje życie może być zagrożone, bądź naprawdę ostrożny.Bardzo często masz tylko
jedną szansę, a drugiej nie dostaniesz, nie zapomnij o tym.

Naciskaj swoich ustawodawców, aby zalegalizowali uprawę i przetwarzanie konopi, niezależnie
od  tego,  ile  ma  THC.Poproś  ich,  aby  regulowali  to  tak  samo,  jak  regulują  kukurydzę  lub
herbatę.THC i  żywica  chronią  rośliny.A myślę,  że  rośliny,  które  potrafią  wyprodukować  tak
niezwykle bezpieczny i skuteczny lek, zasługują na najlepszą ochronę.Czy sie zgadzasz?" JB

Skutki uboczne
„Spojrzałem  w  kalendarzu  mojego  telefonu,  aby  zobaczyć,  kiedy  był  8  lutego.Był  piątek
wieczorem i powiedział, że spał do poniedziałku rano.Haha, błogosław jego serce.Biorąc gram
prosto do góry, rozumiem to.Pobłogosław, pobłogosław, pobłogosław go”. Maranda
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„Kiedy po raz pierwszy zacząłem brać olej, miałem „straszne” skutki uboczne, musiałem zjeść
pół  pudełka  pączków!!!Hahaha!!!Chciałbym  trochę  więcej  spać  cudownie!Każdego  dnia  nie
mogłem się doczekać nocy, aby móc spać.Brałem trochę oleju o 7:00, zasypiałem około 9:30 i
spałem do 8:30.Wspaniały!!!" Tomek

„To ironiczne, że słyszymy tak wiele historii osób zażywających koncentraty konopi, codziennie,
bez horrorów,  bez uzależnień,  bez  skutków ubocznych lub  związanych  z  nimi  zgonów,  ale
lokalni  ustawodawcy  walczą  z  uprawą,  używaniem  i  sprzedażą  marihuany  w  interesie
„publicznym”.  obawy  o  bezpieczeństwo”,  co  jest  przykrywką  ich  lojalności  wobec  Wielkiej
Farmacji  i  finansowego przekupstwa „Booze-Baron”  w celu  ograniczenia  rozwoju  przemysłu
konopi indyjskich w USA…” Raphael

„W  tym  tygodniu  zacząłem  podawać  olej  mojemu  ojcu.Zaawansowany  rak  prostaty,  który
rozprzestrzenił się na niektóre miejsca na kościach.Do tej pory dużo śpi i odzyskał apetyt.Nic
nie jadł z powodu bólu popromiennego w gardle.Również część jego niepokoju zamieniła się w
pozornie wesołe wydarzenia w jego głowie!

Wciąż  otrzymuje  leki  przeciwbólowe  w  szpitalu,  które  są  pomocne  w  ostrym  bólu,  dopóki
wszystko nie będzie pod kontrolą.Jednak doktorzy nie wiedzą o oleju.Sugerowaliśmy nawet
pomysł  połączenia  oleju  z  lekami,  ale  lekarze  wrócili  z  wymysłami  potwornych  skutków
ubocznych.Chciałem poprosić ich o pokazanie nam badań, ale nie chcę narażać na szwank
zwolnienia  taty,  biorąc  pod  uwagę,  że  byliśmyoznaczony  jako  „trudny”  za  kwestionowanie
potrzeby stosowania nadmiernych leków, które go pogarszają.

Nie  życzyłbym mojemu najgorszemu wrogowi  leczenia raka w szpitalu.Słyszałem opowieści
grozy, ale chyba w pewnym sensie myślałem, że z tatą będzie inaczej.Mam szczerą nadzieję,
że nie jest za późno. Edmund

- Edmund, mieli rację co do możliwych skutków ubocznych, ale byłyby one spowodowane przez
chemikalia, które mu podają, a nie przez olej.Im szybciej odbierzesz go do domu i napełnisz
olejem, tym większa szansa.Na olej nigdy nie jest za późno, pozostaje tylko pytanie, czy nie jest
za późno, aby wyprzedzić chorobę.Ale jest to bezpośrednio związane z tym, ile oleju zdołasz do
niego dostać i jak szybko.

Nie mówię przez to, że nie należy przestrzegać protokołu lub że należy zacząć od ogromnych
dawek.Zabierz go do domu, postępuj zgodnie z protokołem i miejmy nadzieję, że będzie jak
najlepiej.JB

„Witaj Jindrich, chcę podzielić się niektórymi 'skutkami ubocznymi' oleju.Najpierw robię własne
od jakiegoś czasu, a także kupuję je w aptece (jak moje własne lepsze!), nie mam żadnego
specjalnego schorzenia ani  choroby,  prawdopodobnie od 2012 roku spożyłam blisko 30 ml,
więc…

– Nie mogę już pić alkoholu...jeden kieliszek wina i nie ma mnie!Nie próbowałem przestać pić,
ale tak naprawdę moje ciało całkowicie to odrzuca i naprawdę fajnie jest mieć jasny umysł!

-- Tęczówki moich oczu są całkowicie zielone... koniec z małymi brązowymi kropkami tu i tam
(jeśli  znasz  irydologię,  te  małe  kropki  są  oznaką  wadliwego  działania  narządów,  a  nawet
zgonów), więc czyste oczy oznaczają świetne zdrowie!

--  Ten sam efekt  dla  mojego 10-letniego owczarka jasne  oczy  i  dużo  energii!(Miał  około  6
dawek).Olej i wszystkie nieoczekiwane efekty uboczne!!Dziękuję Tobie i Rickowi za wszystkie
Twoje wysiłki, aby podzielić się tym lekiem ze światem.Dużo miłości, Estelle”

Q.Czy  jest  hostel  w  Kalifornii  lub  Kolorado,  w  którym  mogę  legalnie  zostać  rezydentem  i
zaopatrzyć się w olej na wyleczenie raka?Dzięki.
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A.To dobre pytanie, Davidzie Carpenter.Z tego, co mi powiedziano, wystarczy adres motelu, a
lekarz  może  przepisać  ci  marihuanę.Więc  nie  sądzę,  że  trzeba  gdzieś  płacić  dodatkową
opłatę.Ale jeśli  czyta to ktoś z umysłem biznesowym, powiem tylko, że wielu ludzi z całego
świata nie miałby nic przeciwko, aby polecieć do Kolorado lub Kalifornii na leczenie.Nie jest to
rozwiązanie dla wszystkich i ci, którzy nie mają pieniędzy, nie będą mieli takiej szansy, ale z
pewnością pomogłoby wielu innym, którzy chcieliby lub mogliby później pomóc innym.JB

Kiedy  pacjenci,  którzy  wzięli  chemię,  zaczynają  używać  oleju,  pierwszą  rzeczą,  którą  musi
zrobić, jest detoksykacja organizmu.Więc czasami potrzeba, powiedzmy, 120-150g oleju, zanim
zacznie  on  atakować  samego  raka.Zażywanie  chemii  to  naprawdę  nie  jest  dobry  pomysł,
zwłaszcza gdy jest  to  absolutnie niepotrzebne,  biorąc pod uwagę, że system medyczny od
dziesiątek lat wie o marihuanie jako leku na raka.JB

„Właśnie  napisałem w zeszłym tygodniu  o wymiotach na oleju.W końcu przestałem i  nadal
używam tej samej partii oleju.Czuję się teraz świetnie.Myślę, że pozbyłem się wszystkich leków
farmaceutycznych z mojego organizmu.To było nieszczęśliwe doświadczenie, ale detoks nigdy
nie jest zabawny”. Rudzik

„Nie wiem na pewno, ale przypuszczam, że wziąłeś za dużo za wcześnie.Jest coś takiego jak
zbyt  wysoki  poziom,  który  może  wywołać  u  niektórych  wymioty.Wiem  to  z  własnego
doświadczenia.(Właśnie zdałem sobie sprawę, że brzmiało to trochę protekcjonalnie.Nie miałem
tego na myśli.)” Tina

„Tina, też o tym pomyślałem i miałem wiele pytań, dlaczego jestem tak chory.Naprawdę w to
wierzębył detoks z powodu tego, co mi się przydarzyło w grudniu ubiegłego roku.Mój onkolog
powiedział mi, że jestem w „ostatnich stadiach”, że skończył mi się olej i zażyłem kroplówkę
Zometa, aby wzmocnić kości.Okazuje się, że olejek działał jak pigułka na alergię i ratował mnie
przed  skutkami  Zomety.Po  odstawieniu  oleju  dostałem  anoreksji,  odczuwałem  silny  ból,
ponieważ Zometa wbijał się w moje kości, wymiotowałem, miałem dreszcze i byłem w szpitalu.

Od tego incydentu nie mogłem nawet siedzieć w stylu indyjskim, bo tak bardzo bolały mnie
stawy i biodra.Kiedy zacząłem ponownie stosować olej, na początku czułem się dobrze, ale
potem stopniowo zachorowałem.Wtedy naprawdę zachorowałem i kiedy wymiotowałem przez
wiele  dni  i  byłem  nieszczęśliwy,  stało  się  coś  dziwnego,  wszystkie  moje  stawy  zostały
oczyszczone i nie mam już bólu stawów po 6 miesiącach.Znowu jestem elastyczny.Mogę tylko
uwierzyć,  że olej  wydobył  z  moich stawów to gówno,  które może zostać z  tobą przez rok.
Rudzik

„Bardzo ważne jest, aby jak najszybciej dostać się do pacjenta w stanie terminalnym.Większość
pacjentów terminalnych przeszła chemioterapię/radioterapię, środki przeciwbólowe itp.Upewnij
się, że jest zrobiony prawidłowo i zacznij brać jak najwięcej tak szybko, jak to możliwe, a nie
przestanę go brać przynajmniej do czasu, gdy rak całkowicie zniknie!” Sympatyczny

„Kiedy lekarze mówią ci, że „jesteś nieuleczalny”, czy nie chciałbyś spróbować tego, co tam
jest?Pomyśl  o tym...Co masz do stracenia po takiej  diagnozie?Mam siostrzenicę,  która dziś
żyje... przez ten olej...Czy muszę mówić więcej?” kolęda

– To ja, jej siostrzenica.To naprawdę zadziałało”. Joanna

„Zrobiłem półmaraton, zebrałem 5000 dolarów na badania nad rakiem.Nie wiedziałem, że jest
już  pieprzone  lekarstwo,  a  oni  mi  go  nie  dali....Dwukrotnie  podali  mi  naprawdę  silną
chemioterapię.Zrujnowali mi wątrobę; zrujnowali mi nerki.Wysłali  mnie do domu na śmierć w
kwietniu zeszłego roku.Powiedzieli,  że nie  będę żył  przez sześć tygodni.I  tu  jestem dzisiaj,
wciąż  żyję,  bo  znalazłem PhoenixTears.ca,  a  Rick  Simpson  pokazał  mi,  jak  zrobić  własne
lekarstwo, żebym mógł być tutaj dzisiaj.
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Musimy  powiedzieć  wszystkim  o  tym  lekarstwie.Każdy  musi  wiedzieć:  istnieją  rzeczywiste
produkty z  medycznej  marihuany,  które pomogą ci  żyć i  pomogą twoim przyjaciołom żyć z
rakiem.Każdy  musi  wiedzieć:  nikt  nie  musi  umierać  na  raka.Jest  lekarstwo,  zawsze  było
lekarstwo.Oni  tylko  ...Wielka  Farmacja  nam  na  to  nie  pozwoli.Jak  oni  mogli?!Badania  nad
rakiem to  przemysł  wart  wiele  miliardów dolarów.A co oni  robią?Zabijają  ludzi  takich  jak  ja
swoimi  narkotykami.To  bzdura!Jest  lekarstwo!Olejek  Phoenix  Tears  działa!Powiedz
wszystkim.Proszę!" Joanna

„Cześć Rick Simpson, wierzę w olej i obecnie używam go dla mojej matki, która ma raka, ale
mam pytanie, mówisz, że powinno się spożyć 2 uncje w ciągu trzech miesięcy, ale moja mama
jest bardzo słaba z powodu choroby i brana tylko za uncję i ma się spotkać za trzy miesiące, ale
nadal ją zażywam, i chcę wiedzieć, czy to ten sam efekt, ponieważ powiedziałeś, że powinno
być za trzy miesiące.Proszę, odpowiedz mi na wiadomość, bo się martwię”. Esmeralda

„Nie  przejmuj  się  zbytnio,  ile  wzięła  do  tej  pory.Po  prostu  staraj  się,  żeby  jadła  trochę
więcej.Powiedz jej, żeby jadła większy kawałek niż kiedykolwiek wcześniej, kiedy pójdzie spać
w nocy, stopniowo będzie mogła jeść więcej.Upewnij się, że zjada większą dawkę w nocy, a
szybciej zbuduje tolerancję.Mój tata robił to samo przez pierwsze trzy miesiące.Zajęło mu dużo
czasu,  zanim był  w  stanie  jeść  ponad  pół  grama dziennie,  a  rak  znikał,  nawet  gdy  zjadał
zaledwie 1/4 grama dziennie (guz zmniejszał się).Teraz ma około grama dziennie i zjadł ponad
sto gramów w ciągu 10 miesięcy.Powodzenia!" Jose

„Witam wszystkich, mam znajomego, który próbuje wyleczyć przewlekłą chorobę z Lyme za
pomocą  czystego  CO  (około  70-80%  THC  i  wyprodukowanego  z  organicznego  alkoholu
zbożowego),  który  został  zakupiony  od  bardzo  renomowanego  prywatnego  producenta
oleju.Kiedy osiągnęła około 3/4 grama dziennie około 3,5 tygodnia temu, zaczęła odczuwać
brak apetytu, okresowe nudności i bardzo miękkie kupki (prawie biegunka) naco najmniej 3 razy
dziennie – to wciąż się dzieje i wcale się nie poprawiło, ale też się nie pogorszyło, co jest dobre.

Od miesiąca każdego ranka jej ciało dosłownie wyrzuca wszystko w okrężnicy, a zapach można
wykryć na drugim końcu domu (przepraszam za TMI!).  Dziwne jest  to,  że jej  kupa zaczęła
pachnieć naprawdę toksycznie. ...prawie jak środek chemiczny, około tydzień po zwiększeniu
dawki z 1/2 do 3/4 grama.Zapach jest taki dziwny - nawet nie pachnie kupą!!

Obecnie przyjmuje gram dziennie (przez ostatnie 1,5 tygodnia) i nadal jest tak, jeśli nie trochę
gorzej.Nie ma żadnych innych problemów ani problemów, a ona naprawdę szybko się goi i radzi
sobie znacznie lepiej niż przez ostatnie 10 lat antybiotyków, protokołów ziołowych itp.Jak dotąd,
poprawa stanu jej zdrowia była niezwykle dramatyczna...na lepsze!!Czy ta toksycznie pachnąca
kupa  jest  wynikiem  obumierania  bakterii  z  Lyme,  detoksu,  czy  czegoś  innego?Właściwie
zastanawiałem się, czy mogła mieć raka okrężnicy lub innego raka, którym zajmuje się olej,
który  może  powodować  okropny  zapach  i  częste  miękkie  kupki.Jakieś  porady  tam?Czy  to
normalne?"

„Tego  się  spodziewać.Kiedy  jesteś  na  oleju...(jeśli  wykonane  prawidłowo)  ciało  wykonuje
poważny detoks.Najprostszym sposobem na opisanie tego jest… wszystko, co pojawia się w
twoim ciele, a czego lek nie lubi, znajdzie sposób na wydalenie odpadów.Wygląda na to, że
Twój lekarz wie, co robi, ponieważ te objawy, o które pytasz, przytrafiają się nam wszystkim lub
naszym pacjentom.Ten objaw utrzymywał się z żoną przez ponad 3 miesiące.

Jedyne,  co  mi  przeszkadza,  to  THC i  CBD liczy  się  na produkt.Kiedy produkujemy,  mamy
średnio  93-97%  THC  i  od  1,34  do  1,59%  CBD.Można  to  osiągnąć  tylko  poprzez  zmianę
rozpuszczalnika lub zmianę dekarboksylacji wspomnianego produktu.”

- Dodaj do diety nasiona konopi, bardzo szybko wyregulują kupę.Gdy jest zbyt rzadki, trzeba
dodać  coś  solidnego.I  to  są  nasiona.Upewnij  się,  że  nie  bierze  żadnych  pigułek
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chemicznych.Zapach to detoks, nie ma się czym martwić.” JB

„Skutki uboczne obejmują: oglądanie kreskówek przez cały weekend”. Matt

Jakie szczepy/odmiany?

„Jestem z Richardem w tej sprawie.Czy masz listę szczepów, które okazały się skuteczne?Od
jakich  dobrych  firm  nasiennych  można  zamawiać?Właśnie  zamówiłem  kilka  nasion.Jakich
rzeczy powinienem szukać w dobrej odmianie?THC, CBD, indica czy sativa?Zamówiony przeze
mnie szczep ma poziom THC wynoszący 18-23% i CBD w zakresie 0,7-1,0%”. Cisco

--  Szkoda,  że  nie  mogę  dostarczyć  takiej  listy,  Cisco,  ale  nie  mogę  i  nie  zrobię  tego  w
najbliższym  czasie,  dopóki  nie  będziemy  w  stanie  przeprowadzić  wszystkich  wymaganych
badań,  aby  móc ci  to  powiedzieć.Oto,  co napisałem do Richarda:  Tak naprawdę nie  mogę
podać  nazwy  odmiany,  zawsze  musisz  spróbować  i  zobaczyć,  jakie  ma  działanie
przeciwbólowe.Nie  wiem,  czego  ten  pacjent  używał.White  Widow,  którą  uprawiał  Rick,  była
doskonałym środkiem przeciwbólowym, European White Widows nie wydaje się mieć takiego
efektu.Tak  więc,  jak  zawsze,  najsilniejsze,  uspokajające  i  blokujące  kanapę  szczepy  indica
(dominujące) z 20% THC lub więcej, mieszają oleje z kilku szczepów, aby uzyskać najlepsze
wyniki.Poszukaj naprawdę brutalnie potężnych odmian, które przykują cię do kanapy po kilku
zaciągnięciach.Najlepsze życzenia, JB

„Czy roślina męska ma jakieś przydatne składniki?” Rachunek

--  Młode  rośliny  męskie  były  używane  jako  włókna  do  miękkich  ubrań  dla  bogatych.Nie
robiłabym  lekarstw  z  samców,  niektórzy  będą  uczuleni  na  pyłki  i  może  to  sprawić
kłopoty.Możesz sokje lub używaj ich do herbat (jeśli są zdrowe i uprawiane ekologicznie).Ale nie
dostaniesz najlepszego lekarstwa z roślin.JB

Q.Czy Afghan Kush to odpowiedni materiał na olej.Zrobiłem trochę oleju z rzeczy ulicznych i
używałem go przez ostatnie dwa tygodnie, ponieważ miałem problemy ze snem, teraz śpię jak
dziecko i  budzę się wypoczęty rano.Problem w tym, że ciężko o dobre rzeczy w Londynie,
dlatego zamówiłem AK, teraz potrzebuję twojej opinii.Wielkie dzięki

A.Naprawdę nie  mogę podać nazwy  szczepu.Jeśli  jest  silny  i  powoduje  senność,  powinien
wytwarzać  dobre  lekarstwo.Jak  wiecie,  polecamy  najsilniejsze  i  najbardziej  uspokajające
szczepy (najlepiej z 20% THC i więcej), a najlepsze oleje są produkowane z połączenia kilku
bardzo silnych i uspokajających szczepów, więc spróbowałbym zamówić kilka uspokajających
szczepów,  jeśli  w  wszystko  możliwe,  to  byłoby  idealne.Ale  nawet  oleje  z  jednego  szczepu
potrafią zdziałać cuda, mówię tylko, że najlepsze olejki są zazwyczaj produkowane z połączenia
kilku szczepów.Najlepsze życzenia, JB

„Istnieje dobry powód, dla którego Rick Simpson zaleca używanie tylko wysokiego poziomu
THC z Indica. Indica to środek uspokajający, który wspomaga odpoczynek i sen, oba niezbędne
do leczenia. Sativa dodaje energii i podnosi ciśnienie krwi. W niektórych przypadkach może to
być niebezpieczne dla osób z wysokim ciśnieniem krwi lub upośledzonymi systemami, więc
zanim udzielisz porady, PROSZĘ zapoznaj się z tematem. Nie chcesz nikogo skrzywdzić. Dla
większości osób rada Stana (sativa rano, indica przed snem) jest dobra. Jeśli używasz hybrydy,
upewnij się, że jest to co najmniej 80=90% Indica. Powodzenia." Gary

„C: Cześć Jindrich… Jestem nowy w leczeniu Ricka Simpsona (mam raka)…Należę do klubu
nabywców konopi… Mam więc trochę wyboru odmian do zakupu.Zastanawiam się tylko, jaka
byłaby  moja  najlepsza  indica  do  przygotowania  lekarstwa?Wszelkie  sugestie  są  bardzo
cenione.Dziękuję Ci.
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JB:  Cześć  C,  zdobądź  najsilniejszą,  najbardziej  uspokajającą  indicę,  najlepiej  kilka
szczepów.Jeśli  masz  wybór,  kupiłbym  3-4  uncje  każdego  z  najcięższych  dostępnych
szczepów/pąków i zrobiłbym olej z jednego funta tego.

C: OK, dziękuję... co masz na myśli mówiąc najcięższy?

JB: Najbardziej uspokajający, super senny, z efektem nokautu

C: Przepraszam, ale to wszystko jest dla mnie nowe.

JB: Nie ma problemu.Niezwykle, prawie narkotycznie uspokajający, bardzo ciężki.

C: OK

JB: Użyj tych słów i  powiedz hodowcom, że będą wiedzieć, o czym mówię,  mam nadzieję.
C: Wiem, że mają kush, hash valley.Nie pamiętam innych nazwisk.

JB: Znowu weź ze sobą kogoś doświadczonego i niech spróbuje.

C: OK

JB: I kup najsilniejsze, najbardziej uspokajające szczepy, jakie mają, 20% THC lub więcej.

C: OK.... bardzo dziękuję za wszystko, co robisz

JB: Nie ma za co, C.

C: I dziękuję też Rickowi...Do tej pory dosłownie uratowaliście mi życie.

JB:  Opowiem  mu  o  tobie.Aby  uzyskać  najlepsze  wyniki,  postępuj  zgodnie  ze  wszystkimi
instrukcjami na naszej stronie.Zażywaj olej zgodnie z zaleceniami, zwiększ pH swojego ciała
(sok z cytryny, arbuz itp.), codziennie jedz nasiona z dwóch jabłek, trzymaj się z dala od lekarzy,
tomografii  komputerowej  i  prześwietleń,  jeśli  chcesz żyć.Są mistrzami w namawianiu cię do
swoich śmiercionośnych „zatwierdzonych” terapii  i  wielu z naszych pacjentów po ich radach
przestali używać olejku i zginęli.

C: Zrobię... jeszcze raz dziękuję.

(cztery godziny później)

C: Hej Jindrich.Dziękuję za twoją wcześniejszą pomoc.Skończyło się na mieszance Indica OG
Kush i Hash Truffle.Ludzie w klubie wydawali się myśleć, że to najlepsze, co mieli do robienia
lekarstwa.

JB: OK.Brzmi dobrze.

C: Dobrze :-)...Więc myślisz, że to będzie dobre do robienia lekarstwa?

JB: Tak naprawdę nic nie myślę, chyba że sam zobaczę i wypróbuję materiał.Nazwy brzmią
dobrze  i  znajomo,  ale  naprawdę  nie  wiem,  jak  silne  są  pąki  i  co  właściwie  masz.
C: Ach, ok.Biorę lek od około 6 tygodni...zmiany we mnie są niesamowite...Każdy, kto mnie zna,
jest  zdumiony.Cóż,  jeszcze raz.Znasz Jindricha,  spotkałem kobietę,  u której  zdiagnozowano
dokładnie tego samego raka co ja, 3 dni po mnie.Jesteśmy w tym samym wieku, mieliśmy ten
sam stopień zaawansowania raka,  wszystko identyczne.Zaproponowano mi promieniowanie,
podobnie  jak  ona.Powiedziałem,  że  nie  ma  mowy,  robię  kurację  Ricka  Simpsona.Wybrała
promieniowanie.Jindrich, zmarła 4 dni temu na skutek napromieniowania, od przerażających
oparzeń, które zostały zarażone.Miała zaledwie 55 lat, była silna, ale „lekarstwo” ją zabiło.Po
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prostu sprawia, że jestem o wiele bardziej pewny, że robię właściwą rzecz z moim wyborem.

JB: Znam takie historie.To, co robią pacjentom, jest naprawdę obrzydliwe.Najlepsze życzenia,
C.Wiesz co robić."

„Myślę, że dobrym sposobem na wyjaśnienie różnicy między jakością olejków byłoby:

95-98% THC to 95-98% szansy na całkowite wyleczenie i przeżycie.

80% THC to 80% szansy na całkowite wyleczenie i przeżycie

70% THC to 70% szans na całkowite wyleczenie i przeżycie

60% THC to 60% szansa na całkowite wyleczenie i przeżycie.Itp.

Jednak 100% THC nie równa się 100% szansy na całkowite wyleczenie i przeżycie, ponieważ
jest to inna substancja niż olej.

Kiedy pacjent stosuje chemioterapię i radioterapię razem z olejem lub przechodził wcześniej te
zabiegi, należy podzielić wartości procentowe przez dwa lub trzy, może cztery lub pięć, w takich
przypadkach po prostu nigdy nie wiadomo, czy olej będzie miał wystarczającą moc, aby go
odciąć .Tacy pacjenci powinni spożywać 2 lub 3 razy więcej oleju (120-180g przez okres 6
miesięcy).

Zostało  to  wymienione  wyłącznie  w  celach  wyjaśniających,aby  ludzie  lepiej  zrozumieli
znaczenie jakości i zawartości THC w oleju. Głównym kryterium jest to, że oleje powinny dawać
bardzo silne i uspokajające działanie po spożyciu.Najlepsze olejki są niezwykle uspokajające, a
jednocześnie euforyczne (więc jesz je, zasypiasz i budzisz się kilka godzin później chichocząc
jak dziecko).

Kiedy dobrze przefiltrujesz olej i dodasz kilka kropel wody pod koniec procesu odparowywania
(a więc nie masz w nim zbędnych materiałów roślinnych), jest również duża szansa, żepolubi
smak oleju.Tak więc w kółko - upewnij się, że twój olej jest zawsze silny i uspokajający, jak to
możliwe,  aby  uzyskać  najlepszy  wynik  leczenia.Postępuj  zgodnie  z  instrukcjami  podczas
produkcji  i  używania oleju,  w ten sposób możesz mieć pewność, że zrobiłeś maksimum dla
pacjenta.Najlepsze życzenia, JB”

„Nie wierzę, że musi to być 95 procent”. Bogaty

-- To nie musi być 95% THC, bogate, ale oleje z około 95% THC są najsilniejsze i im silniejszy i
bardziej uspokajający olej, tym lepiej działa jako lek.Zawsze możesz wziąć mniej mocniejszego
oleju i będzie działać lepiej niż więcej oleju o niskiej jakości.To naprawdę takie proste.JB

„Standardy i  kontrola  jakości  – tak.Ale tylko  jeśli  Rick aprobuje  te standardy i  qc.”  Pozwać
-- Nigdy nie sprzeciwialiśmy się kontroli jakości, Sue.Ale w rzeczywistości kontrola jakości jest
niemożliwa w większości części świata, ponieważ marihuana jest nielegalna, a laboratoria nie
mogą  jej  przetestować.Naprawdę  współpracujemy  z  ludźmi  z  całego  świata,  nie  tylko  z
USA.Testy  są  obecnie  dostępne  w  kilku  krajach,  bardzo  niewiele  osób  ma  do  nich
dostęp.Większość  naszych  pacjentów  ma  trudności  ze  znalezieniem  wystarczającej  ilości
pieniędzy na rozpuszczalnik i urządzenie do gotowania ryżu, więc im niższy próg dla nich, tym
lepiej.

Oczywiście moglibyśmy to wszystko bardziej skomplikować, ale nie chcemy tego robić.Lubimy,
aby było to proste.Jeśli będziesz postępować zgodnie z prostymi instrukcjami, uzyskasz bardzo
dobrej  jakości  olej.To,  co  w  nią  włożysz,  będzie  tym,  co  znajdzie  się  w  produkcie
końcowym.Więc jeśli zrobisz go ze zdrowych roślin, najprawdopodobniej wyprodukujesz olej,
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który będzie w porządku, a pestycydy, herbicydy i kto wie, co jeszcze za darmo.JB

Outdoor kontra Indoor

„Jeff,  chodzi  o  to,  że  wbrew  powszechnemu  przekonaniu  THC  cię  uspokaja.CBD  blokuje
wchłanianie anandamidu i  denerwuje.Z doświadczenia wiemy,  że można wytwarzać olejki  o
zawartości 95-98% THC i mogą one działać bardzo uspokajająco.Ale nie mam wystarczających
wyników, aby móc powiedzieć, co dokładnie sprawia, że są tak uspokajające; plus każda partia
jest  inna  i  i  tak  nie  możemy jej  odtworzyć,  więc  w  tej  chwili  nie  skupiamy  się  zbytnio  na
testowaniu, również ze względu na okoliczności, w których żyjemy.

Chcemy, aby olejki były tak silne, jak to tylko możliwe, uspokajające i blokujące kanapę, aby
uzyskać  najlepsze  wyniki  w  leczeniu.Im  bardziej  narkotyczny  środek  uspokajający,  tym
lepiej.Większość szczepów o wysokiej zawartości CBD, które widzieliśmy, nie zbliżała się do
mocy tego, z czym lubimy pracować, więc nie polecamy ich zbyt wiele, to wszystko”. JB

„Po stracie żony z powodu raka w wieku 35 lat i gdy mój brat czekał na przeszczep wątroby
przez ostatnie pięć lat z powodu raka, szukałem RSO w przychodniach.Jej cena waha się od
100 $/g do 30 g w stanie Waszyngton.Jedno z tak zwanych miejsc RSO miało olej o bezbożnym
7% THC z wyższym CBD, czy to w ogóle jest tego warte?To był 30 gramowy olej.Sto dolarów
gramów oleju było powyżej 90, myślę, że 92%.Jaka jest idealna równowaga wszystkich trzech
substancji psychoaktywnych?Dzięki." Wrzosowisko

--  Heath,  najlepsze RSO to około  95-98% THC, zwykle około  1% CBD i  wyjątkowo silne  i
uspokajające, z naciskiem na słowa silny i uspokajający (zamknięcie na kanapie, po spożyciu
musi  sprawić,  że będziesz  bardzo senny i  zrelaksowany .Jeśli  tak się  nie  stanie,  wypróbuj
kolejną porcję i zachowaj olejek energetyzujący do stosowania miejscowego).

Jeśli chodzi o oleje o „wysokiej zawartości CBD” z 7% THC, przynajmniej teraz wiesz, dlaczego
jesteśmy  przeciwko  takim  olejom  –  większość  obecnie  dostarczanych  olejów  o  wysokiej
zawartości  CBD  jest  synonimem  tego,  co  nazywamy  śmieciami,  ponieważ  znamy  różnicę
między olejami  wysokiej  jakości.  olej  i  w zasadzie  wszystko inne.Naprawdę najlepiej  jestpo
prostu zrób własny olej,  kiedy tylko jest to możliwe.Weź pączek z apteki,  kup najlepsze, co
mają,  a potem zrób olej,  tak naprawdę nie ma w tym nic.Sama nie kupowałabym oleju od
nikogo, zawsze robiłabym własny.Chcesz mieć własną kontrolę jakości, nie chcesz na nikim
polegać.Jeśli potrafisz zrobić filiżankę kawy lub mojito, możesz też zrobić olej.JB

„Znam 5 laboratoriów, które połączyły siły, NIGDY nie widziały oleju „96% THC”… Nikt.Tysiące
testów z ostatnich 5 lat.Nic zbliżonego – nawet jeśli profesjonaliści z laboratorium starają się z
całych  sił,  aby  porównać  próbkę…  Najczystszy,  jaki  mogą  uzyskać,  to  88%+.A  to  są
zawodowcy, którzy mają do dyspozycji wyczerpujące zasoby”. Phil

-- To tylko dowodzi, że nie testowali najsilniejszych olejków, jakie można wyprodukować, nic
więcej.JB

„Och, tak wiele sprzecznych komentarzy, tak mi się dezorientuje?!?!” Diana

-- Słuchałbym tych, którzy wiedzą, co robią i mówią.Od Ciebie zależy, kto to jest.JB

„To  dobry  argument,  że  robisz  JB.Ja  na  przykład  polegałbym  na  tym,  co  publikujesz  i
radzisz.Jasne,  że  najbardziej  preferowana  jest  benzyna  ciężka  (w  przeciwieństwie  do
alkoholu).Myślę, że mylące jest to, że na stronie Ricka i jego książce zalecano używanie indica,
jednak wiadomo, że indica ma wyższą zawartość CBD, a powyżej mówisz, że granica między
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tymi  dwoma  zniknęła.Dla  osoby  świeckiej,  takiej  jak  ja,  jest  to  zagmatwane.Indica  kontra
Sativa.THC kontra CBD itp.  itd.Więc jeśli  trzeba wybrać przynajmniej  20% THC, to czy nie
należy wybierać Sativy?A może pomysł,  aby wybrać Indicę,  ale z wysokim poziomem THC
wynoszącym co najmniej 20% THC (niezależnie od zawartości CBD)?Czy możesz doradzić,
aby początkujący, taki jak ja, mógł pomóc członkom rodziny?” Jyoti

-- Tak, indica tak, ale najsilniejsze i uspokajające, jeśli to możliwe.Propaganda wysokiej jakości
płyt CD zaczęła być wykorzystywana do wypychania olejów niskiej jakości.Dodatkowo nasze
idealne olejki miałyby 95-98% THC.Więc znowu, nie ma tam dużo miejsca na CBD.Dla nas
słowa „silny i uspokajający” są ważniejsze niż „wysokie CBD”.” JB

„OK,  czy  możemy  wyprodukować  szczep  bez  chichotu?Śmiech  męża  o  3  nad  ranem  się
starzeje.Lol." Oset

„Przeczytałem  badania,  w  których  czysty  THC  jest  wstrzykiwany  in  vitro  komórkom
nowotworowym i ulegają one apoptyzie.Nie widziałem takich badań dotyczących CBD.Wydaje
mi się, że podejście CBD to niewiele więcej niż sposób, w jaki ludzie mogą czerpać zyski z
leków  kannabinoidowych,  grając  na  bezpodstawnym  strachu  ludzi  przed  THC  i  promując
korzyści  płynące  z  konopi  indyjskich  bez  „okropnego,  uzależniającego,  silnie  indukującego
THC”. Zarabianie pieniędzy lub kupowanie na SPRAWDZONEJ wydajności oleju konopnego,
przy  jednoczesnym  promowaniu  CBD  jako  cudu,  który,  dzięki  Bogu,  jest  przeciwieństwem
okropnego THC, polega na czerpaniu zysków z szaleństwa i zapachu oszustwa.Nie twierdzę,
że CBD nie przynosi korzyści, na przykład miejscowo, ale z badań jasno wynika, że THC jest
najbardziej  lecznicze.Przymilanie  się  do  prohibicjonistów  i  skupienie  się  na  CBD  to  wielka
krzywda.Jak wyjaśnisz skupienie się w badaniach na gorszym związku?To jest nonsens." Cory

„Tak, CBD z pewnością może zwalczać raka z przerzutami.Zwłaszcza, gdy wchodzi w skład
olejku Ricka Simpsona, który powinien zawierać 95-98% THC.To mówi ci, że znaczenie CBD
prawdopodobnie nie jest tak duże, jak się przedstawia.Miejmy jednak nadzieję, że pewnego
dnia  naukowcy  medyczni  również  zaczną  testować  RSO.Jeśli  zastosują  się  do  naszych
instrukcji dotyczących wytwarzania i używania olejku, uzyskają takie same wspaniałe rezultaty
jak my.Jeśli nie, cóż, nie zrobią tego.To takie proste”. JB

Protokół Ricka Simpsona
„Zacznij od niewielkich dawek, wielkości pół ziarenka suchego ryżu krótkoziarnistego.Chociaż
olejek jest nieszkodliwy, dla osób rozpoczynających kurację mniej znaczy lepiej niż więcej.Na
początku weź tylko maleńką drobinkę tej niesamowitej substancji co osiem godzin, a następnie
regularnie zwiększaj dawkę co cztery dni, a wkrótce twoja tolerancja wzrośnie.Jeśli osoba mówi,
że nie odczuła jego efektów lub że poczuła je tylko nieznacznie, uznałbym to za dobrą dawkę
dla początkującego.Po prostu chcesz wprowadzić trochę leku do swojego organizmu, aby mogli
się do niego przyzwyczaić.

Nigdy nie wiesz dokładnie, jak dana osoba zareaguje, więc postępuj powoli i zwiększaj dawkę
co cztery dni, aż pacjent będzie mógł spożyć w sumie jeden gram co 24 godziny.Kiedy pacjent
przyzwyczai się do używania olejku, najlepszym sposobem na osiągnięcie tego jest przyjęcie
dawek równych około jednej trzeciej grama co osiem godzin, kiedy już przyzwyczai się do jego
używania.Tym,  którzy  mają  trudności,  chciałbym  jednak  przypomnieć,  że  ich  dawkowanie
można zwiększać wolniej, ale aby uzyskać najlepsze rezultaty, należy je jak najszybciej spożyć.

Oto  instrukcje  dotyczące  dawkowania,  które  zaleca  Rick,  jeśli  pacjent  może  wystarczająco
szybko  zbudować  tolerancję.Jeśli  ten  protokół  będzie  przestrzegany,  wielu  pacjentów może
dojść do punktu w ciągu trzech tygodni, że będą mogli spożywać jedną trzecią grama co 8
godzin.Ale przeciętnie większość pacjentów potrzebuje czterech do pięciu tygodni, zanim będą
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mogli  spożyć tę ilość na dawkę, po czym mogą kontynuować przyjmowanie jednego grama
dziennie, dopóki nie zostaną wyleczeni lub ich stan nie zostanie opanowany.

Rick lubi podawać ten lek w plastikowych strzykawkach, które nie mają igieł, zamiast tego jest
tylko  mały  otwór,  przez  który  można przecisnąć olej.Twierdzi,  że  dostarczanie  olejku  w ten
sposób ułatwia pacjentowi odmierzanie dawki i zapobiega zanieczyszczaniu leku przez obce
substancje.

Dla większości najłatwiejszym sposobem na zrozumienie ilości, którą powinni spożywać, jest
porównanie  jej  do  czegoś  takiego  jak  krótkoziarnisty  suchy  ryż.Dawka  dla  początkujących
powinna być około połowy wielkości jednego z tych ziaren ryżu lub około jednej ósmej cala
długości, ta ilość byłaby równa około jednej czwartej kropli.W niektórych przypadkach osoby z
bardzo niską tolerancją mogą nawet uznać, że na początku może to być dla nich za dużo, aby
wygodnie sobie z nimi poradzić, więc jeśli zajdzie taka potrzeba, mogą zacząć od jeszcze mniej.

Dawki tej wielkości należy przyjmować trzy razy dziennie, wcześnie rano, w południe i na około
godzinę  przed  pójściem  spać.Początkujący  musi  tylko  wycisnąć  z  plastikowej  strzykawki
równowartość pół ziarna suchego ryżu i to jest jego dawka.Mimo, że mówimy o bardzo małej
ilości  i  nie  zaszkodzi  ona  pacjentowi,  to  ze  względu  na  swoją  moc  należy  tę  substancję
stosować z szacunkiem.

Po czterech dniach przy tej dawce jest ona następnie podwajana do dawek równych wielkości
ziarna ryżu lub dawek, które po wyciśnięciu ze strzykawki mają długość około jednej czwartej
cala.Następnie, cztery dni później, dawkę ponownie podwaja się i powtarza się to co cztery dni,
aż pacjent może spożyć równowartość szesnastu ziaren ryżu na dawkę.Ta ilość wynosi około
ośmiu do dziewięciu kropli olejku na dawkę, co stanowi mniej więcej jedną trzecią grama.

Jeden ml to tylko nieco więcej niż jeden gram wagi, więc jeśli pacjent sobie tego życzy, może
użyć  tego  pomiaru  do  określenia  dawki.W  tym  momencie  pacjenci  zwykle  kontynuują
przyjmowanie  tej  dawki,  dopóki  nie  osiągną  pożądanego  efektu  ze  swoim  stanem
chorobowym.Będą pacjenci,  którzy nie będą w stanie tak szybko zwiększyć dawki,  ale Rick
nalega,  aby  przyjmowali  ją  tak  szybko,  jak  to  możliwe,  aby  olejek  mógł  ulżyć  ich
cierpieniu.Ponadto będą tacy, którzy będą mogli szybciej zażywać ten lek i Rick nie ma z tym
problemu, o ile pacjent czuje się komfortowo w przyjmowaniu go szybciej, oznacza to po prostu,
że zostaną wyleczeni znacznie szybciej.

W rzeczywistości Rick uważa, że  pacjenci powinni pozostać we własnej strefie komfortu, jeśli
chodzi o stosowanie tego leku.Ale nadal uważa, że każdy, kto cierpi na poważną chorobę, nie
powinien bawić się tą substancją, ponieważ jeśli nie jest ona prawidłowo przyjmowana, może
nie być w stanie przezwyciężyć stanu, który miał leczyć.

Ponieważ ten lek jest tak bezpieczny w użyciu, zwykle nie mierzymy dokładnie dawek, ale dla
tych,  którzy lubią dokładne pomiary i  własne wagi  o wystarczającej  dokładności,  zacznij  od
około 0,01 g trzy razy dziennie przez pierwsze cztery dni.Następnie, jeśli możesz, podwoić go
do 0,02 g przez cztery dni, następnie do 0,04 g przez cztery dni, 0,08 g przez cztery dni, 0,16 g,
a  następnie  0,32  grama.Byłby  to  idealny  harmonogram dawkowania  dla  tych,  którzy  mogą
szybko spożyć tę substancję.

Kiedy możesz uzyskać do pracy wysokiej jakości szczepy pąków indica, wytwarzany olej będzie
niezwykle uspokajający.Taki efekt będzie miał olej, jeśli wyprodukujesz prawdziwy „olej Ricka
Simpsona”  i  nie  ma  się  czym  martwić.Pacjenci  po  prostu  zasypiają  i  w  końcu  się
budzą.Niektórzy  mogą  czuć  się  trochę  upaleni  na  początku,  ale  pozostaną  bez  szwanku  i
zwykle  w  ciągu  godziny  po  wstaniu,  uczucie  senności  znika.Jeśli  olej  jest  produkowany  z
odmian  konopi  sativa,  spodziewaj  się  kłopotów  i  długotrwałego,  energetyzującego  haju.Nie
chcesz,  aby  ludzie  z  poważnymi  schorzeniami,  takimi  jak  rak,  próbowali  przyjmować olej  z
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takimi  skutkami,  a  pacjent  nie  otrzyma  korzyści  leczniczych,  jakie  może  zapewnić  dobra
indica.Nie  każdy  lubi  być  na  haju  i  nie  ma  sensu  w  medycynie  zbytnio  się  naćpać  tą
substancją.Ale  w  niektórych  przypadkach,  gdy  życie  pacjenta  jest  zagrożone,  podanie
większych dawek może być jedyną rzeczą, która może uratować im życie.

Chodzi o to, aby lek podawać pacjentowi trzy razy dziennie.Pacjent może po prostu nałożyć go
na  palec,  a  następnie  zeskrobać  z  zębów.Następnie  wypij  zimną  wodę  lub  herbatę,  która
powinna być dla nich łatwa do przełknięcia.Niektóre odmiany wytwarzają ekstrakt, który nie ma
przyjemnego smaku, ale łatwo się z tym uporać.Po prostu umieść dawkę pacjenta na małym
kawałku chleba i złóż go, a następnie włóż do ust i popij wodą.To samo można zrobić również z
bananami lub innymi rodzajami owoców.Chodzi o to, aby olej dostał się do pacjenta tak szybko,
jak to możliwe, ale Rick nadal lubi widzieć, że pozostają w swojej strefie komfortu.

Każdy jest inny, a nasza tolerancja na ten lek będzie się różnić w zależności od osoby, więc
upewnij się, że pacjent jest zadowolony z ilości, którą przyjmuje.W przypadku wielu poważnych
schorzeń ważne jest, aby pacjenci szybko przyjmowali ten lek, aby mieli większą szansę na
przeżycie.Jak już wspomniałam, mimo że olejek jest nieszkodliwy, jeśli zażyje się go za dużo,
często pacjenci nie lubią tego doświadczenia.Więc powoli zwiększaj ich dawkę; w ten sposób
staną się wygodne w jego użytkowaniu.

Mimo to, jak lubimy mówić, agresywne choroby należy leczyć agresywnie, więc gdybym miał
coś zagrażającego życiu, łykałbym tyle ekstraktu, ile mogłem w jak najkrótszym czasie.Myślę,
że warto być przygotowanym, więc ci, którzy potrafią, powinni jak najszybciej przyzwyczaić się
do działania olejku, bo wtedy będą wiedzieć, czego się spodziewać, jeśli  kiedykolwiek będą
musieli przyjmować większe dawki.

Standardowym  zabiegiem  przywracającym  organizm  do  dobrego  stanu  zdrowia  jest
przyjmowanie 60 gramów wysokiej jakości oleju w ciągu trzech miesięcy.Dla tych, którzy wzięli
chemioterapię i radioterapię, dobrym pomysłem jest jak najszybsze spożycie od 120 do 180
gramów olejku.Zwykle  60  g  może wyleczyć  poważnego  raka,  ale  w przypadku osób,  które
zostały uszkodzone przez system medyczny, często potrzeba więcej, aby zapobiec nawrotowi
raka i cofnąć szkody pozostawione przez te leczenie.

Gdy pacjent jest znowu zdrowy, możesz zmniejszyć dawkę z powrotem do jednego lub dwóch
gramów miesięcznie lub tyle, ile pacjent lubi spożywać; z naszej perspektywy im więcej tym
lepiej.Nie pomijaj dawek podtrzymujących, ponieważ są one ważne dla zachowania dobrego
stanu  zdrowia.Gram miesięcznie  lub  kropla  dzień  po  pracy  wieczorem nie  brzmi  dużo,  ale
według Ricka powinnowystarczy, aby twoje ciało było zdrowe.

Ponadto lubi, gdy pacjenci używają innych naturalnych rzeczy, takich jak nasiona jabłoni i trawa
pszeniczna w połączeniu z olejowaniem.Z mojego doświadczenia prosiłbym również pacjentów,
aby jedli  nasiona konopi  (i  kadzidło,  mirrę i  chmiel),  ponieważ zawarty  w nich olej  jest  tak
pożywny i dobry dla organizmu.

Rick uważa również, że pacjenci powinni starać się jak najszybciej podnieść pH swojego ciała,
spożywając takie rzeczy, jak arbuz lub sok z cytryny itp.Mówi, że ma to największe znaczenie i
może dać pacjentowi znacznie większą szansę na przeżycie.

Pacjenci powinni również zacząć jeść więcej surowych owoców i warzyw oraz jeść mniej mięsa,
zwłaszcza  przetworzonych  odmian,  które  zawierają  więcej  toksyn.Rick  jest  zwolennikiem
korzystania z maszyn do wyciskania soków i uważa, że duże dawki witaminy C również mogą
być bardzo korzystne.

To jest protokół Ricka Simpsona i  dlatego jego imię będzie znane na zawsze.Jest to chyba
najważniejsze odkrycie wszech czasów, a dobroczynny wpływ tego, co dał nam ten człowiek,
jest nie do przecenienia.Po co nowoczesna medycyna i technologia, kiedy nie działają?Jeśli
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chcesz zobaczyć rezultaty, wypróbuj metodę leczenia Ricka.

Krytykowano nas za nazywanie tego oleju lekarstwem na wszystko,  ale jak inaczej nazwać
substancję,  która  może  być  z  powodzeniem  stosowana  w  leczeniu  tak  wielu  problemów
medycznych?Niektórzy zdają się myśleć, że słowa wyleczyć wszystko oznaczają, że ten olej
zapewni życie wieczne, ale nie takie było intencją Ricka.Z pewnością ten lek może przedłużyć ci
życie i  możesz żyć z jego stosowaniem znacznie dłużej,  co do tego nie ma wątpliwości.Nie
oznacza to jednak, że zapewni życie wieczne.

Ten olej nadal nie jest legalnie dostępny dla większości, więc określenie, ile dodatkowych lat
może zapewnić, zajmie bardzo dużo czasu.Jak dotąd nie postrzegamy tego leku jako eliksiru
nieśmiertelności i mocno wierzymy, że nie czyni cię kuloodpornym.Mimo to, jak mówi Rick, jeśli
kiedykolwiek  znajdziemy klucz  do  nieśmiertelności,  jest  pewien,  że  konopie  będą  głównym
składnikiem.

Proszę nie myśl, że kiedy go używasz, nie możesz zarazić się wirusem.Nadal możesz złapać
takie  rzeczy,  jak  grypa,  ale  jej  skutki  można  znacznie  zmniejszyć  i  znacznie  szybciej
wyzdrowiejesz.W przypadku pandemii lub czegoś podobnego, jeśli spożyjesz lub już spożywasz
wspaniały olej, jaki ta roślina może zapewnić, Twoja szansa na przeżycie z pewnością znacznie
wzrośnie.” Jindricha Bayera,Łzy Feniksa: Historia Ricka Simpsona,epilog do pierwszych dwóch
edycji

„JB, mam pytanie, mój brat ma raka, oni (zakład medyczny) usunęli mu żołądek, potem dali mu
chemię, która spowodowała więcej raka do tego stopnia, że nie może nic jeść, nawet płynów,
wymiotuje.Potem w końcu kupiłem mu żywicę; mój nowy to zrobił, ale konsystencja jest trochę
gęsta (patrz zdjęcie).Ale on to dawał i zabierał.Niedrożność znajduje się na górnym jelicie, na
wzroście  raka.Jego  usta  są  bardzo  suche,  ponieważ  przyjmuje  również  morfinę  z  powodu
silnych bólów.W końcu wypił trochę płynów, ale zwymiotował płynami dwa razy i nie za trzecim
razem miał krew.Lekarze dali mu 2 tygodnie i odsyłają go do domu.Co mogę zrobić???Proszę o
pomoc, ma 11 gramów żywicy z ¼ funta jakiejś odmiany białej wdowy.Czy możesz mi pomóc
znaleźć, gdzie mogę dostać prawdziwe RSO, które spełnia wszystkie kwalifikacje dla niego.Jest
w Kalifornii, LAi jestem w Salwadorze.To bardzo trudna sytuacja i niewiele udało mi się tutaj
zrobić.Poproszę  o  radę.”  Ricardo
-- Cóż, im szybciej zacznie spożywać olej, tym szybciej jego jakość życia się poprawi.Powiedz
mu, żeby włożył tę żywicę do piekarnika nastawionego na 130°C (266°F) na około godzinę, a
następnie zacznij ją jeść.Dobrze jest zacząć od małych dawek, ale gdy pacjenci są na morfinie,
można podać im więcej oleju, a mniej morfiny.Pierwsze dni mogą być trudne ze względu na
interakcje.Najlepsze życzenia, JB

„Chcę tylko, aby wszyscy wiedzieli, że moja pierwsza partia oleju kuchennego dla mojej mamy
była wielkim sukcesem i odzyskałam dobre 4/5 grama z uncji najwyższej jakości pąka!Over the
moon z moją pierwszą próbą.I uwierzcie mi, to naprawdę jest tak proste, jak zrobienie kawy!
Kochamy cię Rick…” Mark

Kadzidło i Mirra
„Kadzidło to świetny dodatek do leczenia olejem z konopi indyjskich.Zarówno wewnętrznie, jak i
miejscowo.Jeśli mieszkasz w miejscu, gdzie olej z konopi indyjskich nie jest dostępny, rozważ
kadzidło, które również może zdziałać cuda.Poszukaj najsilniejszych i uspokajających rodzajów,
jakie możesz znaleźć”.JB

„Próbowałem miejscowo kadzidła, które pomaga złagodzić ból.:)” Carole

„Użyłem  olejku  Frankincense  z  Young  Living  Essential  Oils  z  Phoenix  Tears  Ricka

- 18 -



Simpsona.Mój tata mógł wytrzymać 10 godzin bez bólu… Miał raka w stadium 4 i chodził po
okolicy, jakby nic się nie stało”. Shelly

„Kadzidło jest świetne do wielu rzeczy.Używam go na przebarwienia na skórze, codziennie na
twarz mieszam z ogórkiem jako tonik po umyciu olejkami eterycznymi.Dlatego wyglądam tak
młodo jak na 65 lat.KUPA ŚMIECHU!Żartuję.Mam czterdzieści dwa lata.Ale mam przyzwoitą
skórę, ponieważ nie używam do niej żadnych parabenów ani chemikaliów.” Dania

„W sklepach zielarskich poszukaj jej pod inną nazwą, Boswellia.Działa w zasadzie tak samo jak
Advil, ale lepiej.” Sharon

„Istnieje  stare  lekarstwo,  które  wymaga  kadzidła,  mirry,  oliwy  z  oliwek  i  konopi.Światło  na
mirrze!!Działa cuda dla diabetyków miejscowo i wewnętrznie!” Brian

„Wszystko, co rośnie w naturze, może o nas zadbać.To syntetyczne wersje wszystkich tych
rzeczy okazują się szkodliwe.Wszystkie te rośliny (kadzidło,  mirra,  lawenda,  goździki,  mięta
pieprzowa itp.), zwłaszcza starożytne rośliny w swoich rdzennych obszarach, spędziły lata na
doskonaleniu  swoich  środków  ochronnych  przeciwko  drapieżnikom  i  problemom
środowiskowym, a te rzeczy mogą być używane do nie tylko leczyć, ale leczyć!” Wendy

„Przewidział,  że  za  kolejną  dekadę  zatwierdzone  stosowanie  marihuany  medycznej  we
wszystkich  rodzajach  schorzeń  będzie  kluczowe,  ponieważ  będą  przygotowywane  leki
działające  jak  THC,  ale  bez  aktywnego  składnika,  który  powoduje  „wysoki”  wpływ  na
pacjentów.Mechoulam nie ograniczał się tylko do konopi.Przeprowadził  badania nad levoną,
hebrajskim  słowem  oznaczającym  kadzidło  lub  Boswellia  sacra,  które  było  używane  jako
kadzidło w Świętej Świątyni w Jerozolimie.Chemik z Uniwersytetu Hebrajskiego wraz ze swoim
ówczesnym  doktorantem  Ariehem  Moussaieffem  wykazali,  że  główny  składnik
bliskowschodniego kadzidła zmniejsza lęk i działa na myszy podobnie jak antydepresant.

„Talmud wspomina żywicę Boswellia  jako eliksir  dodawany do wina w celu 'obezwładnienia
zmysłów', aby [ci] skazani na śmierć nie martwili się...To [ich odkrycia] zapewnia biologiczną
podstawę  dla  głęboko  zakorzenionych  tradycji  kulturowych  i
religijnych”.http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
--  Olej  z konopi indyjskich i  kadzidło mają bardzo podobne właściwości lecznicze.Po prostu
dodaj do swojej diety wysokiej jakości kadzidło (Boswellia sacra) lub jedz trzy razy dziennie
(150 mg trzy razy dziennie w przypadku mniej  poważnych schorzeń i  300 mg lub więcej w
przypadku poważniejszych chorób i bólu itp.) Lub możesz postępować zgodnie z tym samym
protokołem i używaj tych samych dawek, jakbyś używał RSO.Kadzidło może również naprawić
twoje ciało od poziomu DNA w górę, a także może leczyć raka i wiele innych „nieuleczalnych”
chorób.Myślę, że to też dobrze wiedzieć.JB

„Jestem naprawdę przybity, że wczoraj popsułem sobie ścięgno Achillesa.Nigdy więcej kanapy
do 5k mogęledwo chodzić.Czy ktoś ma jakieś rady dotyczące szybkiego powrotu do zdrowia?”
Jenna

-  Dużo  oleju  zarówno miejscowo,  jak  i  wewnętrznie.Dodaj  kadzidło  i  olejek  goździkowy  do
mocnej maści z konopi lub do mieszanki z masłem shea/kokosem/olejem z nasion konopi.Jak
zwykle maści zawierające 20-30% THC działają najlepiej.Ciesz się zabiegiem.JB

„Zażywam czysty olejek eteryczny z Boswellia freana na raka dróg żółciowych w stadium IV,
który  przerzucił  się  na  płuca  i  kości,  a  moja  wątroba  po  2  miesiącach  wątroba  ma  teraz
normalne funkcjonowanie, bez blokad i cofnęłam diagnozę 9 miesięcy życia , a guzy na mojej
wątrobie się kurczą i jeden umiera!!Nadal jestem bardzo zainteresowany olejem z konopi, ale
robię  też chemioterapię,  aby  zatrzymać rozprzestrzenianie  się  i  wiem,  że  kiedy  chemia się
skończy w przyszłym miesiącu, chcę mocno uderzyć moje ciało wszystkim, co mogę.Kupiłem
książkę, teraz potrzebuję tylko wiedzieć, jak zrobić olej i poprosić kogoś o pomoc”. Sarah
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„Wpadnę, żeby się przywitać. Nadal trwam, 17 lipca mija 1 rok odkąd zacząłem 1-2ml dziennie,
moje  życie  całkowicie  się  zmieniło  i  prawie  schudłem  prawie  200  funtów,  9  funtów  do
wyrzucenia, moja apteka ma mi na 179mg CBD do 179mg oleju THC .5ml dziennie i 87% THC i
4% CBD 1ml dziennie. I kadzidło, mirrę i sok. TO DZIAŁA JAK WIESZ JB, chciałem tylko dać Ci
znać, że wciąż jadę!” Rachunek

„Używam kadzidła z mirrą do Hashimoto i to działa! Szkoda, że  nie mogę dostać oleju tam,
gdzie mieszkam, ponieważ jest to nielegalne”. Cynthia

„Zacząłem to 3 dni temu, po tym, jak usłyszałem o dziewczynie, która zmniejszyła swój guz
mózgu za pomocą tylko kropli tego na języku co dwie godziny”. Lindsay

„Od kilku lat wkładam kadzidło do kapsułek. Kiedyś brałem kadzidło samodzielnie, aby wyleczyć
raka (bez chemii i promieniowania) w tych czasach, kiedy nie miałem bezpiecznego dostępu do
oleju z konopi.  Kiedy nie miałem RSO i  zauważyłem,  że zaczynają pojawiać się plamy, po
prostu nakładałem kilka kropli Sacred Frankincense bezpośrednio na skórę i obserwowałem, jak
plamy znikają w ciągu kilku dni. Byłem absolutnie zdumiony! Mówię ludziom od lat.Nadal muszę
zrobić  kolonoskopię  (kiedy  dostanę  ubezpieczenie  w  CO),  aby  sprawdzić,  czy  główny  guz
zniknął. Rak czy nie, będę dalej robił to, co robię, tak jak zalecił mój onkolog (na całe życie).
Jest zdumiony!” Lisa

„Wkładam żywicę kadzidłową do karmy mojego psa dwa razy dziennie przez kilka miesięcy i
guz wielkości grejpfruta zniknął”. Karen

„FRANKINCENSE – mówi się, że zmniejsza guzy i spowalnia, jeśli nie zatrzymuje progresję
raka. Wiem, że zmniejsza guzy. Widziałem, jak zmniejsza guzy wielkości piłki golfowej do zera!”
Tamara

„Kilka lat temu uczyniłem to integralną częścią mojej metodologii, razem z olejkami copaiba i z
trawy cytrynowej, wyniki są absolutnie niesamowite. Dzięki za udostępnienie JB”. znak

„Przynajmniej jednym z powodów jest to, że mówi się im w filmach i postach na blogach, że
olejek frankincense zawiera kwas bosweliowy – przeciwnowotworowy aktywny składnik żywicy
żywicy  frankincense.  zbyt  ciężka  cząsteczka,  aby  była  lotna.  W żywicy  żywicy  kadzidłowej
znajduje się kilka kwasów bosweliowych, które mają masy cząsteczkowe w zakresie 450–500.
Jednak cząsteczki lotne – te zdolne do parowania – wszystkie mają masę cząsteczkową poniżej
300.
-- Dlatego zalecam żucie żywicy kadzidłowej i  mirry,  a nie spożywanie olejków eterycznych,
które zostały (miejmy nadzieję/rzekomo) wyprodukowane z kadzidła i mirry. JB

„Olejek kadzidłowy pomógł mi pozbyć się porażenia Bella w tydzień! Bez wątpienia najlepsze
leczenie, jakie kiedykolwiek otrzymałem, które było „legalne”.” Jason

„Używałem Frankincense,  Ylang Ylang,  a czasami Clary Sage na Justinie w celu  napadów
przez cztery miesiące i zauważyłem poprawę. Kiedy zaczynałem, miał trzy napady dziennie i
spadł do jednego dziennie i  czasami bieg od dwóch do trzech dni bez napadów. Czytałem,
gdzie Angelica pomaga również w napadach. Jego neurolog jest za tym wszystkim, ale nie ma
prawdziwej  wiedzy  ani  żadnego  rodzaju  protokołu.  Aromaterapeuci  nie  wydają  się  zbyt
zaznajomieni  z  używaniem  olejki  eteryczne  do  kontroli  napadów.Wdychanie  i  rozcieńczone
stosowanie miejscowe wydaje się działać, ale byłoby miło mieć jakieś wskazówki.Na własnej
skórze przekonałem się, że zdecydowanie są pewne olejki, których należy unikać, tak jak w
przypadku związków kamforowych (rozmaryn, eukaliptus, kolec lawenda, szałwia hiszpańska)
czy tujon, a także kilka innych." Judy

„Nasz wybrany przez nas lek ratunkowy jest szczery. Trzymam go na półce i używam go w
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rozcieńczeniu z olejem MCT. Ten sam olej nośnikowy, który Rae stosuje doustnie z CO.
Jedno lub dwa wciągnięcia pod nosem, a następnie w tył  uszu,  skronie,  szyję,  nadgarstki  i
podeszwy stóp.  To najlepszy lek  ratunkowy do tej  pory.  Szybko i  skutecznie,  ale  z  pełnym
ujawnieniem; nie za każdym razem”. Mark

„Olejek  kadzidłowy  pochodzi  z  żywicy  drzew  Boswellia  serrata.  Niektóre  olejki
aromaterapeutyczne,  perfumy  i  niektóre  rodzaje  kadzideł  zawierają  ten  olejek.  Medycyna
ajurwedyjska, tradycyjna opieka zdrowotna w Indiach, również wykorzystuje olejek kadzidłowy
do leczenia  kilku  schorzeń.  Według Memorial  Sloan-Kettering  Cancer  Center,  w medycynie
zachodniej olejek kadzidłowy jest interesujący ze względu na jego właściwości przeciwzapalne.
Możliwe są pewne skutki uboczne, ale MSKCC zauważa, że  kadzidło wydaje się mieć mniej
negatywnych skutków niż leki, które leczą stany zapalne, takie jak sterydy i niesteroidowe leki
przeciwzapalne.

Według Physicians' Desktop Reference, możliwe są skutki uboczne żołądkowo-jelitowe podczas
przyjmowania  olejku  z  kadzidła.  Mogą obejmować  rozstrój  żołądka,  nudności,  ból  brzucha,
pieczenie  lub  nieprzyjemne  uczucie  pełności.  Olejek  kadzidłowy  może  również  pogorszyć
rozstrój żołądka lub ból brzucha.

Olejek kadzidłowy ma działanie rozrzedzające krew i może zwiększać ryzyko nieprawidłowego
krwawienia,  jak  zauważyło  Centrum  Medyczne  Uniwersytetu  Maryland.  Dotyczy  to  przede
wszystkim osób z zaburzeniami krzepnięcia lub każdego,  kto przyjmuje leki  lub inne zioła o
działaniu przeciwzakrzepowym, takie jak warfaryna, heparyna, ibuprofen, aspiryna lub miłorząb
dwuklapowy. Każdy, kto jest zaplanowany na zabieg chirurgiczny lub dentystyczny, powinien
wcześniej przestać brać olejek kadzidłowy.” Shelley

Przetwarzanie żywic kadzidła i mirry
Kadzidło  zamrozić,  rozdrobnić  w  mikserze  jak  kostki  lodu  (przez  kilka  sekund  na  bardzo
wysokich obrotach), a następnie wlać na proszek bardzo gorącą (100°C) oliwę z oliwek. Mieszaj
jak koktajl  przez około 3 minuty. Wlej mieszankę olejków do butelki i pozostaw na kilka dni,
rozdziel warstwy, a otrzymasz ekstrakt z kadzidła. Dodaj mirrę, jeśli masz – przetwarzaj w ten
sam sposób – zamroź, zmiażdż, dodaj gorący olej, odstaw, oddziel.

Następnie dodaj olej z konopi indyjskich do mieszanki kadzidła, mirry i oliwy z oliwek. Możesz
go też jeść trzy razy dziennie. Dodawałabym też osobno olej z nasion konopi i masowałam nim
stopy. JB

Palenie konopi
„Moja 28-letnia przyjaciółka miała dzisiaj operację raka piersi, mówią, że rak został usunięty, ale
nadal  chcą  jej  poddać  się  chemioterapii.Rozmawialiśmy  wcześniej  i  powiedziałem jej,  żeby
odmówiła chemii  i  po prostuweź RSO.Czy mam rację?Z tego,  co wyczytałem na temat Łez
Feniksa, myślę, że to prawda, ale proszę o pomoc w odpowiedzi na to pytanie.Dzięki." Justyna

-- Dobra robota, Justin.Żadnej chemii ani skanów.Operacja była niepotrzebna.Niech zjada 120-
180g oleju w ciągu najbliższych sześciu miesięcy i postępuj zgodnie z instrukcjami na naszej
stronie.JB

„Wyobraź sobie,  że próbujesz nauczyć ludzi,  jak nosić spodnie…Wydaje się to łatwe.Co by
było, gdyby ludzie codziennie pisali do ciebie z pytaniem, jak założyć spodnie?(irytowanie) To
jak  dzień wieprza!Jeśli  założę spodnie  i  zrobię  to  dobrze,  to  w ten sposób pokażę komuś
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innemu.Mogę śmiać się z ludzi, którzy chcą założyć spodnie tyłem i powiedzieć: „Hej, dobrze
pasują, jasne, ale to nie zmienia faktu, że są założone tyłem!(To zadziałało dla Khrisa Krossa).”
JB po prostu mówi nam, co działa i nie powie nam w żaden inny sposób, ponieważ nie ma
potrzeby innych sposobów.Postępuj zgodnie ze wskazówkami lub chodź dookoła w spodniach
założonych do tyłu, ale nie złość się na JB, gdy zdasz sobie sprawę, że po prostu pokazuje ci
właściwy sposób!Nie próbujemy zmieniać tekstu w książce, po prostu badamy inne książki!”
Czad

- Dziękuję, Chad, to było świetne wytłumaczenie i tak, masz rację.Cała ta kwestia medycyny
RSO jest tak obraźliwie prosta, że  w rzeczywistości ją komplikuje.To zbyt proste, aby ludzie
mogli  w to uwierzyć,  zwłaszcza gdy nie  mogą sami  wypróbować leku i  muszą tylko  o nim
czytać.

Chodzi o to, że stawką jest życie ludzi.Rozmawiam z nimi osobiście, widzę ból na ich twarzach,
nie pytaj, co mi to robi po tylu latach.Dla mnie nie ma tu zbyt wiele miejsca na improwizację, nie
ma  czasu  na  długie  bebopowe  solówki  czy  free  jazz.To  solidny,  dwunastotaktowy  blues
oldtimera i ma dwanaście taktów.Rick dał nam wskazówki do naśladowania, ale każdy chce
wymyślić koło na nowo z powodu problemów z ego lub innych ludzkich słabości.

Wszystko,  co  mówię  o  tym,  to  najpierw  opanuj  urządzenie  do  gotowania  ryżu  i
wentylator.Najpierw  RSO,  potem  wszystkie  inne  (mniej  silne)  formy  medycyny
konopnej.Ponieważ potencja ma znaczenie.Im silniejszy i bardziej uspokajający olej, tym lepiej
dla pacjenta.Nie musisz testować warunków wewnętrznych, najpierw wypróbuj go na skórze i
obserwuj, czy leczy się szybciej dzięki naprawdę bardzo silnemu i uspokajającemu RSO z 95-
98% THC lub z czymkolwiek innym, co powinno ci na to odpowiedzieć.Następnie wiedz, że to
samo, co dzieje się na twojej skórze, dzieje się w twoim ciele, kiedy przyjmujesz ten lek.

Gdy to zrobisz, w zasadzie stracisz zainteresowanie słabszymi formami medycyny konopnej.Nie
dlatego, że w niektórych przypadkach nie mogą pomóc, ale dlatego, że po co latać drugą lub
trzecią klasą, skoro można latać pierwszą klasą za te same pieniądze, a jednocześnie szybciej i
niezawodnie ratować życie?

RSO to medycyna premium, a reszta z mojego punktu widzenia nie jest medycyną premium.I
chcę  lekarstwa  premium,  dlaczego  miałbym  chcieć  rozcieńczonego  lekarstwa  zamiast
prawdziwego?Im silniejszy i silniejszy środek uspokajający, tym lepiej działa jako lek – i to się
nigdy nie zmieni”. JB

„Najlepszy  RSO  zawiera  95-98%  THC  i  jest  niezwykle  silny  i  uspokajający.Wszystko  inne
(surowe  konopie,  soki,  artykuły  spożywcze,  oleje  o  wysokiej  zawartości  CBD,
niedekarboksylowane BHO, nalewki, maści, mikstury, maceraty, cokolwiek innego) jest słabszą
formą medycyny konopnej.Wszystkie formy lekarstwa na konopie są oczywiście do pewnego
stopnia korzystne, ale nie stawiaj swojego życia na słabsze formy lekarstwa z konopi.” JB

Choroby skóry, oparzenia, egzema itp.

„W niedzielę rano dostałem oparzenia wrzącym olejem III stopnia na palcach.Duże pęcherze i
bardzo bolesne.Przypomniałem sobie, że czytanie RSO jest niesamowite na gojenie oparzeń,
więc spróbowałem.OMG Ludzie, oparzenie zniknęło całkowicie w ciągu zaledwie 40 godzin.Ani
śladu.Zaaplikowałem  dobrą  ilośćRSO  na  pęcherze,  filet  świeżego  Aloe  Vera  i
bandaż.Powtórzone  12  godzin  później.Nie  ma  potrzeby  trzeciej  aplikacji.TY  RICK  RICK
SIMPSON. Bobbi

„Pierwszy raz zrobiłam olej (zaparzony w oleju kokosowym) do miejscowego leczenia pleców
starszego sąsiada.Całe miała rany, które mocno swędziały.Pluskwy są wykluczone, tak samo
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jak świerzb, pchły, skeeters i tym podobne, ponieważ nie została dotknięta nigdzie indziej poza
plecami  i  nie ma oznak aktywności  zwierząt  na jej  łóżku.Wiesz,  co zrobił  jej  syn???Mocno
spryskał  jej  materac  chemikaliami,  aby  pozbyć  się  nieistniejących  robaków.Dałem  jej  nowy
materac z wyraźną instrukcją, że NIE należy go spryskiwać, jest on wypożyczony jej na tak
długo, jak tego potrzebuje.Musiała iść do szpitala z powodu krwawiących wrzodów i kiedy tam
była, wyraziła problem z plecami i wiesz, co kazali jej zrobić lekarze???Umyj jej włosy i ciało na
wszy.Nie ma wszy.Jak myślisz, kogo mam słuchać, żeby jej pomóc?Lekarze?NIE.Zrobiłem olej,
leczyłem nim plecy i następuje poprawa i gojenie.” Michelle

„Moja synowa smażyła kotlety wieprzowe w głębokim tłuszczu i praktycznie zanurzyła palce we
wrzącym  gorącym  oleju  do  pierwszej  kostki  i  zrobiły  się  białe  jak  ugotowany
kurczak.Nałożyliśmy im RSO i ból zniknął po około minucie, pokryła je 2x dziennie RSO.Zagoiły
się  bardzo  szybko  w  ciągu  zaledwie  kilku  dni  i  nie  było  w ogóle  utraty  skóry  ani  blizn.To
niesamowite,  że  teraz  trzymamy  trochę  w  lodówce  kuchennej,  więc  jeśli  ktoś  się  poparzy
(zwłaszcza  dzieci)  natychmiast  zastosujemy RSO,  nie  ma potrzeby  odczuwać  tego rodzaju
bólu, gdy mamy naturalną roślinę, która się tym zajmie ”. Debra

„Używałem  go  na  silne  oparzenia  słoneczne.Udało  się  świetnie,  widziałem,  jak  leczy  ranę
nożową w niecały tydzień.Leczy również halitozę.Używam go od sześciu miesięcy i całkowicie
odstawiłem leki  napadowe.Kiedy skończyłem, miałem drobny atak.Mam szczęście,  że mogę
dostać takie lekarstwo, polecam też ich stosowanie na nerwobóle.” Jacek

„Do ogrzewania używam pieca na drewno,  więc poparzenia na nadgarstku towarzyszyły  mi
przez wiele chłodniejszych miesięcy.Zeszłej jesieni zrobiłem głębokie oparzenie, jeszcze się nie
obudziłem.Dostałem wcześniej  olej  RSO, więc nałożyłem odrobinę,  zakryłem oparzenie i  po
dwóch dniach obszar był  różowy, czysty plaster,  bez pęcherzy ani oparzeń!Sprzedam się w
100%!” Janine

„Dostałem ładnego oparzenia słonecznego zaraz po ogoleniu głowy kilka lat temu.Następnego
dnia  byłem  na  słońcu  w  Kolorado  przez  około  14  godzin.Miałem  już  tak  silne  oparzenia
słoneczne na głowie.Po raz pierwszy gojenie zajęło miesiące i przez cały czas sączyło się i
bolało.Ostatnim  razem  nałożyłem  trochę  balsamu  nasączonego  marihuaną  na  moją
niesamowicie  spaloną  słońcem  głowę.3  dni  później  złuszczyła  się  raz  i  została  całkowicie
zagojona.Konopie indyjskie na osoby z oparzeniami słonecznymi!” Nate

"Mam pytanie.Czy znasz kogoś, kto używa tego do gontów?Dostaję je dość często, zwłaszcza
gdy jestem zestresowana i jestem po prostu ciekawa.Dziękuję Ci." Trina

- Po prostu nałóż olej  na obolałe miejsca,  surowy lub w postaci  nalewki,  i  poproś pacjenta
również o zjedzenie oleju, aby uzyskać najlepsze wyniki.JB

„Moje  stawy  rozpalają  się  na  palcach  i  voila,  wetrzyj  trochę  oleju,  ból  zniknął.W  zeszłym
tygodniu  spaliłem się  na baryłce,  3 cale  czarnej,  bulgoczącej  skóry na wewnętrznej  stronie
nadgarstka.Mała ilość olejku, bandaż, dwa dni później, cudownie różowa skóra.Zaaplikowany
ponownie, to samo, dwa dni później i został uzdrowiony...Dziękuję!!!" Janine

„Poranny  Szkocie,  wczoraj  wieczorem  rozmawiałem  z  moją  siostrą  i  ona  mówi,  że  jest
uzdrowiona!!!!Lek wyleczył jej  półpasiec.:)  Mówi,  że czuje się cudownie.Chciałem tylko mieć
100% pewności, zanim do ciebie napiszę.Dziękuję bardzo za Twoją pomoc."

„Mój syn i ja używaliśmy go tylko miejscowo od pierwszej chwili, gdy pojawił się półpasiec. Nic
nowegopojawił się półpasiec i nie wykryto żadnych innych objawów. Cud." Matija

„Użyłem oleju w stylu RSO na brodawkę czarownicy na mojej twarzy.Dwie aplikacje opatrzone
plastrem i prawie zniknęły!” Leslie
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„Usunąłem nim również 2 brodawki.Miałem je na nodze przez całe życie”. Michelle

„Użyłem oliwy z oliwek z konopi indyjskich na oparzenia i skaleczenia, a one goją się w ciągu
kilku dni.Nigdy czegoś takiego nie widziałem.Wiem, że RSO byłoby nawet lepsze.Konopie były
używane do leczenia wszystkiego, zanim nasz rząd stał się chciwy. Dawid

„Podgrzałam olejek i wymieszałam go ze słoiczkiem kremu do twarzy.Używam go 2x dziennie i
jestem od około 2 miesięcy.Głębokie, głębokie pryszcze, które kiedyś dostawałem (wiesz takie,
potrzebują tygodnia, żeby wynurzyć się na powierzchnię i są OGROMNE!) już nie istnieją.Blizny
po tych pryszczach również zanikają.Widzę nawet, jak skóra zaczyna się napinać!Zabawne, że
ten post jest tutaj, ponieważ dopiero dzisiaj zauważyłem wyniki!Ten olejek jest niesamowity, a
krem do twarzy to tylko jedno z wielu zastosowań.Dzięki Rick. Jennifer

„Sparzyłem się całkiem nieźle na rurze wydechowej i dodałem trochę oleju z konopi indyjskich z
ekstraktem  z  pestek  winogron  i  zagoiło  się  w  mniej  niż  tydzień  i  prawie  nie  ma  bólu  ani
podrażnień i BEZ BLIZN!” Daniel

„Użyłem go na oparzenia i nie mogę powiedzieć, gdzie zostałem poparzony.Bez straszenia i
bez śladów.Świetny.Miałem oparzenie przez tydzień i nie chciało się goić.Użyłem oleju iw ciągu
czterech  dni  mam nową skórę.Tydzień  później  nie  wiem,  gdzie  się  sparzyłem.Niesamowite
rzeczy." Clifford

„Tak, tak, leczyłem oparzenia RSO.I żadnych blizn!” Erin

„Ból dosłownie znika natychmiast, a stan zapalny ustępuje w ciągu dnia.Już kilka miesięcy temu
leczyłem jedno oparzenie i mam teraz inne, które leczę.Przyspiesza czas gojenia o tygodnie i
tygodnie w toku.Jak poważne jest oparzenie i BEZ STRASZENIA i BEZ wrażliwości na to, gdzie
zostałem spalony.Używam oleju na wszystko i mam na myśli wszystko.Niedawno zrobiłem też
partię,  której  jakość  nie  była  taka,  jaką  kiedykolwiek  zjadłbym,  więc  jest  ściśle  stosowana
miejscowo.Zrobiłem  zabieg  na  twarz,  OMGosh,  niesamowite  rezultaty.Używam  RSO  w
przypadku każdej możliwej dolegliwości.”

„Mam  wiele  przerażeń  spowodowanych  chorobą  skóry,  w  której  przez  prawie  6  miesięcy
otrzymywałam okropne leki.Och niespodzianka!Kilka tygodni po zabiegu moja skóra znów jest
zła.Dobrze  wiedzieć.Byłem  okropny  na  tych  lekach,  kapryśna,  sucha,  łuszcząca  się  skóra,
pocenie się, mój Boże, to było straszne.Nie zobaczę więcej doktora. Nikki

„Używałem oleju na infekcje skóry, bóle głowy, ukąszenia komarów, grzyby, sen i po prostu
relaks.Bardzo pomocny na 1stapteczka." Sylwia

„Drogi panie, jestem starym hipisem z lat 60-tych i mieszkam w północnej Kalifornii.Hybertyzują
różne modele Wraków pociągów i White Widow od 8-9 lat z doskonałymi wynikami.Widziałem,
że Rick też używał White Widow.Obecnie pomagam pacjentowi hospicjum o imieniu Jason w
Redding w Kalifornii. w rekonwalescencji, kto był/jest? umieranie z powodu ostatnich stadiów
MRSA, zgodnie z zaleceniami mojego starego lekarza, doktora Ronalda Sanda...Zacząłem go
od nalewek, które robiłem i dawałem ciasteczka zarówno z wody do ekstrakcji pączków, jak i
tylko ekstrakcji masła cztery miesiące temu.

Inny przyjaciel, hodowca, brat, z którym chodzę do Kościoła Unity, przesłał mnie na twoją stronę
internetową zaledwie trzy tygodnie temu.Zaczął Jason od „JOY GREASE” i  przeszedł przez
swoją pierwszą tubę, a teraz jest na swojej drugiej.Nieco ponad miesiąc temu jego piłki były
wielkości bardzo dużego melona, większego niż softball...Odkąd zjadłem moje wypieki i zjadłem
„Magic  Grease”,  z  każdym  dniem  jest  coraz  lepszy,  a  jego  Gonady  prawie  wróciły  do  
normalnych rozmiarów…Mówią, że nie ma lekarstwa na MRSA???

Jason  ma  bardzo  duże  odleżyny  na  plecach,  ponieważ  nie  może  leżeć  na  boku  lub
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brzuchu.Teraz mówi mi, że ustępują, a kiedy nasz lekarz pojawił się z inną drużyną w mieście,
wszyscy nie mogli zrozumieć, dlaczego nie umarł ani dlaczego jego stan się poprawia.Jeszcze
nie powiedziałam lekarzowi o mojej/naszej kuracji olejem konopnym, ale wkrótce…Naprawdę
potrzebuję pozwolenia od lekarza, aby teraz leczyć jego rany miejscowo olejem, nie zgadzasz
się???Jeśli możemy zatrzymać MRSA u pacjenta, który miał tylko kilka miesięcy życia, pomyśl
tylko,  co  to  może  lub  powinienem  powiedzieć  POWINNO  powiedzieć  społeczności
medycznej.Pokój i szacunek, Craig”

„Mój mąż miał 30-letnią bliznę po oparzeniu, które wymagało przeszczepu skóry…Pomyślałem
więc, aha, kolejne miejsce do eksperymentowania z tym niesamowitym produktem.Cóż, miał
mniej niż zero wiary, że zrobi wszystko...Po kilku zastosowaniach zmienia się, ma teraz pigment
tam, gdzie go nie było.Wzrost włosów tam, gdzie żaden nie urósł od 30 lat.” Rebeka

„Miałem  oparzenia  drugiego  stopnia  na  całej  twarzy  i  ramionach  od  pożaru  domu.RSO
zmieszane  z  masłem kakaowym nakładam na  cały  miesiąc  i  ledwo można  powiedzieć,  że
kiedykolwiek  się  poparzyłem.To  niesamowite,  jak  szybko  działa  i  jest  to  najlepszy  środek
przeciwbólowy, jaki kiedykolwiek miałem.” Amerykańskie

„Niedawno miałem pieprzyk na skórze głowy, który zaczął swędzieć.Nakładałam raz dziennie
przez kilka dni i pieprzyk faktycznie zaczął się kurczyć!Porozmawiaj o niesamowitych.” Amanda

„Mój balsam również był zawieszony w oleju kokosowym i bardzo pomógł, gdy miałem łysienie”.
Matty

„Moja dziewczyna miała trwającą ponad 2 lata infekcję MRSA i bezskutecznie próbowała wielu
antybiotyków, w tym jednego z najsilniejszych dostępnych.Użyliśmy trochę oleju skroplonego z
węża odparowywacza na plastrze na otwartym szybie i ustąpiło, a ból natychmiast ustąpił.Jej
jakość życia jest o wiele lepsza.

Miałem podejrzany guzek na plecach przez 2 lata, który zmienił kolor i bardzo bolał, i byłem
bardzo podejrzliwy, co to jest.Użyłem RSO na opasce i zniknął.Spróbowaliśmy tego, ponieważ
widzieliśmy wideo Ricka Run from the Cure.Uważam, że rozpowszechnianie tego przesłania ma
ogromne  znaczenie  i  jestem  gotów  ruszyć  pełną  parą  poprzez  aktywizm,  nasze  media
społecznościowe i zasięg transmisji, aby pomóc wam w przekazaniu wiadomości”. Robert

„Mam fibromialgię, a leki nie usuwają mojego bólu.Ale olej tak. Donna

"Jestem wierzący...naprawia  dnę...to  musi  doprowadzić  yin  i  yang do równowagi,  ponieważ
wcześniej  myślałem,  że  jestem  szczęśliwy,  ale  ostatnio  odkryłem  poczucie  szczęścia
emanujące z głębi...Dzięki Rickowi Simpsonowi. Irving

„Cześć  Corrie,  od  około  3  tygodni  podaję  *****  lekarstwo  na  jego  podagrę  w stopie,  a  on
przeszedł z wózka inwalidzkiego do biegania po schodach i poszedł na 2-godzinną wędrówkę
przez weekend.Nie chodzi tylko o raka...po prostu leczy.Powinienem był zrobić zdjęcia...Duża
różnica.Zwykłe leki go nie dotykały.Na wózku inwalidzkim przez 3 tygodnie przed lekarstwami.”

„Użyłem go na oparzenia i nie mogę powiedzieć, gdzie zostałem poparzony.Bez straszenia i
bez śladów.Świetny.Miałem oparzenie przez tydzień i nie chciało się goić.Użyłem oleju iw ciągu
czterech  dni  mam nową skórę.Tydzień  później  nie  wiem,  gdzie  się  sparzyłem.Niesamowite
rzeczy." Clifford

„Tak, tak, wyleczyłem oparzenia RSO i bez blizn!” Erin

„Ból dosłownie znika natychmiast,  a stan zapalny ustępuje w ciągu dnia.Już leczyłem jedno
oparzenie  kilka  miesięcy  temu  i  mam  teraz  inne,  które  leczę.Przyspiesza  czas  gojenia  o
tygodnie  i  tygodnie,  w  zależności  od  tego,  jak  poważne  jest  oparzenie,  BEZ  Blizn  i  BEZ
wrażliwości na miejsce, w którym zostałem oparzenia.Używam oleju na wszystko i  mam na
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myśli  wszystko.
**ostatnio zrobiłem partię,  która nie była takiej jakości, jaką kiedykolwiek zjadłbym, więc jest
ściśle używanamiejscowo i zrobił twarz.O Boże, niesamowite wyniki.Używam RSO do każdej
możliwej dolegliwości**” Michelle

„Zrobiłem to, podałem mojemu 18-letniemu synowi.Teraz nie ma śladu raka.Jestem ci winien
ogromne podziękowania, Rick Simpson. Amanda

„Użyłem  go  do  leczenia  otwartych  ran.Niedawno  użyłem  na  mój  wrzód  cukrzycowy,  który
rozerwałem.Wyzdrowiał lepiej, niż mogłem się spodziewać.Wyleczył również zadrapania kota
przez noc.Inne zadrapania z dnia na dzień.Na połowę zadrapania posmarować opaską olejem,
następnego  dnia  leczoną  stronę  zamkniętą  w  leczonej  otwartej  odsłoniętej  infekcji.Ten  lek
powinien znajdować się w każdej apteczce pierwszej pomocy”. Jared

„Od 11 roku życia (mam teraz prawie 30 lat) na mojej skórze rozwija się rodzaj grzyba, głównie
wokół szyi, klatki piersiowej i pleców.Te czerwone, okrągłe plamy pojawiają się na mojej skórze
co  roku,  a  ja  wzięłam  wszystko,  aby  leczyć  stan  mojej  skóry.Leki  przepisane  przez
dermatologów  trwają  5-6  dni,  aby  usunąć  te  plamy  i  kolejne  5  dni,  aby  je  całkowicie
wyeliminować.

Któregoś  dnia  zauważyłem,  że  te  plamy  znów  zaczęły  się  pojawiać,  ALE  tym  razem
postanowiłem  posmarować  je  olejem z  konopi  indyjskich  ...i  to  było  naprawdę  magiczne!!!
Nałożyłem go tylko 2 razy i wszystkie plamy zniknęły.Nie mogłem uwierzyć własnym oczom!
Nigdy więcej tabletek, kremów i specjalnych szamponów dla mnie!Teraz zrobiłem olej kokosowy
z olejem z konopi indyjskich i będę go nakładał przez kolejny tydzień, aby upewnić się, że plamy
nie  pojawią  się  ponownie.Dziękuję  bardzo  RS & JB za  wszelką  pomoc  i  informacje,  będę
zawsze wdzięczny.” Ioanna

„Czy olejek zadziała na brodawczaki lub w okolicach oczu?” Sean

- Tak, Sean, ale uważaj, aby olejek nie dostał się do oczu, bo będzie się mocno palić przez
około godzinę lub dwie.Nie uszkodzi oka, ale jest nieprzyjemny.JB

„W 2002 roku miałem straszny wypadek.Miałem całe rany i straciłem część kości w ramieniu.Po
przeszczepach skóry i kości byłem prawie wyleczony i dostałem infekcji w ramieniu.Okazało się,
że to infekcja kości i musiała zacząć się od nowa.Z tego powodu za każdym razem, gdy dostaję
skaleczenia/oparzenia  (jestem  spawaczem),  zawsze  się  zarazili.W  zeszłym  roku  dostałem
strasznego poparzenia od przewodu parowego w pracy na brzuchu.Utrzymując go w czystości i
używając olejku, został wyleczony w ciągu TYGODNIA!Moje małe przypalenia spawów mogą
trwać 4-6 tygodni.Już nie z moim olejem.Pieprzyć Neosporin, ja używam OLEJU!” Chris

„Podgrzałam olejek i wymieszałam go ze słoiczkiem kremu do twarzy.Używam go 2x dziennie i
jestem od około 2 miesięcy.Głębokie, głębokie pryszcze, które kiedyś dostawałem (wiesz takie,
potrzebują tygodnia, żeby wynurzyć się na powierzchnię i są OGROMNE!) już nie istnieją.Blizny
po tych pryszczach również zanikają.Widzę nawet, jak skóra zaczyna się napinać!Ten olejek
jest niesamowity, a krem do twarzy to tylko jedno z wielu zastosowań!” Jennifer

„Skończyłam  pracować  dla  mojego  szefa  w  lesie,  gdzie  leżała  kupa  trującego  dębu  do
przeniesienia i  spalenia, i  nie miałam pojęcia, że  tam jest.Więc oczywiście złapałem trujący
dąb.Mój szef zauważył, że jest na granicy cellulitu, po czym odesłał mnie z powrotem, żebym
zaczęła  kurację  olejkiem Ricka  Simpsona.W ciągu  kilku  dni  moje  ramię  przestało  cieknieć,
zaczęło się też odwracać.NIE MOŻESZ MI MÓWIĆ, ŻE TA ROŚLINA NIC NIE MOŻE LECZYĆ!”
Złupić

„Trujący bluszcz na moim ramieniu… Wysypka i  oparzenia zniknęły w ciągu 5 minut… Bez
guzów,  bez  wysypki,  bez  bólu…  Używam  jednego  ziarenka  ryżu  RSO  z  odrobiną  oleju

- 26 -



kokosowego… ZNIKNIĘŁO w 5 minut!!!Kocham mój olej!!!“ Estelle

„Użyłem tego oleju 3 lata temu, aby zabić raka prostaty w stadium 4.Na początku stosowałam
terapię  hormonalną,  a  potem dowiedziałam się  o  RSO.To  działa.Osobiście  znam dziesiątki
osób, które codziennie stosują go na wiele dolegliwości.To ogromna pomoc dla pacjentów z
rakiem,  ale  uważam,  że  najbardziej  zdumiewa  mnieobjawienie  wyleczyło  czyjąś  ciężką
łuszczycę, która miała ponad 90% ciała.Spożywając 1/4 do 1/2 grama olejku dziennie przez 6
tygodni, osoba ta dosłownie wyleczyła się z choroby, na którą cierpiała od dziecka.Mogłabym
godzinami opowiadać o rzeczach, które widziałam w tym oleju.Zobaczysz, zachowaj otwarty
umysł i postępuj zgodnie z instrukcjami Rick, nie będziesz żałować. Dan

„Łuszczyca artretyczna za mniej niż miesiąc…” Giulliana

„Moja  łuszczyca  zniknęła  po  tym,  jak  zaczęłam  spożywać  olej…  Samo  stosowanie  go
miejscowo nie pomagało mojemu tak bardzo – nie zniknęła całkowicie, dopóki nie zaczęłam go
stosować  doustnie.Jeszcze  nie  wrócił.Jestem  teraz  na  dawce  podtrzymującej,  więc  mam
NADZIEJĘ, że to wystarczy, by powstrzymać łuszczycę.Nie miałam żadnych oznak od prawie 4
miesięcy.Lekarze powiedzieli mi, że to nigdy nie zniknie całkowicie, a jedyny moment, w którym
to się "wyjaśnia",  był wtedy, gdy byłem naprawdę chory, a mój układ odpornościowy musiał
walczyć z innymi rzeczami.Dobrze...Nie czuję się chory, a gówno zniknęło!” Lindsay

„Również wyleczył zapalenie ścięgna w ciągu kilku dni.Nawet kontuzja 7 miesięcy.Wystarczy
raz dziennie posmarować bolące miejsce odrobiną masła garnkowego lub RSO.Niesamowite
gówno.Użyłem RSO na oparzenie III stopnia w ostatnią niedzielę-wtorek, brak śladów oparzenia
po  40  godzinach  leczenia.Pewnie  żałuję,  że  nie  użyłem  tego  w  chwili,  gdy  to  się
stało.Zaoszczędziłoby mi to godzin wielkiego bólu i trzymania na nim lodu. Bobbi

„Przyjaciel posadził mnie do oglądania Run from the Cure jakieś dwa i pół roku temu, myśląc,
że to może pomóc mojej łuszczycy.Robiliśmy olej razem – pierwszy raz dla nas obojga – w
ciągu trzech tygodni moja łuszczyca plackowata zniknęła.Od tego czasu robię olej i piję go.Jeśli
łykam codziennie i nakładam olejek miejscowo na noc na pojedyncze miejsca, które pojawiają
się przypadkowo, łuszczyca jest bardzo kontrolowana i prawie niewidoczna.Ze względu na to
doświadczenie wskoczyłem z dwiema nogami i teraz posiadam pierwszy w pełni licencjonowany
stanowy biznes marihuany w Kolorado.Rok po rozpoczęciu mojej  działalności u mojego taty
zdiagnozowano czerniaka w stadium IV – rozprzestrzenił się on na jego płuca i wątrobę.Jego
onkolog dał mu od 3 do 12 miesięcy i kazał przygotować się do opieki hospicyjnej.Natychmiast
zacząłem  go  stosować  w  reżimie  RSO,  a  pięć  miesięcy  później  jego  rak
zniknął.Stracony.Najłatwiejsza rzecz na świecie!Dzięki Rickowi za ponowne wprowadzenie tego
niesamowitego leku na świat!” Erica

„Czego to nie może pomóc?Dzięki moim studiom możliwości są nieograniczone.Mam cystę po
prawej  stronie  policzka na twarzy.Po  pięciu  dniach przyjmowania  oleju  (spożywania)  torbiel
gwałtownie się skurczyła.Olejek składał się z oszronionych liści i małego pąka, który nasączony
był zawsze przezroczystym.Mieszanina siedziała przez 2 tygodnie.Pierwszej nocy olejku moja
torbiel miała uczucie mrowienia.Pięć dni później odszedł.Olej działa.Jest zbyt wiele dowodów, a
nauka  za  tym  wszystkim  jest  niesamowita.Istnieją  związki  chemiczne,  które  reagują  na
wszystkie nasze receptory w układzie nerwowym, jest dziełem natury.Niesamowite jest to, że
wszystko znajduje się w jednej roślinie.KONOPIE INDYJSKIE.Czas zobaczyć, jak daleko mogą
zajść ludzie.Czas ewoluować”. Jeremy

„Pierwszy raz zrobiłam olej (zaparzony w oleju kokosowym) do miejscowego leczenia pleców
starszego sąsiada.Całe miała rany, które mocno swędziały.Pluskwy są wykluczone, podobnie
jak  świerzb,  uciekinierów,  skeeters  i  tym  podobne,  ponieważ  nie  została  dotknięta  nigdzie
indziej poza plecami i nie ma śladów aktywności zwierzaków na jej łóżku.Wiesz, co zrobił jej
syn???Mocno spryskał materac chemikaliami, aby pozbyć się nieistniejących owadów.Dałem jej
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nowy materac z wyraźną instrukcją,  że NIE należy go spryskiwać.Musiała iść do szpitala z
powodu krwawiących wrzodów i kiedy tam była, wyraziła problem z plecami i wiesz, co kazali jej
zrobić lekarze???Umyj jej włosy i ciało na wszy, nie ma wszy.Jak myślisz, kogo mam słuchać,
żeby jej pomóc?Lekarze?NIE.Zrobiłem olej, leczyłem nim plecy i następuje poprawa i gojenie.”
Michele

„Zaraziłem się  wirusem  opryszczki  prawie  20  lat  temu.Należę  do  tych,  które  do  dziś  mają
epidemie 5-6 razy w roku.Jak możesz sobie wyobrazić, nie było to dla mnie łatwe.jestem ciekaw
czy tymasz jakieś sugestie lub znasz inne osoby, które odniosły sukces w leczeniu marihuaną?
Dziękuję za Twój czas."

--  Po  prostu  nałóż  olej  (lub  nalewkę  lub  maść  z  olejem)  na  miejsca,  w  których  wybucha
opryszczka.Powtórz w razie potrzeby.Dobrym pomysłem jest również zjedzenie co najmniej 60g
kuracji, czasami wirus opryszczki znika całkowicie.Epidemie nie będą tak częste i nie będziesz
odczuwać bólu itp., jeśli użyjesz oleju do leczenia.Olejek działa na wszystkie rodzaje opryszczki
i nie znajdziesz nic lepszego na opryszczkę niż olej.Najlepsze życzenia, JB

„Moja była żona jest wolna od wirusów po tym, jak jej zaaplikowałem!!!Jej lekarz był i jest zbity z
tropu.Była absolwentką DARE, a teraz trzyma dla siebie kilka roślin…” Thomas

„Poranny  Szkocie,  wczoraj  wieczorem  rozmawiałem  z  moją  siostrą  i  mówi,  że  jest  już
uzdrowiona!!!Lek wyleczył jej półpasiec. :) Mówi, że czuje się cudownie.Chciałem tylko mieć
100% pewności, zanim do ciebie napiszę.Dziękuję bardzo za Twoją pomoc."

„Dziewczyna z półpasiec przytrafiła się jej coś innego i nigdy nie powiedziała rodzinie, co się
stało.Oto ona, właśnie mi to wysłała: „Cześć, właśnie wczoraj dowiedziałam się, że moja siostra
miała narośl na tarczycy rok temu, ale nie powiedziała o tym naszej rodzinie.Podobno lekarz
powiedział jej, że będą go pilnować, a jeśli się rozrośnie, to operują.Nie był wystarczająco duży,
by zrobić jego biopsję.W każdym razie w zeszłym tygodniu miała wizytę u lekarza i dowiedziała
się,  że  guz  przestał  rosnąć.Uważa,  że  lek  powstrzymał  wzrost.Czy  to  nie  wspaniała
wiadomość?Kontynuuje przyjmowanie go w nadziei,  że jej  następna wizyta wykaże,  że olej
zabija guzy.Dam ci więcej informacji, gdy to się stanie. Szkot

„Kiedyś zeszłej wiosny zauważyłem czerwony ślad po lewej stronie podbródka.Odrzuciłem to
jako ból, który wkrótce zniknie.Cóż, nie, a potem, zanim się zorientowałem, pojawił się drugi; nie
przymocowany, ale nieco w linii prostej od pierwszego znaku.Zaaplikowałem trochę polisporyny
i inne kremy, które znalazłem w apteczce, ale nic nie zmieniło jej koloru ani wyglądu.Zanim
skontaktowałem się i wszedłem do gabinetu mojego doktora, było ich więcej, ale w niektórych
obszarach zaczęło wyglądać inaczej.Wyglądało na bardziej  poplamione.Kiedy mój Dr zbadał
mnie, miał osłupiały wyraz twarzy.W ciągu następnych dwóch miesięcy przepisał różne kremy i
tabletki z antybiotykiem.

Cały czas powtarzał:  nie sądzę,  żeby to był  rak.Nie sądzę,  że to rak.Wydawało się jednak
dziwne,  że  powiedział  mi,  abym nie  martwił  się  o  kolejne wizyty,  po  prostu  przyjeżdżaj  co
tydzień do jego gabinetu, tak jak mi kazał, a on od razu się ze mną spotka, w swoim gabinecie,
a nie w sali badań. czas.Powiedzieć, że się trochę bałem, było niedopowiedzeniem, ponieważ
to prowadziło donikąd.Kilka razy zapytałem go o wizytę u dermatologa, na co odpowiedział:
„Zrobimy  biopsję,  a  potem  zabierzemy  cię  do  dermatologa,  jeśli  nie  masz  nic  przeciwko
pojechaniu do Halifaxu”… „Pojadę w mgnieniu oka” – powiedziałem mu, żeby sprawdził, jakie
były  te  znaki  na  mojej  twarzy.Czas  mijał,  a  Halifax  nie  słyszałem  o  żadnej  wizycie  u
dermatologa.Jeszcze raz zapytałam mojego doktora… Potem wspomniał, że był dermatolog,
który  zmarł  w  Halifax,  a  ten,  który  tam był,  był  bardzo  zajęty,  co  oznacza,  że  minie  kilka
miesięcy, zanim będę mogła się z nim zobaczyć.Wydawało się, że czas wlokł się po piętach…
nic się nie działo…
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Zdecydowałem się po tym, jak spróbowałem leków , które dał mi Dr, bym wziął sprawy w swoje
ręce.Zrobiłem kilka zapytań i udało mi się zdobyć trochę RSO(Rick Simpson Oil) lub po prostu
dobrze  zrobiony  olej  konopny.Postępowałem  zgodnie  z  instrukcjami,  jak  używać
olejku.Umieściłem trochę na opasce i w nocy zakryłem ślady na mojej twarzy.Ja też łykałem
trochę każdego wieczoru.

Ze wszystkiego, co przeczytałem, te rzeczy nie mogą cię zranić, ale mogą cię zwalić z nóg, jeśli
na początku weźmiesz za dużo.Cóż, kilka razy wziąłem trochę za dużo i nie mogłem zdążyć do
pracy przez kilka dni.To, co zrobiłem, to nakładanie olejku na noc tak samo mocno, jak jamógł
bez marnowania go.Widziałem, że to robi różnicę.Jestem pewien, że zadziałałoby to szybciej,
gdybym poświęcił czas na dostosowanie ilości, którą brałem wewnętrznie, aby nie było żadnych
niepożądanych reakcji na moją funkcję motoryczną.kupa śmiechu

W sumie to działa i podczas jednej z moich ostatnich wizyt u mojego doktora powiedział: „To nie
wygląda tak agresywnie, jak było”. To sprawiło, że poczułem się znacznie lepiej, podobnie jak
raport  z  biopsji,  kiedy  wrócił,  mówiąc,  że  próbka  tkanki  nie  jest  złośliwa!Mogę  szczerze
powiedzieć, że olej najwyraźniej oczyścił wszystko, co było na moim podbródku.

W większości nie ma rosnących czerwonych znaczeń, tylko „cienie” tego, co kiedyś było.Idę do
dermatologa  za  tydzień.Mam  nadzieję,  że  rzuci  trochę  światła  na  to,  co  to  jest  lub  co
miałem.Chciałbym wiedzieć na pewno dla spokoju ducha.Na pewno podam aktualizację, gdy
będę miał więcej informacji.Na razie… bardzo chciałbym wysłać wielkie podziękowania osobom
zaangażowanym w pomoc w wyzdrowieniu!” Rachunek

Q.Zastanawiałem  się,  czy  RSO  pomogłoby  mojej  matce  w  oparzeniach  spowodowanych
promieniowaniem?Zdecydowała  się  na  „konwencjonalne”  leczenie  i  teraz  ma  popieprzoną
klatkę piersiową.Samo patrzenie na to boli.Pamiętam, że albo Ty albo Rick kiedyś się poparzyli,
chyba przygotowując RSO, i pokazali zdjęcia, jak olej działa również na oparzenia.Czy to by jej
przyniosło coś dobrego?

A.Wcieraj olej lub balsam konopny w jej klatkę piersiową i plecy.Oczywiście powinna jeść olej i
trzymać się z daleka od lekarzy i wszelkich innych tego typu niepotrzebnych uszkodzeń.JB

„Moja mama (72 l.) ma bolesną popękaną skórę na większości opuszków palców od około 2
lat… bardzo bolesna.Lekarz mówi: „Tak, to przychodzi wraz z wiekiem”. Dufus!!!Zmieszaliśmy
bardzo małą ilość olejku z akwaforem...Jeden zabieg, przez noc... zniknął!Jej bolesne pęknięcia
zostały zagojone i nadal są zdrowe przez ponad tydzień!NIESAMOWITY!" Laleczka

„Użyłem oleju na świeżą,  otwartą ranę pooperacyjną.We wrześniu 2012 roku usunięto mi z
twarzy 2 guzy raka podstawnokomórkowego.Jeden był duży i był  to guz żywiciela, który go
rozprzestrzeniał.Poza tym zeskrobano mi guz wewnętrzny z policzka do biopsji.Kiedy wróciłem
do domu i odsłoniłem ranę, miałem na twarzy krater.

Przez pierwsze 4 dni mieszałam masło Shea z olejem i aplikowałam.Następnie przerzuciłem się
na czysty olej i nie przestałem.Kiedy poszedłem na wizytę pooperacyjną, Dr, który myślał, że
będę miał operację plastyczną, był zdumiony moim uzdrowieniem.Postanowiłam powiedzieć jej
prawdę,  że  nie  stosowałam  recepty,  że  uzdrowiłam  ją  olejem  z  konopi.Słyszała  o  Ricku
Simpsonie i Phoenix Tears, nie osądzała mnie i kazała kontynuować dobrą robotę.Za miesiąc
udaję się na drugą operację, plan działania na wygojenie tej rany… Olej z konopi.Czy powiem
temu chirurgowi?Na moim spotkaniu Post op!W miłości i świetle”. Patti-Jo

-- Patti, nie będzie wymagana żadna operacja, jeśli będziesz kontynuować stosowanie oleju.Lub
odłóż o kolejne 60g, jeśli to konieczne, ale trzymaj się z dala od operacji i lekarzy, jeśli to w
ogóle możliwe.W wielu przypadkach jest to smutna przesłanka powodzenia leczenia.JB

„RSO sprawiło, że moja łuszczyca prawie nie istnieje.Przyjmuję dawkę podtrzymującą od trzech

- 29 -



lat i moja skóra jest czysta, mój umysł jest czysty i nigdy nie byłem zdrowszy”. Erica

„Widziałem, jak ktoś bliski mi używał oleju Ricka na paskudne oparzenie, które pozostawiłoby
paskudną bliznę, a w ciągu tygodnia od nałożenia oleju zniknęło i nie było śladu blizny ani
oparzenia”. Janice

„Mamy teraz  moją  córkę na oleju.Ma łuszczycę na obu łokciach,  przedramionach i  jednym
kolanie.Zrobiłem zdjęcia na początku.Do tej pory suche łuszczące się obszary zniknęły.Skóra
jest  czerwona,  ale  gładkazamiast  podniesionej  i  zaognionej.Mniejsze  obszary  na  zewnątrz
zostały całkowicie oczyszczone.Jesteśmy przekonani,  że to zadziała.Zdjęcia robimy co drugi
dzień  lub  gdy  jest  zauważalna  poprawa.Wszystko  to  w  niecały  tydzień  stosowania  olejku
miejscowo.Dziękuję bardzo za uświadomienie tego leku, który ostatecznie uzdrowi narody Rick i
JB.Codziennie  udostępniam  posty  i  mówię  każdemu,  kto  chce  słuchać.Zaczyna  do  mnie
docierać. Ron

Q.Czy te mieszanki działają na trądzik??

A.Jennifer, olejek działa na „wszelkie schorzenia skóry”. Oznacza to również trądzik.Najlepsze
życzenia, JB

„(Dowiedziałam się o olejku) 3 miesiące temu przeszukując internet w poszukiwaniu lekarstwa
na trądzik i trądzik różowaty.Wyjaśniło to natychmiast!Olejek iso dodaję do oleju kokosowego,
aby raz dziennie nakładać go na twarz i szyję.Mój mąż mówi, że wyglądam 15 lat młodziej!
Dziękuję bardzo za udostępnienie tych informacji.Niech Bóg Was błogosławi.Tak trzymaj." Toni

„Przysięgam,  że  właśnie  dlatego  wyglądam  o  wiele  młodziej  niż  moje  rodzeństwo.Jestem
najstarszy  z  4.Prawie  wszyscy  mówią,  że  wyglądam  co  najmniej  20  lat  młodziej  od  mojej
młodszej siostry”. Mary

„Działa  również  na  wrastające  włoski  na  twarzy.Użyłem  go  na  moim  23-letnim  synu  z
powodzeniem w 2 aplikacjach.JEDNA MIŁOŚĆ." Patti-Jo

„JB, czy masz jakieś dowody naukowe, czy tylko osoby, które twierdzą, że kiedykolwiek były
uczulone na marihuanę?czy to możliwe?Bardzo uważam, że to włoski powodują swędzenie,
ponieważ podczas przycinania masz tendencję do swędzenia dłoni, jak dotykanie izolacji.Ale
dwie osoby powiedziały mi, że uważają, że mają alergię na marihuanę i wybuchają pokrzywką,
gdy są w pobliżu lub dymi się w ich pobliżu.Ale chciałabym, aby oboje byli  częścią mojego
badania, więc zastanawiałem się, czy ktoś był świadkiem uczulenia na marihuanę lub sam tego
doświadczył?”

--  Posłuchaj,  konopie  indyjskie  to  roślina,  więc  tak,  niektórzy  ludzie  mogą  być  oczywiście
uczuleni na niektóre z jej składników.Ale nie widzieliśmy jeszcze alergii na olej i uważamy, że
jeśli tak się stanie, ludzie będą musieli wypróbować tylko inny szczep z innymi terpenami.Olejek
stosuje się w leczeniu wszelkiego rodzaju alergii.Ale jest nas siedem miliardów i każdy z nas
jest wyjątkowy, więc powiedziałbym, że tak, niektórzy prawdopodobnie będą mieli  alergię na
niektóre rodzaje olejów.JB

„Charlie  idzie.Żadnych  leków  przeciwbólowych.Stoi  wyprostowany.Jego  kroki  są  proste  i
szerokie.Potrafi  biegać,  skakać  i  bawić  się.Jego  szyja  jest  wyleczona  w  prawie  90
procentach.Nie  wyglądało  to  tak  od  dwóch  lat.Zjadł  wczoraj  banana,  pizzę,  pół  kanapki,
smażony ryż, jogurt i nie tylko.NIGDY tyle nie jadł.(…)

Najgorsze  było  prawe  kolano  Charliego.Jest  o  około  50  procent  lepszy.Lewy  jest  prawie
całkowicie zagojony, z wyjątkiem tego, że swędział go poprzedniej nocy i z powrotem pokrył
pęcherze.Ale nic  wielkiego...  Największą zmianą jest  rana na szyi  i  pod pachami.Szyja jest
prawie całkowicie wygojona, podobnie jak pachy.
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Przed kąpielą stosuję małą kroplę oleju w jego g-tube.Pomógł również w bólu kolana.Jeśli bolą
go  kolana,  spada.Nie  dodaję  tylenolu  ani  ibuprofenu.To  załatwia  sprawę.Robię  też  własną
maść.Mam  maszynę  do  wody,  która  filtruje  wodę  i  oddziela  wodę  alkaliczną  od
kwasowej.Ponieważ  kwaśna  woda  utleniona  jest  tak  dobra  dla  skóry,  a  także  działa
antybakteryjnie, biorę kwaśną wodę i mieszam ją z metocelulozą, aby stworzyć maść.

Koncentrat dodaję do maści o konsystencji wazeliny.Masuję tym opatrunki i nakładam na jego
rany.Samo  TO  robi  niesamowitą  różnicę  w  bólu,  swędzeniu  i  gojeniu.Wkrótce  wyślę  Ci
zdjęcia.Biorę je na każdą zmianę.Myślę, że olej wystarczy na jeszcze miesiąc, ale ponieważ
robię to po raz pierwszy,  jestemniepewny.Jestem zachwycony.Jego apetyt  nigdy nie był  tak
dobry.Wczoraj zjadł więcej jedzenia niż przez cały rok. Trisza

„Hej Rick i przyjaciele, mam przyjaciela, który miał ten ból (ok.2 cale na 4 cale średnicy) na
lewym łopatce za trwającą już 4 lata, rzygającą infekcję, bez strupów w miejscu, tylko czysty,
surowy otwór, pod powierzchnią można było wyczuć twardą bryłę rozmiaru baseballu, wrażliwą
na dotyk .

Miejscowo nakładał olej 8 razy w ciągu 7 miesięcy, a także w około 2 weekendy do użytku
wewnętrznego.
Strupy i blizny zniknęły, otwarta rana zabliźniona, a moja przyjaciółka czuje się błogosławiona,
że miała okazję użyć olejku”. Rebeka

„Mam guzki na szyi w dwóch miejscach, jeden na piersi i jeden na brzuchu… w ciągu ostatnich
trzech tygodni mój się skurczył… ten na karku i brzuchu prawie zniknął… ten za uchem jest
połowa wielkości... PRZEJDŹ OLEJ Z KONOPI!!!!!!” Sharon

„Tylko  po  to,  żeby  opowiedzieć  moją  małą  historię…mój  przyjaciel  od  wielu  lat  cierpi  na
zakrzepicę żył głębokich.Od 2 lat ma ranę na nodze, wielkości ćwiartki...Po obejrzeniu historii
Ricka  Simpsona  zasugerowałem  olej,  powiedział,  że  spróbuje  wszystkiego...Więc  będąc
palaczem, nabyłem trochę oleju.Powiedziałem mu, żeby brał to dwa razy dziennie.2 ziarenka
ryżu  wielkości...Minęły  2  tygodnie...uśmiechał  się,  dawno  tego  nie  widział...Rana  się
skurczyła?????...Nowa skórka zaczyna???To nie mogło być???...A może to???...Kontynuował
jeszcze  przez  dwa  tygodnie...  potem  pojawił  się  z  większym  uśmiechem...rana
zniknęła???...Cała  nowa  skóra  i  bez  bólu...ŁAŁ...Jesteśmy  teraz  wierzącymi,  widzieć  to
wierzyć...utrzymywać nadzieję żywą!" Jason

- Tak, może tak być, Jason Hildebrandt, widziałeś to i teraz wiesz, jak potraktujesz praktycznie
wszystko, co przydarzy się tobie lub któremukolwiek z twoich przyjaciół.Po prostu wetrzyj trochę
oleju i zjedz go, to naprawdę jest takie proste.Dziękuję i pozdrawiam, JB

„Wczoraj skaleczyłem się w pracy blenderem.O 3 nad ranem obudził mnie walący palec, który
spróbowałem  lodu,  nadtlenku,  neosporyny.Nic  nie  działało.Nadal  pulsował.Przypomniałem
sobie wtedy,  że olejek słuchowy pomógłby w regeneracji  komórek i  powstrzymał ból,  leczył
blizny  i  problemy  skórne,  więc  dlaczego  by  tego  nie  spróbować.Wziąłem  więc  kroplę  i
rozsmarowałem ją po całym czubku palca.W ciągu 1 minuty ból zniknął w 80%.W ciągu 30
min.Byłem  w  stanie  pstryknąć  palcem  z  niewielką  bolesnością,  ale  bez  prawdziwego
bólu.Jestem  sprzedany.Po  12  godzinach  ponownie  zaaplikowałem  i  od  tego  czasu  nie
odczuwam bólu”. Rebeka

„Rozstępy?” bursztyn

-- TAk.JB

„Hej Rick, chciałbym zachować moje imię w tajemnicy, jeśli zdarzy ci się to opublikować (co mi
nie  przeszkadza).Moja  dziewczyna  miała  naprawdę  trudne  wychowanie  i  uciekała  się  do
obcinania nadgarstków, gdy wpadała w depresję, ten problem jest za nami wiele lat, ale wciąż
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pozostały  jakieś  paskudne  blizny  na  jej  nadgarstkach.Jest  bardzo  widoczny  i  dość  mocno
bulgocze, to pierwsza rzecz, którą zauważa wiele osób, kiedy ją po raz pierwszy spotykają, nie
chciałaby niczego więcej, jak tylko się ich pozbyć.

Więc moje pytanie brzmi, czy olejek pomoże pozbyć się blizn?A przynajmniej sprawić, by były
mniej widoczne?Uwielbiam to, co robisz i żałuję, że nie wiedziałem o oleju, kiedy mój dziadek
zachorował na raka, jesteś bohaterem wszystkich istnień, które pomogłeś uratować!”

-- Zacznij nakładać olejek miejscowo na blizny, najprawdopodobniej znikną w ciągu tygodni lub
miesięcy.Ja też bym ją nałożyła na olej, to pomoże jej z zespołem stresu pourazowego z tych
wszystkich wspomnień tego, przez co przeszła.Poprawi również jakość jej snu.Rób zdjęcia i
nagrywaj filmy, jeśli nie masz nic przeciwko, blizna naprawdę zniknie - albo całkowicie, albo
będą ledwo widoczne.Najlepsze życzenia, Jindrich

„Mam  ten  sam  problem  z  owrzodzeniami  nóg.Po  pierwsze  dlatego,  że  byłem
przedcukrzycowy.Ale  dowiedziałem się,  że  jestem bardzo  wrażliwy  na  ukąszenia  owadów i
komarów.Nakładam na nie olejek i zakładam opatrunek na noc, a ukąszenia są wyleczone”.
Michelle

--  To,  co  olejek  może  zrobić  w  przypadku  ukąszeń  komarów  lub  kleszczy,  jest  po  prostu
niesamowite.Spróbuj, a zobaczysz, dlaczego mówimy, że nikt nie powinien wychodzić z domu,
jeśli  nie ma na sobie oleju.Olejek ma tak wiele zastosowań,  że próba życia bez niego jest
nieodpowiedzialna.JB

„Zjedz olej...Od dwóch miesięcy biorę olejek, moja łuszczyca jest prawie 80% oczyszczona i nie
muszę w ogóle używać żadnych leków...I zabrał mi też artretyzm...” Giuliana

„Użyłem  mieszanki  oliwy  z  konopi  indyjskich  i  w  ciągu  tygodnia  moja  łuszczyca  zaczęła
ustępować.Niestety po prostu wypiłem trochę i  nie miałem dość,  aby wziąć więcej  zarówno
wewnętrznie,  jak  i  zewnętrznie.OBSERWUJ,  nie  miałem nawet  prawdziwego  RSO,  ale  olej
konopny zrobiony na oliwie z oliwek.” Teemu

--  Miejmy  nadzieję,  że  wkrótce  dostaniesz  więcej  oleju,  Teemu.Najlepiej  stosować  go
miejscowo, aby kontrolować objawy, a także spożywać olej, ponieważ chcesz również usunąć
przyczynę problemu.Najlepsze życzenia, JB

„Działa również na ukąszenia komarów i bóle zębów.Moja córka została ugryziona, nie żartuję,
co najmniej 50 razy przez komary w ciągu 15 minut BEZ WYŁĄCZENIA! Spray na owady z
Deep  Woods.Wypróbowałam  skórkę  od  banana,  dezodorant,  aloes,  dermaplast  i
hydrokortyzon.Żadne z nich nie zmniejszyło obrzęku (jest uczulona na ukąszenia komarów i
bardzo puchną) ani nie przyniosło jej ulgi.W desperacji  zeskrobałem żywicę z waporyzatora,
wymieszałem ją z odrobiną oleju kokosowego, żeby łatwiej się rozprowadzał i „nasmarował” nią
nogi.W  ciągu  około  pół  godziny  cały  obrzęk  zniknął  i  gdy  wciąż  miała  czerwone  kropki  w
miejscach ugryzień, nie przeszkadzały jej i unikałem podania jej Benedryla.

Miałem ropień w ustach i pakowałem żywicę z e-papierosu wokół dotkniętego zęba i ponownie
w ciągu około pół godziny obrzęk ustąpił i byłem w stanie go wyleczyć, od tego czasu nie było z
tym żadnych problemów.Dla pewności spakowałem go jednak dwa dni.Teraz mogę powiedzieć,
że pakowanie żywicy (jeśli masz Vapir No2 wewnątrz stożka, w którym zmieniasz sito, zbiera
prawie czysty hasz, również skoncentrowany.) wokół zęba dostałem się niesamowicie wysoko,
prawdopodobnie wyżej niż kiedykolwiek w życiu .

Wysłałam  nawet  SMS-a  z  salonu,  aby  poprosić  go  o  pomoc  w  dotarciu  do  sypialni.Leki
podjęzykowe działają  jednak  lepiej,  dlatego na izbie  przyjęć,  jeśli  podejrzewają  atak  serca,
rozpylają nitro pod językiem.Teraz wszystko jest w porządku, nie umarłem z przedawkowania,
nie  obudziłem się  z  okropnym kacem i  co  najważniejsze...Nie  musiałem brać dużych ilości
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Tylenolu ani Advilu i wyrządzić jeszcze więcej szkód w moim żołądku i wątrobie.

Wiem, że żywica nie jest najskuteczniejszym sposobem i nie byłam nawet pewna, czy zadziała,
ale  to  było  to,  z  czym  musiałam  pracować,  ponieważ  mieszkam  w  nielegalnym
stanie.Pomyślałem, że to nie zaszkodzi.Nie mogę się doczekać życia w stanie, w którym będę
mógł swobodnie uprawiać własny organiczny materiał wyjściowy najwyższej możliwej jakości,
wytwarzać własny olej i leczyć siebie i całą moją rodzinę...łącznie z moją prawie 2-letnią córką,
która przeszła przez piekło w zeszłym roku, ponieważ nikt nie może zrozumieć, co jest z nią nie
tak.

Myślą teraz, że ma zaburzenie białka, ale to kolejna rzecz, którą rzucają, ponieważ nie mają
pojęcia,  co  tak  naprawdę  jest  nie  tak.Nałożenie  jej  na  olej  może  po  prostu  uratować  jej
życie.Chociaż chciałbym mieć dokładną diagnozę, więc wiem, co leczę, ale najważniejsze jest
to, że chcę, aby moje dziecko czuło się lepiej, a jeśli  to oznacza walkę z konwencjonalnym
społeczeństwem, to właśnie to zrobię”. Sara

„Olej  wydaje  się  ożywać.Świeci  się  po nałożeniu.Spaliłem rękę (nie  powiem ci  jak  lol),  ale
uzdrowiłem ją olejem.Zostało mi tylko tyle czystego oleju na 2 aplikacje,  a następnie wlano
zużyty olejolej  kokosowy.W ogóle  nie  odczuwałem bólu.I  żadnych blizn  na końcu.Bez gazy
parafinowej,  bez  infekcji,  bez  tabletek  przeciwbólowych.Jeszcze  raz  dziękuję  Rickowi  za
podzielenie się tym ze światem”. kolęda

„Dziękuję  ci  nie  wystarczy  za  to,  co  zrobiłeś.Siedzę  tutaj  z  olejem  na  moim  trującym
dębie.NIGDY nie próbowałbym bez ciebie.Trwało to ponad 2 miesiące, dotykając prawie 100%
mojego ciała w zeszłym roku, ponieważ ktoś rozpalił zarośla, więc teraz dostanę go wszędzie, a
co gorsza, mówią, ponieważ nie budujemy odporności na to.

Wyskoczył  dzień temu.Tak więc olej  zeszłej  nocy  wcale nie  powstrzymał  swędzenia.Jednak
codziennie widzę, jak leczy blizny, więc mam wiarę.Dziś rano, 24 godziny po pierwszej aplikacji,
widzę, że działa i leczy uszkodzoną skórę po drapaniu.Więc z odrobiną pasty z tlenku cynku na
moim oleju, wydaje mi się, że właśnie znalazłem 1# pomoc dla trującego dębu.Właściwie nie
mogę się doczekać do następnego sezonu, aby zobaczyć, czy może olej leczy, aby naprawić
ten problem na całe  życie.Dam ci  znać.Czy nie  byłoby  wspaniale?Jeszcze raz  dziękuję  za
wszystko, co robisz. Rebeka

--  To  też  może  naprawić  olej.Jest  lekarstwem  lub  kontrolą  wszystkich  problemów
medycznych.Im szybciej zostanie zastosowany, tym szybciej naprawi to, co należy naprawić, to
wszystko.JB

„Trujący bluszcz na moim ramieniu...wysypka i oparzenia zniknęły w ciągu 5 minut...bez guzów,
bez  wysypki,  bez  bólu...Używam  jednego  ziarna  ryżu  RSO  z  odrobiną  oleju
kokosowego...ZNIKNIĘTY za 5 minut!!!Mój olej!!!” Estelle

„Mam trujący dąb na twarzy, po drugim dniu było to od czoła do szyi, duże swędzące plamy,
surowe i trochę krwawiące od drapania.Zmieszałam trochę oleju z odrobiną oleju kokosowego,
aby łatwo się rozprowadzał.Założyłem go i natychmiastowa ulga od swędzenia i bólu, w ciągu
godziny surowość i stan zapalny zniknęły, następnego ranka nie było to widoczne, chyba że
naprawdę spojrzałeś.To z pewnością uniosło kilka brwi i wreszcie niektórzy sceptycy zobaczyli,
o czym zawsze mówię.Uzdrawiająca moc konopi!” Cindy-lee

„Chcę, aby ludzie wiedzieli, że RSO oczyściło ogromny pęcherz, który mój mąż dostał na pięcie,
gdy leżał  tak długo w łóżku z powodu choroby.Nałożyłem na niego olej  i  w ciągu tygodnia
zniknął.Całkowicie bałem się, że przerodzi się to w coś znacznie poważniejszego.Zakrywał całą
piętę.Dziękuję Rickowi Simpsonowi za wszystko, co robisz. Susan

„Zrobiłam maść z wosku pszczelego, oliwy z oliwek, oleju kokosowego i oleju z miodli indyjskiej,
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która  wyleczyła  mój  zjełczały  zapach  stóp,  który  mam  od  ponad  25  lat…Dodałem  olejki
lawendowy i cytrusowy, aby złagodzić zapach neem.I działa lepiej niż jakikolwiek krem do skóry,
który kiedykolwiek kupiłem.A żona nigdy nie była szczęśliwsza”. Robert

- Dodałbym trochę oleju do mieszanki, Robercie.Nigdy nie zaszkodzi dodać trochę, a na pewno
zadziała jeszcze lepiej.Sam olej może zrobić to samo, na przykład zmieszany z olejem z nasion
konopi, a masaż stóp mocną maścią z konopi jest jedną z najprzyjemniejszych rzeczy, jakich
można doświadczyć na tym świecie.Czy możesz sobie wyobrazić,  jak wspaniale byłoby dla
twoich stóp, gdybyś mógł po prostu zanurzyć je w letnim, nierozcieńczonym olejku na dziesięć
minut?Czy możesz sobie wyobrazić, jak skuteczne byłoby to dla osób z oparzeniami, wrzodami
cukrzycowymi, nowotworami skóry itp.?Mogę.JB

„Gdyby kobiety wiedziały, że to odwróciło starzenie się skóry i naprawiło uszkodzoną skórę (jak
w  przypadku  tej  osoby),  wsparcie  legalizacji  marihuany  przeszłoby  dach!Cała  gospodarka
rozkwitła dzięki stłumieniu tej niesamowitej medycyny naturalnej i wszyscy będziemy patrzeć,
jak się rozpada, gdy coraz więcej ludzi będzie się o tym informować i po prostu zacznie się
leczyć”. Gil

„Czy czytałem zmarszczki?Pomaga ZMARSZCZKI?” Margie

Q.Czy nakładasz go na twarz w celu leczenia zmarszczek, czy przyjmujesz doustnie, czy jedno
i drugie?” Toni

A.Oba dla najlepszych rezultatów, ale tylko miejscowa aplikacja może również wiele zdziałać.JB

„Potrzebuję przepisu na łysienie.Czy to jedna część oleju konopnego na dziesięć części oleju z
nasion  konopi?Prosimy  o  pomoc!Mój  narzeczony  traci  włosy  i  naprawdę  nie  chcę  go
opuszczać… Mamy bliźniaki, więc muszę, żeby został w pobliżu, ha ha.” Jenna

-- To może zadziałać.Lubimy dodawać 20-30% oleju do oleju z nasion konopi, 96% alkoholu lub
innych nośników, ale mniej niż to może zdziałać cuda przy stosowaniu miejscowym.W idealnym
przypadku  miałby  oczywiście  dostępne  wiadro  oleju  i  używałby  go  od  razu.Ponieważ
nierozcieńczony lek działa lepiej niż rozcieńczony lek.Najlepsze życzenia, JB

„Jako mechanik używałem oleju do kilku bardzo kiepskich cięć i masz 100% racji…leczy skórę o
wiele szybciej niż cokolwiek innego.” Cory

„Wyleczyłem  brodawki  narządów  płciowych  za  pomocą  zaledwie  3  aplikacji  w  2
tygodnie.Przeszłam kilka bardzo bolesnych zabiegów w klinice GUM w szpitalu,  co tylko je
pogorszyło.Używałem  około  10mg  na  każdą  brodawkę  (miałem  5)  co  trzy  dni.Myłam,  ale
unikałam używania mydła przez 3 dni za każdym razem, aż olej się wchłonął, potem wykąpałam
się i ponownie nałożyłam.Brodawki po prostu zamieniły się w martwą skórę, która starła się bez
żadnego bólu, pozostawiając nową zdrową skórę.Powiedziałem o tym mojemu lekarzowi, a on
nazwał mnie kłamcą?Miałem szczęście, że miałem przyjaciela, który zrobił  mi trochę oleju z
cienia i liści, które normalnie byłyby marnotrawstwem”. Miles

„W tej chwili jestem w trakcie leczenia paskudnego pieprzyka, który stał się czarny.Każdego
ranka nakładam obfitą ilość bezpośrednio na pieprzyk, a następnie przykrywam bandażem.Po 3
tygodniach widzę wizualnie, że pieprzyk się kurczy.To działa.Ja też trochę jem codziennie...co
za różnica w poziomie energii.LECZNICZA BŁOGOSŁOŚĆ PRZEZ KONOPIE!!!!!!!” Amant

„Czuję się winny, że chcę wypróbować to na mojej głowie w przypadku łysienia typu męskiego”.
Robert

--  Nie  bądź,  to  działa,  a  i  tak  prawdopodobnie  będziesz  potrzebować  niewielkich  ilości
oleju.Oczywiście możesz go dużo nałożyć i byłoby lepiej, ale jeśli rozpuścisz gram lub więcej w
100  ml  oleju  z  nasion  konopi,  myślę,  że  Ty  też  będziesz  chciał  zobaczyć,  co  to  zrobi,
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Robercie.Dodaj również kilka mililitrów mieszanki oleju z nasion i oleju do szamponu i innych
używanych  produktów  kosmetycznych,  a  także  spodoba  ci  się  różnica,  jaką  to  zrobi.Rób
zdjęcia,  możesz  pomóc  wielu  innym.Mamy  tylko  kilka  zdjęć  z  tego,  co  zrozumiałe,  nie
przykładaliśmy do tego zbytniej uwagi.Ale to naprawdę działa, spróbuj i nie wstydź się ani przez
chwilę.JB

"Przyznaję...Jestem niezdarny...Mam zły  nawyk wbijania  sobie  w stopę zębów widelca.RSO
bezpośrednio na miejscu, przykryj opatrunkiem, ból zniknął w kilka sekund, wyleczony w 3 dni.”
Wrzos

„Widziałem  znacznie  słabszą  wersję  balsamu,  która  niszczy  łuszczycę  w  ciągu  kilku  dni,
zmniejsza obrzęk jajników pierwszego dnia miesiączki w ciągu 20 minut i zapobiega bliznom i
bólowi po natychmiastowym zastosowaniu na drobne oparzenia.Naprawdę zastanawiam się, co
olej może zrobić…” Beres

„Miałem jeden z najgorszych przypadków grzybicy stóp, kiedy miałem 10 lat, żałuję, że nie mam
oleju.Ale  teraz  to  mam.47  lat  później  wszystko  jest  w  porządku.Leczy  prawie  wszystko”.
Donalda

„Moja synowa smażyła kotlety wieprzowe w głębokim tłuszczu i praktycznie zanurzyła palce we
wrzącym  gorącym  oleju  do  pierwszej  kostki  i  zrobiły  się  białe  jak  ugotowany
kurczak.Nałożyliśmy im RSO i ból zniknął po około minucie, pokryła je 2x dziennie RSO.Zagoiły
się bardzo szybko w ciągu zaledwie kilku dni i nie było w ogóle utraty skóry ani blizn.

To niesamowite, że teraz trzymamy trochę w lodówce kuchennej, więc jeśli ktoś się poparzy
(zwłaszcza  dzieci)  natychmiast  zastosujemy RSO,  nie  ma potrzeby  odczuwać  tego rodzaju
bólu, gdy mamy naturalną roślinę, która się tym zajmie ”. Debra

„Miałam małą partię grudek na łokciu, leczyłam je olejem…Tydzień później mój łokieć jest gładki
i nie ma żadnych wybrzuszeń...Myślę, że to były brodawki, ale ponieważ nie wierzę w lekarzy,
nie mogę ci powiedzieć na pewno. Carla

-- Bez względu na to, co jest nie tak z twoją skórą, po prostu nałóż olejek, przykryj bandażem i
nakładaj  olejek  raz  lub  dwa  dni  lub  gdy  bandaż  odpadnie.Oparzenia,  brodawki,  egzema,
łuszczyca…Tolej nie dba o to, co to jest i naprawi to, po prostu daj mu czas i olej.JB

„Zrobiłam „mycie” z olejku, który zrobiłam i poprosiłam przyjaciółkę, która ma CIĘŻKĄ łuszczycę
od stóp do głów i nie zrobiła sobie zdjęcia od ponad 4 lat, żeby się nim umyła.1 RAZY - kiedy
myła  swoje  ciało,  byłem  w  szoku,  patrząc,  jak  WSZYSTKA czerwona,  niejednolita  skóra
niszczeje i widziałem NIESAMOWITĄ zdrową skórę po każdym CZASIE, gdy ocierała część
swojego ciała.Zrobiłem jej zdjęcia tamtej nocy i opublikowałem je.TERAZ CIESZY SIĘ, że jej
zdjęcie zostało zrobione... CODZIENNIE!

KILKA innych  pytało,  jak  go  mieszam i  byłam szczęśliwa  i  zaskoczona pacjentami  z  SM i
innymi, którzy cierpią na choroby, używali go w swoich kąpielach, a jeden powiedział, że po raz
pierwszy w życiu spał jak DZIECKO bez bólu”. Traci

„Mój kolega miał cystę na twarzy i po kilku dniach stosowania olejku zniknęła.A on przyjmował
go, nie używając go miejscowo”. Jonathan

„Zabieram trochę więcej niż wielkość ziarna ryżu.Właściwie trochę zatkałem nos i moje alergie
prawie zniknęły.Mieszkam w kamperze z dwoma psami i  jesteśmy bombardowani pyłkami z
sąsiedniego wzgórza drzew.W zeszłym roku codziennie brałem Benedryl.W tym sezonie nie
musiałem brać żadnego i dużo lepiej śpię. Judy

„Nie  jestem  pacjentem  z  rakiem,  ale  miałem  infekcję  na  pięcie,  która  nie  reagowała  na
leczenie.Miałem  nawet  technika  opatrywania  ran.  Dostał  infekcję,  która  przestała  się

- 35 -



rozprzestrzeniać,  ale  nadal  nie  zagoiła  się.Posmarowałem  go  olejem  iw  JEDNYM  dniu
zaczerwienienie  było  mniejsze.Dzień  drugi  i  zaczerwienienia  zniknęły.Trzeci  dzień  i  infekcja
znów wygląda jak skóra!Cudowny olejek leczniczy!” Tammie

„Byłem w miejscu, w którym nie chciałem wychodzić z domu.Dostałem wysypkę, którą lekarz
powiedział, że to okołoustne zapalenie skóry i wszystko, co mi podali, albo nie działało, albo
powodowało nudności.Powiedzieli, że nie mają pojęcia, co go powoduje ani jak się go na dobre
pozbyć.Po  wyjeździe  do  Vancouver  postanowiłem  spróbować  założyć  RSO  na  wysypkę  i
zobaczyć, co się stanie.Następnego dnia prawie go nie było.Teraz biorę olej wewnętrznie i od
tego czasu nie mam tej bolesnej wysypki.Te rzeczy są niesamowite.Teraz patrzę, jak kobieta
leczy raka piersi i żołądka tymi niesamowitymi środkami, które dał nam nikt inny, jak sam Bóg!!!”
Herbata

„Pracowałam dla firmy zajmującej się basenami i  spa… Mam jasną karnację, cały dzień na
zewnątrz.Na  mojej  twarzy,  głowie  i  ramieniu  pojawiały  się  dziwne  plamy,  które  zawsze
znajdowały  się  za  oknem  kierowcy.Olejek  oczyścił  te  plamy  w  ciągu  kilku  tygodni!Teraz
codziennie spożywam 0,5 grama czystego THC, aby pomóc zwalczyć każdą chorobę i utrzymać
silny układ odpornościowy.BTW bez grypy kiedykolwiek!Żadnej grypy, odkąd byłam dzieckiem.
Sójka

„Działa  niesamowicie  na  oparzenia  i  oparzenia  słoneczne.Rozcieńczony  oliwą  z  oliwek.”
Rachael

„18  miesięcy  temu  moja  noga  została  zainfekowana  w  wyniku  operacji.Po  tym,  jak  lekarz
wypróbował wszystkie antybiotyki  i  procedury,  wiedzieli,  że w zasadzie się poddali  i  odesłał
mnie do domu, abym poczekał, aż wszystko się zamknie.Dopiero gdy zacząłem leczyć się dużą
dawką marihuany, mogłem się przekonać, że zaczęła się regeneracja!” Ariel

„Używałem go na opryszczkę i pęcherze na ustach, działał lepiej niż myślałem.Wiedziałem, że
to zadziała, ale czas gojenia wynosił całą noc do 24 godzin.Myślałem o 1-2 dniach, a nie 6
godzinach”. Kevin

„Moja mama usunęła plamę, która była na twarzy przez prawie 2 lata w 4 dni za pomocą olejku!!
Potem  powiedzieliśmy,  że  jeśli  to  może  zrobić  z  zewnętrznymi  plamami  nowotworowymi,
pomyśl tylko, co robi w środku!” bursztyn

„Miałem małą brązowawą plamkę po lewej stronie, która stawała się coraz większa. Pokazałem
mojemu chłopakowi, który wtarł trochę oleju. Pamiętaj, nie sądziłem, że to coś da. Cztery dni
później sprawdziłem (zapomniałem o tym), że całkowicie zniknął, z wyjątkiem małej czerwonej
kropki w miejscu, w którym było miejsce. Nicmajor, ale to uczyniło mnie wierzącym”. kolęda

„Cześć JB.Moja córka spaliła  wczoraj  rękę w piekarniku.Wyszła na zewnątrz  i  pokazała  mi
oparzenie na dłoni,  na której  pojawiły się pęcherze.Powiedziała, że  to boli.Powiedziałem jej,
żeby  poszła  do  domu  i  przyniosła  olej,  nałożyła  trochę  na  plaster  i  zakryła
oparzenia.Powiedziałem jej, że zagoi się bez blizny.Wyszła pięć minut później.Powiedziała tato,
że ból ustąpił.Powiedziałem, że tak ma działać olej.

Moja siostra, która była sceptyczna co do tego, co może zrobić olejek i nie pochwalała, że  
używam go jako mojego wyboru leku.Nigdy nie  omieszkała  strzelić  do mnie,  jeśli  chodzi  o
olej.Ale  to  dobrze!Ponieważ  wszyscy  z  nas  też  byli  okłamywani  przez  tak  długi  czas,  że
wierzyliśmy w ich kłamstwa.Moja siostra cierpi na skomplikowaną chorobę lekarzy.Mówiąc w
skrócie.Zaczęła  brać  olej  i  straciła  60 funtów w ciągu ostatnich  sześciu  miesięcy.Teraz  jest
prawdziwą wierzącą w olej.I otwarcie dzieli się tym ze wszystkimi.Dzięki za wszystko, co robisz
w tej sprawie. Ron

„Wiem, że faceci tutaj zawsze mówią, że używają czystego RSO i jestem naprawdę wielkim
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fanem tego typu rzeczy.Jednak chcę tylko poinformować ludzi, że napar z oleju kokosowego z
liści  cukru całkowicie zastąpił  nam neosporynę,  nie musiałem tego kupować od 2 lat.Działa
lepiej i szybciej, a ja mogę posmarować nim dłonie i twarze ludzi i nie muszę się martwić, że
zachorują, jeśli przypadkowo to zjedzą”. Tina

--  Tina,  nic  nie  działa  lepiej  i  szybciej  niż  czyste  RSO,  ale  wiem,  co  chcesz
powiedzieć.Oczywiście  słabsze formy leków z  konopi  również  mogą zdziałać  cuda.Problem
polega  na  tym,  że  sukces  nie  jest  tak  niezawodny,  jak  w  przypadku  nierozcieńczonego
najsilniejszego RSO.

Kosmetyki z konopi wkrótce zastąpią większość dostępnych na rynku kosmetyków, czyli po tym,
jak  kobiety  dowiedzą  się,  co  olejek  może  zrobić  dla  ich  urody.Olej  z  nasion  konopi,  olej
kokosowy i masło shea to moje ulubione nośniki, ale można użyć tego, co jest popularne w
okolicy i dodać do tego olej.20-30% RSO w kremach działa cudownie, ale 0,01-1% może być
również bardzo korzystne w przypadku mniej poważnych schorzeń i codziennej pielęgnacji.JB

Wskazówki dotyczące produkcji
„Nigdy bez wentylatora !!!To znaczy nigdy”. JB

„Niektórzy  wentylatory  mogą  być  bardzo  niebezpieczne,  dlatego  jeśli  ktoś  nie  zna  różnicy
(jestem  nawijarką  z  silnikiem  elektrycznym),  może  i  prawdopodobnie  zapali
rozpuszczalnik.Można  używać  tylko  niektórych  wentylatorów.Ponieważ  większość  ludzi  nie
zauważyłaby różnicy, gdyby przez cały dzień patrzyła na wentylator, jest to dobra rada.Należy
wziąć  pod  uwagę,  że  jeśli  silnik  elektryczny  wentylatora  podczas  rozruchu  wytwarza
wewnętrzną  iskrę,  której  nie  można  zobaczyć  z  zewnątrz  silnika,  spowoduje  zapłon
rozpuszczalnika.W pomieszczeniu jest bardzo niebezpieczne miejsce do wytwarzania leku, o
czym  jestem  pewien,  że  większość  z  was  wie!Powód  tego  musi  być  znany  wszystkim…
Kuchenki elektryczne, światła, przełączniki, piecyki, podgrzewacze wody, lampy i prawie każde
urządzenie elektryczne w twoim domu wytwarza, czy to widzisz,  czy nie, iskrę,  która zapali
rozpuszczalniki.Wiele  z  tych  iskier  pojawia  się  automatycznie  i  nigdy  byś  się  o  tym  nie
dowiedział!Nawet jeśli udało ci się to już wcześniej w swoim domu, jest to jak bomba zegarowa,
która może nie zapalać się wiele razy, ale w pewnym momencie skończy się eksplozja, z której
nie można uciec, dzieje się to tak szybko!Wszyscy w twoim domu będą w niebezpieczeństwie!
Proszę, nigdy, przenigdy nie ignoruj tego ostrzeżenia.Jindrich Bayer udzielił Ci tutaj rady, która
prawdopodobnie  uratuje  Ci  życie,  jeśli  będziesz  się  do  niej  stosować.Dziękuję,  Jindrichu.
Antoniusz

„Zgadzam się  z  tobą  w 100  procentach,  ponieważ  ja  również  doszedłem do  tego samego
wniosku w ostatni weekend.Chciałbym również dodać, że użycie filtra do kawy do odcedzenia
benzyny/oleju  jest  również  najlepszym  sposobem...Używanie  ściereczki  do  sera  lub
czegokolwiek innego niż filtr do kawy rzeczywiście da ci więcej oleju, ale będzie słabszy olej,
prawdopodobnie  będzie  bardziej  zielony,  co  dowodzi,  żemieć  w  sobie  dużo  materiału
roślinnego.Najważniejsze jest użycie benzyny ciężkiej i filtra do kawy i nie kruszenie materiału
dłużej,  niż  mówi  Rick.Moim  zdaniem  Rick  doprowadził  do  perfekcji  proces  wytwarzania
czystego  oleju  do  leczenia  raka  i  robienia  go  w inny  sposób  niż  ten,  o  którym mówi,  jest
bezwartościową stratą czasu i materiałów”. Marie

„Cześć  JB.Jaki  jest  najkrótszy  czas,  w  którym możesz  zostawić  pąki  do  wyschnięcia,  jeśli
potrzebujesz  ich  pilnie?Dzięki."  Priscilla
-- Dopóki nie wyschnie.Ale powiedziałbym tylko, że szybko wysycha 5-7g pąków, co daje około
grama oleju na początek, a potem możesz go skończyć, gdy jest odpowiednio wysuszony, za
około tydzień.Im mniej  obchodzisz się z materiałem wyjściowym przed przetworzeniem, tym
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mniej żywicy zmarnujesz.Dlatego najlepiej jest nie dekarboksylować materiału wyjściowego (tak
jak to robi GW bez żadnego powodu, możesz z mniejszymi problemami dekarboksylować olej,
podgrzewając go, co i tak musisz zrobić, aby usunąć pozostałości rozpuszczalnika).Najlepszą
rzeczą do zrobienia jest włożenie pączka do wiadra do przetworzenia bezpośrednio w suszarni,
bez dodatkowej obsługi, gdy tylko jest to możliwe.Im mniej dotkniesz pąka, tym lepiej.JB

„Bryan, wiem, że warunki nie są idealne, ale i tak będę śpiewać tę samą piosenkę.Co jeszcze
mogę zrobić i po co zmieniać melodię i obniżać nasze standardy, kiedy nie jest konieczne ich
obniżanie?Oczywiście  będą  różne  gatunki  olejków,  niektóre  będą  dobre  do  stosowania
miejscowego (do 60%),  niektóre do rekreacji  (60-90)  i  niektóre do leczenia (90 i  więcej),  a
najlepsze  olejki  będą  95-98%  THC  i  niezwykle  silny  i  uspokajający,  to  wszystko.Ale  teraz
musimy nauczyć ludzi,  że istnieje coś takiego jak 95-98% oleju THC i że powinni dążyć do
najlepszej jakości, a nie do przeciętnych produktów, które mogą działać, ale mogą też nie.

Osobiście nie jestem bardzo zainteresowany badaniem leków, które mogą czasami działać, a w
niektórych przypadkach tylko wtedy, gdy mamy do dyspozycji lek, który zadziała praktycznie we
wszystkich przypadkach.

Całe to wyciskanie soku jest dobre i przyjemne, ale okaże się, że około 10-20-30% ludzi będzie
uczulonych na materiały roślinne lub nie spodoba im się ich smak, więc nie będą używać go
właściwie jako leku.Konopie odtruwają glebę, w której są uprawiane, tak naprawdę nie chcesz
zbytnio spożywać tych materiałów roślinnych.Czasami tak,  a mianowicie,  kiedy wiesz,  gdzie
roślina została wyhodowana i jak, ale sam byłbym bardzo ostrożny z piciem takich soków, nigdy
nie  wiesz,  co  w  niej  jest,  naprawdę,  a  ja  wiem,  jakie  chemikalia  są  używane  do  uprawy
konopi.Więc sama byłabym ostrożna w polecaniu wyciskania soków.

Olej  musi  zostać  zdekarboksylowany,  aby  działał  prawidłowo,  trzeba  go  zagotować  lub  nie
działa  prawidłowo  i  nie  przejdzie  przez  barierę  krew-mózg,  więc  logicznie  rzecz  biorąc,
„niepsychoaktywny sok” nigdy nie zadziała tak dobrze jako oleje dekarboksylowane z 95-98%
THC.Ponownie wypróbuj go na stanach skóry i zobacz różnicę.

W zasadzie to samo dotyczy CBD - znowu tak, zadziała, mianowicie czasami i w niektórych
przypadkach, a także jest świetnym lekarstwem, na przykład gdy jest dodawany jako składnik
gum  do  żucia  dla  dzieci,  ale  poza  tym  ja  zawsze  chciałby  przede  wszystkim  używać
najsilniejszej formy leku z konopi indyjskich.Czy nie?JB”

„Z mojego osobistego doświadczenia nie mogę wyciskać soku, bardzo mnie to rozdziera.Mam
też zaburzenia krzepnięcia krwi, a ciężki chlorofil to nie dla kogoś, kto bierze leki, aby rozrzedzić
krew z powodu wysokiego wit K”. Dena

„Virginio,  musisz zdać sobie sprawę, że widzieliśmy wiele olejków, a większość olejków nie
zbliża  się  do  tego,  co  chcielibyśmy,  aby  pacjenci  używali  w  swoich  schorzeniach.Strategia
„stwórz własną” jest jedyną, która naprawdę ma sens, nie chcesz być zależny od nikogo, kto
zrobi dla ciebie olej, chcesz mieć własną kontrolę jakości i chcesz wiedzieć, co jest w to i jak
zostało  zrobione.Jest  zbyt  wielu  oszustów,  a  większość  z  nich  nie  zapewnia  odpowiedniej
jakości,  co jest  smutnym faktem,  a jedynym sposobem, aby temu zapobiec,  jest  nauczenie
ludzi,  jaktworzyć własne, aby rozpoznali różnicę.A czasami niewielka różnica w jakości oleju
może mieć ogromne znaczenie w czyimś życiu.Dlatego nieustannie staramy się naciskać na
jakość i moc olejku.

Patrzymy na to, że jeśli można zrobić filiżankę kawy, to można zrobić olej, tak naprawdę nic w
tym nie ma.A ci, którzy nie mogą zrobić oleju dla siebie, zwykle i tak potrzebują pomocy, więc
ktoś zawsze może go dla nich zrobić, jeśli to konieczne, a takie osoby powinny również mieć
możliwość uzyskania 95-98% THC RSO z apteki.A przynajmniej w świecie, w którym chciałbym
żyć.JB
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„1.)  Zmielę  suche  do  kości  pąki  tylko  rękami,  bez  młynka.Materiał  wyjściowy  wyglądał  jak
bardzo małe pąki około.Średnica od 5 do 10 mm, więc w większości bez proszku.Ponieważ
mam teraz własne doświadczenie w „gotowaniu”, całkowicie zgadzam się z tobą we wszystkich
punktach,  z  wyjątkiem punktu  C.Widziałem olejki  na  bazie  alkoholu,  które  zwykle  są  dużo
ciemniejsze,  ponieważ woda w alkoholu  rozpuszcza  chlorofile.Zrobiłem mój  olej  z  czystego
eteru  naftowego  klasy  laboratoryjnej.Olej  ten  jest  dużo  jaśniejszy  (złoto-brązowy)  i  ma
doskonały,  pyszny  pikantny  smak  w  porównaniu  z  alko-olejami,  które  miałam  okazję
spróbować.Chodzi  mi o to,  że uważam, że benzyna ciężka nie usuwa tak wielu terpenów i
chlorofilów jak alkohol.Wrze również znacznie bardziej kontrolowane i łatwe do opanowania niż
alkohol.Więc moje pytanie brzmi, czy uważasz, że to możliwe, że połączenie mielenia/mycia z
Naftą nie jest tak szkodliwe dla dobrej jakości oleju jak mielenie/mycie alkoholem?

--  Nie  szlifuj  najpierw materiału.Jakiekolwiek  obchodzenie  się  z  suchym pąkiem spowoduje
utratę THC i innych kannabinoidów (drobny kurz na stole powinien pozostać w wiadrze).Tak,
mielenie i nafta byłyby „lepsze” niż mielenie i alkohol – ta kombinacja to prawie gwarantowana
porażka, po prostu nie da się zrobić dobrego oleju w ten sposób.

Włóż pączek do wiadra, zwilż go naftą, rozgnieć patyczkiem przez dwie do trzech minut, wlej
mieszankę olej-rozpuszczalnik do wiadra.Jeśli pracujesz z materiałem dobrej jakości, wykonaj
drugie  pranie  i  wlej  drugą  mieszankę  do  wiadra  przy  pierwszym  praniu.Jeśli  nie  używasz
materiału  wysokiej  jakości,  użyj  pierwszego  prania  tylko  do  celów  wewnętrznych  (i  szukaj
lepszego materiału do pracy).

Eter produkuje świetne olejki (lubimy olejki bursztynowe bardziej niż ciemne, ale pamiętaj, że
niektóre  szczepy  wytwarzają  ciemniejsze  olejki  niż  inne).Lubimy  też  olejki  bursztynowe  ze
względów  praktycznych  –  kto  chce  mieć  zęby  z  czarnego  chlorofilu?Ale  nie  polecamy  go
zbytnio,  ponieważ praca z eterem jest  dość niebezpieczna,  trudno go zdobyć w większości
części  świata,  a  my  bardzo  martwimy  się  o  bezpieczeństwo  tych,  którzy  produkują  olej.W
stosunkowo niskich temperaturach może się bardzo łatwo poruszać.Tak więc dla większości
ludzi nafta będzie działać dobrze.Zwykle używamy benzyny ciężkiej, ale eterem byłby naszym
wybranym rozpuszczalnikiem.

Obecna  lista  rozpuszczalników,  których  osobiście  używalibyśmy,  to:  1.eter,  2.czysta  lekka
benzyna, 3.99% alkohol izopropylowy, 4.Alkohol spożywczy - najlepiej 99%, ale zwykle trudno
go zdobyć i jest bardzo drogi.Kiedy pracujesz z 96% alkoholem, pozostałe 4% to zazwyczaj
woda.4% z 10 litrów to 4 dcl, czyli prawie pół litra wody, którą trzeba będzie zagotować – a to
wymaga czasu, który można wydać bardziej produktywnie.

2.) Włożyłem również końcowy ciepły olej o temperaturze 60°C na 1,5 godziny pod próżnią, aby
całkowicie usunąć wszelkie pozostałości rozpuszczalnika.Tak jak pisałam, zdekarboksylowałam
olej 35 zjedzonych gram później… Smak oleju przed dekarboksylacją był znacznie ostrzejszy,
nie powiedziałbym gorzej, ale masz rację co do bekania.

- Jak powiedziałem ostatnim razem, odbijanie pochodziło z resztek wody.A woda była tam z
powodu „naukowej” niskiej temperatury, której użyłeś.Tak czy inaczej musisz zdekarboksylować
olej,  więc  szybkowar,  który  wyłączy  się  przy  110°C,  będzie  działał  dobrze.Lub,  oczywiście,
najlepszą rzeczą do użycia byłobywciąż - ale znowu, wiele osób nie jest ich właścicielami i nie
wie, jak je obsługiwać, a ryzyko wybuchu jest zawsze obecne. Gdyby ktoś użył niewłaściwie
zaprojektowanego  destylatora  do  odparowania  rozpuszczalnika,  mógłby  on  eksplodować,
powodując poważne obrażenia i zburzyć cały dom. Ale jeśli zawartość garnka do ryżu miała się
w  jakiś  sposób  zapalić,  a  proces  odbywał  się  na  zewnątrz  lub  w  otwartym,  dobrze
wentylowanym pomieszczeniu.Wtedy, jeśli ktokolwiek produkujący olej nie wpadnie w panikę,
nie  powinien  mieć  zbytniego  problemu  z  opanowaniem  pożaru  i  tak,  posiadanie  pod  ręką
gaśnicy jest zawsze dobrym pomysłem.
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Co do próżni - oczywiście czemu nie.Jeśli posiadasz sprzęt i wiesz, jak go prawidłowo używać,
nie jest złym pomysłem dokończyć olej w ten sposób, jeśli chcesz mieć 100% pewność, że nie
ma w nim pozostałości rozpuszczalnika lub jeśli chcesz zamknąć usta tych, którzy są przeciwko
rozpuszczalnikom  petrochemicznym.Niektórzy  używają  go  z  dużym  powodzeniem,  a  ja  nie
jestem  temu  przeciwny.Ale  jak  wiecie,  większość  ludzi  nie  posiada  tego  sprzętu,  a  wielu
naszych pacjentów nie może sobie pozwolić lub nawet nie stać na urządzenie do gotowania
ryżu i wentylator, więc nie zalecamy próżni jako konieczności.

Zobacz, jak łatwa i prosta jest metoda Ricka i na ile pytań musimy jeszcze odpowiedzieć.Teraz
wyobraź  sobie,  co  się  stanie,  gdy  dodamy  informacje  o  innych  metodach  produkcji
oleju.Spowoduje  to  tylko  więcej  zamieszania  i  będę musiał  spędzić  dni  i  tygodnie  próbując
odpowiadać na pytania od „zdezorientowanych” ludzi, czego i tak już nie zamierzam robić.

3.) Proszę wyjaśnić, dlaczego sugerujesz spożywanie olejku prosto z tuby, bezpośrednio do ust,
bez kapsułek?Jakiś problem z absorpcją?Większość oleju jem na bibułce papierosowej,  ale
rzadko używam kapsułek, jeśli muszę wyjść z domu na więcej godzin.Poza tym nie lubię mieć
go na zębach, bo naprawdę ciężko z niego zejść…

-- Z kilku powodów.Głównym z nich jest to, że ta metoda przyjmowania okazała się najbardziej
skuteczna  i  korzystna  dla  pacjentów.Poprawia  higienę  jamy  ustnej,  ponieważ  dodatkowo
dezynfekuje jamę ustną,  a następnie pomaga przy wszelkich dolegliwościach w przewodzie
pokarmowym, w gardle itp.Właściwie, kiedy boli mnie gardło, staram się rozsmarować olejek w
tylnej  części  ust,  a  następnie  trzymać  go  w  ustach  tak  długo,  jak  mogę  to  wytrzymać.W
większości przypadków grypa lub ból gardła (lub jego objawy) są leczone przez noc.

Jak mówisz, trochę oleju pozostaje na zębach i pod językiem, więc ta metoda przyjmowania
faktycznie łączy przetwarzanie podjęzykowe oleju (ala Sativex i inne spraye i nalewki pod język,
których ludzie używają) oraz przetwarzanie w żołądku i jelita.Najważniejsze jest, aby olej dostał
się do żołądka.Tak więc,  jeśli  masz olej  o niezbyt dobrym smaku,  możesz włożyć do niego
kawałek  chleba  lub  banana  itp.  (lub  bibułkę  papierosową,  jeśli  lubisz  jeść  zawarte  w  niej
chemikalia), złóż go i połknij jak pigułkę i spłucz ją wodą, herbatą lub czymkolwiek chcesz.Umyj
zęby olejem po około dziesięciu minutach, pomoże to również w higienie jamy ustnej.Wiele
olejków ma pyszny smak (zwłaszcza gdy materiał wyjściowy nie jest zmielony i gdy do produkcji
olejku  nie  używa  się  alkoholu).Chlorofil  zwykle  źle  smakuje  i  może  powodować  duży
dyskomfort, nawet stosowany miejscowo – ciemne oleje poplamią twoje ubrania, tak naprawdę
tego nie chcesz ani nie potrzebujesz.)

Kapsułki - a) trzeba je kupić w Big Pharma, przez co wspierasz ich pieniędzmi, b) niektórzy
ludzie są na nie uczuleni, c) niektóre rozpuszczają się w jelitach, a nie w żołądku, d) dilerzy
często wkładają mniej  oleju  w kapsułce niż  powinno być,  e)  nie  działają tak dobrze w tylu
warunkach, f) trudno z nich wydobyć olej, gdy chcesz zrobić jointa lub waporyzować olej na
choroby  płuc  lub  gdy  chcesz  używać  olejku  miejscowo.Nie  mówię,  że  nie  można  używać
kapsułek,  mówię tylko,  że lepiej  nauczyć się używać olejku prosto z tubki.Gdy zdobędziesz
więcej praktyki, nauczysz się, jak używać olejku bez żadnego dyskomfortu.Osobiście lubię jeść
olej prosto z urządzenia do gotowania ryżu, po prostu zanurzam w nim palec i biorę tyle, ile
myślę,  że  mogę.Pamiętaj,  że  jest  to  bardzo „olejochłonne”  i  zwykle  bierzesz  więcej  niż  ze
strzykawki.Kiedy olej jest dobry, „przedawkowanie” tylko uśpi cię, wielka sprawa.Ale oczywiście
mogę to zrobić ze względu na moje doświadczenie i tolerancję, nie zrobiłbym tego inie polecaj
tego początkującym lub tym, którzy nie mają tak dużego doświadczenia.Tobie też wszystkiego
najlepszego, Stefanie.Jindricha”

„Jeśli  martwisz się kosztami, są one znacznie tańsze niż współpłatność za większość leków
przeciwnowotworowych,  a  niektóre  leki,  które  przyjmujesz  w  domu na  raka,  nie  są  objęte
ubezpieczeniem.Gdyby  ktoś  z  mojej  rodziny  potrzebował  tego  oleju  na  raka,  znalazłbym
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sposób.Powodzenia!!!!" Lisa

- Zgadzam się, Liso, olej jest o wiele tańszym zabiegiem, jeśli weźmie się pod uwagę wszystkie
inne  koszty  i  wydatki.Dodatkowo  jest  nieporównywalnie  bezpieczniejszy  niż  wszystko,  co
mógłby dostarczyć system medyczny, nie wspominając o tym, że działa znacznie wydajniej i
niezawodnie,  a  przyjmowanie  go  jest  zdecydowanie  fajniejsze  niż  trucizna  czy
promieniowanie.JB

Q.Dlaczego  mielenie  suchego  materiału  prowadzi  do  utraty  THC?Czy  jest  na  to  jakieś
wytłumaczenie?
A.Czy  kiedykolwiek  zmieliłeś  naprawdę  mocny  pączek?Jeśli  tak,  powinieneś  wiedzieć
dlaczego.Ten biały  proszek,  który  jest  wokół  stołu  po zmieleniu,  to  THC (lub  trichomy)  i  to
właśnie  powinno  pozostać  w oleju.Dodatkowo,  gdy  jest  zmielony,  jest  wtedy  zbyt  drobny  i
pozbędziesz się wielu rzeczy, których tak naprawdę nie chciałeś usuwać w swoim oleju.

Przetwarzaj suche do kości całe pąki po zwilżeniu ich naftą lub wybranym rozpuszczalnikiem,
ale  nie  dotykaj  ich  zbyt  wiele  przed  przetworzeniem,  ponieważ  za każdym razem,  gdy  ich
dotkniesz, stracisz trochę.Oleje wyprodukowane z materiału mielonego są znacznie słabsze niż
olej wyprodukowany z pąków, które zostały zmiażdżone po zwilżeniu.

Pierwsze szybkie pranie jest najsilniejsze i usuwa około 70% dostępnego THC, drugie około
20%, a trzecie około 5%.Kiedy go zmielisz, dostajesz wszystkie trzy prania (właściwie cztery) w
swoim oleju, a tego nie chcesz.Jakość ponad ilość.JB

Q.Wiem,  że  polecasz  zrobić  RSO  samemu,  ale  przychodnia  ma  jakieś  lokalne  i  tylko
zastanawiałem się, jaka powinna być uczciwa cena za to?

A.Do wyprodukowania grama olejku potrzeba 4-7 g wysokiej jakości pąków, więc to powinna
być „właściwa cena”.Nie dyskutujmy o śmiesznych cenach konopi, dla mnie odpowiednia cena
za  dawkę  60g  to  50-100USD  (lub  mniej,  jeśli  były  uprawiane  legalnie  na  dużą  skalę  na
zewnątrz).Nie mówię, że w tej chwili wiem, gdzie go zdobyć w tej cenie.Najwyższej jakości olej
kosztuje tyle, ile kosztuje najwyższej jakości materiał w miejscu zamieszkania.JB

„Musiałem tylko zaktualizować i dać ci znać, że wciąż żyję!Świetnie sobie radzę i NADAL ŻYJE
prawie  dwa  lata  po  tym,  jak  powiedziano  mi,  że  zostały  mi  3  miesiące.Nie  wierz  swoim
lekarzom!Jeszcze raz dziękuję za pomoc w uratowaniu mojego życia!” Zawietrzny

Dekarboksylacja

„Obecnie dekarboksyluję całą roślinę, a także wytwarzam RSO i masło/oleje”. Cheryl
-- Nie dekarboksyluj całej rośliny.Zrób olej z bardzo suchego pąka (nie przycinaj, nie dotykaj go
zbyt mocno, zawsze stracisz THC, którego szukasz).Zrób olej, a następnie zdekarboksyluj olej
(wstaw go do piekarnika elektrycznego ustawionego na 130° Celsjusza na około godzinę).Nie
rób nic z roślinami przed przetworzeniem ich na olej.Im mniej ich dotkniesz, tym lepiej.JB

„Aby odwęgloć, wystarczy włożyć do piekarnika w temperaturze 266 stopni Fahrenheita (130
°C)  na  godzinę,  w  ten  sposób  uzyskasz  całkowite  odwęglenie  po  spaleniu  całego
rozpuszczalnika w urządzeniu do gotowania ryżu lub garnku”. Ryan
-- Ale nie użyłbym garnka.Pewnego dnia spalisz swój olej.Urządzenie do gotowania ryżu się
wyłączy, powiedziałbym, że to naprawdę lepsza opcja.JB

„Właściwa  dekarboksylacja  jest  bardzo  ważną  częścią  doskonałego  wytwarzania  oleju,
ponieważ  surowa  roślinadostarcza  niewiele  czystego  delta9-THC  i  CBD,  zamiast  tego  ma
kwasy  oznaczające  THCA  i  CBDA.Aby  usunąć  grupę  karboksylową,  procedurą  jest
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ogrzewanie.Zrób to bardzo ostrożnie, aby nie spalić cennych cząsteczek.Znalazłem w Journal
of Chromatography dobrą notatkę, która powinna dotyczyć wymaganej temperatury i czasu do
podgrzania oleju, ponieważ w zależności od urządzenia do gotowania ryżu temperatura może
nie wystarczyć.Dlatego dobrym pomysłem jest podgrzewanie oleju przez minimum 27 minut
przy min.  122 stopnie Celsjusza.Zawsze sprawdzaj  temperaturę płyty grzewczej za pomocą
cyfrowego urządzenia pomiarowego, aby uniknąć przegrzania oleju.W poniższej tabeli widzisz
punkty wrzenia głównych kannabinoidów, których nigdy nie powinieneś osiągnąć, w przeciwnym
razie je ugotujesz.Dodatkowo zauważam, że słuszne jest  to,  co Rick cały czas powtarzał w
swoich filmach, nie przegrzewaj oleju, ale ciepło jest niezbędne do wytworzenia uzdrawiającego
oleju.Temperatura minimum 106,2 stopni Celsjusza jest niezbędna do prawidłowego procesu
dekarboksylacji  w  określonym  na  wykresie  czasie  około  godziny.Jeśli  twój  olej  ma  tylko
kwasową formę THCA i  CBDA,  nie jest  on tak skuteczny,  ponieważ kwasy nie pasują zbyt
dobrze do receptorów CB1 i CB2.Uważaj więc, abyś robił to we właściwy sposób, ponieważ to,
co powiedział Rick, jest prawdą, tylko najlepiej zrobiony olej może wykonać pracę, gdy zależy
od życia.(…)

Tak,  spójrz  i  zinterpretuj  ten  diagram  naukowy,  aby  zrozumieć,  że  proces  dekarboksylacji
przebiega przez cały czas, gdy podgrzewasz płynną mieszankę rozpuszczalnika kannabinoidów
w urządzeniu do gotowania ryżu.Wykresy pokazują więc,  że doprowadzenie temperatury do
130 stopni Celsjusza na wystarczająco długo, aby uzyskać maksymalną dekarboksylację, jest
bardzo trudne.Wszystko to kwestia temperatury i czasu, aby osiągnąć najlepsze poziomy.

Jeśli użyjesz cyfrowego przyrządu do pomiaru temperatury i umieścisz go na dnie w urządzeniu
do gotowania ryżu podczas całego procesu w celu odparowania rozpuszczalnika, zobaczysz, że
dopiero w końcowej  fazie procesu,  gdy woda spada na końcu w kuchenka,  temp. ok.  100-
110°C.Jednak  czas  w  tym  zakresie  w  większości  nie  jest  wystarczająco  długi  dla  całego
procesu dekarboksylacji.Następnie przez dłuższy czas podgrzewasz olej w maleńkim stalowym
garnku na płycie grzewczej.Tak długo bez aktywności (bez pęcherzyków gazu)  ogrzewasz i
czekasz.Kontroluj temperaturę i najlepiej nie przekraczaj 130 stopni Celsjusza przez około pół
godziny.Pamiętaj, że THC ma temperaturę wrzenia 157 stopni C, więc nie ryzykuj przegrzania,
w przeciwnym razie Twoje poszukiwane kannabinoidy wyparują i ulotnią się…

W rdzeniu  nie  jest  ważne,  aby  uzyskać szczytową ilość  dekarboksylacji,  tak  długo  później
będziesz mieć wystarczającą ilość oleju w swoim ciele.Interesująca jest wartość JEDEN gram
dziennie lub więcej, którą powinieneś przyjmować.Oczywiście ilość potrzebnego oleju zależy od
tego, ile delta9THC tak naprawdę jest w oleju - czyli jak skuteczna była dekarboksylacja.Jeśli
zastosujesz się do zaleceń Ricka i zadbasz o to, aby olej był wystarczająco długo podgrzewany
do  130  stopni  C  –  wszystko  będzie  dobrze.To,  jakiego  rozpuszczalnika  używasz,  jest
niezależne”. Stephan

Rozpuszczalniki
„Byłem  zawieszony  na  rozpuszczalniku  (nafta),  dopóki  nie  dowiedziałem  się,  że  niektóre
popularne  oleje  roślinne  (rzepakowy  lub  rzepakowy)  są  produkowane  w  bardzo  podobny
sposób”. Graeme

„Nafta to nazwa handlowa eteru naftowego, więc spróbuj i poszukaj, że eter naftowy ma wiele
zastosowań przemysłowych, odtłuszczacz do rozcieńczalników do farb”. Glin

„PAMIĘTAJ, że THC i CBD są niepolarne...a chlorofil i H2O są polarne...Więc najlepszy olej jest
wytwarzany z rozpuszczalnikiem niepolarnym… jest czysty… bez chlorofilu.” Michał

„Mój przyjaciel chemik uprościł mi całą historię i wyjaśnił, dlaczego benzyna ciężka może być
lepsza (chociaż uważa, że nie jest to znaczące): benzyna jest rozpuszczalnikiem niepolarnym,
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więc łatwiej i wydajniej ekstrahuje cząsteczki niepolarne (THC i CBD są zasadniczo molekułami
niepolarnymi) i pomijają molekuły polarne.

Alkohol  izopropylowy  (a  właściwie  eter)  jest  słabym rozpuszczalnikiem  polarnym,  więc  jest
bardzo dobry do tego celu, ale może trochę mniej niż nafta - skoro JB mówi, że przetestowali
oba, a te były silniejsze.EDYCJA: O tak, prawie zapomniałem: powiedział też, że nie ma obaw,
że  benzyna  (lub  izo)  pozostanie  w  produkcie  końcowym,  jeśli  zastosujesz  się  do  przepisu
dostarczonego  przez  Ricka  Simpsona  (mój  przyjaciel  powiedział  jednak,  aby  nie  używać
plastikowego wiaderka, ale szklany lub ze stali nierdzewnej) i jeśli nie jesteś pewien, po prostu
zrób to,  co zawsze zaleca JB -  dodaj  trochę wody i  włóż  ją  do piekarnika,  aby całkowicie
wyparowała.Użyłby jednak alkoholu izopropylowego, bo jesteś pewna, że taki powinien być…”
Sandra

-  Sandra,  metoda,  którą  Rick  pokazał  światu,  jest  najbardziej  prosta,  nieskomplikowana  i
przystępna  cenowo.Jest  prawie  niezawodny,  gdy  postępuje  się  zgodnie  z  instrukcjami  do
T.Szkło  jest  dobre,  ale  pęka  i  nie  chcesz,  żeby  tak  się  stało,  nigdy.Oczywiście  ze  stali
nierdzewnej jest w porządku.99,9% iso działa dobrze, ale nadal używalibyśmy lekkiej benzyny
alifatycznej, gdy tylko jest to możliwe.Albo eter.JB

„Polecam  również,  aby  przed  ekstrakcją  wszystko  było  tak  zimne,  jak  to  tylko
możliwe.Większość  z  nich  umieszcza  alkohol,  konopie,  pojemniki,  wszystko  związane  z
ekstrakcją  w  zamrażarce  na  24-48  godzin.W  ten  sposób  otrzymasz  znacznie  czystszy
produkt.Twoje  plony  będą  niższe,  ale  nie  będziesz  ich  potrzebować.Zmartwiony  dla
jakichkolwiek literówek albo brakujących słów, stwardnienie rozsiane jest do bani i  nie mam
żadnego meds, lol.Błogosławić." Gdakanie

--  Chuck,  zamrażanie  jest  dobre  i  w  porządku,  ale  nie  jest  to  konieczne,  gdy  pracujesz  z
wysokiej jakości niepolarnymi rozpuszczalnikami i materiałem wyjściowym.Poza tym nie lubimy
marznąć  nam  rąk,  temperatura  pokojowa  jest  dla  nas  odpowiednia  i  nie  będziemy  mieć
problemów z zapaleniem stawów po kilku miesiącach lub latach zamrażania pąków.Ponadto
często olej jest wytwarzany w miejscach, w których nie ma zamrażarek.Więc tak, możesz go
zamrozić, jeśli chcesz, ale sami nie zrobilibyśmy tego.

Sama nie lubię mrożonych warzyw, unikam ich jedzenia, gdy tylko jest to możliwe, więc nie
widzę powodu, dla którego miałabym zrobić wyjątek i zamrozić warzywo, które lubię najbardziej
ze wszystkich.Ale  tak,  może pomóc,  gdy do ekstrakcji  oleju trzeba użyć alkoholu,  więc  nie
jestem temu całkowicie przeciwny.

Tyle, że sami nie używamy alkoholu jako rozpuszczalnika (lub lepiej: nie jest to rozpuszczalnik z
naszego pierwszego wyboru), nie widzę żadnego powodu, dla którego miałbym płacić państwu
dodatkowy podatek za rozpuszczalnik, który i tak wyparuje (chyba że użyjesz destylatora, co
zrobilibyśmy, gdy tylko było to możliwe).Mogę kupić litr lekkiej benzyny za około 3-4 dolary, litr
99% alkoholu kosztowałby znacznie więcej i  produkowałby mniej oleju, a ten olej  raczej nie
będzie tak dobry jak oleje produkowane z lekkiej benzyny lub 99,9% izo .

Więc gdzie dokładnie jest  korzyść z  używania alkoholu jako rozpuszczalnika?Nie widzę ani
jednego racjonalnego powodu, dla którego alkohol miałby być preferowany nad czystą, lekką
alifatyczną benzyną ciężką o niskiej temperaturze wrzenia, jeśli weźmie się pod uwagę, że w
oleju  nie  ma  pozostałości  rozpuszczalnika,  o  które  należałoby  się  martwić,  gdy  olej  jest
produkowany prawidłowo.Jeśli nie jest produkowany prawidłowo, w oleju znajdują się lub mogą
znajdować się pozostałości rozpuszczalnika.Ale nie obwiniajcie nas za oleje, które nie zostały
wyprodukowane prawidłowo, naprawdę nie możemy być pociągnięci do odpowiedzialności za
niską jakość olejów dostarczanych przez innych.To takie proste.JB

„RSO, gdy jest prawidłowo wykonany, nie będzie zawierać większości rozpuszczalnika, którego
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używasz.Również odkąd RSO leczy raka i wszystko, co jesz / oddychasz, powoduje raka.Nie
byłbym  zbytnio  zaniepokojony  nadmiarem  pozostałości,  jeśli  w  ogóle.RSO  może  z  kolei
naprawić te komórki/DNA, które mogły zostać zmienione podczas początkowego spożycia.Jeśli
rozpuszczalnik był w stanie wyrządzić jakiekolwiek szkody, rzeczywisty THC w oleju naprawi
wszelkie uszkodzenia wyrządzone przez pozostałości rozpuszczalnika. Amanda

--  Amanda dobrze to zrozumiała.Ci,  którzy mają obsesję na punkcie kilku ppm pozostałości
rozpuszczalnika, które mogą pozostać w oleju, powinni po prostu oczyścić olej próżniowo.To
wcale nie jest trudne.Ci, którzy tego nie robią, nadal nie muszą się zbytnio martwić.

Nawet jeśli w oleju pozostało 0,1% rozpuszczalnika (co i tak byłoby zbyt dużo,zwykle jest to
kilkaset ppm, być może przy prawidłowej produkcji oleju przy użyciu czystej lekkiej benzyny o
temperaturze wrzenia około 80-100°C, w 60 gramowej dawce oleju byłoby 0,06 g pozostałości,
które zostałyby zjedzone przez okres dwóch lub trzech miesięcy.

Osobiście nie jest to dla mnie zbyt duże zmartwienie, na pewno jest to znacznie poniżej limitów
żywnościowych i znacznie poniżej ilości pozostałości rozpuszczalnika, które i tak już zjadłeś w
swoim jedzeniu.Jak myślisz, z czego produkuje się większość olejów roślinnych?W przypadku
rozpuszczalników te same lub podobne węglowodory, których używamy jako rozpuszczalniki.

Pozwól,  że  cię  zapytam – czy  naprawdę zawsze  myjesz  ręce,  kiedy  wlewasz  benzynę  do
samochodu?Jeśli  tak,  nadal  martw  się  ewentualnymi  pozostałościami  rozpuszczalnika  w
prawidłowo wyprodukowanym oleju.Jeśli nie, lub jeśli przypomnisz sobie przynajmniej raz, kiedy
ich nie umyłeś, znajdź coś innego do zrobienia, jest naprawdę wiele innych, poważniejszych
problemów, którymi możesz się martwić.

W każdej  przyjmowanej  tabletce  jest  o  wiele  więcej  trucizny,  to  na  pewno.A jeśli  chodzi  o
produkty ropopochodne – czy bierzesz na przykład witaminy?Czy wiesz, że większość z nich
wytwarzana jest z produktów ropopochodnych?

A jeśli myślisz, że nigdy nie włożyłbyś do ust niczego z ropy naftowej, to pozwól, że zapytam –
czym dokładnie  myjesz  zęby?Kawałkiem drewna czy szczoteczką do zębów?A co z innymi
przedmiotami i akcesoriami do pielęgnacji zębów, które są wykonane z tworzyw sztucznych na
bazie ropy naftowej?Czy nie używasz lub nie używałeś żadnego z nich?Jeśli masz lub masz, to
znowu,  są  inne  rzeczy  do  zrobienia  niż  martwienie  się  o  pozostałości  rozpuszczalnika  w
prawidłowo wyprodukowanym RSO.JB

„Bardzo proste wyjaśnienie niekończącego się pytania…Osobiście używałem benzyny ciężkiej,
izo, alkoholu i butanu do produkcji oleju...I zdecydowanie najlepszy… najczystszy…najsilniejszy
...a najlepiej smakujący olej pochodził z nafty...Nie rozumiem, co się ludziom nie podoba… Nie
ma w ogóle paliwa, gdy jest to zrobione prawidłowo…i wydaje się, że benzyna ciężka również
bardziej zdziera z roślin...Robi to znacznie szybciej...Czystszy olej ...(złoto)...” Piotr

„Ci ludzie przyszli za mną na swojej stronie internetowej.Grupa Erin nienawidzi ziemi, po której
chodzi  Rick.I  robią gangbang z każdym, kto wspomni o Ricku.Według mnie NIE to powinni
oznaczać uzdrowiciele.

Cała  ta  sprawa z  Naphthą jest  dla  mnie  pretekstem do ukarania  Ricka.Ponieważ  w końcu
wszyscy  wiedzą,  że  olej  z  konopi  indyjskich  zneutralizuje  toksyny  zawarte  w  nafcie.Rick
opowiada się za  benzyną ciężką,  ponieważ większość ludzi  łatwo ją  znaleźć.Rick wyraźnie
stwierdza, że preferuje eter – i lubi destylator.Nafta produkuje silny olej – to jest klucz – silny olej
–  coś,  co  pomijają  naysayers.Alkohol  zbożowy  nie  wytwarza  silnego  oleju  –  i  ci,  którzy
zaśmiecają Ricka, wiedzą o tym.Nafta jest wymówką do zmylenia ludzi – aby mogli powiedzieć,
że ich olej jest lepszy.Gdzie byli ci ludzie przed Rickiem – gdzie byłeś? Tomek

„Nafta lekka to frakcja o temperaturze wrzenia od 30 °C do 90 °C, składająca się z cząsteczek
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zawierających 5–6 atomów węgla.Ciężka benzyna wrze w temperaturze od 90 °C do 200 °C i
składa się  z  cząsteczek zawierających od 6  do 12 atomów węgla.Benzyna jest  stosowana
głównie  jako  surowiec  do  produkcji  benzyny  wysokooktanowej  (w  procesie  reformingu
katalitycznego).Jest również stosowany w przemyśle wydobywczym bitumu jako rozcieńczalnik,
w  przemyśle  petrochemicznym  do  produkcji  olefin  w  krakingu  parowym  oraz  w  przemyśle
chemicznym  do  zastosowań  rozpuszczalnikowych  (czyszczących).Typowe  produkty  z  niego
wytwarzane to płyn do zapalniczek, paliwo do kuchenek obozowych i niektóre rozpuszczalniki
do czyszczenia”.

„Rozpuszczalniki,  benzyna ciężka,  destylat  ropy naftowej...Brzmi toksycznie jak laboratorium
metamfetaminy  czy  coś  takiego.Proszę  opracować  metodę  przetwarzania  z  wodą.Czy  to
możliwe?" chrześcijanin

-- Nie wyprodukujesz takiej samej substancji jak my i będzie to wymagało dużo niepotrzebnej
dodatkowej pracy, ze znacznie gorszym rezultatem.JB

–  Szkoda.Chciałbym,  żeby  był  sposób.Rozpuszczalniki  i  ich  pozostałości  są  toksyczne  i
niebezpieczne.”chrześcijanin

--  Nie  ma  pozostałości,  o  które  należałoby  się  martwić,  gdy  olej  jest  produkowany
prawidłowo.Czy uprzejmie przyjąłbyś to jako fakt?Jak myślisz, z czego produkuje się większość
olejów roślinnych?JB

„Nafta ma wzór chemiczny CnH2n+2.Lekka benzyna ma 5 i/lub 6 atomów węgla, co sprowadza
się do C5H12 i  C6H14, znanych również jako pentan i  heksan.Więc to,  czego szukasz,  to
benzyna, która jest czystą mieszaniną pentanu i heksanu”. Wouter

„Chciałem tylko opublikować coś o rozpuszczalnikach.Poszedłem do mojego przyjaciela, który
ma kilku doktorów i magistra chemii, i zapytałem go, co mogę zrobić, aby całkowicie usunąć
benzynę z oleju.Powiedział: „Weź 5 ml alkoholu izopropylowego i wymieszaj, gdy po raz ostatni
przestanie bulgotać.Wyparuje i zabierze ze sobą benzynę.Toksyczny rozpuszczalnik staje się
wtedy nietoksycznym rozpuszczalnikiem.To nie jest moje prawdziwe nazwisko, szkoda, że nie
mogę używać mojego prawdziwego konta z obawy przed zwolnieniem lub zatrudnieniem jako
pielęgniarka. Bobbie

„Aby znaleźć benzynę ciężką w Wielkiej Brytanii, poszukaj „wycierania panelu” lub „szybkiego
wycierania  panelu”.Jest  to  produkt  stosowany  w  naprawach  karoserii  samochodowych,  do
czyszczenia metalu i nie pozostawia śladów.Trudność polega na znalezieniu szczegółowej listy
dokładnych składników, ponieważ mogą się one różnić.99,9% izopropanolu powinno być łatwe
do znalezienia.” Em

„Śledziliśmy twój proces za pomocą VM&P Naphtha i  wszystko poszło zgodnie z planem, z
wyjątkiem pierwszych kilku naciągnięć strzykawek, które wyszły nieco bardziej płynnie niż się
spodziewaliśmy.Dodałem kilka kropel wody i spróbowałem ponownie i wydaje się, że wszystko
jest w porządku.Moją jedyną troską/pytaniem jest smak.Nadal smakuje jak rozpuszczalnik.Czy
to w porządku, czy muszę zrobić coś więcej?Odbiorca tego śpi około 12 godzin za każdym
razem, gdy bierze olej.Czy to prawda, dopóki nie rozwinie tolerancji?Każda pomoc jest bardzo
ceniona”. Pamela

-- VM&P nie wydaje się być dobrym rozpuszczalnikiem (chociaż niektóre karty MSDS mówią, że
powinna to być ta sama substancja, której  chcielibyśmy użyć).Wydaje się,  że jest  to ciężka
benzyna, nie odparowuje całkowicie i wydaje się, że wymaga dodatkowej pielęgnacji.

Dodaję trochę wody i wstawiam ją do piekarnika elektrycznego ustawionego na 130°C na kilka
godzin,  może na noc lub  do całkowitego zniknięcia  rozpuszczalnika,  niektórzy twierdzą,  że
usunięcie  pozostałości  rozpuszczalnika  zajmuje  do  czterech  dni.Nie  powinno  być  żadnego
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posmaku rozpuszczalnika,  jeśli  olej  jest  produkowany prawidłowo i  nie powinien być rzadki,
powinien bardziej przypominać smar.Upewnij się, że olej jest naprawdę odpowiednio filtrowany,
ponieważ  pozostałości  rozpuszczalnika  mają  tendencję  do  przyklejania  się  do  materiałów
roślinnych.

Po prostu wykonaj test palca z rozpuszczalnikiem, którego chcesz użyć.Zanurz w nim palec i
sprawdź, czy całkowicie wyparuje w ciągu 30 sekund lub szybciej.Im szybciej odparowuje, nie
pozostawiając filmu, tym lepiej.

Jeśli  nie  możesz  uzyskać  czystej  lekkiej  benzyny  alifatycznej  (zwanej  również  w  Europie
benzyną,  poproś  o  numer  CAS  64742-49-0,  jest  ona  sprzedawana  pod  wieloma  różnymi
nazwami,  nie  typem  używanym  jako  paliwo  w  samochodach,  ale  typem  używanym  jako
rozpuszczalnik lub rozcieńczalnik  do farb),  wybrałbym 99% lub nawet  lepszy 99,9% alkohol
izopropylowy -- wydaje się, że można go znaleźć prawie na całym świecie.

Obecnie  preferujemy  lekką  benzynę  alifatyczną  (niskowrzącą,  uwodornioną),  ponieważ
wytwarza  ona  lepsze  i  silniejsze  oleje  niż  większość  innych  obecnie  stosowanych
rozpuszczalników.Im mniej składników roślinnych i chlorofilu w oleju, tym lepiej działa jako lek,
tym lepiej smakuje i tym silniejszy jest.Cała sztuczka polega na tym, jak silny i uspokajający jest
olej.Im silniejszy i bardziej uspokajający, tym lepiej.JB

„Właściwa benzyna ciężka NIE jest sprzedawana w USANie w Traktor Supply, Home Depot,
Lowes,  ani  nawet  Sherwin  Williams.Jednak  nadal  jest  sprzedawany  w  Kanadzie.Mam
znajomego, który destyluje go do 100°F i oszczędza rozpuszczalnik, który odpadnie, aby użyć
go do produkcji oleju”. Steve

„Jeśli mieszkasz w USA, nie będziesz otrzymywać odpowiedniej benzyny ciężkiej. Nie można
ufać żadnej benzynie produkowanej w USA ze względu na luźne przepisy dotyczące składników
tego typu rozpuszczalnika.Nigdy nie dostaniesz czystej benzyny w USA, nawet VM&P może
być zupełnie niespójny z jednej butelki do drugiej i nawet nie jest reklamowany jako czysty.W
Kanadzie produkują czystą naftę i jest to najlepszy rozpuszczalnik w porównaniu z alkoholem
ISO lub zbożowym, nie popełnij wielkiego błędu i marnuj leki, a co gorsza, zachoruj siebie lub
kogoś  jeszcze  bardziej,  używając  niewłaściwego  rozpuszczalnika.Ostrzegam,  że  benzyna
ciężka dostępna w USA stworzy nawet olej, który wygląda zupełnie tak, jak powinien, ale mimo
to może spowodować poważne choroby”. pościg

-- Fakt, że czysta benzyna alifatyczna nie wydaje się być sprzedawana wszędzie w USA, nie
oznacza, że  czysta benzyna alifatyczna o numerze CAS 64742-49-0 i temperaturze wrzenia
około 60-80°C nie istnieje lub że tak jest nie wytwarzają lepszego oleju niż większość innych
rozpuszczalników,  jeśli  są  stosowane  prawidłowo.Jeśli  nie  możesz  uzyskać  czystej  lekkiej
benzyny, naszym drugim wyborem będzie 99% lub nawet lepszy 99,9% alkohol izopropylowy.

Ale nadal bym się nie poddawał – do ekstrakcji olejków z roślin używa się lekkiej benzyny lub
podobnych rozpuszczalników,  więc  skonsultowałbym się  z  producentami  olejów roślinnych i
zobaczyłbym,  czego  używają.Tam  gdzie  mieszkam  w  Europie,  rozpuszczalnik  mogę  kupić
praktycznie w każdym sklepie z narzędziami czy farbami, jest to jeden z najczęstszych płynów
technicznych,  jakie  pamiętam  z  dzieciństwa,  używaliśmy  go  do  odtłuszczania  łańcuchów
rowerowych itp. i praktycznie każdy miał butelkę tego w domu.Tak więc cała ta niekończąca się
debata na temat rozpuszczalników wydaje mi się trochę śmieszna.Kiedy używasz odpowiedniej
lekkiej  benzyny, nie ma pozostałości  rozpuszczalnika, o którą należałoby się martwić, może
kilka ppm, tak jak w większości tanich olejów roślinnych, które często są produkowane z prawie
dokładnie takim samym rozpuszczalnikiem, jak ten, który zalecamy.JB

„Gotowniki  do  ryżu  są  do  bani.O  wiele  lepiej  sprawdza  się  płyta  elektryczna  i  naczynie
pyreksowe  9x13.Olej  jest  znacznie  łatwiejszy  do  zebrania  z  pyrexu  i  nie  ma  w  nim
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teflonu.Modulacja temperatury jest również znacznie bardziej kontrolowana.Jesteś głęboko w
swoim ego JB.Natkniesz się na ludzi mądrzejszych od ciebie.Po prostu tak jest.Ucz się od nich
zamiast blokować ich wiedzę ze swojego umysłu.Każdy ma kawałek układanki JB.” Jody

--  Jody,  oczywiście,  pyrex  jest  świetny,  zwłaszcza  dopóki  nie  pęknie  i  nie  stracisz  całego
oleju.Musisz  zrozumieć,  że są to podstawowe instrukcje przeznaczone do użytku na całym
świecie przy jak najmniejszym sprzęcie.Wiele osób nie może sobie pozwolić lub nawet znaleźć
urządzenie do gotowania ryżu w niektórych krajach, nie jest to tak proste, jak wszyscy myślą.

Oczywiście możemy Ci pokazać bardzo skomplikowany i kosztowny sposób produkcji oleju, ale
musiałbyś mi obiecać, że będziesz tu codziennie przez rok siedział, odpowiadając na pytania na
ten temat.Większość ludzi nie opanowała jeszcze gotowania ryżu i chciałaby pracować z innymi
rodzajami ekstrakcji, głównie ze względu na swoją wiarę lub dlatego, że „myślą”, że coś należy
zrobić inaczej.

RSO jest produkowany w ten sposób, został przetestowany na ludziach i działa.Jeśli chodzi o
inne metody, myślę, że wypróbowaliśmy je przez lata, ale nie myśl, że tego nie robiliśmy.Ale
wiem tylko,  że żadna inna metoda nie została wypróbowana na tak wielu ludziach z takim
sukcesem.I  pamiętaj,  że zaczynamy tam,  gdzie  inni  się  zatrzymali,  nasi  terminalni  pacjenci
potrzebują najlepszego oleju, jaki mogą dostać - i to jest RSO.Polub to lub nie.JB

„Lekka benzyna alifatyczna działała świetnie, świetnie smakowała, w moim oleju nie pozostała
ani śladu rozpuszczalnika.Jeśli zastosujesz się do instrukcji Ricka co do joty, nie powinieneś
mieć żadnych problemów. Stóg

„Istnieją  2  główne  kategorie  benzyny  ciężkiej  –  lekka  i  ciężka.Lekka  benzyna  NIE  zawiera
benzenu,  o czym mówił  Raina (nie  heksan).Chociaż  nie polecałbym nawet  lekkiej  benzyny,
chyba  że  ekstrakt  z  konopi  może  być  przetestowany  po  wyprodukowaniu  pod  kątem
pozostałości  benzyny,  można  go  użyć,  jeśli  to  wszystko,  co  można  uzyskać  jako
rozpuszczalnik.Kluczem jest upewnienie się, że ekstrakt zagotowałeśdo stanu gęstego tłuszczu
-  w tym momencie  większość  benzyny  powinna  zniknąć.Używanie  sprzętu  do  destylacji  to
sposób na wytworzenie najczystszego, wolnego od rozpuszczalników oleju, ale przekraczający
możliwości większości przeciętnych ludzi.Mam nadzieję, że to pomoże”. znak

„Raina, nie zamierzam się z tobą kłócić.Z Wikipedii: „Eteru naftowego, mimo że jest synonimem
benzyny,  nie należy mylić  z  benzenem czy benzynem, ani  też z  benzyną,  chociaż w wielu
językach nazywa się to nazwą pochodzącą od benzyny, np.  „Benzin”  (niemiecki),  „  benzen”
(holenderski)  lub  „benzina”  (włoski).Eter  naftowy  jest  mieszaniną  alkanów,  np.  pentanu,
heksanu i  heptanu, natomiast benzen to cykliczny węglowodór aromatyczny C6H6.Podobnie
eteru  naftowego  nie  należy  mylić  z  klasą  związków  organicznych  zwanych  eterami,  które
zawierają grupę funkcyjną RO-R”.  Moje wykształcenie to mikrobiologia – gdzie studiowałem
chemię  organiczną,  trochę  biochemię/nieco  chemię  nieorganiczną…  Na  pewno  nie  wiem
wszystkiego,  ale  wiem trochę.Lekka  benzyna  NIE zawiera  benzenu -  kropka.Zignoruję  twój
komentarz.Byłoby  w  najlepszym  interesie  wszystkich,  gdybyś  nie  wysuwał  twierdzeń  poza
danymi naukowymi”. znak

„Nieprawda,  pozostałości  rozpuszczalników to  najczęściej  trucizna!THC NIE może naprawić
niewydolności serca spowodowanej trucizną.Główne firmy farmaceutyczne muszą wytwarzać
ten produkt lub osoby, które ukończyły kurs certyfikacyjny w zakresie bezpieczeństwa, a NIE
entuzjaści marihuany na podwórku”. Derek

-  Swobodnie  mogą  zrobić  własny  olej,  nie  mam  z  tym  problemu.Nie  ma  pozostałości
rozpuszczalnika, o które należałoby się martwić, jeśli olej jest produkowany prawidłowo.JB

„JB, jesteś święty, bo codziennie znosisz setki dziwnych skarg i pytań.Chcę tylko podziękować
za  to,  że  jesteś  tutaj  i  aktywnie  wspierasz  uzdrowienie  z  fali  propagandy,  która  próbuje
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podważyć tę pracę.Wstydź się ich, dobrze dla Ciebie!” Marilyn

„Co chciałbyś dać swojemu ojcu?Najlepsze z najlepszych czy coś, co wygląda podobnie, ale po
prostu nie daje odpowiednich efektów?Gdy lek przygotowuje się zgodnie z zaleceniami Ricka,
prawdopodobieństwo niepowodzenia  leczenia  jest  bardzo niskie.Kiedy robisz  olej  zgodnie  z
instrukcjami „ekspertów i naukowców”, robisz inny produkt.A z naszego doświadczenia wynika,
że może nie działać tak dobrze, jak to, co zalecamy.

Więc chcesz, żebym się zamknął i pozwolił im dostarczać śmieci niskiej jakości?A może wolisz
uczyć się ode mnie/nas i wiedzieć, jak zrobić to dobrze, aby osiągnąć te same wyniki, o których
mówią nasi pacjenci?” JB

„Zgadzam się JB.Czasami musisz osiągnąć ten sam poziom intelektualny co oni i stosować tę
samą taktykę, jak ludzie, do których próbujesz dotrzeć.Czy to kłótnie, czy dramaty.Niektórzy
ludzie reagują tylko na dramaty i kłótnie.Choć to smutne.W ten sposób większość ludzi wciąż
jest niedojrzała”. Mitzi

„Używam  99%  alkoholu  izopropylowego,  czyli  tego,  co  było  dla  mnie  najłatwiej
dostępne.Używam  kremu  z  moich  pąków,  wyhodowanych  w  100%  ekologicznie  i  bez
pestycydów, dobrze wypielęgnowanych i suchych do kości.iwymieszaj go z wieloma odmianami
Indica.Leczyłem pacjenta z chłoniakiem Hodgkina, który był w stadium 4 iw ciągu 6 miesięcy od
zażycia oleju zgodnie z zaleceniami, jest teraz wolny od raka!!Dziękuję Rickowi Simpsonowi za
poświęcenie,  które  poczyniłeś,  aby  udostępnić  te  informacje  wszystkim!Niedawno  kolejny
pacjent z rakiem w czwartym stopniu zaawansowania zwrócił się do mnie o pomoc, ma guza na
jednej  z  nerek,  który  jest  nieoperacyjny.Modląc  się  o  dwa  potwierdzone  uzdrowienia  z
rzędu.Niech  Bóg  błogosławi  was  Rick  Simpson  i  JB,  nie  przestawajcie  rozpowszechniać
informacji i edukować ludzi o tym cudownym leczniczym oleju konopnym.” RosnąćBogini

--  Mieszanie kilku szczepów to zawsze dobry pomysł.Spójrz na to po prostu,  nie wiesz,  do
czego konkretna odmiana jest  odpowiednia,  więc  kiedy  zmieszasz kilka  odmian,  otrzymasz
znacznie lepszy kocefekt.Do tego takie olejki zabiorą Cię znacznie wyżej – ci, którzy palą trawę
„rekreacyjnie” będą wiedzieć, o czym mówię.Wyobraź sobie, że siedzisz z przyjaciółmi i każdy z
nich prezentuje najlepszego pąka, jaki ma.Za kilka godzin niewiele będziesz w stanie zrobić.I to
jest  efekt,  którego  potrzebujesz,  aby  uzyskać  najlepsze  wyniki,  więc  znowu  mieszanie
szczepów jest właściwą drogą.Pozdrawiam i dziękuję GrowGoddess, zawsze cieszę się słysząc
o ludziach, którzy po prostu postępują zgodnie ze wskazówkami i uzyskują rezultaty, o których
mówimy.JB

„Używam  alkoholu  izopropylowego  w  temperaturze  zero  stopni  Fahrenheita.  Tylko  w
pojemnikach  ze  stali  nierdzewnej  i  durszlaku  ustawionym na  sicie  do  ekstrakcji.  Następnie
filtruję  przez  trzy  duże  filtry  do  kawy  w  durszlaku  na  sicie  nad  drugim naczyniem.  Wyniki
końcowe to tylko trichomy w filtrze. Ten przepis jest tym, co wziąłem za pokonanie Hep C.”
Michał

„Cześć  JB,  mam  problem  z  elektrycznym  urządzeniem  do  gotowania  ryżu,  wszystko,  co
widziałem, spada do 100ºC, spojrzałem na wszystkie marki na rynku i wszystkie mają termostat,
który wyłącza się, gdy zawartość osiągnie temperaturę.Co polecasz?" Krystyna

--  Cristina,  w  czym  dokładnie  jest  problem?Zawsze  możesz  włożyć  olej  do  piekarnika
elektrycznego nastawionego na 130°C (266°F) i pozostawić go tam na około godzinę i w ten
sposób zdekarboksylować.JB

„Kiedy temperatura osiągnie 100°C, elektryczny garnek do ryżu wyłącza się!Rozpuszczalnik nie
dociera do 110°C.” Krystyna

-- Rozpuszczalnik nie może tak naprawdę osiągnąć tej temperatury, ponieważ myślę, że mógłby
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wyparować.Gotować  rozpuszczalnik  do  momentu  pierwszego  wyłączenia  szybkowaru  (do
ostatniej porcji dodać kilka kropel wody).Następnie pozwól mu ostygnąć i włącz go ponownie.To
wszystko, co robimy.JB

„Włącza się z powrotem i gotuje, aż wróci?Potem gaśnie i olej jest już gotowy?” Krystyna

-- Włączyć garnek do ryżu, gotować, aż zatrzyma się po raz pierwszy, następnie odczekać pięć
minut, aż ostygnie, ponownie włączyć i poczekać, aż wyłączy się po raz drugi.Następnie wlej
olej do kubka ze stali nierdzewnej i wstaw go do piekarnika ustawionego na 130°C (266°F) na
godzinę, a olej będzie gotowy.JB

-- Dzięki JB, uratowałeś mi życie.Krystyna

„Podczas  wytwarzania  oleju  wdychasz  naftę.Oddychasz  TRUCIĄ,  kiedy  robisz  to  w  ten
sposób.Jeśli  możesz to powąchać,  już  nie  żyjesz.Setki  razy w życiu  czułem zapach paliwa
kempingowego  Coleman,  paliwa  do  zapalniczek  zippo  i  benzyny  ciężkiej  używanej  do
czyszczenia części i zastosowań przemysłowych...Jeszcze nie umarł.Lol.Na serio...Jeśli użyjesz
czystego rozpuszczalnika (bez dodatków) i odpowiednio go zagotujesz z niewielką ilością wody
o wyższej temperaturze wrzenia dodanej na końcu, niezależnie od tego, czy jest to izo, alkohol
czy  nafta,  wszystko  to  wyjdzie.W  ciągu  roku  spożywasz  o  wiele  więcej  benzyny  ciężkiej,
pompując  swój  własny  gaz  do  samochodu,  niż  uzyskasz  po  całym  okresie  użytkowania
właściwie wyprodukowanego oleju”. Mateusz

„Jednocząsteczkowe podejście Big Pharm do opracowywania leków NIE opiera się na zdrowiu,
nauce o wynikach… Opiera się na zyskach z patentów i całkowicie wypaczyło sposób, w jaki
patrzymy na leki  roślinne.Większość z nich występuje z naturalnymi buforami i  jest  wysoce
nieprawdopodobne, aby wyizolowanie jednego związku było tak zdrowe, jak używanie ich w
postaciach, w których występują.Etnobotanicy mają w 100% rację mówiąc, że użyteczna forma
rośliny  to  ta,  w  której  została  /wyhodowana/,  nawet  jeśli  tylko  przez  zbieraczy  zwierząt
rozsiewających  nasiona  i  pyłek  najlepszych  roślin.Rośliny  stosowane  w  medycynie  będą
najskuteczniejsze,  gdy  zostaną  zastosowane  w  medycynie  w  ich  naturalnym  stosunku
składników chemicznych – spójrz na proporcje NNKT w nasionach konopi – są one optymalne
dla zdrowia człowieka.Dlaczego miałbyś wyciągnąć jeden z 3 rodzajów NNKT, udoskonalić go i
nazwać  cudownym suplementem (jeśli  ignoruje  się  również  2  inne,  których  połączenie  jest
NAJzdrowszą formą)?To głupie." Alan

Q.Cześć JB, znalazłem tę benzynę w mojej okolicy...(link) Nie mówi, że lekka nafta... czy to
nadal działa?Jeszcze raz dziękuję za pomoc i super informacje!

A.Powinna to być lekka benzyna alifatyczna – sprawdź w karcie MSDS, czy jest to czysta lekka
benzyna bez dodatków), szelit  w Australii,  benzyna (techniczna lub przemysłowa) w Europie
(benzyna, niebenzen, a nie typ używany jako paliwo w samochodach).Jest sprzedawany pod
wieloma  różnymi  nazwami.Jest  używany  jako  rozcieńczalnik  do  farb,  rozpuszczalnik,
odtłuszczacz,  był  bardzo  powszechnym  rozpuszczalnikiem  domowym  lub  odtłuszczaczem
tekstylnym, może być również używany jako płyn do zapalniczek itp.Temperatura wrzenia około
60-80°C, im niższa tym lepiej.

Rozsmaruj trochę na czystej szalce Petriego lub zanurz w niej palec, a jeśli wyparuje w ciągu
trzydziestu  sekund  i  nie  pozostawi  oleistej  pozostałości,  użycie  powinno  być  w
porządku.Dostawców jest wielu, nie potrafię powiedzieć, który z nich jest najlepszy, ani co w tej
chwili polecamy, dlatego podajemy tylko ogólne instrukcje.

Numer CAS 64742-49-0, czysty, destylat ropy naftowej, w miarę możliwości bez dodatków, a
temperatura  wrzenia  powinna  być  jak  najniższa.Większość  rafinerii  je  produkuje,  po  prostu
zapytaj ich, co poleciliby dla ekstraktów ziołowych.
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Druga  opcja  to  99%  lub  99,99%  alkohol  izopropylowy  lub  bardzo  drogi  99%  alkohol
spożywczy.Alkohol izopropylowy i alkohol spożywczy nie są tak skuteczne jak rozpuszczalniki
niż  benzyna  i  usuwają  z  oleju  więcej  materiałów roślinnych  i  chlorofilu,  co  czyni  go  mniej
mocnym  i  smacznym,  dlatego  zalecamy  stosowanie  benzyny  ciężkiej  zawsze,  gdy  jest  to
możliwe/dostępne.Najlepsze życzenia, JB

Q.Rick  w  Meksyku  „nafta”  to  tylko  jedna  z  kilku  nazw  produktów  typu  nafta.Aby  uniknąć
fatalnego błędu, czy mógłbyś mieć naukową nazwę dla „nafty”, której używasz, proszę?

A.Szukaj czystej lekkiej benzyny bez dodatkowych składników.Jest to w zasadzie to samo co
paliwo  Coleman,  które  widać  na  poniższym  zdjęciu,  ale  poszukaj  benzyny  bez  dodatków
antykorozyjnych, którą dodaje się do paliwa Coleman.

Jeśli dowiesz się, że lekka benzyna alifatyczna jest zabroniona w twoim kraju (co miało miejsce
na  przykład  w  Hondurasie),  poszukaj  99%  lub  lepszego  99,9%  alkoholu  izopropylowego,
powinien  być  łatwy  do  zlokalizowania.99% alkoholu  jest  trzecim rozpuszczalnikiem,  którego
użylibyśmy, ale zrobilibyśmy wszystko, co możliwe, aby go uniknąć, ponieważ usuwa zbyt dużo
chlorofilu i innych niechcianych materiałów roślinnych.Niektórzy lubią zamrażać rozpuszczalnik i
materiał  wyjściowy,  gdy  używają  alkoholu  izopropylowego  lub  alkoholu  jako
rozpuszczalnika.Osobiście nie używamy tych rozpuszczalników, chyba że musimy i nie lubimy
zamrażać rąk, więc tak naprawdę nie promujemy ich zamrażania, ale niektórzy twierdzą, że
poprawia to jakość oleju.Używając niepolarnej, czystej lekkiej benzyny o niskiej temperaturze
wrzenia,  nie musisz niczego zamrażać,  a jeśli  będziesz postępować zgodnie z instrukcjami,
otrzymasz dobry produkt.JB

„Jestem po prostu szczęśliwy, że ludzie badają nowe sposoby, aby to zrobić, co oznacza, że 
wiadomości się tam rozchodzą”. Alicia

- Miejmy nadzieję, że to nie na Tobie olej będzie testowany.Wolałabym korzystać z tego, co już
udowodniono,  że działa,  zwłaszcza jeśli  miałam śmiertelną chorobę,  jak większość naszych
pacjentów.Najlepsze życzenia dla wszystkich eksperymentatorów.JB

„Po pierwsze, Rick Simpson sugeruje użycie NAPTHA.Powszechnie uważa się, że nie jest to
dobry wybór, a większość ludzi używa wysokoprocentowego alkoholu, takiego jak Everclear,
jako rozpuszczalnika.

Po drugie,  mój syn ma dwa lata,  w wieku 15 miesięcy zdiagnozowano nieuleczalnego raka
mózgu i kręgosłupa.Od 8 miesięcy jest na oleju z konopi indyjskich o wysokiej zawartości THC,
ŻADNEJ chemii ani promieniowania, a jego guzy znikają!W rzeczywistości większość z nich
całkowicie zniknęła, pozostał tylko jeden!!Olej z konopi działa!” Suzetta

"Fantastyczny!!!Modlę się, żeby całkowicie wyzdrowiał i  wygląda na to, że tak jest.Dlaczego
ludzie nie mogą patrzeć na to jako na lekarstwo, a nie lek na haj?To medycyna, a rząd nie chce,
abyśmy wyzdrowieli,  woleliby  widzieć,  jak  umieramy.Ja też  miałem raka i  wiele  problemów
medycznych.W tym momencie od sierpnia 2013 rak nie wrócił.Naprawdę wierzę,  że to jest
lekarstwo na raka.Dlaczego nie wszyscy mogą otworzyć oczy na prawdę!!!” Linda

-- Oleje produkowane z lekkiej benzyny alifatycznej są zwykle silniejsze niż oleje produkowane
z Everclear.Im silniejszy i bardziej uspokajający olej, tym lepiej działa jako lek.Więc gdybym był
tobą,  rozważyłbym  ponownie  rozpuszczalnik,  którego  używasz  i  zamiast  tego  użyłbym
rozpuszczalnika niepolarnego.Najlepsze życzenia dla Ciebie i Twojego syna, JB

„Korzystanie  z  Everclear  nadaje  olejowi  zielonkawy  odcień.Teraz  polujemy  na  99,9%  ISO,
ponieważ nie możemy tutaj uzyskać lekkiej alifatycznej benzyny w czystej postaci”. Sara

„Zamroź  swój  rozpuszczalnik  — Everclear  190  proof,  95% i  ISO  99%  należy  umieścić  w
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zamrażarce na noc i zużyć natychmiast po wyjęciu z zamrażarki.Dobrym pomysłem jest również
zamrożenie pąków.Jeśli alkohol jest schłodzony w zamrażarce i wykonasz szybkie pranie 3-5
minut  –  dwa  razy,  gdy  alkohol  jest  nadal  naprawdę  zimny,  nie  powinien  mieć  zielonego
odcienia…” Jose

-- Im mniej zieleni, tym lepiej.Im mniej materiałów roślinnych w oleju, tym silniejszy jest.To ma
sens.Jeśli zdecydujesz się zamrozić pączek i rozpuszczalnik, prawdopodobnie pracowałbym w
rękawiczkach.Kiedy używasz dobrego niepolarnego rozpuszczalnika i dobrego pąka, nie musisz
niczego zamrażać i nadal będziesz produkować świetny olej.JB

„Czy mogę zrobić dobry olej z haszyszu?I zużywać mniej benzyny?” Jon

-- Nie zrobisz dobrego oleju.JB

"Ciekawe.Oczywiście myślałem odwrotnie.Potrzebna pomoc, proszę? Tielman

-- Jaka pomoc?To nie to, nie zrobisz tego, o czym mówimy, z haszyszu.Możesz go rozpuścić w
lekkiej nafcie i przefiltrować, a będzie silniejszy niż hasz, ale nadal nie będzie tym, a i tak nie
uzyskasz z niego 95-98% oleju THC.JB

„Jindřich Bayer, co myślisz o pieczeniu ze łzami feniksa?Na przykład gdybym miał to włożyć do
kubka z masłem orzechowym, to coś? LinZy

-- Linzy, zwykle mówię ludziom, żeby nakładali olej na to, co chcą z nim zrobić.W ten sposób
możesz zobaczyć, jak tam jest olej.To, co zalecamy, jest tak silne, że i tak musiałbyś liczyć w
mikrogramach na porcję, więc w razie potrzeby po prostu połóż kroplę oleju na kubku z masłem
orzechowym.Wiesz,  że  wolimy,  gdy  ludzie  jedzą  olej  prosto  ze  strzykawki,  ma  to  swoje
zalety.Zmieszanie go z jedzeniem zawsze rozcieńczy lek.JB

„Ale nie potępiaj swojego fanklubu, ponieważ pieczenie i ekstrakcja masła okazały się równie
uzdrawiające  i  znacznie  mniej  wymijające…Wszyscy  walczymy  razem,  proszę  nie  potępiaj
innych próbujących.” Pamela

„Pamela, pieczenie i ekstrakcja masła nie zapewniają takich samych właściwości leczniczych i
regeneracyjnych  jak  olej  z  konopi  indyjskich  PERIOD.Wyleczy  raka,  powstrzyma  objawy
Crohna, wyleczy cukrzycę, boreliozę, co tylko chcesz!Masło lub artykuły spożywcze nie będą
się  w  ogóle  równać,  chyba  że  użyjesz  łez  feniksa  w  swoich  artykułach  spożywczych
MOŻE.Pokój i miłość." LinZy

„Pamelo,  nie  mogę polecić  mniej  skutecznej  metody.Prosty  olej  dla  najlepszych  rezultatów,
przyzwyczaj  się do niego,  a następnie zwiększ dawkę.Jadalne są często nieprzewidywalne,
zwykle nie wiesz, ile jest w nich oleju itp.” JB

„Nie jestem pewien, czy mam urządzenie do gotowania ryżu czy garnek.Ustawienie temperatury
mówi tylko low med cześć, czy jest sposób, abym mógł przetestować temperaturę?” Jeremy

– To byłby garnek.Urządzenie do gotowania ryżu ma zwykle 2 ustawienia.Gotuj i podgrzej”. Deb
„Zdobądź termometr do mięsa lub termometr punktowy laserowy i sprawdź temperaturę innym
medium, takim jak woda lub olej.Wygląda na to,  że masz garnek, którego można użyć,  ale
musisz stale obserwować temperaturę, lepiej byłoby zaopatrzyć się w urządzenie do gotowania
ryżu. Łukasz

„Czy możemy użyć wódki?” Monika

-- Na koktajle?TAk.JB

„Klasa  spożywcza”  oznacza  po  prostu  uznaną  przez  FDA za  bezpieczną.Nie  ma tam zbyt
wysokiego standardu.Tak więc samo powiedzenie „alkohol spożywczy” nie czyni go lepszym
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niż,  powiedzmy,  jakikolwiek  generyczny  alkohol.A jeśli  masz  paranoję  na  punkcie  jednego
rozpuszczalnika, powinieneś mieć paranoję na temat wszystkich”. Ben

„Nie mogę dostać alkoholu izopropylowego ani nafty w moim kraju!Więc co mam zrobić?Jak
zdobyć ten olej, skoro sam nie potrafię go zrobić?” Aisza

-- Zrób olej z tego, co możesz znaleźć, a następnie odśwież go, Ayesha, to prawdopodobnie
najlepszy sposób w takich przypadkach.JB

„Do  wyciskania  soku  używanie  wyłącznie  ORGANICZNYCH konopi  hydro-hodowanych  jest
jedynym BEZPIECZNYM sposobem, ponieważ Jindřich Bayer ma więcej niż rację, co do tego,
co może czaić się w roślinie.Wszyscy mamy swoje „zwierzątkowe” gorące tematy, których się
boimy i których uważamy, ale w sumie, jeśli zastosujemy bezpieczne praktyki, przeczytamy (ze
ZROZUMIENIEM)  zebrane  dane  naukowe  i  ZAUFAMY wewnętrznemu głosowi  ostrożności,
który możemy w granicach rozsądku stworzyć nasze lekarstwa.

Gdy RSO jest  wykonane prawidłowo, wyniki  laboratoryjne wykazują brak rozpuszczalnika w
oleju.Zwykłe  i  proste  to  sprowadza  się  do  zrobienia  tego  poprawnie  z  odpowiednim
rozpuszczalnikiem.Chciałbym zobaczyć  zestaw dostępny  online,  który  zawiera  WSZYSTKO,
czego potrzeba od rozpuszczalnika,  garnka/patelni,  płyty  grzejnej/palnika itp.  do  RSO, więc
wszystko, co musisz zrobić, to dodać swoją marihuanę.Myślę, że to ośmieliłoby pacjentów z
rakiem, by zrobili to sami.

Dziękuję Bogu za moje obecne zdrowie, nawet z moimi zaostrzeniami MRSA, ale wiem, że w
najgorszym przypadku będę miała odwagę postępować zgodnie z instrukcjami Ricka Simpsona
i  Jindricha  Bayera,  aby  uratować  mi  życie,  ponieważ  mam  zbyt  wiele  powodów  do  życia
(Kochający mąż i małego chłopca, którego uwielbiamy), aby załamać się ze strachu.

Niech Bóg błogosławi Rickowi i Jindrichowi za ich siłę.Proszę również Boga, aby pobłogosławił
wszystkich tych, którzy kroczą tą ścieżką swoją własną drogą, ponieważ nie jest to droga łatwa,
ale jest to właściwa droga do uzdrowienia.” DziobakMama

-- Dziękuję bardzo, PlatyPusMom.Wiadomości takie jak ten dają mi energię do kontynuowania
tej  długiej,  ale niezwykle znaczącej  walki  o  prawo każdego do swobodnego używania  tego
leku.Nie przestanę, dopóki ta roślina nie zostanie w pełni zalegalizowana na całym świecie,
mogę ci to obiecać.JB

„Rozpuszczalniki  można  usunąć.Czasami  producenci  chemikaliów  dodają  inne
zanieczyszczenia z wątpliwych powodów.Mogą być one znacznie bardziej  niebezpieczne niż
rozpuszczalniki  i  nie  ma jednorodności  w  sposobie  ich  dodawania  do  rozpuszczalników.Ci,
którzy  rozumieją  złożoność  związaną  z  wytwarzaniem  oleju,  który  nie  jest  tylko  kwestią
rozpuszczalników,  uważają  tę  debatę  za  śmieszną.Ile  komentarzy  przeczytałeś  na  temat
chemicznych  pestycydów?Jaki  jest  ich  procent  w  stosunku  do  rozpuszczalników
nieoczyszczonych?Gdzie  jest  ta  debata?Wiele  osób  ograniczyło  tę  dyskusję  do  wyboru
rozpuszczalników.To  jest  absurdalne!Przeprowadź  własne  badania,  bądź  sceptyczny,  bądź
cyniczny i trzymaj dowody, które akceptujesz jako fakt, na wysokim poziomie, sir. Paweł

„Nie  przejmuj  się  nawet  kłótnią  z  nikim  tutaj,  użyj  komory  próżniowej,  jeśli  używasz
rozpuszczalników  petrochemicznych,  a  usuniesz  pozostałości,  nie  ma  mnie  na  tym
stanowisku.Olej  z  konopi  leczy  raka,  a  naftę  można  usunąć,  alkohol  zbożowy  nie  jest  tak
mocny, jak rozpuszczalniki  petrochemiczne.Właśnie zrobiłem partie zarówno rozpuszczalnika
petrochemicznego  (czysta  lekka  benzyna  alifatyczna)  jak  i  alkoholu  spożywczego  (95%,
190proof) i przetestowałem oba oleje z pacjentami iwyniki były takie same, olej wyprodukowany
z czystej lekkiej nafty jest w rzeczywistości silniejszy i bardziej uspokajający niż olej z alkoholu
zbożowego.Ułóż to w ten sposób, jeśli chcesz użyć rozpuszczalnika petrochemicznego (nafta,
butan, heksan, aceton) UŻYJ KOMORY PRÓŻNIOWEJ NA ZAKOŃCZENIE PROCESU, ABY
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UPEWNIĆ SIĘ, ŻE MASZ NAJCZYSTSZY OLEJ !!!Odkurzyłem również produkt spożywczy i
pełne oczyszczenie zajęło mi nawet więcej czasu niż nafta wytwarzana z oleju (mufinowanie i
bulgotanie  w  komorze  próżniowej),  więc  proszę,  dostałem rozpuszczalnik  petrochemiczny  i
martwię się o pozostałości, rób to, co robią w przemysłu i włóż go do komory próżniowej na 35
psi  i  obserwuj,  jak  pozostałości  są  odsysane!!Koniec  tyrady  i  rzeczywiste
DOŚWIADCZENIE!!!!!” Ryan

„Jeśli  użyjesz  odpowiedniej  benzyny,  w  oleju  nie  pozostaną  żadne  pozostałości.
Przetestowałem to w laboratorium. Ok, to było trochę pozostałości, ale dużo mniej niż to, co
dostajesz z ruchliwego miejskiego powietrza, albo na stacji benzynowej, kiedy tankujesz, albo
malujesz coś w swoim ogrodzie…” Kapelusz

„Produkujemy olej  od  kilku  lat  i  jak  większość zaczynaliśmy od alkoholu  zbożowego,  ale  z
czasem  doświadczenie  nauczyło  nas  używać  bezwodnych  rozpuszczalników.  Prawidłowo
przetworzony RSO będzie miał resztkowy poziom rozpuszczalnika znacznie poniżej 100 ppm i
to samo można osiągnąć z alkoholem zbożowym, ponieważ mierzony jest tylko alkohol,  ale
pomija się element, który polega na tym, że alkohol zbożowy niesie wodę, a woda niesie życie.
Widzieliśmy RSO wykonane z ISO i pod mikroskopem nie ma życia, ale niektóre oleje, które
pochodzą z aptek, które upierają się przy zbożach, są pełne żywych bakterii!

Spędziłem dużo czasu i pieniędzy w laboratoriach i jestem prawdopodobnie jedyną osobą, która
wzięła do laboratorium olej  alkoholowy zbożowy i  przetestowała go pod kątem pozostałości
rozpuszczalnika  i  resztek  wody.  W  rzeczywistości  jestem  pewien,  że  tak,  ponieważ  tak
naprawdę nie ma narzędzia do pomiaru ilości wody w oleju. Musiałem poprosić lekarza, aby
pracował  z  różnymi  narzędziami,  aby  z  grubsza  określić,  ile  pozostało  „luźno  związanej”  i
„ciasno związanej” wody i chociaż nie mógł podać dokładnej liczby, powiedział, że będzie to
mierzone w procentach,  nie  części  na milion.  Więc to laboratorium i  naukowiec przekonały
mnie, żebym nigdy nie używał oleju zawierającego wodę. To ironiczne, że rozpuszczalnik nie
jest  tak  ważny  jak  woda,  ale  robi  matematykę;  przy  100  ppm  zużyjesz  0,06  grama
rozpuszczalnika przez dwa lub trzy miesiące, aż pokonasz chorobę. Że 0,06 grama, czyli około
1,2 kropli,

Pracowałem również z moim GI nad moim planem leczenia. Przeanalizowaliśmy liczby i przy
100  ppm ISO nie  był  zbytnio  zaniepokojony,  a  przy  10-krotnym tym poziomie  jego  obawy
wzrosły do  możliwych luźnych jelit i nieświeżego oddechu. To jest olej, którego używałem do
ratowania życia i którego używam dzisiaj do konserwacji, ale teraz, gdy apteki chcą naszego
oleju, musimy również używać alkoholu etylowego, a teraz wyniki testów są nieco niższe, a
kwota zwrotu znacznie zwiększony. Po raz kolejny, kiedy zaczynaliśmy, czułem, że odzyskanie
Ever Clear było dobrym pomysłem, tak jak uważałem, że to dobry wybór w rozpuszczalniku.
Nauka i prawo dowiodły, że moje „uczucia” są błędne; nauka pokazała mi, że woda może być
szkodliwa, a stany TTB odzyskiwanie Ever Clear jest przestępstwem”. Sean

„Myślę, że Rick i JB próbują powiedzieć, że metoda olejowa Ricka przyniosła wielu ludziom
dobre  wyniki  i  dopóki  nie  będziemy mieli  dowodów,  że  inna  metoda  ekstrakcji  jest  równie
skuteczna, trzymaj się tego, co działa”. Rebeka

NowotwórI dowody

„Dnia  22.04.13  otrzymaliśmy  wyniki  ostatnich  badań  krwi  mojego  Męża  i  chociaż  od  kilku
tygodni walczy z wirusem bólu gardła, radzi sobie bardzo dobrze.Ten ekstrakt z oleju z konopi
indyjskich Indica wykonuje wspaniałą pracę, lecząc jego białaczkę!

Jego liczba limfocytów stale spada, a płytki krwi są w normalnym zakresie, więc nie martw sięw
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ogóle, gdy przechodzimy do następnej partii oleju, jest to mieszanka Indica Blackberry Kush,
Granddaddy  Purple  i  Washington  Red.Błogosławiony  dobrymi  wibracjami  i  uzdrawiającymi
myślami, które znajdują się w każdej kropli tego leku leczącego raka.Dziękuję Cannabis. Debra

„Pracował dla mnie.Życie znów jest zajebiste”. Zed

“Nie mogłem powiedzieć tego lepiej!” Piotr

„Rick Simpson Oil ma pełną wiarygodność naukową, jeśli  zawracasz sobie głowę czytaniem
literatury naukowej” Robert Melamede, aka dr Bob

„Zahamowanie szlaku przeżycia komórki prowadzi do defosforylacji  Złego i  translokacji  tego
białka  Bcl-2  do  mitochondriów,  a  następnie  do  apoptozy”.  Ummmm,  warunki  Laymana
proszę???” Szansa

– To przekłada się na: „Cannabis zabija komórki rakowe”, Chance.JB

„Z wielu komentarzy i filmów, które widziałem na temat oleju z konopi, muszę powiedzieć, że
roślina konopi wydaje się zawierać „domyślne” lub „optymalne” ustawienie dla ludzkiego ciała”.
Remi

„Wszystko,  co  ma kręgosłup,  ma system endokannabinoidowy.Szkoda,  że  połowa populacji
wciąż  nie  zdaje  sobie  sprawy.System  endokannabinoidowy  powinien  znaleźć  się  w  każdej
książce  naukowej  i  medycznej.Tego  właśnie  szkoły  powinny  uczyć  naszych  przyszłych
lekarzy.Jak  ludzie  mogą  po  prostu  ignorować  to  poważnie,  jest  to  część  funkcjonowania
organizmu.To skorumpowane wybieranie i wybieranie „prawdziwej” nauki do opublikowania.To
fałszywa praktyka.lol” Chloe

„Działa, ponieważ jest silnym immunomodulatorem, który wzmacnia lub naprawia uszkodzony
układ  odpornościowy.Naprawia  również  uszkodzenia  DNA lub  mitochondriów  spowodowane
przez  leki  niszczące  DNA,  takie  jak  inhibitory  odwrotnej  transkryptazy  i  inhibitory
proteazy.Naprawiając  swoje  ciało  przed  uszkodzeniami  spowodowanymi  niezdrowym stylem
życia  lub  innymi  przyczynami  i  odwracając  szkody  wyrządzone  przez  leki  arv,  tak,  można
powiedzieć, że leczy „aIDS”." Jan

„Każda  dolegliwość,  którą  masz,  może  pomóc,  jeśli  nie  zostanie  w  pełni  wyleczona  tym
olejem.Bez względu na to, jakie masz pytanie dotyczące jakiejkolwiek dolegliwości, odpowiedź
zawsze będzie głośnym TAK.” Kathy

„Wyleczył dyski zwyrodnieniowe kręgosłupa, guzy i uszkodzenia nerwów u mojego przyjaciela
oraz wyleczył guzy nowotworowe u mojego psa”. Sarah

„Jestem studentką medycyny, studiuję w obszarze fizyki medycznej, która zajmuje się przede
wszystkim  pacjentami  onkologicznymi  od  strony  obrazowania  medycznego  i
radioterapii.Wszystko, co mogę powiedzieć, to bardzo, bardzo duże DZIĘKUJĘ za wybudzenie
mnie z bardzo złego snu.Badałem niezliczone ilości informacji pod każdym możliwym kątem i
nie  mam  cienia  wątpliwości  co  do  tego  leku.Zaangażowałem  się  w  mój  kurs,  ponieważ
naprawdę chciałem pomóc ludziom z rakiem i innymi chorobami, w których mogłem pomóc, ale
nadal panuje skorumpowany system medyczny.Wydaje się, że jedynym interesem (TUTAJ W
IRLANDII) jest wykrwawienie umierających ludzi z ostatniego grosza na chemio i radę przed
wrzuceniem ich do dziury, gdy pieniądze zostaną zarobione.Obserwowałem śmierć ludzi.Przez
wszystkie ich choroby stopniowo zanikają, wciąż jedząc koktajle tabletek i tak dalej, a ja robi mi
się  niedobrze  na  żołądek.Jak  mogę  chcieć  być  częścią  systemu,  który  to  robi?Nigdy
więcej.Jesteś niczym inspiracją i Ty (RICK) dotknąłeś mojego życia w sposób, za którym wiem,
że muszę podążać, i uwierz mi, że robię wszystko tutaj w Irlandii, aby upewnić się, że ludzie
znają Twoje imię.Nie muszę nawet komentować niesamowitych możliwości tego leku, ponieważ
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fakty mówią same za siebie, dla każdego, kto chce je badać.

Wiesz, przeczytałem coś pewnego dnia i nie wiedziałem, czy się wściec, czy się śmiać.Czołowy
polityk w Irlandii (Micheal Martin) powiedział, że stosowanie konopi indyjskich w leczeniu SM lub
raka lub jakiejkolwiek innej choroby, o ile był zainteresowany (sprawdź to), nie było wspierane,
ponieważ  „TAKNIE  BYŁO  ŻADNYCH  DOWODÓW  MEDYCZNYCH  ANI  BADAŃ  NA
POTWIERDZENIE TEGO.” Musiałem go przeczytać kilka razy, zanim zapadł w pamięć.CO do
cholery jest  nie tak z tym miejscem?Brak dowodów medycznych?Przykro mi,  ale nawet nie
wiem, jak to kontynuować, nie wpadając w złość…” Brendan

-  Drogi  Brendanie,  bardzo  się  cieszę,  że  widzisz  olej  takim,  jakim  jest  i  że  się  nim
rozgłaszasz.Jeśli chodzi o Michaela Martina, brzmi mniej więcej tak samo jak reszta polityków,
których  spotkałem.Dlaczego  pozwalamy  takim  skorumpowanym  głupcom  uruchomić  nasz
system?Mam nadzieję, że kiedy PanMartin dostaje raka, że  będzie praktykował to, co głosi i
sam  zażyje  chemię.Dziękuję  za  wsparcie  Brendana  i  oby  tak  dalej.To  jedna  bitwa,  którą
wygramy.Najlepsze życzenia, Rick Simpson

„Kanabinoidy hamują wzrost guza u zwierząt laboratoryjnych.Robią to poprzez modulowanie
kluczowych  szlaków  sygnalizacji  komórkowej,  indukując  w  ten  sposób  bezpośrednie
zatrzymanie  wzrostu  i  śmierć  komórek  nowotworowych,  a  także  poprzez  hamowanie
angiogenezy i przerzutów guza.

Kannabinoidy  są  selektywnymi  związkami  przeciwnowotworowymi,  ponieważ  mogą  zabijać
komórki nowotworowe bez wpływu na ich nieprzekształcone odpowiedniki.Jest prawdopodobne,
że  receptory  kannabinoidowe  w  różny  sposób  regulują  szlaki  przeżycia  komórek  i  śmierci
komórek w komórkach nowotworowych i nienowotworowych.

Kannabinoidy  mają  korzystne  profile  bezpieczeństwa  leków  i  nie  wywołują  uogólnionych
efektów toksycznych konwencjonalnych chemioterapii.Stosowanie kannabinoidów w medycynie
jest jednak ograniczone ze względu na ich działanie psychoaktywne, dlatego opracowywane są
terapie oparte na kannabinoidach, które są pozbawione niepożądanych skutków ubocznych”.
Manuel  Guzman  --  Innymi  słowy,  ekstrakty  z  konopi  leczą  raka.Brakuje  tylko  badań  na
ludziach.Czemu?Zapytaj swój rząd i tych, którzy je kontrolują.JB

„Wyleczył mnie z raka… Mózg czwartego stopnia… Więc tak.” Kryształ

„Tanja, działa i zjadłem to.Zatrzymaj się, spójrz i posłuchaj.Polecam brać olejek, nawet jeśli nie
masz żadnych dolegliwości.Obroni cię przed dogadywaniem się i sprawi, że poczujesz się dużo
lepiej niż wcześniej, a twoje ciało ci podziękuje.Zamknięte umysły, takie jak rząd amerykański,
powodują  wiele  niepotrzebnych  zgonów  z  powodu  niekorzystnych  terapii,  takich  jak
chemioterapia i radioterapia.Gdyby moja mama zechciała wypróbować olejek zamiast stosować
się do zaleceń lekarzy na takie „praktyki”, z pewnością czuję, że byłaby dzisiaj z nami.Gdyby
nie, nie przeszłaby przez tak wiele cierpienia, bólu i ostatecznie utonęłaby we własnym płynie
po tym, jak ci sami lekarze rzucili ręcznik po leczeniu o wartości ponad 100 000 USD.Kliniki
chemii i radioterapii martwią się tylko o swoje wyniki finansowe, a nie o oszczędności i komfort
pacjenta.Istnieje  mentalność  obrotowych  drzwi,  w  której  tylko  stoją  poczekalnie  pełne
zdziesiątkowanych i  przeważnie  łysych osobników czekających na swoją  kolej  na  igłę.Mam
problem z nastawieniem zarówno twoim, jak i przepisującego lekarza.Lekarstwo nie powinno
dotyczyć  zysku  pieniężnego.To  smutny  stan  rzeczy,  który  MUSI  się  zmieniać  i  szybko  się
zmieniać.Osobiście powstrzymuję się od bycia obiektem badań jakiejkolwiek „praktyki” lekarza.
Rób, co czujesz, Tanja, ale życzę ci wszystkiego najlepszego.Dziękuję Rickowi Simpsonowi za
wszystko,  co robisz i  co zrobiłeś.Będziemy walczyć  w dobrej  walce;  prawa lub brak praw”.
Chwytak

„Powiedzenie,  że  leczy  raka,  jest  dość  niebezpiecznym  i  złudnym  przeszacowaniem  tego
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skądinąd ważnego punktu, który zasługuje na dalsze badania.Ale nie, nie, nie.Konopie indyjskie
nie leczą raka.Obecnie nie ma ostatecznego ani rzeczywistego leku na raka, a jedynie szereg
zarozumiałych  wysiłków  medycznych,  żywieniowych  i  psychologicznych  może  pomóc
zmniejszyć ryzyko śmierci z powodu raka.Konopie indyjskie nie leczą raka, a pacjenci muszą o
tym wiedzieć”. Davide

„RSO zabija raka, kolego...Palenie, nie, ale RSO tak”. Kevin

„Opiekuj się, aby mi tu pomóc, proszę, kolego…” Jeff

„Przede wszystkim „rak” to wszystko, od torbieli po nerwiaka niedojrzałego, więc „leczy raka”
jest ogólne, złudne, niespecyficzne.Konopie indyjskie mają bardzo dobry wpływ na powielanie
komórek,  cona pewno pomaga,  ale  nie  leczy  systematycznie  nowotworów.Ponownie,  każdy
rodzaj nowotworu jest inny, a konopie indyjskie wykazały w pewien sposób pozytywną reakcję
na nowotwory piersi, które są rakiem typu o, szeroko i bardzo skutecznie leczonym również
przez medycynę konwencjonalną.Biorąc  to  pod uwagę,  jestem CAŁKOWICIE za legalizacją
marihuany, ale chociaż jestem bardzo otwarty na alternatywne terapie, muszę się nie zgodzić z
tym pompatycznym twierdzeniem”. Davide

„Jindřich Bayer, proszę o pomoc!!!” Kevin

„Powiedzenie, że konopie indyjskie wykazują pozytywną reakcję w walce z niektórymi rodzajami
nowotworów, jest twierdzeniem, które mogę zaakceptować”. Davide

-- Davide, zaakceptuj wszystko, co chcesz, ze mną w porządku.Tak, dostępnych jest bardzo
mało twardych danych na temat oleju Ricka Simpsona, ale to tylko z powodu korupcji systemu
medycznego  i  ich  panów  finansowych.Wkrótce  zmieni  się  to,  gdy  Kolorado  i  Waszyngton
zaczną dostarczać swoje  dane.Dodatkowo Izrael  i  Holandia  zaczynają  teraz testować ropę,
Czechy prawdopodobnie wkrótce dołączą.

Z tego, co wiemy i z naszych praktycznych doświadczeń z tysiącami pacjentów, olej wydaje się
działać na wszystkie rodzaje raka znacznie lepiej niż cokolwiek, co jest obecnie dostarczane
przez system medyczny.Jeśli chcesz dowodu, zrób trochę oleju i znajdź kogoś z rakiem skóry i
obserwuj, co się stanie, gdy zostanie na nią nałożony olej.Najlepsze życzenia, JB

„Jeśli znasz prawdę o bogatych stojących za niektórymi z wielkich organizacji charytatywnych,
zaczynasz  zdawać  sobie  sprawę,  na  co  idą  twoje  pieniądze.Musisz  także  przyjrzeć  się
historycznym informacjom, takim jak to, że w latach 60. XX wieku, kiedy szczepionka przeciwko
polio była zakłócana przez 230 milionów Amerykanów, nie wiedzieli, że wirus małpy sv40 był w
tych  szczepionkach.Następnie  w  1963  roku  prezydent  Nixon  wypowiedział  wojnę  rakowi,
ponieważ  uświadomiono  mu,  że  nadchodzi  epidemia  raka.Zobacz  SV40  był  u  małp,  które
zebrały przeciwciała do tej szczepionki przez firmę slic.Pojawienie się raka może zająć do 30
lat.Teraz w tym samym czasie nastąpiła prywatyzacja opieki zdrowotnej w Ameryce, a Nixon
wsparł prywatnego dostawcę opieki zdrowotnej, aby zrobić to dla zysku.Prawda jest taka, że  
stworzyli przemysł zwany rakiem i nie chcą, aby ogólna populacja wiedziała o RSO”. Mateusz

„Zrób to sam, pytaliśmy Ricka, gdzie możemy to zdobyć i po chwili  zdaliśmy sobie sprawę,
ponieważ mieszkamy daleko od Ameryki i nie możemy gdzieś podróżować, aby to zdobyć ze
względu na ograniczenia finansowe, po prostu oglądaliśmy wideo ze 100 razy , praktycznie go
zapamiętałem, znalazłem marihuanę od lokalnego dostawcy, kupiłem urządzenie do gotowania
ryżu, alkohol, a nawet termometr, aby mieć pewność co do temperatury.To było łatwiejsze niż
myśleliśmy.ZROBILIŚMY  TO  SAMEMU.Mój  chłopak  bierze  to  już  od  4  dni...Poczekamy  i
zobaczymy.Czytaliśmy  czasopisma  medyczne  i  oglądaliśmy  wiele  filmów  dokumentalnych,
wszystkie ich odkrycia są takie same (próby kliniczne przeprowadzone na UCLA, Harvard...) –
olej zabija komórki rakowe!Postanowiliśmy więc to zrobić, ponieważ w końcu nigdy nie możesz
teraz, dopóki tego nie spróbujesz!” Ioanna
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„Kochanie, zapytaj swoich sąsiadów… ktoś bliski może już trochę mieć.Po prostu zapytaj tak,
jak prosisz o aspirynę?Pomachaj dwudziestką. Piaszczysty

„Sam fakt, że placebo leczy niektórych ludzi, jest powodem, aby na zawsze odrzucić lekarstwa i
studiować sztukę placebo.Powiedziawszy, że nigdy nie przeprowadzasz badania placebo, kiedy
masz  skuteczne  lekarstwo,  masz  rację,  to  zabiłoby  połowę  twoich  pacjentów,  chorych  i
okrutnych”. Krzysztof

- Rzeczywiście byłoby chore i okrutne, Christopherze, dlatego ja osobiście tego nie zrobię.Inni
mogą, jeśli chcą, ale ja nie.Chcę, aby system medyczny zaczął stosować olejek jako placebo -
jeśli  udowodnią,  że to,  czego chcą używać,  jest  bezpieczniejsze i  skuteczniejsze niż  olej  (i
przyjemniejsze/przyjemniejsze  dla  pacjenta),  to  mogą  śmiało  to  sprzedać  .Jeśli  nie,  to
nie.Myślę,  że  to  całkiem proste  i  bardzo  racjonalne.I  tak  będzie  w przyszłości,  więc  po co
czekać?JB

– Jakiś dowód?Rzeczywisty, weryfikowalny dowód na to, że marihuana robi wszystko na raka
dla  każdego?Anegdotyczne  historie  nie  znaczą  absolutnie  nic
naukowo.Przepraszam.Znalazłem brak dowodów i tak bardzo chcę, żeby to była prawda.Ale
czy istnieją JAKIEKOLWIEK możliwe do zweryfikowania dowody?Studia kliniczne?Cokolwiek
możesz w ogóle opublikować?Po prostu ciekawy.Nie jestem hejterem.Jestem po twojej stronie,
ale...w każdym razie...”

„Istniały liczne referencje osób, które chorują na raka i używały oleju z konopi do leczenia siebie
lub bliskiej osoby…poszukaj informacji, Si.Jeśli potrzebujesz badań „klinicznych”, nie dostaniesz
ich, ponieważ firmy prowadzące badania nie są w stanie zarobić na ujawnieniu skuteczności
THC w jego naturalnej postaci.Najpierw musi zostać przekształcony w formułę „chemiczną” i
sprzedawany w ten sposób.Chodzi o to, aby albo użyć swojej intuicji  i  zdrowego rozsądku i
dojść do własnych wniosków, albo zignorować referencje.Postanawiam im wierzyć!” Cher

„Hej Kim, wzywam cię, abyś Udowodnił,  że konopie indyjskie jako nietoksyczny lek ratujący
życie to „retoryka”.Powodzenia  z  tym.Kiedyś brzmiałem tak jak ty.Potem zdecydowałem,  że
będę  robił  dziury  w  tej  'retoryce',  bo  to  MUSI  BYĆ  BEZPOŚREDNIO...  chłopcze,  myliłem
się.Mam  na  myśli  ŚMIERTELNY  ŹLE.Nie  można  zaprzeczyć  naukowym,  w  100%
ŻELAZOWANYM FAKTOM.Nie mogłem tego zrobić i ty też tego nie zrobisz.FAKTY to FAKTY i
to jest FAKT, Kim.AMA i Big Pharma to PRZESTĘPCY.Świadomie pozwolili demonizować ten
cudowny dar od Boga i  okłamywać go dla CZYSTYCH ZYSKÓW!Pozwolili  członkom twojej
rodziny  cierpieć  i  umrzeć,  Kim.Jeśli  uważasz,  że  te  Petro  Chemicals,  które  sprzedają,  są
lekarstwami, lepiej pomyśl jeszcze raz.Chcesz odkryć jakąś „retorykę”, porozmawiaj ze swoim
doktorem,  porozmawiaj  z  American  Cancer  Society,  porozmawiaj  z  producentami
trucizn.Pamiętaj, Kim, KAŻDA PIGUŁKA, KTÓRĄ UŻYWAJĄ, JEST BEZPIECZNA, NIE JEST!
Znajdź mi taki, który nie jest TOKSYCZNY, tylko JEDEN!A jednak mamy tutaj NIETOKSYCZNE
WARZYWO,  które  wytwarza  NAJWIĘKSZY NA ZIEMI  lek,  który  Udowodniono,  że  LECZY
CHOROBY, a nasi „pracownicy służby zdrowia” i rząd uznali za stosowne odmówić nam tego
ratującego życie warzywa, co pozwala nam cierpieć i umrzeć ORAZ zostać umieszczonym w
więzieniu,  aby  uczynić  rzeczy  jeszcze  bezpieczniejszymi  w  społeczeństwie...Chcesz
porozmawiać o „RETORII”???Mam nadzieję, że ten post otworzy Ci oczy na PRAWDĘ.Jeśli nie,
RIP  Kim,  nie  ma  nadziei  dla  ciebie  i  twojego  gatunku,  masz  „kliniczne  niedobory
endokannabinoidów”. Sprawdź to, to prawda. Dan

„Dziękuję bardzo Rick & JB… Dzięki wam teraz znam prawdę.Zdrowie, spokój i szczęście”. Tina

„Rick Simpson, jesteś taki gówniany.Raka nie da się wyleczyć!” Jason

–  Jason  musi  pracować  dla  rządu.Na  własne  oczy  widziałem,  jak  to  działa”.  Mateusz
„Chris, jeśli oglądasz wideo na Youtube na RSO, proces już istnieje.Jednak użyłbym Everclear
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zamiast nafty, tylko osobista sprawa.Matthew, Jason może pracuje dla rządu LUB jest bardzo
młody i myśli, że nauczył się wszystkich danych we wszechświecie.Tylko wtedy może złożyć
ogólne oświadczenie, że coś można zrobić.Musiałby znać każdą jotę danych. Judie

„Jesteś tak zły jak propaganda, która podąża za marihuaną…to, co robisz dla ludzi, jest świetne
i prawie nie leczy raka NIE!Łagodzenie objawów i  pomaganie ludziom w bólu tak.Ale twoje
ekstrakty są surowe i  dalekie od czystości.Nie pracuję dla rządu.Po prostu poznaję bzdury,
kiedy to widzę. Jason „Mam zaburzenia snu od 20 lat, olejek RSO pomógł mi zasnąć po raz
pierwszy  i  po  przebudzeniu  jestem  wolny  od  bólu!Tak!Jason,  dlaczego  tu  jesteś?Jeśli  nie
chcesz tego wiedzieć, po prostu odejdź!” Bonnie

„@Jason!!!Udowodnij, że nie leczy raka ani STFU!!!” Jon

„Pokaż  mi  dowód?I  Jon  zabawne,  jak  musisz  wrócić  do  wulgarnego  języka,  takiego  jak
„STFU”.Pokazuje, ile naprawdę masz inteligencji!Nic dziwnego, że jesteś z Teksasu…” Jason

„Jason, jeśli chcesz kontynuować w ten sposób, będę musiał zbanować cię z tej strony.Zrób
więcej badańzanim wydasz swoje osądy”. JB

„Zakazuj mnie, kurwa!Jesteś kłamcą i nie masz żadnych dowodów na cokolwiek!Przeprowadź
jakieś pieprzone badania i  przestań kłamać tym biednym ludziom!Twój olej  jest  surowy nad
ugotowanymi  brudnymi  śmieciami!W jakiś  sposób jesteś  w tym dla  pieniędzy!Więc  zablokuj
mnie,  ponieważ  znam  prawdę  i  THC,  CBD  itp.NIE  LECZ  PIERDOLONEGO  RAKA,  jesteś
rakiem społeczności medycznej marihuany!” Jason

– Do widzenia, Jasonie. JB

„Mój mąż ma rację.Mam 4 skany PET, które to potwierdzają.Kiedy byłem na oleju, moje guzy
znikały  jak  szalone.Kiedy  musiałem  zmniejszyć  dawkę,  są  bardziej  stabilne  niż  kurczenie
się.Mam widoczne dowody, że to działa”. Maria

„Brzmi  jak  mistyfikacja,  żeby  zarobić  pieniądze.Naprawdę  myślisz,  że  prawo  pozwoli  mi
uprawiać konopie na olej?Zdobądź prawdziwego gościa.Mam białaczkę i nie wierzę ani słowa w
to, co mówisz.Ty szalony oszust, który modli się na chorych, powinien zostać uwięziony.Jeśli
jesteś  tak  pewien,  że  to  działa,  przeprowadź  prawdziwe  badania  kliniczne.Mnóstwo krajów
pozwoli ci to zrobić, nie używaj wymówek FDA o kulawych dupach!” Steven

-- Steven, im szybciej zaczniesz używać oleju, tym lepiej dla ciebie.Nie obwiniaj mnie za brak
badań naukowych na temat oleju, naprawdę.Gdyby system medyczny naprawdę zrobił to, co
powinien, same te osiemdziesiąt świadectw wystarczyłoby, aby przeprowadzić te dziesiątki lub
setki tysięcy badań, które będą musiały zostać przeprowadzone.

Rick  i  ja  naprawdę nie  możemy sobie  pozwolić  na prowadzenie  tych wszystkich  badań,  to
znacznie przekracza nasz budżet, a ponadto nie możemy ich prowadzić legalnie i w sposób, w
jaki chcemy je prowadzić, więc naprawdę od innych zależy, czy teraz wykonają swoją pracę.O
ile wiem, są stany, w których medyczna marihuana jest  dozwolona,  nie wiem, dlaczego nie
przeprowadzili jeszcze badań.Na przykład w przypadku raka skóry, można to zrobić w ciągu
kilku miesięcy, tylko przy miejscowym stosowaniu olejku.Ale wydaje się, że tak się nie dzieje,
albo nie wiem o takich badaniach.

Ale  istnieją  dowody  naukowe  potwierdzające  wszystko,  co  mówimy:  badanie  to  zostało
opublikowane  w  2006  r.http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594a  ten  został  niedawno
opublikowanyhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Mam nadzieję, że zaspokoi twoje potrzeby naukowe i mam nadzieję, że dostaniesz olej, zanim
twoi lekarze będą mieli szansę zabić cię chemiczną trucizną, na co nigdy nie pozwoliliby, gdyby
została przetestowana w odpowiednim i etycznym badaniu medycznym.JB
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„Dziękuję, Rick Simpson, za potwierdzenie mojego przekonania o oleju z konopi indyjskich…
Mam  zespół  stresu  pourazowego  i  nie  biorę  już  leków  z  powodu  używania
marihuany...Prawdziwa  rzecz...Spotykam  sprzeciw  wielu,  ale  wiem,  co  działa  i  promuję  to
innym...To wciąż nielegalne tutaj w MO...Ale może mogę pomóc edukować ludzi, dzieląc się
wszystkimi twoimi świadectwami...i może niedługo będzie to legalne…” Ale

„Zgadzam  się,  jako  12-letni  weteran,  który  niedawno  rozstał  się  z  zespołem  stresu
pourazowego, odkryłem, że artykuły spożywcze działają fantastycznie i nie mogę się doczekać,
kiedy będę mógł zrobić trochę oleju w tym sezonie żniwnym”. Jon

„4 dni bez nowej pracy.Żadnych skutków ubocznych, wypłat i nie odgryzania ludziom głów!Oto
twoje badania, lol.Szerz nowinę!Potrzebujemy tego.Jesteśmy to winni ludzkości,  aby uczynić
świat lepszym miejscem.To jest początek.:)” Christina

„Naukowcy doszli do wniosku: „Podane tutaj dane są pierwszymi, o których wiemy, że wykazują
kluczową  rolę  receptorów  CB1  (kannabinoidów)  i  endokannabinoidów  w  etiologii  PTSD  u
ludzi.Jako takie  stanowią  podstawę do opracowania  i  walidacji  informacyjnych biomarkerów
podatności na zespół stresu pourazowego, a także do prowadzenia racjonalnychopracowanie
nowej generacji terapii PTSD opartych na dowodach.”

Ale nie oczekuj, że urzędnicy federalni pomogą posunąć ten proces do przodu.W 2011 roku
administratorzy  federalni  zablokowali  śledczym  z  University  of  Arizona  w  Phoenix
przeprowadzenie zatwierdzonego przez FDA, kontrolowanego placebo badania klinicznego w
celu oceny używania konopi indyjskich u 50 pacjentów z zespołem stresu pourazowego.

Uczciwość naukowa?Nie, jeśli chodzi o marihuanę.Nie na dłuższą metę.

-- Proszę nie obwiniać nas za brak badań medycznych na temat oleju z konopi indyjskich.Im
szybciej zdasz sobie sprawę, że tak, istnieje grupa ludzi, którzy naprawdę kontrolują ten świat i
po prostu zrobią wszystko, aby opóźnić powrót marihuany, tym lepiej dla Ciebie.Nie oznacza to,
że nie będziemy forsować medycyny konopnej, oznacza to tylko, że zajmie to więcej czasu niż
jest to konieczne lub oczekiwane.JB

„Kiedy pierwszy raz paliłem marihuanę, gdy miałem 15 lat, miałem wrażenie, że mój mózg nagle
nabył brakującą substancję chemiczną, której potrzebowałem do tej pory. Mój lęk i depresja były
o wiele łatwiejsze do opanowania, co dało mi trochę nowego życia. Zawsze zastanawiałem się,
dlaczego coś, co jest dla nas tak dobre, jest nielegalne, ale to jest moja odpowiedź w skrócie.
Dziękuję za świetną robotę, szanuję Rick i JB” Miles

„Mam przyjaciela, który jest byłym weteranem piechoty morskiej i wojny w Iraku.Cierpi na ciężki
przypadek PTSD.Marihuana to jedyna rzecz, która pomaga mu żyć trochę normalnie.Nic, co VA
kiedykolwiek zrobił  lub  dał  mu,  nie  pomogło.Moja żona i  ja  cierpimy na poważne problemy
zdrowotne.Konopie  indyjskie  to  jedyna rzecz,  która  nam pomaga.To z tego powodu robimy
wszystko,  co  w  naszej  mocy,  aby  spróbować  zalegalizować  to  niesamowite  zioło  tutaj  w
Iowa.Wielu naszych weterynarzy odniosłoby duże korzyści  z posiadania spójnego legalnego
dostępu  do  wysokiej  jakości  marihuany.Uważam,  że  jedynym  sposobem  jest  całkowita
legalizacja”. Justyna

„Jestem na oleju konopnym od kilku warunków i nigdy nie spałem tak dobrze ani nie czułem się
tak dobrze.Dziękuję Rickowi Simpsonowi i  JB za przesłanie wiadomości,  że ta roślina czyni
cuda we wszystkim, co można sobie wyobrazić!Po prostu ZRÓB to ludzie i przekonaj się sam!!
To jedyny sposób, abyś stał się prawdziwym wierzącym, zaufaj mi!!” Val

-  Dziękuję,  Val.To  prawda,  że  nic  nie  przebije  osobistych  doświadczeń  z  tym,  co  potrafi
olejek.Gdy raz spróbujesz, na przykład przy oparzeniu lub ugryzieniu komara, a swędzenie i ból
znikną w ciągu kilku sekund, każdy może powiedzieć Ci, czego chce, a Ty będziesz wiedziała,
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że może Ci powiedzieć, czego chce, ale olej nadal będzie najlepsze lekarstwo, jakie istnieje.I
będziesz chciał mieć wiadro w domu, na wypadek, gdyby coś się stało.

Nie  musisz  ufać  żadnemu słowu,  które  mówimy,  po  prostu  przygotuj  olej,  znajdź  kogoś  z
poparzeniem,  rakiem  skóry,  wrzodem  cukrzycowym,  a  następnie  zastosuj  go  miejscowo  i
obserwuj, co się stanie.Następnie pamiętaj, że to samo stanie się w twoim ciele, gdy spożyjesz
olej, i to wszystko, co naprawdę musisz wiedzieć.JB

„W kwietniu, po 5 latach bez raka piersi, zostałam ponownie zdiagnozowana.Tym razem był to
etap 4, terminal z metami na kręgosłup, żebra, węzły chłonne, mostek i pierś.Zaoferowano mi w
zasadzie opiekę paliatywną i powiedziano mi, że będą próbować trzymać mnie z dala od zbyt
dużego bólu...Wrócić do domu i uporządkować swoje sprawy.Bardzo cierpiałem i przepisywali
mi  coraz  więcej  toksycznych  środków  przeciwbólowych  z  BARDZO  paskudnymi  skutkami
ubocznymi (Percocet, hydromorfon i deksymetazon).Nie mogłem na nich funkcjonować.

Mój  mąż  zaczął  czytać  te  rzeczy  w  Internecie  i  byłem,  delikatnie  mówiąc,  sceptyczny,  ale
pomyślałem,  że dosłownie  nie  mam nic  do stracenia,  próbując  to.Żucie  bardzo małej  ilości
White  Widow 3  razy  dziennie.W zeszłym tygodniu  dostałem wiadomość,  że  moje  kość  się
spotkała całkowicie.Dzisiaj mi powiedzianoże MRI wykazuje ZNACZĄCE kurczenie się guzów
tkanek miękkich.Teraz nie jestem tak sceptyczny i czuję się świetnie, bez bólu.” Julia

„3  i  pół  roku  temu  zdiagnozowano  u  mnie  raka  piersi,  stopień  3,  agresywny.Miałem
mastektomię,  chemioterapię  i  radioterapię,  a  testy  dały  wynik  negatywny  na  więcej
raka.Niestety mój rak dał przerzuty, co spowodowało, że znalazł się w stadium 4 agresywnym
dla raka piersi.Miałem teraz raka kości  i  miałem fantomowe złamanie w miejscu,  gdzie rak
przeżarł kość w lewym biodrze, a moja lewa górna część nogi była pełna raka.Po wskazaniu
właściwego kierunku dla RSO dostałem świetne wieści ze skanu klatki piersiowej,  brzucha i
miednicy - tam nie ma raka.Moje poprzednie skany wykazały 8 miejsc raka, 1 w lewej nodze, 5
w  kręgosłupie  i  2  w  dolnej  części  odcinka  lędźwiowego.  Niedługo  będę  mieć
prześwietlenie/prześwietlenie tego obszaru i  mam nadzieję,  że będę mógł  ponownie zgłosić
dobre wieści.To uratowało mi życie!To z pewnością pobiło słowa lekarza „Jesteś nieuleczalny,
uporządkuj  swoje  sprawy,  a  my dajemy ci  4  miesiące  życia”,  a  to  było  16 miesięcy  temu.
(Powinienem dodać, że teraz chodzi z pomocą chodzika i śpi w łóżku, czego nie była w stanie
zrobić od 3 lat.Jednym z jej następnych celów jest bycie wystarczająco dobrym/mobilnym, aby
uczestniczyć ze mną w muzycznym jamie.)”

„Cześć Jindrich, wczoraj skończyłem czytać książkę Ricka.Świetne rzeczy!Szczerze mówiąc,
nie  potrzebuję  więcej  dowodów  na  prawdziwie  magiczną  moc  olejku!Zrobiłem  też  kilka
eksperymentów i każdego dnia odkrywam coś nowego, co ten lek może zrobić!Niesamowity!
Niestety,  chociaż  jestem przekonany  i  nawet  jeśli  moja  dziewczyna  jest  przekonana,  to  jej
mama jakoś nie jest w stanie całkowicie „odpuścić” ...i nadal nie jest pewna, czy rzuci gównianą
chemię… Ciągle staram się wydobyć dobre argumenty, ale nie mogę się za nią zdecydować!To
ona ma raka i jako jedyna może zdecydować, co zrobić ze swoim życiem.Wiem, że na koniec i
tak się wyleczy, bo wepchniemy jej tyle oleju, że nie będzie mogła umrzeć.Ale nadal uważam,
że bawienie się tymi pieprzonymi chemikaliami jest takie głupie i niebezpieczne, zwłaszcza gdy
ma się dostęp do medycyny naturalnej,  która, jak udowodniono, leczy raka!Czytam o twoich
doświadczeniach  z  rakiem  i  systemem  medycznym...Bardzo  mi  przykro  z  powodu  twojej
straty… a teraz lepiej rozumiem twój stosunek do tradycyjnej tak zwanej „medycyny”!” Luigi

-- Cześć Luigi, dziękuję za miłe słowa na temat książki i szkoda, że musisz przez nią przejść.To
jej wybór, którą kurację wybierze, ale ja bym się nie zbliżał do chemii - po prostu przeczytaj jej
historię mojej Mamy, może zrozumie, że zażywanie trucizny nigdy nie jest dobrym pomysłem,
zwłaszcza gdy nie  jest  to  uzasadnione i  konieczne.Jej  szanse na przeżycie  jedynie  chemii
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znacznie wzrosną, jeśli weźmie olej, ale znowu, po co wyrządzać jeszcze większe szkody jej
choremu ciału?To nie ma najmniejszego sensu. Najlepsze życzenia, Jindrich

„To jest bitwa, z którą musi się zmierzyć wielu dobrych ludzi, ignorancki lekarz, który myśli, że
wie więcej, nigdy nie posuwając się naprzód w zakresie nowych, rozwijających się i istniejących
informacji na temat marihuany, jej kannabinoidów i zdolności do zabijania raka bez szkody dla
pacjenta.Jak  szalone  z  naszej  perspektywy,  że  żądają  trucizny  na  coś  tak  bezpiecznego,
dlaczego?Czy to ignorancja, czy uciekają ze strachu?

Raz na 5 lat widziałam się z lekarzem odkąd dowiedziałam się o tym olejku na mój IBS i to było
po coś, czego sama nie mogłam zrobić.Zwichnięty mały palec u nogi i ja użyłem oleju, aby
nigdy się nie zarazić, zdjąłem szwy bez cierpienia i za każdym razem, gdy go nakładałem, ból
natychmiast znikał z powodu usunięcia stanu zapalnego.Został całkowicie wyleczony w 2 1/2 do
3 miesięcy zamiast fizjoterapii i około 9 miesięcy do roku do wyleczenia.Wielokrotnie widziałem
na własne oczy i nikt nie może mi tego odebrać”. Stado kuropatw

„Lekarze NIE są naukowcami ani  nie uprawiają nauki.Gdyby to zrobili,  zażądaliby od rządu
zezwolenia  na dostęp do marihuany.Powodem jest  to,  że obecnie sprawdzona część ciała,
system endokannabinoidowy, został całkowicie zignorowany przez amerykańskie towarzystwo
medyczne.Podczas gdy inne kraje prowadzą coraz więcej badań nad marihuaną, a konkretnie
nad rakiemleczenia, amerykański establiszment medyczny jest zarządzany przez wielką farmę,
duże ubezpieczenia i duże pieniądze.Lekarze przekazali kontrolę nad swoim rzemiosłem nie-
lekarzom i opartym na strachu politykom.Spędzą lata próbując znaleźć alternatywy pod kontrolą
prawników patentowych, grożąc jednocześnie potencjalnymi lekarstwami.

Gdyby  marihuana  była  ukryta  w  jakiejś  głębokiej  dżungli,  kontrolowanej  przez  jakieś
niepiśmienne  plemię,  Big  Pharma  byłaby  pierwszą,  która  kontrolowałaby  jej  produkcję,
opatentowałaby  wiele  różnych  związków  kannabinoidowych,  a  następnie  zwróciłaby  się  do
lekarzy,  by  ją  „przepisać”.Ale  największe  plemię  w  USA  już  zaczyna  wykrzykiwać
prawdę.Szkoda dla Big Pharma, to plemię nie jest na sprzedaż. Bryan

„Ten  dowód  jest  z  nami.A  my  się  tym  dzielimy.Grupa  medyczna  [już  nie  traktowana  z
szacunkiem] handlarzy narkotykami, którzy pracują dla zachęt, została zdemaskowana.Wiją się
w portfelach.Są świadomi tego, co się dzieje, a ich towarzysz zabaw, FDA, idzie z nimi.Nie
inaczej  niż  jakakolwiek  forma tyranii,  z  którą  się  zetknęliśmy,  zanim zaakceptowaliśmy tym
razem,  że  jest  to  sprawa  domowa.Robimy  to  sobie.Nie  ma  lekarstwa  na  raka,  NIE  MA
LECZENIA na  sposób,  w  jaki  MEDYCYNA jest  na  nas  w  tej  chwili  narzucana,  chyba  że
głosujemy własnymi kieszeniami i głosami!” Thielman

„Obserwowałem, jak krewni i przyjaciele umierają tak szybko po tym, jak zostali zmuszeni do
wydania dziesiątek tysięcy dolarów na powolne zabijanie, gdy lekarstwo wyrasta prosto z Matki
Ziemi.Chodź, obudź się i poczuj gówno.Nie skacz na stereotypy i rób PRAWDZIWE badania.”
Amy

„Miałem  starszą  kobietę  z  chorobą  Alzheimera.Potrzebowała  opieki  24/7.Ciągle  podpalała
kuchnię,  próbując  gotować.Będziemy,  dostała  oleju  iw  ciągu  miesiąca  mogła  ponownie
rozpoznać swoje wnuki i zaczęła odzyskiwać pamięć. Janet

„Wiem, że wolę RSO niż chemo/rad… Zabawne, jak niektórzy ludzie mogą odrzucić RSO, gdy
skutki uboczne wszystkiego innego mogą sprawić, że będziesz miał bardzo niską jakość życia”.
Kerry

„Musi  być  łatwo  dostępny.MUSI  być  dostępny”  Im  więcej  czytam,  tym  bardziej  jestem
zafascynowany”. Shelley
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„Następnym  razem,  gdy  usłyszysz,  jak  ktoś  mówi  „Gdzie  są  recenzowane  badania?”:
Wyszukiwanie  w  PubMed,  repozytorium  wszystkich  recenzowanych  artykułów  naukowych,
używając terminu „marihuana” daje prawie 20 000 artykułów naukowych dotyczących rośliny
i/lub jej składniki, z których prawie połowa została opublikowana w ciągu ostatniej dekady.Dla
porównania,  wyszukiwanie  słów  kluczowych  przy  użyciu  terminu  „Tylenol”  daje  17  370
opublikowanych artykułów.Wyszukiwanie słów kluczowych przy użyciu terminu „ibuprofen” daje
10 500 opublikowanych artykułów.Wyszukiwanie słów kluczowych przy użyciu terminu „Ritalin”
daje  7012 opublikowanych artykułów,  a  wyszukiwanie  słów kluczowych przy użyciu terminu
„hydrocodone” daje tylko 630 opublikowanych artykułów”. Lynn

„Nowe,  finansowane  przez  rząd  badanie  marihuany/raku,  społeczność  naukowa
SHOCKS...THC,  główny  składnik  psychoaktywny  konopi,  może  faktycznie  zmienić  kod
genetyczny  człowieka,  aby  zapobiegać  chorobom  nowotworowym  i  zapalnym.Co?!!!!Co
co!!!????

Rick Simpson i jego główny elf, czeski działacz Jindřich Bayer, mówili to od wielu miesięcy, a ja
byłem uprzejmy, ale potajemnie wyśmiewali się z tego pomysłu, ponieważ brzmiało to dla mnie
jak  hokus-pokus  (i  z  powodu  innych  drobiazgów  technicznych  spory,  jakie  miałem  z  ich
perspektywą)....Leki nie mogą zmienić DNA, prawda?Najwyraźniej NIEPRAWIDŁOWO!ŚWIĘTY
[PIŚĆ]!!!!!!” Alan

„OK, cokolwiek to oznacza, wykracza to poza moją sferę kompetencji.Prawdopodobnie mówi,
że coś takiego jak kannabinoidy mogą leczyć raka i robią to w jakiś sposób poprzez modyfikację
genów.I jak zawsze potrzebne są dalsze badania.

Mówię tylko, że sama myśl o materii jest najmniejszą cząstką materii, a olej też może utrwalać
myśli.Geny są wciąż za duże.Badania powinny koncentrować się na tym, co kannabinoidy robią
z  najmniejszymi  cząsteczkami  naszego  ciała,  atomami,  kwarkami,  strunami  itp.To  tam
zaczynają  się  problemy,  w  najmniejszych  cząstkach,  to  jest  to,  co  musisz  naprawić,  jeśli
naprawdę chcesz naprawić problemy.JB

Układ endokannabinoidowy
„Każdy organizm z systemem endokannabinoidowym (aka: ECS) może/będzie czerpać korzyści
z kannabinoidów, tworząc homeostazę (harmonię) w tym organizmie.Na tej  planecie są trzy
organizmy,  które  nie  mają  ECS:  gąbki,  meduzy i  politycy.No dobrze,  może,  możliwe,  że  to
ostatnie może być trochę przesadzone. Steve

„Wierzę,  że utrata genów hamujących nowotwór odgrywa kluczową rolę w raku i  że jest  to
spowodowane przez endogenny niedobór kannabinoidów”. Matty

-- Geny są za duże, trzeba sięgnąć do najmniejszych cząstek, stąd problem i tam trzeba go
naprawić.Nawet DNA jest za duże. JB

„Pozostawię  naukę naukowcom,  którymi  nie  jestem.  Zbieram informacje  z  tego,  co  widzę i
czuję.Wiem, że jestem lepszy, a ci, z którymi podzieliłem się swoją wiedzą, są lepsi lub wracają
do zdrowia, a przede wszystkim w spokoju nie boją się swojej choroby ani choroby, co sprawia,
że powrót do zdrowia jest lepszy bez stresu.” Kelee

„Od lat tłumi moje ataki.Wiadomo, że łagodzenie migreny łagodzi medycyna od XIX wieku, a
Russo spekulował w 2003 roku, że przyczyną tego jest kliniczny niedobór endokannabinoidów”.
Tom

„PubMed ma artykuł  stwierdzający,  że IB,  migreny i  fibro  mogą być klinicznym niedoborem
endokannabinoidów”. Eric
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-- Pewnie.Z naszego punktu widzenia większość chorób to objawy niedoboru kannabinoidów, a
większość chorób prawdopodobnie by w ogóle nie wystąpiła, gdyby ludzie spożywali niewielkie
ilości oleju od dnia narodzin.JB

Q.Dlaczego mam oczekiwać, że lekarze poprą twierdzenie, że konopie indyjskie leczą raka?
A.Cóż,  ponieważ  leczy  raka  i  to  wszystko.THC  powoduje  apoptozę,  więc  co  zaskakujące,
powoduje  apoptozę we wszystkich  nowotworach.Czemu?Ano dlatego,  że  dekarboksylowany
olej  dostaje się w jakiś  sposób do wszystkich komórek organizmu, jeśli  zostanie spożyty w
odpowiednich  ilościach.Układ  endokannabinoidowy  reguluje  układ  odpornościowy,  więc  gdy
układ  odpornościowy  działa  prawidłowo,  może również  walczyć  z  rakiem.Niewiele  do  tego,
naprawdę, to jest naprawdę obraźliwie proste.

Prawidłowo wyprodukowany olej wysokiej jakości jest i tak najlepszą szansą dla pacjenta (być
może w kilku zagrażających życiu przypadkach konieczna będzie operacja).A jeśli znasz opcję
leczenia,  która  jest  bezpieczniejsza,  skuteczniejsza  i  przyjemniejsza  dla  pacjenta  niż  olej,
powiedz nam.Nie ma.

Spójrz na to, co mówią Mechoulam i Pacher: „Zapalenie/uszkodzenie tkanek powoduje szybki
wzrost  lokalnych  poziomów  endokannabinoidów,  które  z  kolei  regulują  odpowiedzi
sygnalizacyjne  w  komórkach  odpornościowych  i  innych  modulujących  ich  krytyczne
funkcje.Zmiany  w  poziomach  endokannabinoidów  i/lub  ekspresji  receptorów  CB2  zostały
zgłoszone w prawie wszystkich chorobach dotykających ludzi, począwszy od chorób sercowo-
naczyniowych, żołądkowo-jelitowych, wątroby, nerek, neurodegeneracyjnych, psychiatrycznych,
kości,  skóry,  chorób autoimmunologicznych,  płucnych po ból  i  raka oraz modulowanie CB2
aktywność receptora ma ogromny potencjał terapeutyczny w tych patologiach”.

A jak to wszystko robisz?Cóż, z olejem.Równoważysz poziomy lub umieszczasz je ww razie
potrzeby nadbieg.Możesz jeść  olej,  wcierać  go,  odparowywać i  przyjmować w czopkach,  a
między tymi czterema metodami możesz znaleźć sposób, aby pomóc każdemu pacjentowi na
tej  planecie.Później  lekarze będą wstrzykiwać guzy olejem i  w ten sposób zmniejszać je  w
rekordowym czasie (niezalecane w domu).

I  dlaczego sugerowałem nowotwory skóry (lub owrzodzenia lub oparzenia cukrzycowe)?Ano
dlatego,  że  widać,  co  się  tam dzieje  i  zazwyczaj  nie  trzeba  długo  je  utwardzać  olejem,  w
większości przypadków maksymalnie kilka tygodni.Następnie po prostu zdaj sobie sprawę, że to
samo,  co  dzieje  się  po miejscowym zastosowaniu  na  skórę,  dzieje  się  w twoim ciele,  gdy
spożywasz  olej.Znowu,  obraźliwie  proste,  ale  ostatecznie  jest  to  bardzo  precyzyjne
wyjaśnienie.A  potem  wróć  do  tego,  co  napisał  Mechoulam:  „Zmiany  w  poziomach
endokannabinoidów  i/lub  ekspresji  receptorów  CB2  odnotowano  w  prawie  wszystkich
chorobach  dotykających  ludzi,  począwszy  od  sercowo-naczyniowych,  żołądkowo-jelitowych,
wątroby, nerek, neurodegeneracyjnych, psychiatrycznych, kości, skóry, autoimmunologicznych,
zaburzenia płuc na ból i raka, a modulowanie aktywności receptora CB2 ma ogromny potencjał
terapeutyczny w tych patologiach”.

–  Wiedząc  to  wszystko,  zamierzam  natychmiast  modulować  aktywność  mojego  receptora
CB2.JB

„Każdy, kto wątpi.Czy mogę prosić o wygooglowanie słów System endokannabinoidowy.Jest w
każdym człowieku.Ludzie dosłownie wytwarzają substancje kannabinoidowe w swoim mleku
matki, co jest udowodnionym faktem medycznym.Dosłownie mamy ogromny system w naszych
ciałach, odkryty lata temu, który ma receptory dla związków konopi.To też jest udowodniony
fakt.Nauka dowiodła,  że  THC blokuje receptor CB1 TYLKO uszkodzonych,  niezdrowych lub
rakowych  komórek  i  ZMUSZA je  do  śmierci  poprzez  apoptozę,  zaprogramowaną  śmierć
komórki.Komórki rakowe produkują ceramid, THC znajduje go i rozwiązuje problem.Ponownie,
jest to medycznie udowodniony fakt, który można znaleźć w dowolnym miejscu w Internecie,
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przez akredytowane uniwersytety i inne ośrodki badawcze.To jest prawdziwa nauka.NIE jacyś
byki nadrabiają, żeby się naćpać.

Znam kilkoro dzieci, które leczyły lub leczyły raka za pomocą marihuany.Jednym z nich jest mój
syn.Myślisz,  że  mój  dwulatek  chce  się  naćpać?Myślisz,  że  chcę,  żeby  moje  dziecko  było
naćpane?Yyy ... nie.ALE, ja też nie dam mu chemioterapii, doktorzy powiedzieli nam, że nie
wyleczymy go.I na pewno nie chcę, żeby umarł.Więc...tak, użyję go na nim i powiem wszystkim,
że  znam  prawdę.I  miejmy  nadzieję,  że  dodzwonię  się  do  niektórych  wątpiących...Może
pewnego dnia ta rozmowa uratuje im życie lub kogoś, kogo znają…” Suzetta

„Zmiany w metabolizmie lipidów są ściśle związane z rakiem.Kilka klas bioaktywnych lipidów
odgrywa rolę w regulacji szlaków sygnałowych zaangażowanych w transformację nowotworową
oraz wzrost i progresję guza.Układ endokannabinoidowy, składający się z endokannabinoidów
pochodzących  z  lipidów,  ich  receptorów  sprzężonych  z  białkami  G  (GPCR)  oraz  enzymów
odpowiadających za ich metabolizm, staje się obiecującym celem terapeutycznym w leczeniu
raka”.

-- Układ endokannabinoidowy bezpośrednio reguluje układ odpornościowy, więc tak, odgrywa
ważną rolę w leczeniu raka.Nie trzeba mieć dyplomu uniwersyteckiego, żeby to rozgryźć.

A  jak  regulujesz  pracę  układu  endokannabinoidowego?Może  z  kannabinoidami?
A jaka forma marihuany jest najsilniejsza?Cóż, olej.A jak pacjenci powinni z niego korzystać?
Podobnie  jak  większość  innych  leków,  mogą  jeść,  po  prostu  je  zjeść.Trzy  razy
dziennie.Bingo.JB”

Świadectwa raka
Motto: Spontaniczna remisja raka wydaje się pojawiać zaskakująco często w 
obecności oleju z konopi
„Przyjaciel  ma  raka  kości.Właśnie  zaczął  olej  w  zeszłym  tygodniu,  ból  zniknął,  czuje  się
lepiej.Onkologialekarze są w szoku”. Joe

„Obserwowałem, jak dobra przyjaciółka umiera na raka piersi w stadium 4, na ostatnich nogach
po  intensywnej  chemii.Dałam  jej  specjalne  ciasteczka,  potem  łzy  feniksa  co  4
godziny.Wyzdrowiała i kwitnie!Powiedziała, że nigdy nie czuła się lepiej!” Charlene

„Uratowałeś  tyle  istnień...Jedna z  moich  przyjaciółek  wyleczyła  raka kości  w 45 dni  kuracji
olejem konopnym.” Gyan

„Wczoraj  trochę wspaniałych wiadomości.Mężczyzna,  któremu właśnie  daliśmy trochę oleju,
powalił swojego lekarza, gdy kilka tygodni później okazało się, że guzy w jego płucach zniknęły,
podobnie jak ten w wątrobie, który skurczył się tylko do jednego miejsca.Jedna mała tubka!Kilku
mamy  w  drodze  i  wszyscy  dobrze  sobie  radzą.Mam  nadzieję,  że  wszystko  jest  w
porządku.Phoenix Tears żyje i ma się dobrze. Chris

„Jose:  Aktualizacja – Mój  81-letni  przyjaciel  zdał  razem 3 guzy z raka płaskonabłonkowego
twarzy (rak skóry).Nie mieli szans z najlepszym lekarstwem na świecie.5 tygodni na oleju i czuje
się lepiej niż przez 15 lat.Jego apetyt powrócił!Wygrywa bitwę!!!Wygrywamy bitwę!

Steve: Czy spożywał olejek i używał go również miejscowo?

Jose: Obaj

Steve: Fantastycznie.Czy to nie zdumiewające wiedzieć, że możemy tak zmienić czyjeś życie.

Jose: Zaczął wcierać 68% oleju THC zmieszanego z oliwą z oliwek i  olejem kokosowym w
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policzek przez 2 tygodnie, zanim pojawił się na powierzchni.Spożywa go również bez oliwy z
oliwek, pocierając ją wewnętrzną stroną policzka.

Jose: Jego doktor zadzwonił do mnie wczoraj i powiedział, że ma też raka skóry i chciałby sam
wypróbować trochę oleju.

Steve:  To  fantastyczna  wiadomość  o  tym,  że  lekarz  potrzebuje  pomocy.Dobra  robota
przyjacielu!!!!I cieszę się, że twój 81-letni przyjaciel znów cieszy się życiem.

Jose: Tak, to naprawdę niesamowite!Dr P. nazwiemy go, jest znanym autorem kilku książek i
wspaniałym  uzdrowicielem  naturopatą  i  lekarzem  medycyny.W  ciągu  ostatnich  2  tygodni
skierował do mnie 5 swoich pacjentów.Wszyscy nieuleczalni pacjenci z rakiem”.

„Dwa tygodnie temu podałem innemu mojemu pacjentowi z rakiem skóry/gardła/przyjacielowi
olejek leczniczy do spożycia i stosowania miejscowego, wraz z odrobiną oleju kokosowego.We
wtorek  powiedział  mi,  że  skóra  na  jego  policzku  otworzyła  się  i  guz  został
odsłonięty.Powiedziałem mu, żeby dalej nakładał olejek, ale bez oleju kokosowego, tylko czysty
olejek leczniczy.Nałożył gojący olej  bezpośrednio na odsłonięty guz i  powiedział:  „Wystający
guzek zniknął następnego dnia.Zaczął spływać w ciągu kilku minut po wtarciu go.Wyciekło –
olej wydobył raka jak balsam”. Guz rakowy był, teraz zniknął...Dwa tygodnie!!!" Jose

„Witam  Rick  Simpson  i  Jindrich  Bayer,  chciałem  podzielić  się  bardzo  SZCZĘŚLIWYMI,
SZCZĘŚLIWYMI  wiadomościami.Skany  mamy  wykazały  „mierzalny”  spadek  wielkości
WSZYSTKICH guzów wątroby i trzustki.Co więcej,  guz w jej płucu jest teraz CAŁKOWICIE,
100% ZNIKNIĘTY!!!Jest tyle podziękowań, które można krążyć, ale osobą numer jeden, która
zasługuje na największą miłość,  jest  Rick za tak otwarte dzielenie się tymi informacjami ze
światem na początku.

Dziękuję  Jindrichowi  za  wszystko,  co  robisz,  łącznie  z  twoją  wspierającą  życzliwością  i
instrukcjami.Wiem, że nadal chodzimy po skorupkach jaj z jej diagnozą / rokowaniem, ale jeśli
sytuacja nadal się poprawia (guzy kurczą się lub „rozwiązują”, jak to nazywają, bez dalszych
przerzutów).W końcu wyślę ci ją przed i po raportach medycznych, abyś mógł zobaczyć, że
pomogłeś uratować życie niesamowitej, kochającej, aktywnej, dającej kobiecie, która sadzi swój
ogród ziołowy na zewnątrzjak piszę.Dużo miłości, Barbaro”

-- Cześć Barbaro, dziękuję, uszczęśliwiłeś nasz dzień swoim e-mailem.Pozdrów od nas swoją
Mamę i upewnij się, że nie pójdzie na żadne inne badania, prześwietlenia lub inne rakotwórcze
bzdury.Niech będzie postępować tak,  jak się czuje,  powinna zjeść 120-180 g oleju w ciągu
sześciu miesięcy lub krócej.Gdybym była nią, to i tak zjadałabym olej codziennie przez resztę
życia, rak ma bardzo małe szanse,  gdy w organizmie jest olej.Niezwykle ważną częścią tej
metody są dawki podtrzymujące.Najlepsze życzenia, Jindrich

„Mąż  mojej  koleżanki  został  wyleczony  z  raka,  co  zaskoczyło  jego  onkologów,  którzy
poinformowali  go,  że  ma  3  miesiące.To  jest  ostrzeżenie:  ponieważ  byli  oszołomieni  jego
cudownym  uzdrowieniem,  zapisali  go  na  rezonans  magnetyczny  z  kontrastem  co  6
miesięcy.Podczas ostatniego MRI jego ciało zareagowało na barwnik, a jego serce zatrzymało
się  w MRI  i  prawie  umarł.Zgadzam się  z  JB.Testy  są  równie  toksyczne jak  ich  „leki”.Bądź
ostrożny."Colette

„Moja mama wyleczyła drobnokomórkowego raka płuc w stadium 3 olejem!!Czy wspomniałem,
że była wolna od raka zaledwie cztery miesiące po diagnozie?Cóż, tak się stało. Świt

„Mój  tata  ma  również  raka  trzustki,  który  rozprzestrzenił  się  na  wątrobę  i  płuca  podczas
chemioterapii,  a  następnie  ponownie  się  rozprzestrzenił,  był  bardzo  chory  i  szybko  się
pogarszał.Zaczął olej 3 miesiące temu.Ostatnie badanie z poniedziałku pokazuje, że wszystkie
7  plamek  zniknęło,  a  rak  trzustki  się  skurczył.Czuje  się  o  100%  lepiej  i  odzyskuje  jakość
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życia.Olejek jest naprawdę niesamowity.” Lisa

„Mój  tata jest  również  na oleju na raka trzustki,  który rozprzestrzenił  się  na siedem innych
miejsc.Jest  na  oleju  od  5  miesięcy.Wszystkie  siedem  plamek,  które  pojawiły  się  podczas
chemioterapii,  zniknęły  od  rozpoczęcia  stosowania  oleju,  a  rak  trzustki  się  skurczył.Olej
uratował mu życie!” Lisa

„Cześć,  chciałem cię tylko  zaktualizować.Tata przeszedł  kolejne badanie,  odkąd 5 miesięcy
temu  zaczął  używać  oleju  na  raka  trzustki.Ostatnie  badanie  wykazało,  że  rak  trzustki  się
skurczył, a pozostałe 7 plam, które pojawiły się podczas chemioterapii, zniknęły od momentu
rozpoczęcia stosowania oleju.Nowe wyniki pokazują, że rak trzustki ponownie się skurczył i nie
ma innych cholernie fantastycznych miejsc, biorąc pod uwagę to, dlaczego rak trzustki jest tak
śmiertelny ze względu na szybkość, z jaką się rozprzestrzenia.Tak więc 8 miesięcy w ciągu 5 z
tych miesięcy używania oleju tata ma się świetnie.W rzeczywistości czuje się teraz lepiej niż
wtedy,  gdy  został  po  raz  pierwszy  zdiagnozowany.Więc  jeszcze  raz  dziękuję  Rickowi,  JB  i
wszystkim, którzy pomagają wydobyć te informacje.Gdyby nie olejek nie miałbym taty!!” Lisa

„W październiku  2013 u mojego taty  zdiagnozowano raka płuc,  limfoidalnego i  trzustki.Rak
trzustki to 95 procent śmiertelności.Dali mu 2-4 miesiące życia.Zaczęliśmy go na oleju od razu,
jak  tylko  usłyszeliśmy  o  tych  rzeczach.26  marca  2014  u  mojego  taty  zdiagnozowano
raka.Niesamowity!!Ten olejek uratował życie mojemu tacie.Lepiej śpi i lepiej się odżywia. Melisa

„Mój tata był również rakiem trzustki w czwartym stopniu zaawansowania.Miał też 10 plam na
wątrobie...  to było pod koniec listopada 2012 roku.Ma teraz 1 miejsce na wątrobie (.08) i  1
miejsce na trzustce (8 mm).Pokonujemy to.Jego lekarze są w szoku.Przybiera na wadze i w
sumie świetnie się czuje.Olej z konopi indyjskich też jest dobry”. Angie

-- Nie baw się rozcieńczonym lekarstwem, Angie.Jest dobry do stosowania miejscowego, ale
nie  chcesz  podawać  pacjentom  z  rakiem  olejków  z  konopi  indyjskich  jako  jedynego
leczenia.Atak z pełną mocą i pełnym spektrum działa najlepiej.

Zwłaszcza dla tych, którzy „muszą” iść na badanie „aby zobaczyć”, jak to się goi.Takie osoby
powinny  automatycznie  dodać  do  protokołu  kolejne  60g  olejku,  ponieważ  po  prostu
niepotrzebnie przeszły wysoce rakotwórczy zabieg,  aby „zobaczyć”,  jak się czują.Ciekawość
kosztuje, przepraszam za to.Gratulację oraz wszystkiego najlepszego.Wspaniale jest widzieć
sukces ludzi, którzy myślą inaczej.JB

„Dzięki temu olejowi jestem osobą, która przeżyła raka trzustki w 4. stopniu.Zacząłem chemię w
grudniu 2013 roku, wszyscy (ponad 200) w badaniu zmarli.Tylko ja wziąłem olej i musiałem go
ukryć przed lekarzem.Teraz, kiedy wyszedłem na temat oleju i  5 czerwca ogłosił,  że jestem
wolny od raka, nadal próbuje mnie przekonać, żebym kontynuował chemioterapię.Odmawiam!
Wszystko,  co zrobił  ten lekarz,  okazało się złe,  ale wszystko,  co powiedział  Rick Simpson,
okazało  się  prawdą.Z  mojej  dokumentacji  medycznej  wynika,  co  powiedzieli  lekarze,
powinienem umrzeć do stycznia, a oto jestem pod koniec czerwca.Dzięki Rick!Olej uratował
mnie przed rakiem, mam nadzieję, że uratuje mnie przed chemioterapią”. kumpel

„Jestem  faktycznym  dowodem  na  to,  że  RSO  ma  bezpośredni  wpływ  na  MPNST  i
NF1.Dokumentacja  medyczna,  skany  MRI,  PET,  CAT  dowodzą  znacznego  zmniejszenia
wielkości guza i awidności.” Kristyne

„Miałem guz o  średnicy  3,7  cm na jądrze.Robiłem jeden gram dziennie  RSO bez żadnych
innych leków i kiedy wróciłem do lekarza, był zdumiony.Powiedział, że guz zniknął i nie potrafi
tego wyjaśnić.Więc powiedziałem mu, że biorę RSO.Powiedział: „Nie jestem zbyt wykształcony
w tym temacie,  ale powiem, że to musi  być jedyny powód,  dla którego zniknął”.  Niedawno
miałem  kolejne  wyskakujące  okienko  i  myślę,  że  to  dlatego,  że  nie  zrobiłem  dawki
podtrzymującej.Więc będę robił kolejny gram dziennie przez 30 dni i zobaczę, czy zniknie jak

- 66 -



poprzedni.Potem upewnij się, że się utrzymam. Brandt

„Ok,  mój  kumpel.Dzisiaj  jest  dzień,  w  którym  miałem  tylko  nadzieję,  że  kiedykolwiek  się
wydarzy.Mamy wyniki  biopsji.Corrie  Yelland  WŁAŚNIE OTRZYMAŁA POTWIERDZENIE,  ŻE
JEJ  RAK  W  100%  ZNIKNĄŁ!!!!JESTEM  UWALNIANYM  RAKIEM!!!!!Żadnej  dysplazji  nie
mówiąc już o dużym C.

Moim niesamowitym, niesamowitym przyjaciołom, którzy wspólnie byli odpowiedzialni za to, że
było mnie stać na lekarstwo = nie ma absolutnie żadnych słów, aby opisać, jak bardzo jestem
wdzięczny każdemu z was.Wszyscy jesteście niesamowici!

Do Heather, która jako pierwsza wysłała mnie UCIEKAJ OD LECZENIA -- Ten film dosłownie
zmienił  moje  życie.Kto  by  to  pomyślał,  hej?Kocham  Cię!Do  Ricka  Simpsona,  do  Jindřicha
Bayera z głębi serca...DZIĘKUJEMY za wiedzę i wsparcie.Żyję dzisiaj przez was wszystkich!

Jestem naprawdę błogosławiony, że mam tak niesamowitą rodzinę i przyjaciół”. Corrie

„Cześć Jindrich, tylko krótka notatka, aby poinformować Cię, że spotkałam się dzisiaj z moim
lekarzem.Raport  mówi,  że  rak  (rak  kanału  odbytu)  nie  jest  już  wykrywalny.Zeszłej  jesieni
powiedziano mi, że mam 2-4 miesiące, jeśli nie zrobię napromieniania.Zdecydowałem się nie
robić  promieniowania  i  zamiast  tego  spróbować  RSO.Oczywiście  zadziałało!Z  całego  serca
dziękuję, dziękuję, DZIĘKUJĘ Rickowi i sobie!!!!” Corrie

-- Corrie, przy okazji, jaki to był rak?Nałóż olej na bliznę, prawdopodobnie też zniknie.W każdym
razie trzymaj się z dala od lekarzy, nie więcej skanów itp. I upewnij się, że jesz tyle oleju, ile
możesz.JB

„Miałem  okazję  porozmawiać  z  Rickiem  około  2  miesiące  temu  w  audycji  radiowej…
Opowiadałem mu o tym, jak rso już mi tak bardzo pomogło...Miałem tego samego raka co
Farrah Fawcett...Rak kanału odbytu...to dość rzadkie...nie mylić z rakiem jelita grubego… i mam
NIEOOOOOOOO zamiar kiedykolwiek odstawić olej.” Corrie

-- Nie mam zamiaru przestać używać oleju, to całkiem zrozumiałe.JB

„Moja najnowsza historia sukcesu.To jest kobieta po pięćdziesiątce, u której zdiagnozowano 3
stadium, ale bardzo blisko stadium 4 raka płuc.Dzisiaj otrzymałem to: „Cóż, moja mama poszła
na tomografię komputerową miesiąc temu i kilka dni temu otrzymała wyniki.Całkowicie zniknął!
Jej lekarz je przeczytał i powiedział, że większa masa jest wyraźna i nic nie zostało...

Nadal ma POChP, ale popracujemy nad tym, a jej palący lol ...Dziękuję bardzo za wszystkorady
i  znajomość  rzeczy,  których  nigdy  nie  byliśmy  świadomi.Wszystko  się  połączyło  z  jakiegoś
powodu i jesteśmy bardzo szczęśliwi.Niech Bóg błogosławi ciebie i twoją rodzinę." Corrie

-- Spontaniczna remisja raka płuc wydaje się pojawiać zaskakująco często w obecności oleju z
konopi indyjskich.JB

„Po zaledwie 4 gramach zauważyliśmy drastyczną zmianę w raportach krwi (OB) i  badaniu
nerek mojego ojca, który ma raka pęcherza, śpi dobrze, uśmiecha się, mam tylko nadzieję, że
wróci  do  normy,  patrząc  na  Ricka  Simpsona.  oddanie  i  pewność  siebie,  sprzeciwiłam  się
wszystkim lekarzom i nie pozwoliłam ojcu przejść chemioterapii, do tej pory nie żałuję swojej
decyzji. Dziękuję, Rick Simpson. Arpit

„Właśnie otrzymałem NIESAMOWITE wiadomości,  którymi chciałbym się z wami wszystkimi
podzielić.Mam tu kobietę w BC, wskazałem właściwy kierunek z rakiem piersi.Dostał przerzuty
do  jej  płuc,  żołądka  i  mózgu.Jest  na  leku  od  miesiąca  i  wczoraj  odwiedziła  swojego
onkologa.Wszystkie  guzy  się  skurczyły,  a  jej  test  markera  nowotworowego  jest
NORMALNY.Jeszcze raz Peeps – OLEJ Z KONOPI ZABIJA RAKA!” Corrie
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„Ok, wszyscy moi wspaniali ludzie, to będzie długa lektura, ale myślę, że wczoraj trafiłem na
PAYDIRT.Nie widziałem mojego dentysty od września ubiegłego roku.W tym czasie walczyłem o
życie.Mojemu  dentyście  powiedziano  w  tym  momencie,  że  mam  raka.Odbyliśmy  zwykłą
rozmowę,  w  której  powiedziałem  mu,  że  nie  poddaję  się  radioterapii  i  robię  „leczenie
alternatywne”.W tym czasie zapytał, co robię.Wahałem się mu powiedzieć, ponieważ był znany
ze  swojej  „sztywności”,  ale  powiedziałem  mu,  żeby  patrzyłUciekaj  od  lekarstwa.Właściwie
zadzwonił  do  mnie  po  tym,  jak  go  obejrzał.Powiedział,  że  jako  lekarz  miał  tendencję  do
przebywania w pudełku, że miał brata (lekarza) i innego brata (farmakologa) i że czasami „nie
mają wszystkich odpowiedzi”.

Przewiń do wczoraj.Był oszołomiony, widząc, jak dobrze wyglądam, i momentalnie zaniemówił,
kiedy powiedziałem mu, że olej z konopi zadziałał.Zaczął zadawać różne pytania.Wiele z nich to
„pytania naukowe”, na które nie mogłem odpowiedzieć.Zapytał o badania kliniczne, różne stany
chorobowe leczone konopiami indyjskimi itp.Chce porozmawiać z bratem o sobie, a także o
konopiach jako „leku na raka”, a także chce, aby jego brat badał konopie jako lekarstwo.Czy
byłoby w porządku, gdyby zabrał mój numer komórki i adres e-mail?

Oto, gdzie robi się duży.Jego brat,  dr  Jake Theissen, był  kiedyś dziekanem i  był  pionierem
programu  farmakologii  na  Uniwersytecie  Waterloo.Obecnie  jest  konsultantem  firm
farmaceutycznych  i  specjalizuje  się  w  „Nowych  podejściach  do  leczenia  raka”.  Jest  silnie
związany  z  Canadian  Cancer  Society.(Również  to  on  został  poproszony  przez  rząd  o
kierowanie dochodzeniem w sprawie rozwodnionego skandalu chemicznego.) John mówił, że
jego brat często powtarzał, że musi być coś lepszego do leczenia raka.Coś naturalnego, a nie
chemicznego.Powiedziałem mu, żeby „nie patrzył dalej”. Konopie indyjskie to „coś naturalnego”.
Corrie

„U mojego męża wykryto raka prostaty prawie 6 lat temu.Ufaliśmy społeczności medycznej i
poszliśmy tradycyjną drogą leczenia tylko po to, by dowiedzieć się, że po 4,5 roku, kiedy rak
powrócił,  byliśmy „katastroficzną  porażką”.Przez prawie  2  miesiące konsekwentnie  badałam
wszystkie alternatywne terapie, w tym olej z konopi, i w ciągu 3 miesięcy liczba raka u mojego
męża spadła o połowę.Dziesięć miesięcy później jego PSA spadł do 0,11 – niewykrywalny.

To  bardzo  niefortunne  słyszeć,  że  nasz  rząd  odmawia  uznania  jakiejkolwiek  medycyny
alternatywnej, w tym oleju konopnego, w leczeniu chorób, jednak podobnie jak wy, nie mieliśmy
nic poza kpinami ze strony „profesjonalistów”, a nawet niektórych członków rodziny.Wszystkie
„towarzystwa” są wielkimi grupami kontroli  farmacji,  ale „rozumiem”, co się tyczy demontażu
systemu milionów ludzi zatrudnionych w branży tak skorumpowanej za 20 miliardów dolarów
rocznie, że nigdy nie będzie lekarstwa.Celowo!!

Cały ten proces pokazał mi, jak głęboko sięga królicza nora i obecnie jestem w trakcie pisania
książki  o  moich  odkryciach,  odpowiednio  zatytułowanej  „połącz  kropki”.To  historyczna
perspektywa GMO, rolnictwa przemysłowego i  wielkiej  farmacji  oraz  jej  wpływu na zdrowie
każdego człowieka.Nadal  będę Cię śledzić  na tej  stronie i  życzę wszystkiego najlepszego i
dobrego zdrowia.Dziękuję za wszystko, co zrobiłeś i nadal robisz.Z poważaniem K”

„Przyjaciel,  w  późnym stadium raka,  cierpiący  na  program tortur  z  powodu  chemioterapii  i
napromieniania  na  białaczkę,  dowiedział  się  pocztą  pantoflową  o  „Uciekaj  od  lekarstwa”  i
postanowił wypróbować olej, gdy wszystko inne nie wyleczyło jego choroba.Niestety zostawił za
późno, by się ratować, ale jego wiedza i troska uratowały mnie.To olej, którego nie miał okazji
użyć, zapoczątkował moją drogę do wyzdrowienia”. Stephan

„Mój  teść  spotkał  się  dziś  rano  ze  swoim  lekarzem  onkologiem  w  celu  przeprowadzenia
kontroli.Doktor został uciszony.Mój teść ma białaczkę od 15 lat.Był na oleju.Dziś liczba białych
krwinek wróciła do normy.Jaki rak??OLEJ Z KONOPI LECZY LUDZI Z RAKIEM!” Karen
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– „Nic lepszego niż doktor, który został uciszony!hehe Kocham to!Zrobiłem mój dzień!” Jackie

„Witam ponownie Rick!Mam nadzieję że ten email dojdzie do ciebie.Piszę dzisiaj z pytaniem jak
długo pacjent powinien pozostać na oleju?Mamy pacjenta z ogromnym guzem.Zaczął 15 marca
i do tej pory przeszedł 40 gramów.Od 2 dnia przyjmował 1,5 grama lub więcej dziennie.Czy
zatrzymujesz  się  przy  dawce terapeutycznej  60  gramów?Pieniądze  są  czynnikiem dla  tego
pacjenta.Do tej pory nic nie zapłacił za lekarstwo.Ich opiekun podarował pierwsze 60 gramów
olejku, ale nie może wiecznie dawać darmowych lekarstw.Dzięki za wkład.Cenię twój wgląd.Z
poważaniem Janet”

„Droga  Janet,  mówisz,  że  od  drugiego  dnia  przyjmował  1,5  grama  lub  więcej
dziennie.Produkowany przeze mnie olej jest tak silny, że przeciętna osoba potrzebuje około 5
tygodni,  aby  osiągnąć  punkt,  w  którym  może  spożyć  1  gram  dziennie.Może  występować
problem  ze  szczepem  użytym  do  produkcji  tych  odmian  konopi  oleistych,  które  mogą  się
znacznie  różnić  pod  względem  zdolności  leczniczych,  więc  problemem  może  być
szczep.Zwykle do czasu, gdy pacjent spożyje 60 gramów oleju, rak znika.Ale jeśli tak nie jest,
nadal  dałbym im olej,  dopóki  nie  będzie.Czas  potrzebny  i  wymagana ilość  oleju  mogą się
znacznie  różnić  w zależności  od osoby.Wszyscy jesteśmy różni  i  niektórzy ludzie leczą się
znacznie  szybciej  niż  inni.Zwykle  osoby,  które  zostały  poważnie  uszkodzone  chemią  i
promieniowaniem, wymagają dłuższego leczenia i większej ilości oleju.Olejek ma zniwelować
wszelkie  szkody,  jakie  pozostawiły  po  sobie  tak  zwane  zabiegi.Radzę  spróbować
wyprodukować olej z innego silnego szczepu indica, ale jak najbardziej trzymaj go na oleju, to
jedyna rzecz, jaką wiem, która może uratować mu życie.Najlepsze życzenia, Rick Simpson”

„Olej  z  konopi  indyjskich  nie  uchroni  cię  przed  śmiertelną  chemioterapią.Olej  może  pomóc
bardziej, jeśli pacjent odmówi chemii”. Steve

„Nie jestem pewien, czy to jest sukces… Ale na pewno liczę to jako jeden!Na wszelki wypadek,
gdyby ktoś się zastanawiał, dlaczego mam męski głos, to nie dlatego, że paliłem papierosy, czy
coś – nigdy nie paliłem, tylko dlatego, że usunięto mi tarczycę.Mam 51 lat (i pół!) i używam oleju
od  20  roku  życia.Po  prostu  waporyzacja  zawsze  sprawiała  mi  przyjemność.Kilka  lat  temu-
zacząłem mieć problemy z połykaniem, a moi lekarze znaleźli guzki na mojej tarczycy.Węzły na
mojej tarczycy, na które musiałem iść na testy na raka.Kiedy to robią – po prostu wbijają ci w
gardło igłę z dużej dupy i dostają się do testowanych węzłów.Nic ci nie dają - żadnego środka
znieczulającego  -  ze  względu  na  lokalizację.Więc  zrób to  kilka  razy  i  zobacz,  czy  możesz
siedzieć spokojnie.W każdym razie – po tym, jak zostałem dźgnięty 6 razy – i moja tarczyca
stała się tak duża, że miałem problemy z połykaniem i oddychaniem – usunięto mi tarczycę.Z
całym rakiem w mojej  rodzinie-  pomyślałem,  że  będę na prowadzeniu.Nie  ma raka.Nic.Jak
dotąd  jestem  jedyną  osobą  w  mojej  rodzinie,  która  uniknęła  raka.Robię  olej  od  20  roku
życia.miałem prawie wszystkotest na raka tam ze względu na historię rodzinną - i jak dotąd.
Dzięki Bogu!Robisz matematykę :-)” Janet

„Wiele  razy  udostępniałem Łzy  Feniksa Ricka Simpsona na mojej  ścianie  na Facebooku…
potem pewnego dnia moja przyjaciółka była  na łożu śmierci  z  chłoniakiem.Kiedy zobaczyła
moje posty na temat oleju, od razu zaczęła go brać i jest teraz wolna od raka!Jej lekarze są
zdumieni.Powiedzieli jej, że zostały jej trzy miesiące życia… MYLILI SIĘ”. Jamie

"Ja  jestem lecząc  kobietę  z  rakiem  TERMINAL olejem konopnym RS i  wreszcie  czuje  się
lepiej.TO DZIAŁA!" voodootattooo

„Robimy teraz to samo.25% THC SKYWALKER OG, ostatni olej OG mój PSA miał 160.Po 100
gramach dzisiaj jest 7.” Jimmy

„Cześć  Chris,  aktualizacja...rak  odchodzi...dostała  telefon  od  swojego  zdezorientowanego
onkologa wczoraj rano.Zwykle mamy spotkanie twarzą w twarz, ale tym razem zadzwonił do
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niej,  aby  poinformować  ją  o  wynikach  wszystkich  skanów  przeprowadzonych  kilka  tygodni
temu.Wątroba - raka już nie widać.Rak płuc, jeden rak płuca zniknął, a drugi rak płuc znacznie
się zmniejszył.Piersi nie wspomniał...Więc mama oddzwoni do niego, żeby zadać kilka pytań i
umówić się na spotkanie, abyśmy weszli i porozmawiali z nim oraz przejrzeli przeszłe i ostatnie
skany.Obawiam się, że była trochę zszokowana, gdy doktor zaczęła mówić o zniknięciu raka
wątroby i płuc, że zapomniała zapytać o okolice piersi.

Wszystkie skany były przeznaczone do wstępnego badania przesiewowego pod kątem nowej
próby terapii hormonalnej...ale dr mówi, że nie jest już kandydatką do badania hormonalnego,
jak to musi mieć pacjentwzrostw obszarach rakowych i wszystkie jej obszary NIE rosną, ale
umierają.Jesteśmy zachwyceni  wynikami  oleju!!!Kiedy  rozmawiałem z  Rickiem  mniej  więcej
miesiąc temu na temat  mojej  mamy,  zasugerował,  że powinna przejść na drugą 90-dniową
kurację,  więc  planujemy  to  na  początku  września.W  międzyczasie  podamy  jej  dawkę
podtrzymującą. Wow!Od początku leczenia wiedziała, że olejek działa na jej guzy, czuła, jak się
kurczą  i  odchodzą.Wszyscy  jesteśmy  bardzo  wdzięczni,  że  zapoznałeś  mnie  ze  swoim
pomysłem na dokument i podzieliłeś się tym zabiegiem.Na zawsze wdzięczna, Cindy“

„Witaj kochana Corrie...Chciałem tylko poinformować, że olejek, który dostałem od mojej mamy,
oddałem  koleżance  koleżanki,  która  ma  raka  piersi...Wzięła  przez  miesiąc  i  jest  w
remisji...Niektóre komórki rakowe są martwe w guzie...A pani doktor była zdumiona i pozytywnie
nastawiona i  podobno jak będzie miała lepsze wyniki następnym razem zaczną coś robić z
olejem.Jestem bardzo szczęśliwa i dziękuję Bogu za umożliwienie mi przekazania tej kobiecie
informacji o oleju z konopi indyjskich..:)) Tak więc żałowałam, że moja mama mogła codziennie
brać olej...”

„Cześć Rick, mam dobre wieści.Moja mama nie mogła już psychicznie znieść świadomości, że
ma raka w piersi,  więc przeszła operację.Jednak zjadła 30g dawki i  piła herbatę ziołową od
jakiegoś faceta, który ma różnego rodzaju zioła lecznicze i założyła również bandaże z tych
ziół.W każdym razie, kiedy lekarze usunęli tego raka, miał on nie więcej niż 7 mm i składał się w
100% z tkanki,  tylko 1% był aktywny, złośliwy i w fazie umierania.Patrzyło na to 3 lekarzy i
powiedzieli, że nigdy czegoś takiego nie widzieli ...Tak więc, gdyby przeszła więcej niż 1 lub
dwa tygodnie  bez operacji,  wszystko by  zniknęło.Teraz  codziennie  bierze olejek  za  półtora
grama i teraz rozumie, że operacja była zupełnie niepotrzebna.

Jednak teraz jest znacznie spokojniejsza niż wtedy, bo wariowała, więc nie mogliśmy odwieść
jej od operacji...ale teraz wszystko jest w porządku, a zioła i  olej też się spełniły.W każdym
razie,  głupi  lekarze  dali  jej  23  radioterapie,  ale  powiedziała,  że  tego  nie  zrobi,  a  lekarz
powiedział  między  wierszami,  że  ma  rację.To  niewiarygodne,  jak  daleko  posuwają  się  ci
lekarze.Wszyscy się witają, Rick.Bardzo dziękujemy za polecenie i dajemyjeszcze raz wielkie
dzięki dla Jindricha.” Sasa

„Rick… przyjacielowi właśnie usunięto guz mózgu z głowy… ma plamy na płucach… chcą, żeby
przeszedł  chemioterapię  i  radioterapię…czy  przyjmowanie  oleju  byłoby  marnotrawstwem
podczas  chemioterapii  i  radioterapii?Widząc,  jak  się  czuje  po  usunięciu  guza  mózgu,  jest
niezwykły,  jest  o  80%  lepszy  niż  w  zeszłym  tygodniu  z  tym  czymś  w  głowie…Chcę  mu
powiedzieć, żeby nie robił chemii i radioterapii i nie robił oleju, ale to nie mój wybór…” Sharon

- Sharon, to zwiększyłoby jego szanse na przeżycie.Ale w rzeczywistości, jeśli weźmie chemię,
będzie musiał później spożyć 120-180g oleju, aby naprawić szkody.Oczywiście, jeśli przeżyje
zatrucie.Najlepsze życzenia, JB

„Wszyscy  głupcy,  którzy  myślą,  że  Rick  Simpson  jest  oszustem,  powinniście  wiedzieć,  że
Michelle  Aldrich  właśnie  wyleczyła  raka płuc  w trzecim stadium za pomocą oleju  z  konopi,
dostarczonego  przez  Valerie  Corral  i  WAMM!Dlaczego  media  i  lekarze  nie  mogą choć  raz
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zacząć  mówić  prawdy?!Cannabis  leczy  raka,  do  cholery!!!A nieodpowiedzialni  ludzie  to  ci,
którzy próbują uciszyć tę rzeczywistość, a nie ludzie tacy jak ja i Tommy, którzy chcą, aby świat
poznał prawdę o marihuanie i raku”. Steven Hager

„Chciałem tylko bardzo podziękować Rickowi Simpsonowi, JB i każdej innej osobie, która była
związana z tym, co Rick robił przez lata.U mojej żony wykryto guzy mózgu prawie 18 miesięcy
temu  i  onkolodzy  zrezygnowali  z  niej  od  razu,  ponieważ  była  już  w  trzecim roku  stadium
4.Rozpoczęliśmy produkcję oleju na początku 2014 roku i osiągnęliśmy zarówno zmniejszenie
rozmiarów guza, jak i poprawę jakości jej życia.Prawie 18 miesięcy po zdiagnozowaniu guza
mózgu moja żona nadal prowadzi codziennie i  może pracować 3 dni w tygodniu, aby mieć
zajęcie.Jej poziom energii również powoli wraca i cieszy się, że jej włosy odrastają!LOL - nic z
tego nie byłoby możliwe, gdyby nie ciężka praca i wytrwałość ludzi takich jak ty.Dziękuję bardzo
i oby tak dalej.” Barry

„Zdiagnozowano  u  mnie  5  tygodni  temu  guz  wielkości  12  mm  w  prawym  dolnym
płucu.Umieściłem 1/3 g samodzielnie wykonanego RSO o głębokim złocistym kolorze, w małej
żelatynowej  kapsułce i  wkładałem go jako czopek 2 razy dziennie  za pomocą rurkowatego
„strzykawki” narzędzia znalezionego w kobiecie krem na drożdże, który był w mojej szafce.Był
to niezwykle wydajny i łatwy sposób na wprowadzenie kapsułki z czopkami...Po kilku skanach w
ciągu kolejnych 4 tygodni guz skurczył się o 1 mm i był nieaktywny... co oznacza MARTWY!!!
Zajęło to 4 tygodnie i obecnie nie dotyczy raka. Dr.Dzięki za radę JB. . . To również nie było
euforyczne.Oprócz tego spożywałam 1 gram tego samego oleju 3x dziennie.1 MIESIĄC i to
zabiło mojego raka!!” Gabriella

„Dziękuję Rickowi Simpsonowi!!Olej z konopi wyleczył 8,8-letnią walkę z rakiem mózgu mojej
15-letniej córki w kilka miesięcy!!!!Niech cię Bóg błogosławi!!!!!!" Karen

„Cześć  wszystkim,  mam świetną  wiadomość.Żona  otrzymała  w poniedziałek  wynik  badania
PET.Miała  raka  przez  5  lat  po  6  rundach  chemioterapii  i  jednym  przeszczepie  komórek
macierzystych, a potem on wrócił.6 miesięcy temu miała zrobić kolejny przeszczep, ale został
odwołany,  ponieważ  nie  mogli  znaleźć  dawcy.Więc  zaczęła  na  oleju.W poniedziałek  lekarz
powiedział nam, że rak zniknął.Dzięki za olej, Rick.Jesteś mężczyzną, dzięki. Luc

-- Dziękuję,  Luc.Dokumentacja medyczna byłaby mile widziana.Powinna pozostać na dawce
podtrzymującej.Zjadałbym tyle oleju ile to możliwe, kiedy tylko było to możliwe.Niech trzyma się
z  daleka  od  kolejnych  skanów,  jeśli  to  możliwe.Relacja  wideo  na  Youtube  byłaby
świetna.Najlepsze życzenia, JB

„Chciałbym podziękować (xxx) za olej, który został podarowany na mojego raka!!Jak na razie
nie  ma  raka  w  moim  ciele!!To  naprawdę  działa,  wszystkie  dowody  znajdują  się  w  mojej
dokumentacji medycznej!Dziękuję bardzo i wielkie rekwizyty Łzom!!!” Becky

„Kciuki  w  górę  dla  Jindricha,  miał  absolutną  rację,  że  miejscową  aplikację  nakłada  się
bezpośrednio  na  skórę,  a  nie  na  bandaż.Różnica  była  jak  dzień  i  noc.”  Ronnie  Smith
-- Oczywiście.Świetnie sprawdzają się również nalewki z olejem 20-30-50%, ponieważ łatwo
wnikają pod powierzchnię.W niektórych przypadkach bardzo korzystne są również mieszanki
oleju z nasion konopi (lub masła shea) i oleju konopnego.Ale logicznie rzecz biorąc, im więcej
oleju dostaniesz bezpośrednio na ranę, tym lepiej.JB

„Napisałam wcześniej, że odnieśliśmy sukces w leczeniu raka piersi.Teraz lekarze powiedzieli
pacjentce, że jej wyniki są tak dobre, że musi iść do pracy.Pacjentka powiedziała DZIĘKUJĘ
BOGU, a lekarz powiedział, że musi mu dziękować nie Bogu i pytam, po co nic nie zrobił, tylko
powtarzał jej, że musi brać chemioterapię i radioterapię… szalony doktor…

Ale przenieśliśmy to na wyższy poziom, leczymy czyjąś twarz, ponieważ została zniszczona
tabletkami 5 lat temu.Ta osoba miała duże problemy z jelitami i na początku myślą, że to rak i
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dali jej jakieś mocne tabletki, które potem zniszczyły jej twarz, była jak żaba.Potem powiedzieli,
że to może być choroba Leśniowskiego-Crohna i tak dalej i tak dalej.

Chodzi mi o to, że ta osoba próbowała uleczyć swoją twarz przez 5 lat bez powodzenia.Olejek
konopny  nałożyła  na  twarz  5  razy  i  znowu  nie  możemy  uwierzyć,  jak  wygląda  teraz  jej
skóra.OMG, jest taka szczęśliwa, że może znów być sobą.

Próbuję zrobić kilka zdjęć, ale co 3 dni, ale skóra goiła się tak szybko, że nie mogę pokazać, jak
wyglądała jej twarz wcześniej, ale za jej zgodą w kolejnych dniach pokażemy jej stare zdjęcia
(tylko jej skórę twarzy) i nowy, abyście ludzie mogli zobaczyć różnicę...” Jasmin

„Jestem 39-letnią kobietą, która skończyła 2 lata i spotkałam się z rakiem piersi.Ten olejek to
moje lekarstwo i lekarstwo.Ci ludzie tak pełni chciwości.Nie mają pojęcia o bólu i udręce, przez
które przechodzimy my i nasze rodziny.Po prostu samolubna chciwość.Karma”. Wypad

„Cóż, dwa tygodnie...Lekarz powiedział, że mam 2-3 cm guza w pęcherzu.Chciał mnie zabrać
bezpośrednio na salę operacyjną.Sprawił, że zniknęło w mniej niż 14 dni.Potwierdzone przez
tomografię komputerową.Zdiagnozowano 15.02., skan CT wykonano 29.02.” Gersz

„To tomografia komputerowa została wykonana 14 dni po tym, jak zaobserwowano 2-3 cm guza
w moim pęcherzu przez lunetę.W ciągu zaledwie 14 dni, używając wyłącznie olejku z konopi
indyjskich, nie obserwuje się guza w pęcherzu.Tylko konopie … 14 dni …stracony.Prawodawcy,
proszę, zrozum to.Nie zabieraj mojego lekarstwa.To nie jest tylko kolejny sposób na upijanie
się.To lekarstwo ratuje mi życie.” Gersz

"OK  ...Otrzymałem  raport  o  patologii.Guz  w  moim  pęcherzu  skurczył  się,  zanim  go
wyjęli.Ostatnim razem, gdy lekarz to widział, mierzyła około 2,5 cm.Kiedy go usunęli, skurczył
się do 0,5 cm.Ciekawe, co powie na to ten lekarz”. Gersz

„8  miesięcy  temu  znaleźli  guzy  w  moim  pęcherzu,  które  wyglądały  jak  małe  kolczaste
urwisy.Raport  z  patologii  mówi,  że  są  to  raki  wysokiego  stopnia,  bardzo  agresywne,
złośliwe.Mogli zostać odcięci.Próbowałem kilku miejscowych zabiegów, ale musiałem przestać,
ponieważ  spowodowało  to,  że  byłem  zbyt  chory.Podczas  mojej  drugiej  operacji  w  grudniu
znaleźli więcej guzów i nowego, wysoce agresywnego nowotworu złośliwego, który leży płasko
na ścianie, więc nie mogli go wyciąć.Ten typ szybko rozprzestrzenił się na inne narządy.

To dlatego, kiedy wczorajsza operacja wykazała NO CANCER, a mój lekarz stwierdził, że mój
pęcherz jest nieskazitelny, jak u dziecka, czuję się, jakby to był cud!Oto co zrobiłem, jeśli jesteś
zainteresowany.Nie panikuj, po prostu używaj tego, co możesz i nadal ciesz się tym, co lubisz, z
umiarem...” Michelle

„Mój  brat  miał  odleżynę/wrzód  4.  stopnia.Z  zaledwie  4  etapów  ten  etap  jest
nieuleczalny.Zgodnie z zachodnią medycyną, po osiągnięciu trzeciego etapu nie można leczyć
bez  przeszczepów  skóry.Kości  i  tkanki  były  widoczne,  ale  miejscowe  RSO  przez  3  dni
powodowało pojawienie się nowego wzrostu skóry!Pielęgniarki hospicjum nazwały to „cudem”.
To była tylko marihuana!

Pracował w górę od 0,2 do 1 grama dziennie.5 naprawdę by mnie zepsuło, ale potrzebował
więcej, aby złagodzić ból z powodu raka kości, aby zasnąć.Powinieneś robić olej z indicą, więc
każda duża dawka powinna po prostu sprawić, że użytkownik zasnie, gdy tylko zacznie się od 1
godziny  do  1,5  godziny  później.Wprowadza  cię  w  głęboki  sen  i  większość  uzdrowienia
wykonujesz, gdy masz przyjemny, głęboki sen REM.

Im więcej bierzesz, nie jest to nieprzyjemne uczucie.To po prostu sprawia, że zasypiasz szybciej
i głębiej.Jeśli zdarzy ci się wstać wcześnie ze snu, możesz poczuć zawroty głowy, jakbyś był
pijany, ale nie w nieprzyjemny sposób.kupa śmiechu

- 72 -



RSO pozwoliło  mojemu bratu  na spokojny  sen po raz  pierwszy od miesięcy  po pobycie  w
szpitalu.Waporyzacja  zioła  zapewniła  mu  większą  ulgę  niż  jego  80+  mg  Oxycontin  i  inne
koktajle PK.Był także na fentanylu IV, ale nic nie rozluźniało go tak bardzo, jak RSO.Nigdy tego
nie zapomnę!" Michelle

„Teraz żyję swoją historią  RSO.Walka z rzadkim rodzajem raka jajnika.Przeszedł  operację i
chemioterapię i przyjął znacznie zdrowszy tryb życia, organiczne produkty pełnowartościowe,
suplementy itp.,  ale rak powrócił.Wtedy znalazłem Run od lekarstwa!Zajęło to trochę czasu,
zanim  wszystko  się  zorganizowało,  ponieważ  konopie  indyjskie  są  nielegalne  w  Nowej
Zelandii.Ale udało mi się zrobić małą porcję oleju i zacząłem go używać.2 tygodnie później moje
markery nowotworowe wzrosły z 200 do 140, pierwszy spadek od roku!!Olej skończył mi się po
5 tygodniach i zajęło mi 2 miesiące, aby zdobyć trochę więcej.Markery nowotworowe wróciły do 
góry (262 w ostatnim teście...), ale jesteśmy już 3 tygodnie później i trzymamy kciuki, by znowu
spadły przy następnym badaniu krwi...

Wierzę w RSO i uważam, że powinniśmy udostępnić ją każdemu, kto jej potrzebuje!Nawet jeśli
mój rak nie zostanie wyleczony przez RSO (ale wierzę, że tak się stanie!), to już zrobiło mi wiele
dobrego.Daje  mi  wspaniały,  spokojny  sen!I  regulował  ruchy jelit...Mam ogromny podziw dla
tego, co Rick Simpson zrobił dla ludzkości.Zasługuje na nagrodę Nobla za najlepsze odkrycie
medyczne!I za to, co Ty i Twoja organizacja robicie!Jestem zwykłym, przestrzegającym prawa
obywatelem i czuję się okropnie, że muszę robić nielegalne rzeczy, żeby się wyleczyć.Więc idź
dalej!Kiedy odzyskam energię, dołączę do ruchu!” Diny

„Ze  względu  na  Ricka  dosłownie  widziałem  wyniki  RSO.Przez  krótki  czas  pracowałem  w
klinice.Kiedy tam zacząłem, pojawił się mężczyzna z rakiem gardła czwartego stopnia.Został
wprowadzony do RSO.90 dni później był całkowicie wyleczony”. Carl

„Właśnie leczyłem mojego tatę, u którego zdiagnozowano raka pęcherza.Guzy były martwe po
5 tygodniach leczenia.Dziękuję Rickowi Simpsonowi za wiedzę, inspirację, determinację i miłość
do ludzi.” Krystyna

„Zrobiłem  RSO  dla  dwóch  osób,  za  każdym  razem  z  niesamowitymi  wynikami!Jeden  miał
MRSA,  stosował  olejek  miejscowo  przez  tydzień...UZDROWIONE!!Drugi  miał  raka
podstawnokomórkowego skóry, stosowany miejscowo przez 2 tygodnie...UZDROWIONE!Aha i
miałam plamę na twarzy, myślałam, że to może jakiś rak skóry, więc aplikowałam miejscowo
przez 6 dni... ZNIKNIĘŁO!!!” Mariah

"Fantastyczny!Moja  mama walczyła  z  rakiem piersi  od  lutego 2011 r.,  a  rak  powoli  tworzył
przerzuty w całym ciele, w tym w jej płucach, które przez kilka miesięcy musiały być opróżniane
prawie co tydzień – 11 ml płynu rakowego było spuszczane prawie za każdym razem, gdy
wchodziła.Do  niedawna.W  ciągu  tygodnia  od  zażycia  RSO  obrzęk  twarzy  i  szyi  zniknął,
podobnie jak trądzik różowaty.Przestała nawet brać leki na nadciśnienie, które przyjmowała od
ponad 20 lat, a płyn w jej płucach spadł do 6 ml!!!Wierzę, że to jest lekarstwo!Wspaniale jest
wreszcie zobaczyć tę pozytywną podszewkę w tak przerażającej chorobie. Anioł

„Więc sprawdź to!

- Żona została zdiagnozowana z rakiem szyjki macicy w stadium III-b w dniu 14 grudnia 2012 r.

- Żona zaczęła olej z konopi indyjskich mniej niż miesiąc później.

- Żona zaczęła chemię i radioterapię tuż przed lutym 2013 roku.(W Teksasie nie ma wielkiego
wyboru)

- Żonie powiedziano, że nie ma prawie żadnych oznak raka 6 maja 2013 r.

Mniej niż 5 miesięcy, a moja żona prawie pokonała raka w stadium III, wszystko przez olej!”
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Źrebię

„Drogi Rick, niech cię Bóg błogosławi!Przez lata straciłam na raka mamę, babcię, ukochane
ciotki, wujków i przyjaciół.Ale najbardziej uderzyła mnie moja cudowna, inteligentna, cudowna
siostra Kim.Zdiagnozowano u niej raka płuc w stadium 4 w lipcu 2010 roku w wieku 42 lat, a do
lutego 2011 roku już nie żyła.Nie wiem, jakich zabiegów stosowała, ponieważ nikomu z rodziny
nie  powiedziała,  że  umiera,  aż jest  za późno,  a jej  były  mąż-ćpun wszedł  pod jej  opiekę i
zamknął  rodzinę.O  olejku  dowiedziałam  się  dopiero  w  zeszłym  miesiącu  i  od  tego  czasu
intensywnie szukam.Na początku myślałem, że to olej z węża, jak wiele innych rzeczy, ale do tej
pory wymieniłem 27 osób, które twierdzą, że wyleczyły lub znacznie zmniejszyły raka za jego
pomocą.27 osób!!!I to tylko na YouTube i blogach internetowych!Żałuję, że nie wiedziałam o tym
w 1997 roku, kiedy zdiagnozowano u mojej mamy, albo w 2000 roku, kiedy moja babcia wyszła
z remisji, albo w 2010 roku, kiedy siostrze kazano iść do domu i umrzeć, albo w zeszłym roku,
kiedy mój brat -law zdiagnozowano raka jamy ustnej i gardła i musiał usunąć i zrekonstruować
połowę twarzy.Ale  teraz  tak,  dzięki  tobie.Niech  Bóg  błogosławi  Ciebie  i  wszystkich,  których
kochasz,  i  dziękuję  za  tak  ciężką  pracę,  aby  to  wspaniałe  lekarstwo  było  dostępne  dla
wszystkich.” Denis

- Droga Denise, co mam powiedzieć?Zabili moją mamę chemioterapią z powodu wczesnego
raka drobnokomórkowego płuc,  więc  wiem dokładnie,  jak  się  czujesz.Nic  przyjemnego.Cały
czas lek powinien być dostępny i to nie tylko dlatego, że ktoś chce zarabiać pieniądze.C'est la
vie,  ale  nie  każdy  połknie  to  tak  spokojnie  jak  ja.To  bardzo  traumatyczne  przeżycie,  gdy
dowiadujesz się, co cały olej może wyleczyć lub kontrolować i co zostało użyte zamiast niego.

Proszę o przesłanie listy tych opinii  online, może to być interesujące i pomocne dla innych,
którzy  mieli  tak  samo  wyprane  mózgi  jak  ja,  zanim  poznałem  Ricka  i  dowiedzieli  się  o
prawdziwym stanie rzeczy w dziedzinie „medycyny konwencjonalnej”. Dziękujemy za wsparcie i
pomoc w rozpowszechnianiu informacji o tym leku.Po dwóch i pół roku pracy z Rickiem mogę
tylko powiedzieć, że właściwie wyprodukowany i zużyty olej robi dokładnie to, co mówi.JB

„Cześć  Corrie!NIESAMOWITE  wieści  po  raz  kolejny.Mój  przyjaciel  *****  *****,  z  którym
rozmawiałeś i wysłałeś do *** w Los Angeles, no cóż, był na oleju z konopi już od około 2
miesięcy i  poszedł  dziś  zrobić  skany medyczne i  w jego ciele NIE MA WIĘCEJ RAKA!!!!!!!
WSZYSTKO JASNE!!!!!!!Jest mi niezmiernie wdzięczny za opowiedzenie mu o tobie i za to, że
opowiedziałeś mu o ****!!!DZIĘKUJĘ na zawsze.Jesteś taki dobry, że możesz pomagać tym
wszystkim ludziom, których nawet nie znasz i  ratować życie na całym świecie!Mam zamiar
jechać  do  Los  Angeles,  żeby  pracować  z  ****  i  spróbować  powstrzymać  moją  biegunkę  i
wydostać mnie z toalety od chodzenia 60-80 razy dziennie.Co powiesz na kolejny niesamowity
raport?Tak bardzo to KOCHAMY!!”

„Chcę dziś podzielić się komentarzem mojego lekarza.Mam infekcję pęcherza od DŁUGO! czas
i Dr leczył infekcję.Dzisiaj przyjrzał się aparatowi z pierwszej ręki (niewiele zabawy) I!!Wygląda
na to, że mam resztki guza pęcherza moczowego, który UMARŁ na miejscu (jego słowa, nie
moje) i powoduje utrzymywanie się infekcji.

PONOWNIE!JEGO SŁOWA, NIE MOJE; dr powiedział: „Praktykuję medycynę od ponad 40 lat i
nigdy  nie  widziałem,  żeby  guz  umierał  bez  jakiejś  zewnętrznej  interwencji”.  iod  marca
odstawiam  olej,  ale  odkąd  pojawiły  się  moje  zbiory,  dawkuję  go  dwukrotnie  przez  około  6
tygodni.Będę  miał  małą  operację  oczyszczania  8  października,  aby  upewnić  się,  że  masa
zniknęła (jeśli nie zdam jej wcześniej).

Miałem pewne wątpliwości co do oleju, ale LUDZIE NIE WIĘCEJ WIĘCEJ.Mam wystarczająco
dużo materiału na pąki, aby uzupełnić około 5 lub 6 uncji oleju.Użyty materiał to Sativa Blend
Pineapple  Kush,  25%  THC.Nie  potrafię  powiedzieć,  jak  bardzo  jestem  zadowolony  z
dotychczasowych wyników.Jeszcze nic nie powiedziałem mojemu Dr, ponieważ we FLa jakiś Dr
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odmówi leczenia ciebie.Więc na razie nic nie wie. Jan

--  Ale  wiesz  więcej  niż  wystarczająco,  John.Gratulacje.Kontynuowałam  branie  olejku  i
zostawiłam zabieg na później.Nigdy więcej skanów, jeśli to w ogóle możliwe.A ja też wziąłbym
olejek w formie czopka, zawsze chcesz, żeby olejek był jak najbliżej bolącego miejsca.Spróbuj
też  zrobić  olej  z  więcej  niż  jednego  szczepu,  aby  uzyskać  najlepsze  rezultaty,  jeśli
możesz.Najlepsze życzenia, JB

– Pełna zgoda, JB.I podkreśl opóźnienie operacji.Każda inwazyjna praca z ciałem umożliwia
infekcje w twoim systemie.Przez niechlujne nawyki i całkowity brak szacunku dla ich własnych
cudownych  leków,  mamy  teraz  bakterie  żywiące  się  mięsem  odporne  na  antybiotyki,
powszechne w większości szpitali.RSO to naprawi,  ale co z chirurgiczną 'nieudaną robotą'?
Uciekaj od lekarstwamówi wszystko." Tielman

„Trzy  dni  temu  leczyliśmy  raka  podstawnokomórkowego  przyjaciela  RSO.Sprawdziliśmy  to
dzisiaj i prawie zniknęło.Ponownie nałożyliśmy RSO i przykryliśmy bandażem.Sprawdzimy to za
kolejne 3 dni i spodziewamy się, że zniknie, sądząc po wyniku z poprzednich 3 dni.Ten jest po
jego prawej ręce.Poprzednie nowotwory, które z niego wyleczyliśmy, znajdowały się na jego
lewej ręce.Hurra, to działa. znak

-- Tak.Nie zrobilibyśmy tego, co robimy, gdyby tak się nie stało.JB

„U mojej mamy niedawno zdiagnozowano raka mózgu w stadium 4, właśnie skończyła swoją
rundę napromieniania.Lekarze są zszokowani tym, jak dobrze sobie radzi!Początkowo radziła
sobie bardzo źle, straciła zdolność mówienia.Odkąd zaczęliśmy podawać jej olejek, czuje się
coraz  lepiej,  teraz  jest  w  stanie  robić  rzeczy,  których  wcześniej  nie  robiła,  na  przykład
wypowiadać  zdania  zamiast  jednego  lub  dwóch  słów  i  normalnie  chodzić.Możemy również
powiedzieć, że jej rozumienie jest znacznie lepsze.Ona też nigdy nie zachorowała z powodu
agresywnego promieniowania i chemii, którą robiła.Ani jednego dnia nudności ani wymiotów!
Więc  jeśli  ktoś  powie,  że  to  nie  działa,  jest  zniewagą!Wyjaśnij  swoje  fakty!Jest  również
BARDZO łatwy do wykonania!Każdy zna kogoś, kto zna kogoś, kto może zdobyć dla ciebie
marihuanę!Mam instrukcję,  jak wykonać zabieg,  więc jeśli  ktoś będzie zainteresowany to w
komentarzu!” Diana

-- Diana, trzymaj się z dala od chemii i promieniowania.Olejek byłby znacznie łatwiejszy, gdyby
lekarze  i  ich  metody  nie  stawały  mu na  przeszkodzie.120-180g  wysokiej  jakości  oleju,  tak
szybko,  jak  tylko  może  go  przyjąć,  żadnych  badań  rakotwórczych,  jeśli  to  w  ogóle
możliwe.Najlepsze życzenia, JB

„Nazywam się George i chciałbym złożyć wam moje świadectwo.W wieku 82 lat, 22 grudnia
2010 zdiagnozowano u mnie raka przełyku.Powiedziano mi, że będę miał od 6 miesięcy do 2 lat
życia i być może będę musiał w pewnym momencie po radioterapii włożyć mi gardło do gardła,
aby pomóc w przełykaniu.

Przed postawieniem diagnozy miałam problemy z oddychaniem i połykaniem jedzenia, miałam
obrzęki w obu nogach i byłam zmęczona lekką aktywnością.Przeszłam radioterapię na początku
2011  roku.Do  września  2011  roku  miałem  trudności  z  połykaniem  i  żuciem  pokarmów
stałych.Czułem  się,  jakbym  się  dusił.Moje  jedzenie  trzeba  było  pokroić  na  małe
kawałki.Wolałem zamiast tego jeść papkę i koktajle Boost.Miałem też silny gaz w żołądku.Gaz
przeszył mi żołądek jak grzmot i  błyskawica.Zacząłem odczuwać zawroty głowy, trudności z
oddychaniem, duszność i pocenie się.Moja równowaga była słaba i nie byłem w stanie zbyt
dobrze się poruszać.Trudno było wnosić zakupy do mojego apartamentu bez zadyszki i pocenia
się.

Później  ciężki  epizod  zawrotów  głowy  wysłał  mnie  do  szpitala  i  lekarz  przepisał  mi  drugą
tabletkę na nadciśnienie.Krótko po moim pobycie w szpitalu nieznajomy podszedł do mnie i
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zaproponował mi olej z konopi na leczenie raka i skierował mnie na stronę Phoenix Tears, aby
uzyskać więcej informacji.Na początku byłem niespokojny i przerażony braniem oleju z konopi,
zawsze myślałem, że konopie indyjskie są lekiem przejściowym, który spowoduje uzależnienie i
doprowadzi  mnie  do  innych  twardych  narkotyków.Po  zbadaniu  oleju  konopnego  Ricka
Simpsona zdecydowałam, że podejmę kurację.W trakcie i po zabiegu zdałem sobie sprawę, że
olej z konopi/konopi jest „bramą” do lepszego zdrowia.

Po mojej pierwszej dawce -1/2 ziarna ryżu olej konopny, od razu zauważyłam, że działa on w
moim  ciele.
-  Poczułem,  jak przepływa przez moje ciało od palców do stóp.Doświadczyłam odprężenia,
szczęścia  i  podniesienia  humoru.Moje  nogi  były  gumowe,  które  po  6  godzinach
zblakły.Oddychanie było cichsze podczas odpoczynku, a także podczas snu.

Po dniach/tygodniach: Moje stosy/hemoroidy zniknęły.Zmniejszył się ból barku.Zmniejszyła się
duszność.Od drugiego dnia nagromadzenie gazów i dolegliwości żołądkowe zostało złagodzone
i stało się bardziej regularne i kontynuowano leczenie.Zredukowałem i przestałem brać tabletki
na ciśnienie krwi,  ponieważ moje ciśnienie krwi było zbyt  niskie.Po odstawieniu tabletek na
ciśnienie  moje  ciśnienie  krwi  się  unormowało.Obrzęki  nóg  i  kostek  zostały  znacznie
zmniejszone.Ograniczyłem  apetyt  i  uregulowałem  wagę  –  do  tej  pory  schudłam  26
funtów.Poprawiony kolor skóry.Zawroty głowy zniknęły.Bicie serca wydaje się bardziej regularne
i  mniej  uciążliwe,  biorąc  pod  uwagę,  że  od  urodzenia  mam  nieregularne  bicie
serca.Wypróżnienia  stały  się  bardziej  regularne.Doświadczony  lepszy,  bardziej  spokojny
sen.Poprawiona równowaga i  koordynacja.Potrafi  lepiej  poruszać się bez duszności.Stał  się
bardziej  elokwentny  w  rozmowach.Zmieniłem  moje  spojrzenie  na  sprawy  i  poprawiłem
nastrój.Zmieniłem moje spojrzenie na marihuanę.

Generalnie  ustąpiły  wszystkie  objawy,  których  doświadczałam  przed  rozpoczęciem  kuracji
olejem  konopnym.
Zakończenie  leczenia  zajęło  mi  3  i  pół  miesiąca.To  doświadczenie  nie  było  takie
nieprzyjemne.To była jednak korekta, kiedy zwiększałem dawki, ale po dniu lub dwóch wszystko
zostało dostosowane.Mniej więcej stosowałem się do przyrostów dawek sugerowanych przez
Ricka Simpsona.

Po 2 miesiącach leczenia moja wizyta u Onkologa była zaskakująca.Stwierdził,  że mój kolor
skóry wygląda dobrze, ciśnienie krwi i bicie serca są normalne, a ponieważ nie mam problemu z
połykaniem, nie ma potrzeby przesiadywania.Stwierdził też, że prześwietlenie z wcześniejszej
wizyty wyglądało dobrze i nie musiałam wracać przez co najmniej 6 miesięcy.Normalnie byłam
umówiona na wizytę u onkologa co 3 miesiące...

Wierzę,  że  olej  z  konopi  zabił  mojego  raka.Wszystkie  inne  ulepszenia  zdrowotne,  których
doświadczyłem dzięki olejowi konopnemu, sprawiają, że czuję się jak nowy mężczyzna.Jestem
całkowicie zdumiony cudem oleju konopnego.Jestem bardzo wdzięczna, że zdecydowałam się
na olejek konopny.

Olej konopny odnowił moje zdrowie i przedłużył życie.Dziękuję ci Rick Simpson, niech cię Bóg
błogosławi!Oby  tak  dalej!Jestem  całkowicie  przekonany,  że  olej  z  konopi  może  uratować
życie.Dziękuję Ci." Jerzy

„Miniaktualizacja dla George'a....Do tej pory schudł +31 funtów, teraz, jakiś czas temu musiał
odwiedzić swojego dentystę, z powodu utraty wagi (kiedyś miał około 280 funtów).Nauczył się,
że teraz, gdyby chciał, mógłby dość łatwo przybrać na wadze, jednak wybiera zdrowszą niższą
wagę i styl życia), musiał ponownie osadzić/wyregulować protezy.Jego dentysta zauważył, jak
dobrze wygląda i że jego kolor jest lepszy.

Muszę  wspomnieć,  że  George  powiedział,  że  nadal  dobrze  oddycha  i  do  tej  pory  nie  ma
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problemów z  dławieniem się,  na  początku  tego  tygodnia  zjadł  na  kolację  stek,  ziemniaki  i
warzywa, a jego jedzenie spada znacznie łatwiej niż kiedykolwiek przyzwyczajony przed jego
„leczeniem”.  Mówi  nam,  że  odwiedził  swojego  lekarza  rodzinnego(zwykły  dokument)  na
początku  tego  tygodnia...Jego  lekarz  wykrzyknął:  „WOW!Czyjesteś  pewien,  że  jesteś  tym
samym Georgem, którego widziałem wcześniej? Również jego lekarz powiedział, że jego kolor
się poprawił.George mówi mi, że później pokazał swojemu lekarzowi, ile więcej płynu stracił w
obu nogach, mówiąc mu, że myśli, że prawie zniknął…Wtedy lekarz powiedział: „George, nie
masz już obrzęków”.

Nabył  kilka  starych  medycznych  dokumentów informacyjnych  i  powiedziano  mu  (teraz),  że
powinien/może  spróbować  uzyskać  swoje  stare  zdjęcie  rentgenowskie  i  tomografię
komputerową (na dysku) od swojego onkologa podczas następnej wizyty (w czerwcu).Próbuje
dostać się wcześniej na wizytę u onkologa...z pomocą jego lekarza teraz.Podczas tej wizyty
poprosi  o  rezonans  magnetyczny.Przeszedł  teraz  długą  drogę…  jednak  jego  jedynym
prawdziwym problemem obecnie (w przeciwnym razie mówi, że byłby świetny!!) jest to, że od
urodzenia  ma  nieregularne  bicie  serca,  które  ostatnio  przyspieszyło  trochę  bardziej  niż
zwykle.Nie  wiem,  czy  jego  utrata  masy  ciała  powoduje  nieregularne  bicie  serca,  czy
podekscytowanie tym zmieniającym życie wydarzeniem, ani co na pewno to robi, wiem tylko, że
chcę, aby to było dla niego zbyt naprawione.Ma teraz skierowanie do kardiologa w sprawie bicia
serca itp.Również ostatnio jego kolor jeszcze się poprawił, ma więcej czerwono-różowej twarzy,
jego krążenie wydaje się jeszcze lepsze.Cóż, to wszystko, co mogłem na razie uzyskać... Pokój
1”Wolność

„Dziękuję Rick/JB za wczorajszą odpowiedź na moje pytania.Znam mężczyznę,  którego ma
matka.Chciałem mieć coś, co mógłbym mu wysłać do obejrzenia.Jesteście wspaniali.Chciałbym
móc pomóc więcej.Te informacje docierają teraz do wielu.Świetnie się spisałeś, opowiadając o
tym  światu,  Rick.Możesz  być  uważany  za  współczesnego  świętego.Bez  żartów.Cudowny
człowiek.Nie mogę powiedzieć wystarczająco dużo dobrych rzeczy o tobie Rick & JB, którzy
tkwią przy tobie w tym wszystkim.Pomyśl, że co miesiąc będę kupować 5 książek, aby pomóc
Rickowi.Zachowajcie  świetne  informacje,  chłopaki.Jesteście  najlepsi.Pokój  i  zdrowie  dla
wszystkich.RSO.Boże lekarstwo”. Piotr

„Cóż, Rick i Jindrich, moja ciężka praca i poświęcenie dla RSO w końcu się opłaciło.Śledziłem
łzy  Ricka  i  Phoenixa  od  2004  roku  i  od  razu  uwierzyłem  w  lecznicze  właściwości
oleju.Rozpowszechniałem i stawałem za tym w 100%, nawet gdy ludzie się śmiali i nazywali
mnie  szaloną.Teraz  wyleczyłem  3  osoby  z  nieuleczalnym  rakiem,  a  mojemu  ostatniemu
pacjentowi  zawdzięczam  wiele  za  to,  że  rzeczywiście  przeszedł  przez  system  medyczny  i
odmówił wszelkiego leczenia, a także udokumentował, że używał RSO do wyleczenia swojego
raka…oba jego płuca były pełne raka i dały mu 3 miesiące życia, kiedy został po raz pierwszy
zdiagnozowany...5 miesięcy temu.

Dziś  oficjalnie  jest  wolny  od  raka  i  faktycznie  przytył  27  funtów.Lekarze  onkologowie  są
zszokowani jego cudownym wyzdrowieniem w ciągu zaledwie 5 miesięcy przy prawie żadnej
pomocy z ich strony i  faktycznie mówią,  że jest  zdrowszy niż  teraz.Lol.Jadł  olej  na oczach
lekarzy  w  szpitalu  i  nosił  ze  sobą  magazyn  Weed  World  z  artykułem  o  łzach  Phoenix,
pokazujący go wszystkim innym pacjentom i  rozpowszechniający informacje o RSO.Wkrótce
będę miał kopie całej dokumentacji szpitalnej, że RSO wyleczył jego raka...W jego papierkowej
robocie jest napisane, że używał oleju konopnego do leczenia.

Będę przygotowywać dla niego historię tak szybko, jak to tylko możliwe.Znam również około 25
innych osób, które widziały cud RSO na wiele różnych chorób, a teraz pracują również nad
wyleczeniem siebie... słowo się skończyło!!!!:) W imieniu wyleczonych, a niedługo będzie wielu
innych w mojej okolicy, chciałbym Wam podziękować za dalszą ciężką pracę i poświęcenie w
ponownym odkryciu panaceum...Jesteście ratownikami...Dosłownie!!POKÓJ I MIŁOŚĆ od PA”
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Steve

„Ktoś  nałożył  olejek  na  małą  plamkę na  jej  raku  skóry  (twarz)  i  po  dniu  wygląda  jeszcze
gorzej.Czy ma reakcję,  czy olej  faktycznie najpierw wyciąga rzeczy na powierzchnię skóry?
Wszystko wygląda na zielonkawe, jakby było zakażone, tak jakby.Czy to normalne?Czasem?"
Miguel

„Tak,  to może być normalne!To dobry znak,  jeśli  poczujesz swędzenie i  zobaczysz,  jak olej
działa, to włóżjeszcze więcej oleju.Zielonkawy może pochodzić z oleju.Czy olej jest zrobiony
prawidłowo?” Ania

„O tak, nie jest zielony od oleju, to złoty olej, który robię, to najczystszy, jaki można uzyskać,
robiąc go w domu.To jest naprawdę jak infekcja zielona biaława.Byłem prawie pewien, że to olej
robi swoją pracę, chciałem tylko potwierdzenia od kogoś innego.Dzięki." Miguel

„Cześć,  muszę opowiedzieć historię  o cudzie,  który wydarzył  się  wczoraj.Mam przyjaciółkę,
która nazywa się Shannon O'Brien.Jest 17-letnią osobą, która przeżyła raka mózgu.Od około
roku rośnie nieoperacyjny guz.Urósł do prawie wszystkich rozmiarów jej mózgu.Podzieliłem się
z nią RSO, a wczoraj jej wyniki MRI wykazały, że guz zmniejszył się prawie o połowę.Bierze go
od lutego.14.Musisz zrozumieć, że to było Zdrowaś Maryjo.Jestem bardzo wdzięczny, że mój
duch znalazł twoją historię i mogłem ją przekazać dalej”. Nadine

„Moja  żona  używa  RSO  od  11  miesięcy.Ma  raka  piersi  z  przerzutami  w  IV  stopniu
zaawansowania,  a  onkolodzy  z  MD  Anderson  Cancer  Center  powiedzieli  jej,  że  jest  zbyt
zaawansowana  na  chemioterapię,  radioterapię  lub  operację.Wyjechała  z  naszego  domu  w
nielegalnym  stanie  26  godzin  prosto  do  stanu  prawnego,  aby  go  uzyskać.Jej  guzy  się
kurczą.Uważamy, że gdyby miała dostęp, którego potrzebuje (obecnie przyjmuje tylko 2 gramy
dziennie),  byłaby  już  wolna  od  raka.RSO  utrzymuje  moją  żonę  przy  życiu  i  mamy  też
niepełnosprawnego syna.Bóg wie, że jej praca tutaj jeszcze się nie skończyła!!” Fryderyka

„Cóż,  Rick,  czuję  się  lepiej.Byłem  na  RSO  przez  około  30  dni  z  powodu  guza  mózgu  i
cukrzycy.Spada mi cukier we krwi.Odstawiłem insulinę 2 dni temu, ponieważ poziom cukru we
krwi spadał zbyt nisko”. Jeff

„Usunął  także  raka  piersi  innego  przyjaciela  w  stadium  1.W  ciągu  dwóch  tygodni  z  guza
wielkości  piłki  golfowej  przeszedł  w  mniejszy  niż  groszek.0,4g  dwa  razy  dziennie,  surowy
olej.Inny przyjaciel z rakiem skóry usunął go roztworem do stosowania miejscowego wcieranym
bezpośrednio w skórę.

Na sobie pozbyłam się infekcji i opuchlizny w zepsutym zębie, oczyściłam płuca po walce z
astmą i usunęłam ze skóry dwie śmierdzące plamy, które mogły być rakiem, ale nie musiały.
zniknął... ups.Bez chemii, bez promieniowania, bez skutków ubocznych, bez problemu.” Bruce

„Chciałbym podziękować JB za wszelką pomoc!Jak niektórzy wiedzą, moja żona ma raka piersi
w stadium 4, który rozprzestrzenił się na jej kości.Doktor powiedział, że ma tak wiele guzów, że
musieli przestać liczyć i dali jej 6 miesięcy życia!Zaczęli jej chemię przez ostatnie 5 miesięcy, ja
dałem jej 5 ziaren ryżu oleju RSO przez półtora miesiąca!Właśnie byłem świadkiem cudu życia!
Właśnie wykonała MRI i skany i nie mogli znaleźć żadnych oznak raka!

Nie mogę udowodnić,  że olejek miał  z  tym coś wspólnego,  ale jestem na 99% pewien,  że
pomógł jej pokonać garb!Nie skończyła nawet protokołu chemioterapii, zostały jej 4 miesiące
leczenia!W  2012  roku  mówiono,  że  rak  w  stadium  4  jest  nieuleczalny,  więc  tak  jak
powiedziałem, olej musiał zadziałać!Polecam każdemu, kto ma raka, jak najszybciej zażyj ten
olejek RSO.To nic nie może zaszkodzić!Tak jak powiedziałem, dziękuję JB za wszelką pomoc!”

„Ile kropli wielkości ryżu powinienem jej podać w fazie podtrzymującej?” Jeff
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--  1-2  g  na  miesiąc  może  wystarczyć,  Jeff,  kropla  w  nocy  to  wszystko,  czego  większość
pacjentów wymaga jako dawki podtrzymującej.Ale wzięła chemię, więc chciałbym zobaczyć, jak
zjada  co  najmniej  60  g  tak  szybko,  jak  tylko  może,  aby  usunąć  szkody,  które  pozostawiła
chemia.Dziękuję, JB

„Użyłem oleju,  który  zrobiłem sam,  korzystając  z  instrukcji  wideo  Ricka  i  wyleczyłem się  z
rozlanego  chłoniaka  z  dużych  komórek  B  w  stadium  4,  rzekomo  „nieuleczalnego”  raka
pęcherzykowego w zaledwie 58 dni!

Od  tego  czasu  nadal  robię  olej  dla  siebie  i  innych  i  widziałem  ponad  10  potwierdzonych
przypadków  płuc,  piersi,  prostaty,  mózgu,  okrężnicy,  białaczki,  trzustki,  pacjenci  leczą  się
samiużywając ciemnozielonych olejków!!Robię olej używając ZARÓWNO liści, jak i kwiatów ze
względu na specjalne związki przeciwzapalne znajdujące się TYLKO w zielonych liściach!

Straciłem całe jelito grube w 1992 roku.Od 20 lat  mam „torebkę” wykonaną z mojego jelita
cienkiego, która działa jak normalna instalacja wodociągowa, a 7 lat temu powinna się zepsuć!
Według mojego gastroenterologa w PAMF; Przypisuje intensywne stosowanie kannabinoidów
zdrowemu woreczkowi  „w lepszym stanie  niż  20 lat  temu,  w dniu,  w którym został  po  raz
pierwszy  włożony”.  Słyszał  te  same  wyniki  od  wielu  innych  pacjentów,  którzy  stosują
kannabinoidy i teraz poleca je swoim pacjentom!” Craig

"Chcę Ci tylko podziękować.Po 5 latach „czujnego czekania” chłoniak grudkowy mojego męża
podnosi swoją brzydką głowę.Ma 3 tygodnie w oleju i czuje się świetnie, nawet grając w golfa 4
dni w tygodniu.Będę Cię informować, gdy będziemy kontynuować.” Joyce

„Poszedłem na moje 2-letnie skany i są CAŁKOWICIE USUNIĘTE OD RAKA I USZKODZEŃ
PROMIENIOWYCH,  KTÓRE  ZOBACZYLI  OSTATNIM  RAZEM  TROCHĘ.JESTEM
CAŁKOWICIE  WOLNY OD CHOROBY,  OLEJU RSO.CZYM BÓG  WYSYŁAŁ  OLEJ  RICKA
SIMPSONA DLA TYLU...DZIĘKUJĘ ZA PRZEKAZYWANIE wszystkich informacji, które robisz.”
Linda

„Żona mojego przyjaciela ma raka okrężnicy w późnym stadium.Lekarze odesłali ją do domu i
powiedzieli, że nic więcej nie mogą dla niej zrobić.Rozprzestrzenił się na jej płuca i mózg.Jaką
dawkę powinna przyjąć?Jak długo zajęłoby jej zbudowanie tolerancji?Czy powinna zebrać 3
krople  wielkości  ziarna ryżu dziennie?Chemioterapia,  którą  jej  podali,  sprawiła,  że  jest  zbyt
słaba... nie będą jej już podawać chemii...Mam nadzieję, że olej naprawi wyrządzone szkody,
zanim będzie za późno.Dali jej jeszcze 4-6 miesięcy…” Simon

-- Simon, ten sam protokół jak w przypadku wszystkiego innego.Gdy przyzwyczai się do leku,
im więcej i szybciej je, tym lepiej.JB

„Cztery  miesiące  temu  zacząłem  wytwarzać  olej  z  konopi  indyjskich  dla  kuzyna,  który
zrezygnował nawet z przetrwania do 2014 roku po tym, jak jego lekarz, 4 razy w ciągu roku,
chirurgicznie usunął wiele raka z jego pęcherza, poddał mu kilka chemioterapii i powiedział mu
następnym krokiem było usunięcie pęcherza.Zaczął brać olej w styczniu, a dwa tygodnie temu
dowiedział  się,  że  nie  ma  raka.Teraz  robi  własny  olej  i  codziennie  przyjmuje  dawkę
podtrzymującą”. Karol

„Cześć, po prostu pomyślałem, że podzielę się z tobą dobrą wiadomością.Pacjent z rakiem, o
którym mówiłem wcześniej, przeszedł niedawno tomografię komputerową.Nie ma guzów!!!Na
jego klatce piersiowej był guz wielkości piłki baseballowej.To i inne guzy całkowicie zniknęły!
Jedyne, co pozostało, to trochę blizny.On i ja chwalimy Boga za to cudowne lekarstwo.Konopie
indyjskie,  niesamowita  roślina,  dar  otrzymany  od  Boga.Wszyscy  powinniśmy  podziękować
Rickowi  Simpsonowi  i  jego  poświęceniu,  aby  uświadomić  ludziom,  co  może  zrobić  Boża
roślina.Pacjent  odzyskał  utracone  40  funtów.Wygląda  zdrowiej  i  lepiej  niż  kiedykolwiek
widziałem.Jestem  w  100%  pewien  i  naprawdę  wierzę,  że  olej  Ricka  Simpsona,  jeśli  jest
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właściwie wykonany i używany, może wyleczyć raka.Teraz, po 12 latach walki z tą chorobą,
pacjentka jest wolna od raka.Tylko za to możemy oddać naszą chwałę Bogu.

Jeszcze raz dziękuję, Rick, za bycie twardogłowym facetem, który wiele poświęcił dla ludzi.Od
roku opowiadam o tym, co może zrobić RSO.Teraz jestem w 100% pewien, że wszystko, co
zostało powiedziane w Twoich filmach, jest naprawdę niebieskie.Przyjmuję kolejnego pacjenta z
rakiem w stadium 4 i jestem bardzo przekonany, że wyzdrowieje z raka za mniej niż rok.Będę
dalej  rozpowszechniać  informacje  najlepiej  jak  potrafię.Pomogę  też  jak  największej  liczbie
osób.Prawda zwycięży.Dziękuję za wszystko, co zrobiłeś i nadal robisz.Z poważaniem, wzrastaj
Bogini”

"Dr.  Rondeau powiedział  mi  przed Bożym Narodzeniem,  że ta czarna plama na plecach to
czerniak.Poszedłem do niego,  gdy zaczęło krwawić.Wróciłem do domu i  zacząłem nakładać
olejek z pąków na plecy, a także zacząłem stale jeść olej.Zajęło to mniej  niż 2 tygodnie,  a
miejsce na moich plecach oczyściło się i kontynuowałem spożywanie około 2 uncji oleju.Ledwie
ślad na plecach i czuję się fantastycznie.

Philip również przeszedł roczne badanie kontrolne i od ponad roku nie ma raka.Więc nazywają
to  wolnym  od  raka.Nie  musi  iść  do  lekarza  przez  co  najmniej  3  lata.Nie  brał  chemii  ani
promieniowania,  wziął  około  4  uncji  oleju  z  konopi  indyjskich  i  nadal  je  trochę  prawie
codziennie.Niewiele osób pokonuje raka jelita.Rick jest naszym bohaterem. Drewno fletowe

„Tylko trudno uwierzyć ludziom, którzy nie mieli okazji zdobyć wiedzy na temat uzdrawiającej
mocy  oleju  z  konopi… Mieszkam  w  okolicy,  z  której  pochodzi  Rick  Simpson  i  widzieliśmy
uzdrawiającą moc od 10 lat.Leczy raka, cukrzycę, schorzenia mięśni, bóle zębów, a zwłaszcza
cudowne lekarstwo na oparzenia (trzeba to zobaczyć, żeby w to uwierzyć).

Jak dotąd nie widzieliśmy niczego, co by nie zadziałało, jeśli będzie przyjmowane prawidłowo i
regularnie.Szczególnie  dobry  na  raka  skóry,  nudności,  skurcze  żołądka  i  wszystko,  czego
potrzebujesz.Dobry sen w nocy.Nie ma nic, co łagodzi stres, tak jak olej z konopi indyjskich, a
większość  naszych  wewnętrznych  problemów  jest  spowodowana  stresem.Więc
proszę.Powodzenia wszystkim.To naprawdę działa, wystarczy mu zaufać.Zaufaj Bogu i Rickowi
Simpsonowi”. Terry

„Wiem tylko, że byłem gotowy do drogi, nie mogłem już tego znieść, opublikowałem tutaj swoją
historię, a mój anioł podszedł i podłączył mnie do oleju RSO.Przestałem jeść, a mając zaledwie
kilka ziaren ryżu w oleju, mogłem poczuć zmianę wewnątrz mnie.Wcześniej moje życie toczyło
się na kanapie z poduszką grzewczą, trzymane napoje.Ale drugiego dnia wstałem, w lodówce,
szukając  czegoś  do  jedzenia,  wziąłem  prysznic.Dla  niektórych  to  nic  wielkiego,  dopóki  nie
nadejdzie czas, kiedy nie możesz wytrzymać wystarczająco długo, by wziąć prysznic.Zostałem
na  tym,  przybrałem  na  wadze,  zacząłem  żyć  na  nowo,  naprawdę  odzyskałem  swoje
życie.Żałuję tylko, że nie wiedziałem o tym przed operacją.56, biała kobieta, ofiara raka piersi,
Kathleen”

„Mój ojciec ma teraz 75 lat, jakieś 18 lat temu u mojego ojca zdiagnozowano raka żołądka,
przeszedł operację usunięcia żołądka, spędził 15 lat ucząc się, jak żyć na nowo.3 lata temu
powiedziano  mu,  że  musi  usunąć  dolne  jelita  i  część  okrężnicy  z  powodu  zmian
nowotworowych.2 lata temu powiedziano mu, że nowy rak jest w miejscach, których nie można
operować...

Kiedy dowiedziałem się o tym, zrobiłem 24-godzinną porcję oleju (350 gramów górnego pąka w
1/2  galona  Everclear).Rok  później,  kiedy  poszedł  na  badanie,  dr  nie  mógł  znaleźć  raka,
najwyraźniej olej sprawia, że rak jest niewidoczny i nieskuteczny aż do śmierci…Obecnie leczy
swojego najlepszego przyjaciela Ellie, swojego psa rasy labrador, który ma guzy… a ona bardzo
ładnie  reaguje  na  olej…  Jestem  twoim  największym  fanem  w  USA.Moje  życie  to  ten
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olej.Dziękuję Rickowi Simpsonowi. Rebeka

„Muszę  tylko  podzielić  się  tą  wspaniałą  wiadomością  z  wami  i  waszymi
obserwatorami...Przyjaciel mojej żony z pracy powiedział jej kilka miesięcy temu, że rak trzustki
jej męża powrócił po raz drugi, moja żona i ja już wiedzieliśmy o twoim RSO, więc umieściliśmy
je na twojej stronie, aby dowiedzieć się więcej na ten temat itp., cóż, zaczął od razu, a wczoraj
wrócił  do  szpitala  po wyniki  swoich ostatnich  badań,  szpital  w zasadzie  powiedział  mu,  że
znowu potrzebuje chemii, ale to, co się właściwie stało, gdy spojrzeli na wyniki, to fakt, że rak
zdecydowanie stał się znacznie mniejszy niż wtedy, gdy po raz pierwszy zauważyli, że wrócił, w
rzeczywistości prawie zniknął.Byli zdziwieni, jak to mogło się skurczyć (powinni wtedy poznać
wszystkie rodzaje leków, nie tylko te trujące).Powiedzieli,  że chcą usunąć to, co zostało, ale
poradziłem mu, aby po prostu kontynuował  te  same dawki,  które robił  wcześniej,  ponieważ
najwyraźniej miało to pozytywny efekt, i nie zawracał sobie głowy pozwalaniem tym rzeźnikom
w pobliżu.Byłem bardzo szczęśliwy słysząc tę wiadomość i nie mogłem się doczekać, aby Cię o
tym powiadomić. :)" Znak

-- Dobra robota, Mark, spójrz jak pacjent się czuje, w większości przypadków badania nie są
potrzebne.Jeśli  zjada  120-180g  przez  sześć  miesięcy,  wydaje  się,  że  nie  ma  się  czym
martwić.JB

„Istnieją tysiące udokumentowanych dowodów na to, że rzeczywiście leczy raka u ludzi, którzy
nie chcieli  mieć nic wspólnego z lekarzami, tylko z olejem.Miałem raka 4 stopnia.Zostały mi
tylko 3 miesiące życia, a to było 14 miesięcy temu.” Tomek

– Żeby cię poinformować, oto najnowsze informacje dotyczące mojego wujka Toma.Jego nowy
poziom PSA wynosi 0,1 i jest stabilny.Dziękujemy za przekazanie nam wiedzy, która pozwoli
ocalić mu życie.Był w stadium 4 raka prostaty.Szukamy referencji.Niech cię Bóg błogosławi."
Sherri

„Tom,  użyłem  tego  oleju  3  lata  temu,  aby  zabić  raka  prostaty  w  stadium  4.Na  początku
stosowałam terapię hormonalną, a potem dowiedziałam się o RSO.To działa.Osobiście znam
dziesiątki  osób,  które  codziennie  stosują  go  na  wiele  dolegliwości.To  ogromna  pomoc  dla
pacjentów z rakiem, ale myślę, że moim najbardziej zdumiewającym odkryciem było wyleczenie
czyjejś ciężkiej łuszczycy, która miała ponad 90% ciała.Spożywając 1/4 do 1/2 grama olejku
dziennie przez 6 tygodni, osoba ta dosłownie wyleczyła się z choroby, na którą cierpiała od
dziecka.Mógłbym godzinami opowiadać o rzeczach, które widziałem w tym oleju.Zobaczysz,
zachowaj otwarty umysł i postępuj zgodnie z instrukcjami Rick, nie będziesz żałować. Dan

„Od  czasu  mojego  wyzdrowienia  z  wrzodziejącego  zapalenia  jelita  grubego  i  raka,  mój
gastroenterolog ma teraz WSZYSTKICH swoich pacjentów na produktach z konopi, ponieważ
są to najsilniejsze środki przeciwzapalne, jakie zna…i działają LEPIEJ NIŻ JAKIKOLWIEK LEKI,
KTÓRE MOŻE PRZEpisać!!!” Craig

„Wiem, że leczy raka…Wyleczyłem moją mamę 3 razy i teraz jest wolna od raka.” Mc Jay

„Używam  oleju  przez  5  tygodni,  a  wczorajsze  badanie  zwierząt  wykazało  znaczny  spadek
guzów kości i brak dowodów na hipermetaboliczne guzy wątroby.Pierwotnie przedstawiłem raka
w stadium 4 i żywego raka 3 miesiące temu...Powiedziałbym, że to działa.A to były dopiero
pierwsze 8 cm3, czas wyłączyć kolejne 52!!” Laura

--  Świetnie,  Lauro,  wspaniale  to  słyszeć,  ale  trzymaj  się  z  daleka od dalszych skanów lub
prześwietleń, jeśli to w ogóle możliwe.Nie chcesz naświetlać guza, Twój onkolog powinien być
w stanie wyjaśnić Ci, dlaczego nie jest to dobry pomysł.Najlepsze życzenia, JB

„Słuchaj,  szukałem  tego  przez  miesiące.Jest  wspierany  przez  Harvard.Używają  go  w
Hiszpanii.Ze względu na to, że jest to nielegalne, niestety nie mogę nic więcej powiedzieć.Mogę
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powiedzieć, że mój mąż ma raka w stadium 4 z metami na mózg.RS mówi, że nie ufaj nikomu
swoim  zdrowiem.Więc  nie  zrobiłem.„Przeskoczyłem  księżyc”,  że  tak  powiem.Wylądowałam
mocno na nogach, a mój mąż ma się dobrze.:)” Lisa

„Drogi  CureYourOwnCancer.com,  jakiś  czas  temu  przeczytałem  o  oleju  Ricka  Simpsona  i
postanowiłem spróbować go zrobić.Uprawiam marihuanę od bardzo dawna.Użyłem kilku moich
najlepszych  pąków  i  stworzyłem  olej  konopny  premium.Próbowałem  i  nie  mogłem  w  to
uwierzyć.Był tak silny, że nie przypominał niczego, co kiedykolwiek miałem.

Po spróbowaniu poznałem pacjenta, który walczył z rakiem (chłoniakiem Hodgkina) od około 11
lat.Zaproponowałem, że będę jego opiekunem od medycznej marihuany i dostarczę mu olej za
darmo, o ile będzie przyjmował olej zgodnie z zaleceniami.W tym czasie był dla mnie bardziej
niż  mniej  obcy.Spotkałem  go  rok  wcześniej  na  spotkaniu  klubu  współczucia  i  wtedy
dowiedziałem się, że ma raka.Naprawdę chciałem sprawdzić, czy olej może wyleczyć raka, jak
wspomniano w Ricka SimpsonaUciekaj od lekarstwa.

Tak więc po nawiązaniu  kontaktu z  tym pacjentem i  przedstawieniu  mu oferty  złożyliśmy z
naszym państwem odpowiednią dokumentację i  rozpoczęliśmy leczenie.Ustawiliśmy go tam,
gdzie byłby w posiadaniu roślin, więc w końcu będzie mógł sam sobie dostarczać olej.To też
była część umowy, że uczy się, jak sobie pomagać.Rozpoczęliśmy leczenie.Na początku było
mu ciężko, ponieważ olej był tak silny, a przyjmowanie go trzy razy dziennie może być dość
trudne.
Po trzech miesiącach guz na jego górnej części klatki piersiowej zaczął się kurczyć.Po pięciu
miesiącach  guz  zniknął  całkowicie.Następnie  poszedł  na  tomografię  komputerową.Wyniki
wróciły,  że  jest  wolny  od  raka!Lekarze  próbują  wyleczyć  jego  raka  od  co  najmniej  11
lat.Chemioterapia, przeszczepy szpiku kostnego i tak dalej.Wystarczyło przerobić około funta
pąków premium wolej konopny.Ma swoje wyniki przed i po tomografii komputerowej na dysku
(zostaną  nam  udostępnione  wkrótce).Wystąpił  i  przemawiał  publicznie  do  ludzi.W
rzeczywistości  jest  teraz  opiekunem  pomagającym  innym  pacjentom  z  leczniczym  olejem
konopnym!”RosnąćBogini”

„Rok temu mój onkolog powiedział nam, żebyśmy wkrótce skontaktowali się z hospicjum, rak
jelita grubego wrócił  do moich płuc i  jelita grubego,  został  usunięty z  jelita  grubego w 09 i
wątroby w 11.Mój  mąż nalegał,  aby  spróbowali  jeszcze jednej  rundy chemii.W tym samym
czasie  odkryłem olej  z  konopi,  zacząłem  go  brać  tego  samego  dnia  co  chemioterapia.Mój
marker nowotworowy wynosił 17,6.Po JEDNYM kuracji (i 2 tygodniach stosowania oleju) mój
marker nowotworowy wynosił 10,6.W zeszły piątek po 2 zabiegach i 5 tygodniach stosowania
oleju mój marker nowotworowy wynosi 4,8.Moja pielęgniarka powiedziała mi,  że nie wie, co
robię, ale ta chemia nie miała dać takich wyników.Czuję się lepiej niż dawniej.” Diana

„Cześć Jindrich, wczoraj skończyłem czytać książkę Ricka.Świetne rzeczy!Szczerze mówiąc,
nie potrzebuję więcej dowodów na prawdziwie magiczną moc olejku!

Zrobiłem też kilka eksperymentów i  każdego dnia odkrywam coś nowego,  co ten lek może
zrobić!Niesamowity!Niestety,  chociaż  jestem przekonana  i  nawet  jeśli  moja  dziewczyna  jest
przekonana, to jej mama jakoś nie jest w stanie całkowicie „odpuścić”…i nadal nie jest pewna,
czy  rzuci  gównianą  chemię…
Ciągle staram się wydobyć dobre argumenty, ale nie mogę się za nią zdecydować!To ona ma
raka i jako jedyna może zdecydować, co zrobić ze swoim życiem.

Wiem,  że  na  koniec  i  tak  się  wyleczy,  bo  wepchniemy jej  tyle  oleju,  że  nie  będzie  mogła
umrzeć.Ale nadal uważam, że bawienie się tymi pieprzonymi chemikaliami jest takie głupie i
niebezpieczne, zwłaszcza gdy masz dostęp do medycyny naturalnej, która, jak udowodniono,
leczy raka!Czytam o twoich doświadczeniach z rakiem i  systemem medycznym...Bardzo mi
przykro z powodu Twojej  straty… a teraz lepiej  rozumiem Twój stosunek do tradycyjnej tak
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zwanej „medycyny”!” Luigi

-- Cześć Luigi, dziękuję za miłe słowa na temat książki i szkoda, że musiałeś przez to przejść.To
jej wybór, którą kurację wybierze, ale ja bym się nie zbliżał do chemii - po prostu przeczytaj jej
historię mojej Mamy, może zrozumie, że zażywanie trucizny nigdy nie jest dobrym pomysłem,
zwłaszcza gdy nie  jest  to  uzasadnione i  konieczne.Jej  szanse na przeżycie  jedynie  chemii
znacznie wzrosną, jeśli weźmie olej, ale znowu, po co wyrządzać jeszcze większe szkody jej
choremu ciału?To nie ma najmniejszego sensu.Najlepsze życzenia, Jindrich

„Przyjaciel  posadził  mnie,  żebym  popatrzyłUciekaj  od  lekarstwajakieś  dwa  i  pół  roku  temu
myślałem, że to może pomóc mojej  łuszczycy.Robiliśmy olej  razem – pierwszy raz dla nas
obojga – w ciągu trzech tygodni moja łuszczyca plackowata zniknęła.Od tego czasu robię olej i
piję  go.Jeśli  łykam codziennie i  nakładam olejek miejscowo na noc na pojedyncze miejsca,
które pojawiają się przypadkowo, łuszczyca jest bardzo kontrolowana i prawie niewidoczna.Ze
względu na to doświadczenie wskoczyłem z dwiema nogami i teraz posiadam pierwszy w pełni
licencjonowany stanowy biznes marihuany w Kolorado.Rok po rozpoczęciu mojej działalności u
mojego taty zdiagnozowano czerniaka w stadium IV – rozprzestrzenił się on na jego płuca i
wątrobę.Jego  onkolog  dał  mu  od  3  do  12  miesięcy  i  kazał  przygotować  się  do  opieki
hospicyjnej.Natychmiast zacząłem go stosować w reżimie RSO, a pięć miesięcy później jego
rak zniknął.Stracony.Najłatwiejsza rzecz na świecie!Dzięki Rickowi za ponowne wprowadzenie
tego niesamowitego leku na świat!:-)” Erica

„Zrobiłem 2 tygodniowy kurs oleju...Mogłem sobie na to pozwolić tylko mniej więcej co drugi
dzień,  jednak  łuszczyca  na  moim  ciele  prawie  zniknęła.daję7moją  kartę  do  hodowcy  na
zewnątrz w tym roku, abym mógł uzyskać wystarczającą ilość surowca za jednym razem, aby
zrobić 60-dniową partię, aby raz na zawsze wyleczyć to gówno!!!” Zofia

„Olej z konopi leczy raka.Jestem pacjentką z rakiem piersi w trzecim stopniu zaawansowania i
używam oleju, aby się wyleczyć”. Adele

„Bez chemii, bez promieniowania… RSO i zmiana diety… RSO wyleczyło mnie z raka żołądka
bez tego gówna…” Dale

„Cześć Rick, rozmawiałem z tobą kilka miesięcy temu i od tego czasu wypróbowałem olejek na
moją  depresję.Trudno  powiedzieć,  czy  był  skuteczny,  czy  nie,  ponieważ  jedna  uncja  (28g)
wystarczyła na około 10 dni.Pod koniec 10 dni przez kilka dni cierpiałem na lekką depresję.W
moje  życie  był  zaangażowany  stresor,  ale  byłam  w  stanie  funkcjonować,  chociaż  miałam
poczucie przygnębienia.Kto wie, mogło być gorzej bez oleju.

Zresztą spróbowałam też trochę oleju na jeden z nowotworów skóry mojej koleżanki (76 lat).To
był  naprawdę  paskudnie  wyglądający  rak,  około  8  mm bardzo  żółtego  środka  otoczonego
zaczerwienieniem  o  średnicy  około  75  mm.Pozostawił  go  tylko  na  2,5  dnia,  ponieważ
swędzenie i  zapach były  dla niego zbyt  duże.Jednak kiedy zdjęto okrycie (był  to opatrunek
wodoodporny),  rak  prawie  zniknął.Niestety  ma  liczne  nowotwory  skóry  i  nie  stać  go  na
pieniądze potrzebne do ich leczenia.Więc spalił je z wielkim bólem.Jest sceptyczny i chwalenie
olejku jest dla niego bardzo ważne.

TROCHĘ  DOBRYCH  WIADOMOŚCI.Mój  syn  uczęszcza  na  swój  ostatni  rok  studiów  na
kierunku chemia i  powiedział  swojemu profesorowi  chemii  organicznej  (urodzony w Australii
chiński  dżentelmen)  o  wynikach,  a  on  był  bardzo  zainteresowany  i  zamierza  zbadać  i
poeksperymentować z olejem na różnych osobach z rakiem skóry.Nie jestem pewien, jak długo
to potrwa,  ale będę Cię informować.Z wiarygodnością Profesora możemy postawić stopę w
drzwiach biurokracji.Pozdrawiam, Warwick, Australia”

„Zrobiłem to, podałem mojemu 18-letniemu synowi… Teraz nie ma żadnych śladów raka.Jestem
ci  winien  ogromne  podziękowania  Rickowi  Simpsonowi.U  mojego  syna  zdiagnozowano  w
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październiku mięsaka maziowego po usunięciu guza przed wykonaniem biopsji...Powiedziano
mi, że rak nadal tam będzie i mógł rozprzestrzenić się na jego płuca z powodu agresywnego
typu nowotworu, jakim jest...Ostatnie wyniki testów, nie mogą znaleźć żadnego śladu, by ich
oszołomić...Olej z konopi był jedną z wielu rzeczy, od których zacząłem go prawie natychmiast
po postawieniu diagnozy”. Amanda

„Mój bliski przyjaciel otrzymywał kiedyś morfinę na ból związany z guzem mózgu.Sama morfina
powodowała  uzależnienie,  odwyki  i  tylko  pogarszała  sytuację  podczas jej  stosowania.Sama
marihuana  była  jedynym  lekiem,  który  łagodził  objawy  odstawienia,  depresję,  ból  i  sam
nowotwór.Twoja wiadomość uratowała mojego przyjaciela. Jaspis

„Jestem bardzo podekscytowany olejem.W zeszłym miesiącu po raz pierwszy o tym czytałem
lub słyszałem.jestem zachwycony...Panie Simpson, wielu z nas dziękuje za bezinteresowną i
pełną miłości pracę, którą wykonałeś dla całej ludzkości.Jesteś moją definicją Humanitarysty!!!
Jestem  wolontariuszem  w  Hospicjum  od  1998  roku,  widziałem  wielu  cierpiących  i
odchodzących, nawet w moich ramionach.Myślenie, że tak wiele z tego cierpienia można było
złagodzić, jest dosłownie oszałamiającym umysłem…” Cindy

–  Z  pewnością  tak,  zwłaszcza  jeśli  weźmie  się  pod  uwagę,  że  wszystkie  informacje  o
„cudownych  uzdrawiających  mocach”  oleju  Ricka  Simpsona  są  prawdziwe.Prawidłowo
wyprodukowany  i  używany  olej  może  naprawdę  wyleczyć  raka,  cukrzycę  i  tysiące  innych
schorzeń.Może naprawdę pomóc w bólu, którego morfina nie dotknie.Naprawdę odmładza ciało
i odbudowuje mięśnie.Myślę, że słowa zadziwiające nie opisują tego w pełni.JB

"O MÓJ BOŻE.Właśnie dostałem wiadomość od kogoś, komu daję Phoenixowi łzy, kto miał i to
znaczy miał raka nerki.Po zażyciu oleju przez 90 dni najnowsze badanie PET pokazuje, że guzy
zniknęły..To  jest  niesamowite.Widziałem,  jak  Łzy  Feniksa  leczyły  wielu,  odkąd  z  nimi
pracowałem.Dziękuję za pomoc w leczeniu innych”. Gregg

--  Gratulacje  i  dziękuję  za  pomoc  innym,  Gregg.Nigdy  więcej  skanów,  tylko  olej.Skan  jest
rakotwórczy, może spowodować nawrót raka i kto tego chce?JB

„Witam  drogi  słodki  Rick  Simpson  i  Jindrich  Bayer,  mam  nadzieję,  że  jesteście  zdrowi  i
szczęśliwi.Biorąc  pod  uwagę  ilość  e-maili,  które  musisz  otrzymać,  jestem  pewien,  że  nie
pamiętasz  mnie  sprzed  kilku  miesięcy,  więc  włączyłem  naszą  wcześniejszą
korespondencję.Mama  żyje  i  jest  bardzo  zdrowa!Powiedzenie,  że  jesteśmy  tak  bardzo
wdzięczni, to mało powiedziane.

W momencie rozpoznania w lutym 2012 r. (gruczolakorak trzustki stopnia 4 z przerzutami do
wątroby i płuc) rokowanie było od 3 do 6 miesięcy z przewidywanym poważnym pogorszeniem
stanu zdrowia w tym okresie.Zamiast tego żyje, jest szczęśliwa i ma się dobrze 10 miesięcy
później.Wiem,  że  oboje  sprzeciwiacie  się  chemioterapii  i  my  też… Ale  kiedy  powiedzieli  3
miesiące,  rzuciliśmy  na  to  WSZYSTKO,  w  tym  chemioterapię,  wraz  z  natychmiastowym
uruchomieniem RSO.Powiedziano nam, że nikt nie jest tak zdrowy jak mama na takiej ilości
chemii Gemzar, jaką otrzymała.RSO musiało przez ten czas dbać o jej zdrowie.Chemioterapia
zatrzymała  się  6  tygodni  temu,  kiedy  zdecydowała,  że  może  wyczuć  początki  uszkodzeń
spowodowanych chemioterapią.Od 6 tygodni odstawia się od chemii i czuje się świetnie.

Od czasu jej diagnozy w lutym 2012 roku, po początkowym nagromadzeniu, przyjmowała gram
RSO  dziennie  (do  tej  pory  łącznie  około  300  gramów).Ostatnie  badanie  wykonane  w
poniedziałek 12-17-12 wykazało większe zmniejszenie guza, w tym dokumentację, że niektóre
guzy były zbyt małe, aby można je było zobaczyć za pomocą tomografii komputerowej.To była
niesamowita wiadomość!Następnie we wtorek otrzymaliśmy wyniki jej pracy w laboratorium.Po
otrzymaniu tak dobrych wiadomości o skanowaniu byliśmy zszokowani, gdy usłyszeliśmy, że jej
test markera nowotworowego (CA19-9) wzrósł z 285 do 2100.Czy kiedykolwiek widziałeś, jak to
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się stało?Czy masz jakieś wyjaśnienie,  dlaczego lub w jaki  sposób wzrosły  markery?Jakieś
pomysły?Jakieś  sugestie?To  pytanie  dotarło  do  kilku  twórców  RSO,  ale  jak  dotąd  nie  ma
ostatecznej odpowiedzi.

Oto jej dotychczasowe wyniki CA19-9.Prawidłowy poziom wynosi MNIEJ NIŻ 37. Nie wykonano
żadnego testu  markerów nowotworowych przy początkowej  diagnozie  w lutym.  4-30-12...23
568; 5-30-12...5240; 6-18-12...4458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (ostatnia chemia to 10-29-12);
12-17-12...2100.Każdy  wkład,  który  możesz mieć,  będzie  ceniony przez  moją  rodzinę!Dużo
miłości, B”

„Drogi  B,  tomografia  komputerowa  daje  ogromną  dawkę  promieniowania  i  to  mogło  to
spowodować, a chemioterapia była całkowicie niepotrzebna.Kazałabym jej jak najszybciej zjeść
180g  najlepszej  jakości  oleju.Nigdy  więcej  tomografii  komputerowej  ani  żadnych  innych
rakotwórczych  bzdur,  tylko  olej  i  tyle,  ile  może  znieść.Musisz  najpierw cofnąć  uszkodzenia
spowodowane chemią i  promieniowaniem,  a  zajmie  to trochę czasu,  po prostu utrudniło  to
pracę oleju.Jak dawanie antidotum podczas pompowania jadu w jej żyły, nie ma to dla mnie
żadnego sensu.Najlepsze życzenia, Jindrich Bayer”

„Około 4 tygodnie temu podeszła do mnie kobieta z rakiem piersi i udało mi się skierować ją we
właściwym kierunku.Ma dość znaczącego guza (myślę, że może mieć więcej niż jeden) i jest w
stanie to wyczuć.Minęły zaledwie 3 tygodnie odkąd zaczęła olejować i już guz zdecydowanie
mięknie.Nieźle jak na 3 tygodnie!Czuję się dla niej bardzo zachęcony i po prostu WIEM, że ta
pani będzie kolejną historią sukcesu.Jedna miłość." Corrie

„Mój tata ma 89 lat, ma raka skóry na twarzy.Trzy razy zabierałem go do szpitala na jakieś
wycięcie, co otwiera go na infekcje, nie wspominając o zabraniu go z domu opieki iz powrotem,
co jest dla niego trudne.Zacząłem od oleju z konopi indyjskich kilka tygodni temu.Niektóre z nich
są wielkości mojego małego palca do kciuka.Było 11, które leczyłem, teraz są 4 wielkości kciuka
małego palca.Po prostu umierają i odpadają ze skóry zagojonej.Jestem zdumiony, podobnie jak
wszystkie pielęgniarki i lekarze.Steve

„Chciałbym  tylko  powiedzieć,  że  jestem  niezmiernie  szczęśliwy  mogąc  ogłosić,  że
prześwietlenie  raka  mojego  teścia  po  raz  drugi  wyszło  całkowicie  czyste  po  pierwszym  z
plamami  na  płucach.Zaczęliśmy  go  na  oleju  zaraz  po  tym,  jak  pierwszy  pokazał
plamy.Marihuana  zabrała  mu  płuca  i  oczyściła  je!Powiedziano  mu,  że  potrzebuje
Chemo.Byliśmy temu przeciwni  i  zamiast  tego nałożyliśmy mu olej.Marihuana leczy  raka!!!”
Karen

„Leczy też raka szyjki macicy!Nie było mnie stać na leczenie (nawet JEDNEGO...) i przez rok
przeszłam  bez  jakiejkolwiek  pomocy  medycznej...ale  paliłem  prawie  codziennie...potem  rok
później  na  moim  corocznym  egzaminie  lekarz  i  pielęgniarki  zostali  zszokowani…nie  mogli
znaleźć NIC innego niż niewielkie blizny w miejscu, w którym był rak...Jestem teraz w 100%
wolny od raka...dzięki marihuanie...nie lekarze...nie „medycyna”...nie zabiegi...ale ze względu
na czystą, ziołową, NATURALNĄ roślinę...Jestem żywym dowodem...Lekarze powiedzieli,  że
powinienem  być  na  5  poziomie  raka  po  przejściu  bez  żadnego  leczenia...ale  jednak  to
ZNIKNIĘŁO...bez  żadnej  pomocy  z  ich  strony...byli  tak  zszokowani,  że  wysłali  mnie  do
SZPITALA STANOWEGO  w  LITTLE  ROCK  (UAMS)  na  dalsze  testy...a  UAMS  nie  znalazł
niczego  poza  niewielkimi  bliznami...powiedzieli,  że  to  cud...Myślę,  że  to  była  tylko
marihuana...Już to zalegalizuj...pomagać ludziom...czy nie o to chodziło ludzkości? Monika

„Użyłem olejku z konopi indyjskich do leczenia raka podstawnokomórkowego szyi i  twarzy.Z
POWODZENIEM.Jest to idealny nowotwór do prowadzenia badań.Jest to wyraźnie widoczne
gołym okiem, a wszelkie zachodzące zmiany są łatwo dostrzegalne.Próbowałem wzbudzić w
tym zainteresowanie tutaj w USA, ale federalni mają każdego i wygląda na to, że każdy jest
śmiertelnie przerażony dotykaniem.Zobacz, co możesz zrobić.” Józefa

- 85 -



„Mam guzek w udzie, kiedyś był twardy, prawie 2 cm, teraz jest o połowę mniejszy i staje się
bardziej miękki (4 tygodnie).” Katri

„I  właśnie  dowiedziałem się,  że jestem wolny  od raka po tym,  jak  byłem na oleju  przez  5
miesięcy z rzędu!!” Mimi

Q.JB, czy masz coś na temat leczenia pewnych typów nowotworów zwanych naczyniakami
zarodkowymi?Śledzę Twoje posty, a także inne.NIGDY nie widziałem innego leczenia tego typu
nowotworu niż wycięcie.Mam ich kilka. Graeme

A.Nie  osobiście,  na  pewno  nie  mieliśmy  okazji  wyleczyć  wszystkich  znanych  człowiekowi
diagnoz osobiście, ale sądząc po tym, co teraz o tym przeczytałem, nie widzę powodu, dla
którego olej miałby nie pomagać.O ile wiem, mogą to zdiagnozować tylko za pomocą tomografii
komputerowej, a tak jak ja na to patrzę, każdy, kto robi tomografię, powinien później zjeść co
najmniej 60g oleju.A jeśli zjedzą te 60g przed operacją, to w większości przypadków na pewno
operacja nie będzie konieczna, bo guzów tam nie będzie.Więc na pewno sam spróbowałbym
olejku.Wszystkie dobre życzenia, JB

„Sam fakt, że placebo leczy niektórych ludzi, jest powodem, aby na zawsze odrzucić lekarstwa i
studiować sztukę placebo.Powiedziawszy, że nigdy nie przeprowadzasz badania placebo, kiedy
masz  skuteczne  lekarstwo,  masz  rację,  to  zabiłoby  połowę  twoich  pacjentów,  chorych  i
okrutnych”. Krzysztof

– Rzeczywiście byłoby to chore i okrutne, dlatego ja osobiście tego nie zrobię.Inni mogą, jeśli
chcą,  ale  ja  nie.Chcę,  aby  system  medyczny  zaczął  stosować  olejek  jako  placebo  -  jeśli
udowodnią,  że  to,  czego  chcą  używać,  jest  bezpieczniejsze  i  skuteczniejsze  niż  olej  (i
przyjemniejsze/przyjemniejsze dla pacjenta), to mogą śmiało to sprzedać .Jeśli nie, to czemu
nie.Myślę,  że  to  całkiem proste  i  bardzo  racjonalne.I  tak  będzie  w przyszłości,  więc  po co
czekać?JB

„Nigdy  nie  jest  za  późno,  aby  zaakceptować  fakt,  że  marihuana  to  po  prostu
lekarstwo.Jednocześnie  nigdy  nie  jest  za  późno,  aby  zacząć  używać  oleju  jako  leku,  bez
względu na to, jaki jest twój stan i jak ciężki jest.Przy stosowaniu olejku zwykle istnieje duża
szansa, że pacjent wyzdrowieje lub olej zapewni mu maksymalną jakość życia do końca.I to też
jest ważne.JB”

„Kiedy pacjenci,  którzy wzięli  chemię,  zaczynają używać oleju,  pierwszą rzeczą,  którą musi
zrobić,  jest  detoksykacja  organizmu.Tak  więc  w  niektórych  przypadkach  pacjent  może
potrzebować spożycia sporej ilości  oleju, zanim zacznie atakować sam nowotwór.Zażywanie
chemii to naprawdę nie jest dobry pomysł, zwłaszcza gdy jest to absolutnie niepotrzebne, biorąc
pod uwagę, że system medyczny od dziesiątek lat wie o marihuanie jako leku na raka.JB”

Q.„Terminal”  pacjenci  z  rakiem:  czy  zaczynasz  ich  agresywnie  od  1  grama  dziennie  lub
pracujesz?im do tego ponad tydzień?Porady z doświadczeń?

A.Nie,  zawsze  zaczynamy  od  małych  dawek  i  w  zasadzie  postępujemy  zgodnie  z
instrukcjami.Oczywiście, jeśli mają wcześniejsze doświadczenia z konopiami i wiedzą, że nie
ma się  czego  bać,  czasami  możesz  zacząć  od  wyższej  dawki.Ale  nigdy  nie  wiadomo,  jak
pacjent  zareaguje  na  olejek,  a  ponadto  zwykle  przyjmuje  mieszankę  różnych  leków,  więc
możesz  być  ostrożny  i  obserwować  ciśnienie  krwi  pacjenta  itp.Ogólnym  zaleceniem  jest
przestrzeganie instrukcji, ta mniej formalna – kieruj się instynktem i osądem, a gdy pacjent nie
ma „nic do stracenia”,  nie zawaham się podać mu dużej dawki w razie potrzeby (ostry ból
pleców itp.) .Gram naprawdę wysokiej jakości oleju może bardzo naćpać niedoświadczonego
użytkownika, a mimo to nie zaszkodzi.Czasami nawet śpiączka po konopiach może okazać się
korzystna i  jestem pewien,  że prędzej  czy później  zostanie w ten sposób wykorzystana do
znieczulenia  przed  operacją,  ale  teraz  chcemy,  aby  pacjenci  pozostawali  w  swojej  strefie
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komfortu jak najdłużej.Mam nadzieję, że dobrze to wyjaśniłem.Najlepsze życzenia, JB”

„Corrie,  moja  przyjaciółko,  pomogłaś  mi  z  ***.Dawałem  mu  med  na  jego  guzy
neuroendokrynne.Był na med od 1 miesiąca i zaczyna się kurczyć.Był tak duży, że naciskał na
jego żołądek, ale teraz jest tak, że może znowu jeść, a jego lekarz powiedział, że nigdy nie
widział takiego guza, który kurczy się tak SZYBKO.To go przeraziło i wszystkie badania krwi
wróciły do  normy, więc kolejny na drodze do wyleczenia i to jest NIESAMOWITE.A ty jesteś
NIESAMOWITY, a Bóg jest wspaniały.”

„Mam przyjaciela, który ma raka mózgu i mam Cml.Olejek działa na nas obojga!!!Koleżanka jest
dowodem z pierwszej ręki w moich oczach, że ten olejek to cud...Miałem wątpliwości wcześniej,
ale nie teraz!Weź olej, TO DZIAŁA!” Tyler

„Olej z konopi po roku używania i tylko przy użyciu oleju z konopi zmienił raka z pajęczyny w
guzy,  które  teraz  były  w  stanie  celować  za  pomocą  pewnej  formy  chemii,  ona  również
zwiększyła dawkę oleju do 3 gramów dziennie.18 miesięcy temu rodzicom powiedziano, że jej
rak mózgu jest nieuleczalny, a ona ma około 18 miesięcy życia, a chemioterapia kupi jej tylko
kilka  miesięcy,  więc  w  odpowiedzi  na  twoje  pytanie  oboje  przyczynili  się  do  remisji,  mam
nadzieję, że odpowiedzi na twoje pytanie. Projekt Michigan Cannabiscancer

„W zeszłym roku koleżanka mojej mamy zapytała mnie, czy mogłabym zrobić dla jej mamy 6-
miesięczny kurs oleju konopnego z najwyższej jakości marihuany.Miała raka szyi.Zrobiłem jej
olej za radą z Youtube, a potem wysłałem do Rosji.Skorzystała z pierwszego 6-miesięcznego
kursu z niesamowitymi wynikami i poprosiła o kolejną 6-miesięczną dawkę, wysłałem jej kolejny
ładunek i  teraz 14 miesięcy później  jest  w dobrym zdrowiu.Wykonujesz niesamowitą pracę,
Rick.Dziękuję Ci." Gareth

„Cześć,  nazywam się Alysa i  mam 16 lat.W 2011 roku zdiagnozowano u mnie gwiaździaka
anaplastycznego stopnia 3.My (moja rodzina i ja) podjęliśmy decyzję o użyciu koncentratu z
konopi.University of Michigan powiedział nam, że prawdopodobnie nie przeżyję więcej niż kilka
lat,  a  sam rak był  nieoperacyjny,  ponieważ był  w formacji  pająka.W styczniu zeszłego roku
poszedłem na mój regularny rezonans magnetyczny na Uniwersytecie Michigan.Wszystkie guzy
zniknęły”.

„Moja mama ma raka płuc w stadium 4, który dotarł do jej mózgu, ale odkąd stosuje olej z
konopi indyjskich RSO, radzi sobie dobrze.Jej praca krwi wróciła świetnie i jestem ci bardzo
wdzięczna,  ponieważ  czuję,  że  RSO dało  mojej  mamie  szansę  na  walkę  z  tym rakiem…”
Shannon

„Jestem 68-letnim mężczyzną, który żył w sposób, który uważałem za normalne, zdrowe życie,
bez większych problemów i utrzymywałem się dzięki corocznemu zastrzykowi przeciw grypie i
badaniom  kontrolnym.Funkcje  mojego  ciała  były  w  porządku  i  wszystko  wydawało  się  w
porządku, dopóki pewnego ranka nie obudziłem się z okropnym bólem brzucha.Myśląc, że to
wyrostek robaczkowy lub przepuklina,  moja żona pospieszyła ze mną na pogotowie.Miałem
pilną operację około 2 godzin później, 15 sierpnia 2012, i na mojej okrężnicy był ogromny guz,
który został  usunięty  wraz z 14 limfąwęzły.Tydzień później  moje wnętrzności  pękły  i  zatruły
mnie, co doprowadziło do drugiej operacji.

Zacząłem czuć się lepiej 4 dni później, byłem na nogach i powoli odzyskiwałem mobilność i
zacząłem krwawić.Wróciłem na operację numer 3, a dzień później doznałem lekkiego zawału
serca.Niedługo potem -33 dni na OIOM- zostałem wypisany i dźwigałem TORBĘ STOMY.Torba
była  ze  mną 8  miesięcy,  a  operacja  odwrócenia  została  wykonana  bez  komplikacji.Chirurg
powiedział, że rak nie rozprzestrzenił się poza węzły.

Mimo to zaprowadzili mnie do Kliniki Onkologicznej i zaczęli omawiać chemię i radioterapię jako
„kontynuację”.  Powiedzieli,  że standardowy protokół.Bzdura powiedział,  że ja!Nie będzie  już
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promieniować mojego ciała  ani  zatruwać go chemią lub  promieniowaniem.Onkolog z  Kliniki
Onkologii nie kłócił się i wyznaczał wizyty kontrolne co 3 miesiące przez rok, które obejmowały
tomografię komputerową i badanie krwi.

Pozyskałem  materiał  opisany  przez  Ricka  Simpsona  i  wyprodukowałem  RSO.Postępując
zgodnie ze wszystkimi instrukcjami dotyczącymi procesu ekstrakcji i używając benzyny ciężkiej
jako rozpuszczalnika, miałem gotowy olej w strzykawkach i zacząłem go spożywać dwa razy
dziennie,  za każdym razem niewielką ilość.Ukończyłem czwarty okres obserwacji  w Poradni
Onkologicznej  i  stwierdzili,  że  tomografia  komputerowa  NIE  wykazuje  niczego,  co
wskazywałoby na obecność RAKA.Badanie krwi wykazało poziom CEA na poziomie 1,4, ale co
do  cholery,  każdy  ma w  sobie  komórkę  rakową  lub  dwie.Uważają,  że  cokolwiek  5+  budzi
niepokój.Przygotowuję  teraz  kolejną  porcję  i  będę  spożywać  codziennie  jako  środek
zapobiegawczy.KAŻDEMU cierpiącemu teraz na raka proponuję zrobić to samo.Nie mamy NIC
do stracenia i wszystko do zyskania.” Gerry

„Czy jest już za późno, aby uratować kogoś, kto ma 4 etap i ma już skórę i kości, i ledwo może
chodzić z powodu utraty siły?” Upadek

"Nigdy nie jest za późno.Z użyciem tego olejku wydarzyło się wiele cudów.Jeśli nie może ich
uratować, przynajmniej złagodzi ich cierpienie bez ostrych skutków ubocznych leków.Pamiętaj,
że jeśli zaczną od dużych dawek, będą dużo snu, dopóki nie zbudują się ich tolerancja.Jest
bardzo silny.” Nacięcie

„Jeden ze starszych w naszym mieście dostał  3 tygodnie życia na raka wątroby w trzecim
stadium.Jego rodzina zgromadzona wokół dała mu żywy styg.Próbował tego oleju.Minęły dwa
lata z nim wszystko w porządku.Bez raka, lekarze testowali go po drodze.Nawet o tym nie będą
mówić.Nie ma pieniędzy na znalezienie lekarstwa.Wierzę, że to działa…” Bobby

„Ja też wolny od raka tarczycy !!” Michelle

„Mów o mnie, czego chcesz, odprzyjaźnij się ze mną, osądź mnie...Twój argument jest błędny!
To jest ostatni skan, jaki kiedykolwiek otrzyma mama!!!KONOPIE ZABIJA RAKA!” Świt

Stacy:  Na jakim etapie  była  twoja  mama?Wiem, że już  raz to wysłałeś,  ale  zapominam.To
wspaniały raport od razu!!

Dawn: Stacy, to był drobnokomórkowy rak płuc w trzecim stadium.5 guzów z małymi metami do
górnego układu limfatycznego.

Debbi:  To  fenomenalne!Nigdy  nie  słyszałem,  żeby  ktoś  leczył  małą  komórkę,  nawet  przy
wszystkich standardowych protokołach.To niezwykłe!Nie tylko uratowałeś życie swojej mamie,
ale to uratuje życie innym, ponieważ jest to dowód na to, że marihuana działa.Dziękuję bardzo
za  podzielenie  się  tym!
Dawn:  Debbie,  zrobiła  to  wszystko,  olej  z  konopi  – chemia – promieniowanie,  ALE została
wyleczona  przed  ukończeniem  chemii  i  radioterapii,  więc  odmówiła  pozostałej  kuracji  i
pozostała przy oleju…Które nadal  bierze i  będzie brać KAŻDEGO DNIA do końca swojego
życia!

Steve:  mówi  „to  jest  najbardziej  zgodne  ze  zmianami  popromiennymi”.Czy  miała
promieniowanie?terapia?

Dawn: Steve, tak, zrobiła, ale nigdy nie skończyła...Dr jest powalony!

Pacjent:  Linda  V.,  Data  Usługi:  16.11.2013,  Zabieg:  TK  KLATKI  PIERSIOWEJ  Z
KONTRASTEM.Wykonano  CT  klatki  piersiowej  ...Porównania  dokonano  z  wcześniejszym
tomografem komputerowym klatki piersiowej z dnia 8.08.2013.WSKAZANIE: Jest to 64-letnia
kobieta z historią raka płuc...
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USTALENIA:  Zwiększona  jest  zmiana  śródmiąższowa  i  pogrubienie  przegrody
międzypłatkowej ...co jest lepsze w porównaniu do poprzedniego egzaminu....Nie stwierdzono
wyraźnych  guzków  tkanek  miękkich  śródpiersia  ani  adenopatii  śródpiersia.Nie  ma
jednoznacznych  dowodów  na  powiększenie  węzłów  chłonnych  pachowych  lub
wzgórkowych.Poza zmianami popromiennymi w przyśrodkowej części prawego płata górnego
nie  wykazano  dodatkowych  zmętnień  miąższowych  płuc  ani  podejrzanych  guzków
płucnych.Tchawica i główne oskrzela są drożne.Nie ma wysięku opłucnowego.Rozmiar serca
jest  normalny.Nie  ma wysięku  osierdziowego.Wizualne  fragmenty  górnej  części  brzucha  są
nijakie.Nie ma ogniskowo agresywnej przeziernej lub sklerotycznej zmiany kostnej.

WRAŻENIE:  Poprawa  zmian  popromiennych  w  prawym  wzgórzu  i  przyśrodkowej  części
prawego górnego płata.Brak jednoznacznych dowodów na nawrotową lub resztkową chorobę”.

„Miałem nieoperacyjnego raka owsa, to drobnokomórkowy rak dolnego płata mojego lewego
płuca.  Dostałem  bardzo  drogie  oleje  z  konopi  i  komórki  się  kurczą.  Byłem  Terminalem  i
powiedziałem, że umrę do Bożego Narodzenia 2013 roku. Cóż, nadal tu jestem dzięki THC.
John-Michael

„Ropa  odwróciła  wszelkie  uszkodzenia  spowodowane  promieniowaniem  i  uzdrowiła  nie  do
uwierzenia…Medyczna marihuana Ocaliła  mnie i  trzyma z dala od 5 aptek.Straciłem prawą
nerkę przez chemioterapię i zaczyna się chwytać tam, gdzie boli mnie skóra na mnie...i w ciągu
kilku minut od wypicia olejków w nalewce, sprawię, że napady ustąpią i trzymam się z daleka
przez miesiące...

Niesamowite i to tylko jeden z olejków, które odwróciły uszkodzenie nerwów w moich oczach
spowodowane chemioterapią do miejsca, w którym zdiagnozowano u mnie jaskrę, a podczas
mojej ostatniej wizyty zaledwie 6 miesięcy temu w ogóle nie ma żadnych oznak jaskry, a mój
wzrok jest lepszy, gdy stosuję leki. ..” Teresa

„Znam człowieka, który miał 4 etap, który rozprzestrzeniał się jak szalony.Dostał 10% szans na
przeżycie roku i kazano mu uporządkować swoje sprawy.Powiedziałem mu, żeby patrzyłUciekaj
od lekarstwai spróbować leku.W ciągu roku został zdiagnozowany jako w 100% wolny od raka i
obecnie jest opiekunem kilku pacjentów, a wszystko to dzięki cudownym uzdrawiającym mocom
konopi i kierownictwu Ricka Simpsona.Więc dziękuję ci Rick. James

„Moja ciocia z glejakiem w stadium 4 przeszła z wózka inwalidzkiego na spacer po zaledwie
trzech  dawkach!Jej  lewa  strona  była  sparaliżowana przez  ponad  miesiąc.Ale  teraz  w pełni
funkcjonalny!!Tak podekscytowany!” Nicolette

„Miałem  glejaka  wielopostaciowego,  który  ma  wysoką  śmiertelność.Po  6  miesiącach
chemioterapii  i  radioterapii,  nudności i  wymioty, bóle nerek i  wszystko zatrute.Po tym, jak w
końcu zostałem odesłany do domu i powiedziałem, że nic więcej nie możemy zrobić, zmieniłem
swoją dietę na czystą, jedząc ekologiczną żywność z mojego ogrodu.Picie zielonych koktajli,
robienie zastrzyków z wit. C.Następnie dodałem owoc z kwaśnicy.Przyjaciel dał mi wtedy trochę
oleju Ricka.Cóż, w zeszły piątek zadzwonił mój onkolog z informacją, że nie mam raka.Tyle
miłości z mojego serca do twojego.To było ratunkiem dla życia”. Tanya

„Moja ciocia zażywa olejek od 6 tygodni.Jej  terminalne guzy zmniejszyły  się teraz o ponad
50%.To działa." Boosboys

„Mam  przyjaciela,  któremu  powiedziałem  to  4  miesiące  temu,  ponieważ  jej  ojciec  był  na
chemioterapii i pogarszał się, teraz jest prawie wolny od raka… i czuje się świetnie”. Litość

„Działa  –  wyleczył  raka  mojej  żony,  gdy  chemia/radio  się  rozprzestrzeniło  –  mówili,  żeby
popatrzećdla alternatyw… dowiedzieliśmy się o oleju – rak zniknął w ciągu 3 miesięcy / 90 dni –
spłacając go teraz.” Chris
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„Używam oleju przez około rok, aby zapobiec odrastaniu guza mózgu glejaka.Proszę przekazać
moje podziękowania Rickowi, leczenie wydaje się pomagać mojemu ogólnemu zdrowiu i nie
doszło  do odrostu.Czy ktoś wie,  jaka byłaby dobra dawka dla kogoś,  kto próbuje  zapobiec
nawrotowi guza mózgu 2 stopnia według WHO?„Standardowa” rada jest taka, że  odrośnie i
będzie wymagać chemioterapii.Mój doktor zasugerował, że 50% odrasta w ciągu 3 lat, które
pokonałem przez kilka miesięcy.Na razie w porządku." Czwarta dwadzieścia

„Właśnie dostałem wiadomość od przyjaciela, że  jego kumpel jest wyleczony z raka płuc w
stadium IV.9 lekarzy zgodziło się, że zostało mu kilka tygodni życia i że choroba rozprzestrzeniła
się na jego kości i mózg.4-5 tygodni na oleju, a teraz doktorzy mówią, że błędnie zdiagnozowali,
to była drobna infekcja płuc.Żadnych śladów guzów ani markerów rakowych we krwi.Zwróciłem
go  do  Łez  Feniksa  i  pokazałem  mu,  jak  zrobić  partię  przy  użyciu  mniejszych,  bardziej
przystępnych  ilości  ziół.Zapraszam  do  korzystania  z  tego,  po  prostu  zachowaj
anonimowość.Dziękuję, niech Bóg cię błogosławi."

„Pracowałam w kolektywie i przez wiele lat miałam raka skóry na lewym ramieniu z powodu
wywieszenia  go  przez  okno  podczas  jazdy.Teraz  wiem,  że  nikt  nie  musi  mi  wierzyć,  ale
zacząłem  codziennie  nakładać  na  niego  olej  RSO  i  przysięgam,  że  zniknął.Zajęło  to  kilka
miesięcy, ale naprawdę odeszło od tego, gdzie było od lat.” Krzykliwy

„Spotkałem osobę, która przeżyła, która zdecydowała się użyć oleju, jeśli  zagrażająca życiu
chemia i promieniowanie… dostała mniej niż rok… od ponad 5 lat jest wolna od raka i nigdy nie
straciła włosów ani nie była słaba i chory z zabiegów... medycyna naturalna nie chemiczna!!To
nie oszustwo !!” Gwendolyn

„Właśnie  napisałem wiadomość  z  jednym z  moich  kumpli.Miała  chłoniaka  nieziarniczego  w
stadium 4 i potrójne uderzenie (co oznacza, że miała 3 kierowców, tak jej wyjaśnili i powiedzieli,
że jeden z nowotworów faktycznie chroni drugiego przed działaniem chemii), więc jej jedyną
opcją  medyczna  był  przeszczep  szpiku  kostnego.Jej  onkolog,  którego  dzisiaj  spotkała,
powiedział,  że „rak już wróci”,  ponieważ odmówiła przeszczepu.Oto jej  przesłanie:  „Właśnie
widziałam  mojego  onkologa.Moje  krwi  są  dobre.Robię  właściwą  rzecz.Hurra,  dobre  wyniki,
dobre wieści, bez raka.” Konopie indyjskie zabijają ludzi z rakiem!” Corrie

„Rick pokazał mi, jak przeżyć teraz przez 3 lata, walcząc z 4 różnymi rodzajami raka w okolicy
pęcherza. Mam teraz do 2 lat i codziennie walczę za pomocą RSO Nie wiem, czy to wygram,
ale to była dobra walka, a teraz minęły 3 lata i nadal walczę .... Dzięki Rick i załoga… Niech Bóg
błogosławi…” Gregory

„Robimy RSO dla mojego męża.Cierpi na reumatoidalne zapalenie stawów.On także właśnie
pokonał  Hodgkins  Lymphoma.Używamy  99,9%  izopropylu.Nie  zostawiamy  go  w
rozpuszczalniku dłużej niż 3-5 minut.W ten sposób nie jest zielony z chlorofilem.Mój mąż NIE
musiał brać żadnych leków na RZS.Nie puchnie i nie odczuwa bólu.Niech Bóg błogosławi ciebie
Rick i twoich przyjaciół za udostępnienie tego niesamowitego leku!” Janice

„Osobiście  byłem świadkiem,  jak  leczy  oba rodzaje  raka skóry  i  raka prostaty  w czwartym
stadium  u  mojego  wujka.  Widziałem  też,  jak  skutecznie  walczy  z  chłoniakiem.  Z  dużym
sukcesem leczymy również nowotwory u naszego psa. Guzy zniknęły w około 85% po dwóch
miesiącach stosowania miejscowego i spożywania go z jedzeniem. Daj go również naszemu 9-
letniemu owczarkowi niemieckiemu na artretyzm. Uwielbia go i naprawdę przywrócił jej jakość
życia, zwłaszcza lepszą niż Rymadil, który weterynarz przepisał kilka lat temu!” Jason

„Wyleczyłem raka kości i wątroby w stadium 4, wyleczyłem paskudne oparzenia na ramieniu,
wyregulowałem ciśnienie  krwi,  obserwowałem,  jak  moje  żylaki  znikają,  straciłem 90  funtów,
przestałem  brać  leki  przeciwbólowe,  złagodziłem  oparzenia  słoneczne  miejscowym  olejem,
wyleczyłem mojego przyjaciela psa raka kości...hmmm, co jeszcze....thezapalenie stawów w
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palcach,  zapomniałem,  że  nawet  go  mam.  To  SZALEŃSTWO,  że  magia  tej  rośliny  jest
nielegalna. Domyśl." Laura

„To zmieniło moje życie po zdiagnozowaniu CML (przewlekła białaczka szpikowa) prawie rok
temu i obejrzałem wideoUciekaj od lekarstwao tym, jak olej z konopi wyleczył nieuleczalnych
pacjentów  z  rakiem.Cóż,  jestem  żywym  dowodem,  że  to  działa.Zmieniło  mój  poziom
raka.Jeszcze  nie  wyleczony,  ale  mam  nadzieję,  że  wkrótce  będę  mógł  powiedzieć,  że
przeżyłem,  więc  jeśli  nie  przeszedłeś  milę  w butach  pacjenta  z  rakiem,  nie  zaczynaj  walić
czegoś, o czym nic nie wiesz”. Denis

"Wierzę.U mojego przyjaciela zdiagnozowano 3 rodzaje raka.Dostał 3 tygodnie życia.Teraz, 2
lata później, jest już w jednym rodzaju i czyni dobro”. Sandra

– Wszyscy pomogliście uratować życie mojej mamie.Rok bez raka!” Wdzięczny

„Historia  mojej  mamy:  „We  wrześniu  2010  r.  u  mojej  matki  zdiagnozowano  raka  jajnika  w
stadium 4 i dano jej 6 miesięcy życia bez leczenia i półtora roku życia z leczeniem. Natychmiast
poszła na chemioterapię i rak zareagował dość dobrze, chociaż spustoszył jej 70-letnie ciało,
które tylko w 85% wyzdrowiało z zespołu Guillain-Barre.

Kontynuowała dalszą chemioterapię i musiała przejść operację w nagłych wypadkach w grudniu
2011  roku,  ponieważ  jej  układy  żołądkowo-jelitowe  i  ginekologiczne  były  splecione,  co
spowodowało ciężką infekcję.Usunięto  tyle raka,  ile  można było usunąć;  była bardzo blisko
drzwi śmierci i  jakoś przeszła przez operację i  powrót do zdrowia i była w stanie wrócić do
domu, chociaż nadal nie była wolna od raka.

W międzyczasie znajomy zaczął przekazywać mi informacje na temat oleju z marihuany/konopi
i jego zastosowania w walce z rakiem.Powoli zacząłem słuchać i prowadzić własne badania;
Byłem zdumiony tym, co zacząłem odkrywać i badać…

Przez następny rok mama przeszła więcej chemii; na ból brała morfinę i oksykodon.Jej jakość
życia pogarszała się, podobnie jak jej postawa „nigdy się nie poddawaj, szczerze z Bogiem,
Okie z Muscogee”.

Do stycznia 2013 roku przeszła piątą rundę chemii.Poprzedni rok spędziła na walkach; była
wyczerpana, pobita, zraniona, a chemia nie miała już efektu leczniczego.

Powiedziano nam, że rak rozprzestrzenił się na jej pęcherz moczowy i wątrobę, i że rak wątroby
był  tym,  co  ją  załatwiło;  nie  mogli  tego  powstrzymać,  ale  mieli  nadzieję,  że  uda im się  to
spowolnić  i  dać  jej  trochę  czasu.Przekroczyliśmy  oś  czasu  pierwotnie  podaną  nam  na
podstawie pierwotnej diagnozy, ale nadal czuliśmy, że musimy zrobić więcej.

Skończyła i była gotowa się poddać; skończyła chemię; "już nie!" powiedziała.Poszedłem do
niej i zacząłem dyskutować o tym, czego nauczyłem się w ciągu ostatniego roku oraz o oleju z
konopi indyjskich i jego zastosowaniu w walce z rakiem.Pomimo rygorystycznego wychowania
w  latach  pięćdziesiątych,  ubogich,  religijnych,  teksańskich  pól  uprawnych  i  żebraków,  była
otwarta na oglądanie w Internecie jednego lub dwóch filmów dokumentalnych na temat ropy i
więcej informacji o zgłoszonych historiach sukcesu itp.Po długich dyskusjach i przedstawieniu
oferty handlowej, którą mógł dać tylko syn umierającej matki, namówiłem ją, by zgodziła się
wypróbować olej.

Po rozpoczęciu przyjmowania dawki mniejszej niż połowa wielkości ziarenka ryżu, połkniętej w
pustych kapsułkach witaminowych,  zauważyła,  że  jej  zużycie  narkotyczne spadło  o  50% w
ciągu dwóch dni i zmniejszenie to utrzymywało się przez cały czas przyjmowania tego leku.

Mama nigdy w życiu nie miała produktu z THC i  było to dla niej  poważna zmiana.Czasami
efekty były bardzo pozytywne, ale w większości były po prostu bardzo uspokajające.Czasami
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thc było trochę za silne, ale żadne przedawkowanie nie może ci zaszkodzić, więc kładła się i
modliła, aż minie.Sen jest częścią procesu gojenia, więc działanie uspokajające jest zgodne z
projektem.

Wkrótce liczba guzów CT u mamy zaczęła wzrastać do 455 i zaczęła zwiększać dawkę oleju tak
szybko,  jak  tylko  mogła.Na  zalecenie  lekarza,  spotkała  się  z  chirurgiem  ginekologiem
onkologicznym, który zgodził się wejść i spróbować usunąć jak najwięcej raka.Operacja była
zaplanowana na koniec czerwca, a do czasu jej przybycia liczba guzów spadła do 405, a mama
połknęła ponad 100 gramów oleju.

Kiedy chirurg wyszedł z operacji, by porozmawiać z moim ojcem, jego dokładne słowa brzmiały:
„Nie  mogło  być  lepiej!”  Usunęli  dużego  raka,  o  którym wiedzieli,  że  tam jest,  ale  nie  było
żadnych mniejszych guzów nowotworowych, które spodziewali się zobaczyć.Mama wyzdrowiała
po operacji, a jej liczba guzów nie przekracza 20 (normalna wynosi 34) od lipca 2013 roku; jej
ostatni  koci  skan  z  grudnia  potwierdza,  że  od  lipca  2014  roku  nadal  jest  wolna  od  raka”.
Wdzięczny

„Mój  brat  miał  chłoniaka,  żołądek,  przerzuty  do  kręgosłupa.Leki,  które  mu  podawali,  nie
pozwalały mu spać ani jeść przez wiele tygodni.Jedna gramowa pigułka oleju i kładzie się spać
przez 18 godzin  i  je  do syta.Tydzień później  jest  wolny  od raka w 78%.Lekarz  był  zbity  z
tropu.Nie powiedzieliśmy mu, ponieważ był w stanie niemedycznym, ale marihuana uratowała
mu i naszemu życiu.Teraz rok później MY BROTHER BEAT LYMPHOMA!Nikt tego nie robi...bez
konopi”. Errl

— Jakiś czas temu miałem duże podłość.Wziąłbym kroplę dziennie.Osoba, która mi go dała,
poprosiła o zwrot.W końcu dał go kobiecie, która odchodziła od raka.Nie mogła jeść, pić, nie
mówiąc już o życiu.Ważyła mniej niż 70 funtów.Mój przyjaciel dał jej olej...voila!Zaczęła jeść, pić
i kontynuowała walkę… z powodzeniem.Mocno wierzący w lecznicze właściwości konopi.” Tara

„Bardzo wiernie czytam wszystko, co publikujesz.Mój tata zmarł, bo miał raka.Zamierzali tylko
napromieniować.Miał jeden zabieg i nie trafili na miejsce, więc w zasadzie go usmażyli.Zmarł w
ciągu 2 dni.” Anita

„Dzisiaj  dostałem  wiadomość  od  człowieka,  któremu  przekazałem  dużą  kwotę.Miał  guza
nowotworowego w gardle.Od początku kwietnia 2013 roku jest karmiony przez zgłębnik.Żona
chorego woła ze łzami w oczach.Po 4 tygodniach zażywania olejku 2 razy dziennie go nie
ma.Całkowicie  zniknął...Spożywał  pokarm stały...Żadnych  nowych  terapii  ani  nowych  leków,
tylko RSO.Dziel się wiedzą, ratuj życie.” Jared

„Jestem osobą, która przeżyła raka w stadium 4, która, podczas gdy przeszłam chemioterapię
(NIGDY więcej), mogę ci powiedzieć wszystkie leki, które zostały przepisane w celu zwalczania
nudności,  pomocy  w zasypianiu  itp.,  po  prostu  sprawiły,  że  zrobiło  mi  się  jeszcze  bardziej
niedobrze!!Dopiero po przejściu na medyczne THC mogłem jeść, spać, odpoczywać i znosić!!
Dzięki Bogu mieszkam w Kalifornii, gdzie jest to legalne, moje serce idzie do tych, którzy nie
mają dostępu!” Heinz

„Proszę o udostępnienie, aby inni nie popełniali  błędów, tak jak my.Dieta jest tak ważna!!!!A
potem, dla niektórych, jak ta pani tutaj w Saint John, u której zdiagnozowano 4 lata temu raka
drobnokomórkowego w stadium 4 i dano jej 2-3 miesiące życia, właśnie rozmawiałem z nią, jest
w porządku!! !!!!!A ona ma 73 lata!!!Straciłem 2 siostry na raka płuc.I...to jej syn nam o tym
powiedział, PONIEWAŻ ktoś mu o tym powiedział!!!!” Bronwena

„Wyleczyłem raka za pomocą RSO około 6 razy, w tym raka mózgu, najszybsze wyleczenie
czyjegoś raka to 13 dni!!!Lol, łaskocze mnie.Wyleczył również cukrzycę, zaćmę, IBS, zapalenie
stawów,  siwe włosy i  nadciśnienie.Szalona myśl,  jak  bardzo wątpiłem w te rzeczy!  !  !Teraz
uwierzę we wszystko”. Jadeit
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„Tak,  może  leczyć  siwe  włosy.Wcześniej  zamieniłam  go  w  balsam  i  nałożyłam  na  włosy  i
twarz.Wow, te rzeczy działają cuda. Brittney

„Widziałem trzy osoby leczone olejem.Jedna z owrzodzenia cukrzycowego na stopie, po tym,
jak  jej  lekarz powiedział,  że  stopa musi  zostać amputowana.Jeden z  „nieuleczalnego”  raka
wątroby.I  jeden  zzapalenie  płuc  z  nadwrażliwości,  które  rozwinęło  się  po  oblaniu  agentem
Orange w Wietnamie.Jego lekarz VA powiedział mu, że stan jest „do opanowania”, ale w końcu
go zabije.Kilka miesięcy później mężczyzna trafił do szpitala z powodu grypy, a jego lekarz zlecił
wykonanie  tomografii  komputerowej.Zlecił  drugie  badanie  po  tym,  jak  sądził,  że  pierwsze
zostało pomieszane z innym pacjentem.Potem zapytał  mojego przyjaciela „co do diabła się
dzieje” – blizna w jego płucach zagoiła się i  miał  „zasadniczo płuca normalnej osoby” – ze
stanu, który miał być nieodwracalny”. Budka

„Mój mąż mówi, że nie czuje się inaczej, biorąc olejek na raka, którego już nie ma.Był na tym już
3 miesiące, teraz dopiero doszedł do poziomu konserwacji i wszystko jest super!Co za cudowne
zioło!” Debora

„Neuroendokrynny etap IV w głowie trzustki.Data diagnozy maj 2012.Rozpoczął olej grudzień
2013.Guz skurczył się o 20%.Znaczniki guza zmniejszono z 73 do 23 (normalny zakres 0-30).”
Joanna

„Jestem  TERMINALEM,  który  przeżył  raka  z  powodu  oleju  konopnego.W  2008  roku
zdiagnozowano u mnie mięsaka tkanek miękkich.Miałem 5 tygodni napromieniania, 8,5 godziny
operacji.a 8 tygodni później powiedziano mi, że jestem nieuleczalna, ponieważ rak tak szybko
rozprzestrzenił się na moje płuca.Nie działał z powodu odległości od 25 do 40 metrów.Chemia
nie wchodziła w grę.Dostałem 3 miesiące do roku.Miesiąc później zacząłem stosować olej, a
rok później  tomografia komputerowa nie wykazała żadnych oznak raka w moich płucach.To
działa!Rick Simpson uratował mi życie!” Salobrena

„Przyjmuję RSO od 23 grudnia 2013 r., ponieważ w listopadzie 2012 r. zdiagnozowano u mnie
raka jelita grubego w stadium 4”.Moje guzy nie urosły przez ostatnie 3 miesiące.Mam pewność,
że olej działa.” Susan

„Mam  remisję  po  miesiącu  używania  oleju.Dziękuję  Ci!Słowa  nie  mogą  wyjaśnić,  jak  się
czuję.Znowu mogę podróżować.I jedz dużo lepiej.Ratownik jest tym, kim jesteś....Jeszcze raz
dziękuję.Mój tata zmarł na raka, więc żałowałam, że wtedy o tym nie wiedziałam.

Także, żeby tylko wspomnieć.Dwukrotnie przeżyłem raka.Prawie się nie udało.Żałuję, że wtedy
też o tym nie wiedziałam.Nigdy nie poszedłbym w konwencjonalny sposób,  co prawie mnie
zabiło.Chemioterapia, radioterapia, 3 operacje i iliostomia z operacją odwrotną.Przez długi czas
nie mogłam jeść ani wychodzić z domu.Dziękuję Ci!Dziękuję Ci!I.Jeszcze raz dziękuję.Znowu
żyję”. Karin

„Osobiście  leczyłem  ludzi  z  białaczki,  raka,  boreliozy,  raka  gardła,  raka  skóry,  wszelkiego
rodzaju, używając żywicy konopnej.Cały czas używam żywicy konopnej i nie obchodzi mnie, kto
ją zna.Tak, policja, jeśli słuchasz, cały czas używam żywicy konopnej i mam w dupie, co o tym
myślisz”. Max Igan

„Osobiście widziałem toczeń w stadium 4 i raka z kilkoma nieoperacyjnymi guzami; podana
niecałe  dwa  miesiące,  wyleczona,  po  3  latach  wciąż  tu.Zaburzenia  napadowe
zniknęły.Wyleczono cukrzycę,  chorobę Leśniowskiego-Crohna i  kilka  innych chorób jelit.Hep
C.Niewydolność  wątroby,  niewydolność  nerek.Wszystkie  zaburzenia  bólowe,  w  tym  fibro  i
neuropatia.Nie na YouTube tysiące referencji.Ale ludzie, których znam, uratowali.Wyleczony i z
powrotem do jakości życia.

Jestem  członkiem  organizacji  zajmującej  się  leczeniem  pacjentów  stosujących  medyczną
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marihuanę  na  różne  schorzenia.Każdy  z  nas  znalazł  i  używał  oleju  konopnego  Ricka
Simpsona.Ekstrakcja marihuany.Istnieje niezliczona ilość schorzeń, które leczy i leczy.To coś,
co  można  uzyskać  we  wszystkich  stanach  prawnych  ze  swojego  przycięcia  i  pączka.I
procesy.Osobiście nie korzystam ani nie dbam o przychodnie, ale o każdy z nich.Po prostu
uwielbiam dbać o  siebie  i  innych,  których kocham,  dzięki  temu lekarstwu przywracającemu
życie.

Ta roślina istnieje w Biblii.Coś, na czym nasz kraj twierdzi, że ma się opierać.Jednak zabiera je i
niszczy  zasoby  naszej  planety,  aby  zastąpić  wszystko,  co  było  i  jest  dobre  przede
wszystkim.ZnajdowaćTwój  głos.Mów głośno  i  nie  przestawaj,  dopóki  nie  będzie  to  w  pełni
legalne.Przywrócono pola konopi do wszystkich zastosowań niemedycznych, a ludzie znów są
traktowani jak ludzie.Błogosław wszystkich.Chciałbym, żeby to był pierwszy protokół.Nie chemia
ani duża farmacja, która powodowała więcej problemów zdrowotnych, niż początkowo byłam
leczona.Szczęśliwe uzdrowienie.Dlaczego nie spróbować?" Bristy

„Mój przyjaciel przestał brać chemię i zaczął brać olejek, i czuje się lepiej.Lekarze powiedzieli,
że to nieuleczalne, ale teraz mówią, że jest czysty !!!!” Katie

„Zrobiłem 18 miesięcy chemii, zanim ktoś podarował mi olejek Ricka Simpsona.Nieuleczalna
śmiertelna choroba zniknęła.Uszkodzenia po chemii nadal leczę olejem.Zatrzymałem chemię
prawie trzy lata temu.Chemia była marnowaniem mojego zdrowia.” Henocha

„Dziękuję, dziękuję Rick, dostałem to w samą porę, dziś jestem wolny od raka i wyglądam lepiej
niż kiedykolwiek”. Randa

„Whoot Whoot, Rick Simpson Oil jest NIESAMOWITY!!Dziękuję za podzielenie się ze światem,
jak  zrobić  to  wspaniałe  lekarstwo  dla  wszystkich.Zmusiłem  moją  przyjaciółkę  Carmen  do
wzięcia oleju, kiedy zdiagnozowano u niej raka chłoniaka Hodgkina.Od roku jest BEZ RAKA!!!A
moja choroba Addisona ZNIKNĄŁA bez śladu, a lekarze nie mogą wyjaśnić,  jak i  dlaczego,
ponieważ to NIGDY wcześniej się nie wydarzyło.ALE mogę i robię!!!Konopie leczą!!!” Amy

„Rok temu ktoś bardzo mi bliski powiedział mi, że ma nieuleczalnego raka.Powiedziano mu, że
ma 8  miesięcy  życia.W ciągu  5  dni  dałem  mu trochę  oleju  konopnego  do  spożycia  przez
zjedzenie połowy kawałka oleju wielkości ziarna ryżu.W ciągu 6 tygodni nastąpiło zmniejszenie
rozmiaru jego guza i nie było oznak jego rozprzestrzeniania się, jak mówili.

Z  radością  stwierdzam,  że  guz  był  wielkości  dużego  grejpfruta,  a  dziś  jest  wielkości
żołędzia.Olej  z  konopi  indyjskich  uratował  mu  życie.Będzie  kontynuował  jedzenie  oleju,  aż
zniknie.Nie tylko leczy jego nieuleczalnego raka, ale ma również niesamowity wpływ na jego
zdrowie.Był  przedcukrzycowy  i  otyły,  a  teraz  osiągnął  idealną  wagę  i  jest  szczęśliwszy  niż
kiedykolwiek!Zachęcam  wszystkich  do  przyjrzenia  się  terapii  olejem  z  konopi
indyjskich.Zapraszamy  do  obejrzenia  filmu  RICK  SIMPSON  „RUN  FROM  THE  CURE”  na
Youtube...To po prostu może uratować twoje życie lub kogoś, kogo znasz.Podaruj im życie!”
Jose

"Tak....Dziękuję  panie  Simpson,  twój  wspaniały  wynalazek  pomógł  mi  pokonać
raka.Zdiagnozowano 7/2007 z 20% szansą na przeżycie lub mniej, potem zacząłem leczenie po
spotkaniu z Rickiem na imprezie.Użycie olejku uratowało mi życie.Moja białaczka jest w remisji i
z każdym dniem coraz lepiej, a dzięki olejkowi mogę podzielić się z wami prawdą.....Pokój i
miłość." Michał

„Wczoraj  był  piękny dzień na robienie lekarstw ratujących życie dla Janice (babcia).Zażywa
RSO od około 6 miesięcy.Jej guz zniknął, opuchlizna za oczami zniknęła, schudła 106 funtów,
zniknęły kamienie nerkowe, ciśnienie krwi w normie.Ale zmiana w jej ogólnym stanie zdrowia
była niczym cud.Kiedy dotarła do mojego domu 6 miesięcy temu ledwo mogła wchodzić po
schodach, teraz biega w górę iw dół po schodach i krąży wokół mnie!Jeśli chcesz dowiedzieć
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się  więcej  o  tym,  jak  leczyć  Pseudo  Tumor  Cerebri  olejem  z  konopi,  Janice  lub  ja  z
przyjemnością  porozmawiamy  z  Tobą  o  tym!Jedna  miłość.pokójmiłośćCURE.Kocham  Cię
Babciu!!” Debra

„Lekarze powiedzieli mi, że mam 6 miesięcy życia, jeśli nie poddam się ich chemioterapii… to
było 11 lat temu…Gdyby nie olej pewnie ugryzłbym w kurz.Jestem teraz zdrowa jak wół i nie
musiałam tracić włosów!!Dzięki za przyniesienie tego światu”. Craig

„Moja najlepsza przyjaciółka, której jesienią pozostało tylko 6 miesięcy, jest już prawie wolna od
raka!!!W wątrobie  miał  40  przerzutów raka  jelita  grubego.Dziękuję  Rick  za  wszystkie  twoje
badania i doświadczenia oraz za podzielenie się nimi!Pomogłeś też uratować życie w Holandii!
Miłość od naturopaty, który był inspirowany przez ciebie.” Marloes

„U mojego przyjaciela zdiagnozowano raka płuc w stadium 4 3 lata temu i ma się świetnie.On
przysięga na to. Richard

„RSO działa.Nie jestem anegdotą”. Tielman

„Rick  Simpson,  bardzo  ci  dziękuję.  Żyję  dzięki  wiedzy.  Pokonanie  raka  wątroby,  kości  i
prostaty.W  ciągu  kilku  miesięcy  od  rozpoczęcia  leczenia  rakiem  wątroby  i  kości  nastąpiła
remisja, nie można było już więcej zobaczyć na skanie”.Ludwik

„Kiedy badania nad rakiem pojawiły się w moich drzwiach, powiedziałem im, że dam im więcej
niż pieniądze, zapisałem nazwisko Ricka Simpsona i powiedziałem im, że to Google. Niech cię
Bóg błogosławi." Jane

„Tylko ludzie  mogą być na tyle  głupi,  aby pozwolić  innym powstrzymać ich od naturalnego
leczenia…Mam na myśli, jakie to śmieszne?Ignorancja jest największym wrogiem człowieka”.
Sol

Dodatkowe wskazówki dla pacjentów z rakiem płuc
Q.Ten był  na oleju przez jakiś  czas i  nadal  musiał  używać środków przeciwbólowych,  więc
szukaliśmy więcej sposobów, jak pomóc pacjentowi.

A.1) Zrób kolejną porcję oleju i  spróbuj  zmieszać go z tym, który masz,  poszukaj  możliwie
najbardziej uspokajającego oleju, nie chcesz energetyzować pacjenta.

2) Staraj się produkować olej z więcej niż jednego szczepu na raz, zwykle ma to lepszy efekt
koca  i  może  skuteczniej  leczyć  wiele  schorzeń.  Ponownie,  poszukaj  najsilniejszego
uspokajającego  materiału  z  pąków  Indica  z  20%  THC  lub  więcej  z  różnych  dostępnych
szczepów Indica, aby wyprodukować najskuteczniejszy możliwy lek.

3) Byłoby lepiej, gdyby przestała używać olejku w kapsułkach.Chcesz trochę tego w ustach, aby
uzyskać dodatkową absorpcję podjęzykową (w ten sposób może się okazać,  że ma lepsze
działanie przeciwbólowe)

4) Zrób czopki 0,3-0,5g z masłem kakaowym i każ jej używać co najmniej dwa razy dziennie,
może używać go zarówno doustnie, jak i doustnie.

5) Niech waporyzuje olej kilka razy dziennie - kaszel jest pożądany, musi wykaszlać wszystko,
co nie należy do jej płuc, w tym te guzy (powinny się po prostu skurczyć, a następnie rozpaść, a
ona je wykaszluje).

6) Zrób nalewkę olejową z alkoholem (20-30-50%, w zależności od ilości oleju; 1-2ml olejku w
4ml 96-99% alkoholu) i nałóż ją na miejsce, w którym była operowana za pomocą zakraplacza
zwykle  wystarczy  jedna  lub  dwie  krople  i  w  ten  sposób  można  zaoszczędzić  dużo
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oleju.Oczywiście  można  również  nałożyć  trochę  oleju  bezpośrednio  na  miejsce  i  przykryć
bandażem i powtarzać to co trzy dni lub gdy bandaż odpadnie.

7) Zrób maść z masłem shea lub rozpuść trochę oleju w ciepłym oleju z nasion konopi lub
wysokiej jakości oliwie z oliwek z pierwszego tłoczenia i wcieraj nią kilka razy dziennie.Powinno
to pomóc wyeliminować ból w jej żebrach i można go również użyć na odleżyny i cokolwiek na
jej skórze.

8) Włącz do swojej diety nasiona konopi, serca konopne i olej z nasion konopi – przynajmniej
garść nasion/serc lub 1-3 łyżki oleju z nasion konopi.

9) Postaraj się jak najszybciej zastąpić środki przeciwbólowe i plastry olejem.Jeśli zaczniesz
nakładać olejek miejscowo, powinno to bardzo pomóc.Czopki działają również cuda na choroby
płuc.Im więcej olejku spożyje i im szybciej to zrobi, tym lepiej.Powinna trzymać gram lub więcej
dziennie, aż pokona chorobę, a następnie utrzymać dawkę podtrzymującą 1-2 g miesięcznie”.
JB

Zapalenie stawów, ból, mięśnie

„Mój przyjaciel przeciął kilka ścięgien w jego dłoniach, które w wypadku doprowadziły do jego
palców.Użył na nim oleju zaraz po operacji, aby wspomóc jego gojenie i zagoiło się tak szybko,
że musieli usunąć szwy wcześnie, co było dla niego bolesne, ponieważ już przywarły do jego
skóry, nie były to szwy rozpuszczalne.Jego chirurg i fizjoterapeuta byli całkowicie zszokowani
tym, ale nie powiedział mu, co robił, aż do ostatniej wizyty.Nie wiem, czy mu uwierzyli, czy nie,
ale wiem, co widziałem na własne oczy, a on wie, czego doświadczył”. Tina

– Potrzebujesz jakiegoś dowodu?Siostra została odesłana do domu na kilka miesięcy życia.Nie
mogła wydostać się z łóżka z tym w płucach.5 tygodni temu zaczęła na oleju.3 tygodnie temu i
przez cały ten tydzień i ostatni tydzień wróciła do jazdy samochodem, robienia ogrodu i lol, jest
grubsza  niż  ktokolwiek  z  nas,  jej  pozostałe  czworo  rodzeństwa.To  jest  prawdziwe  dzięki
Rickowi.Kocham cię człowieku. Andy

„Aktualizacja: W zeszłym tygodniu wspomniałem, że brat pomagał swojemu bratu, zdobywając
potrzebne  materiały  do  produkcji  oleju  Ricka  Simpsona  do  leczenia  jego  wyniszczającego
reumatoidalnego zapalenia stawów.Zadzwonił dziś wieczorem, żeby powiedzieć mi, że jego brat
jadł, śmiał się, rozmawiał przez telefon z przyjaciółmi i rodziną po tym, jak prawie przespał 2 dni
burzy śnieżnej  i  Super Bowl.Chciał  wiedzieć,  czy nie dał mu za dużo,  bo nigdy się tak nie
zachowuje.KOLEŚ!(śmiech) Wydaje mi się, że radzi sobie świetnie, z wyjątkiem tego, co dzieje
się podczas Super Bowl, wypuszcza długi oddech i mówi: „Dzięki stary, miło jest mieć mojego
brata z powrotem, znowu się śmieje”. (To sprawia, że wszystko jest warte zachodu)

To już po trzech dniach, tak dobrze się czuje, wiedząc, że BYLIŚMY W STANIE NAPRAWDĘ
POMÓC  KOMUŚ,  KTÓRZY  MIAŁY  ABSOLUTmiLY  BEZ  NADZIEI.Jest  to  druga  osoba  z
reumatoidalnym  zapaleniem  stawów,  którą  znam  z  faktu,  że  Rick  Simpson  Oil  pomógł.Nie
jesteśmy wyszkolonymi lekarzami - jesteśmy tylko facetami, którzy słyszeli o oleju, sprawiliśmy,
że niektórzy go wypróbowali i przekonali się, że działa, jesteśmy zwykłymi ludźmi, takimi jak Ty,
którzy podjęli działania, aby pomóc ukochanej osobie - nic więcej.” Michał

„Teraz 78 dni na oleju i widać pozytywne rezultaty!!!Mam RZS i nie miałem żadnych zaostrzeń
od rozpoczęcia tego leczenia olejem z konopi.Żadnych ataków astmy,  żadnych uli,  żadnych
dolegliwości!!!” Beverly

„Od  lat  mam  RZS.Odkąd  leczę  go  olejem  z  konopi  indyjskich,  nie  miałem  zaostrzenia,  a
niektóre uszkodzenia stawów faktycznie zniknęły.Mam bóle, ale nic takiego jak przed odkryciem
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lekarstw.I tak długo byłem tokerem, ale palenie nie wystarcza w przypadku chorób przewlekłych
i silnego bólu”. znak

„Daj człowiekowi rybę, będzie jadł przez jeden dzień (chyba, że to nie jest naprawdę ryba, tylko
pasztecik sojowy z olejem rybim).Naucz człowieka łowić ryby, a będzie miał pełny brzuch na
całe życie.Dziękujemy za przekazanie nam tego, za co większość płaci.Obecnie nie używam
RSO  z  powodów  finansowych,  ale  kiedy  byłam  w  stanie  całkowicie  kontrolować  moje
zaburzenie  nerwowe  (RSD).Nie  mogłem  wyleczyć,  ale  byłem  zadowolony  z  kontrolowania
objawów.Zastąpił 9 tabletek dziennie.Dziękuję Ci." Bezpieczny

„Cześć Rick i JB, chciałem opowiedzieć o innym dobrym wyniku osobistego zażywania olejku:
to  około  8  dnia  olejku.Biorę  to  co  najmniej  dwa  razy  dziennie,  około  1/4cc  do  1/2cc
dziennie.Odniosłem wyjątkowy sukces w bólu pięty/stopy/kostki – z każdym dniem jest coraz
lepiej!Elastyczność  powraca  do  mojego  kontuzjowanego  ramienia  i  ostatniej  nocy  –
zauważyłem  podczas  masażu,  że  OGROMNY  węzeł  w  moim  lewym  ramieniu/szyi,  który
powodował tak wielki ból w tym ramieniu, faktycznie ZMNIEJSZYŁ się do mniej więcej wielkości
pistacji  wielkości  orzecha włoskiego.To może być  powód,  dla którego ból  barku tak szybko
ustępuje.Nie jestem pewien, jaki jest/był węzeł,  ale na pewno cieszę się, że znika.Czy testy
kiedykolwiek  wykazały,  że  kannabinoidy  faktycznie  zmniejszają  stan  zapalny  tkanek  i
zwiększają ruchomość stawów i elastyczność mięśni?Nie obchodzi mnie nawet, co mówią testy
– jestem sprzedany i nie czułem się tak dobrze wlat!!!

Byłem całkowicie zaniepokojony, że nie będę miał ŻADNEJ energii i po prostu chcę spać, spać,
spać podczas przyjmowania tego.Ale – dla mnie jest zupełnie odwrotnie – mam zwiększoną
energię i nie mam letargu w ciągu dnia.Chciałbym móc Cię OGROMNIE przytulić!!!” Wrzos

„Udało mi się rzucić chemioterapię, którą brałem na reumatoidalne zapalenie stawów.Jak się tu
dostałem,  to  była  długa  podróż.W  1997  roku  byłem  w  poważnym  MVA,  przez  co  byłem
niepełnosprawny i uzależniony od leków.Przez 14 lat przeszedłem ponad 10 operacji na obu
nogach, przeszedłem depresję, złość, fibromialgię (którą wyleczyłem bez tradycyjnych leków od
lekarzy),  lata fizjoterapii,  alternatywne metody medytacji,  akupunktury, Reiki itp.Doprowadziło
mnie do tego punktu fizycznego,  że mogłem znowu chodzić na krótkie wędrówki,  pływać w
basenie iz powrotem w regularnym programie ćwiczeń, który mogłem fizycznie wykonać.Przez
ponad  dekadę  byłem  na  sterydach,  lekach  przeciwbólowych  wszelkiego  rodzaju,  lekach
przeciwzapalnych  i  tak  dalej.Dwa  lata  temu  ból  nasilił  się  i  różnił  się  od  tego,  którego
doświadczyłem z chorobą zwyrodnieniową stawów, od urazów w kilku miejscach na moim ciele,
szyi,  klatce piersiowej w plecach i  dolnej części pleców, a także w nogach i  kolanach.Moje
dłonie  i  stopy  były  tak  bolesne  i  opuchnięte,  a  dłonie  zdeformowane  od  uszkodzeń
spowodowanych  reumatoidalnym  zapaleniem  stawów,  a  po  wielu  testach  i  wizytach  u
reumatologa  zostałam  zdiagnozowana  i  podjęta  szereg  prób  leków  i  protokołów,  które
obejmowały  natychmiastowe  rozpoczęcie  na  Metotreksacie,  leku  chemioterapeutycznym  do
leczenia RZS, 6 miesięcy później podali mi inny lek wraz z lekiem chemioterapeutycznym, który
miał okropne skutki uboczne, ale musiałem przejść przez protokół, zanim mogłem przejść na
inny lepszy i droższy lek (w myślach Big Pharma) cały czas wciąż na chemii, więc po półtora
roku chemii i dodatkowych leków na RZS miałem przyjaciela, który przedstawił mi film „Run
from the Cure”, opowieść o RSO .Cóż, dla mnie od pierwszego obejrzenia tego filmu i wielu,
wielu  innych  od  tego  czasu,  całkowicie  zmieniło  to  moje  życie.Zacząłem ostatni  tydzień  w
listopadzie 2012 i niedługo zacząłem zauważać pewne zmiany w moim samopoczuciu, dużo
spałem od oleju, ale to tylko oznacza, że wracałem do zdrowia, minęło trochę czasu, zanim mój
apetyt wrócił ale w końcu tak się stało, moje włosy znacznie się poprawiły, znów były lśniące,
nie przerzedzały się i nie wypadały.” Wendy

„Olej wyleczył moją dnę moczanową w 5 godzin.O to właśnie chodzi!NIGDY WIĘCEJ BÓLU!"
Michał
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„Używam go do leczenia negatywnych skutków urazu mózgu,  a także przewlekłego bólu w
całym moim ciele.Stres pogarsza moje objawy, ale marihuana pomaga mi bardzo skutecznie
radzić sobie ze stresem.Pomaga uspokoić zarówno mój umysł, jak i ciało, dzięki czemu mogę
lepiej skupić się na zadaniach i nie wpadać w niepokój, drażliwość, napady złości, depresję
itp.Uważam,  że poprawia  mi  to  nastrój,  a  moje  reakcje  na  bodźce  zewnętrzne  są bardziej
wyważone i ograniczone, a nie impulsywne.Mam nadzieję, że te informacje będą dla Ciebie
pomocne.Nie  mam  prawa  jazdy  i  zostałem  oczerniony  przez  wezwanie  i  traktowanie  jak
narkoman.To samo w sobie podsyca moją depresję i uniemożliwia powrót do zdrowia i powrót
do pracy”. Fred

„Oto, co ogólnie zrobił dla mnie olej haszyszowy.W ciągu czterech lat odszedłem od brania jak
największej  ilości  tabletek  przeciwlękowych  i  środków przeciwbólowych  (w tym heroiny)  do
brania  tylko  1/8tentabletki  przeciwbólowej  dwa  razy  dziennie.Mam  skurcze  mięśni,  które
sprawiają wrażenie dźgnięcia nożem, a ostatnio zacząłem mieć drgawki, kiedy skończył mi się
olej.Dostaję  też  migrenowe  bóle  głowy  i  zdiagnozowano  u  mnie  szereg  zaburzeń
psychicznych.Nie mam pojęcia, ile leków syntetycznych przepisałby mi lekarz.Ale olejek o to
wszystko zadba.Powinienem również wspomnieć, że wykonałem testy IQ z i bez wpływu oleju
haszyszowego.Zdobył  148 z,  122 bez.Czy to oznacza,  że  stał  się  mądrzejszy… prawie  do
genialnego poziomu?Może jestem prawie geniuszem z ADHD, a olejek z haszyszu leczy stan?
Zdecydowanie lepiej radziłem sobie na studiach, kiedy brałem lekcje online, abym mógł leczyć
podczas zajęć.W każdym razie olej  haszyszowy jest  odpowiedzią na większość problemów
świata”. Jimi

„Kolejna aktualizacja dotycząca przyjmowania oleju na ból pięt/stopy/kostek.4 dni przyjmowania
olejku  doustnie  3xdzieńpozbył  się  bólu  i  ponownie  dał  mi  pełny  zakres  ruchu  prawą
stopą/piętą/kostką.Wczoraj  zapomniałam wziąć poranną i  popołudniową dawkę i  pod koniec
dnia ledwo mogłam chodzić, moje stawy znowu sztywniały i byłam nieszczęśliwa.Wróciłem do
domu, zjadłem trochę oleju iw ciągu 15 minut zacząłem odzyskiwać elastyczność i ból ustąpił,
utykanie ustało.Co zaskakujące,  usuwa całą  moją sztywność ramienia  po starym urazie po
wypadku samochodowym 20 lat temu i łagodząc ból barku, a następnie usuwa cały ból szyi z
mięśni ramienia, które są napięte i wytrącają kręgosłup z równowagi .Koniec z bólami głowy
spowodowanymi  sztywnością  ramienia.To było dla mnie  kompletne potwierdzenie,  że olejek
działa w leczeniu bólu wraz z wieloma innymi rodzajami magii”.

„To nie jest lekarstwo na raka ani nic takiego, ale chciałem, aby Rick wiedział, że kuleję na
prawą piętę od prawie roku, nie jestem pewien, co jest z tym nie tak i wiem, że dr da mi leki,
których nie mam Nie czuję się komfortowo biorąc, więc po prostu poradziłem sobie z bólem.

Niedawno poznaliśmy RSO przez przyjaciela, Charlesa, i zaczęliśmy go tworzyć.Przez ostatnie
dwa dni piłem olej kilka razy dziennie i dziś rano obudziłem się i nie kulałem.Mój mąż od razu to
zauważył.Zauważył,  że olej musi działać magicznie!Dzięki Rickowi Simpsonowi![:)]  Czuję się
świetnie!" h

-- Drogi H, dzięki za dobre wieści, zawsze lubimy o nich słyszeć.Mieszam olej z olejem z nasion
konopi  lub  oliwą  z  oliwek  i  robię  nalewkę  i  używam  go  również  miejscowo.Oczywiście
spożywanie olejku jest kluczem do prawdziwego uzdrowienia, a wszystkie instrukcje dotyczące
stosowania olejku znajdują się na naszej stronie.Pozdrawiam, JB (z wiadomości na FB)

„Złamałem nogę dwa tygodnie temu i odczuwam większą ulgę od oleju i konopi niż od opiatów
hillbilly, po prostu mówiąc, że Big Pharma robi dla mnie nada”. Michał

„Złamałem sobie plecy w dwóch miejscach w 1987 roku.Pił  alkohol  i  łykał  tabletki  do 1994
roku.Zrezygnowałem  i  zrobiłem  coś  NA  i  AA,  zostałem  doradcą  od  narkotyków  i
alkoholu.Przewlekły  ból  pleców  zmusił  mnie  do  ponownej  oceny  leków
przeciwbólowych.Uzależniłem się  od  LA,  przemiany  i  heroiny.Zacząłem palić  trawkę  na  złą
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rozedmę płuc i odstawiłem wszystkie opiaty.Badania pokazują, że konopie indyjskie zmniejszają
odstawienie uzależnienia od opiatów i zmniejszają wymagane miligramy o ponad połowę, jeśli
są używane z konopiami indyjskimi.To cudowne lekarstwo na wszystko.:)" Jan

„Uszkodziłem plecy we wczesnych latach 20-tych.Rwa kulszowa nękała mnie przez prawie 2
dekady.Ostatni raz pogorszyłem to 5 lat temu i było to najgorsze w historii.W ciągu 4 miesięcy
podwoiło mnie to do tego stopnia, że byłam prawie do punktu, w którym nie mogłam już chodzić
tam iz powrotem do łazienki.Od ponad 2 miesięcy byłem na poziomie 10 bólu i musiałem leżeć
na kanapie wspartej na poduszkach.Nie mogłem wyprostować się na tyle, by leżeć w łóżku.

Młoda  dama,  która  przyjaźniła  się  z  moimi  chłopcami,  powiedziała  mi,  że  powinienem
spróbować medycznej marihuany, ponieważ pomogła jej mamie z SM.Ja konia śmiałem się z
niej i powiedziałem jej, że to jest dla chorych na raka i ludzi gorszych ode mnie i że nie mogę się
zakwalifikować.Nie wiedziałem o tym, ale ta młoda dama wiedziała sporo na ten temat i po kilku
tygodniach  pogarszania  się  wydaje  mi  się,  że  była  zmęczona  obserwowaniem,  jak
niepotrzebnie  cierpię,  więc  przyprowadziła  mamę,  żeby  ze  mną  porozmawiać.Jej  matka
powiedziała mi, że łatwo się zakwalifikuję, co później zrobiłam, i że to pomoże.Kazała mi zjeść
pączek ugotowany na odrobinie oleju w niskiej temperaturze na toście.Byłem zdesperowany i
zrobiłem to.Moja  rodzina powiedziała,  że  około  15 minut  po  zjedzeniu  marihuany spałem i
śliniłem się... lol.

Obudziłem się następnego ranka, co było trochę dziwne, ponieważ nie miałem pamiętnego snu
od ponad 2 miesięcy, a pierwszą rzeczą, którą zauważyłem, było znaczne zmniejszenie bólu,
powiedziałbym około 20% i mniej więcej to samo poprawa zakresu ruchu.Byłem zachwycony i
bardzo zaskoczony.Nadal jadłem marihuanę i przez następny miesiąc znów stałem prosto.W
ten sposób znalazłem Ricka Simpsona.Po prostu wpisałem w Google konopie przeciwzapalne,
a Run from the cure było jednym z pierwszych badań, jakie kiedykolwiek przeprowadziłem na
ten temat.5 lat później i tak mam plecypowinnam.Regularnie jem marihuanę i zmniejsza ona
stan zapalny do zera.Kontuzja nadal istnieje.Jeśli wejdę w dziurę lub coś, to boli, ale powrót do
zdrowia nie trwa długo, a moje plecy nigdy nie bolą, chyba że zrobię coś głupiego. Jody

„Naprawiłem  artretyzm  i  poziom  cukru  we  krwi,  niepokój,  depresję  i  bezsenność.  Mówię
artretyzm, ale jego ciężka choroba zwyrodnieniowa dysku. Dosłownie nie mogę chodzić bez
oleju (biorę go już od 2 lat). Używam 120 narkotyków co 14 dni. Od ponad roku nie brałem ani
jednej  tabletki  przeciwbólowej.  Początkowo  brałem  go  tylko  na  zapalenie  stawów  i  skutki
uboczne (świetny sen i brak zmarszczek). Jestem w najlepszej formie w moim życiu. 45 letnia
babcia. Matka 3.” Everglade

„Po zażyciu wszystkiego, od oksykodonu po stosowanie plastrów z fentanylem przez 3 lata, a
następnie 160 mg morfiny dziennie przez kolejne dwa lata, a potem powiedziano mi, że muszę
wszczepić pompę przeciwbólową, zdecydowałem, że wystarczy.Zatrzymałem zimnego indyka
(nie polecam tego robić) i zacząłem od marihuany.Nawet dni, w których ból wciąż wymyka się
spod kontroli, a jest ich niewiele, mój umysł nawet nie zwraca na to uwagi”. Michał

„W 1981 byłem w MVA.Zwichnąłem prawe ramię.Moja prawa ręka była sparaliżowana od nerwu
do  rozciągniętego  kręgosłupa.Nie  mogłem  uzyskać  żadnej  ulgi  od  okropnego  bólu,  który
cierpiałem.Budzę  się  w  środku  nocy  płacząc  w  agonii.Czułem się  jak  igły  wbijane  mi  pod
paznokcie i biegnące prosto w górę ramienia.Wziąłem pierwsze 400,00 dolarów, które dał mi
rzeczoznawca ubezpieczeniowy,  a mój  kuzyn przyprowadził  do szpitala przyjaciela z  jakimś
MJ.Po wypaleniu MJ ból całkowicie ustąpił i mogłem ponownie zasnąć.To powiedziawszy.Myślę,
że sposób, w jaki Rick spożywa olej, działałby lepiej niż palenie lub waporyzacja, chociaż lubię
robić obie te rzeczy.Dzięki." Ron

„Wiem, że po 3 dniach kuracji RSO mogłem biegać… bez bólu!Pierwszy raz od 15 lat z powodu
zespolenia  kręgosłupa,  który  pozostawił  trwałe  uszkodzenie  nerwów i  ciągły  ból.Kapsułki  z
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olejem kokosowym również działają świetnie.Nie miałem ochoty ani nie brałem Percocetu od
czasu  rozpoczęcia  kuracji  w  kapsułkach  olejowych.To  nawet  zmniejszyło  chęć  do  palenia
marihuany, biorąc kapsułki.” Terry

„Aktualizuj,  o  rany!Walczyłem  z  moim  synem!Cały  czas  siłowałem  się  z  moimi  chłopcami,
zwłaszcza z najmłodszym synem.Nie byłem w stanie z nim siłować się dosłownie od lat!On ma
teraz  22  lata,  ja  52.Z  powodu  bólu  całego  ciała  spowodowanego  zapaleniem  stawów,
poruszanie się było niezwykle trudne, a co dopiero mocowanie!Ale dzisiaj zrobiłem!I prawie go
też miałem, ale zacząłem się śmiać, lol.Nie potrafię wyrazić, jakie to ekscytujące!!Nawet później
nie odczuwam bólu, czuję się świetnie!!!” Casey

„Mam  przepuklinę  dysku,  która  naciska  na  mój  nerw  kulszowy,  powodując  silny  ból
przeszywający od dolnej części pleców w dół lewej nogi do palców u nóg.Brałem 3 ibuprofen co
cztery godziny tylko po to, żebym mógł wstać z łóżka i móc chodzić.Zacząłem brać olej prawie
dwa  tygodnie  temu  na  ból  i  stan  zapalny.Teraz  nie  potrzebuję  ibuprofenu,  śpię  lepiej  niż
kiedykolwiek,  moi  współpracownicy  skomentowali  moje  lepsze  nastroje  i  ogólne
szczęście.CZUJĘ SIĘ DOBRZE!" Jennifer

„Nawet jeśli nie masz raka, pomyśl o prewencji w swoim ciele.RSO w małych ilościach używane
na  co  dzień.Pozwalasz  swojemu  ciału  zwalczyć  wszelkiego  rodzaju  paskudne  wirusy  i
robaki.Nie widziałem mojego „lekarza pierwszego kontaktu” od 15 lat  z powodu marihuany i
wszystkich jej właściwości leczniczych.Bez względu na to, co mi się nie udaje, RSO jest jednym
z pierwszych przedmiotów, po które sięgam.

Nawiasem mówiąc, złamałem plecy 3 razy.Zamieniono kręgi i dyski z L-4 na S-2.Musiałem mieć
mój  kręgosłup  ponownie  przymocowany  do  miednicy...  musiałem  usunąć  mój  AC
Joint.Zajmował się rakiem wątroby i Hep C.Traktuję się w 100% za pomocą konopi.RSO to tylko
narzędzie w moim arsenale”. Stóg

„Bardzo dziękuję  za twoją  pracę.Mam 25-letni  uraz rdzenia  kręgowego,  który miałkłopoty  z
ranami i obrzękami nóg i stóp.Wypróbowałem niewielką ilość na złą ranę na czubku stopy i w
ciągu  kilku  dni  nastąpiła  znaczna  poprawa.Opuchlizna  też  nie  wydaje  się  być  aż  tak
straszna.Moje pytanie dotyczy materiału wyjściowego, z którego została wykonana partia.Miał
wysoką zawartość żywicy i był wystarczająco dojrzały,  ale nie był odpowiednio utwardzony i
miał nieco stęchły zapach (mimo że były to mocne odmiany). Czy uważasz, że wpłynie to na
ogólną jakość oleju?Resztki oleju zostawiłem też na podgrzewaczu do kubków na dużo dłużej
niż „kilka godzin” zostawiłem go tam na około 7 godzin.Czy uważasz, że wpłynęłoby to również
na jakość?Gotowy produkt wygląda tak, jak powiedziałeś, że powinien.Podobnie jak smar do osi
z osadem ciemnozłotego bursztynu.BTW, zacząłem podawać go mojemu staremu psu, który
bardzo cierpiał i ma problemy z poruszaniem się.Wykazał również znaczną poprawę.Jeszcze
raz dziękuję za wszystko, co udostępniłeś i zrobiłeś.Na początku byłem trochę sceptyczny, ale
teraz jestem zdumiony!” XXX

-- Pracuj z tym, co masz, i szukaj lepszego materiału.JB

„Minął już prawie rok, odkąd zacząłem używać oleju z konopi indyjskich w leczeniu mojego RZS
i nadal widzę pozytywne wyniki i mogę szczerze powiedzieć, że moim zdaniem moje RZS jest w
remisji.Zaobserwowałem  również  kilka  innych  pozytywnych  skutków  ubocznych,  takich  jak
utrata masy ciała, normalny poziom ciśnienia krwi (spadek ciśnienia krwi o 30 punktów), tętno
między 50 a 60 BPM, koniec z depresją, a co najważniejsze, koniec z toksycznymi lekami na
receptę”. Tomek

„Mogę teraz wstać z łóżka natychmiast po przebudzeniu, zamiast czuć się, jakbym miała 90
lat.Stawy poruszają się znacznie łatwiej, nie cierpią już z powodu bólu.Wyłącz niektóre leki na
dobre!Naprawdę niesamowita roślina, która musi przestać być oskarżana o to, że jest ZŁA”.
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Carol-Ann

„Uważam, że to jest  regeneracyjne,  że nasze ciała  potrzebują  go do odbudowy i  leczenia,
cierpię - dobrze cierpiałem na artretyzm, złagodził ból i odnowił elastyczność moich dłoni rok
temu. Nie mogłem nawet pisać bez poważnego bólu.To zniknęło, teraz moje ręce są normalne i
giętkie. Mogę pisać i szyć.A mój okulista był zaskoczony, że moje oczy są lepsze za każdym
razem. Kelee

„Miałem  operacje  i  niezliczone  nakłucia  kręgosłupa  w  jednym  miejscu  w  dolnej  części
pleców.Wszystko to spowodowało grubą bliznę, którą można wyczuć, a kręgi uległy zapaleniu i
to jest naprawdę bolesne.Bardzo cierpiałem, rozpaczliwie szukałem ulgi.Tak więc Gayle wtarł na
miejscu trochę (1 kroplę) RSO (oleju z konopi indyjskich) i kazał mi się tam położyć, żebym
mógł się wchłonąć.No cóż, olej trochę mrowi, ale poza tym nie sądziłem, że robi dużo.Cóż, 20
minut później ból zniknął i byłem zemdlał do rana!Spałem fantastycznie, a kiedy się obudziłem,
moje plecy poczuły się lepiej, a blizna nie była tak gruba.To dla mnie dzikie, ale olej wydaje się
rozkładać starą tkankę bliznowatą.Olej z konopi jest niesamowity i  gdybym nie czytał innych
podobnych historii, pomyślałbym, że oszalałem!” Mickey

„Babcia mojej dziewczyny ma ciężki artretyzm i nie może otworzyć rąk.Wypróbowaliśmy mały
eksperyment  z  olejkiem Ricka Simpsona i  powiedzieliśmy jej,  żeby wcierała  go w dłonie.W
ciągu kilku minut od aplikacji jej ręce zaczęły się rozluźniać, a po kilku kolejnych mogła zacząć
poruszać palcami bez bólu.To było naprawdę niesamowite, móc zobaczyć coś takiego”. Duane

„Nie mam żadnych wątpliwości, że to działa.Zauważyłem natychmiastowe rezultaty.Zrobiłem już
Plan A.Olejowanie według planu B.Szkoda,  że  najpierw nie spróbowałem oleju.Przeszedłem
przez lata bólu, którego nie musiałem.Brałem tabletkę przeciwbólową co 4 godziny.To dopiero
dwa  tygodnie  olejowania,  ale  czuję  się  dużo  lepiej.Używając  również  wody
alkalicznej.Niesamowity!!!" James

„Rick Simpson Oil jest wyjątkowy.Używałem konopi indyjskich do radzenia sobie z objawami
bólu od lat, ale ledwo pokrywałem moje objawy.Wiedziałem, że moja kontuzja nie zagoiła się w
pełni.Kiedy zacząłem brać Rick Simpson Oil, próbowałem już jeść różne ekstrakty z konopi i
wszystkie miały krótkotrwałe efekty, ale potem powodowały, że czułam się na haju lub wypalona
lubto po prostu nie wystarczyłoby.Nigdy nie czułam się idealna.Próbowałam nawet produktu,
który sprzedawano mi jako Rick Simpson Oil, który był paskudny i nieskuteczny – uważaj na
niskiej jakości ekstrakty, które nic nie zdziałają i nie zniechęcaj się tym, bo prawdziwa okazja to
po  prostu  cud.Brałem  szybko  rosnące  ilości  opiatów.Olejek  Ricka  Simpsona  wspomaga
wchłanianie opiatów, ale sam w sobie jest bardzo silnym środkiem przeciwbólowym.Trwa cały
dzień i nie zauważam już żadnych efektów ubocznych ani haju po przyjęciu dawki.Jestem w
stanie zrobić o wiele więcej jako osoba wolna od bólu i czuję, jak zwiększa się mój zakres ruchu
i  wiem,  że  zdrowieję.W rzeczywistości  mój  ogólny  stan zdrowia  był  niesamowity  –  zawsze
miałem wiele chorób lub infekcji i odkąd zacząłem używać tego oleju, mam wyjątkowo czysty
stan  zdrowia.Teraz  znowu odstawiam opiatowe  środki  przeciwbólowe,  a  mimo to  czuję  się
lepiej.W międzyczasie od czasu do czasu próbowałem innych rodzajów ekstraktów, takich jak
olej  z  haszyszu  lub  jadalne.Uważam,  że  łagodzenie  bólu  z  Rick  Simpson  Oil  jest  o  rząd
wielkości silniejsze niż jakakolwiek inna marihuana, czy to spożywana, czy palona.Jest w swojej
własnej  lidze  łagodzenia  objawów,  nawet  w  porównaniu  z  najsilniejszymi  ekstraktami
woskowymi z konopi.Zamierzam pewnego dnia całkowicie zrezygnować z opiatów”. Mikrofon

„Używam  tego  oleju.Mam  dystrofię  mięśniową  i  ciągłe  problemy  zdrowotne  związane  z
zespołem Stevensa Johnsona/ TEN.To działa.Działa lepiej niż JAKIKOLWIEK farmaceutyk na
rynku.Jest bezpieczny i skuteczny.Bez niej nie byłbym w stanie funkcjonować.Pozwala mi być
produktywnym.Pracuję  na  pełny  etat.Przed  zażyciem olejku  brałem  ciężkie  leki,  które  tylko
zmieniły mnie w zombie z wieloma skutkami ubocznymi.
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Na zakończenie  mojej  „tygrydy”  powiem tak:  tym,  którzy  wierzą,  żadne  wyjaśnienia  nie  są
potrzebne.Dla  tych,  którzy  tego  nie  robią,  żadne  wyjaśnienie  nie  jest  wystarczająco
dobre.Jestem  żywym  dowodem  skuteczności  tego.I  musi  być  legalne  i  dostępne  dla
wszystkich”. Laurie

Cukrzyca
„Olej odmładza trzustkę i, wierzcie lub nie, często zaczyna ona produkować insulinę nawet po
latach bezczynności.Wielu pacjentów może przestać strzelać insuliną po kilku tygodniach na
oleju.Olej  pomaga  również  leczyć  lub  kontrolować  wszystkie  inne  problemy  związane  z
cukrzycą w organizmie.

Zjadłbym olej i/lub użyłbym go w czopku.Palenie lub waporyzacja może również pomóc obniżyć
poziom  cukru  we  krwi,  ale  efekty  są  bardzo  ograniczone  w  porównaniu  z  przyjmowaniem
oleju.Ja  używałbym  olejku  miejscowo  na  wrzody  cukrzycowe,  po  prostu  nakładam  olej,
przykrywam bandażem i  powtarzam to co trzy dni,  aż wrzód się zagoi.Zmieszałabym olej  z
nasion konopi z ekstraktem i używałabym go do masażu, co poprawi krążenie krwi i pomoże
zapobiegać obrzękom i  innym dolegliwościom.Do swojej  diety  włączyłabym również nasiona
konopi i olej z nasion konopi.JB”

„Typ drugi prawie zniknął, prawie wszystkie leki, walcząc z sarkoidozą, działa”. Jeff

„Olej kokosowy pomaga również ustabilizować poziom cukru we krwi u chorych na cukrzycę!!
Mój lokalny sklepikarz próbował tego i działa jak urok, który powiedział!Czuje się też znacznie
lepiej psychicznie [więcej energii] i również traci na wadze!!Wszystko dobrze!!" Rudzik

„Moje poziomy cukru we krwi wariowały (do 400+- przez miesiące – bardzo niebezpieczne) i
dosłownie mnie to nokautowało.Kiwałem się za kierownicą - więc przestałem jeździć - naprawdę
złe  rzeczy!Dokumenty  zabroniły  mi  nawet  latać  do Nowego Jorkuzobaczyć mamę na Boże
Narodzenie.

Cóż – lekarze wypróbowali  jedną insulinę,  potem dwie – absolutnie nic nie zrobili.Więc - w
końcu  im  powiedziałem -  wystarczy!Kontynuuję  olej  (nigdy  nie  powiedziałem  doktorowi,  że
zrobiłem to przedtem) i podniosłem dawkę do co 2 godzin.No cóż – zgadliście – moje cukry
wróciły  do  normy.Mój  Doktor  jest  jednym z  tych zarozumiałych facetów z  Harvardu -  i  jest
oszołomiony.Jeden punkt dla barbarzyńców!!!!Tak więc - teraz mamy w pełni udokumentowany
przypadek Cukrzycy, w którym uratowano życie - Ja!!!!!!-- :)” Janet

„Dramatyczna  zmiana,  prawie  całkowicie  odstawiam  insulinę.Czasami  będę  musiał  używać
Lantusa,  na dłuższą metędziałającą insulinę,  ale nie często.Zacząłem używać RSO z wielu
powodów, ale jeden był w nadziei, że uda mi się odstawić insulinę i w końcu zobaczyć bardziej
stabilny poziom cukru we krwi.Stosowałem 300 jednostek Novologa dziennie, krótkoterminową
insulinę, 200 jednostek Lantusa i 4 tabletki metforminy dziennie.Nadal biorę tabletki, ale mogę z
tym żyć, ponieważ nie muszę już używać insuliny.Koniec z wbijaniem igły w brzuch 6-8 razy
dziennie!Mój  poziom  cukru  jest  łatwiejszy  do  kontrolowania  i  nie  widzę  już  odczytów  w
przedziale od 2 do 5 setek.Nie widzę już dramatycznie niskiego poziomu cukru w  latach 30-
tych.To było posłanie od Boga i pierwsza rzecz, która utrzymała mój poziom cukru”. Dena

„Mój poziom cukru we krwi przed cukrzycą wynosił powyżej 140, a teraz mam 100 lat.Sprawdź
swoją krew, zanim nałożysz olej, daj jej około 10 minut i sprawdź ponownie, a dużo spadnie.Mój
zrobił tak wiele, kiedy musiałem wypić trochę Gatorade, żeby wyrównać. Michelle

„Jestem  cukrzykiem  uzależnionym  od  insuliny  i  po  jednej  60-gramowej  rundzie  oleju
przeszedłem ze 100 jednostek dziennie do 50 jednostek insuliny”. Leslie
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„To całkowicie zrównoważyło  moje  poziomy.Dostałem „METFORM” do zażywania  doustnie i
nigdy nie brałem pigułki od pierwszej i znów się obudziłem i pomyślałem: „Nie, zwiększ ilość
oleju teraz, gdy zdiagnozowano u mnie cukrzycę typu II”. Moje poziomy skaczą między 3,4 a
7,2.Absolutnie najwyższy poziom cukru, jaki udało mi się podnieść, wynosił 8,1 po zjedzeniu
dosłownie  torebki  cukierków z  batonikiem czekoladowym w ramach  eksperymentu.Zrobiłem
bardzo małą porcję oleju, kiedy przesunąłem go do 8,1 i zacząłem sprawdzać moje poziomy co
10 minut, aby zobaczyć, czy mogę je spaść.Po 10 minutach od oleju spadłem do 7,3, a kiedy
testowałem po 20 minutach od oleju, spadłem do 4,8”. Michelle

„Mogę używać tylko małych dawek oleju.To powoduje, że mam hipoglikemię w pełnej sile.Ale to
dobrze,  ponieważ  8  lat  temu  zacząłem  od  45/10  zastrzyków  długo  i  krótko  działającej
insuliny.Zrobiłam kilka badań na temat mojej nowej dolegliwości, a marihuana stale pojawiała
się  jako  naturalny  środek  wraz  z  innymi  przyprawami,  takimi  jak  cynamon,  więc  zaczęłam
używać kapsułek haszyszowych,  dopóki „prawdziwy” olej  nie był  dostępny.Były tak silne,  że
myślałam, że umrę, kiedy pierwszy raz zjadłam haszysz.Nie wspominając o nasycającej dawce
RSO.(Ale  RSO nie  było  wtedy dla  mnie  opcją)  Ale  kiedy  to  zużycie  oleju  (zboże dziennie)
spowodowało,  że moje  ciało  miało  nadwrażliwość na zastrzyki  insuliny dwa razy dziennie  i
utknąłem na rozwidleniu drogi do wyboru RSO lub strzały.Przestałem strzelać i kontynuowałem
olej.

Wraz ze zmianą diety i  zwiększoną codzienną aktywnością (ćwiczenia) mam teraz 5,7 A1C,
schudłam 60 funtów i nie mam już fantomowych bólów palących (neuropatia cukrzycowa).Po
kilkumiesięcznej  kuracji  musiałam przestawić  się  na  nalewki  glicerynowo-alkoholowe i  robić
tylko coroczne olejowanie.Ponieważ mój cukier zaczął spadać zbyt nisko.

Ma  cudowne  właściwości  leczenia  cukrzycy.Należy  odnotować  i  dokładnie  zbadać,  w  jaki
sposób konopie indyjskie działają na układ hormonalny organizmu.Wolałabym być osaczona
przez miesiąc w roku na kuracji olejowej niż zrobić 730 strzałów genetycznie zmodyfikowanego
DNA świni.Używam  odmian  sativa  do  ekstrakcji  olejków  i  robienia  z  nich  nalewek.Działa
najlepiej  na  moje  objawy.Spróbowałem  indica  i  zauważyłem,  że  po  prostu  nie  mogę
funkcjonować, chcę jeść więcej i cały czas jest mi zimno.Sativa przyspieszyła mój metabolizm i
tętno, stłumiła apetyt i wywołała histeryczne napady śmiechu (mój ulubiony efekt uboczny).

Jeśli twój cukier jest wysoki, zacznij od niskich, stałych dawek.Nadal chcesz czuć, co dzieje się
z twoim ciałem.(Jedynym problemem, jaki miałem, było to, że nie wiedziałem, czy mam zawroty
głowy od oleju, czy niskiego cukru, więc będziesz musiał przejść przez kilka pasków testowych
w pierwszym miesiącu, dopóki nie będziesz wiedział, co czujesz).I będziesz bardzo spragnioną
osobą.Woda jest twoim kumplem z tymi zabiegami.Wysoki cukier powoduje, że cały czas jesteś
spragniony, podobnie jak olej, więc również weź to pod uwagę.

I na początku nie martw się zbytnio o cukier.To nie jest wymuszony spadek insuliny.Olej po
prostu wchodzi i robi to, w co lubię wierzyć, jako szybki start wszystkich narządów, a to z kolei
pomaga im oczyścić krew, a także ma świetny związek z układem nerwowym i wierzę, że twój
mózg lepiej wyczuwa twoje ciało przez te kanały i wie, jak wysłać wszystkie swoje naturalne
zdolności lecznicze do zestresowanych części.(W moim przypadku moja trzustka, nerki i krew.)
Teraz pamiętaj, że to tylko moja teoria i nie jestem naukowcem, po prostu zastanawiam się, jak
to działa dla mnie i jak najlepiej zracjonalizować jego efekty.Dobrze jest prowadzić dziennik i
regularnie  przeprowadzać  kontrole  stanu  zdrowia  i  badania  krwi,  aby  oznaczyć  swoje
postępy.Gdy poziom HbA1c się ustabilizuje, a czynność nerek poprawi się, będziesz wiedział,
że  jesteś  na  dobrej  drodze,  a  wtedy  po  prostu  utrzymujesz  poziom,  na  którym  będziesz
pracować,  i  nie  jest  to  w  żaden  sposób  tak  energiczne,  jak  osiągnięcie  tego
celu.Najprawdopodobniej  będzie wymagało tylko niskich stałych dawek i  zmiany stylu życia,
której diabetycy nie są obcy.(Zajęło mi około sześciu miesięcy przejście od HbA1C 11 do 7 i
kilka dodatkowych poprawek w diecie i ćwiczeniach, aby podnieść ją do zakresu 5.(Ćwiczenia w
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wodzie mają niewielki wpływ i działały dla mnie niesamowicie).” Antoniusz

„Używam 1 grama oleju dziennie na ciężką neuropatię zwyrodnieniową obwodową i ulga jest
niesamowita!” Laurie

„Mój  mąż  od  lat  zażywa  konopie  indyjskie,  a  ostatnio  olej  RSO  na  cukrzycę.Nie  tylko
ustabilizował  poziom  cukru  we  krwi,  ale  również  ODWRÓCIŁ  jego  przewlekłą  chorobę
nerek.Zdiagnozowano u niego PChN w stadium 3 i ustawili go, aby znalazł się na liście dawców
nerki.Zaczął spożywać nalewki i olejek RSO, a teraz jest w stadium 1 PChN.Lekarze powiedzieli
mu,  że  to  niemożliwe.Pozbyliśmy  się  tych  lekarzy  i  dostaliśmy  nowego!Olej  RSO  obniżył
również jego ciśnienie krwi, ustabilizował anemię i retinopatię cukrzycową (podobno do tej pory
był całkowicie niewidomy, mówi Western Medicine).Podziękuj Wielkiemu Duchowi za piękną
roślinę konopi i wszystko, co zapewnia!Dziękuję Rickowi Simpsonowi za dostarczenie informacji
o tym, jak wytwarzać olejek eteryczny z konopi oraz referencje tych, którzy to robią!” Julia

„Mój partner ma typ 1, a zjedzenie odrobiny oleju pomaga ustabilizować jej poziom cukru.To
naprawdę prezent…” Spaceleaf

„Byłem 4 metforminą i 4 diamikronami dziennie, mój poziom cukru we krwi wynosił 12% po 12-
godzinnym  szybkim  teście  cukru  we  krwi.Mój  lekarz,  nieco  rozczarowany,  powiedział:
„Domyślam  się,  że  nie  potrzebujesz  już  więcej  tabletek  na  cukrzycę”.  9  miesięcy  po
kuracji.Wszystkie moje objawy, nerki, artretyzm, cholesterol,  ciśnienie krwi,  wszystko o wiele
lepsze na oleju niż na tabletkach.To cud.

Mój  poziom cukru  we  krwi  spadł  jak  kamień  około  szóstego  tygodnia  kuracji.Pewnej  nocy
obudziłem się śmiesznie, mój poziom cukru we krwi był poniżej 4%, czyli 3,2%.Przestałem brać
8 tabletek dziennie na cukrzycę typu 2.To było 17 miesięcy temu.W sumie brałem 15 tabletek
dziennie, teraz żadnych.Więc Michael, przeprowadź leczenie poziomu wyleczenia.3 miesiące,
60 gramów [postępuj zgodnie ze wskazówkami na stronie Ricka], twoja cukrzyca zniknie.” Piotr

„Olej  z  konopi  indyjskich  to  jedyna  rzecz,  która  mogłaby  powstrzymać  ból  mojej
neuropatii.Nawet  Oxycontin  nie  mógł  usunąć  całego  bólu,  tak  jak  CBD w  oleju  konopnym
zmieszanym z kremem.To wspaniała roślina do wszelkiego rodzaju zastosowań medycznych i
wreszcie ludzie ją rozpoznają”. Kajdany

„Rick pośrednio uratował mnie przed losem gorszym niż śmierć po tym, przez co przeszedłem
ze  specjalistami  od  serca.14  miesięcy,  ponad  22  różne  badania  w  4  szpitalach  i  centrum
medycznym.„Jesteś w najgorszym przypadku, jedna strona twojego serca jest martwa, możesz
potrzebować  przeszczepu  serca”.  Potem po  14  miesiącach  nie  mogli  zrobić  więcej  testów,
zrobili bypass.

Dwa lata później  zgłosiłem się na wizytę kontrolną do nowego kardiologa,  który powiedział:
„Twoje serce w ogóle nie jest uszkodzone, który powiedział ci, że doszło do uszkodzenia i że
miałeś zawał serca?To nieprawda." Byłem grany dla frajera.Więc kiedy lekarz wysłał mnie do
specjalisty diabetyka,  który wysłał  mnie do specjalisty od nerek,  wolałbym zdrzemnąć się w
zaspie,  niż przejść przezcoś takiego jak specjaliści  od zdrowia.Potem pojawia się olej.Teraz
jestem zdrowszy niż byłem przez 20 lat”. Piotr

„Mam 79 lat i mieszkam we Francji.Chcę podzielić się z Wami moim osobistym doświadczeniem
z olejem konopnym.Mój mąż Jerome kilka miesięcy temu miał złamaną kość ogonową i biodro z
powodu upadku.Od tego momentu wszystko poszło nie tak, cierpiał wielki ból i mocno unosiła
się nad nim agonia.Mój wnuk powiedział mi, że zna bardzo skuteczny naturalny lek, który może
pomóc w tym bolesnym stanie.Używamy oleju  konopnego w jego ranach i  zagojonych,  ale
opuchniętych, i podajemy doustnie niewielką ilość dziennie.

Muszę powiedzieć,  że powrót  do zdrowia  był  niesamowity,  ale  jest  jeszcze coś,  co musisz
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wiedzieć, mój mąż dawno temu cierpiał na impotencję, więc postanowiłam dodać oprócz oleju
na jego penisa, efekt był najbardziej niesamowity co widziałam przez całe moje życie, teraz mój
mąż jest w stanie uprawiać intensywny seks kilka razy dziennie, plus rozmiar jego penisa, aby
znacznie zwiększyć rozmiar, który miałam mojego męża, gdy byłam młoda.Może wydawać się
niezwykłe,  że osoba w moim wieku składa takie  świadectwo,  ale  uważam, że zdrowie  jest
równie ważne jak dobre życie seksualne.Dzięki Rick. Rochelle

- Dziękuję, Rochelle.Tak, zdrowie jest tak samo ważne jak dobre życie seksualne i tak, olejek
robi dokładnie to, co opisałeś.JB

„Które szczepy pomagają męskiej impotencji, JB?Mężczyźni muszą to wiedzieć…” Tomas

--  To dobre  pytanie,  Tomas.Po prostu  przejdź  na stronę z recenzjami szczepów i  wyszukaj
szczepy o zgłoszonym działaniu afrodyzjakalnym.Następnie zdobądź trochę, przetestuj paląc, a
jeśli efekt ci się podoba, zrób olej i użyj go.To wszystko.Niektóre szczepy sprawiają, że jesteś
bardziej napalony niż inne, a niektóre kombinacje szczepów będą bardziej skuteczne niż inne
kombinacje szczepów lub olejków.To wszystko, co mogę w tej chwili powiedzieć.Wypróbuj olej,
jeśli  nie  przyniesie  pożądanego  efektu,  zrób  lub  zamów  kolejną  partię,  aż  znajdziesz
właściwą.Tak powinno być.JB

„Z powodu neuropatii moje stopy czują się lepiej niż kiedykolwiek w ciągu ostatnich dziesięciu
lat”. Leon

„Powiedziałbym, że są szanse, że problemy ze zdrowiem psychicznym istniały przed użyciem
konopi indyjskich; że dyskomfort choroby psychicznej skłonił ich do podjęcia samoleczenia.Mam
C-PTSD i byłem w aktywnym uzależnieniu od (co najmniej) 12 lat, dopóki nie umyłem się w
wieku 33 lat.To jest 5,5 roku temu.Próbowałem prawie każdego leku, jaki mogłem, ponieważ nie
czułem się „w porządku”. Utrzymanie czystości oznaczało dla mnie leczenie psychiatryczne i
odwyk oraz kilka lat terapii.

Po znalezieniu marihuany (ponownie) rok i trochę temu i używaniu jej do problemów z dyskiem,
byłem zszokowany,  gdy odkryłem, że nie potrzebuję już kilku leków psychiatrycznych,  które
brałem przez co najmniej  3  lata.Zdiagnozowano u mnie również cukrzycę typu 2 na krótko
przed  odkryciem  marihuany  medycznej.To  był  bezpośredni  skutek  niektórych  leków
psychotropowych!Teraz  mam  regularny  poziom  cukru  we  krwi  i  pracuję  nad  odstawieniem
ostatnich 2 leków (antydepresantów, które trzeba powoli odstawić) w ciągu 2 lat.” Jenn

„Miałem też cukrzycę typu 2.Używanie marihuany na co dzień pozwoliło mi przestać używać
kilku leków na receptę, które dosłownie zabijały mnie od środka.Ta zmiana dała mi energię i
poczucie jasności, której nie miałam od dłuższego czasu.Zwiększona energia oznaczała, że tak
naprawdę CHCIAŁEM chodzić na spacery.Zacząłem chodzić na zajęcia z aquafitu.

Dokonałem kilku łatwych zmian w mojej diecie.Jedna zmiana polega na tym, że zacząłem jeść
więcej  marihuany.Zwykle  w  postaci  czekolady  wykonanej  z  oleju  kokosowego  z  konopi
indyjskich (super zdrowy olej, bardzo korzystny dla detoksykacji wątroby i wspomagania utraty
wagi).

W pierwszym roku codziennego używania marihuany straciłem nieco ponad 40 funtów.Trochę
zyskałem,  ale  jaWcale  się  tym nie  przejmuję,  ponieważ  wiem,  że  ostatnio  jestem  bardziej
zestresowana i  że  poprzez  codzienne  używanie  (zwłaszcza  jedzenie!)  konopi  moje  ciało  z
radością zadba o siebie, tak jak zostało zaprojektowane.” Jenn

„Nie wiem, czy o tym wiedziałeś, ale w 2011 roku moja cukrzyca była bardzo poważna, z moich
nerek wyciekało 12 gramów białka dziennie,  a kolana bolały  tak bardzo,  że ledwo mogłam
chodzić.Ścięgna,  które  zerwałem  w  biodrze  w  85  roku,  powróciły  z  bólem  prawie  nie  do
zniesienia.Miałem 220 funtów.Lekarz skierował mnie do specjalisty diabetyka, który skierował
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mnie  do  specjalisty  od  nerek.Nie  mogłem  już  nawet  grać  na  gitarze.Przestałem  się  tym
przejmować.

Zrobiłem kilka badań po tym, jak Mike w tym poście powiedział mi, że pewien facet o imieniu
Rick Simpson wyleczył grupę ludzi z raka olejem z zioła.myślałem, że bsale przyjrzałem się
temu.I dowiedziałem się, że zadziałało również na cukrzycę typu 2 - co miałem.

Postępowałem zgodnie ze wskazówkami Ricka Simpsona, które ma na swojej stronie, jak to
zrobić i  ile wziąć itp.zrobiło mi się niedobrze, myślałem, że mam grypę, ciągle to robiłem, a
około 6 tygodnia mój poziom cukru we krwi spadł, przestałem brać 8 tabletek dziennie, które
brałem, a mój poziom cukru we krwi pozostał w docelowym.

Schudłam 30 kg, plecy nie bolały tak bardzo.Poszłam na 3-miesięczną kontrolę i mój lekarz stał
tam z otwartą szczęką.Wszystkie moje funkcje życiowe były w normie.To było 2 lata temu, ważę
173  kg,  mój  poziom cukru  we  krwi  jest  nadal  normalny  bez  tabletek  Zrobiłem kolejny  24-
godzinny test moczu, aby zobaczyć, jak moje nerki radzą sobie najlepiej, jak mogłem uzyskać
od lekarza: „Nie wiem, dlaczego twój nerki znacznie się poprawiły”. Nie mam bólu w kolanie ani
w plecach, chyba że przesadziłem, ale po kilku dniach wraca do normy.Już prawie nie palę
trawki, nie lubię jej palić.Tak właśnie zrobił dla mnie olej”. Piotr

„Nie  jestem  pewien,  czy  mnie  pamiętasz,  biorę  1  g  dziennie  na  ciężką  neuropatię
idiopatyczną.Któregoś dnia zadzwonili w samo południe, Rick i Janet powiedzieli mi, żebym się
na bieżąco informował...3 miesiące i dziś wieczorem byłem oszołomiony...siedząc na kanapie,
nagle zorientowałam się, że mój pies jest pode mną, głaskałam ją, nie wiem jak długo, tyłem
łydek.I BYŁA MIĘKKA!!!W ciągu ostatnich 10 lat przeszedłem TRZY zabiegi chirurgiczne poniżej
kolana  bez  znieczulenia,  ponieważ  nie  czułem  tego.Jedną  z  tych  operacji  była  BIOPSJA
NERWU SURALNEGO!TO jest szok i podziw dla ludzi!!” Laurie

„Olejek  RSO  był  dla  mnie  takim  cudem,  mogłem  znowu  jeść,  mój  ból  na  razie  dawał  się
opanować,  i  żadnych  narkotyków,  mam  wiele  problemów,  zbyt  wiele  ich  nazw,  narkotyki
wyczerpują moje zrosty, które moje wnętrzności sklejone, lekarze nic nie zrobią chyba, że będę
miał niedrożność, jeszcze dwa dni temu nie mogłam jeść prócz płynów, 4 dni na RSO, jadłam
kanapkę z grillowanym serem i wczoraj pół tuńczyka kanapka, lekarze nie mogą nic dla mnie
zrobić,  więc  jestem sam,  ważę  110  funtów  i  to  nie  jest  moja  normalna  ani  zdrowa  waga,
spadłem do 98, z ich lekami, zrobili przynieś mi karmę z łyżeczką, 24/7, kochanie, wolałabym
jeść jedzenie tak, jak mieliśmy...Uwolnij roślinę, którą dał nam Bóg...” Joyce

"Prawda.Mój poziom cukru we krwi jest teraz w normalnym zakresie i  odstawiłem 2000 mg
metforminy  dziennie,  a  teraz  jem  prawie  zero  glutenu  i  pilnuję  mojej  diety.Żadnych
beztłuszczowych  bzdur,  bzdur  dietetycznych  ani  mrożonych  posiłków  Weight  Watcher.Czy
widziałeś zawartość sodu w tych mrożonych posiłkach?Skandaliczny!" Cheshire

-- Czy podobał ci się smak tych potraw, kiedy próbowałeś ich na oleju?JB

„Wcześniej  ich  nie  lubiłam,  ale  od  czasu  oleju  czy  mojego  wieku  stałam  się  wrażliwa  na
gluten.Mam więcej migren, więcej płomieni fibro, trądziku, skurczów żołądka, żeby wymienić
kilka.Plus sód sprawia, że  puchnę jak balon.Odkąd zostałem głównie użytkownikiem konopi i
olejem,  jem  teraz  więcej  konopi,  owoców  i  warzyw,  mniej  tłuszczu,  mniej  ziół  w
jedzeniu.KOCHAM  TO!Jednakżeprodukty  związane  z  glutenem,  takie  jak  makaron  i  chleb,
UWIELBIAM bez względu na to, czy na oleju, czy nie.Rezultat jest taki, że moje ciało tego nie
lubi i nie mam z tym problemu.” Cheshire

„Witaj Greg, mam czysty rachunek zdrowia na pęcherzu.Tak mówi doktor dzięki Chemo.Mówi,
że mam teraz całkowitą remisję.Ale prawda jest taka, że  wziąłem w sumie około 19 gramów
RSO począwszy od 13 października 2012 r. i  od czwartku 19 grudnia 2012 r.Poszedłem na
zakres penisa przez moją prostatę i do mojego pęcherza i teraz mam całkowitą remisję raka
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pęcherza.Cały zdrowy różowy i bez śladu raka.Mój lekarz mówi, że wyglądam, jakbym nigdy
wcześniej nie miała raka.Był zdumiony, jak dobrze wyglądałem.Nadal walczę z tymi narkotykami
i wiem, że RSO może pomóc mi odstawić te pigułki, zanim mnie załatwią.Nadal mam nadzieję,
że zmniejszę również moje cysty w każdej z moich nerek, po prawej i lewej stronie.

Moje leki nasenne zostały ogromnie ograniczone w ciągu ostatnich kilku miesięcy, a ja również
CAŁKOWICIE odstawiłam Cymbaltę, ograniczyłam również moją Baclifinę, Lyricę i OXYCOTIN i
nadal próbuję je całkowicie odstawić, co zdumiewa moich lekarzy. cofam i jak to da mi szansę
na trochę NORMALNE ŻYCIE.

Uważam, że palenie leczniczej marihuany utrzymuje mnie przy życiu w tej narkotycznej części
mojego  życia.Lekarze  już  dawno  mnie  skreślili.To  RSO  pozwoliło  mi  zacząć  przybierać  na
wadze  po  tym,  jak  w  październiku  zeszłego  roku  osiągnąłem  najniższy  poziom  135  przy
wzroście  6 stóp,  a teraz ważę 149 -  to  PRZYROST 14 funtów,  właśnie wtedy,  gdy brałem
RSO.Moje sztywne plecy ustąpiły w bólu i miałam więcej ruchu w ciągu ostatnich kilku miesięcy,
moja chirurgia szyi również została wstrzymana tej jesieni, odkąd zażyłam RSO.

Moje łuszczycowe zapalenie stawów w moich stopach również ustąpiło i  modlę się, aby nie
dostawać już więcej zastrzyków sterydowych w moje stopy i modlę się tak samo o moje plecy,
jak  również  moje  ostatnie  nakłucie  lędźwiowe  nadtwardówkowe  sterydowe  zastrzyki  w
kręgosłupie  były  zeszłej  jesieni  i  mam  nadzieję,  że  mój  ból  poziomy  pozostają  na  niskim
poziomie, aby zapobiec dalszemu wydarzeniu.

Mój lekarz mówi, że moje ciało nie może już dłużej (JEŚLI CHCĘ ŻYĆ) wymieniać zastrzyki i
pigułki  na  jakość  życia.Gówno  prawda,  mówię.Weź  RSO,  aby  pomóc  we  wszystkich
dolegliwościach i zmniejszyć przyjmowanie leków przeciwbólowych i na zawsze zabić raka.Nie
wzięłam bardzo dużo i nie bardzo długo, jeśli może to zrobić w tak krótkim czasie dla mnie,
pomyśl tylko, czy cały świat mógłby się o tym dowiedzieć.Boże lekarstwo!!!” Tony

„U mojego taty zdiagnozowano raka trzustki 6 miesięcy temu.Podczas chemii rozprzestrzenił się
na nerki i płuca.Wszędzie miał wypryski i bardzo szybko się pogarszał.Przeczytałem o oleju i
stwierdziłem, że nie ma nic do stracenia.Zrobiliśmy trochę i jest na tym codziennie od trzech
miesięcy.Wyniki skanowania pojawiły się wczoraj.Doktor był zdumiony.Rak trzustki skurczył się,
a inne plamki całkowicie zniknęły.Mój tata jest o wiele lepszy.Brak nudności, przybrał na wadze,
nie śpi już cały dzień i znowu jest poza domem.Naprawdę niesamowite.Jesteśmy w siódmym
niebie. Lisa

-- Świetnie, Lisa, ale proszę nie więcej skanów, tylko olej.Naprawdę nie potrzebujesz skanu
rakotwórczego, żeby zobaczyć, że ma się dobrze.Jak mówisz, nie masz nic do stracenia, więc
nie przegrywaj tej gry, wykonując niepotrzebne skany, które mogą łatwo pogorszyć sytuację.

Efekty promieniowania kumulują się w ciele.Im mniej skanów pacjent z rakiem, tym lepiej.To
tylko zdrowy rozsądek, nic więcej.Ogólnie rzecz biorąc, naprawdę lepiej jest zjeść kolejne 60g
oleju, gdy nie jesteś pewien, czy jesteś w 100% zdrowy.

Poza tym wszystkie te badania i  wizyty u lekarzy zazwyczaj  bardzo denerwują pacjentów i
powodują duży stres.Stresu i  niepokoju trudno uniknąć,  gdy zmaga się się z chorobą,  więc
unikaj stresu i niepokoju tak bardzo, jak tylko możesz – a olej może pomóc w stresie i niepokoju
lepiej niż jakakolwiek inna znana mi substancja.JB

„Używam marihuany od lat  na cukrzycę.Zawsze czułem się jak gówno.W mojej  rodzinie po
stronie mamy cukrzyca była zła, utrata stóp, nóg, wzroku, a potem śmierć.Moje ciotki, wujkowie,
babcia.I wszystkie matki wyszły z cukrzycy.Moja matka miała 55 lat.Mój dzisiejszy wiek.Moja
młodsza siostra ma tu punkty ponad 570 dziennie, 3 strzały dziennie, ale jak dla mnie cukrzyca
bez cukrzycy od wielu lat.Jestem całkiem zdrowy.
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Dobry przyjaciel  po siedemdziesiątce.Jakieś siedem miesięcy  temu przyszedł  do mnie.Jego
punkty były w połowie 500, był naprawdę chory.Cóż, po tym, jak użył RSO, tuż po przycinaniu,
jego  spadł  do  180s.Już  za  kilka  miesięcy.W parze  z  olejem  konopnym przyjmowane  dwie
kapsułki dziennie.Teraz wrócił do polowania, łowienia ryb i ścinania drewna.76 lat i wygląda 15
lat  młodziej.Wiem  na  pewno,  że  marihuana  jest  powodem,  dla  którego  nie  robię  dzisiaj
zastrzyków.Nadal nie mam cukrzycy.Jestem jedynym w mojej rodzinie.Chciałbym, żeby moja
siostra się kształciła, żeby czuła się o wiele lepiej.Jak każdego ranka brać Grizzly. Ron

„Mogę powiedzieć  naprawdę,  że  w moim przypadku połączenie  oleju  z  konopi  indyjskich  z
miodem jako słodzikiem obniżyło mój poziom cukru do akceptowalnego (czytaj  normalnego)
poziomu.Muszę użyć tylko ekwiwalentu wielkości ryżu długoziarnistego.Cierpię na neuropatię
obwodową,  bezsenność,  przewlekły  ból  szyi  i  stawów,  gównianą  wątrobę  (podobno  jest  to
termin medyczny), niską liczbę płytek krwi, przewlekły EBV i większą niż pudełko po chlebie
śledzionę.Nie  mogę  (nie  żebym  była)  operowana  bez  skrajnego  prawdopodobieństwa
wykrwawienia.

Teraz NIE sugerowałbym nikomu tego robić, ale jestem chory od dziesięciu lat.Pogorszyło się
im  więcej  leków  i  procedur,  przez  które  mnie  przeszli.W  końcu  powiedziałem
„WYSTARCZY”.Żadnych leków OTC, żadnych leków komercyjnych, wszystko na bazie ziół lub
żywności.Używam mojego ND, aby poprosić o testy dla mnie, a następnie omawiam to z nią i
mogę poprosić  o  sugerowane modalności.Jednak!Mam ostatnie  słowo.I  radzę  sobie  lepiej.”
Bluza z kapturem

„Przekąski z cukrzycą typu 1, czy nie, mój poziom cukru we krwi zawsze szybko rósł.Odkąd
używam olejków, moje cukry pozostają w normie.Po raz pierwszy, odkąd dostałem go w wieku
20 lat, mój test a1c wynosi teraz 6,8”. Eugeniusz

„Mam przyjaciela, no cóż, więcej niż jednego, ale jego cukry były 20+.Paliliśmy długo 35+ lat,
więc dostaliśmy trochę oleju.Nic, co robił doktor, nie działało.Jego cukry są teraz 10.Wciąż na
haju, ale lubi Pepsi. Donalda

„Olej  całkowicie  zabił  mój  ból  spowodowany ostrogami  kostnymi i  słabymi  płucami,  które z
każdym dniem wydają  się  nasilać!A ja  niedawno zacząłem olejek!Jestem oboje  zdumiony i
wdzięczny!” Zimozielony

"Niesamowite.To  cudowna  roślina.Wydaje  się,  że  próbuje  znormalizować  twój  system,  bez
względu na to, co jest nie tak.” Zed

„Moja żona nie ma już neuropatii  w stopach.Skończyły nam się oleje około dwóch miesięcy
temu iw ciągu tych 20 dni neuropatia zaczęła powracać w ciągu ostatnich kilku dni.Cztery dni z
powrotem na oleju i bez szpilek i igieł.Nie ma już wysokiego ciśnienia krwi i straciła prawie 30
funtów,  po  prostu  dodając  olej  z  konopi  indyjskich  do  swojej  rutyny.Ma  również  migotanie
przedsionków.Brak arytmii od początku stosowania oleju.” kumpel

„Moje  cukry wymknęły  się spod kontroli.Byłem na maksymalnych ilościach insuliny i  lekach
doustnych, ale bezskutecznie.Przytyłem po tych lekach i byłem nieszczęśliwy.Zacząłem używać
oleju, podnosząc się kropla po kropli, badając swoją krew 8 razy dziennie, aby upewnić się, że
wszystko jest w porządku.Zadziałało!Przy niewielkiej dawce moje cukry spadły do normy.Dwa
lata później żyję, zrzuciłem 67 funtów, nie zmieniłem diety i pomagam Rickowi.Jeśli moje liczby
wzrosną (czasami jestem zły), zwiększę poziom oleju”. Janet

„Witaj panie Simpson, jestem Aaron, mam 17 lat.Używam oleju z twojej receptury, aby pomóc
mojej cukrzycy typu 1.Powinienem brać cztery zastrzyki insuliny dziennie w dużych dawkach,
ale ponieważ używam twojego przepisu na olej, muszę wziąć tylko jeden w nocy i osobiście
chciałbym  ci  podziękować.Na  tej  planecie  nie  ma  wielu  ludzi  takich  jak  ty,  a  teraz  masz
jednegowięcej zwolenników za tobą.Z poważaniem, Aaronie”
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„Na potrzeby tej opowieści nazywam się Alexis.Jestem diabetykiem od 1994 roku.Jesienią 2010
roku  moja  lewa  stopa  doznała  czegoś,  co  wydawało  się  prostym  zerwaniem  więzadła,  a
leczenie nie nadchodziło, a to, co otrzymałem, było znikome.Poinformowano mnie, że mogę
mieć stopę Charcota, która często pozostaje nierozpoznana, zwłaszcza w ostrej fazie, aż do
wystąpienia  poważnych  powikłań.Wczesne  rozpoznanie  i  diagnoza,  natychmiastowe
unieruchomienie i program profilaktyki mogą zminimalizować zachorowalność związaną z tym
wyniszczającym powikłaniem neuropatii cukrzycowej.Niewłaściwie zarządzana stopa Charcota
może mieć katastrofalne konsekwencje, w tym amputację.

W grudniu miałem owrzodzenie w dolnej części mojej bardzo spuchniętej stopy.Po zwróceniu
się o pilną opiekę ortopedyczną lekarz szybko zdiagnozował to jako „przewlekłe Charcota z
zapaleniem  kości  i  szpiku”.  Moja  stopa  miała  kieszenie  powietrzne  i  poważną  infekcję
kości.Powiedział  mi,  że jedyną realną terapią jest natychmiastowa amputacja stopy.Byłem w
silnym bólu fizycznym, emocjonalnym i  duchowym.Lekarz dał  mi  tydzień na psychologiczne
uporanie się z tym.Dostałem wózek inwalidzki z instrukcją całkowitego nie obciążania stopy.

Wszyscy wiemy, że Bóg działa w tajemniczy i  cudowny sposób.Przyniósł  mi dwóch swoich
ludzkich „aniołów uzdrawiających” z lekarstwami, które dostarczył dawno temu.Nie mając nic do
stracenia, poza stopą, wziąłem lekarstwo, które z miłością przynieśli mi, zarówno podjęzykowo,
jak i zaaplikowali je bezpośrednio na otwartą ranę.Pod koniec tygodnia ja i osoby, które się mną
opiekowały,  mogliśmy  zobaczyć  poprawę tylko  na  zewnętrznej  stronie  rany.Kiedy  ponownie
spotkałam się z lekarzem, dał mi kolejny tydzień z długą serią zaleceń dotyczących tego, na co
uważać,  co  nazwał  momentem  „OMG…”.Wiernie  kontynuowałem  podawanie  sugerowanej
dawki leku.Zacząłem czuć się lepiej, a co ważniejsze, owrzodzenie zaczęło się goić.W kwietniu
pozwolono mi chodzić pieszo przez 10 minut dziennie.Potrzebny był mały zabieg chirurgiczny,
aby usunąć część pogorszonej masy kostnej, która się tworzyła.

Kontynuuję leczenie, a mój lekarz jest ostrożnym optymistą, że mogę trzymać nogę.Infekcja w
mojej kości była bardzo poważna i zajmie trochę czasu, zanim się wyleczy, ale goi się.Obecnie
lekarz rozważa możliwość konstruktywnej operacji mojej stopy w ciągu roku, jeśli nadal będzie
się poprawiać.” Alexis

„Jestem jednym z przyjaciół, o których wspomina Alexis.Wysłałem jej link do tego wpisu i może
chcieć się ujawnić, kiedy go zobaczy, zostawię to jej.Od dawna jestem zwolenniczką legalizacji
marihuany w celach rekreacyjnych i miałam świadomość, że może ona skutecznie uśmierzać
ból i niepokój.Jednak dopiero w ciągu ostatnich 8 lub 9 miesięcy naprawdę uświadomiłem sobie
uzdrawiającą  moc  konopi.Kiedy  rozmawiałem  z  Alexis  w  lutym  i  opowiedziała  mi  o
proponowanej amputacji, obejrzałem film Ricka „Uciekaj od lekarstwa” wideo, ale był naprawdę
sceptyczny.Mój  partner  i  ja  dyskutowaliśmy  o  możliwości  zrobienia  oleju  konopnego  i
wypróbowania go jako lekarstwa, a nasz wspólny przyjaciel Alexis wydawał się być głównym
kandydatem.Zgodziła się i tej nocy zrobiliśmy porcję oleju i zaczęliśmy go podawać następnego
dnia.Początkowe  wyniki  były  obiecujące,  ale  nadal  byłem  bardzo  sceptyczny.Ale  jak
powiedziałem Alexis: „Co masz do stracenia?twoja stopa?lekarz już chce to wziąć!” Nigdy nie
byłam bardziej  dumna niż w dniu, w którym weszła do mojego salonu.I  chociaż po operacji
znów  jeździ  na  wózku  inwalidzkim  przez  jakiś  czas.jej  lekarz  powiedział  jej,  że  dla  Alexis
„najważniejszym  priorytetem”  jest  tańczenie  na  jej  ślubie  w  maju  przyszłego  roku.To  od
mężczyzny, który cztery miesiące wcześniej chciał odciąć jej stopę. Budka

„Dziękuję Rick, zrobiłem olej, aby pomóc ludziom, którzy nie mieli pojęcia o jego właściwościach
leczniczych.Przypadek  pierwszy  -  cukrzyca  na  dializie,  5  dni  w  tygodniu  po  6  godzin.13%
czynność nerek i  silny  ból.Ból  zniknął  pierwszego dnia.Trzy miesiące leczenia  do 2 razy w
tygodniu na dializie,  3 godziny.A 54% wraca do funkcji  nerek.Po pięciu miesiącach leczenia
koniec dializy i 98% przywrócenie funkcji nerek, koniec z lekami przeciwbólowymi na receptę i
powrót do życia po 25. roku życia.lata piekła.O tak, bez opłat za olej i uwielbiam każdą minutę,
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kiedy mogę jej pomóc.Inni, których leczymy, również odnieśli podobny sukces, więc dziękuję, że
pozwoliłeś mi być częścią tego”. Dan

„Mój  mąż ma cukrzycę typu 2 i  brał  konopie indyjskie i  został  zmniejszony z 3 zastrzyków
dziennie, oprócz 5 jednostek w nocy, do 5 jednostek w nocy, więc to pomaga.Bierze to dopiero
od półtora miesiąca. Gladys

„Wyleczyłem też 5 osób.Moi przyjaciele.Cukrzyca typu 2.Rak jajnika.Otyłość.Rak skóry.I leczy
moją  ciężką  poranną  chorobę  HGG.Sam  to  robię.W  moim  ogrodzie.Uczę  mojego  4-
latka.Rozumiem, jakie to ważne”. KonopieDziewczyna

Trawienie i choroba Leśniowskiego-Crohna
„Olej  pomaga  w  chorobie  Leśniowskiego-Crohna.Zatrzymuje  stan  zapalny  w  jelitach.Zanim
dowiedziałem  się  o  oleju,  usunięto  mi  guza  i  usunięto  1/3  wątroby  i  pęcherzyka
żółciowego.Teraz olej wyleczył wszystkie nieprzyjemne skutki chemioterapii po mojej hep C i
operacjach.Schudłam 18 funtów i czuję się świetnie.” Michelle

„Dostałem niewielką ilość do wypróbowania.Wow.Jadłem tak, jakbym nie jadł od lat!Mój apetyt
wrócił!Teraz wiem,  że nie jest  tani,  ale działa na wszelkiego rodzaju problemy.Dziękuję Ci!"
Danny

„Znalazłem to  samo!60 funtów trochę więcej  niż  rok  temu od 205.Teraz  wróciłem do 180 i
stabilnie.Staję się absolutnie wygłodniały,  i  to nie tylko po przekąskach.Właściwie jem teraz
jeden pełny posiłek dziennie.Zanim?2 kęsy i chciałem ...Cóż, nie popadajmy zbyt graficznie.
Bluza z kapturem

„Oczywiście  zmiana  diety  była  również  spowodowana  przez  RSO…Teraz  pragnę  dużo
zdrowszego jedzenia niż kiedykolwiek...Miałem problem z czekoladą... teraz wystarczy 1 sztuka
i przez większość czasu nawet tego nie potrzebuję!!!Chcę zdrowo się odżywiać, ŻYĆ zdrowo!!!”
Laurie

„Na Forum Choroby Leśniowskiego-Crohna praktycznie czułem się „znęcany”, aby dowiedzieć
się, czym jest to „RSO”.Zaledwie dwa tygodnie później uratowało mi życie i robi to każdego
dnia.Odkryto 29.12.12.Życie uratowane 1/11/13”. Sarah

„Mam  nadzieję,  że  nie  zostaniesz  zamknięty,  właśnie  cię  znalazłem!W  zeszłym  miesiącu
leżałem w łóżku z pewnym uczuciem śmierci nad moim ciałem, tak jak wcześniej.Zaledwie 2
tygodnie wcześniej natknąłem się na Twoje nazwisko i pracowałem na forum Crohna.Ten facet
powtórzył twoje imię tyle razy, że prawie poczułem się „znęcany”, by zapisać twoje imię.Chwilę
później  szukałem twojego  nazwiska  i  oleju.Pojawiło  się  wiele  informacji,  więc  zacząłem od
internetowego talk show „Red Ice Radio” i nagrania wywiadu z Rickiem na temat oleju.Kiedy
było  po  wszystkim,  płakałem.Poszedłem  do  domu  i  opowiedziałem  o  wszystkim  mojemu
mężowi.

FF do stycznia.11 dzień, w którym powinienem był umrzeć.Mój mąż właśnie 10 dnia kupił to,
czego potrzebowaliśmy do wytworzenia oleju, i planował wyprodukować olej za mniej więcej
dzień.11-go rano poczułem się chory... jak większość poranków.Choroba ogarnęła mnie szybko
i mocno.Leżałam w łóżku, żeby umrzeć... Wiedziałam, że to źle, kiedy nie mogłam się zmusić,
żeby zadzwonić do męża do pracy.Kiedy wrócił do domu, od razu zabrał się za olej.Zjadłem
kulkę wielkości płatków owsianych i poczułem, jak moje ciało odwraca się w ciągu godziny, więc
zjadłem kolejną kulkę, a 2 godziny później mogłem samodzielnie iść do łazienki.Następnego
ranka ledwo poczułem objawy z poprzedniego dnia i poszedłem do pracy!(praca weekendowa -
wolna i łatwa) 15-tego pokryłem i  dodatkowy dzień i  ostatnią minutę poproszono o pokrycie
reszty tygodnia.POWIEM ŚWIATOWI O RSO!
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Zapomniałem  wspomnieć,  że  mam  chorobę  Leśniowskiego-Crohna,  zapalenie  okrężnicy  i
biochemiczne oparzenia  (wyciek  wyrostka robaczkowego)  z  moich płuc  w dół.Mój  wyrostek
robaczkowy  przeciekał  przez  5  i  pół  miesiąca  pod  koniec  grudnia.2008  do  19  maja
2009.Usuwanie 1 galona odpadów zakaźnych.

Przyjmuję ten olej codziennie przez 39 dni jako kulkę wielkości ziarna owsa 3x dziennie.Nie
potrzebuję już żadnych leków i prawie go nie palę.Piję też sok z Aloe Vera 95%.Sprawia, że 
olejek  działa  jeszcze  lepiej.Rejestruję  wszystko.Nigdy  więcej  nie  wezmę  innej  substancji
stworzonej przez człowieka. Sarah

„Trawa jest jedynym lekarstwem, które zmusiło moją ciężką chorobę Crohna do remisji.Leczy z
konopi”. Alicia

„Kiedy mówię, że marihuana leczy chorobę Crohna, mam na myśli to.Przeżyłem 30 lat z tą
nieznaną mi chorobą, a dowiedziałem się o tym dopiero po rzuceniu wszelkiego rekreacyjnego
używania  marihuany.To  była  długa  przerwa,  a  moje  Crohna  nie  wróciły  do  kontrolowanych
poziomów,  dopóki  nie wznowiłem używania  konopi  indyjskich.Początkowo właśnie  zabijałem
nudności, ale potem stwierdziłem, że pomogło mi to Crohna.Nie oglądam się za siebie!” Sean

"Dobra robota!Kiedy pracowałem w przychodni, miałem szczęście spotkać młodego mężczyznę
(18),  który miał dość zaawansowany choroba Crohna.Nie używał wtedy RSO, tylko niektóre
lekarstwa, które mieliśmy przy sobie.Poszedł na operację eksploracyjną i nie był w stanie użyć
swojej marihuany.Całkiem zachorował w szpitalu, gorączka, infekcja, gwałtownie chudł na i tak
już za chudym ramieniu.Jego lekarz w końcu zgodził się dać mu przepustkę na cały dzień, aby
mógł przyjść do nas i zaopatrzyć się w lekarstwa.

Jego lekarz był niezmiernie zdumiony, kiedy następnego ranka poszedł sprawdzić, co u niego, a
on  siedział  w  łóżku  z  jasnymi  oczami  i  krzaczastym  ogonem,  zjadł  smaczny  posiłek
poprzedniego wieczoru i właśnie zajadał się śniadaniem.Ostatnio rozmawiałem z pacjentem,
właśnie słyszał o RSO.Nie mam wątpliwości, że zostanie całkowicie wyleczony ze wszystkich
problemów z chorobą Crohna w mgnieniu oka”. Jenn

„Mam Crohna.Dzięki Rickowi Simpsonowi odzyskałem swoje życie!” Kathleen

— Wiem z pierwszej ręki, że leczy chorobę Crohna.Musisz to spożyć.Od lat paliłam też po to,
by złagodzić ból… Uzdrowienie nastąpiło dopiero po spożyciu olejku.Spróbuj, nie masz nic do
stracenia poza nieznośną chorobą.” Sara

„Olej z konopi pomógł wyleczyć moją chorobę Crohna, więc mogę sobie z tym poradzić!Teraz
znów mam dobrą jakość życia dzięki olejkom Ricka Simpsona i Shona Banda.W zeszłym roku
NIGDY nie byłabym w stanie zrobić czegoś takiego o tej porze… ledwo mogłam iść na zakupy
spożywcze bez obawy, że będę musiała być blisko łazienki.Musiałem ciągle wycofywać się z
pokazów sztuki  i  malowania na żywo z powodu tego,  jak zły  był  mój  Crohna.Na szczęście
zapoznałem się z olejem z konopi  indyjskich i  ostatecznie znalazłem dla siebie odpowiedni
olej.Żyję i znów kocham życie...poważnie w zeszłym roku o tej porze nie mogłem nawet iść na
targ rolniczy...życie do dupy!KONOPIE LECZY!!!!

Czytanie  ~ Live  Free or  Die Shona Bandy dało mi  siłę,  by wstać i  mieć odwagę,  by ŻYĆ
WOLNYM  i  leczyć.Przeczytaj  książkę  Ricka  Simpsonów!To  wspaniała  autobiografia  pełna
informacji, które warto znać.Obie książki pomagają obudzić twój umysł, dzięki czemu nie musisz
już być częścią owcy.Poznaj prawdę.Wygoogluj to." Linzy

„Jednym  z  najwspanialszych  uczuć,  jakich  nie  czułem  od  dłuższego  czasu,  jest  to
NIESAMOWITE ciepło po zjedzeniu jalapenos z sriracha w pho…..Bez bólu w brzuchu!Dzięki
Bogu  za  OLEJ  Z  KONOPI!Kiedyś  odczuwałem ból  tylko  po  to,  by  móc  zafundować  sobie
pho….moje  ulubione  danie…..W dzisiejszych  czasach  mogę  je  zjeść  i  NIE  CZUJĘ BÓLU,
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ponieważ  olej  z  konopi  pomaga  radzić  sobie  z  chorobą  Leśniowskiego-Crohna!!!Och,  jak
tęskniłem za smakiem pho i ciepłym oparzeniem ostrych przypraw!Nigdy nie przestanę brać
oleju.Mmm mmm nie ma mowy!” Linzy

„Mam Crohna i działa cuda!!!Działa lepiej niż jakakolwiek pigułka, którą mi podali”. Andrzej

„Obecnie leczę moją współlokatorkę na zapalenie jelita grubego za pomocą RSO.Kiedy rozbił
motocykl, był ciężko rozbity i przez miesiąc przebywał w szpitalu.Podczas pobytu w szpitalu
powiedziano  nam,  że  ma  guza  w  okrężnicy  i  że  najprawdopodobniej  jest  to  rak.Cierpi  na
zapalenie jelita grubego odkąd był17 lat, teraz ma 29 lat.

Po tym, jak śmiertelnie się przestraszyłem i nie wiedząc, co się dzieje, rozmawiałem z moim
przyjacielem  o  wypróbowaniu  RSO.Zrobił  olejek  Ricka  Simpsona  dla  mojego  przyjaciela  i
zażywa go od października.Lekarze twierdzą, że masa się uregulowała, wrócił normalny kolor i
już  nie  wierzą,  że  to  rak.Skutecznie  zatamowaliśmy  krwawienie  w  jego  wnętrznościach  od
października, bez ani jednego wybuchu!Stan zapalny jest minimalny.NIGDY nie przestaniemy
używać RSO w mojej rodzinie!!!” Chris

„Używam oleju na zapalenie jelita grubego.To działa.Jedynym problemem jest to, że nie mam
odpowiedniego naprężenia, więc trochę mi od tego kręci się w głowie.Ale kogo to obchodzi,
dobrze się z tym czuję”. Igor

„Mam przyjaciela z zapaleniem jelita grubego, który pomaga w niesamowitym tempie.Myślę, że
mieli  go na każdym genetycznym leku.Widziany przez wielu lekarzy,  jest  bardzo otwarty na
problem, szczegóły itp.Mogę spróbować uzyskać więcej szczegółów.” Justyna

„Mam zapalenie jelita grubego po radioterapii...narkotyki są bezużyteczne.Konopie indyjskie to
JEDYNA rzecz, która przynosi mi ulgę w bólu”. Zawietrzny

„Dla ludzi,  którzy patrzą na odmiany,  które współpracują z  zapaleniem jelita grubego,  wiele
krzyżówek Cheese i Chemdogg wydaje się działać najlepiej dla tych, których znam”. Chris

„Używam  RSO  od  wczesnych  lat  dwudziestych,  aby  zapobiec  postępowi  wrzodziejącego
zapalenia jelita grubego.Mam zupełnie normalny przewód pokarmowy w wieku 41 lat.Mój ojciec
ciężko cierpiał na chorobę Leśniowskiego-Crohna i moim skromnym zdaniem to olejek uchronił
mnie przed tym samym losem.” Todd

„Używam marihuany, gdy mam zaostrzenie zapalenia uchyłków, to jedyna rzecz, która daje mi
prawdziwą ulgę, bardzo pomaga w bólu brzucha i pomaga rozluźnić mięśnie brzucha, lepiej niż
leki przeciwbólowe na receptę, które tylko maskują ból krótka chwila!" Dawid

„Używam RSO również w moich Crohnach.To był dla mnie cud”. Konstabl

Serce, ciśnienie krwi
„Serce  jest  ważnym  organem,  a  olejek  odmładza  ważne  organy.Kiedy  pacjenci  zaczynają
używać  oleju,  zwykle  zmniejszają  dawki  leków  nasercowych,  a  większość  przestaje  je
stosować, gdy tylko poczują, że mogą przestać ich używać.Olejek jest bardzo korzystny dla
serca, ale myślę, że pacjent powinien naprawdę skonsultować się z lekarzem, kiedy odstawia te
leki, które zostały mu przepisane.

Olejek  może  bardzo  skutecznie  regulować  ciśnienie  krwi,  aw  niektórych  przypadkach
arytmię.Zwykle obniża ciśnienie krwi, więc ci, którzy stosują leki na nadciśnienie, powinni być
ostrożni z używaniem oleju, dopóki się do niego nie przyzwyczają.Połączenie leków na ciśnienie
krwi i oleju może obniżyć ciśnienie zbyt nisko, dlatego dobrym pomysłem jest monitorowanie
ciśnienia  krwi  za  pomocą  testera  ciśnienia  krwi.W  wielu  przypadkach  pacjenci  również
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stwierdzą, że olej również nieznacznie zwiększa tętno.

Ten  obszar  wymaga  znacznie  więcej  badań,  więc  pacjenci  powinni  kierować  się  zdrowym
rozsądkiem rozpoczynając stosowanie olejku, ale także powinni pozostawać w kontakcie ze
swoim  lekarzem,  ponieważ  mogą  mieć  problemy  z  odstawieniem  tych  leków.Pacjenci  z
chorobami  serca  powinni  sprawdzić  okablowanie  elektryczne  w  swoim  domu  lub  miejscu
pracy.Serce  działa  na  impulsy  elektromagnetyczne,  dlatego  należy  unikać  przebywania  w
polach elektromagnetycznych w jak największym stopniu.

Zjadłabym olej i używałabym go również w czopkach.Jeśli chodzi o stosowanie miejscowe, to
nigdy nie boli, ale nie mogę powiedzieć, jak naprawdę jest to korzystne w tej chwili.Jak zawsze
użyłbym konopi  wwszystkie  możliwe sposoby.Do swojej  diety  włączyłabym również  nasiona
konopi i olej z nasion konopi. Wiadomo, że zarówno nasiona, jak i olej mają bardzo korzystny
wpływ na wiele chorób serca.

Gdybym był lekarzem i miałbym przeprowadzić operację związaną z sercem, przeszczep itp.,
spróbowałbym najpierw odmłodzić narząd przynajmniej 60g oleju.Gdyby 60g nie doprowadziło
pacjenta do dostatecznego stanu zdrowia, nadal dałbym mu olejek.JB”

„Zredukowałem i przestałem brać tabletki na nadciśnienie, ponieważ moje ciśnienie krwi było
zbyt niskie.Po odstawieniu tabletek na ciśnienie moje ciśnienie krwi się unormowało.Bicie serca
wydaje  się  bardziej  regularne  i  mniej  uciążliwe,  biorąc  pod  uwagę,  że  od  urodzenia  mam
nieregularne bicie serca”. Jerzy

„Miałem zawał  serca dzień  po  moich  urodzinach 2  kwietnia  2012 roku.Lekarz  próbował  mi
powiedzieć,  że  to  wszystko  zapalenie  stawów i  tylko  atak  serca.Nie  podoba  im  się  to,  że
używam konopi indyjskich, miałem tu duży cios między lekarzem, który jest tylko farmaceutą i
podaje pigułki,  a farmaceutą naturalistą,  mój  lekarz reg również mnie zabił,  byłem w 100%
zablokowany z jednej strony i 80% z drugiej strony, myślałem, że będę kaleką, proszę o pomoc
w zeszłym tygodniu, a jedynym pocieszeniem, jakie miałem, była marihuana, wciąż szukam
oleju,  mam  zapalenie  stawów,  ten,  jak  powiedzieli,  jest  wdową  Maker,  miałem  szczęście,
poszedłem na ER, powiedzieli mi, że mam włożony stent i czekam, aby zobaczyć, co zrobić z
drugim, dziękuję Rick, robisz świetną rzecz i jesteś bardzo doceniany.Hej, wciąż tu jestem i
kolejna uwaga: mój Mąż nie chodzi do lekarza, nie pije, nie pali, po prostu używa konopi przez
te wszystkie lata.Ma ciśnienie krwi jak nastolatek, zdrowy, Bóg zapłać ciebie i nas wszystkich,
Barbie wciąż topi (@ O@ ) na ból”. lalka Barbie

„Mój  pies  z  zastoinową  niewydolnością  serca  nadal  się  utrzymuje,  a  od  marca  jest  na
oleju.Miłość pokoju i RSO !!” Jenna

„Moje ciśnienie krwi wzrosło z 139/99 do 114/80, nigdy nie było tak niskie.Dzięki Rick. Jayson

Q.Witam mam pytanie.Byłam ciekawa, czy są jakieś opinie na temat olejku wspomagającego
MIGOTANIE TĘTNI?Nieregularny typ bicia serca.Dziękuję Ci!!!!" Mary

A.Droga Mary, tak, oczywiście.Upewnij się, że olejek jest produkowany i używany zgodnie z
naszymi instrukcjami i uważaj na łączenie go z lekami nasercowymi.JB

„Teraz  podzielę  się  ze  wszystkimi  moją  historią  i  długą  walką  z  wysokim  ciśnieniem  krwi
(nadciśnieniem).Od 25 roku życia zawsze miałem problem z nadciśnieniem, ale mniej więcej w
2008  roku  nie  opłaciłem  na  czas  składki  na  ubezpieczenie  na  życie.Powiedziano  mi,  że
potrzebuję badania fizycznego, aby zostać przywróconym.Firma wysłała mnie do miejscowej
pielęgniarki,  która  zmierzyła  mi  ciśnienie.Było  180/120.Powiedziała  mi,  że  jestem  „udarem
chodzenia” i  zaleciła, abym poszedł prosto na pogotowie.Cóż, nie przepadam za szpitalami,
więc poszedłem do domu i poszedłem na dyscyplinę naturalnych środków - wszystko to nic nie
dało.Często sprawdzałem ciśnienie krwi, aby zobaczyć, co działa, w tym ćwiczenia.Wciąż było
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dość wysoko i tam pozostało.

Po  roku  i  BP  powyżej  180,  przyjaciel  powiedział,  że  lepiej  pójdę  do  lekarza,  co
zrobiłem.Wzięłam  leki,  które  niewiele  dały,  ale  też  wywołały  u  mnie  zawroty  głowy  i
mgłę.Rzuciłem leki  i  znalazłem produkt  MLM,  który miał  „gwarancję”  oczyszczenia  tętnic  w
ciągu miesiąca.Cóż,  zrobiłem poczwórne dawki  i  nadal  miałem poważne nadciśnienie  po 9
miesiącach.W  październiku  moje  ciśnienie  wzrosło  do  235/135  (niebezpiecznie  wysokie)i
czułem,  że  zaraz  zniknę,  więc  w  końcu  poddałem  się  i  poszedłem  na  pogotowie  w
szpitalu.Podłączyli mnie i wypróbowali dwa leki - Lisinopril i Diltazem, które obniżyły ciśnienie
krwi do 150/110.Brałem narkotyki, aż skończyły mi się za miesiąc.Kiedy po miesiącu wróciłam
do lekarza na kontrolę,  a moje BP wciąż było na wysokim poziomie 160/110.Byłem bardzo
sfrustrowany, ponieważ nadal byłem „udarem chodzenia”.

W  styczniu  zostałem  przedstawiony  Aamannowi  z  Kolorado,  który  pracował  specjalnie  z
Cannabis Oil.Powiedział mi, że olejek zdziałał cuda na pacjentów ze stwardnieniem rozsianym i
ból,  który  ma moja  żona.Polecił  mi  też  obejrzeć  film  –Uciekaj  od  lekarstwaktóry  specjalnie
używał oleju z konopi indyjskich do leczenia wielu nowotworów.

Moja żona po tym, jak została sprzedana i nieco bardziej otwarta, nadal nie chciała go brać,
więc  wziąłem  moją  dawkę,  aby  zobaczyć,  jak  wpływa  na  moje  ciśnienie  krwi.Aamann
powiedział, żeby zacząć od bardzo małej dawki i iść w górę do mojej tolerancji.Zacząłem od
wielkości ziarenka ryżu, a moje ciśnienie krwi rano bez innych leków wynosiło 138/90 – duża
poprawa.Kiedy zaczynałem,  skończyły  mi  się również stare leki.Kontynuowałem przy niskiej
dawce, ale dramatyczne efekty przestały się pojawiać, dopóki nie zwiększyłem dawki do dwóch
ziaren.O dziwo, BP od razu spadł.Nadal jestem w trybie eksperymentalnym na własnym ciele, a
od kilku dni moje ciśnienie krwi jest normalne i podtrzymywałem je, biorąc około 3 ziaren przed
snem i bez leków na receptę.Nie zauważyłem też żadnych skutków ubocznych i zamierzam
utrzymać to poniżej progu „haju”.

Kiedy złożyłem wniosek o kartę medyczną, lekarz powiedział, że nie ma wcześniejszej historii
medycznej  lekarstwa  z  olejem  z  konopi  indyjskich  na  ciśnienie  krwi.Nadal  byłem w  stanie
uzyskać aprobatę z powodu bólu stawów, który miałem od lat.Zgadnij co?Był inny wspaniały
efekt uboczny/korzyść – koniec z bólem stawów.

Wiele osób, w tym ja, nie lubi dymu.„Gadzicy”, którzy nie mogą funkcjonować i nadużywają tej
dyspensy,  podbili  branżę.Mam  nadzieję,  że  państwo  nie  wyleje  dziecka  z  kąpielą  na  tym
cudownym leku.”

Q.Ile bierzesz na codzienną kontrolę ciśnienia krwi?Joe

A.Zawsze najlepiej jest przyjmować co najmniej 60g kuracji zgodnie z instrukcją, a następnie
zmniejszyć dawkę do dawki podtrzymującej.JB

„Kiedy  wziąłem  go  na  raka,  miałem  pełne  badanie  krwi…  lekarze  byli  zdumieni  moim
cholesterolem, poziomem cukru we krwi i ciśnieniem krwi!Mówili, że to było jak nastolatki.A ja
mam 49 lat!” Lindsey

„Miałem  240  funtów  i  stan  przedcukrzycowy.Utrata  węchu  i  smaku,  stan  zapalny  i  obrzęk
podudzi  i  stóp,  mrowienie  w  opuszkach  palców.Cierpisz  również  na  ciężką  chorobę
zwyrodnieniową  stawów.Po  około  6  miesiącach  przyjmowania  ziaren  ryżu  RSO  2  dziennie
wszystkie  objawy  cukrzycy  zniknęły  i  nie  ma  przewlekłego  bólu  związanego  z  chorobą
zwyrodnieniową stawów.Straciłem ponad 40 funtów.Sam zrobiłem olej. Ron

„Nie wiem, jaki jest mój cholesterol, ale wiem, że po tygodniu jedzenia mniej niż ziarenka ryżu
każdego dnia zacząłem tracić na wadze.Do drugiego tygodnia mój tłuszcz z brzucha zniknął i
straciłam skórę.W trzecim tygodniu luźna skóra znów się napina…” Daniel
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„Mój  cholesterol  spadł  do  normalnych  odczytów  i  odstawiłem  leki  od  lekarzy.Dawno  temu
powiedzieli, że do końca życia będę brał lekarstwa.Mój cukier też jest normalny, miałem 126 lat,
teraz lata 80-te i 90-te.” Jose

„Kilka  miesięcy  temu  miałem  badanie  krwi,  a  doktor  narzekał,  że  nie  zażywam  leków  na
cholesterol,  których zaprzestałem około 10 miesięcy temu.Zapytałem go, jak u mnie poziom
cholesterolu, a on odpowiedział cichym głosem, że wszystko w porządku, ale poszedł za mną,
że mój zły cholesterol jest wyższy niż mój dobry, ale tak zawsze było, więc myślę, że takie jest
moje ciało .Jestem na RSO od roku i straciłem 30 funtów, a poziom cukru spadł, więc nie jestem
zbytnio zaniepokojony i odstawiłem kilka innych leków, więc na pewno lubię olej.” Glin

„Byłem bardzo sceptyczny,  kiedy  czytałem referencje  w sieci.Ale  po  tym,  jak  dwóch  moich
znajomych używało go regularnie i znałem już ich problemy zdrowotne i widzę toniewiarygodna
poprawa ich życia i  zdrowia,  bardzo bym chciała,  żeby marihuana została skreślona z listy
substancji zakazanych.Każdy powinien mieć możliwość samodzielnego rozwoju.

Był  czas w przeszłości,  kiedy byłem bardzo przeciwko marihuanie,  ale niektórzy przyjaciele
zmienili  moje zdanie.Jedna cierpiała na nadciśnienie dość długo - brała tabletki  (też bardzo
długo  była  temu  przeciwna),  aż  ktoś  ją  przekonał,  żeby  po  prostu  spróbowała  przez
tydzień.Zrobiła  to  i  efekt  ją  oszołomił,  ponieważ ze zwykłych 200 jednostek  spadła  do 140
jednostek.

Jakiś  inny  przyjaciel  zmagał  się  z  bólem  gardła  i  żołądka  oraz  problemami  związanymi  z
wrzodami  przez  ponad  4  lata.Po  kilku  tygodniach  regularnych  dawek  marihuany  w postaci
herbaty, dymu i kropli wygląda znacznie lepiej.Śpi lepiej, nie potrzebuje już żadnych tabletek.”
Alex

Astma, Oddychanie, Płuca
„Jestem prawie doskonały, nie mam astmy, schudłem bez ćwiczeń i każdego dnia czuję się
świetnie.Wymień pigułkę, która może to zrobić? Edwarda

„Dziękuję za olejek, pomógł mi pokonać ciężkie zapalenie płuc.Olejek zrobił to, czego nie mógł
zrobić NyQuil i antybiotyki od lekarza.I zostałem wyleczony przez noc!!!Rick Simpson dodał ulgę
i uzdrowienie w moim życiu i za to zawsze będę wdzięczny za pracę Ricka Simpsona i jego
olej.Uzdrawiaj dalej!” Joe

„Można  by  oczekiwać,  że  waporyzacja  oleju  będzie  skuteczna  w  leczeniu  astmy  i  innych
problemów z oddychaniem.Ale co zaskakujące, odkryliśmy, że czopki z olejem konopnym są
niezwykle skuteczne w otwieraniu dróg oddechowych.Zwykle w ciągu 30 minut po przyjęciu
czopka  pacjent  zgłasza,  że  czuje  się  tak,  jakby  miał  otwarte  płuca  i  może  o  wiele  łatwiej
oddychać.Oczywiście,  jak  w  przypadku  każdej  innej  choroby,  przyjmowałem  standardową
dawkę  60  g  przez  trzy  miesiące  i  trzymałem  gram  dziennie,  aż  poczuję  się  całkowicie
zdrowy.Potem, oczywiście, przez resztę życia brałbym dawkę podtrzymującą.Używałbym olejku
doustnie, miejscowo na gardło i klatkę piersiową oraz w formie czopków.JB”

„Zdiagnozowano u mnie przewlekłą rozedmę płuc w 2002 roku.Powiedziano mi, że mam płuca
chorego  90-latka.Przestałem  palić  tytoń  i  po  prostu  intensywnie  paliłem  dobrą
marihuanę.Czynność  płuc  jest  dzisiaj  dobra.Właśnie  zacząłem  codziennie  używać  oleju  w
przypadku bólu związanego z uszkodzeniem kręgosłupa”. Jan

„Mam astmę od 21 lat, palę papierosy i mmj od 14 lat.Nie musiałem używać inhalatora odkąd
eksperymentowałem  z  marihuaną  w  93  roku.Nadal  mam  inhalator  ratunkowy,  ale  NIE
potrzebuję go.NIE bierz też moich środków rozluźniających mięśnie, 800 mg ibuprofenu, leków
przeciwdepresyjnych ani dwóch innych na migreny.Kocham MMJ.Uratowało mi życie”. Kari
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„Mój pierwszy raz z RSO zażyłem 1,7 grama w pigułce.Nie mogłem chodzić prosto, czułem się,
jakbym był upośledzony umysłowo, ale rezultatem tego było uzdrowienie z ciężkiego zapalenia
płuc następnego dnia!Zrobiłbym to jeszcze raz, lol. Joe

„Zacząłem używać oleju konopnego na egzemę i astmę i wszystko zniknęło!Nie używam już
inhalatora  steroidowego  ani  kremów  steroidowych.Nigdy  nie  myślałem,  że  za  milion  lat  to
kiedykolwiek zniknie.KONOPIE DLA ZWYCIĘSTWA!Szczerze mówiąc, nigdy nie sądziłem, że
znajdę ulgę w moich problemach, dopóki nie dowiedziałem się, że roślina, której zawsze nie
używałem, ponieważ była dla mnie zła, była dla mnie dobra!” Matt

„Olej działa na płuca!Pomaga też waporyzacja.W ciągu pierwszych 5 dni od zażycia oleju twoje
płuca zaczną usuwać flegmę i jeśli walczysz z rakiem płuc, guzy powinny zacząć się kurczyć,
podczas  gdy  olej  zabija  komórki  rakowe.60-80%  guzów  jest  wypełnionych  Candida,  więc
przeciwgrzybicze  właściwości  THC  wspomagają  ten  proces  wraz  z  kannabinoidami
wyzwalającymi  proces  chemiczny  w  twoim  układzie  odpornościowym!Konopie  indyjskie  w
przeciwieństwie do papierosów otwierają płuca i rozszerzająoskrzela przywracając organizm do
stanu homeostazy.Wiele osób z problemami z płucami, a także wieloma innymi dolegliwościami,
powinno usunąć pszenicę i cukier ze swojej diety, ponieważ dzisiejsza pszenica to 95% GMO, a
organizm  ludzki  nie  wie,  jak  ją  przetwarzać,  więc  będzie  magazynować  i  może  wywołać
odpowiedź  immunologiczną  zapalenia  lub  histaminy  w  dowolnej  części  ciała!Do  myślenia!”
Mateusz

Q.Witaj JB, czy miałeś okazję leczyć olejem kogoś, kto cierpiał na POChP?Rozedma?Astma?
Shawn

A.Tak, wszystkie.Jeden z moich pierwszych pacjentów z POChP i dusznicą bolesną nie mógł
chodzić po sześciu stopniach (nie po sześciu, ledwie mógł chodzić, bo nie mógł oddychać).Po
dwóch miesiącach znowu grał w badmintona.Olejek bardzo skutecznie i bezpiecznie pomaga
we wszystkich tych dolegliwościach.Zjadałbym olejek, używał go w czopkach (sam też świetnie
sprawdzają się w chorobach płuc), kilka razy dziennie odparowywałbym olej (sprzyja kaszlowi, a
tego właśnie chcesz,  musisz pozbyć się wszelkich zanieczyszczeń płuca,  a robisz to przez
wykrztuszanie),  a  ja  również  nakładałbym  olejek  miejscowo  na  gardło,  klatkę  piersiową  i
plecy.Najlepsze życzenia, JB

„Mam POChP, byłem w końcowej fazie i myślałem o wyciągnięciu wtyczki.Od miesiąca biorę
olej z konopi indyjskich, a teraz jestem na dobrej drodze do wyzdrowienia!” Gordon

„Wygląda  na  to,  że  mój  dziadek  nie  jest  jedynym  dziadkiem,  który  mógł  skorzystać  ze
współczucia!
Ten staruszek wyleczył rozedmę za pomocą oleju z konopi.Mój dziadek był również w stanie
pozbyć się inhalatorów tlenowych i astmy (mimo że umierał na raka płuc w końcowym stadium)
używając olejku eterycznego z rośliny konopi.To jedyny lek, który mój dziadek stosował przez
ostatnie 8 tygodni swojego życia...W jakiś sposób był w stanie zwalczyć zapalenie płuc bez
antybiotyku,  mimo że miał  POChP,  rozedmę i  raka płuc.Mój  Dziadek przeszedł  przy  100%
poziomie  tlenu,  NIE  WYMAGAJĄC  POMOCY  ze  strony  aparatów  oddechowych  ani
dodatkowych leków. Lindsay

„Sam widziałem wyniki z: Białaczka u dzieci i dorosłych ~ Choroba wątroby ~ Przewlekły ból ~
Cukrzyca ~ Otyłość ~ Astma ~ Przewlekłe zapalenie oskrzeli ~ IBS ~ Zapalenie ~ Stosowany
miejscowo  na  ręce  z  zapaleniem  stawów  -  ból  zniknął  po  około  minucie.Nakłada  się  na
oparzone palce i ból zniknął w kilka minut...ZNIKNĄŁ Myślałem na pewno, że cała ta skóra
odpada i tylko jedno miejsce na środkowym palcu straciło skórę.Teraz, kiedy te palce wyszły z
wrzącego  oleju  rzepakowego,  skóra  była  biała  jak  ugotowany  kurczak!Nic  lepszego  na
oparzenia.Od teraz będę trzymać w kuchni słoik!Dziękuję Cannabis!” Debra
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- Dziękuję, Debro.Jedno doświadczenie z tym, co olej może zrobić na oparzenia, wystarczy, aby
racjonalna osoba chciała mieć go w kuchni, zgadzam się.Przy każdym piecu, otwartym ogniu,
piecu itp. powinien znajdować się słoik z olejem.W razie czego.JB

„Pod koniec lat 70-tych i przez całe 80-te musiałem co najmniej dwa razy w roku chodzić do
mojego doktora (Hashmi) i dostawać tabletki na ataki zapalenia oskrzeli (jesienią i wiosną, kiedy
powietrze było zawsze wilgoć).Rzuciłem palenie papierosów w 1990 roku i zacząłem palić o
wiele więcej trawki (to wtedy zacząłem znacznie więcej  rosnąć i  miałem dla siebie około 5
funtów pąków, teraz używam o wiele więcej, ponieważ robię olej i gotuję z to.) ALE od 1990
roku nie wróciłem do lekarza po tabletki na zapalenie oskrzeli.CZYLI 22 LATA BEZ POTRZEBU
PIGUŁEK NA BRONCHIT...NIE PRÓBUJ MÓWIĆ MI, ŻE PALENIE KONOPI NIE JEST DOBRE
DLA TWOICH PŁUC...ZAPYTAJ MATĘ, GWARANTUJĘ, ŻE DLA NIKOGO NIE KŁAMA...” Flet

„Gram dziennie RSO to to, co biorę na POChP i działa jak cholera.Robię to w kapsułki i biorę
250 mg co sześć godzin.Paliłem tytoń przez 60 lat.Inhalatory apteczne to po prostu śmieci,
które w rzeczywistości pogarszały sytuację.Mój lekarz jest głupi, bo powiedział mi, że nie ma
lekarstwa  i  będę  brał  tlen,  kiedy  rozdymki  przestaną  działać.Wsadź  sobie  w dupę  kijem z
gwoździami, jeśli wiesz, co mam na myśli.Zacząłem olej w grudniu.To niesamowite, jak znowu
poruszam się jak normalna osoba zamiast zgrzybiałej i żałosnejstare stworzenie, którym szybko
się stawałem.W pewnym sensie  natknąłem się  na to leczenie po tym,  jak  użyłem RSO na
mojego  nienapromieniowanego  i  niechemicznego  raka  żołądka,  którego  zdiagnozowano  w
listopadzie 2011 roku.Całą scenę przeżyłem tylko dzięki temu, co jest dowodem na „Szczęście
Irlandczyków”  w akcji.Mój  prawnik  słyszał  o  mojej  sytuacji.Rozumował  całkiem słusznie,  że
pozostawiony  samemu  sobie,  prawdopodobnie  opuszczę  ten  świat.Dowiedział  się  o  RSO
itp.Poinformowali  mnie  i  oto  jestem.Mój  prawnik  jest  o  wiele  lepiej  wykształcony  w  tych
sprawach niż mój kanciarz.W każdym razie jeszcze raz podziękuj Rickowi i wszystkim ludziom,
którzy nam pomagają”. Dołek

„Używam RSO na POChP...Dostałem opryszczkę, że alkohol i  H202 nie pomogły w ciągu 2
dni.Nałożyłem  na  niego  kroplę  oleju  rano  i  później  w  ciągu  dnia,  a  dziś  rano  zniknęło?
Pomacałem całe moje chude,  stare usta i  nic  tam nie było...Czy ja  wariuję???Wchodzę do
łazienki  i  zalewam to  miejsce  światłem i  w  końcu  po  rozciągnięciu  i  pociągnięciu  łamię  je
OTWIERANIE w miejscu,  w którym się  zagoiło...  Umieszczam na nim kolejną kropkę i  nie
sądzę,  żebym kiedykolwiek  świadomie  na  nią  patrzyła  znowu...Najbardziej  niesamowity  lek
RSO...” Dale

„Mama ma raka płuc.Powiedziała,  że  nie  robię  chemii.Powiedziałem,  czego wtedy użyjesz?
RSO.Powiedziała co?Dała mi  link i  stamtąd było dalej.Schudła 60 funtów w 4 miesiące.Nie
bierze leków aptecznych i ma się dobrze i dobrze wygląda teraz w mieście!Czy wspomniałem,
że miała rozedmę płuc?Nie potrzebuje już nawet butli z tlenem.Dziękuję wszystkim, którzy się
dzielą.Rick - mój bohater Fkn to nie żart!JB - nie zatrzymuj bracie.To się stanie.” Rachunek

„JB, pokazałam wideo PT mojemu mężowi i przez ostatnie 2 lata dzieliłam się z nim tysiącami
świadectw.W  zasadzie  zgadza  się  ze  wszystkim,  co  robi  olej.W  zeszły  weekend  mieliśmy
jednak gorącą dyskusję.Nawet nie wiem, skąd wziął się temat palenia konopi...Nie palę lub chcę
palić.Twierdzi  (i  nie  mam  pojęcia,  skąd  to  słyszał,  bo  nie  czyta  niczego,  co  mogłoby  się
nauczyć!), że podczas palenia i wdychania w płucach uwalnia się amoniak, dlatego twierdzi, że
w tym momencie jest toksyczny... nigdy o tym nie słyszałem i nie miał dla niego powrotu.Myśli?"
Pam

--  Palenie  czegokolwiek  nie  jest  najlepszą  rzeczą dla  płuc.Palenie  konopi  z  pewnością  ma
korzyści zdrowotne, które z łatwością przewyższają wszelkie niepożądane skutki, jakie może
mieć,  ale  nadal  najlepiej  jest  spożywać  olej.Jeśli  ktoś  chce  waporyzować  olej  w  celach
rekreacyjnych lub innych celach medycznych, to powinno to zależeć od niego.Odparowywanie
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oleju jest częścią protokołu leczenia chorób płuc, w tym raka, chcesz, aby pacjenci wykasływali
wszystko, czego nie powinni mieć w płucach.Z mojego punktu widzenia, jeśli palenie marihuany
powoduje szkody, jedzenie oleju może to naprawić, więc gdzie dokładnie jest problem? JB

„Moja mama ma zwłóknienie płuc… Może mieć przeszczep, jeśli zrzuci 70 funtów, ale jest to
prawie niemożliwe,  jeśli  nie możesz oddychać podczas ćwiczeń…Szczerze wierzę z badań,
które  przeprowadziłem,  że  można  ją  wyleczyć,  ale  nie  przez  lekarzy,  a  czas  nam  się
kończy...Rozpaczliwie potrzebuję kogoś, z kim mógłbym o tym porozmawiać...Widziałem wideo
ludzi z tym samym stanem, którzy użyli RSO, aby go pokonać...Zrobię wszystko, by uratować
moją mamę...Lekarze wygłosili przemówienie „spędzaj czas z rodziną”, ale wiem, że ma zbyt
wiele do zaoferowania światu, ma dopiero 55 lat i jest cudowną kobietą pełną serca”. Angela

-- Angela, weź ją na olej, schudnie, a olej prawdopodobnie też naprawi tę chorobę płuc.Niech go
zje,  użyj  w  czopkach,  a  także  każ  jej  waporyzować  olej  kilka  razy  dziennie,  chcesz,  żeby
wykaszlała to, co nie pasuje do jej płuc.JB

„Zdiagnozowano u mnie idiopatyczne zwłóknienie otrzewnej w 2009 roku. W końcowej fazie
wszedłem na intensywną opiekę medyczną.  Ciśnienie  krwi  223 powyżej  130,  niewydolność
nerek 90%, nieszczelna aorta, nieregularne serce 140-40. Włókna zostały upchnięte za ścianą
mojego  żołądka,  uciskając  wszystkie  narządy  tułowia,  powodując  ogromny  ból.  Przeżyłem.
Przez następne 12 miesięcy nieudana odmiana chemioterapii. Potem założyłem Rick Simpson
Oil.  Został  mi  podarowany,  ponieważ  nie  było  mnie  na  to  stać.  Jeszcze  6  miesięcy
powoliwycofywanie się z chemii podczas zażywania olejku. Nagłe zatrzymanie spowodowałoby
awarię mojego układu odpornościowego. Nawet z olejem. Przewiń do przodu i  dużo pomiń.
Dwa miesiące temu moi lekarze powiedzieli; nie mogą znaleźć śladu włókien idiopatycznych w
moim ciele. Nadal mam problemy z tym, co chemia zrobiła na mój żołądek i jelita, ale to też
stopniowo ustępuje.  Lekarze nazywają  to cudem medycznym.  Chociaż  są świadomi i  robią
świetne notatki, kiedy mówię o moim stosowaniu oleju Ricka Simpsona. I.  Zrób także i weź
roślinną nalewkę glicerynową. Mój lekarz pierwszego kontaktu zalecił konopie indyjskie w ciągu
pierwszego miesiąca od mojej końcowej diagnozy. Właściwie powiedział, że to jedyna nadzieja,
jaką znał. Jest zbyt wiele szczegółów, by umieścić je w tej odpowiedzi. Mam nadzieję, że to
pomoże." Henocha

„Zioło  uratowało  mi  życie  przed  atakiem  astmy.Przez  lata  śmiano  się  ze  mnie,  bo  o  tym
mówiłem - jak dym może pomóc astmie, mówili?Nie wiem jak, nie jestem naukowcem, ale to
zadziałało i dzięki temu żyję.” Dawid

„Wiele osób stoi na przeszkodzie temu lekarstwu.Gdyby tylko wiedzieli, że oni i ich rodziny sami
potrzebują  tego,  aby  tak  łatwo  walczyć  lub  zapobiegać  tak  wielu  chorobom.Gdyby  tylko
wiedzieli, co powiedzą im członkowie ich rodziny, gdy dowiedzą się prawdziwej prawdy o wielu
wspaniałych efektach tego leku.Gdyby tylko wiedzieli,  ile bólu i  cierpienia przeszli  sami pod
nieobecność oliwy.Myślę, że działaliby znacznie szybciej i myślę, że w końcu coś z tym zrobią,
a  nie  przeciwko  niemu.Tylko  głupiec  lub  niedoinformowana  osoba  może  przeciwstawić  się
lekarstwu o tak wielu zastosowaniach.JB”

„Od końca 2011 roku, kiedy zdiagnozowano u mnie raka żołądka, w przypadku POChP stosuję
głównie RSO… Inne rzeczy, którymi się zajął, są niesamowite… Wzrok, słuch i skóra są nie tak
jak większość 75-latków... Żylaki ustąpiły co najmniej o 50%... Dziewczyny by to polubiły... To po
prostu sprawia, że czuję się zdrowa...” Dale

„Kiedy więcej kobiet zda sobie sprawę, że ma on właściwości przeciwstarzeniowe, zaatakują
parlament.Lol."  Toczeń
- Na pewno, Lupusie, nie mam co do tego wątpliwości.JB

„Użyłem go i pozbyłem się wszystkich farmaceutyków, a także pokonałem POChP.Mój artretyzm
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kazał  mi  zażywać tak wiele  leków,  że  mój  oddech był  zły.Byłem na tlenie  przez  5  lat  i  po
odstawieniu wszystkich leków przeciwbólowych mój oddech jest świetny.Nadal mam artretyzm,
ale teraz warto żyć”. Laur

„Zabił  wolno  rosnącego  raka  skóry  na  plecach  mojej  mamy w  ciągu  dwóch  tygodni,  które
przeżyła większość swojego życia…Czy muszę mówić  więcej!Pomogła wielu  osobom, które
znamy z różnymi dolegliwościami, a teraz obserwujemy, jak bardzo pomaga w POChP!Chwała
Bogu za tę cudowną roślinę!” Sympatyczny

- Zniknął rak skóry, zniknęła przewlekła obturacyjna choroba płuc.Cóż, wiem tylko, że lekarze
zwykle mają duże problemy z leczeniem obu.Nic dziwnego, że nie mają odpowiednich narzędzi
do swojej pracy, kiedy nie mogą używać konopi indyjskich, jednego z najstarszych tradycyjnych
leków w historii.Powinni być pierwszymi, którzy o to proszą.JB

Zapalenie wątroby
„Hep C, zniknął, wysokie ciśnienie krwi i problemy z jelitami, zniknął”. Janet

„Zdiagnozowana  Hep  C  -  2006.Badanie  kliniczne.1  z  1000  na  całym  świecie.Albuferon  +
Ribavirin  -  lipiec 2007 -  grudzień 2007.W ciągu tygodnia od rozpoczęcia tego chemicznego
koktajlu odczuwałem silny ból i na morfinie, zacząłem tracić na wadze, wysypki itp.Pod koniec
próby schudłam 47 funtów i przez całą dobę odczuwałam silny ból.W wieku 47 lat zostałem
zmuszony  do  przejścia  na  emeryturę  i  przez  dwa  lata  walczyłem  z  moją  firmą  o
niepełnosprawność, az rządem Kanady przez cztery lata.W zeszłym roku poinformowano mnie,
że lek do badania klinicznego został przerwany z powodu zgonów i skutków ubocznych.

Zeszłego lata 2012 roku, w czerwcu, zaczęły się napady padaczkowe, niemożność przełykania,
a także utrata równowagi.Krótko mówiąc, wylądowałem na wózku inwalidzkim.W tym momencie
zostałem  wysłany  dla  wszystkich  badań,  promieni  Roentgena  i  testów  i  neurolog  obliczył
stwardnienie rozsiane???MRI nijakie...

Lekarz rodzinny powiedział, że być może mam mini udary.Oboje wysłali mnie do domu, abym z
tym żyła,  ponieważ  nie  zrobiliby  dalszych  testów!Zwolniłem ich  obu.Przyjaciel  zwrócił  mnie
wtedy do panaRick Simpson w sierpniu zeszłego roku zacząłem polować na pąki  indica.29
grudnia był dniem, w którym zrobiłem swoje 60 gramów, a także tej nocy miałem ostatni atak i
następnego ranka zacząłem program Heavy Oil.

Nigdy  nie  spałam  tak  dobrze  od  czasu  chemii,  miałam  szczęście,  że  dostałam  1-2
godziny...Teraz  7-8.Nierealne  samo  w  sobie.Nie  biorę  żadnych  leków  na  receptę  i  brałam
wszystkie  opiaty,  tabletki  nasenne  i  antydepresanty,  wszystkie  ze  złymi  skutkami
ubocznymi.Poradziło sobie również z moim bólem lepiej niż cokolwiek innego.

Skończyłem  i  szukam  następnego  szczepu  dla  mojej  życiowej  dawki  podtrzymującej.Moje
diagnozy z zachodnich dokumentów, które odpaliłem są następujące...Hep C, Fibromayalgia,
Raynauds, IBS, CFS, depresja, ekstremalny niepokój, stwardnienie rozsiane???Nie mam leków
na receptę, żadnych napadów i radzę sobie z bólem...Spróbuj tego z tabletkami!Pozostań silny
– walcz dalej”. Roy

„Odniosłem sukces w mojej karierze i miałem wspaniałe życie… ładny dom, samochody, łodzie
itp.Mam  tytuł  licencjata  w  zakresie  zdrowia  psychicznego  i  nadal  winien  za  niego
28.000,00.Popełniłem ogromne błędy… OGROMNE!I poniosłem konsekwencje.Nie głoszę, że
jestem ponad nikim ani poniżej.Wszyscy mamy historię, podróż, która jest dla nas wyjątkowa.

Nie zdecydowałem się zachorować.Ale ja to zrobiłem.Nie zdecydowałem się na dysk SSD, ale
była  to  opcja,  z  której  musiałem skorzystać.Nie  wstydzę  się  ani  nie  jestem dumny.Żyję  za
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zaledwie 980,00 miesięcznie, mniej niż wielu, więcej niż niektórzy.Staram się nie narzekać, ale
to robię.Dostaję bony żywnościowe i Medicare.Mieszkam sam z moim szczeniakiem.Czasami
czuję się beznadziejny, bezwartościowy i zdesperowany.Tracę zainteresowanie rzeczami, które
kocham, dni mieszają się ze sobą i często nie chcę wstawać z łóżka.

Biorąc to pod uwagę, jestem również kochający, życzliwy, współczujący i naprawdę dbam o
ludzi.Niewiele mam do zaoferowania poza miłością i wsparciem dla moich przyjaciół, a jednak
padłam ofiarą wielu, którzy mnie okradli i wykorzystali na swoją korzyść.Nie jęczę, to po prostu
powiedziane.
Codziennie  cierpię  na  chroniczny  ból  i  zmęczenie.Każdego  dnia  muszę  zmuszać  się  do
szukania  powodu,  aby  wstać  i  wstać  z  łóżka.Zwykle  to  mój  szczeniak  sprawia,  że  tak  się
dzieje.Ale  moi  przyjaciele  są  niesamowici!I  pewnie  nawet  nie  wiedzą,  że  budzę  się  przez
nich.Tak, mam depresję.Ból, przewlekły ból zrobi ci to.

Jestem hiper,  trochę szalony… ale jestem mną, BÓG nie zrobił  śmieci.Mówię ci  to,  żeby ci
powiedzieć…..próbowałem alkoholu, pigułek, narkotyków…..Przepisano mi: Oxycotin, Vicodin,
Zanax, Neurontin, Seroquel, Prozac, liczne środki przeciwzapalne, Celebrex, Lyrica, Tramadol,
Provingil, Ritalin i Bóg jeden wie, ile innych zapomniałem.

JESTEM PACJENTEM LEKARSKIM NA MARIHUANĘ.Czemu?Cóż, nie dlatego, że chcę się
naćpać.
Pracuję z moim opiekunem nad lekami,  które na mnie działają.To jest  proces.Nie chcę być
ukamienowany.Chcę jasno myśleć i być wolny od bólu.Nie chcę dalej uszkadzać wątroby.Mam
zapalenie wątroby typu C i mam je od wielu lat.Tak więc wszystkie te recepty… cóż, powodują
tylko dalsze szkody.Biorę Rick Simpson Oil i używam środków spożywczych, które pomogły mi
zmniejszyć stan zapalny i pomogły mi się zrelaksować.Rzadko śpię z powodu bólu.Ale praca z
moim opiekunem pozwala na lepszy sen!Odkrywam zalety marihuany i  znajduję sposób na
pokonanie bólu z pomocą ludzi współczujących, kochających i życzliwych!Nie muszę być ofiarą
leków na receptę.

Tak więc ci z was, którzy są zamknięci na medycynę niekonwencjonalną, muszą się edukować
przed  wydaniem  wyroku.Wiem,  że  wielu  z  was  widzi  tylko  negatywy.Rozumiemże.A może
medyczna marihuana nie jest dla ciebie… i to jest w porządku.Ale dla tych z nas, którzy nie
chcą być dalej krzywdzeni przez medycynę konwencjonalną… cóż, proszę… wesprzyjcie naszą
decyzję  i  edukujcie  się  przed  wydaniem  wyroku.Nie  jestem  ćpunem,  jestem  człowiekiem
cierpiącym… i czerpię korzyści z wielu zastosowań marihuany.

Doświadczyłem ludzi w społeczności MM, którzy są kochający, życzliwi i autentycznie troszczą
się  i  byłem  bardzo  błogosławiony.Widziałem  również  szkody  wyrządzone  przez  członków
społeczności,  którzy są w tym za grosze… i nie zapewniają niczego więcej niż zachowanie
ulicy.To  nie  jest  idealny  świat.
PS Byłem, boję się to opublikować.Ale dla dobra naszej społeczności… zamieszczam to.Pokój."
Cathy

„Olej  pomaga w chorobie  Leśniowskiego-Crohna.Zatrzymuje  stan  zapalny  w jelitach.Miałem
guza  i  1/3  mojej  wątroby  i  pęcherzyka  żółciowego  usunięte,  zanim  dowiedziałem  się  o
oleju.Teraz  olej  wyleczył  wszystkie  nieprzyjemne  skutki  chemioterapii  po  mojej  hep  C  i
operacjach.Schudłam 18 funtów i czuję się świetnie.” Michelle

„Miałem Hep  C przez  35  lat.Przeszedłem zastrzyki  z  interferonu  i  inne  okropne  zabiegi.W
następnym roku usunęli naczyniaka krwionośnego i 1/3 mojej wątroby.I miałem chory woreczek
żółciowy, który usunęli.Olejku używam od 3 lat.Nadal wolna od wirusów, wątroba się regeneruje,
a  olejek  utrzymuje  normalny  poziom  cukru  we  krwi.Od  maja  schudłam  też  około  45
funtów.Nałożyłem olej  również  na  moje  rany  cukrzycowe i  wszystkie  się  zagoiły.Bez  blizn.”
Michelle
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„Tworzę własną wersję,  wszystkie  najlepsze pąki,  więcej  środków przeciwbólowych i  trochę
więcej psychoaktywnego THC wraz z kilkoma dobrymi liczbami CBD.Ulga w bólu 90 mg morfiny
nie  mogła  się  zatrzymać.Mój  olejek  zatrzymuje  ból  w  3  minuty.Nie  20 jak  morfina.I  trwa  4
godziny, a nie 2 jak morfina.Ale zgódź się, że twoja wersja dodaje inne funkcje.Ale dla mnie
działa to lepiej, próbowałem też RSO.Mogę położyć trochę moich na wykałaczce pod język i
uzyskać  ponad  5  godzin  bezbolesnego  tańca.Dobre  lekarstwo  dla  wszystkich,  którzy  go
potrzebują, to moja myśl.” Jim

„To uratowało życie mojemu mężowi.Leczenie hep C go zabijało.Nie mogłem jeść, straciłem 70
funtów, 5 scenariuszy na nudności, żaden z nich nie działał.Dzięki Bogu mieszkamy w Arizonie i
miałem  wspaniałych,  troskliwych  ludzi  w  spółdzielni,  którzy  pomogli  nam  w  ciągu  24
godzin.Ograniczył jedzenie i był w stanie dokończyć leczenie.Nie zawiera hep C i nadal używa
kropli na apetyt.Narkotyki zabijały dobre rzeczy.Jedzenie jest ważne podczas leczenia.To działa
i  jesteśmy  wdzięczni,  że  mieliśmy  tak  wielu  pomocnych  wspaniałych  ludzi.Dzięki  Bogu  za
konopie indyjskie, Arizonę i dobrych ludzi.” Julia

„Dzień dobry Rick, chcę tylko podziękować.Mam marskość wątroby z hep c i właśnie zrobiłem
trochę oleju z 6 uncji  chemdoga, ale zużyłem 4 litry alkoholu izopropylowego.Jest tak silny!
Miałem  kawałek  wielkości  ziarenka  ryżu  i  mój  Boże  unosiłem  się  na  chmurze...kupa
śmiechu.Muszę tylko dostosować moje kwoty.W każdym razie, po raz pierwszy od ponad 18
miesięcy okropnego bólu wątroby,  nie mam bólu.Było to już po 1 dniu zażywania olejku.To
naprawdę jest dar od Boga dla człowieka...Błogosławieństwa z Australii...:-))” Nigel

"Dobre wieści.Enzymy wątrobowe taty są w normie i ma HEP C od ponad 10 lat.Brał RSO przez
2,5 miesiąca, Dr nie powiedział, że HEP C zniknął, ale jego enzymy wątrobowe są w normie, co
jest  poprawą!A tata był  nałogowym piciem Hep C przez ostatnie 1-2 dekady,  jego wątroba
została postrzelona i teraz jest wyleczona!” zrozumiałem

„Nawet  jeśli  nie  masz raka,  pomyśl  o prewencji  w swoim ciele.Spożywając RSO w małych
ilościach  stosowanych  na  co  dzień.Pozwalasz  swojemu  ciału  zwalczyć  wszelkiego  rodzaju
paskudne  wirusy  i  robaki.Nie  widziałem mojego  „lekarza  pierwszego  kontaktu”  od  15  lat  z
powodu  marihuany  i  wszystkich  jej  właściwości  leczniczych.Nieważne,  co  się  ze  mną
dzieje.RSO to jeden z pierwszych przedmiotów, po które sięgam.Nawiasem mówiąc, złamałem
plecy 3 razy.Zamieniono kręgi i  dyski  z L-4 na S-2.Musiałem mieć mój kręgosłup ponownie
przymocowany do mojegoobszar miednicy... musiał zostać usunięty z AC.Zajmował się rakiem
wątroby  i  Hep  C.Traktuję  się  w 100% za  pomocą konopi.RSO to  tylko  narzędzie  w moim
arsenale”. Stóg

„Wiem, że to działa nie tylko na raka, miałem hep c i byłem na oleju przez cztery miesiące.Nigdy
więcej hep C, wątroba jest jak nowa, lekarze są zdumieni.Dzięki za ten prezent, Rick, naprawdę
ratujesz życie. Jason

„Hep  C  i  olej  konopny:  Mój  krewny  ma  Hep  C,  właśnie  dowiedziałem  się  w  maju
'13.Zakontraktowany  w  brudnym  szpitalu  podczas/po  operacji.Nieskończenie  go
przerażało.Naprawdę popieprzony z jego umysłem.Wszedł na olej od razu i jest na nim od tego
czasu z okresem, w którym przestał brać olejek!I była to prawdziwa zachęta.Myśląc, że zrobiłby
interferon (sprawdź efekty uboczne tego!Przerażający!I to nie wyleczy!!!), mówienie o umieraniu
i „nie będzie tu w przyszłym roku”.Umysł jest tak potężny.

Przeszedł 5 badań krwi, aby sprawdzić, gdzie są jego wyniki w wątrobie.Od maja '13 jego liczba
spadła z wysokiego 108 do obecnego poziomu 63 (normalny zakres to 0 - 41)!To niewiarygodna
wiadomość!Jest w siódmym niebie i powoli nad późnym Upadkiem i do teraźniejszości, jego
duch się poprawił.

Pokażę ci,  co zaczął robić na oleju, a potem zszedł z niego, a potem wrócił  z prawdziwym
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zapałem  i  podążaniem  za  wskazówkami.Te  liczby  to  ALT  (normalny  zakres  0-63)  /  i  AST
(normalny  zakres  0-41).Te  testują  wątrobę  pod  kątem  tych  enzymów:  maj  '13:99/93,  lipiec
'13:84/79  (szybko  spadają!Dobre  wieści).Sierpnia  '13:  108/99!(Niedobrze.Widać  po  4
tygodniach,  że całkowicie zatrzymał olej  i  był  bardzo przygnębiony).Listopad '13:  87/78!(108
wystraszyła go w cholerę!hahaha!z powrotem na oleju).Luty '14: 72/63!!!(Prawie w domu!).

Te liczby  są  fenomenalne!Wykrzycz  to  światu,  jeśli  ty  lub  ktoś,  kogo  kochasz,  ma Hep C,
zaopatrz  się  w  olej  konopny  JAK  NAJSZYBCIEJ.Po  prostu  powiedz  NIE  interferonowi!
Absolutnie oczekuję, że do maja 2014 r. (zaledwie 1 rok od daty diagnozy) będzie w normie!
Następnie dawka podtrzymująca na całe życie.” Kathy

Dzieci
„Jayden świetnie sobie  radzi,  ograniczyliśmy go do 8  tabletek z  22.I  mamy go w dół  do 1
topamax dziennie od 10.To niesamowite, zanim CBD zdjęliśmy mu 1 topamax i przez tydzień
miałby drgawki.Czuje się bardzo szczęśliwy i znacznie lepiej rozumie, wydając różne dźwięki i
znacznie lepszy kontakt wzrokowy.Miał jeden atak w tym tygodniu i trwał tylko 1 minutę, a ja nie
musiałem używać valium.Dzięki  Bogu.W ciągu najbliższych kilku dni odstawimy Jaydena od
jego ostatniej  pigułki  topamaksowej,  będzie to pierwszy raz od 4 lat  bez niej.Proszę,  połóż
Jaydena na modlitwie, żeby zrobił dobrze po tym, jak zabrał go z tych śmieci.Dziękuję Ci."

„O olejku dowiedziałam się 3 miesiące temu, przeszukując internet w poszukiwaniu lekarstwa
na trądzik i trądzik różowaty.Wyjaśniło to natychmiast!Olejek iso dodaję do oleju kokosowego i
nadal używam go na twarz i szyję raz dziennie.Mój mąż mówi, że wyglądam 15 lat młodziej!
Dziękuję bardzo za udostępnienie tych informacji.Niech Bóg Was błogosławi.Tak trzymaj." Toni

„Mam bliźnięta, które urodziły się w 23,6 tygodnia ciąży i ważą niewiele ponad funt.Są cudami i
mają szczęście, że żyją!Mają teraz 2 lata i są opóźnione w rozwoju o około 1 rok, pomimo całej
ich  terapii  (tygodniowej  terapii  zawodowej,  mowy,  fizycznej,  rozwojowej).Czytałem,  że  olej
konopny leczy wiele dolegliwości, w tym raka i urazy mózgu...Moje pytanie brzmi – czy olej z
konopi może pomóc w rozwoju moich cudownych dzieci?!?A jeśli tak, to ile podaję dziennie?
Dziękuję bardzo za Twoją pomoc!" Jenna

--  Droga Jenno,  zacznij  od najmniejszych dawek (0,005 - 0,01 g),  trzy razy dziennie.Dzieci
powinny być na oleju od pierwszego dnia, gdyby lekarze wiedzieli, co robią.Jestem pewien, że
zobaczyszogromne ulepszenia już wkrótce.Dodałabym również do ich diety nasiona konopi i
olej z nasion konopi, a do kąpieli dodałabym również łyżeczkę oleju z nasion konopi i mieszanki
olejów konopnych - to świetnie działa na ich skórę i zapobiega wypryskom i wysypkom.JB

„Cześć, zastanawiałam się, ile gramów oleju jest w strzykawce, którą dostałam dla mojej córki?”
Marie -- Gram to około 0,9 ml.JB

„W  końcu  skontaktowałem  się  z  mamą  Cashy,  która  zasugerowała,  żebym  poszedł  na
naświetlanie, a zrobiłem to, ponieważ olej jeszcze nie zadziałał, a ona łapała powietrze.Przeszła
więc  4  zabiegi  napromieniowania,  które  się  skurczyło  i  w  końcu  może  znów oddychać.Nie
przerywam  oliwy,  wciąż  daję  jej  gram  dziennie.Więc  teraz  miejmy  nadzieję,  że  zacznie
działać  ...Wiem,  że  mówicie,  że  nie  ma  promieniowania,  ale  co  miałem  zrobić?Gdyby  nie
promieniowanie, byłaby już martwa...Ponieważ guz rozrósł się w jej gardle…” Marie

--  Cześć  Marie,  zrobiłeś  to,  co  musiałeś  zrobić.120-180g  wysokiej  jakości  oleju  w  ciągu
następnych sześciu  miesięcy  powinno naprawić  uszkodzenia.Wolałbym podawać pacjentowi
pięć lub dziesięć gramów olejku dziennie, ale i tak nie możemy tego cofnąć.Najlepsze życzenia,
JB

„Cóż,  ma dopiero 7 miesięcy.10 gramów dziennie wydaje się o wiele za dużo dla dziecka,
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ponieważ ma trudności z obsługą 1 grama dziennie”.Marie

- Wiem, Marie.Naprawdę trudno jest udzielić takiej porady przez Internet, bez wizyty pacjenta,
znajomości jakości oleju itp.Zrobiłeś to, co musiałeś zrobić, nie przeszkadza mi to.Wszystko, co
mówię, to upewnić się, że teraz zjada dużo oleju, aby naprawić wyrządzone szkody.JB

„Cześć,  tylko  zastanawiam  się,  czy  mógłbym  wstrzyknąć  trochę  oleju  w  guz  mojej  córki?
Ponieważ znowu rośnie, jej guz znajduje się na jej dolnej wardze i po wewnętrznej stronie obu
policzków...Dobrą wiadomością jest to, że w końcu odstawia się od hydromorfiny i nawet jeśli
zaczyna ponownie  rosnąć,  nie odczuwa bólu...Widziałam więc,  że wstrzyknięto trochę oleju
pacjentkom z rakiem piersi i to sprawiło, że zacząłem się zastanawiać, czy powinienem zrobić
to samo dla Kaylie?Jeśli tak, to ile powinienem jej wstrzyknąć i czy nadal daję jej trochę z rurką
ng?”Marie

-- Cześć Marie, użyłbym tego miejscowo, powinno wystarczyć.Nalewka zrobi dobrą robotę lub
prosto.Nie wstrzyknęłabym zbyt dużej ilości guza, chyba że to naprawdę konieczne.Oczywiście
im  więcej  oleju  dostaniesz  i  im  bliżej  guza,  tym  lepiej,  ale  w  tym  przypadku  myślę,  że
stosowanie  miejscowe  wystarczy.Proszę  o  robienie  zdjęć  lub  filmów  i  najlepsze
życzenia.Jindrich

„Nie sądzę, żeby olejek zadziałał na Kaylie.Znowu robi się naprawdę duży...Niedługo będzie tak
jak ostatnim razem, guz zablokuje jej oddychanie...Teraz przyjmuje ponad 2 gramy dziennie i
nadal nie ma zmian...Nie mogła tolerować od 5 do 10 gramów dziennie, ponieważ nie może
tolerować nawet 2 gramów dziennie...a do tego kosztuje nas 200$ co 2 dni,  nie ma mowy,
żebyśmy mogli sobie pozwolić na 5 gramów dziennie, mamy jeszcze 2 inne córki,  które też
musimy utrzymać...Żyjemy w koszmarze…”

-- Cóż, nie masz nic do stracenia, cofnij dawkę i zacznij wstrzykiwać.Szybko się skurczy, więc
nie trać czasu, jeśli wiesz, co robisz, i mam nadzieję, że wiesz.Najlepsze życzenia, JB

„Potrzebowałbym więcej instrukcji, jak wstrzykiwać, z czym mam wymieszać olej, aby to zrobić
itd.?...Bardzo bym chciał, gdybyś mógł napisać dla mnie wszystkie instrukcje, jeśli tylko możesz.

- Cóż, sam nigdy tego nie robiłem, szczerze mówiąc - nadal chcesz moich instrukcji?JB

"TAk ...Musisz znać kogoś, kto tego próbował?

--  Nie  rozpuszczałbym  oleju,  wstrzykiwałbym  go  tuż  przy  guzie.Będziesz  musiał  rozgrzać
strzykawkę, aby olejek był rzadki.Następnie wstrzyknij tyle, ile możesz, powiedzmy pół grama,
kto wie.Lub zacznij od mniej.Ale znowu – lekarz powinien to zrobić w idealnej sytuacji,oboje o
tym wiemy.JB

"Dobrze...Lekarze Kaylie nie wiedzą, że jest na oleju...Mam tu igły, które pielęgniarki dały mi do
wycofania leków...Jeśli wstrzyknę trochę obok jej guza, to czy nadal muszę podawać jej trochę
do rurki ng?”

--  Spróbuj,  zobacz  jak  zareaguje  i  połącz  te  dwie  rzeczy.Myślę,  że  zastrzyk  raz  dziennie
wystarczy,  ale  naprawdę  trudno  jest  udzielić  tej  porady  online.Im  więcej  oleju  w  niej,  tym
większa  szansa,  niektórzy  pacjenci  wzięli  całą  rurkę  i  spali  przez  trzy  cztery  dni,  ale  w
międzyczasie ich guzy otoczyły, naprawdę niewiele więcej wiem, co powiedzieć.JB

„Czy  Robunol  można  podawać  podczas  olejowania?Ponieważ  jej  śluz  jest  naprawdę  zły  i
gdybym nie dała Robunolowi, myślę, że zakrztusiłaby się swoim śluzem.Ale obawiam się, że
olej nie zmniejsza jej guza, ale jest przyczyną…”

-- Olejek zadba o jej śluz, więc nie dałbym jej Robunolu.JB

„Jeszcze  nie,  nie  mogę  wtedy  dostać  dobrej  jakości  oleju,  ponieważ  nic  nie  działa...”
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-- To też jest możliwe.JB

„Moja córka zmarła w piątek o 4 rano.”

-- Marie, zrobiłaś, co mogłaś.Jindrich

„4 LAT Z GUZEM MÓZGU.Ach tak, po raz kolejny to DLACZEGO nie zamykam się na temat
zabijania  raka  przez  olej  z  konopi  indyjskich.Poniżej  znajduje  się  aktualizacja  od  matki  4-
letniego chłopca z końcowym stadium guza mózgu owiniętego wokół rdzenia kręgowego.Około
6  tygodni  temu  R.dostał  2  miesiące  życia.Jest  sparaliżowany  od  pasa  w  dół  od  guza.W
poprzednim raporcie mama powiedziała,  że  trochę poruszał lewą stopą.Poniżej znajduje się
aktualizacja, którą właśnie otrzymałem.==

Hej Corrie, jak się masz?Tutaj wszystko jest dobrze!!R.wydaje się być dobrze!Utrzymanie wagi
na dobre jedzenie i mały ból, który S.a ja i fizjoterapeuta uważamy, że to słabe mięśnie w jego
tułowiu!!Śpi  wygodnie  i  może  przez  kilka  godzin  siedzieć  na  wózku  inwalidzkim.Czuję  się
bardzo pozytywnie, że wszystko idzie w dobrym kierunku!!

Siedzi przez 3 godziny na raz, a ból jest bardzo mały!!Czasami budzi się w nocy, żeby poprosić
nas o zwijanie go lub masowanie jego stóp, ale to wszystko.Nie skarży się na ból w miejscu
guza i nie widzimy nic wybrzuszenia!!!Konkuje od razu po około 3 godzinach od podania mu
dawki  i  śpi  około  4  godzin.Wciąż  pracujemy  nad  osiągnięciem  1  grama  dziennie,  ale  już
półmetek!!!Jesteśmy bardzo szczęśliwi, że spotkaliśmy Cię w tym czasie!!Naprawdę wierzę, że
tak miało być!!R.jest zaplanowane na jego MRI 22 kwietnia!!!Zachowaj ludzi wiary.KONOPIE
ZABIJA RAKA.” Corrie Yelland

„Mamusie powinny jeść olej, który byłby lepszy zarówno dla nich, jak i dla ich dzieci.Palenie
tego  leku  nie  jest  tak  skuteczne,  90% efektów  leczniczych  wzrasta  wraz  z  dymem.A jeśli
zapytasz mnie, czy dzieci powinny używać olejku jako lekarstwa, odpowiem tak, absolutnie,
najlepiej każdego dnia.Co jeszcze chciałbyś dać dziecku jako lek?JB”

„Właśnie  zrobiłem  mojemu  synowi  masaż  pleców  olejkiem  z  drzewa  herbacianego  z
domieszanym olejkiem z  kanny.Narzekał  na bóle  dolne.Więc  wyszło  lekarstwo.Zadziałało  w
ciągu dwóch minut.Powiedział, że ból całkowicie zniknął.Jest z powrotem na zewnątrz, robiąc
projekt budowlany ze swoimi traktorami. Jose

„Moja  córka ma epilepsję,  pierwszy napad padał  w wieku 13 lat.Ma teraz  31 lat  i  obecnie
przyjmuje 5 rodzajów leków, które przyjmuje 3 razy dziennie w ogromnych dawkach.Ma również
implant VNS (stymulator nerwu błędnego), który dostała w kwietniu 2000 roku.W tym czasie jej
ataki były tak poważne,  że była niefunkcjonującą osobą, którą trzeba było przywiązywać do
wózka inwalidzkiego.muszę przyznać VNSogromnie w tym pomogłem!Ale wciąż ma napady
padaczkowe, a między nimi i  wszystkimi lekami nie może mieć życia.Miała więcej zszywek,
szwów i złamanych kości, niż ktokolwiek powinien mieć do czynienia.

W każdym razie, miejmy nadzieję, że dostaniesz zdjęcie.Mój syn i brat używają marihuany do
leczenia  afektywnego  dwubiegunowego  i  bólu.Pytali  mnie  kilka  razy,  czy  kiedykolwiek
zaglądałem do jakichkolwiek badań dotyczących używania go do napadów padaczkowych.W
końcu zacząłem się temu przyglądać i wtedy znalazłem łzy feniksa.Nie jestem do końca pewna,
czy olejek na nią zadziała, jednak sam zacząłem go brać w zeszłą niedzielę na ból całego ciała i
ogromną bezsenność.Pomogło MI bardziej, niż mogę powiedzieć!

Ale  w moich  badaniach  natknąłem się  również  na  historię  Jasona i  Jaydena.Zakładam,  że
znasz to, ale na wszelki wypadek mężczyzna leczy napady padaczkowe swoich synów nalewką
o wysokiej zawartości CBD.Zacząłem też to badać i postanowiłem wypróbować to dla mojej
córki.Pierwszą dawkę dostała w niedzielę 30 grudnia 2012 roku.Na dzień dzisiejszy podaję jej
1/2  zakraplacza  5  razy  dziennie.W  mniej  niż  tydzień  ustąpiła  od  kilku  napadów  prawie
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codziennie  do  żadnych  w  ciągu  ostatnich  dwóch  dni!Zapisuję  wszystko  i  moim  celem jest
odstawienie jej od leków i ściśle na nalewkę.Jeżeli moja dokumentacja w jakikolwiek sposób
pomoże to z chęcią Ci ją wyślę.Jestem niezmiernie wdzięczny za pracę, którą ty i Rick Simpson
wykonujecie!Dziękuję Ci." Casey

-- Cześć Casey, dziękuję za wiadomość.Jest to dość typowe, ludzie nie mają dużo napadów,
gdy są na oleju.Najlepiej by było, gdyby prawidłowo zastosowała kurację, postępując zgodnie z
instrukcjami na naszej stronie.Oczywiście dokumentacja będzie świetna, podobnie jak klipy na
Youtube czy coś w tym stylu.Najlepsze życzenia, Jindrichu”

Q.Czy istnieje wiek, w którym mogą to rozpocząć?Mój syn ma 3 lata i ma zły wyprysk, a przez
dużą część roku jest tu zimno”. Roxanne

-  Roxanne,  absolutnie  bezpieczne  jest  podawanie  oleju  dzieciom,  nawet  noworodkom,
zwłaszcza gdy jest stosowany miejscowo w połączeniu z olejem z nasion konopi lub masłem
shea.Dobrą strategią jest mieszanie oleju z nasion konopi z olejem (1% oleju wystarczy, ale 20-
30% byłoby idealne), a następnie dodawanie kilku kropel do kąpieli każdego dnia.Pozostawi
cienką warstwę na całym ciele i  to zwykle wszystko, co jest potrzebne (lub przynajmniej do
konserwacji).Rób  zdjęcia  i  filmy,  poprawa  powinna  zacząć  następować  bardzo
szybko.Swędzenie i podrażnienie znikną w ciągu kilku sekund lub minut, a wyprysk powinien po
prostu zniknąć w ciągu tygodnia lub więcej.Najlepsze życzenia, JB

„RSO było jak dotąd najlepszą terapią dla mojego autystycznego syna, który był związany z
domem grupowym, ponieważ zostałem pobity, a mój dom zniszczony.Próbowałem diet, terapii
chelatującej, hiperbarycznego tlenu, zastrzyków metylu b 12 i wielu farmaceutycznych leków
zabijających i nic nie działało lepiej niż olej z konopi indyjskich.

Trudno jest uzyskać kartę medyczną dla nieletniego, jeśli po prostu zadzwonisz i zapytasz, czy
dadzą kartę nieletniemu z autyzmem.W przypadku rodziców, którzy mają trudności, zadzwoń,
gdy  dziecko  jest  wściekłe,  aby  mogli  usłyszeć  na  własne  oczy,  jak  poważna  jest
sytuacja.Odmówiono mi 3 razy, zanim zdecydowałem się zadzwonić, kiedy on wybijał dziury w
ścianach i krzyczał...potem powiedzieli, że dadzą mu wizytówkę”. Rudzik

„Dziękuję  olejkowi  Rickowi  Simpsonowi...Nie  mogłem  ci  wystarczająco  podziękować!Dajesz
mojej  siedmioletniej  córeczce,  która  cierpi  na  ostrą  białaczkę  limfoblastyczną,  siłę  do
kontynuowania!Zgadnij  co  jeszcze?!Do  remisji  przeszła  tydzień  po  zażyciu  oleju  w  postaci
kapsułek!!!(Ona ma kartę OMMP do legalnego używania konopi indyjskich w leczeniu białaczki
zaleconej przez jej lekarza)

Dziękujemy za umożliwienie nam nie wypełniania ciała naszej małej dziewczynki pełnym życia
zmieniającym  organizm  środkami  odurzającymi.Dziękuję  za  podanie  jej  przekąsek...kiedy
normalne  dzieci  czują  się  chore  na  żołądki!Dzięki  za  wywołanie  uśmiechu  na  jej  twarzy  i
umożliwienie jej nie mieć ani jednego załamania podczas długiego miesiąca leczenia sterydami
w dużych dawkach.

Jedyną wadą stosowania dla nas oleju Ricka Simpsona...jest złośliwym biologicznym ojcem,
który nigdy wcześniej nie był w jej życiu, nie zgadza się i chce się nią zaopiekować.Ale wierzę w
uzdrawiające moce, które posiadasz, i będę bronić nas i medycznej marihuany i walczyć o to,
że jest to najważniejsza część leczenia moich małych dziewczynek. Erin

„W poniedziałek Brave Mykayla zbadała swoje laboratoria, aby sprawdzić, czy są wystarczająco
wysokie,  aby wznowić chemioterapię (od 4 czerwca ma opóźnienie z  powodu niskiej  liczby
neutrofili)…ku mojemu smutkowi wciąż były bardzo niskie.

Martwię  się  o  nią...jej  ciało...jej  zdrowie...jej  przyszłość...jej  samopoczucie.Chcę  dla  niej  jak
najlepiej, a widok jej ciała w tak kiepskim stanie łamie mi serce.Wszyscy widzicie uśmiechy i
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energiczną, na wpół zdrową, szczęśliwą 8-latkę (co jest wspaniałe i nie mogłabym być z tego
szczęśliwsza), ale w rzeczywistości, gdybyście zobaczyli jej laboratoria...i co chemia robi z jej
ciałem, poczujesz to uczucie, które ja czuję.Małe kawałki mojego rozbitego serca kruszą się,
gdy kolor znika z mojej twarzy...w gardle powstaje guzek...a moje oczy nabrzmiewają łzami.Ona
jest tak piękna...jest taka szczęśliwa i zdrowo wyglądająca...ona NIE ma raka...i ma najlepszą
naturalną medycynę do walki z rakiem...Nie mogę znieść tego i tego, co to jej robi.Chcę, żeby to
wkrótce zostało zrobione...ale dzień przed wyjazdem na Hawaje dostaliśmy jej  zakończenie
leczenia  z  datą  13  listopada  2014  r.Byłem  bardzo  wdzięczny,  że  kończy  się  8  miesięcy
wcześniej  niż  myślałem,  ale  w  rzeczywistości...czy  możesz  sobie  wyobrazić  codzienne
przyjmowanie chemioterapii przez ponad 1,5 roku?!A cotygodniowa intensywna chemioterapia
przez 10 miesięcy wcześniej?!

Chemioterapia podtrzymująca została nam wyjaśniona jako łatwiejszy okres chemioterapii…i
wcale nie było to łatwe.Mówią, że ich liczba neutrofili może utrzymywać się na niskim poziomie
przez  długi  czas  podczas  walki  z  wirusem…ale  mam  wysłać  ją  do  szkoły  publicznej  bez
zarażenia  wirusem?!To będzie niemożliwe...powiedzieli  nam,  że prawdopodobnie ma wirusa
*chociaż  nie  wykazywała  żadnych  objawów...jej  młodsza  siostra  była  bardzo  chora*  i  oto
jesteśmy 20 dni później wciąż z bardzo małą liczbą.

Proszę,  przyjaciele,  módlcie  się,  aby  Odważna  Mykayla  znalazła  siłę  do  przezwyciężenia
wszystkiego,  co powoduje ten długi okres niskich rachuby.Proszę, uzdrów jej  ciało i  daj  mu
energię,  aby  wytrzymać  chemioterapię  bez  skutków  ubocznych  lub  długotrwałych  skutków
ubocznych.Proszę,  Boże,  chroń  ją  dla  mnie...Nigdy  nie  wyobrażałam  sobie  dnia  bez  jej
pięknego  uśmiechu  i  ciepłego,  pocieszającego  uścisku.Będziemy  ponownie  sprawdzać
laboratoria  we  wtorek  w  przyszłym  tygodniu...  i  będę  was  informować  na
bieżąco.pokójmiłośćCURE.” Dzielna mama

-- Trudno mi opisać, co to czytanie robi dla mnie.I trudno sobie wyobrazić, co ta trucizna robi z
Mykaylą.Nie ma innego powodu niż chciwość i korupcja na najwyższych szczeblach naszego
społeczeństwa.

Mykayla  potrzebuje  lekarstwa,  które  wzmocni  jej  układ odpornościowy,  a  nie  trucizny,  która
spowoduje  nieodwracalne,  długotrwałe  szkody.Czy jej  lekarze naprawdę o  tym nie  wiedzą?
Jakie mają kwalifikacje do podawania trucizny bez powodu?Czy ci gangsterzy, którzy czerpią
zyski z podawania dzieciom trucizny, też mają licencję na zabijanie?Kto im to dał?

Wczoraj rozmawialiśmy o angażowaniu kobiet do działania.Oto twoja przyczyna.Tak to wygląda
w praktyce, kiedy lekarze nie wykonują swojej pracy tak, jak powinni.I od was, kobiet, zależy,
czy to zmienicie.Chronisz swoje dzieci przez całe życie, więc rób to, co należy zrobić.Działaj
teraz, nie czekaj, liczy się każdy dzień.JB

"Wiesz,  że...Któregoś  dnia  przywieźliśmy  Mykaylę  do  lekarzy,  a  oni  przeprowadzili  zwykłe
laboratoria...Jej  poziom  hemoglobiny  był  na  bardzo  krytycznie  niskim  poziomie  5,2  (co
technicznie  jest  ledwie  wystarczającą  ilością  krwi  do  funkcjonowania  organizmu...lekarz
powiedział  nam,  że  przeciętne  dziecko  prawie  NIE  ODPOWIADA na  tak  niskim  poziomie)
Mykayla  odbijała  się  od  ścian,  hiper,  miała  kłopoty  za  skakanie  na  łóżku,  gadatliwa,
uśmiechnięta  i  szczęśliwa!!!Lekarze  zastanawiają  się,  dlaczego...dobrze  doktorze,  co  się
zmieniło?między Mykaylą a innymi twoimi dziećmi...ona ma marihuanę!!!

Oczywiście  lekarze  NIGDY  nie  przypisują  takich  rzeczy  marihuanie…ale  powinni.Lekarze,
badacze medyczni i farmacja powodują, że nasza rasa cierpi niepotrzebne cierpienie i jest to
niszczące.Nawet jeśli kogoś z jakiegoś powodu nie da się wyleczyć...ich jakość życia można
znacznie poprawić dzięki konopiom.Twój dziadek jest dowodem na to, że jego rak był bardzo
zaawansowany i rozprzestrzenił się po całym ciele...ale spójrz, co zrobiła dla niego marihuana!
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Kiedy Mykayla była dzieckiem, jej babcia zmarła na raka...bardzo szybki i agresywny rak.Nie
używała  marihuany.Wsadzili  ją  do  domu  hospicjum  i  napompowali  ją  morfiną...właściwie
mówiąc  nam,  że  to  po  to,  aby  uwolnić  ją  od  bólu  i  przyspieszyć  proces  śmierci.To
okrutne...niezwykłe...  i  wredne...i  okazuje  się,  że  jest  to  STANDARDOWE  ZABIEG
MEDYCZNY.Nigdy,  przenigdy  nie  chciałbym  utknąć  na  kroplówce  z  morfiną,  aby  cierpieć,
dopóki nie umrę.To okrutne...i codziennie modlę się, aby to zepsucie się skończyło”. Dzielny
Mykayla

„Ostatnie  dwa  moje  posty  wygenerowały  wiele  pytań  i  kilka  żądań  „dowodu”...Chciałbym
podzielić  się  z  wami  całą  nauką  między  konopiami  indyjskimi  a  nowotworami  układu
odpornościowego  (białaczka/chłoniak).Ta  informacja  jest  specyficzna  dla  linii  komórkowych
białaczki Jurkat...który jest ostrą białaczką limfoblastyczną CD4+ z komórek T...DOKŁADNIE
taki sam rodowód jak białaczka Mykayli.

Specyficzny typ raka Brave Mykayla ma ekstremalną ilość udowodnionej wiedzy naukowej, za
którą  konopie  indyjskie  są  skutecznym leczeniem,  ponieważ  naukowcy  odkryli,  że  komórki
układu odpornościowego mają na sobie SPECYFICZNY receptor cb2, który powoduje apoptozę
(śmierć komórki).

THC indukuje apoptozę w komórkach Jurkat  (ostra białaczka limfoblastyczna z komórek T)
poprzez  trzy  różne  mechanizmy.(1)  THC  wiąże  się  z  CB1  i  CB2  i  prowadzi  do  syntezy
ceramidów przez palmitoilotransferazę serynową.(2) Ceramid przedostaje się do mitochondriów
i powoduje wyciek cytochromu c do cytozolu.(3) Cytochrom c łączy się z Apaf-1, kaspazą 9 i
tworzy apoptosom.(4) Apoptosom przekształca prokaspazę 3 w aktywną kaspazę 3, powodując
apoptozę.THC  aktywuje  również  szlak  zewnętrzny  (kaspazy  8  i  10)  i  hamuje  szlak
Raf/Mek/Erk.Zahamowanie  szlaku  przeżycia  komórki  prowadzi  do  defosforylacji  Zła  i
translokacji tego białka Bcl-2 do mitochondriów, a następnie do apoptozy”. Dzielny Mykayla

- Im więcej oleju w niej dostanie, tym lepiej, zwłaszcza biorąc pod uwagę niepotrzebne zabiegi
medyczne, które wciąż ma i musiała przejść.Najlepsze życzenia dla Hawajów, Najdzielniejsza
Mykayla, wspaniale jest widzieć, że Twoje marzenie się spełniło.Z niewielką pomocą oleju.JB

„Ten dym NIE jest zdrowy dla dzieci ani matek… głupie mamy i co mówisz swoim dzieciom?Olej
lub nada!Zwłaszcza dla dzieci!” Naia

--  Nie  byłabym tak  radykalna,  palenie  czy  waporyzacja  też  ma dobroczynne  działanie,  np.
przeciw nudnościom u kobiet w ciąży.Nie zaszkodzi dziecku.JB

„Dym nie jest taki wspaniały… zwłaszcza jeśli masz skłonności do alergii… po prostu mówię.Nie
radzę sobie z dymem!Ponadto dzieci nie są w stanie wiedzieć, kiedy przestać… czy to cukier,
kofeina,  jedzenie  itp.Musisz  być  ich  przewodnikiem.Nie  sądzę,  aby  propagowanie  palenia
marihuany było świetnym pomysłem dla nastolatków.Tylko mówię.Tylko moja opinia z tego, co
widziałem.Może również odwracać uwagę od pracy w szkole i ważnych spraw”. Naia

-- Kiedyś rozpraszałem się też od zajęć szkolnych i ważnych spraw, a nie mieliśmy w ogóle
żadnej marihuany.Wystarczyło, że zobaczyłem gdzieś w pobliżu ładną dziewczynę i to było na
tyle ze względu na pracę szkolną i sprawy, które były ważne dla innych, ale nie dla mnie.

Jeśli  kontrolujesz,  ile  herbaty  piją  twoje  dzieci,  oczywiście  śmiało  kontroluj  ilość
marihuanyzamierzają wziąć lub połknąć.Powodzenia z tym.Jest to daremny wysiłek, ale jestem
pewien,  że  sprawi,  że  wiele  osób  będzie  zajętych  przez  następne  kilka  lat,  dopóki  nie
uświadomią sobie, jak bezpieczna jest marihuana i że praktycznie niemożliwe jest jej śmiertelne
przedawkowanie.

Więc  kogo  obchodzi,  ile  z  tego ktoś  spożyje?Ja nie.Nie  obchodzi  mnie  nawet,  ile  filiżanek
herbaty  lub  kawy ludzie  piją  dziennie,  wyobraźcie  sobie.Dlaczego powinienem?To nie  moja
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sprawa.I  to  nie jest  niczyja  sprawa,  ile  z  tej  ratującej  życie  i  profilaktycznej  medycyny ktoś
spożyje.

Im więcej oleju masz w sobie i tym częściej tym lepiej dla twojego zdrowia.To jedyna zasada,
która naprawdę obowiązuje.Do osób w każdym wieku, w tym dzieci i matek w ciąży.Jeśli nie
podoba ci się ten pomysł, pozbądź się go, naucz się z nim żyć, to najlepsza rzecz, jaką możesz
zrobić.Żadna regulacja dotycząca konopi nie zadziała, po prostu nie można jej regulować.Poza
tym nie ma prawdziwego powodu, aby to regulować.JB

„Paliłam całą ciążę do 4 tygodnia porodu.Mój lekarz również przeprowadzał testy narkotykowe
przy każdej wizycie lekarza.Więc była świadoma, że paliłem pączek.Kiedy dziecko się urodziło,
urodziło  się zdrowe, ważyło 10,6 funtów i  miało negatywny wynik  testu na THC.Karmię też
piersią i nadal stosuję bud.I wiecie co, jest doskonały na każdym kamieniu milowym.To zupełne
przeciwieństwo  uszkodzenia  mózgu.Mózg  potrzebuje  kannabinoidów  do  zdrowego  rozwoju
motoryki dużej, więc przestań nienawidzić”. Nessa

„Mój syn urodził się 8 funtów 1 uncja.5 dni PONAD jego termin.To są dwa główne „problemy”,
jakie  kiedykolwiek  napotkałem  w  związku  z  paleniem  trawki  podczas  ciąży,  niskiej  masy
urodzeniowej i przedwczesnego porodu.Mój syn ma prawie 9 miesięcy, właśnie zrobił  ocenę
Bayleya, aby ocenić jego rozwój poznawczy, a także funkcje motoryczne i język.Uzyskał wysoką
średnią i bardzo dobry we wszystkich kategoriach.Więc weź swoje bzdury i wysadź to w dupę.”
Ashley

„To  rząd  jest  tutaj  przestępcami…Mam stwardnienie  rozsiane,  podobnie  jak  mój  syn...musi
dostawać 26 zastrzyków do mózgu, co tydzień, aby zabić ból nerwów w mózgu...

Mam  troje  wnucząt  i  nie  jestem  „NARKOTYKIEM”  ANI  MÓJ  SYN,  KTÓRY  Ukończył
NAJWYŻSZĄ KLASĘ i otrzymał wynagrodzenie za wychowawcę klasy ze względu na swoją
inteligencję.Jego nerki się zamknęły, okrężnica nie działała, a ból był tak intensywny, że był
unieruchomiony.Nigdy  w życiu  nie  brał  narkotyków ani  nie  pił  alkoholu,  tylko  sporadycznie,
zanim zachorował na SM.

Jego kuzyn wrzucił mu trochę garnuszka do ciasteczek, kiedy miał go u siebie na obiad, czego
nie znał... i wiecie co?Jego nerki znów zaczęły pracować, drgawki ustąpiły i rzeczywiście mógł
spać w nocy,  kiedy  bierze nalewkę.Uspokaja  drżenie  i  może spać w nocy...Nadal  musi  co
tydzień wbijać mu 26 igieł w mózg z powodu bólu nerwu w mózgu…

Kim jesteś,  żeby  oceniać  to  niesamowite  lekarstwo...?????a  tak  przy  okazji,  miałem  jedno
dziecko zanim dostałem szczepionkę przeciwko wirusowemu zapaleniu wątroby typu B, a ona
jest wolna od SM, ale w ciągu tygodnia po szczepieniu musiałem dostać okulary, a potem w
ciągu  2  tygodni  byłem  całkowicie  ślepy  na  lewe  oko  ...Miałem  17  lat  i  traciłem
wzrok.Przestraszony?TAk...Gdyby nie ten lek, nadal byłbym na wózku inwalidzkim...

Nigdy nie życzyłbym nikomu tej choroby...ale powinieneś zabrać swój osąd gdzie indziej...Jak
myślisz, dlaczego BÓG umieścił ten lek na planecie?A może myślisz, że Bóg popełnił błąd?

Mam nadzieję,  że  twoje  dzieci  nigdy  nie  będą  musiały  przechodzić  przez  to,  co  ma moja
rodzina...patrzę  jak  twoje  dziecko  umiera  na  twoich  oczach...Zrób  zdjęcie,  panie...  Harper
uczyniła  przestępstwem  kryminalnym  wyhodowanie  jednej  rośliny  na  twoim
podwórku...Przypuszczam,  że  jego  rodzina  też  nigdy  nie  przeszła  SM  ani  raka...lub
RCMP.Nadszedł czas, aby zmienić prawo na korzyść ludzi, a nie firm farmaceutycznych. Laur

„Więc moja córka przeżyła w tym tygodniu najgłębsze emocjonalne doświadczenie uzdrowienia
na  konopiach  indyjskich.Powiedzenie,  że  ma  emocjonalny  temperament,  byłoby  wielkim
niedopowiedzeniem.Urodziła się z wadą wrodzoną, z którą wiążą się ekstremalne wyzwania.Z
szacunku  dla  jej  prywatności  nie  będę  mówił  o  konkretach,  ale  powiedzmy,  że  jest
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ekstremalny.A życie z nią to wyzwanie, które niejednokrotnie wstrząsało moim światem.Jednym
fizycznym  wyzwaniem,  jakie  ma,  są  migreny.Wszystko,  co  naprawdę  może  zrobić,  kiedy
przyjdą, to położyć się, owinąć kokonem w kołdrę i iść spać.To jedyna rzecz, która naprawdę
pomaga.

Tak więc kilka miesięcy temu namówiłem ją, aby w końcu spróbowała wafelka z olejem z konopi
indyjskich  iw  ciągu  15  minut  jej  migreny  zniknęły.Więc  w  tym  tygodniu  kładłem  się  spać
wcześnie  wieczorem,  a  ona  myślała,  że  później  może dostać  migreny,  ponieważ  czuje,  że
nadchodzą...więc dałem jej mały pojemnik z kilkoma opłatkami, aby trzymała go przy łóżku,
więc jeśli poczuła, że któryś nadchodzi, kiedy spałem, mogła wziąć jeden.Cóż, tej nocy wzięła
cztery.Byli sklejeni, a ona po prostu zabrała je wszystkie.I miała doświadczenie.I pół.

Przespała większość następnego dnia i nocy oraz następnego ranka.Wiedziałem, że ma jakieś
doświadczenie... Widziałem, jak jej myśli krążą wokół i wiedziałem, że przez coś przechodzi.To,
na  co  nie  byłam  przygotowana,  to  kompletne  180,  jakiego  doświadczyła  moja  córka.Jest
szczęśliwa, słodka, taktowna i raduje się przebywaniem w pobliżu.To prawda, że  dokonałem
również kilku dużych zmian w tej sytuacji.Ale to był następny dzień, więc nie można zaprzeczyć,
jak niesamowite było przejście od marihuany.Nie ma mowy, żebym kiedykolwiek zmusiła ją do
przyjęcia tylu.Ona by się temu sprzeciwiła.I nawet bym o tym nie pomyślał, żeby być z tobą
szczerym.Chcę po prostu skłonić się w uznaniu.Kiedy mówię ci, że szedłem z nią po linie, nie
żartuję ani trochę.Przesunięcie i otwarcie, które nastąpiło dla nas z powodu „wypadku”, nie jest
przypadkiem.Nigdy  nie  dałem  jej  butelki  niczego,  z  czego  miałaby  brać  lekarstwa.To,  co
zrobiłem tamtej nocy, jest cudem”.

„Bardzo  się  cieszę,  że  w  końcu  mogę  ogłosić,  że  mój  słodki  synek  używa  marihuany  do
zwalczania skutków ubocznych chemioterapii i naświetlania ORAZ do upewnienia się, że nie
pojawią  się  u  niego żadne nowe guzy!To lekarstwo ogromnie  mu pomogło.Zanim dostał  to
lekarstwo, ciągle wymiotował, nie chciał jeść, był bardzo ospały i zepsuty...teraz je, ogranicza
jedzenie, przybiera na wadze i każdy, kto był wokół niego, wie, jak bardzo jest szczęśliwy.”

-- Cóż, bez trucizny w jego ciele dzieciak radziłby sobie znacznie lepiej.To naprawdę nie ma
sensu używać chemii i promieniowania razem z olejem, to tak, jakby dać pacjentowi antidotum
podczas  wpompowywania  jadu  do  jego  żył.Olej  tylko  dla  najlepszych  rezultatów.Lekarze
powinni o tym wiedzieć, nie jest tak trudno zrozumieć, że nie jest dobrym pomysłem podawać
dzieciom truciznę, gdy nie jest to konieczne.JB

Q.Jestem  samotną  matką  w  wieku  29  lat.Mój  syn  ma  teraz  8  lat  i  żyje  z  umiarkowanym
autyzmem.Nie zmieniłabym mojego mini ja na nic na tym świecie, z wyjątkiem tego, żeby trochę
ułatwić mu życie.Zastanawiałam się, czy ktoś inny przyszedł do Ciebie z pytaniem o olej?A
może jakieś historie sukcesu z autyzmem/Aspergerem?Gdybym zdecydował się pójść tą drogą,
jakiego rodzaju dawki bym szukał?Doceniam wszystkie informacje!Dziękuję Ci.Od sfrustrowanej
mamy i małego chłopca.

A.„Olej  jest  chyba  jedyną  rzeczą,  która  może  zadziałać”,  powiedział  Rick,  kiedy  mu  to
przeczytałem.Instrukcje  dozowania  i  inne informacje  na temat  produkcji  i  stosowania  olejku
znajdują się na naszej stronie internetowej oraz w dostępnych tam książkach.W przeszłości
pomogłem wielu dzieciom z autyzmem i ten lek czyni dla nich cuda.Dzieci uwielbiają brać ten
lek, nie są uprzedzone, nie wiedzą, że „robią coś źle”, a rodzicom bardzo się to podoba, gdy
mają  trochę  czasu  dla  siebie.Aby  uzyskać  najlepsze  rezultaty,  jak  zawsze,  zacząłbym  od
standardowej  kuracji  60  g,  bez  tabletek,  a  następnie  utrzymywałbym  dziecko  na  dawce
podtrzymującej w wybranej przez niego ilości przez resztę jego długiego i spokojnego życia.A
dzieciak z filmu powinien zrobić dokładnie to samo, jeśli w ogólemożliwy.Najlepsze życzenia, JB

„Mary Jane bardzo mi pomogła, kiedy byłam w ciąży i nigdy nie wpłynęła na moje dwoje dzieci”.
Samantha
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„Cześć Rick, niedawno odkryliśmy, że na lewej piersi mam guzek od średniego do wysokiego
ryzyka.Mam 34 lata, a moja córka ma dopiero półtora roku - byłam przerażona!Cierpiałam też
na  depresję  poporodową  po  urodzeniu  mojej  córki  -  więc  wszystko  to  wydawało  się  za
dużo.Jednak na szczęście mieszkam w RPA, gdzie choć nadal nielegalna, konopie indyjskie
(lub dagga, jak je tutaj nazywamy) rosną tu obficie i dość łatwo jest zdobyć przyzwoite zioło za
rozsądną cenę.

Od razu zabrałem się do robienia olejku – jury wciąż nie bierze pod uwagę guzka w mojej piersi,
bo na kolejną kontrolę wracam dopiero za 2 miesiące – ale depresja poporodowa zniknęła po
miesiącu stosowania olej.Czuję się silna, zmotywowana i zdolna do codziennych rzeczy - co
jeszcze niedawno było tylko marzeniem!W Afryce Południowej najczęściej otrzymujemy tylko
szczepy  Sativa  lub  mieszane  szczepy  Sativa.Chciałem  tylko  opowiedzieć  o  mojej  historii,
ponieważ jest tak wiele osób niepotrzebnie cierpiących na depresję, przyjmujących paskudne
leki farmaceutyczne, które mają na nich negatywny wpływ, podczas gdy w rzeczywistości olej
wydaje się  naprawiać wszystko,  co trzeba naprawić bez wysiłku,  bez nieprzyjemnych stron
efekty!Znowu czuję się jak moje stare ja i czuję się WSPANIALE!Kontynuuj dobrą pracę, a ja
będę dalej rozgłaszał tę stronę!Dużo miłości, Kelly”

--  Dziękuję za to wspaniałe świadectwo, Kelly.Jestem pewien,  że może pomóc wielu innym
matkom.Tak na to patrzę,  matki  powinny spożywać maleńkie  dawki  olejku w czasie  ciąży  i
stosować go po porodzie,  jeśli  naprawdę chcą dać swojemu dziecku to,  co najlepsze.Może
wydawać  się  to  kontrowersyjne,  ale  jaki  inny  lek  niż  tak  naturalny  jak  olejek  chciałbyś
podarować mamie i jej dziecku?JB

„Paliłem i jadłem przez całą ciążę, a mój syn jest jednym z najmądrzejszych i najzdrowszych
chłopców, jakich kiedykolwiek spotkałem.Próbowałem brać tabletki na poranne mdłości i na ból
głowy  i  nic  nie  pomogło.Moja  rwa  kulszowa  była  ciągle  uszczypnięta  i  moje  ciało  bolało
(prawdopodobnie  dlatego,  że  miał  10  funtów i  23  cale  długości,  kiedy  urodziłam,  więc  dla
wszystkich  sceptyków,  którzy  twierdzą,  że  hamuje  wzrost,  bardzo  się  myliłeś).  małe
zaciągnięcie  doznałbym  niemal  natychmiastowej  ulgi.Musiałbym  zgodzić  się,  że  jest  to
najbezpieczniejszy dostępny lek.” Sarah

„Ciąża z moją drugą była torturą!Schudłam 60 kg pod koniec pierwszego trymestru, codziennie
wymiotowałam,  nie  miałam  żadnego  apetytu.Bez  wątpienia  ją  traciłem.Próbowałem  palić  i
czułem  poczucie  winy!Jednak  to  uratowało  jej  życie...Jadłam  i  odpoczywałam  lepiej  niż
kiedykolwiek!Jest  zdrowa,  szczęśliwa  i  absolutnie  piękna!Teraz  9  lat,  żadnych  problemów
zdrowotnych.” Jennifer

„Matka nie może ograniczać jedzenia.Jaki ma to wpływ na rozwijający się płód?Jest  bardzo
szkodliwy dla płodu.Więc jak sprawić, by matka była w stanie ograniczyć jedzenie?Używasz
leku,  który  ma  najmniejsze  prawdopodobieństwo  wyrządzenia  szkody.Konopie
indyjskie.Wszelkie inne leki  przeciw nudnościom, które mogą stosować lekarze,  mają skutki
uboczne.Jedynym skutkiem ubocznym marihuany jest dobre samopoczucie i sen.” Gersz

Q.Moja żona ma silny ból w dole pleców z powodu 7 miesiąca ciąży, opisuje to jako nerwowe
drgawki, które są niezwykle bolesne.Próbowałem rozejrzeć się po twojej stronie i tutaj.Czy RSO
dramatycznie pomoże w bólu?Czy masz link do poprzedniego tematu na ten temat?Martwię się,
że jeśli podadzą jej kodeinę, zaszkodzi to dziecku

A.Połknij małe dawki oleju i nałóż go miejscowo na plecy.Zrób jej masaż mieszanką oleju i oleju
z nasion konopi.Tak,  istnieje  duża szansa,  że  kodeina może zaszkodzić  dziecku.Olejek  nie
może i nie zaszkodzi w żaden sposób dziecku.JB

„U mojego syna zdiagnozowano w październiku mięsaka maziówki po usunięciu guza przed
wykonaniem biopsji.Powiedziano mi,  że rak nadal tam będzie i  mógł  rozprzestrzenić  się na
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jegopłuca ze względu na agresywny typ nowotworu.W najnowszych wynikach testów nie mogą
znaleźć żadnego śladu, by ich oszołomić.Olej z konopi był jedną z wielu rzeczy, od których
zacząłem go prawie natychmiast po postawieniu diagnozy”. Amanda

„Jaka jest najmłodsza osoba, o której wiesz, że jest leczona RSO?Czy istnieje protokół leczenia
pediatrycznego?Chociaż  do  tej  pory  nie  udało  nam  się  ukołysać  opinii  babci  i  wyleczyć
dziadka.Mam  dwulatkę  z  nieznanymi  problemami  żołądkowymi  (tak,  była  na  leczeniu
„medycznym” od ponad roku i wszystkie pigułki, kremy, balsamy i mikstury Big Pharma okazały
się  nieskuteczne.Teraz  skłaniają  się  ku  syndromowi  białek.Oczywiście  dziecko  ważące  25
funtów nie poradzi sobie z taką samą dawką, jak mężczyzna ważący 175 funtów, więc czy
polecasz ją w ogóle do zastosowań pediatrycznych?” Sara

- Kobiety w ciąży powinny stosować olejek, a po porodzie zwiększyć jego dawkę.Po porodzie
matki powinny spożywać małe dawki olejku, aby dziecko rozwijało się optymalnie.

Więc jeśli mnie zapytasz, mój najmłodszy pacjent miał mniej niż osiem miesięcy i nadal ma się
świetnie, jest najlepiej rozwiniętym dzieckiem w swoim przedszkolu i zaczął mówić szybciej niż
większość innych.Jego matka używała oleju, zanim go urodziła,  a dziecko otrzymało olej po
szczepieniu heksawacyną, aby upewnić się, że niebezpieczne chemikalia zostaną wypłukane z
jego organizmu tak szybko, jak to możliwe.

Olej z konopi to bezpieczny lek dla osób w każdym wieku.Jeśli masz problemy ze zrozumieniem
tego, zobacz, jak olejek działa na egzemę lub pieluszkę, a potem wróć i powiedz mi, że nigdy
nie dałbyś marihuany swojemu dziecku.Wszystko,  co mógłbyś ode mnie usłyszeć,  to to,  że
rodzic, który nie podałby swojemu dziecku marihuany jako leku, jest albo źle poinformowany,
albo jest sadystą psychopatycznym, który lubi patrzeć, jak inni cierpią.

Czy wiesz,  jak skuteczny jest  olejek na bóle zębów?Czy dałabyś dziecku olejek do walki  z
bólem związanym z rosnącymi zębami?Ja bym.Bez wahania.

Dawkowanie  dla  dzieci  jest  w  zasadzie  takie  samo  jak  dla  dorosłych,  gdy  leczy  się  coś
poważnego.Zacznij  od  minimalnej  dawki  trzy  razy  dziennie,  przyzwyczaj  do  niej  pacjenta,
zwiększaj dawkę co cztery dni lub w miarę możliwości i zawsze staraj się podać pacjentowi jak
najwięcej  leku  tak  szybko,  jak  to  możliwe,  upewniając  się,  że  pozostanie  w  ich  strefie
komfortu.JB

„Jeśli masz dziecko i odmawiasz przyjęcia „zalecanych” szczepień, bądź przygotowany na to,
że państwo, w którym mieszkasz, odbierze ci dziecko siłą.Zdarza się to częściej, w alarmującym
tempie.Wygoogluj  go  i  sprawdź  „wymagania”  swojego  stanu.  Pracownicy  socjalni  okazują
codziennie więcej „Boga kompleksów” i wierzą, że wiedzą lepiej niż jakikolwiek rodzic, co jest
najlepsze  dla  każdego  dziecka.Zachowaj  ostrożność,  nawet  rozmawiając  na  ten  temat  z
lekarzem rodzinnym”. Dziobak

„Znam dwie osoby, których dzieci nigdy nie miały żadnych szczepień.Obaj są kręgarzami.Jedno
z  dzieci  uczęszcza  do  prywatnej  szkoły.Myślę,  że  jeśli  uczysz  się  w  domu,  to  nie  ma
znaczenia.Niepewny." Lorinda

„Widzę małe dzieci  i  niemowlęta z rakiem, przed leczeniem wyglądają dobrze, po operacji  i
chemioterapii wyglądają, jakby umierały i często tak się dzieje.Łamie mi serce, jak ludzie muszą
cierpieć i umierać wcześnie, kiedy ten olejek tak bardzo leczy.Jestem tydzień na oleju i czuję się
świetnie, wierzę, że zmniejsza mój guz na nerce, nie mam jeszcze dowodów, ale wkrótce to
zrobię.” Lanna

„Koleżanka z pielęgniarki  użyła go na wysypkę pieluszkową w stadium 3, zniknęła w nocy!”
Alicja
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--  Dla  tych,  którzy  uważają,  że  dzieci  nie  powinny  używać  konopi.Jakie  inne  lekarstwo
byśchciałbyś  dać  im,  jeśli  nie  ten  najstarszy,  najbezpieczniejszy  naturalny  lek,  który  jest
używany od tysięcy lat?A może będziesz patrzeć, jak dzieci cierpią na te wszystkie egzemy i
wysypki  bez  powodu?Powiedziałbym,  że  to  nie  jest  miłe.Zwłaszcza,  gdy  istnieje  tak  proste
rozwiązanie wszystkich tych problemów skórnych.

Czy możesz patrzeć, jak twoje dzieci krzyczą z bólu, kiedy możesz po prostu dać im kroplę
olejku, a będą bezbolesne?Hm?JB

„Czy administrator może doradzić, jaki rodzaj dawki podać 8-latkowi, który został wysłany do
domu na śmierć?” Ricardo

- Zacznij od małej dawki, zobacz, jak dziecko zareaguje, a następnie zwiększ dawkę tak szybko,
jak dziecko może ją przyjąć.Trzy razy dziennie.Zwykle są pełne pigułek, gdy są wysyłane do
domu na śmierć, więc najpierw chcesz je odtruć, ponieważ nie wiesz, co zrobi interakcja, zwykle
nie jest to zbyt miłe, co robi interakcja z tymi śmiercionośnymi chemikaliami.Ale to dlatego, że
olej próbuje wyczyścić stół, aby mógł zacząć działać.

Lub,  jeśli  nie masz nic  do stracenia,  możesz również zacząć od dużej ilości  olejku i  w ten
sposób wprowadzić pacjenta w stan kontrolowanej śpiączki.Prawdopodobnie tak bym zrobiła,
ale to od rodziców zależy jaki kierunek leczenia wybiorą.

Wiem tylko,  że  agresywne choroby należy  leczyć  agresywnie.I  wiem też,  że  generalnie  im
więcej oleju uda się dostać do pacjenta i im szybciej to zrobisz, tym większa szansa na sukces i
przeżycie.Ale wiem też, że instrukcje dotyczące dawkowania są wymienione nie bez powodu.

Gdyby to było moje dziecko, napełniłbym go olejkiem, wiem, że na pewno maluch by w nim
pływał i najprawdopodobniej nie pozwoliłbym żadnemu lekarzowi się do niego zbliżyć.Ale to ja i
wiem, co robić.Najlepsze życzenia, JB

„OK,  w  tej  chwili  wariuję.Doktor  Dave'a  przepisał  mu  Lyricę,  by  wyleczyć  jego  ból
półpaśca.Przez ostatnie dwa dni (i sytuacja się pogorszyła) Dave miał halucynacje.Powiedział
tylko: „Facet z rudymi włosami nie powinien tu dostarczać”. Kiedy powiedziałem: „Co?”, Dave
odpowiedział: „Och, nieważne, jestem pewien, że go tu nie ma”. Właśnie z nim rozmawiałem i
powiedział, że zdał sobie sprawę, że dzieje się coś złego, ponieważ kiedy patrzy kącikami oczu,
widzi dżunglę za naszym oknem.WTF!!!Od jakiegoś czasu zażywa olej z konopi indyjskich i
nigdy  nie  miał  czegoś  takiego.Niecały  tydzień  na  Lyrica  stracił  prawie  całą  kontrolę  nad
motoryką, a teraz ma halucynacje.Właśnie położyłem trochę oleju z konopi na zmiany półpaśca
(z DMSO) i  ból ustał.Zadzwoniłem do doktora i przynoszę Dave'a w PIERWSZĄ RZECZ W
PONIEDZIAŁEK.BTW,  właśnie  sprawdziłem  stronę  Lyrica,  „nieprawidłowe  myślenie”  i
„halucynacje” są jednymi ze skutków ubocznych”. Kim

„Spencer  miał  wspaniały  tydzień  dla  wszystkich!!Po  raz  pierwszy  spotkał  kuzyna  i  poznał
swojego wujka i  ciocię z Gruzji!!Zakochał się totalnie w swojej  cioci  Sarze,  wybrał ją nawet
zamiast  mnie  lub  tatusia!!Najlepsze  momenty  było  to,  jak  TRZYMAŁ KREDKĘ  W RĘCE I
KOLORZE,  gdy  leżał  na  kolanach  ciotki!Dokonał  nawet  transferu,  z  prawej  do  lewej  ręki!!
Malował  drewniany  samochód  z  niesamowitą  precyzją  używając  palców!Wkrótce  spróbuję
przesłać swój film!Nadal wypowiada nowe słowa i jest po prostu całkowicie czarujący!Udało
nam się zmusić go do dźwigania ciężaru na nogach z dużym wsparciem!Najlepiej się bawił, gdy
był  ciągnięty  w  chodziku...Nie  potrafię  opisać  radosnego  złamanego  serca,  które  czułam,
patrząc na to,  jak robi to moje dziecko.Czysta radość na twarzy podczas zabawy z dużymi
chłopcami...wszyscy  jeździli  na  rowerach  i  skuterach,  a  on  mógł  tylko  tęsknie  przyglądać
się...Widziałem chęć przyłączenia się na jego twarzy i  nie rozumiem, dlaczego nie mógł po
prostu pobiec i pobawić się z nimi...A potem jego kuzyn Jason, ze złotym sercem, zaczął go
ciągnąć, mówiąc innym chłopcom, żeby lepiej jeździli szybciej, bo inaczej gliniarze ich dopadną,
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ciągnąc za nimi Spencera swoim chodzikiem, wydając syrenę.dźwięki, podczas gdy inni jeździli
w kółko.Gdybyś tylko mogła zobaczyć jego twarz... w końcu był jednym z chłopców!Złamało mi
serce na miliardy kawałków, a potem połączyło je z powrotem w całość z błyskiem w oczach i
chichotem w głosie.Najlepszy tydzień od dłuższego czasu.Spencer musi być dużym chłopcem i
uwielbiam to!Sprawia, że chcę mocniej naciskać, walczyć mocniej, modlić się dłużej, o ten mały
cud, który nazywamy Spencer.

„A jego guzy kurczą się  przy  użyciu  oleju  konopnego  o  wysokiej  zawartości  THC!!Spencer
został  uznany  za  nieuleczalnego  przez  onkologię  Loma  Linda.Ale  niedawny  rezonans
magnetyczny wykazał zmniejszenie rozmiarów guza!!Olejek o wysokiej zawartości THC to jego
jedyne lekarstwo!Wykazano, że nalewka o wysokiej zawartości CBD poprawia funkcjonowanie
jego  ramion,  zasadniczo  lecząc  nerwy,  które  zostały  zniszczone  podczas  operacji  mózgu  i
kręgosłupa”. Suzetta

„Wciąż nie mogę uwierzyć w to, co zrobił ze mną olej.Cukrzyca, uszkodzenie nerek, zapalenie
stawów,  rwa  kulszowa,  naderwane  ścięgna,  otyłość  zniknęły  i  na  pewno  nastąpiła  pewna
neurogeneza.Poza tym powiedziano mi,  że mam ADHD, gdybym był  teraz dzieckiem.Byłem
maniakiem, autodestrukcyjnym potworem.Spędziłem więcej czasu niszcząc szkołę niż chodząc
do  klasy.Przeprowadziłem  moich  rodziców  przez  piekło.Dopóki  nie  zacząłem  palić
trawki.Przeszedłem ze  średnio  30-tki  w  szkole  do  ponad  80-tych,  a  nawet  90-tych  w kilku
przedmiotach.I  koniec  z  wandalizmem.Zabawne,  że  myślą,  że  trawka  jest  zła  dla
dzieci.Musiałbym się nie zgodzić. Piotr

„Leczymy naszego 6-letniego syna z guzem mózgu AA3 i rzadką chorobą genetyczną.Lekarze
nie mogą nic zaoferować i powiedzieli, że zostało mu tylko kilka miesięcy życia.Jak na razie nie
ma napadów, a następny rezonans magnetyczny powie nam więcej.Ostatnia kontrola,  poza
guzem mózgu,  jest  w  DOSKONAŁYM stanie  zdrowia.Nie  przeszedł  chemii,  radioterapii  ani
operacji.TYLKO olej!!!” Penne

„OMG,  siedzę  tutaj  z  łzami  w oczach,  próbując  przyswoić  wiadomość  z  właśnie  odebranej
rozmowy  telefonicznej.Nieco  ponad  2  tygodnie  temu  rozmawiałem  z  ojcem  na  wschodzie,
którego  5-letnia  córka  właśnie  miała  nawrót  choroby.****  zdiagnozowano  Neuroblastoma
wysokiego  ryzyka  w  stadium  4  (rak  u  dzieci)  –  złe  rokowanie  (z  amplifikacją
MYCN).Powiedziano im, że nie ma nadziei i że w zasadzie zabiorą ją do domu i cieszą się z nią
ostatnimi dniami, że ma mało czasu.Tata, co zrozumiałe, był bardzo zrozpaczony, kiedy do mnie
zadzwonił.Skierowaliśmy  go  we  właściwym  kierunku  i  zaczęli  jebać  na  medycynie.Właśnie
zakończyli wizytę u onkologów w szpitalu.**** w badaniu moczu markerów nowotworowych jest
CAŁKOWICIE  NORMALNY!!!Przeszła  od  80,  a  następnie  wspięła  się  na  90  w  następnym
tygodniu, a teraz spadła do 8,7.(Między 2 i 9 jest normalne).Zgadza się, ŻADNYCH OZNAKÓW
RAKA.W ciągu 2 tygodni to dziecko przeszło ze śmiertelnie/krytycznie chorego do wyraźnego
stanu zdrowia.Onkolog powiedział, że nigdy wcześniej czegoś takiego nie widzieli”. Corrie

„Mój  11-letni  syn  przechodzi  chemię  przez  ostatnie  10  miesięcy  (w  tym  czasie  miał  też
napromienianie  przez 6  tygodni),  a  my podajemy mu olejek  przez  ostatnie  4  miesiące i  to
naprawdę pomogło na wiele sposobów ”. Angela

„Olej  uratował  mi  życie.Dosłownie.Mam  ciężką  niewydolność  serca,  osteoporozę,  chorobę
zwyrodnieniową stawów, zespół luźnego więzadła i regionalny zespół bólowy.Nie biorę żadnych
innych leków, a stan mojego zdrowia stale się poprawia.Mój 11-letni syn z autyzmem/padaczką
nie miał leków od miesięcy i dobrze funkcjonuje dzięki edukacji Ricka na temat ropy.Dziękuję za
uratowanie nam życia.” Maria

„Zauważyłem, że robi kilka rzeczy, dla mojego malucha, kiedy uderzy się w głowę z powodu
rzucania kamieniami lub czegokolwiek innego i  dostanie grudkę,  olej  rozprasza go w ciągu
jednego dnia!Wydaje się, że działa również na zamykanie dziur w skórze pozostawionych przez
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trądzik,  czyraki,  a  nawet  torbiele.Czasem dostaję  czyraki  na  twarzy,  które  odsączają  się  z
maścią ichthammolum, ale czasami zostaje dziura.Niedawno zacząłem wkładać olej z konopi
indyjskich do dziury i czy nie wiecie, że uszczelnił dużą dziurę o średnicy około milimetra!A teraz
ten obszar jest na równi z moją skórą!Jedyne, czego nie zrobił, to wyblaknięcie obszaru mojej
skóry, który jest trochę ciemniejszy, ale są inne rzeczy, których mogę do tego użyć.Po prostu
cieszę się, że uszczelnia skórę!” Mahndisa

„Moja najlepsza przyjaciółka dała ją swojemu synowi i przestał mieć drgawki.Przepraszam mój
przyjacielu, że w ciebie zwątpiłem.Wiedziałeś, co jest najlepsze dla twojego dziecka i miałeś
rację.” Mary

„Wiesz, co dostaje się pod moją skórę?Ci rodzice nie mają nic przeciwko skutkom ubocznym,
takim jak niewydolność nerek, śpiączka, opóźnienia rozwojowe i prawdopodobnie śmierć.Ale
kiedy  możliwy  efekt  uboczny  jest  „wysoki”,  wszyscy  wariują.Tak  bardzo  mają  pranie
mózgu.Śmierć jest w jakiś sposób bardziej akceptowalnym efektem ubocznym niż haj.Często są
to też wykształceni, inteligentni ludzie.To niewiarygodne." panienka

„Ponownie, dzieci również potrzebują THC w swoich lekach.Reguluj konopie dokładnie w ten
sam  sposób,  w  jaki  regulujesz  kukurydzę  lub  herbatę.To  wszystko,  co  jest  potrzebne.Bez
dodatkowych  podatków,  bez  specjalnych  licencji,  bez  niczego.To  jedyna  racjonalna
droga.Kosmetyki z 30% THC działają najlepiej, pamiętaj tylko o tym, kiedy zaczynasz myśleć o
tym, jak „uregulować konopie”.  Nawet próba „uregulowania tego” jest stratą czasu i wysiłku.
Powiedziałbym, że już jesteśmy wystarczająco przeregulowani”.JB

Czopki
„Czopki  z  olejem  Ricka  Simpsona  (RSO)  są  błogosławieństwem  dla  wszystkich  kobiet  z
problemami związanymi z PMS, a także dla każdego, kto ma problemy z hemoroidami, chorobą
Crohna, jelitami itp.Są również świetne do oddychania i chorób płuc, nie wspominając o kontroli
grypy.Wywołują bardzo przyjemne, długotrwałe uczucie w ciele.Nie widziałem nikogo, kto by nie
lubił ich brać po tym, jak przezwyciężyli początkowe wahania”.JB

„Cześć  JB,  nie  wiem,  czy  to  jest  przydatne  dla  nikogo,  więc  pozwolisz  to  ocenić.Ostatnio
cierpiałem  na  jakiś  problem  z  niedrożnością  jelit,  nigdy  nie  został  w  pełni
zdiagnozowany.Wewnętrzny,  bardzo  bolesny  obrzęk,  który  prawie  zablokował  jelito.W
najgorszym przypadku nie mogłem siedzieć ani nawet stać z powodu bólu i mogłem tylko leżeć
na boku dla ulgi.Lekarz rodzinny najwyraźniej wykluczył raka z ekspresowych badań krwi, ale
nie pomógł mi nic poza wizytą u konsultanta za kilka tygodni.Głupio próbowałem kuracji stosami
aptecznymi, które po krótkim ukojeniu pogorszyły sytuację.

Mniej  więcej  miesiąc  wcześniej  kupiłem  formę  do  czopków  na  eBayu,  więc  postanowiłem
spróbować.Zmieszałam olej kokosowy (stały w temperaturze pokojowej) z RSO i dodałam kilka
kropel  olejku  z  drzewa  herbacianego.Ukojenie  było  natychmiastowe  i  w  ciągu  24  godzin
poczułem poprawę, wyraźne uczucie gojenia i zmniejszenie obrzęku.W ciągu 7 dni wróciłam do
normy  i  poczułam  się  całkowicie  wyleczona,  przestałam  używać  czopków.To  było  trochę
przedwczesne i po kolejnych 7 dniach obrzęk powrócił.Od razu wróciłem do używania czopków
i tym razem kontynuowałem je przez 14 dni  (tak długo,  jak było to możliwe) po ustąpieniu
obrzęku.Kiedy to mówię, trzymam kciuki, ale wygląda na to, że zadziałało, a olej uratował mnie
od  przerażającego,  bolesnego  doświadczenia  w  czasie  oczekiwania  na  wizytę  u
specjalisty.Teraz czuję się bardzo podatny na zranienie, gdy nie mam tubki oleju w lodówce.

Za złagodzenie bólu i szybkie uzdrowienie siebie, oszczędzając cenny czas lekarza specjalisty,
najwyraźniej jestem przestępcą łamiącym prawo!Co za dziwny świat!” m
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Jak zrobić czopki?
Roztop masło kakaowe, dodaj olej, na początek około 1-2 g oleju na 100 g roztopionego masła
kakaowego.Następnie zwiększaj dawkę co cztery dni, aż pacjent zużyje około 0,33 g olejku w
każdym  czopku.1g  (masa  całkowita)  czopków  dla  dzieci,  2g  dla  dorosłych,  3g  (kulki)  na
problemy  z  pochwą.0,01-0,02g  oleju  dobrze  sprawdzi  się  u  początkujących.Jeśli  zaczniesz
kogoś z 0,05 g w suppo, prawdopodobnie też tego nie odczuje, ale lepiej zacząć od małej dawki
(dla tych,  którzy nigdy nie próbowali  konopi  w przeszłości  itp.).Prawdziwe RSO jest  bardzo
silne, a ty nigdydokładnie wiedzieć, jak pacjent zareaguje (ciśnienie krwi itp.), ale czopki byłyby
dobrym sposobem na przyzwyczajenie ludzi do oleju.

Ciekawą  rzeczą  w  czopkach  jest  to,  że  wydają  się  otwierać  płuca  i  znacznie  ułatwiają
oddychanie  w,  powiedzmy,  20  minut  –  marzenie  wielu  osób  z  POChP,  astmą  itp.Pacjenci
stosowali je również w leczeniu łuszczycy, wysokiego ciśnienia krwi, skurczów Crohna, PMS itp.

Do czopków możesz również dodać inne naturalne olejki, zależy to do czego chcesz i do czego
służą.Po prostu przejdź do niektórych witryn medycyny naturalnej i przeczytaj, co robią różne
olejki eteryczne i możesz eksperymentować, ile uznasz za konieczne.

Ponadto czopki to świetny sposób na leczenie pacjentów, którzy z jakiegoś powodu nie mogą
jeść  oleju  lub  nie  mogą  go  trzymać  w  żołądku.Moim  zdaniem,  sądząc  po  efektach,
przyjmowanie olejku w czopkach to najlepszy i najprzyjemniejszy sposób stosowania konopi.Na
początku to brzmi i wygląda śmiesznie, przyznaję, ale ci, którzy próbowali, zgadzają się.Może
otwiera czakry od dołu do góry, kto wie, ale na pewno czuje się świetnie.

Kobiety  chciałyby  zażywać  czopki  –  pomagają  również  w  różnego  rodzaju  infekcjach
bakteryjnych i wirusowych, „partnerskiej wymianie informacji mikrobiologicznych”, alergiach na
prezerwatywy  i  stosowane  na  nich  lubrykanty  itp.Czy  wspominałem,  jak  skutecznie  olejek
niweluje (poziom) zaburzenia hormonalne?Najlepsze życzenia, JB

„Czopki z RSO mogą być również stosowane w przypadku wszelkiego rodzaju problemów z
pochwą, w tym między innymi infekcji drożdżakowych, HPV, kłykcin kończystych, opryszczki i
wielu innych chorób lub infekcji, na które niekoniecznie trzeba cierpieć.Zwłaszcza, gdy można o
nie tak łatwo zadbać, jeśli stosuje się olej.JB”

„Czopki  z  olejem  konopnym  RSO  doskonale  sprawdzają  się  we  wszystkich  rodzajach
problemów  z  odbytem  lub  pochwą,  hemoroidami,  chorobami  Crohna,  jelitami  lub  jelitami,
białaczką, chorobami płuc, w tym astmą, guzami mózgu, ciśnieniem krwi, kontrolą równowagi
hormonalnej itp.JB”

„Czy możesz mi udzielić porady, czy olej konopny jest bezpieczny w użyciu podczas ciąży?Nie
ma zbyt wielu informacji, które mógłbym znaleźć.Mojej przyjaciółce właśnie powiedziano, że ma
torbiel  pępowinową,  która  może  powodować  zakrzepy  krwi  prowadzące  do  śmierci  jej
dziecka.Widziałam efekty oleju konopnego i dobre, jakie może zdziałać, po prostu nie jestem
pewna, czy jest bezpieczny w czasie ciąży.” Krystyna

-  Droga  Christine,  oczywiście,  że  można go bezpiecznie  używać,  konopie  były  używane w
czasie ciąży i na bóle porodowe od wieków.Polecam robienie czopków z 0,01-0,06g oleju w
każdym (zacznij od 1-2g oleju na 100g masła kakaowego).Torbiel zwykle znika w ciągu kilku
tygodni.Trzy razy dziennie i bez obaw olejek nie zaszkodzi dziecku.Najlepsze życzenia, JB

„Cierpisz na migreny?Weź ilość oleju konopnego wielkości ziarna ryżu, akaRSO i chwyć kilka
mrugnięć.Nic lepszego, pozwól, że ci powiem!” Sarah

-  Świetna  rada,  Sarah.To  naprawdę  działa.Czy  mogę  zasugerować  wypróbowanie  go  w
czopkach,  prawie natychmiastowej  ulgi,  a  także działa  zapobiegawczo,  jeśli  przyjmujesz  go
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codziennie  religijnie.Migreny  mogą  być  tak  wyniszczające.(Jindrich  uczył  mnie  w  zakresie
czopków i miał rację pod każdym względem.)” Tracey

„Dostałem to, czego chciałem, dziękuję.Chciałam, żebyście przyznali, że olejek jest leczniczy
bez względu na moc.Olej  nie musi mieć 95-98%, aby miał  wartość leczniczą.To nie jest  po
prostu „gówno”, jeśli nie najwyższy możliwy procent.Wydaje mi się szkodliwe, że tak wielu ludzi
zwraca  się  tutaj  po  informacje,  aby  uzyskać  dezinformację,  że  marihuana  może  być
gówniana.Jest to święte zioło i zdecydowanie ma wartość w każdej postaci.

Pomyślałabym, że nasmarowaną strzykawkę (oczywiście bez igły) z lekko podgrzanym olejkiem
można  włożyć  i  zaaplikować  bezpośrednio  do  jelit.Strzelaj  prosto  tam.Wydaje  się,  że
rozcieńczenie  ma większy  sens  w przypadku  aplikacji  miejscowych  na  dużych  obszarach”.
Blake

- Jeśli tego chciałeś, to nadal nie rozumiesz, Blake.Olej 45% THC jest gówniany w porównaniu
z najlepszym ekstremalnie silnym i uspokajającym 95-98% THC RSO i nigdy nie będzie miał
takich samych lub porównywalnych efektów.Czy to chciałeś usłyszeć?

Teraz możesz posmarować odbyt trochę olejkiem, jeśli chcesz jeszcze lepiej udowodnić swoją
opinię,  w  ten  sposób  zdobędziesz  więcej  praktycznego  doświadczenia  we  właściwym
stosowaniu.Olejek szybko pokaże Ci, dlaczego lepiej stosować w formie czopków i że lepiej
słuchać,  niż  dobrze  przemyślane  rady.Olej  może  działać  jak  klej,  jeśli  nadal  nie
zrozumiesz.Miłego eksperymentu, proszę nagraj o nim film, aby inni nie musieli powtarzać tego
początkującego błędu.Najlepsze życzenia, JB

„Wątroba  otrzymuje  większość  krwi  z  układu  pokarmowego,  dzięki  czemu  może  dalej
przetwarzać  białka,  inne  składniki  odżywcze  i  substancje  toksyczne.Dlatego  spożywanie
Simpson Oil zapewnia pewną i szybką dostawę do wątroby, a następnie do ukrwienia i reszty
organizmu.Ponadto część oleju dostanie się bezpośrednio do okrężnicy, aby uzupełnić lek w
krwiobiegu.Powodzenia!" Steve

„Stary, czopek z olejem z konopi WRESZCIE złagodził mój intensywny ból brzucha!Ja też w
ogóle nie czułam się naćpana!(Wolę mieć z  tym wybór)  W końcu mogłem spać bez bólu i
obudziłem się znacznie lepiej.Znajomy przekazał mi artykuł wyjaśniający biodostępność oleju z
konopi  indyjskich  dla  różnych  metod  podawania.Jest  długi  i  naukowy,  ale  przeczytałem  to
wszystko.

Kwasy żołądkowe przyjmowane doustnie zmniejszają szybkość wchłaniania.Ludzie odczuwają
to uczucie „odurzenia” lub „ukamienowania”, kiedy połykają olej, a z kolei myślą, że olej musi
„naprawdę działać”.Ale  w przypadku drogi  doustnej  nie  jest  to  tak naprawdę wchłaniane w
szybszym tempie, tylko doświadczane w psychoaktywny sposób.

Od prawie 2 lat zażywam doustnie olej z konopi indyjskich i mam świetne uzdrowienie.Tyłek
(zamierzona  gra  słów),  po spróbowaniu  2  dni  czopków,  jestem przekonany!Czuje  się  dużo
lepiej!Mniej stanów zapalnych w stawach, mniej sztywnych, nerwobóle i skurcze mięśni są o
wiele lepsze i nie ma bólu brzucha!Wreszcie!Choroba i przewlekły ból są okropne.Teraz czuję
się  jeszcze  bardziej  pozytywnie  na  temat  tego  oleju.Naprawdę  potrzebowałem  trochę
nadziei.Zacząłem myśleć, że zrobił wszystko, co mógł, teraz mam nadzieję, że to zrobi.

„Biodostępność  po  podaniu  doodbytniczym  była  około  dwukrotnie  wyższa  niż  po  podaniu
doustnym ze względu na wyższą absorpcję i niższy metabolizm pierwszego przejścia”. Mickey

-- Supposy są świetne na tak wiele warunków.Sprawiłem, że stały się popularne w CR, a tysiące
ludzi z nich korzysta z wielkim sukcesem.Więc gratulacje, Mickey.;) JB

„Wydaje się, że można przyjmować znacznie większe dawki za pomocą czopków i nie mieć
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negatywnej  reakcji  psychoaktywnej.Czy  istnieje  stopień  nasycenia  wchłaniania  drogą
doodbytniczą?To znaczy, czy mógłbym przyspieszyć leczenie, robiąc czopki o większej dawce?”
Mickey

- Bądź tak samo ostrożny z dawkowaniem, jak z użyciem doustnym.Do 5mg na suppo dla
niedoświadczonych, około 10mg jest zwykle bardzo dobrze tolerowane.Przy wyższych dawkach
nigdy  nie  wiadomo,  jak  pacjent  zareaguje,  więc  najlepiej  jest  też  stopniowo  zwiększać
dawkę.Ale  kiedy  już  zbudujesz  swoją  tolerancję,  możesz  swobodnie
eksperymentować.Osobiście lubię supposy z 0,3-0,5 g oleju - ale dla większości innych byłoby
to za dużo, więc nie próbuj tego, chyba że wiesz, co robisz i nie przeszkadza ci dwudniowy sen
lub coś takiego.;) JB

„Rozumiem,  dlaczego  czuje  się  trochę  przerażona  tym,  jak  olej  może  sprawić,  że  się
poczujesz,zwłaszcza jeśli nigdy wcześniej tego nie doświadczyłeś.Moja mama miała 62 lata,
kiedy zaczęliśmy ją stosować na oleju, którego nigdy wcześniej nawet nie paliła marihuany.Była
bardzo  słaba,  miała  zawroty  głowy  i  przez  chwilę  nie  mogła  jeść,  ALE  to  skutki  uboczne
oleju.Teraz robimy czopki i  różnica jest niesamowita.Teraz może przyjmować cały gram w 3
kapsułkach  dziennie.Nadal  czuje,  kiedy  się  włącza,  ale  nie  jest  tak  ciężki,  jak  wtedy,  gdy
przyjmowała go doustnie.Mieszamy również w tej  samej proporcji  olej  z nasion konopi i  jak
dotąd działa dobrze.Mam nadzieję, że zrozumiałem. Nikkita

„Cześć JB, moja mama ma raka płuc (stadium 3) i wciskam jej olej, teraz jest jej dziesiąty dzień,
a my mamy prawie 1 gram dziennie.Miałeś rację, przyzwyczaiła się do tego i efekty Zombie w
dzień są lepsze, śpi 10-12 godzin w nocy.Czy powinienem też robić czopki z mamą?Dziękuję
Ci." Rio E

--  Tak,  Rio,  czemu  nie.Z  przyjemnością  je  zażywa,  naprawdę  wywołują  bardzo  przyjemne
uczucie  w  ciele.Taka  sama  dawka,  jaka  jest  przyzwyczajona  do  przyjmowania  doustnego,
wymieszaj z masłem kakaowym.Może przyjmować go pomiędzy dawkami jako dodatek, jeśli
może, lub zamiast dawki doustnej, do niej.Odbytniczo lub dopochwowo kobiety mają pod tym
względem niewielką przewagę nad mężczyznami.

A  gdyby  kobiety  wiedziały,  jak  bardzo  czopki  z  olejkiem  mogą  pomóc  w  problemach
przedmiesiączkowych i hormonalnych, wszystkie by je brały, co do tego nie mam wątpliwości.

Również czopki zawierające 0,005-0,01g oleju są doskonałym sposobem na rozpoczęcie kuracji
dla początkujących, pacjenci zwykle nie odurzają się na czopkach z małymi dawkami oleju i
wydaje się, że bardzo im się to podoba.Ale, jak się dowiedzieliśmy, przyjmowanie czopków jest
często bardziej kontrowersyjnym tematem niż ogólne stosowanie olejku.

Jednak rzeczywistość jest taka, że hemoroidy prędzej czy później cię złapią, a kiedy to zrobią, z
przyjemnością  weźmiesz  jeden  lub  dwa  czopki  z  olejem  z  konopi  indyjskich,  mogę  ci  to
zagwarantować.Bo ulga jest natychmiastowa i uwierz mi, że niewiele osób jest na tyle twardych,
aby w takich sytuacjach nie brać czopka.Tyle o uprzedzeniach wobec konopi, hemoroidy mogą
je bardzo szybko posortować.JB

„Powiedziałeś,  że  problemy  hormonalne…Biorę  Estrogel,  ponieważ  nie  mam  hormonalnej
przyczyny mojej wielkiej operacji.Czy to pomaga?” Elżbieta

„Oczywiście…Mam 55 lat i używam go codziennie”. Christy

Rurki do karmienia
„Leczę moją mamę.Ma raka gardła i sukcesywnie podawała go przez zgłębnik.Podgrzej trochę i
wymieszaj z olejem kokosowym!Nigdy nie zatkał tuby!” Steve
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„Daję go mojemu synowi przez rurkę do karmienia, kiedy nie chce jej połknąć – wlewam bardzo
gorącą wodę do kubka na olej, potem się rozprasza, potem dodaję trochę chłodniejszej wody
(nie za dużo), żeby woda była nie za gorąco, a następnie wlej go do tuby.Działa całkiem dobrze,
chociaż czasami olej trochę wyściela rurkę, ale nigdy nie był zablokowany.Sekret wylewania go,
gdy jest jeszcze bardzo ciepły”. Angela

„Czy ktoś miałby pomysł, jak podać komuś olej konopny przez rurkę do karmienia?Zmieszałam
go z oliwą, żeby nie był tak gęsty, ale nadal boję się, że zatka tubkę.Jakieś pomysły?" Steven

-- Steven, zawsze najlepiej jest znaleźć sposób na podawanie nierozcieńczonego oleju, to jest
najlepsza droga.Kiedy nie możesz znaleźć sposobu, możesz zmieszać to z jedzeniem pacjenta
i kazać mu je w ten sposób.Tak, może zatkać tubkę, jeśli olej ma gęstą konsystencję.Niektóre
olejki są gęste, inne bardziej wodniste.Ale kiedy podgrzejesz je do temperatury ciała, powinny
być na tyle płynne, aby nie zatkały rurki.

Innym sposobem jest  podawanie  go  pacjentom w  czopkach  z  masłem kakaowym.Mimo to
spożywanie  oleju  jest  preferowanym  sposobem  przyjmowania  tego  leku,  gdy  tylko  jest  to
możliwe.Sposobów podawania olejku jest wiele i często jest to bardzo indywidualne, dlatego
postaraj  się  znaleźć  sposób,  który  będzie  najbardziej  odpowiadał  pacjentowi.Najlepsze
życzenia, JB

„Wiem, że to brzmi okropnie, ale odrobina coca coli przez rurkę, aby spłukać ją po podaniu
lepkich rzeczy lub po prostu wyczyścić chodaki, ogólnie działa dobrze.Stara rezerwa RN. Ellen

Chirurgia, chemia czy olej?
„Nigdy nie wziąłbyś moich cycków, kiedy mogę połknąć RSO !!” Chloe

„Sam  pomysł,  że  rak  piersi  jest  „procentowym  ryzykiem”,  jest  kompletnym  kłamstwem.W
rzeczywistości każdy, łącznie ze mną, ma mikroguzy nowotworowe w swoim ciele.Rak nie jest
chorobą, którą po prostu „dostajesz”, jak przypadkowe uderzenie pioruna.Jest to coś, z czym
musisz „zarządzać” lub „zapobiegać” dzień po dniu, posiłek po posiłku, poprzez wybór stylu
życia,  który  obejmuje  suplementację  witaminy  D,  odżywianie,  pożywienie,  soki  warzywne  i
unikanie  rakotwórczych  chemikaliów  i  promieniowania.  Więc  kiedy  lekarz  mówi,  że  masz
„szansę” zachorowania na raka, sugeruje,  że nie masz kontroli  nad rakiem, a to jest jawne
kłamstwo.Innymi słowy, znachorstwo na raka.

-- Kiedy masz „szansę” zachorowania na raka, po prostu weź olej.Jest to o wiele zdrowsza i
bezpieczniejsza opcja.JB

„Spójrz na raka lub inną poważną chorobę jak na pożar.Im większy ogień, tym więcej mocy
potrzebujesz, aby go ugasić.Czy wolałbyś więc użyć stu wiader wody (RSO) lub szklanki wody
(inne  rodzaje  oleju),  gdyby  twój  własny  dom  się  palił?A  może  chciałbyś  zobaczyć,  jak
profesjonalni strażacy przychodzą i Ci w tym pomagają?Wolałbym tak, ale obecnym strażakom,
tj. lekarzom, nie wolno nawet używać wody do gaszenia tych wszystkich pożarów i nawet nie
wiedzą,  jak  jej  używać  po  tylu  dziesięcioleciach  indoktrynacji,  prania  mózgu  i  nieużywania
marihuany w Medycyna.

Czy ma dla Ciebie sens, że ktoś wysłał wprawnych strażaków na wielki pożar w mieście i nie
pozwolił im użyć wody, czyli najbardziej podstawowej i tradycyjnej formy gaszenia pożaru?Nie
do mnie.Ale nadal to jest dokładnie to, co ci u władzy zrobili z systemem medycznym, który
mamy dzisiaj.

Dużo  pożarów,  brak  wody,  czyli  dużo  dodatkowej  pracy  dla  strażaków/lekarzy,  którzy  nie
potrafią wykonywać swojej pracy najlepiej jak potrafią.Myślę, że tak nie powinno być.Powinni
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mieć najlepszy sprzęt  i  najlepsze narzędzia do swojej  pracy,  prawda?To właśnie zrobiłbym,
gdybym był ich menedżerem/rządem.Czy jest coś złego w patrzeniu na to w ten sposób?Nie
sądzę. JB

„Dla każdej kobiety, która to czyta, mam nadzieję, że pomoże ci wiedzieć, że masz opcje” –
powiedziała  pani  Jolie.
-- Jeśli pani Jolie uważa, że  podwójna mastektomia jest najlepszym sposobem zapobiegania
rakowi, to powiem tylko, że zdecydowanie się z tym nie zgadzam.A gdybym była na jej miejscu,
codziennie  zjadałabym  olejek  i  wcierałabym  go  w  podejrzane  miejsca,  to  o  wiele
bezpieczniejsza opcja niż to, przez co przeszła.A zabawne jest to, że i tak zje olej, bo będzie
musiała.

Na przykład, ile skanów CT musiała wykonać przed i po operacji?Jeden skan CT równa się lub
może równać się 200-500 promieniom rentgenowskim płuc, a efekty promieniowania kumulują
się.W rzeczywistości więc „zabieg profilaktyczny” najprawdopodobniej spowoduje raka, zamiast
mu zapobiegać.No cóż.

To właśnie otrzymujesz, gdy masz za dużo do wydania i przeprowadzasz test genetyczny, aby
przewidzieć  swoją  przyszłość.Ci  oszuści  powiedzieli  jej,  że  zachoruje  na  raka  piersi,  więc
„działała” i teraz będzie żyć bez piersi, będzie z tego powodu przygnębiona, będzie o tym cały
czas myśleć, w konsekwencji dostanie wiele innych chorób. to i jest więcej niż prawdopodobne,
że to zrobiraka i tak gdzieś indziej, a ona najprawdopodobniej zrobi to po tym, co zrobili  jej
lekarze i po wszystkich BS, które jej powiedzieli.

Naprawdę lepiej jest siedzieć w domu i jeść olej i nie martwić się o nic.A przynajmniej tak mi się
wydaje.Jeśli tak się stanie, to nadejdzie, po co martwić się czymś, co może wydarzyć się za
dwadzieścia  lat  i  mieć  wycięte  piersi  bez  powodu,  poza  zwykłą  korupcją  i  kradzieżą  na
najwyższych szczeblach.JB

„Wierzę, że masz rację w JB!W 2005 roku usunięto mi prawą pierś, gdybym wiedziała o RSO,
nigdy nie miałabym tej operacji.Jak wiesz, mam teraz raka płuc i wierzę, że RSO to jedyna
droga”. Bonnie

„Tak prawdziwy JB, miałam profilaktyczną histerektomię po raku piersi w pierwszym stadium,
czego teraz żałuję.Gdybym wiedziała o RSO, nie miałabym żadnej operacji ani napromieniania!
Plus  promieniowanie  było  protokołem!!!!!Mam  tyle  WIARY  w  RSO,  że  odwołałem  kolejną
mammografię.Spotkam  się  z  moim  konsultantem  po  raz  ostatni,  aby  powiedzieć  mu,  że
skończyłem z przemysłem onkologicznym, ponieważ wierzę, że znam lekarstwo, napiszę RICK
SIMPSON PHOENIX TEARS na moich szpitalnych notatkach.:)  Nie mogę Ci  wystarczająco
podziękować  za  pomoc  i  poświęcenie.Moje  datki  na  raka  idą  teraz  na  łzy  feniksa.Jestem
pobłogosławiony!!!POKÓJ, mój przyjacielu.:)” Tina

„To tak głupie, że ryzykujesz swoim życiem podczas mastektomii, żeby nie ryzykować życia z
rakiem.A potem ryzyko zachorowania na raka dzięki tym wszystkim skanom!Jak głupi byś się
czuł,  gdybyś  miał  raka  w  płucach  po  tym  wszystkim  ze  skanów?A może  zmarł  podczas
komplikacji po operacji?Mastektomia po zdiagnozowaniu raka, WRAZ z olejem konopnym i nie
oceniam, ale zrobienie tego bez raka jest tak samo ryzykowne jak zachorowanie na raka.Prosta
logika”. Carla

„Niestety widzę, że kobiety robią to cały czas jako „zapobieganie”. I boją się tego, ponieważ
czują, że to ich jedyna opcja.Wiemy lepiej, ale na Boga ilu jeszcze ludzi musi cierpieć na tę
gównianą  chorobę??!!Nasze  rządy  są  bezużyteczne.Gdybyśmy  mieli  tu  konopie  do
swobodnego używania, wielu nie byłoby w sytuacji, w której znajduje się pani powyżej.Bardzo,
bardzo smutno i naprawdę mnie złości”. Gruzja

„Więc  zamordowała  się  i  nazwała  to środkiem zapobiegawczym?To jest  szalone...Poza tym
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genetyka tak nie działa.Wszyscy mamy wszystkie geny w zasadzie na wszystko...To nasze
ŚRODOWISKO wyzwala aktywację pewnych genów.Kiedy mówią „to działa w rodzinie”,  tak
naprawdę jest to znak, że nawyki są przekazywane z pokolenia na pokolenie, powodując te
same wyzwalacze genetyczne.To nie tylko kwestia genetyki.To całkowicie ignorancka rzecz do
powiedzenia…” Alistair

„Co  lekarz  może  przekonać  kogoś  do  zrobienia…Słuchajcie  ludzie,  genetyczne  badania
przesiewowe są znacznie bardziej złożone niż „Och, masz ten gen, więc masz 87% szans na
zachorowanie na raka”. Oto kolejny fakt, którego większość nie zdaje sobie sprawy: każdy ma
komórki  rakowe;  utrzymanie  zdrowej  sylwetki  i  minimalizacja  toksyn  środowiskowych  to
najlepszy  sposób  na  zachowanie  zdrowia...To  wydaje  się  takie  przesadzone.Poważne
nadużycie relacji lekarz/pacjent.” Jacek

„Zastanawiam się, czy Brad Pitt odcina teraz jaja, aby zapobiec rakowi jąder”. Mikrofon

„JB,  chciałem  podzielić  się  tym  z  tobą  i  Rickiem.Pigułka  olejowa,  o  której  mówi,  to
RSO.Pomyślałem, że to może cię zainteresować.Mam też dla ciebie zdjęcia.To zostało wysłane
przez pracownika i naturalnego użytkownika medycznego.” Stóg

„Ok,  to  pierwszy  raz,  kiedy  mówię  to  światu,  więc  wybacz  mi,  jeśli  trochę  pogadam.
Mam ciężką endometriozę.Jest to choroba, w której tkanka, która normalnie wyściela wnętrze
macicy, zwana endometrium, zaczyna rosnąć poza macicą.Zwykle pokrywa jajniki, jelita i inne
narządy oraz tkanki w wyściółce miednicy.Tak jakendometrium reaguje podczas menstruacji,
podobnie  jak  przemieszczone  endometrium poza  macicą.Z  każdym cyklem miesiączkowym
gęstnieje, rozpada się i krwawi.Przemieszczona tkanka nie ma możliwości opuszczenia ciała,
zostając  uwięziona.Co  z  kolei  powoduje,  że  otaczająca  tkanka  staje  się  podrażniona  i
zaogniona, ostatecznie przekształcając się w tkankę bliznowatą i zrosty (nieprawidłowa tkanka,
która łączy ze sobą narządy).

Powoduje  to  okropne  skutki  uboczne.Ból  Kb  to  stałe  codzienne  nudności.Bolesne
miesiączkowanie,  bolesne  miesiączki,  które  zwykle  trwają  cały  cykl.Nadmierne  krwawienie,
bezpłodność, zmęczenie, nudności, zaparcia itp.Obecnie współczesna opieka medyczna nad
endometriozą to głównie hormony i silne leki przeciwbólowe.W zależności od nasilenia i planów
leczenia, najbardziej zalecanym i skutecznym leczeniem jest histerektomia.

Mam tylko 21 lat.Nieustannie zmagam się z walką z codziennym bólem i nadzieją na przyszłą
rodzinę i dobre zdrowie.Wpływa to na codzienne życie w tak negatywny sposób, że czasami
ledwo mogę wstać z łóżka.Próbowałem hormonów i mnóstwa leków, które powodują, że jestem
bardzo chory.Jak dotąd nic nie działało...do około miesiąca temu.Właściciel i twórca lub MOTH
(lek ziołowy) wprowadził mnie do tego cudownego leku zwanego „tabletką olejową”. Wraz ze
zmianą diety, w zeszłym miesiącu zauważyłem ogromną poprawę.Śpię pełne 8 godzin, co jest
dla  mnie  tematem tabu!Widziałem  ogromny,  znaczący  spadek  bólu,  właściwie  niewielki  lub
żaden.Moje  nudności  ustąpiły  całkowicie  i  w  przeciwieństwie  do  efektów  leków
przeciwbólowych, które otrzymałem od moich lekarzy, jestem teraz w stanie trawić i jeść bez
problemu. Mogę szczerze powiedzieć, że od 15 roku życia nie czułem się tak dobrze!”

„Wolałbym po prostu umrzeć z przyczyn naturalnych, niż pozwolić, aby ktoś pokroił mnie na
stalowy stół w szpitalu.Chirurdzy nie zawsze mają 100% skuteczności, moja przyjaciółka Margie
zmarła po histerektomii, wykrwawiła się na stole operacyjnym.” DeYoung

„Zaopiekowałem  się  kamieniami  żółciowymi  mojej  siostry.Gdy  tylko  zaczęła  brać  olejek,
przestała  mieć  okropne  ataki.Nigdy  nie  miała  kolejnej  i  odwołała  operację!!!!Moje  zdrowie
również poszło o 180 stopni.” Kelly

„19 miesięcy temu po usunięciu  guza rakowego z mojej  okrężnicy,  w dniu wypisu przyszła
wizyta kliniki onkologicznej.Chemia i promieniowanie mają rozpocząć się w przyszłym tygodniu
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– powiedzieli, że jest to standardowy protokół.Bzdury powiedziałem, że!!!Olej z konopi będzie
moją  wersją  standardowego  protokołu.Kontrola  roczna  w  zeszłym  miesiącu.KREW  JEST
CZYSTA — wyniki  tomografii  komputerowej  podyktowane mi  przez  mojego chirurga,  Cytat,
Gerry — twoja okrężnica jest bez skazy”. Gerry

„Cześć JB, mam pytanie w nagłych wypadkach medycznych.Mój tata upadł, uderzył się w głowę
i ma zakrzep w zewnętrznej błonie mózgu, a nie w mózgu.Został wypisany ze szpitala i odstawił
środki  przeciwbólowe,  ponieważ  nie  działają  one  na  bóle  głowy.Lekarze  mają  nadzieję,  że
skrzep krwi z czasem się zmniejszy,  w przeciwnym razie będą próbowali  operować...Bierze
Coversyl 2,5 mg na ciśnienie krwi, Flomackstra na powiększenie prostaty, a także cierpi na brak
płytek krwi, co powoduje, że Gammofacja ma pewne znaczenie.Ma 80 lat i nigdy nie próbował
RSO.Mam  trochę  chociaż  od  roku  leży  w  pojemniku  w  lodówce...Czy  miałeś  jakieś
doświadczenia  z  redukcją  tego  typu  zakrzepów  krwi?Czy  przyniosłoby  korzyści  miejscowe
nałożenie na głowę w okolicy bólu, czy też najlepiej byłoby spożyć?Zdecydowanie dzisiaj kupię
twojego  e-booka,  ale  każda  konkretna  PRYWATNA  rada  byłaby  bardzo  mile
widziana...Prawdopodobnie zmieszam RSO z olejem kokosowym lub oliwą z oliwek, który może
preferować,  ponieważ  jest  Włochem,  do  spożycia  i/lub  stosowania  miejscowego.Myślę,  że
najważniejszą rzeczą,  którą  chcę  wiedzieć,  jest  --  czy  jest  jakaś  możliwość  niekorzystnego
wpływu na skrzep krwi po spożyciu RSO?Jest dużo rzeczy na zmniejszaniu guzów wszędzie,
ale nie mogę znaleźć jednej rzeczy na skrzepach krwi w zewnętrznej błonie mózgu???!!!Proszę
o pomoc.” Ross

-- Cześć Ross, oto e-book dla ciebie.Olejek pomoże również w krzepnięciu krwi, łatwo.Powinien
mieć  marihuanę w swoim systemie zaraz  po upadku.A teraz  im szybciej  go  dostaniesztym
większa szansa na sukces.Przeciąłbym lekarstwa na pół,  kiedy  zaczniesz go na oleju,  aby
uniknąć  niepożądanych  skutków  ubocznych,  a  następnie,  jak  mówisz,  wewnętrznie  i
miejscowo.Świetnie sprawdzi się czopek z olejem - czopki są świetne na choroby płuc i mózgu.
JB

„Zmieszałem około pół uncji z 60 ml oliwy z oliwek (nie wiem, jak dobrej jakości była, którą
zrobiłem).Poszedł tam, wyglądał jak rozgrzana śmierć (pozwalał mi tylko nakładać ją miejscowo
na głowę).Przetestowałem 0.5ml w pipecie i nadal funkcjonuję, ale jestem lekki.Nasmarowałem
przynajmniej dwukrotnie to na jego głowę.Po pół godzinie doszedł do wniosku, że wszystko już
wpadło i wytarł głowę ręcznikiem....Zjedliśmy wędzonego łososia, którego przyniosłem, potem
wyszedłem po chleb i mleko i wróciłem, aby usłyszeć jego ćwierkanie przez telefon z innymi
dziećmi, które najwyraźniej ucieszyły się, że również słyszą go, jak zwykle.Yadayado, dzięki za
twoją pracę!...Ross

„Jestem osobą, która przeżyła 4x raka, moją ostatnią diagnozą był agresywny inwazyjny rak
piersi w stadium 4, więc w lutym 2014 roku przeszłam podwójną mastektomię. Od 2 lat jestem
w remisji. Tak kochanie, to działa. Jeśli masz jakieś pytania, pisz do mnie w porządku. Myślę, że
mogę  ci  pomóc.  Przeszłam  radioterapię  i  chemioterapię  3  razy  wcześniej  i  tym  razem
odmówiłam i  zastosowałam moje alternatywne metody. Tym razem miałem najlepszą jakość
życia. Nie chory i mdłości przez cały czas. Mój poziom bólu jest kontrolowany dzięki olejom i
koncentratom THC i CBD. Tym razem nie farmaceutyki. Bez opioidów. Dzięki Bogu." Tina

„Nieco  temu  spotkałem  pewnego  dżentelmena,  który  powiedział  mi,  że  jest  dyrektorem
projektów specjalnych, pracując dla rządu na początku lat siedemdziesiątych.Powiedział mi, że
wtedy studiowali medyczny olej z konopi i porzucili go.DLACZEGO?Ponieważ DZIAŁAŁO!!Tak,
powiedział: „władze wiedzą, że nie ma pieniędzy w życiu, tylko umieranie”. Jak wszyscy wiemy,
w naszym kraju iw USA politycy inwestują w laboratoria chemiczne i firmy farmaceutyczne.Cóż,
po długiej dyskusji powiedział mi również, że on i cały jego zespół od tamtego czasu są na
medycznym  oleju  konopnym,  a  ten  fajny  dżentelmen  wygląda,  jakby  miał  niewiele  ponad
sześćdziesiąt lat, no cóż, w rzeczywistości jest już po siedemdziesiątce i wygląda świetnie !!
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Pozostali  członkowie  jego zespołu  nadal  żyją,  teraz  jest  to  coś  do przemyślenia!!I  hej,  czy
wiedziałeś również, że najstarszy żyjący człowiek na naszej planecie ma 131 lat, całe życie był
na medycznym oleju konopnym i nadal codziennie jeździ i pracuje na swojej farmie… Zdradzają
nas ludzie, którym powinniśmy ufać! !” Brian

PMS, menopauza
„To jest jedna rzecz, dla której konopie i olej konopny są najlepsze z możliwych, bez żadnych
ograniczeń.Po  prostu  nie  znajdziesz  niczego,  co  mogłoby  lub  pomogłoby  lepiej  niż
konopie.Pomoże  przywrócić  równowagę  hormonalną  i  złagodzić  agresję,  wahania  nastroju
itp.Pomoże również złagodzić ból i skurcze przedmiesiączkowe, niespokojne uczucia, niepokój
itp.

Gdybym  zobaczył,  że  kobieta  zaczyna  się  dziwnie  zachowywać  z  powodu  zaburzeń
hormonalnych związanych z PMS w jej ciele, natychmiast podałbym jej konopie na wszystkie
dostępne  sposoby,  kształty  i  formy.Nie  widzę  powodu,  dla  którego  ktokolwiek  miałby
niepotrzebnie cierpieć.Nie mówiąc już o tym, że kiedy ktoś cierpi, cierpią wszyscy wokół niego,
co może potwierdzić każdy, kto miał do czynienia z kobietą przedmiesiączkową.Kazałbym jej
zjadać olej, używać go w czopku i nie zaniedbywać miejscowego stosowania na jej brzuch i
plecy.Polubi to, ponieważ usunie ból i poprawi jej skórę w tych partiach.Zapaliłbym też z nią
trochę  oleju,  żeby wiedziała,  że  „nie  jest  sama”  i  że  komuś to  zależy.W przypadku konopi
miesiączka  nie  musi  być  frustrującym  i  nieprzyjemnym  doświadczeniem  dla  wszystkich
zaangażowanych osób.JB”

„Olej z konopi indyjskich to mój lek na menopauzę i profilaktyka raka jajnika, który zabrał moją
mamę w 1985 roku.Gdybym tylko wiedziała o oleju, zobaczyłaby mnie moja mamadorośnij i
miej dzieci!Wyleczył moje objawy menopauzy.Pracował w ciągu 48 godzin!Znowu mogę żyć!
Udostępniam te informacje wszędzie, gdzie mogę.Lekarstwo musi być dostępne dla wszystkich!
Dziękuję Rick za rozpowszechnianie wiadomości i dbanie o zdrowie ludzi!” Szelagh

„Straciłem 50 kg z powodu pracy nad hormonami – czuję to natychmiast – nigdy więcej uderzeń
gorąca, które zwykle trwają przez cały dzień i noc.Kiedy zachorowałam w wieku 37 lat, również
zostałam wrzucona  w natychmiastową  menopauzę,  a  choroba  psuje  każdy  hormon.Jestem
wierzący,  ponieważ  zyskałem  100  funtów,  odkąd  zachorowałem  i  przy  niewielkim  zużyciu
straciłem 50”. Joanna

„Śledziłem  stronę  Ricka  już  od  dłuższego  czasu  i  ze  względu  na  informacje,  które  tam
zdobyłem,  moja  astma i  BARDZO Ostre  nocne  poty  i  uderzenia  gorąca  z  powodu bardzo
trudnej menopauzy już nie istnieją.Tak trzymaj." Lize

„Mam  raka  i  bezdech  senny.Nie  tylko  zasypiam,  nie  budzę  się  z  uderzeń  gorąca.To
błogosławieństwo”. Stephanie

„Czy  ktoś  inny  poinformował,  że  olejek  jest  naprawdę  dobry  w  łagodzeniu  objawów
menopauzy?Moje uderzenia gorąca i nocne poty prawie całkowicie zniknęły, kiedy brałam olej.”
Skrzele

Q.Cholera, JB... radziła sobie świetnie, DO czasu zastrzyków antyestrogenowych.Sprawiają, że
jest  śmiertelnie  chora.
A.Niespodzianka, niespodzianka, Valerie.„Trzymaj się z dala od lekarzy” to niestety w tej chwili
reguła gry.Nie mówimy tego z przyjemności,  to rzeczywistość.Pacjenci  zwykle dobrze sobie
radzą  z  olejem,  dopóki  eksperci  medyczni  nie  interweniują  i  spieprzą  go  niepotrzebnymi,
wysoce  alternatywnymi  i  eksperymentalnymi  lekami  chemicznymi.Więc  dopóki  lekarze  nie
nauczą się prawidłowo stosować tego leku, naprawdę najbezpieczniej jest trzymać się od nich z
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daleka (o ile pozwalają na to okoliczności).Nie potrzebuje zastrzyków, musi łykać tyle oleju, ile
tylko  może,  tak  szybko,  jak  to  możliwe,  aby  cofnąć  szkody  spowodowane  poprzednimi
zabiegami  medycznymi  i  opanować  swój  stan.Jeśli  olej  nie  pomoże,  jest  wysoce
nieprawdopodobne, że pomogłoby coś innego.JB

Regulacja masy ciała
„Olej z konopi reguluje masę ciała i na pewno zapewni Ci zdrową wagę!Sprawia również, że nie
masz  ochoty  na  niezdrowe  jedzenie.To  naprawdę  niesamowite  lekarstwo.To  jedyny
PRAWDZIWY lek na odchudzanie. Stóg

„Ja też tracę na wadze – muszę iść kupić pasek.:) Weszłam na wagę i mam teraz 139# -- nie
widziałam tej wagi od liceum.Jestem zdumiony i nadal ludzie mówią mi, jak zauważalna jest
utrata wagi, to wspaniałe uczucie.Ja też prawie nie mam apetytu i to trochę dziwne, kiedy czuję
potrzebę  przekazania  niektórych  tłustych  słodyczy,  których  normalnie  nigdy  bym  nie
zrezygnował.Dziwne.Przez nanosekundę martwiłem się, że biorę za dużo oleju czy coś,  ale
szybko zdałem sobie sprawę, że to moje ciało goi się… zrzucam to, co nie powinno się tam
dostać i im częściej zmieniam dietę na organiczną, tym zdrowiej się robi.Żadnych diet, żadnych
nadmiernych ćwiczeń, tylko jazda konna, praca w ogrodzie i bycie mamą.Myślę, że to naturalny
efekt uboczny RSO.:)" Wrzos

„Jestem na oleju od 2 miesięcy i również zauważam utratę wagi…całkowicie wyłączone z leków
na receptę...Zaprzestano stosowania tabletek na ciśnienie krwi...właśnie zmierzyłem ciśnienie
krwi (brak tabletek w ciągu 2 miesięcy od zażycia oleju)...wyniki 124/80 tętno siedzące 79...O
MÓJ BOŻE...to jest po prostu niesamowite!!!Wkrótce zostanie wykonana praca krwi, a potem
podam  IDEALNE  liczby,  aby  WSZYSCY mogli  je  zobaczyć…  Dziękuję  RS,  mój  ZIELONY
Aniele. Suzanne

“Dobra robota Suzanne!!Od ponad roku codziennie jem marihuanę i utrzymanie wagi w szkole
średniej nigdy nie było takie łatwe podczas mojej kariery wojskowej, kiedy trzymałam się leków
na receptę!Uwielbiam, o ile łatwiej jest też z konopiami!!!” Tammy

„Zauważam, że po wypaleniu trochę oleju mój poziom cukru we krwi naprawdę szybko spada.A
ja palę więcej oleju niż pąki, schudłam trochę, a mój układ trawienny naprawdę się uspokoił”.
Michelle

„Już od jakiegoś czasu jestem na oleju.To naprawdę działa na utrzymanie normalnego poziomu
cukru  we  krwi,  ale  mam  problem.Mój  nowy  lekarz  leczenia  bólu  zrobił  mocz  i  wyszedł
pozytywny.Powiedziałem jej, że go stosuję, żebym nie musiał brać insuliny.Powiedziała, że jeśli
nadal będę testować pozytywnie, odetnie mi inne leki przeciwbólowe.Schudłam teraz 40 kg,
poziom cukru we krwi jest teraz normalny i czuję się świetnie.Jeśli odetną mi leki, przywrócę
wagę, ponieważ moje plecy i kolana ulegają degeneracji i nie mogę ćwiczyć.Mieszkam teraz w
Oregonie,  gdzie olej  jest  łatwiej  dostępny dzięki  aptekom.Nie  wiem,  co powiedzieć mojemu
lekarzowi.Byłem z nimi na czele.VA odmawia moich leków i nie chce mieć do czynienia z nami,
którzy cały czas odczuwamy prawdziwy degenerujący ból.Co za bałagan." Michelle

„Mój kręgarz słyszy mnie teraz o RSO.Teraz, gdy straciłem 65 funtów w ciągu 5 miesięcy bez
ćwiczeń, przestań zastrzykiwać sobie insulinę, teraz wypróbuj połowę tej kwoty.Niedługo też je
porzucę.Jego serce otworzyło się, kiedy opowiedziałam mu o Ricku i jego historii.Poprosił  o
innych swoich pacjentów, drogi człowiek, którym jest, przypomniałem mu, że wspomniałem mu
o RSO, dla niego!lol Podobało mu się to, więc ty ty ty, tak trzymaj, my wszyscy!” Dave

„Jem  olej  z  konopi  indyjskich,  mając  na  celu  utratę  wagi,  a  także  obserwuję  moją  dietę  i
regularne  ćwiczenia.Do  tej  pory  w  ciągu  8  tygodni  schudłam  8  funtów.czy  to  imponujące?
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Jeszcze  nie  jestem  pewien,  ale  dam  ci  znać.Zobowiązuję  się  robić  to  codziennie  przez  6
miesięcy.Zauważyłam,  że  prawie  nigdy  nie  jestem  głodna  i  nie  mam  ochoty  (poza  dobrą
czekoladą)  na  słodycze,  a  jak  już  coś  zjem,  to  mogę  zjeść  tylko  niewielką  ilość.Dzięki  za
opublikowanie  tego.Chciałbym  zobaczyć,  czy  inni  czerpią  korzyści  z  oleju  w  ten  sposób?”
Rudzik

„Pozdrowienia  JB.Mam  nadzieję,  że  dzięki  tej  wiadomości  dobrze  się  czujesz.Po  prostu
pomyślałem,  że  podzielę  się  swoim  doświadczeniem  z  olejem  z  konopi  indyjskich  jako
codziennym suplementem.Zanim dowiedziałem się o korzyściach płynących z oleju z konopi
indyjskich i  o tym, co może zrobić dla ludzkiego ciała za pośrednictwem Ricka Simpsona i
ciebie, doświadczałem nadchodzących problemów medycznych, które pasują do tych, które już
mam.

Cierpię na przewlekły ból z powodu ostrej choroby zwyrodnieniowej stawów po wypadku przy
wyrębie, który zniszczył moje prawe kolano.Z powodu tej kontuzji nie mogłem już pracować w
pełnym wymiarze godzin.Cierpię również z powodu choroby zwyrodnieniowej stawów w prawym
ramieniu, ramieniu i dłoni od splotu ramiennego do prawego ramienia, który powodował paraliż
prawej ręki przez rok.Odczuwałem mrowienie w opuszkach palców oraz stan zapalny i obrzęk
obu podudzi.Mój lekarz ostrzegł mnie na 6 miesięcy przed mrowieniem w palcach, że jeśli nie
zmienię stylu życia, będę na drodze do cukrzycy.

W tym czasie ważyłem 260 funtów.Straciłem też zmysł węchu i smaku.To wszystko były oznaki
zachorowania na cukrzycę.Lekarz powiedział po zbadaniu poziomu cukru we krwi, że na 1-10
jestem na dobrej drodze @ 6,5.Olejek zacząłem brać około 6 miesięcy temu.Jądro ryżu rano i
przed snem.Teraz ważę 203 funty, nie ma mrowienia w palcach, mój węch wrócił i znów mogę
smakować.Obrzęk i stan zapalny w nogach i stopach zniknęły, podobnie jak ból związany z
chorobą zwyrodnieniową stawów.Dziękuję bardzo za szerzenie prawdy o tej leczniczej roślinie z
resztą ludzkości.Ty i Rick jesteście prawdziwym darem niebios dla tych z nas w potrzebie.

Oh!Moja córka robi to, co w naszym domu nazywa się kulkami oliwnymi (dawka zwijana w mały
kawałek  chleba),  zabrakło  nam kulek  oliwnych.Byłem zbyt  leniwy,  by  robić  własne  i  głupio
przestałem brać moją dawkę na około tydzień.Wróciłem do 217 funtów.Kiedy wznowiłem branie
oleju, moja waga spadła z powrotem do 203 funtów i nadal spada.Mój wzrost to 5'8 cali, więc
wkrótce dowiem się, czy to sprowadza mnie do mojej przedmałżeńskiej wagi 175 funtów.Jestem
tak podekscytowany.Wyciągnięta lekcja.Nigdy nie przestawaj brać oleju.Życie jest dobre!Wielkie
dzięki." Ron

„Mój syn używa oleju Simpsona do leczenia choroby Crohna, ale słyszałem, że może pomóc
schudnąć.Jeśli  tak  to  jak?"  Krystal
- Tak, może, jedz olej, a schudniesz, jeśli masz nadwagę i przytyjesz, gdy masz niedowagę.Nie
pytaj dlaczego, nie pytaj jak to możliwe, nie znam odpowiedzi.To się po prostu dzieje.Sama
schudłam 50 kilogramów na oleju i uwierz mi, że starałam się obalić Ricka.Ale mi się nie udało i
olejek odbudował też moje mięśnie.To było dziwne i trudno w to uwierzyć, przyznaję.Ale nie
przeszkadza mi to, że straciłem całą tę wagę bez kropli potu i bez ćwiczeń.Właściwie było to
całkiem przyjemne i nie przeszkadzał mi dobry sen, który był jedynym zauważalnym efektem
ubocznym stosowania olejku.JB

„Hej Rick, naprawdę chciałem ci podziękować za uratowanie mi życia.Mam 17 lat z Delhi w
Indiach.Miałem naprawdę nadwagę.A od maja ubiegłego roku, kiedy zacząłem spożywać RSO,
schudłem 40 kg (88 funtów) w 10 miesięcy.Mój brat też schudł 23 kg, a mama 15 kg od tego
czasu,  a to dlatego,  że  jem o wiele więcej  oleju niż  oni,  ponieważ wcale się  od niego nie
odurzam, nawet jeśli zjem gram.

Więc im więcej i szybciej jesz olej, tym szybsze i lepsze efekty.Naprawdę chcę, aby wszyscy
wiedzieli, że może wyleczyć jedną z największych chorób na całym świecie, otyłość.
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Dziękujemy  firmie  JB  za  dostarczanie  nam  informacji  za  każdym  razem,  gdy  jest  to
wymagane.Oboje  jesteście  moimi  bohaterami  i  nie  mogę wam wystarczająco podziękować.
Shobhit i Shashank

Niepokój, paranoja

„Przykład tego, jak uczciwa, ale błędna rada może zranić: ktoś narzekał na haj i powiedziano
mu,  żeby  zażył  CITICOLINE.  W  porządku,  z  wyjątkiem  tego,  że  CITICOLINE  jest
ROZCIEŃCZALNIKIEM  KRWI,  a  osoba,  której  udzielono  porady,  była  osobą,  która  nie
tolerowała rozcieńczalnika krwi. Osoba udzielająca rady miała dobre intencje, ale nie ujawniła
tej istotnej informacji. Wiem, że jest wielu ludzi o dobrych intencjach, którzy chcą pomóc, ale
PROSZĘ UWAŻAĆ podając informacje, które mogą wpłynąć zarówno na życie, jak i śmierć.
Nawiasem mówiąc, najłatwiejszym sposobem na zmniejszenie haju jest wrzucenie kilku ziaren
pieprzu do ust… bezpieczne, tanie i skuteczne.” Gary

„Wspaniale  jest  wiedzieć  o  cytykolinie,  ponieważ  biorę  również  warfarynę.  Podobnie  jak
kurkuma, która również rozrzedza krew.” Krzykliwy

„Cytocholina powoduje/pomaga komórkom przerzutowym rozwijać własne ukrwienie.  Niezbyt
dobry na raka.” Jim

„Wczoraj  kazałem  kobiecie  zażywać  lekarstwa.To  jej  relacja  z  pierwszego  dnia.Po  prostu
niesamowite!Oto mój raport z pierwszego dnia:

Obudziłem się wczoraj rano z egzemą na wardze i posmarowałem ją olejem.Pieczenie ustało
po około 10 minutach.Bolesność zniknęła po 30 minutach.Opuchlizna ustąpiła w ciągu kilku
godzin.Pęcherze na mojej wardze zniknęły dzisiaj mniej więcej w połowie – zwykle zajmuje to 2
tygodnie, zanim się zagoją.Oddycham opary olejku na ustach.Zauważyłem, że ból, który był w
mojej prawej zatoce od kilku tygodni, ustał.A mój nos przestał cieknieć.Od wczoraj kichnąłem
tylko raz.Zauważyłem, że moje zmęczenie nie było tak głębokie jak zwykle.Zauważyłem, że
czułem się zrelaksowany i że niepokój zniknął.

Zauważyłem zmniejszenie bólu ciała wieczorem - zwykle wieczorem odczuwam tak duży ból
ciała,  że  nie  mogę  usiedzieć  nieruchomo  (ból  nerwu  skokowego  i  mięśni,  ból
kolan/ramion/łokci/nadgarstków/kciuka  znacznie  się  zmniejszył).Ponadto  z  każdą  dawką
otrzymuję  bardzo  lekki  blask.Nie  mam  żadnych  trudności  z  pracą  lub  koncentracją  i  nie
zawaham  się  prowadzić.Jestem  bardzo  spokojny,  chociaż  dziś  rano  zapomniałem  wziąć
Citicoline.Nakładam równowartość około pół ziarenka oleju na Craisena i biorę to w ten sposób.

„Zacząłem olej  z konopi indyjskich w grudniu 2012 roku jako ogólny tonik.cierpiałem na typ
2cukrzyca  w  tym  czasie.Mój  poziom  cukru  we  krwi  był  na  poziomie  300,  gdzie  100  to
norma.Zaaplikowano mi Metforminę, co powodowało, że chorowałam za każdym razem, gdy ją
brałam.Poprosiłem o zmianę na inny lek na cukrzycę i odstawiono mi metforminę i założono mi
Januvię.Moje stężenie cukru we krwi na samych lekach spadło rozsądnie.Przez większość dnia
moje liczby znajdowały się na najwyższych setkach.Kiedy dodałam olejek do mojej diety, moje
liczby  wróciły  do  nieco  powyżej  normy.Wtedy  odkryto,  że  Januvia  spowodowała  raka
trzustki.Chciałem  odstawić  ten  lek  i  poprosiłem  mojego  lekarza,  aby  wrócił  na
Metforminę.Zgodził  się.Oczywiście  na  Metforminie  byłem  chory  za  każdym  razem,  gdy  go
brałem.

Przyzwyczajenie się do oleju było dla mnie nie lada udręką.Nienawidziłam haju, jaki dała mi
marihuana.Nie używałem marihuany przez ponad 35 lat przed użyciem oleju.Zacząłem olej od
kropli  wielkości  główki  od  szpilki  i  nawet  tego  było  za  dużo.Zacząłem  brać  Citicoline,  aby
złagodzić haj spowodowany olejem za sugestią Corrie Yelland.To zadziałało dobrze i byłem na
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tej ścieżce przez ponad rok.W maju 2013 r. zostałem pospiesznie zabrany na pilną operację
woreczka żółciowego.Byłem w szpitalu przez 5 dni bez oleju.Odkryto wtedy, że mój magnez jest
niski.Zaczęli mnie na dodatkowym magnezie w szpitalu.Kiedy wróciłem do domu, zacząłem z
powrotem  na  oleju.Ku  mojemu  zdziwieniu  po  tygodniowym  stosowaniu  suplementów
magnezowych  doświadczyłem  bardzo  przyjemnego  haju  od  oleju.To  nadal  było  moim
doświadczeniem.Udało  mi  się  przestać  używać  Citicoline,  aby  złagodzić  haj.Mogłem wtedy
zwiększyć dawkę oleju do 1 ziarna dziennie.Zacząłem mieć dużo niskiego poziomu cukru we
krwi.Usunąłem Metforminę z mojego codziennego schematu.

Odkąd  zwiększyłem  dawkę  oleju  do  1  ziarenka  ryżu  dziennie,  moje  cukry  są  całkowicie
normalne.Moje a1c spadło do 6,1 z 7,2 rok i 1/2 temu.Mój lekarzjest zdumiony, podobnie jak
mój farmaceuta.Nie mogę podzielić się z nimi powodem mojego sukcesu, ponieważ mieszkam
w stanie, w którym ropa jest nielegalna.Ciekawym dodatkiem do tej historii  jest to, że kiedy
pospieszyłem na operację, poprosiłem o prywatną rozmowę z anestezjologiem.Bałem się, że
olej  uniemożliwi mi bezpieczną procedurę.Anestezjolog zupełnie nie przejmował  się tym, że
jestem na oleju i  powiedział,  że jeśli  cokolwiek ułatwi mi operację, ponieważ moje naczynia
krwionośne będą rozszerzone, a oddychanie będzie łatwiejsze, gdy będę pod wodą.Przez to
wszystko Aamann był  po  mojej  stronie.Nie  zawsze  ma odpowiedzi,  których  potrzebuję,  ale
polecił  mi  zapytać i  zaufać  mojemu ciału  i  intuicji.Nie  przychodzi  mi  to  łatwo,  ale  w końcu
doszliśmy  do  miejsca,  w  którym  moja  cukrzyca  typu  2  jest  skutecznie  leczona  samym
olejem.Teraz jest maj 2014 roku.Z poważaniem Alicjo”

„Do diabła,  nawet kąpię się w oleju z  konopi  indyjskich z dodatkiem innych olejków.Kto by
pomyślał, że kąpiel pomoże w bólu i niepokoju.Lol." Tonya

„Biorę go od 13 dni i moja depresja zniknęła, nie ma już szczypania nerwowego, rozwinąłem
normalny  cykl  snu  i  nie  odczuwam  złości,  depresji,  niepokoju  ani  nie  odczuwam  skutków
mojego PTSD z Iraku.Cel jest spowodowany dziurami w moich płucach od oparów fosforu z
eksplozji w Iraku i wdychaniem toksycznych cząstek, a także rakiem ze zubożonego uranu, na
który  byłem  narażony.Trzy  lata  po  Iraku  zacząłem  zachorować  na  raka
podstawnokomórkowego”. Jeremiasz

"Dziękuję  Ci!Z  przyjaciółmi  zrobiłem  kilka  partii  oleju  i  rozdałem  strzykawki  innym
znajomym.Ogromnie czuję różnicę!Mój PTSD jest  zmniejszony, ból jest zmniejszony, a moje
stawy czują się tak, jakby otrzymały strumień WD-40.Kiedy niepokój jest silny, wypalam trochę
oleju i już go nie ma.Poza tym od około trzech tygodni dawkuję trzy razy dziennie.W ciągu tych
trzech tygodni wędrowałem więcej niż w ciągu ostatnich trzech lat!Moja miłość i podziw dla was
wszystkich w Phoenix Tears!Panu Simpsonowi dziękuję za resztę mojego życia.Wiem, że teraz
mogę się nim cieszyć zamiast leżeć w szpitalnym łóżku.” Fred

„Ból  jest  zmniejszony,  a moje stawy czują się tak,  jakby otrzymały  strzykawkę WD-40?Olej
kokosowy z pierwszego tłoczenia jest bezpieczniejszy” Hunter

„Do cięcia RSO używam organicznego oleju kokosowego z pierwszego tłoczenia.Pozwala to na
lepsze  wchłanianie,  a  także  zapobiega  przyklejaniu  się  olejku  do  wszystkiego,  w  tym  do
zębów.Używam go również do wyciągania toksyn, machając łyżką wokół ust przez 20 minut i
plując do kosza”. Fred

„Byłem  w  momencie  mojego  życia,  w  którym  moje  zdrowie  było  okropne  i  bardzo
cierpiałem.Miałem samobójstwo, ponieważ życie było tak przygnębiające.Wtedy natknąłem się
na  „Uciekaj  od  lekarstwa”.  Od  tego  czasu  moje  życie  znacznie  się  poprawiło  dzięki
zastosowaniu informacji, których się nauczyłem.Moje zdrowie jest teraz świetne i jestem o wiele
bardziej  optymistyczny,  ponieważ  wiem,  że  marihuana  ochroni  moje  ciało  przed  szkodą.Od
tamtej  pory  nie  miałem  żadnych  myśli  samobójczych,  a  życie  staje  się  coraz  lepsze,  gdy
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dowiaduję się więcej o różnych właściwościach leczniczych oleju z konopi.” Piotr

„Nierealne,  jak  mój  lęk  jest  kontrolowany…Byłem  chroniczny…  Czuję  się  normalnie,  jeśli
normalność jest szczęśliwa i dużo więcej życia… Dziękuję, Rick. kumpel

Depresja

„Mam zespół  stresu pourazowego,  a konopie  indyjskie  pomagają  mi  się  zrelaksować,  jeść,
spać,  skupić  się,  skoncentrować.NIE  mam  już  depresji  klinicznej...itp...Kiedyś  brałem
antydepresanty,  stabilizatory  nastroju,  polepszacze  nastroju,  leki  nasenne...których  nie
pukam...Po  prostu  nie  lubię  skutków  ubocznych...i  już  ich  nie  potrzebuję  z  powodu
marihuany...Naprawdę modlę  się,  aby  ludzie  kształcili  się  na temat  BOGA danej  ROŚLINY,
konopi… z wielu zastosowań i cudów leczniczych, które ma…po prostu mówię...” Ale

„To naprawdę niesamowity lek.Wkładam moją dawkę do kapsułki do połknięcia.Pomaga z moim
bólem i objawami PTSD.Znam wielu pacjentów, którzy również z tego korzystają, na napady
drgawkowe, chorobę Crohna, objawy odstawienia itp.Niektóre apteki go niosą. Mieć nadzieję

„Nie mogę mówić w imieniu innych, ale dla mnie jest to radzenie sobie z objawami choroby
afektywnej  dwubiegunowej,  późnej  dyskinezy,  późnej  dystonii,  dużej  depresji,  przewlekłego
bólu, PTSD, żalu i lęku.Od września jestem wolny od trucizn (farmaceutyków), leczę się i czuję
się świetnie.To jest cudowne lekarstwo.Mój pies jest prawie wolny od raka od oleju i środków
miejscowych.Roślina  ta  została  stworzona  przez  Boga,  aby  ratować  środowisko,  życie  i
gospodarkę.Społeczeństwo musi być poinformowane”. Kathy

– Chcę ci tylko podziękować, Rick. Przez całe 50 lat cierpiałem na depresję, od 8 dni jestem na
oleju i czuję się, jakbym narodził się na nowo. Dziękuję bardzo!" Pozwać

stwardnienie rozsiane (stwardnienie rozsiane)
„Tylko  szybka  aktualizacja,  Jindrich...Żona  [59]  używa  jednej  dawki  ziaren  ryżu  olejowego
dziennie, aby wspomóc sen i ogólny stan zdrowia, i straciła na wadze, dopóki nie ustabilizowała
się na poziomie 30 funtów niższym.Ma wspaniałe doświadczenie z olejkiem, tak jak ja.Straty
zarówno  umiejętności  matematycznych,  jak  i  kontemplacji  teorii  w  przypadku  stwardnienia
rozsianego odwróciły się w wielu przypadkach i znów zajmuję się matematyką w mojej głowie,
jak  wtedy,  gdy  byłam  młodsza.W  pierwszym  roku  użytkowania  zarówno  dążyliśmy,  jak  i
osiągnęliśmy  główne  cele  życiowe.Dzięki  Rickowi  i  tobie,  przyjacielu.Aha,  i  Betty,  Golden
Retriever  wciąż  radzi  sobie lepiej  niż  kiedykolwiek,  zdrowy,  a weterynarze wciąż  całkowicie
zaprzeczają. znak

„Moja  dobra  przyjaciółka,  seniorka  ze  stwardnieniem  rozsianym,  używa  marihuany,  aby
złagodzić jej stwardnienie rozsiane.Przysięga na to. Ron

„Mój starszy kolega w pracy powiedział mi, że jego żona ma SM i jak bardzo jest zła.Ledwo
mógł jej dotknąć, a ona zawsze cierpiała.Powiedziałem mu o oleju, ponieważ nic innego nie
działało, co próbowali.Próbowali i działa!Czuje się o wiele lepiej i możefaktycznie czuje jej stopy
(nie  mogła  wcześniej),  może  teraz  stwierdzić,  czy  podłoga jest  ciepła,  czy  nie  i  są  bardzo
podekscytowane.Hej  będzie  kupował  ropę  nielegalnie,  dopóki  nie  zostanie  zalegalizowana,
ponieważ działa.Nic innego nie leczy stwardnienia rozsianego, oni prawie się poddali...Olej z
konopi dał im nowe spojrzenie na życie i wiele nadziei na wspólną przyszłość.Będę rozgłaszał
wieści o tym medycznym cudzie!Dzięki Rick, nie udzieliłbym nikomu tych informacji, gdyby nie
Łzy Feniksa. (z Ontario)

„Dzień dobry Rick, śledzę cię na Facebooku.Tak wiele się od ciebie dowiedziałam i doceniam
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twoją  ciężką  pracę  i  oddanie.Powodem,  dla  którego  myślałem  o  marihuanie  do  celów
leczniczych, był tylko mój stan, stwardnienie rozsiane.Ale dzięki badaniom, które znalazłem nad
korzyściami dla innych chorób, w tym SM i raka, zdecydowałem, że jeśli nie wykonuję swojej
części w informowaniu innych, to nie wykonuję swojej części całkowicie.Mam nadzieję, że będę
pomocnym orędownikiem w przekonaniu  mieszkańców Arkansas  do  głosowania  na  „tak”  w
sprawie medycznej marihuany w następnych wyborach w 2014 roku.W tym roku byliśmy bardzo
blisko.Jeszcze raz dziękuję.Z poważaniem Nancy”

„Widzieliśmy, jak nasza wersja olejku Simpsona i miejscowych świętych olejków leczy wszystko
od  pacjentów  ze  stwardnieniem  rozsianym,  łuszczycą  skóry,  pacjentów  z  rakiem,  a  nawet
pomaga pacjentom po udarze zacząć mówić wiele słów i  zdań,  których nie miała od udar!
Dziękuję za wszystko co zrobiłeś!" -- Dziękuję, Michael, ale nigdy nie lubię widzieć, jak ktoś
tworzy  „swoją  wersję”  RSO.Postępuj  zgodnie  z  instrukcjami  tak  bardzo,  jak  to  możliwe.Jak
zawsze, czyjeś życie może być zagrożone i zawsze chcesz zapewnić pacjentom najsilniejszą
formę tego leku, gdy tylko jest to możliwe.JB

„Istnieją  wszelkiego  rodzaju  dowody  i  dowody,  zbadaj  je.Znam  faceta  ze  stwardnieniem
rozsianym, on ma to od lat.Traktuje to olejem, może chodzić i funkcjonować tak dobrze, jak
ja.Wtedy znam innego kolegę ze stwardnieniem rozsianym, on robi wszystko, co każą mu robić
lekarze i współczesna medycyna.A on jest na wózku inwalidzkim, a jego ciało się wyłącza”. Jeff

„Ja  też  mam  stwardnienie  rozsiane  i  przestałem  brać  moje  13  scenariuszy.108  tabletek
tygodniowo i 3 zastrzyki...A teraz używam tylko konopi”. Jan

„Pięć  tygodni  temu  odebrałem  telefon  od  kobiety  ze  wschodu,  która  ma  stwardnienie
rozsianeOd 15 lat  jeździ na wózku inwalidzkim.Ona spróbowała wszystkiego ,  co ona może
pomyśleć  o  włączeniu  kontrowersyjnej  terapii  CCSVI  wszystko  by  nie  zobaczyć  żadnej
poprawy.Skierowaliśmy ją we właściwym kierunku i zaczęła brać olej.Jej ostatni telefon do mnie
brzmiał tak: „Cześć Corrie.Chcę tylko poinformować, że mój wózek inwalidzki jest w garażu”.
(Więc  myślę,  że  jest  zepsuty,  bo  minęło  dopiero  5  tygodni).„Wstałem  i  idę!Jestem
oczarowany.Pozbyłam  się  moich  Dependsów  i  właśnie  wróciłam  do  domu  po  całym  dniu
zakupów.Corrie, nie mogłam chodzić na zakupy od 3 lat. W tym momencie zaczęła płakać i
powiedziała: „Corrie, oddałaś mi moje życie”. Corrie

Pigułki, papierosy i detoksykacja
„Użyj  oleju Ricka Simpsona,  jeśli  chcesz rzucić  palenie.Po prostu prześpij  wypłatę.Ten sam
protokół i takie samo dawkowanie jak w przypadku każdej innej choroby, wystarczy postępować
zgodnie z instrukcjami na naszej stronie.Prawidłowo wyprodukowany i  używany RSO działa
również w przypadku wszystkich innych rodzajów dodatków substancji,  na przykład heroiny,
kokainy, alkoholu, morfiny, silnie uzależniających i silnych środków farmaceutycznych itp.JB”

„Chcę  osobiście  podziękować  tobie  i  każdemu  hodowcy,  dystrybutorowi  i  urzędnikowi
politycznemu za  udostępnienie  tego  cudownego  oleju  opinii  publicznej.Pokrótce,  cierpię  na
straszliwe skurcze, nudności i jestem uzależniony od opiatów przez bardzo długi czas z powodu
tych  i  innych  cudownych  objawów.Po  brutalnej  walce  ze  zdrowiem  postanowiłem
walczyć.Tabletki w ogóle nie łagodziły bólu, miały powstrzymać mnie przed odstawieniem.Lek
do palenia był w porządku, ale nic nie zbliża się do tego, co robi dla mnie olej.Bardzo trudno mi
to napisać bez przepełnienia taką wdzięcznościąże nie widzę przez łzy.

Walczyłam  z  całkowitą  detoksykacją  olejkiem!Musiałem  to  zrobić  kilka  razy  wcześniej  i  za
każdym razem jest gorzej, ale tym razem nie miałem prawie żadnych problemów.Bez konwulsji
ciała,  bez  swędzenia  skóry,  bez  pocenia  się...żaden  z  typowych  koszmarów  pozbycia  się
opiatów.Myślę, że olejek to cud!Uratował mi życie!
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Odkąd  odstawiłam  opiaty,  zmieniłam  również  moją  dietę  na  w  większości
bezglutenową.Pszenica jest problemem, ale niektóre inne zboża już nie.Ale duża część mojej
diety to pastylki do ssania z olejem.Z nimi mogę sobie poradzić, mogę funkcjonować, myśleć,
robić wszystko, co chcę robić, z dużo większą energią i czujnością, niż gdybym zamiast tego
palił lek.

Powiedziałem, że powiem krótko, prawda jest taka, że  rozważam napisanie książki chwalącej
ten cudowny olejek i wszystko, co dla mnie zrobiono.I dlatego z głębokim uznaniem i miłością
dziękuję ci Rickowi Simpsonowi.Mahalo, Lois”

„Widząc,  że mam alergię na opiaty… (Najmniej  toksyczna???)  Wezmę marihuanę,  proszę.”
Wrzos

„Jeżeli jesteś szczególnie na opiatach, musisz zdać sobie sprawę, że będzie 'synergia', co w
zasadzie oznacza 1+1=3, ponieważ olejek zażywany z opiatami będzie miał na ciebie większy
wpływ, niż gdybyś wziął tylko jeden lub z drugiej strony, wzmacniają nawzajem swoje działanie,
więc  nie  będziesz  potrzebować  tylu  środków  przeciwbólowych,  jak  zwykle.Porozmawiaj  ze
swoim doktorem o zmniejszeniu  ilości  przyjmowanych leków,  nie  możesz po prostu przejść
zimnego indyka z większością tabletek, nie robiąc sobie krzywdy.” Jim

„Mój  mąż  i  ja  zaczęliśmy  olejowanie  na  początku  roku.Ma  zator  płucny  i  zdiagnozowano
cukrzycę  typu  2.Spożywamy  tylko  kroplę  szpilki  dwa  razy  dziennie,  tylko  dlatego,  że  to
wszystko, co mamy na razie.Nawiasem mówiąc, instrukcje były łatwe do wykonania i świetnie
się sprawdziły.Jeśli ja mogę to zrobić, każdy może.Naftę można kupić w Home Hdw tutaj w
Kanadzie  i  jest  ona  oznaczona  jako  bezwonny  rozcieńczalnik  do  farb.Poproś  o  kartę
charakterystyki.

Nadal nie jestem pewna, czy to pomaga mojemu mężowi,  czy nie, może nadal leczy skutki
dwóch  skanów  CT?U  mnie  w  bardzo  krótkim  czasie  zrobiło  to  niezwykłą  różnicę.Moja
nietolerancja laktozy została wyleczona (jeśli skończę olej, czy wróci), ale teraz zdecydowanie
zniknęła.Nastąpiła również wyraźna zmiana w mojej alergii na zapach.Odkąd pamiętam miałem
przewlekłą infekcję zatok, antybiotyki  nic nie dały i  zrezygnowałem z nich lata temu.Miło mi
powiedzieć,  że  moje  zatoki  się  wyczyściły  i  mogę  oddychać!Nadal  jestem  pod  wpływem
zapachu, ale nawet nie zbliża się do tego, czym był.

Dziękuję Rickowi i JB za udostępnienie tych informacji opinii publicznej i dziękuję wszystkim,
którzy wciąż piszą i dzielą się swoimi historiami.Chciałbym móc wykrzyczeć to z dachów, ale
prawdopodobnie zostałbym aresztowany ;-)) Wokół marihuany jest takie piętno, a ludzie (tutaj)
po prostu nie chcą słuchać.Szkoda, znam tak wielu, że to mogłoby pomóc.” Clemmie

„Lisa, powinienem również poinformować, że w wielu referencjach i filmach dokumentalnych,
które  oglądałem,  niektórzy  z  tych  osób  zaczęli  brać  olej  na  jedną  konkretną  chorobę,  a
ostatecznie uzyskali korzyści i wyjaśnili inne choroby, których nawet nie byli świadomy przed
użyciem oleju.

Załóżmy na przykład, że bierzesz olejek na cukrzycę, a po użyciu olejku odkrywasz, że poziom
cholesterolu wrócił do normy, wysypki skórne lub egzema ustępują, a hemoroidy nagle znikają
wraz z dziwnym guzkiem, który miałeś lub infekcja zatok nagle ustępuje.Wiele z tego widzę w
swoich badaniach.

Ponadto wiele osób twierdzi,  że często tracą na wadze, jeśli  mają nadwagę lub wracają do
normalnej wagi, często bez próby stosowania diety.A jeśli wyciskasz sok z surowej marihuany,
wyniki w zakresie wagi i zdrowia są jeszcze bardziej wyraźne.

Wiem, że Rick Simpson również promuje dietę roślinną.Widzę, że w wielu innych badaniach,
poza  używaniem  marihuany  medycznej,  przejście  na  dietę  roślinną  ma  tak  wiele  korzyści
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zdrowotnych, że dość często ci ludzie poświęcają się życiu i chwalą i promują, że przejście na
dietę roślinną ma dosłownie uratowało im życie”. Donna

„Cześć Jindrich, przepraszam za kłopot, ale Brad poprawił mnie dzisiaj w jednej sprawie, którą
możesz chcieć wyjaśnić.Jego odczyty cukru we krwi zajęły 7-10 dni, aby się znormalizować, a
nie tylko następnego dnia ...wciąż jest  niezwykły.Daje mi to również możliwość przekazania
reszty jego e-maila, który myślę, że będziesz chciał również opublikować na PT:

„Miałem 5 nowotworów skóry na lewym ramieniu, wiem, że powstały one w wyniku podpierania
ramienia o parapet okienny podczas nurkowania przez lata.Trzymałem je pokryte olejem 24/7 i
wszystko oprócz tego dużego całkowicie zniknęło.Ten duży jest ledwo wykrywalny, ale nadal
czuję lekko uniesiony obszar, więc codziennie trzymam olej na nim.Myślę, że zniknie pod koniec
tygodnia, ponieważ jest tak blisko.Pamiętaj, że w przeszłości kilka razy je zamroziłem i zawsze
wracały, tym razem jestem przekonany, że nie, jeśli tak, to wiem dokładnie, co robić.Najlepsze
dla ciebie i Ricka, Dale.

-- Dziękuję Dale, miło wiedzieć, że dokładnie wiecie, co robić.JB

„Wziąłem olej, aby rzucić leki przeciwbólowe i papierosy…I odnoszę sukces!Minął już ponad
miesiąc bez jednego z nich!” Krzykliwy

-- Gratulacje, Randy.Z użyciem oleju ostatecznie nie było to takie trudne, prawda?JB

„Niektórzy ludzie są po prostu ignorantami i boją się.Ze względu na Ricka Simpsona ja sam
byłem  w  stanie  znacznie  zmniejszyć  moje  leki  przeciwbólowe,  to  znaczy  brałem  60  mg
OxyContin 3 rano i 3 przed snem i brałem je od ponad 8 lat…To było do dupy!

Teraz, odkąd zacząłem olej, biorę tylko 1 rano i 1 po południu!Mów o cudzie, przynajmniej tak to
widzę!Lekarze powiedzieli mi, że nigdy nie będę w stanie zejść ani przestać ich brać.Chłopak
zrobił „Rick Simpson” i udowodnię, że moi lekarze się mylą,

Robię to i czuję się lepiej niż biorąc te cholerne pigułki z trucizną!Mimo, że byłam na tak dużej
dawce OxyContin to wciąż odczuwałam ból, dzień w dzień, nie spałam i nie jadłam...Dzisiaj nie
odczuwam bólu, śpię normalnie i jem więcej!I nie powstrzymuję moich dążeń do odstawienia
tych pigułek, mam nadzieję, że do czasu, gdy będę na oleju przez miesiąc, skończę całkowicie!
Życz mi szczęścia!" Nancy

„Pomagałem ludziom pozbyć się opiatów, wszelkiego rodzaju i szybko...z RSO...plus tabletki
nasenne i inne.Bez wypłat, bez skurczów.Doskonały.Jeden z kolesi powiedział, że to jak pójście
spać  i  czyste  wstawanie,  nie  ma ochoty  na  nic.Czują  się  świetnie,  jakbym każdego  ranka
walczył  z  niedźwiedziem grizzly.Znowu czują  się  młodzi  i  zdrowi.Potrzebujemy „RSO Detox
Center”, aby poradzić sobie z wszystkimi tymi problemami z detoksem.Pokój wszystkim”. Ron

„Witaj Jindrich, olej zdecydowanie uratował pęknięte jądro mojego sąsiada.Miał krwawy mocz
przez półtora tygodnia i nieznośny ból.Lekarz powiedział, że nie może przepisać niczego, co
pomogłoby w tego typu bólu  i  dał  mu trzy  dni  przed usunięciem jądra,  jeśli  nie  przestanie
krwawić.RSO  pracował  na  ból  w  ciągu  kilku  godzin  iw  ciągu  3-4  dni  całkowicie  przestał
oddawać mocz.Minęły już dwa tygodnie i nic mu nie jest.Nadal pracuję nad nim, aby zrobić
świadectwo, ale trochę się boi (jego słowa… „Przyjdą i zabiorą mnie, jeśli zrobię film”), a on
niewiele wie o prawdzie moc RSO, więc jest trochę sceptyczny, że olej uratował mu męskość,
lol.Z  tego,  co  widziałem,  olej  zdecydowanie  załatwił  sprawę,  ale  nie  jest  to  w  100%
udokumentowane, wiem tylko, że miał go usunąć, kiedy go zobaczyłem po raz pierwszy i w
ciągu kilku dni poczuł się lepiej po zjedzeniu oleju, używając go miejscowo, i jakoczopeknocna
czapka, lol, ale on się do tego nie przyzna.Wciąż powtarzam mu codziennie: „Stary, uratowałem
ci  orzechy!”  lol  W każdym razie,  chciałem tylko powiedzieć ci,  jak poszło i  jeśli  uda mi się
nakłonić go do złożenia referencji, dam ci znać. Steve
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„Udało nam się odstawić Cashy od metadonu, fentanylu, Clonapin, Versed, Ativan i Oxycodone
w mniej niż dwa tygodnie z olejem!Bez oznak/objawów wycofania.Działa bajecznie!” Kalli

„W sierpniu 2012 r. mój syn „Pnut” zaczął doświadczać napadów padaczkowych, katapleksji,
nadmiernego  ślinotoku,  aspiracji  codziennych  płynów i  ogólnego  zmęczenia.Jego  zdolności
umysłowe gwałtownie spadły na naszych oczach.Zaledwie rok wcześniej grał w piłkę nożną i był
harcerzem.W sumie był normalnym małym chłopcem do sierpnia 2012 roku.

Przejdź do marca 2013 r. i ostatecznie zdiagnozowano u niego Niemanna Picka typu C.NPC to
śmiertelna  choroba,  która  w  najprostszych  słowach  jest  problemem  przechowywania  w
lizosomach.Traktuję to jako trwające uszkodzenie mózgu.Lekarze dali nam wszystkie lekarstwa
na napady padaczkowe, o których można pomyśleć,  klonazepam, tegretol,  dilantin,  lamictal,
keppra, żel Diastat do klasterów ratunkowych itp. i NIC nie działało.(Wydawało się, że wszystko
to pogorszyło, dając nam fałszywą nadzieję.Za każdym razem, gdy to nie działało, Dr zwiększał
dawkę.Nie winię ich, bo to wszystko, co wiedzą.) Leżał na kanapie, może wydobyłeś z niego
uśmiech, a może nie.Po prostu leżał tam i ślinił się.Nie mógł się ruszyć.Z bardzo aktywnego
małego faceta stał się zombie.Musieliśmy załatwić mu wózek inwalidzki, psa asystującego w
leczeniu epilepsji i trafił do hospicjum.

W styczniu 2014 roku, prawdziwy nieznajomy, który stał się prawdziwym przyjacielem „Wujek S”
wkroczył i zaoferował nam pomoc w postaci oleju Ricka Simpsona.Rozmawialiśmy przez telefon
przez półtorej godziny, a on tak pasjonował się całą medycyną roślinną i naprawdę wierzył w to,
co olej Ricka zrobił dzięki swoim własnym czynom w pomaganiu innym, że poczuł się zmuszony
do pomocy nam.Dzięki życzliwości jego serca znalazł sposób, abyśmy mogli zdobyć lekarstwo,
którego tak bardzo potrzebowaliśmy.

31 stycznia nasz syn miał nie mniej niż 15 napadów padaczkowych, nawet na Clonazepamie i
Diastacie.Miał kilka dni lepiej niż inne, niektóre były wypełnione drgawkami i strachem.Jeśli nie
jesteś rodzicem / ukochaną osobą, która przez to przeszła, nie zrozumiesz ciemnego miejsca, w
którym czujesz, że się znajdujesz.

Pierwszą dawkę olejku Ricka otrzymał 1 lutego.Tego dnia miał tylko 3 drgawki.Po raz pierwszy
od miesięcy usiadł na łóżku i  powiedział  całe zdanie.Przypadku pomyślałem sobie.Ale i  tak
byłem  zachwycony.Czwartego  dnia  po  raz  pierwszy  od  miesięcy  zadzwonił  do  mojej  żony
„mamo”.Mów o radości i łzach tego dnia.Już następnego dnia, piątego dnia, nie miał żadnych
napadów.W tym poście minęło 58 dni z tylko 2 napadami, które można przypisać czynnikom
zewnętrznym.

Dziś nasz syn więcej mówi, jest aktywny, kilku prezesów potrafi wymienić po ich twarzach, sam
jeździ  na własnym,  specjalistycznym rowerze.To,  co  wydarzyło się na naszych oczach,  jest
niczym  innym  jak  cudem.Nie  jestem  najbardziej  religijnym  człowiekiem,  ale  wierzę  w
Boga.Naprawdę wierzę, że wysłał nam tego „wujka S”.Wierzę, że pokazał Rickowi, jak to zrobić
i poprowadził cię, JB, w wydobyciu wiadomości.

Za to wszystko,  za pomoc w sprowadzeniu naszego syna z powrotem do mnie,  do nas.Za
wyprowadzenie żony z najgłębszej depresji i pomoc mojej rodzinie.Rick Simpson, JB i „Wujek
S”, jestem na zawsze twoim dłużnikiem.Dziękuję!!!" Kevin

Uzależnienia
„Bardzo niedawno zaobserwowałem, że śmiertelnie chory pacjent z rakiem zależnym od morfiny
odpada od morfiny „ZIMNA TURCJA”.Po odstawieniu morfiny zgłodniała; nie było już zaparcia;
spała bardzo mocno, a jej ból był znacznie lepiej kontrolowany.Po raz kolejny stała się również
spójna.NIESAMOWITY.Gdybym sam nie widział tego 180 stopni zmiany, NIGDY bym w to nie
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uwierzył.Nigdy  wcześniej  nie  byłem  zwolennikiem  marihuany,  ale  ta  osobista  obserwacja
uczyniła mnie wierzącą”. Janice

„Jedną rzeczą, którą zauważyłem teraz, gdy biorę RSO przez 3 miesiące, jest to, że prawie
pozbyłem się głodu alkoholu.Kiedyś wypijałem drinka lub 2 każdego wieczoru, ale teraz rzadko
mam ochotę na drinka, a kiedy to robię, nie piję tak dużo, zauważyłem też, że moje spodnie są
znacznie luźniejsze.Straciłem 10 funtów.Jedyne, co robię mniej, to piję alkohol.

Nadal  jem  to  samo  i  nadal  skubię  mieszane  orzechy,  ciasteczka  itp.  w  nocy,  kiedy  mam
przekąskę, a może nawet zjem więcej niż przed olejem.Tak, olej może wywołać głód.

Więc albo brak alkoholu, albo oleju spowodowały, że w ciągu 3 miesięcy schudłam 10 kg.I tak
naprawdę nie miałem nadwagi,  5'  10 cali  i  około 198 funtów.Kiedy byłem młodszy,  zawsze
miałem  około  186  funtów  i  byłem  sprawny.Teraz  spadłem  do  187  funtów,  kiedy  ostatnio
sprawdzałem.Tak  czy  inaczej  olej  lub  brak  alkoholu  spowodował,  że  schudłam.Po  prostu
szczęśliwy efekt uboczny”. Scott

„Opiaty powodują zaparcia, nudności, trudno jest uzyskać odpowiednią dawkę dla skutecznej
ulgi.Sprawiają,  że  jestem  „zamroczony”,  sprawiają,  że  jazda  i  jazda  bez  przerwy  są
niebezpieczne.Marihuana nie.Wystarczająco powiedziane." Fred

„15-letnie  uzależnienie  od  opiatów  leczone  olejem.Nie  spróbowałbym  tego,  gdyby  nie
Rick.Muszę więc powiedzieć, że naprawdę zawdzięczam mu życie, więc teraz jestem jednym z
jego  największych  zwolenników.Zawsze  paliłem,  ale  to  nigdy  nie  pomogło  w  bólu,  który
odczuwałem  po  przyjmowaniu  pigułek.Po  prostu  tyle  razy  chciałem  umrzeć,  ponieważ  nie
kierowałem już swoim życiem.Mogę powiedzieć ze względu na RSO.NIE jestem na morfinie,
tlenie, perc, vic, albo suboxone...to mnie pozbawiło tego wszystkiego!!!!!I znów mam 40 lat i
znów czuję 20 lat.Mój  artretyzm,  który czułem każdego ranka,  teraz ZNIKNĄŁ.Wziąłem olej
wewnętrznie 10 razy i moje życie zaczęło się od nowa.Nie ma słów, by wyrazić,  jak bardzo
jestem wdzięczny.Jeśli  bierzesz pigułki,  zacznij  od zażywania oleju w nocy,  chyba że masz
tydzień na sen, wtedy pójdę tą drogą”. Rebeka

„Konopie pozbawiły mnie Benzo’s po ponad 30 latach uzależnienia, ponad 15 lat  temu, bez
tego, zachowując się tak, jak byłem, byłbym już martwy…” Phil

„Znam kogoś, kto używa marihuany, aby pomóc im pozbyć się suboxone. Marihuana bardzo jej
pomaga.Pomaga  z  bólem,  który  mówi.Ale  myślę,  że  część  pigułek,  która  dla  wielu  jest
uzależniająca, to „górna” część… w której marihuana nie jest zbyt „górna”… ale moim zdaniem,
jeśli  trzymasz  się  jej  od  początku  i  budujesz  tolerancja  zniknie  uczucie  nadmiernego
zmęczenia.Kluczem jest TOLERANCJA”. Erin

„Zrezygnowałem ze wszystkich leków przeciwbólowych i jestem teraz w stanie funkcjonować –
chciałbym, aby więcej ludzi mogło zaufać sile natury!” Pozwać

„Mam nerw rdzeniowy, który został złamany w 2000 roku i przez lata akceptowałem pomysł, że
w końcu zostanę z tego powodu kaleką i utknąłem na Oxycontin przez prawie dekadę, dopóki
nie  zdecydowałem  się  spróbować  marihuany.Teraz,  porównując  mój  MRI,  doktorzy
zastanawiają  się  właśnie,  jak  mielina  na  nerwie  zaczęła  goić  się  i  zrzucać  blizny.W ciągu
ostatnich dwóch lat moja postawa zaczęła się poprawiać, zakres ruchu i napady padaczkowe.
Anna

Q.A co z metadonem?Czy RSO pomaga pozbyć się metadonu?To absolutnie najtrudniejszy
narkotyk,  jaki  kiedykolwiek  można  było  odstawić.Próbowałem  kilka  razy  z  kilkoma  różnymi
rzeczami!Wypłaty trwają tak długo, że jest to zbyt straszne, aby wytrzymać tak długo!Nawet
Bradford Rehab w Alabamie powiedział, że detoksykacja jest najtrudniejsza!Aaron
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--  Aaron,  uzależnienie  od  metadonu  to  bułka  z  masłem  dla  oleju,  zwłaszcza  gdy  jest  on
produkowany i używany zgodnie z naszymi instrukcjami.Wyobraź sobie naszych pacjentów z
rakiem  w  stadium  4  –  zwykle  są  na  koktajlu  z  najgorszych  rzeczy,  jakie  możesz  sobie
wyobrazić,  a  jednak zazwyczaj  mogą przestać brać cokolwiekbrali  za tydzień lub dwa.Więc
znowu,  w  porównaniu  do  tych  smakołyków,  metadon  to  bułka  z  masłem  dla  oleju.Od  lat
opowiadam o tym ekspertom od uzależnień, nie chcą w to uwierzyć i nigdy się nie pojawili,
żebym mogła im to po prostu pokazać.JB

„Używałem  marihuany  do  uzależnienia  mojego  brata  od  heroiny.Został  zabity  w  pracy,  ale
widzieliśmy świetne wyniki z marihuaną aż do jego śmierci”. Laura

-- Prawidłowo stosowany RSO może być użyty do pokonania wszystkich znanych człowiekowi
uzależnień  od  substancji.Zazwyczaj  przestanie  brać  uzależniające  leki/tabletki  zajmuje
pacjentowi  tydzień lub dwa i  zwykle nie ma znaczących objawów odstawienia.Co jest  miłe,
zwłaszcza dla pacjentów i tych, którzy się nimi opiekują.JB

„Z mojego  punktu  widzenia  wszyscy  piloci  powinni  spożywać  olej  po  wylądowaniu  na  cały
dzień.W ten sposób będą dobrze odpoczywać i dobrze się wysypiać, a następnego dnia znów
będą mogli  dobrze pracować.Poza tym, jak jeszcze mają zapobiec chorobie popromiennej i
dziesiątkom problemów zdrowotnych, jakie mają piloci?

Zgadzam  się  z  testowaniem  THC,  to  dobry  sposób  na  stwierdzenie,  czy  dana  osoba  jest
odpowiedzialna lub nieodpowiedzialna za swoje zdrowie.Zdrowie przede wszystkim.Dla mnie ci,
którzy  nie  mają  THC w swoim systemie,  po prostu bawią  się  swoim życiem.Albo cierpią  z
powodu zanieczyszczenia środowiska, Fukushimy i syndromu zaprzeczania chemtrails.Warto
wiedzieć, że olejek też w tym może pomóc.JB”

„Jestem nałogowym uzależnionym od heroiny.Widzę ludzi jednego dnia i martwych następnego,
co  tydzień  w mojej  poradni  nie  z  konopi  indyjskich,  BHO czy  marihuany,  ale  od  xanaxu  i
benzodiazipenów, takich jak valium i inne leki na receptę.Które w większości zostały kupione
nielegalnie!Konopie indyjskie w całej historii nikogo nie skrzywdziły ani nie zabiły.Kiedy partie
polityczne  zachwalają  teorię  bramy  i  teorię  schizofrenii.Nie  rozumiesz,  że  rażąco  kłamią!
Palacze  marihuany,  którzy  mają  schizofrenię,  mieli  schizofrenię,  zanim  złapali  skręta.I
najprawdopodobniej  używali  go  do  leczenia  niezdiagnozowanego  problemu.A  brama  to
bzdura.W MARIHUANIE NIE MA NIC, KTÓRY SPRAWIA, ŻE MASZ WIĘCEJ NARKOTYKÓW!
Prawdziwą „bramą” są nielegalni  dilerzy,  którzy oferują jakiś  inny narkotyk,  twierdząc:  „Jeśli
lubisz zioło, pokochasz to”, ponieważ wiedzą, że zioło nie skłoni nikogo do wydawania setek
dolarów każdego dnia lub godziny.Ale heroina lub kokaina sprawią, że będziesz pukać do jego
drzwi 7 razy dziennie.Czas dorosnąć.Otwórz oczy i zdaj sobie sprawę, że rząd potrzebuje nas o
wiele bardziej niż my potrzebujemy ich i ich kłamstw.” Che

„Nauczyłem się ponad 30 lat  temu, że jeśli  wyjdę na drinka i  bałem się,  że łóżko się kręci
(pamiętaj o tym) od nadmiernego picia, wypiłbym łyk trawki tuż przed pójściem spać i naprawdę
myślę, że to mi pomogło od zachorowania i/lub sprawił, że mój kac nie był tak zły, jak byłby,
gdybym nie dostał tego uderzenia. Scott

„THC przenika przez barierę krew-mózg i koryguje ciało migdałowate uzależnienia od alkoholu i
innych narkotyków…Zwykle powoduje to, że osoba upośledzona przez nadużywanie alkoholu i
opiatów  odzyskuje  własne  zdolności  poznawcze  i  samodzielnie  zaprzestaje  nadużywania”.
Robert

„Zauważyłem to.W ogóle nie piję.Albo nie masz ochoty. Brittney

"Bardzo prawdziwe.Doświadczyłem tego.W ogóle nie mam ochoty pić tej toksycznej trucizny,
która zniszczyła moją wątrobę.Cała kultura staje się coraz bardziej dziwaczna, im dłużej się od
niej trzymam.Ludzie, którzy stoją wokół, zalewają sobie gardło toksycznym moczem.To dla mnie
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dziwne.:)  Używanie  ziół  to  jednak  takie  błogosławieństwo.Czuje  się  niesamowicie,  BEZ
KACA!!!” Camuche

„Skąd  wiesz,  kto  lub  które  zwierzęta  mają  układ  endokannabinoidowy?A  co  oznacza
endokannabinoid?” Trisza

„Wszystkie  zwierzęta  mają  system  endokannabinoidowy,  z  wyjątkiem
owadów.Kannabinoidreceptory znajdują się w naszej skórze, mózgu, układzie odpornościowym,
jelitach,  wątrobie,  kręgosłupie,  żebrach,  krwinkach  białych  i  szpiku  kostnym  (komórki
macierzyste)  itp.Bez  systemu  endokannabinoidowego  liczącego  ponad  600  milionów  lat
„komórki  macierzyste  zachowywałyby  się  jak  samochód  bez  kierowcy”.  Dr  Guy,  prezes
wykonawczy GW Pharmaceuticals, Londyn, Wielka Brytania.Reguluje każdą funkcję w naszym
ciele.Kwasy Omega (3, 6, 9) tworzą endokannabinoidy, dlatego są dla nas ważne.Olej z konopi
indyjskich (RSO) zasadniczo doładowuje system endokannabinoidów, dlatego może wyleczyć
lub leczyć prawie każdy problem zdrowotny. Stóg

Jakość życia
„Kiedy dowiesz się, że olej z konopi indyjskich ma setki właściwości leczniczych, zakochasz się
w tym kwiatku.W rzeczywistości  nigdy nie spotkałem nikogo, kto wierzyłby, że olej  z konopi
indyjskich jest tak potężny i jeszcze się nie zakochał”. Piotr

„Przed olejem ledwo mogłem zejść z trzech przednich stopni, teraz mogę jeździć na rowerze
przez 4 godziny.Po prostu będzie lepiej”. Piotr

"Dziękuję za tę informację!Traktowałem własne ataki paniki z powodu PTSD za pomocą RSO i
uzyskałem te  same wyniki.Choroba z  Lyme to  kolejna,  która  na wiele  sposobów naśladuje
malarię, z której wielu ludzi nie zdaje sobie sprawy, jeśli kiedykolwiek została ugryziona przez
zarażonego  kleszcza.Niech  te  posty  obejrzą  MILIONY!!!Wykorzystajmy  chociaż  raz  tego
Facebooka !!!!” Linnea

„Mój  brat  miał  zły  i  obolały  ząb.Więc  powiedziałem,  że  nacieram  go  trochę  oleju,  a  on
powiedział, że dwa tygodnie później i nadal nie boli i nie wydaje się być teraz zarażony.Idź sobie
wyobrazić, RSO znowu na ratunek!!!!!” Steve

„Hej, nie wiem, czy kiedykolwiek to słyszałeś, ale odkryłem, że olej RÓWNIEŻ WYLECZYŁ, a
raczej zaczął leczyć ogromną ubytek, który mam na moich dwóch przednich zębach.  Przez
przypadek dostałem tam trochę oleju, a otwór w jamie był PEŁNY z oleju i zauważyłem kilka dni
później, że ubytek skurczył się i był teraz o połowę mniejszy!Czy ktoś kiedyś to powiedział?
Pasta do zębów RSO brzmi jak NAPRAWDĘ dobry pomysł!Próchnicy są trudne do wyleczenia i
jestem  pewien,  że  każdy  wolałby  je  wyleczyć  niż  wyrwać  zęby!Cieszę  się,  że  szczęśliwy
wypadek z olejem.” Kim

„Czego nie robi  olej  z konopi?To świetna wiadomość,  aby usłyszeć o zębach.Shona Banda
miała martwicę w ustach z powodu zakażonego ropnia,  w którym wyrwano martwy ząb.Nie
miała pieniędzy, żeby pójść do lekarza lub dentysty, żeby wyleczyć martwicę.ZAMIAST zawsze
nakładała RSO i nigdy nie musiała chodzić do dentysty, nigdy nie potrzebowała antybiotyków
ani  leków  przeciwzapalnych  i  nie  musiała  używać  żadnych  specjalnych  produktów  do
utrzymania go w czystości.To wszystko dzięki olejkowi Rickowi Simpsonowi, że martwica ustała
i znów ma różowe dziąsła!

Zauważyłem również, że odkąd zacząłem używać oleju z konopi indyjskich, nie miałem żadnych
ubytków.Moje usta były kiedyś tak kwaśne i wypełnione próchnicą, że wydawało mi się dziwne,
że nie mam próchnicy / ubytków.Sean też o tym mówił niedawno.
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UWIELBIAM  słyszeć  opinie  o  oleju!CZEGO  NIE  MOŻE  NAPRAWIĆ?Dziękuję  Jindřichowi
Bayerowi za podzielenie się opinią tej osoby o swoim zębie, lubię, gdy ludzie dzielą się swoimi
doświadczeniami w leczeniu powszechnych dolegliwości lub utrzymywaniu homeostazy.” LinZy

„Pozbyłem się polipów przedrakowych, przyjmując codziennie dawkę”. Donna

„Jaką rolę mogą odgrywać konopie indyjskie w cyklu życia kobiety?Kiedy mama jest szczęśliwa,
wszyscy są szczęśliwi”, to wszystko, co wiem.A olejek może uszczęśliwić kobietę bez względu
na to, na jakim etapie cyklu się znajduje.JB”

„W jakich przypadkach olej nie był w stanie pomóc?Czy jest w nich jakiś wzór, czy jest bardziej
testujący?wymagane, aby zrozumieć powody?” Danny

- Olej ma problemy z naprawieniem tego, co lekarze najpierw schrzanili, to jedyny wzór, jaki
przychodzi mi do głowy.JB

„Moja dziewczyna jest bardzo uczulona na ukąszenia komarów, a zeszłej nocy miała jedną na
skroni… była ogromna, w każdym razie zasugerowałem zaopatrzenie się w opaskę i nałożenie
na  ugryzienie  RSO,  które  zrobiliśmy  z  liści  konopi.Dziś  rano,  kiedy  się  obudziliśmy,  guz
całkowicie zniknął”.

-- Dziękuję, Jimmy.Jestem pewien, że ta informacja pomoże wielu ludziom.Nadszedł sezon na
komary.Olejek działa również jako środek odstraszający, spróbuj.Zawsze lepiej jest zapobiegać
problemom, nawet jeśli tak łatwo jest je naprawić olejem.Olejek można stosować miejscowo na
wszystko,  co  swędzi,  pali  lub  boli.Im  szybciej  zastosujesz  olej,  tym  szybciej  problemy
znikną.Pamiętam.JB

„RSO całkowicie powstrzymało  moje napady padaczkowe.Nigdy nie użyję  innego narkotyku
stworzonego przez człowieka, o którym żałuję, że nie wiedziałam o nim przed śmiercią mojego
męża.Zdał z chłoniaka Hodgkina.Może nadal by tu był.W tym czasie powiedziano nam, że ma
70% wskaźnik wyleczenia.Odszedł w niecałe dwa lata.” Kelly

„Afarmaceuta  powiedział  mi,  że  to  bzdury!!W  maju  straciłem  tatę  na  raka,  miał  dwóch
najlepszych lekarzy w Cleveland Clinic i Geauga Hospital!!Mój tata miał tylko 62 lata, w mojej
książce wciąż był dzieckiem!!Udowodnij mi, że mam teraz mojego kuzyna ojca, który ma teraz
do czynienia z rakiem.Właśnie dowiedziałem się po stracie mojego taty i tych moich teściów.
Tammy

„Oczywiście farmaceuta powie ci, że to bzdura, ponieważ nie ma pracy, jeśli świat odkryje, że
wyleczy raka z oleju z konopi.” Moni

„Zdumiony twoją determinacją JB.Gdyby ktoś „zażądał” ode mnie dowodu, powiedziałbym mu,
gdzie iść, ale nie byłby to Youtube!Jednocześnie jednak, jeśli ktoś sam tego nie zbadał i jest
uzależniony od mediów głównego nurtu, nie znałby faktów i mógłby uznać to za nonsens, jak
sądzę.Żołnierz  na  JB i  Rick!PSPowiedz  swojemu farmaceucie,  że  jego  „przemysł”  to  kupa
bzdur!!” Gord

„Używałem  go  do  bólu,  snu,  chronicznych  problemów  z  trawieniem,  nudności,
niepokoju/depresji.Udało  mi  się  pozbyć  środków  przeciwbólowych,  rozluźniających  mięśnie,
przeciwwymiotnych, nasennych i  nasennych.MMJ uratował mi życie.Dzięki  MMJ odzyskałem
swoje życie, ku przerażeniu mojego lekarza.” Łaska

„Kiedy konsekwentnie zażywałem olej, mój chłopak nie miał migreny przez 4 miesiące, wróciły,
gdy mieliśmy niski poziom i nie był w stanie przyjmować tyle oleju dziennie, ale przeszedł od 2
do 4 miesięcy w miesiącu do ZERA wszystkich b/c RSO, w tym czasie odstawił także Norco,
Baclofen, prozac na chroniczne zmęczenie, odstawił nawet leki na tarczycę, chociaż poziomy
nie  poprawiły  się  jeszcze  po  kilku  miesiącach,  nie  poddaje  się  i  ponieważ  czuje  się
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wystarczająco dobrze, jestem nie zachęcając do lewotyroksyny, jestem bardzo ciekawa, czy w
końcu jego tarczyca ulegnie normalizacji przy konsekwentnym stosowaniu RSO, potrzebujemy
tylko  spójnego  źródła  materiału!Osobiście  nie  używam  środków  przeciwbólowych  i
rozluźniających mięśnie, używając RSO”. Whitney

„Nienawidzę brzmieć szorstko, jeśli byli 2 najlepszymi lekarzami w Cleveland, co wtedy poszło
nie  tak?Tradycyjne leczenie  raka NIE działa!Chemioterapia  NIE działa,  promieniowanie  NIE
działa...i twój farmaceuta, co jeszcze by powiedział?Zapytaj go ponownie, kiedy legalnie wydaje
RSO.Niech twój ojciec spoczywa w pokoju, kondolencje dla ciebie i twojej rodziny.Proszę nie
czekaj na kolejną śmierć, aby przeprowadzić krytyczne badania...błogosławieństwa”. Laurie

„Nie paliłbym tego, ale cholera, gdybym mógł pozbyć się okropnych migreny, które mam od
1990 roku, spróbowałbym oleju lub czegoś innego”. Rebeka

- Im szybciej dostaniesz olej, tym szybciej pozbędziesz się migreny, Rebeko.To takie proste.JB

„Cóż, dałem trochę oleju 63-letniemu mężczyźnie z problemami z prostatą.Olejek pomógł mu w
ciągu kilku dni, bez problemu mógł się wysikać...przed olejem trzeba było codziennie zakładać
cewnik, bolesny i straszny zabieg.Pokój." Jürgen

„Jestem z natury sceptykiem, ale jestem całkowicie SPRZEDANY po tym, jak w tak krótkim
czasie zobaczyłem, co zrobiło dla życia Jennifer.Ma 30 lat.stary, ale zachowywał się jak 70-latek
w depresji.Jedyną radą lekarza była operacja, którą z chęcią by zrobiła dla jakiejkolwiek ulgi, ale
nie ma ubezpieczenia zdrowotnego.Zaakceptowała fakt, że po prostu będzie musiała żyć w ten
sposób.

Jako  jej  Matka,  moje  serce  pękło,  patrząc  na  jej  cierpienie.Jej  dzieci  również  ucierpiały,
ponieważ ich mamusia nie miała tolerancji, nie mówiąc już o energii, by za nimi nadążyć.Moja
druga  córka  jest  licencjonowaną  masażystką  i  pilnie  pracowała  nad  złagodzeniem  jej
bólu.Masaże pomogły, ale tylko na bardzo krótki czas.

Ten olej był darem niebios!!Jenny uśmiecha się teraz (nie widzieliśmy tego od bardzo dawna).
Pytam ją, jak się czuje, a ona mówi: „Mamo, nie pamiętam, żebym czuła się tak dobrze”.

Planuję dostawać więcej materiału tak często, jak mogę i przechowywać tyle oleju, ile mogę
(mówią,  że  będzie  trwać  wiecznie).Mój  mąż  i  ja  zaczniemy  go  używać  wieczorami,  po
zakończeniu codziennych obowiązków, abyśmy mogli zapobiec wielu dolegliwościom w naszym
wieku.JESTEM SPRZEDANY... DZIĘKUJĘ RICK SIMPSON.!!!” Tonda

„Świeżo zdiagnozowany pacjent z prostatą, około 60 lat, typ myśliwego.Dałam mu gram oliwy,
otwarcie to przyznaję.Zadzwonił dziś mówiąc, że chce więcej oleju.Że czuje się świetnie, nie ma
żadnych problemów z  przyjmowaniem oleju,  że  radzi  sobie  lepiej  itp.Powiedział  też,  że  od
pierwszego  dnia  odczuł  „namacalne  rezultaty”.Wybuchnąłem śmiechem i  radością,  kiedy  to
powiedział.I chętnie dam mu jeszcze więcej – bardzo lubię takie historie.JB”

„Nauczyłem się, że moje problemy z prostatą po prostu zniknęły po 2 tygodniach spożywania
oleju...Robię własny olej.Jestem teraz pewien, że poziom THC musi być wyższy...Mam kilka
odmian.Wszystkie działają i łączę je.Mój urolog był w szoku i zachwycony, patrząc na wyniki
badań rentgenowskich i USG...Zachęcam wszystkich do zakupu namiotu do uprawy, zrobienia
własnej  rośliny,  będzie ona miała w sobie cząstkę Twojej  osobowości...W końcu dostaniesz
szansę na poznanie samego siebie...I  leczyć bezbłędnie.I nie od wstrząsów i tak dalej.Tylko
PĄKI.Upewnij się, że są zbierane prawidłowo i we właściwym czasie...Ten olejek to po prostu
niebiańskie lekarstwo.Rzeczywiście...Teraz to wiem. Gagi

„Cierpię  na migreny od 16 roku życia.Mam teraz 56 lat.Jedynym sposobem leczenia,  który
działa na mnie i na moje migreny klasterowe, jest lekarstwo.Biorę 1/4 ziarenka wielkości ryżu na
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noc  przed  snem.Lek  dosłownie  eliminuje  wszystkie  migreny  klastrowe  i  nieklastrowe.Kiedy
skończę, migreny wracają.Wypróbowałem wszystkie leki na migrenę i żaden z nich nie działa
tak  dobrze,  jak  lekarstwo.Nie  muszę  cierpieć  z  powodu  kodeiny  ani  żadnych  skutków
ubocznych.Posłał po mnie bóg.

„Od  początku  moich  migreny,  wyleczony  30-45  minut  po  wzięciu  oleju.Bez  bólu.Brak
nudności/wymiotów.Brak  wrażliwości  na  światło/dźwięk.Stracony!RSO  to  droga  do
zrobienia.Jedna miłość." Allen

„To pomaga mojemu toczniowi,  fibromylagii,  migrenom, lękom.Nie mógłbym bez tego żyć.Po
wszystkich tabletkach czułem się gorzej.To lekarstwo ratuje mnie codziennie”. Jessyca

„To też oczyszcza mojego tocznia w mojej skórze!Moi lekarze nigdy mi nie powiedzieli, oferowali
tylko receptę na sterydy.Ale uspokoiło to nierówności i odeszli bez żadnych negatywnychefekty."
ostrokrzew

„Używam  oleju  w  bazie  oleju  kokosowego  na  podstawę  mojej  czaszki,  skroni  i  czoła  na
migreny…działa w ciągu kilku sekund.” Shirley

„Właściwie mam schizofrenię i używam marihuany medycznej w przypadku skutków ubocznych
związanych z moim stanem, takich jak lęk i bezsenność.Lek działa, odkąd zacząłem częściej
leczyć, mogłem zasnąć, czego wcześniej nie mogłem.Wiele moich objawów pojawia się, gdy
brakuje  mi  snu.Nigdy  nie  doświadczyłem  głosów  podczas  zażywania  marihuany,  czuję,  że
faktycznie chroni mnie przed nimi…” Jose

- Zgadzam się Jose, brak snu jest przyczyną wielu stanów psychicznych.Całkiem logicznie, gdy
ktoś nie ma wystarczająco dużo snu,  nie czuje się tak dobrze,  jak po dziesięciu godzinach
odświeżającego snu po zjedzeniu oleju.JB

„Leczę boreliozę z Lyme olejem z konopi.Obecnie głównie Bartonella.Nie mogłem bez niego
spać, nie mogłem bez niego jeść, a bez niego ciągle się pociłem.Jestem pewien, że jest wiele
innych  nieprzyjemnych  rzeczy,  ale  nie  chcę  odchodzić,  aby  się  dowiedzieć!I  dodam,  że  ja
herxed przez pierwszy tydzień lub coś koło tego, ale potem płynęło już gładko!!!” Maggie

„RSO I alergia na miód.Poszedłem do mojego przyjaciela.Ma przeziębienie w gardle i właśnie
wróciła od lekarza z dużą ilością antybiotyków.Więc wczoraj dałem jej  kroplę olejku,  natarła
trochę szyję i gardło i poszła spać.Zwykle dużo mówi, czasami zastanawiam się, czy w ogóle
oddycha, kiedy zaczyna mówić, tym razem była najcichszą, jaką kiedykolwiek widziałem.

Rano  zrobiłem jej  herbatę  i  kazałem wziąć  biały  kubek,  bo  do  drugiego  wlałem miód.Jest
uczulona  na  miód,  jego  kropla  może  wywołać  silną  reakcję  alergiczną,  która  wymaga
natychmiastowej pomocy lekarskiej.Pół godziny później sprawdziłem, jak sobie radzi w swoim
pokoju  i  rzeczywiście  zobaczyłem  białą  filiżankę  na  kuchennym  zlewie,  a  drugą  z  trzema
łyżkami miodu przy łóżku.Na szczęście nie czuła nic złego ze swoim ciałem, żadnego drapania
w gardle  (co  zwykle  jest  oznaką  początku  reakcji  alergicznej).Więc  dałem jej  kolejną  dużą
kroplę oleju.Nadal leży w łóżku,  ogląda film,  uśmiecha się radośnie i  mówi,  że to najlepszy
„chory czas” w jej życiu.

Dla mnie to tylko kolejne potwierdzenie tego, jak skuteczne jest prawidłowo wyprodukowane
RSO na  wszelkiego  rodzaju  alergie.I  cieszę  się  też,  że  mogę tu  siedzieć  i  publikować  to,
zamiast siedzieć gdzieś w szpitalu i zastanawiać się, czy przeżyje filiżankę herbaty z miodem,
czy nie.JB”

„Uporządkowałem mój ropień na zębie w 2 dni, zniknął !!” Zuzanna

„Złościę się na samo czytanie tych prawd, ponieważ wiem, że są to prawdy.Cierpię na chorobę
afektywną dwubiegunową w połączeniu z lękiem i silnymi nudnościami, a mimo to mam kartę
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medyczną przez cały stan.Nie mogę palić, ponieważ obecnie większość prac testuje narkotyki i
robię  losy.Konopie  indyjskie  rozluźniają  mój  umysł  i  pozwalają  mi  poczuć,  że  mogę znowu
oddychać.

Absolutnie gardzę rządem za wszystko, co mają lub próbują nam odebrać, i bez odpowiedniego
leczenia  się  z  powodu  tego  gniewu  i  niepokoju.Boję  się  o  mój  stan  psychiczny.Jestem  w
kompletnym udziale i tylko ja będę przez to cierpieć, a nie rząd”.

- Bardzo dobrze rozumiem to uczucie, Amando.Konopie powinny być regulowane tak samo jak
herbata.JB

„Dzięki temu poczułem się lepiej i  spałem lepiej niż kiedykolwiek w moim życiu.Mam rzadką
postać padaczki,  fibromialgię,  zwyrodnieniową fazę 2  dysku w dolnej  części  pleców i  wiele
problemów  trawiennych.Kiedy  będę  mógł  sobie  pozwolić  na  stałe  branie  tego  leku,  mam
nadzieję, że odstawię wszystkie leki, które tylko łagodzą moje obecne objawy”. Anioł

„Mój tata zmarł, kiedy mógł zostać wyleczony, moje serce było złamane przez prawie 2 lata,
szkoda, że o tym nie wiedziałam”. Anna

– To samo, ale moja mama.Wiedz, jak się czujesz”. Robert

„Od osoby, która została uratowana przez ten olej, kiedy przeszedłem raka, ludzie muszą się
obudzić!!Brałem  52  tabletki  dziennie!Wykonywanie  zabiegów,  które  prawie  mnie  zabiły!Mój
przyjaciel dostał trochę oleju i przyniósł mi go!Byłem w 100% przeciwny!!Myślałem, że nie ma
mowy i zostanę wtrącony do więzienia!!Zostawił go z instrukcjami dla Google Rick Simpson.

Minęło kilka dni, byłem w totalnym bólu i starałem się nie myśleć o skutkach ubocznych, które
powodowały  te zabiegi,  które dostałem na moim kolanach!Następne co wiem to  11 godzin
później!!!Wow!!Zaprzestałem leczenia powoli brałem coraz mniej leków, aby pozbyć się prawie
wszystkich tych leków i zacząłem olej!!Cholera, nie czułem się tak dobrze od roku!Zadzwoniłem
do mojego przyjaciela i walczył, ale udało mu się zdobyć więcej oleju!Jestem żywym dowodem,
że to działa!!Nadal byłbym na nim, gdybym mógł, ale to jest sprawa finansowa!Och i nadal mam
raka, ale nie tak źle i nie zrobiłem żadnych skanów, nic po prostu żyję!Mam gen BRCA, więc
zawsze będę miał raka, ale dzięki temu olejowi żyję!Dziękuję Ci." Celia

„Teza Raya Peata, do której w pełni doszedł po wielu latach badań, jest taka, że spożycie cukru,
skrobi, soli powinno być stosunkowo wysokie dla potrzeb kwasu żołądkowego, białko powinno
być wysokie, ale w stosunku około 4:1 w stosunku do węglowodany, tłuszcze nienasycone nie
są konieczne, a ponadto uszkadzają mitochondria, kofeina zatrzymuje cykl stresu komórkowego
kanibalizuje  białka  lub  tłuszcze,  a  aromataza  przekształca  te  nienasycone  tłuszcze  w
estrogen.Progesteron  jest  głównym  hormonem  ochronnym  prawidłowego  metabolizmu
komórkowego,  a  witamina  E  może  zapobiegać  utlenianiu  nienasyconych  tłuszczów  już  w
organizmie.Wspólna praca Raya Peata i Ricka Simpsona całkowicie zrujnowałaby największy
schemat ponzi, jaki wymyślono w znanej historii”. Andrzej

„Pomaga mojemu IBS i działa jak naturalny środek przeciwskurczowy na ból okrężnicy, który
mam.Lepiej niż tabletki, które dr chciał mi dać, na etykiecie recepty jest napisane, że ten lek, z
czasem, może uniemożliwić naturalne trawienie i  mogę być od niego zależny od trawienia?
Zależy od tego?Ale dr ustalił, że korzyści przewyższają ryzyko?coś!?Nie, dziękuję!" Marie

„Oto zastosowania i  sukcesy, które osobiście odniosłem, używając tylko 1,5 rozmiaru ziarna
ryżu dziennie – nic tak blisko grama, jak jest potrzebne do wyleczenia raka.

1 - obniżyłem ciśnienie z 189/99 do 145/84, co jest niesamowite.

2 - wyleczona infekcja w oparzeniu III stopnia stosowana miejscowo już w 2 zastosowaniach!
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3 - zajęło 3 dni, aby obrzęk węzła chłonnego wrócił do normy po tym, jak był spuchnięty przez
ponad miesiąc

4 - ogromnie pomaga mojemu 14-letniemu psu z rakiem nosa, spryskuję jej nos mikro mgiełką z
roso i oliwy z oliwek - pomagam jej również w energetyce, zwalczaniu pcheł i artretyzmie

5 - Nie zacząłem tracić na wadze, ale może 4-5 funtów w ciągu miesiąca bez zmian, ale mam
nadzieję, że się poprawi

6 - nie używaj już pomocy nasennej, z łatwością zapadnij w głęboki sen

7 - pomógł wyleczyć ściśnięty nerw z odpoczynkiem, ale dotknął bólu tam, gdzie nie było to
możliwe  bez  leków  bez  recepty.
Uwielbiam ten olej...naprawdę ratuje życie”. Przetrwanie

„Rick  Simpson  na  zawsze  zmienił  moje  życie.Wszystko,  co  wydawało  mi  się,  że  wiem  o
marihuanie, było kłamstwem.W RSO jestem od października 2012 roku i w życiu nie czułem się
lepiej.Mój metabolizm maznormalizowane.Spłukałem tabletki  na nadciśnienie.Mój żołądek po
raz pierwszy od liceum funkcjonuje normalnie.Wszystko dzięki Rickowi Simpsonowi.Upuściłem
30 funtów bez próby i nie mogłem go ponownie założyć, gdybym próbował.Spożywam doustnie
1-2  gramy  dziennie.Kupuję  olej  i  rozdaję  go  za  darmo  chorym  ludziom  na  sposób  Ricka
Simpsona i nadal będę to robić na cześć mojego zmarłego ojca Solomona Marsdena.RSO to
prawdziwa medycyna i każdy doktor,  który tego nie rozpoznaje, powinien wrócić do szkoły”.
Wilhelm

„Usunął mnie ze wszystkich leków na niepokój dwubiegunowy i problemy ze snem !!! Dawka
jest ważna i trzeba trochę próbować, aby była prawidłowa!” Karai

„Byłem zmuszony do zażywania środków farmaceutycznych powodujących chorobę Parkinsona
– ale lekarstwo, które otrzymałem od prawdziwego boga, pomogło mi przezwyciężyć zabójcze
skutki cukrzycy.RSO to na pewno lekarstwo.Dzięki Rick!” Dawid

„Mam chorobę Parkinsona… I przeszedłem 4 stadium raka jelita grubego.UTWARDZAĆ olejem
Ricka  Simpsona.Całkowity  koszt  poniżej  2000,00.Typowy  pacjent  z  rakiem  da  placówce
medycznej blisko 200 000.Jest powód, dla którego nie chcą, aby to wyszło na jaw i dlatego
szpital jest własnością i jest zarządzany przez firmy farmaceutyczne.OLEJ Z KONOPI DZIAŁA!!!
Moi lekarze nie chcieli nawet o tym mówić, bo boją się firm farmaceutycznych!” Zawietrzny

"TAk.Pomaga  w  chorobie  Parkinsona.Jest  nagranie  przedstawiające  mężczyznę,  który  go
używa i możesz zobaczyć zmianę na lepsze.Moja cioteczna babcia ma chorobę Parkinsona i
właśnie  zdiagnozowano  u  niej  guza  mózgu.Przeprowadza  się  z  Ohio  do  Pensylwanii,  aby
zamieszkać z moimi dziadkami, a my jak najszybciej zaczniemy ją palić”. Darlene

spanie, bezsenność
„O tak, bezsenność. Gdyby było źle, śpię teraz jak skała. Laura

„Dostaję niesamowity sen.Używam RSO od około dwóch tygodni i moje obliczenia są dobre,
czuję  się  zdrowo,  a  sen  jest  niesamowity.Skanowanie  zwierzęcia  w  3  tygodnie  w  celu
sprawdzenia wielkości wielu guzów...Mam pewność." Laura

„Aaryn: Myślę, że zjadłem trochę za duży kawałek…ale to nie jest zła rzecz!Może już czas iść
spać.

- Jak minął sen, Aaryn?JB

Aaryn: Świetnie!Wciąż odpoczywam!Odkryłem, że już pomaga w mojej depresji i lęku.Olej mnie
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rozśmiesza, lol.

Miałem tutaj innego pacjenta, któremu pokazywałem, jak zrobić olej i on też ma niepokój.On też
się śmiał.To było wspaniałe.

Przez ostatnie 2 dni jem porcję wielkości ryżu 4 razy dziennie i musiałem rzadziej wdychać lek,
a ból jest minimalny”.

-- Tak powinno wyglądać leczenie poważnej choroby, prawda?Pacjent śpi, budzi się wypoczęty,
dużo  śmieje  się  z  siebie  i  głupoty  całej  sytuacji,  nie  odczuwa  stresu,  niepokoju,  skutków
ubocznych leków chemicznych itp.Mnie osobiście na pewno bardzo by się to podobało.JB

„Jestem na oleju konopnym od kilku warunków i nigdy nie spałem tak dobrze ani nie czułem się
tak dobrze....Dziękuję Rickowi Simpsonowi i JB za przesłanie wiadomości, że ta roślina czyni
cuda we wszystkim, co można sobie wyobrazić!Po prostu ZRÓB to ludzie i przekonaj się sam!!
To jedyny sposób, w jaki będzieszzostań prawdziwym wierzącym, zaufaj mi!!”Val

-  Dziękuję,  Val.To  prawda,  że  nic  nie  przebije  osobistych  doświadczeń  z  tym,  co  potrafi
olejek.Gdy raz spróbujesz, na przykład przy oparzeniu lub ugryzieniu komara, a swędzenie i ból
znikną w kilka sekund, każdy może powiedzieć, czego chce, ale olejek nadal będzie najlepszym
lekarstwem, jakie istnieje.I będziesz chciał mieć wiadro w domu, na wypadek, gdyby coś się
stało.

Nie  musisz  ufać  żadnemu słowu,  które  mówimy,  po  prostu  przygotuj  olej,  znajdź  kogoś  z
poparzeniem,  rakiem  skóry,  wrzodem  cukrzycowym,  a  następnie  zastosuj  go  miejscowo  i
obserwuj, co się stanie.Następnie pamiętaj, że to samo stanie się w twoim ciele, gdy spożyjesz
olej, i to wszystko, co naprawdę musisz wiedzieć.JB

Dla  tych,  którzy  uważają,  że  nie  przeprowadzono  żadnych  badań  nad  marihuaną
medyczną.Obecnie jest  wystarczająco dużo informacji,  aby zalegalizować konopie indyjskie,
jest  to  po prostu  kłamstwo,  że nie  ma ona wartości  medycznej,  a  jej  działanie  nie  zostało
naukowo  udowodnione.Marihuana  nie  jest  stosowana  w  medycynie,  ponieważ  jest
nieskuteczna, a głównym problemem jest to, że jest tak skuteczna (i tania).JB

„W  tej  chwili  debatuję  na  temat  tego,  czy  konopie  indyjskie  mogą  lub  powodują
psychozę/schizofrenię.Ponieważ,  cytuję,  „znają  zbyt  wielu  dorosłych,  którzy  palili  dużo
marihuany, a teraz mają różne problemy ze zdrowiem psychicznym”. Co byś powiedział komuś,
kto ci to powiedział?Debata została wywołana tym, że kliknąłem przycisk „Lubię to” na zdjęciu z
kreskówek, na którym rodzice opowiadają swojemu dziecku o korzyściach płynących z konopi!!”

-- Kathy, powiedziałbym im, żeby przeczytali książkę Ricka.Olejek leczy psychozę/schizofrenię
po zjedzeniu, a kiedy go leczy, logicznie rzecz biorąc, nie powoduje tego.Wszystko, co trzeba
zrobić, to znaleźć odpowiednią odmianę lub szczepy i olej lub oleje lub ich kombinacje dla tej
choroby.To wszystko, naprawdę.JB

„Im  więcej  środków  uspokajających,  tym  lepiej.Używam  go  na  noc  przed  pójściem  spać  i
działa.Teraz śpię 8 godzin bez przerwy.Odpoczynek był dla mnie najlepszą rzeczą.Siła 80% i
większa zajmuje trochę czasu, zanim przyzwyczaisz się do tego, ale dotrzesz do celu.Zacznij
od  0,01  ml  zgodnie  z  zaleceniami  i  kontynuuj  od  tego  miejsca.Próbowałem  0,025  na
początek...następnym razem wziąłem tylko 0,01 ml.0.025 ml położyło mnie na kanapie na 10
godzin.Bądź ostrożny, ale pamiętaj, aby go wziąć.Jak powiedziałem, pora nocna jest dla mnie
właściwym czasem.Może funkcjonować w dzień i odpoczywać w nocy.” Jan

„Mam stwardnienie rozsiane i ciągle cierpię z powodu bólu, wszędzie łącznie z bardzo silnymi
bólami  głowy.Dostaję  drżenia nóg tak dalej  i  tak dalej.Nadal  nie mogę znaleźć niczego,  co
pomogłoby w bólu.Nie pozwolę im nałożyć się na nic silnego, bo nie chcę uzależniać się od
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narkotyków.Więc cierpię!!Może spróbuję,  zapomniałem, jak wygląda sen,  ciągle na nogach.”
Donna

-- Donna, wypróbuj olejek, na pewno pozwoli ci spać.JB

„Jestem na oleju konopnym od kilku warunków i nigdy nie spałem tak dobrze ani nie czułem się
tak dobrze....dziękujemy Rickowi Simpsonowi i  JB za przekazanie wiadomości, że ta roślina
czyni cuda we wszystkim, co można sobie wyobrazić!!Po prostu ZRÓB to ludzie i przekonaj się
sam!!To jedyny sposób, w jaki staniesz się prawdziwym wierzącym, zaufaj mi!!” Val

„Daję olej mojemu narzeczonemu, a on nie wziął dużo i to go tak męczy.Przesypia większość
dnia.Odstawię  go  od  tego  na  dzień  lub  dwa  tylko  po  to,  żeby  zobaczyć,  jakie  zmiany
wprowadza...potem może daj mu trochę jak 1/2 ziarenka ryżu (przynajmniej tak czytaliśmy),
może podbiliśmy to za szybko dla niego.” Bojownik glejaka

--  Jason,  senność jest  ok  i  chcesz,  żeby pacjent  spał  jak  najwięcej.Działanie  uspokajające
zniknie  za  kilka  tygodni,  ale  nie  jest  to  nic  niepożądanego,  wręcz  przeciwnie.Najlepsze
życzenia, JB

P: Robię dzisiaj trochę dla człowieka, któremu białe fartuchy powiedziały, że ma dwa tygodnie
życia i nic więcej nie mogą dla niego zrobić.Mam nadzieję, że wkrótce będę miała dobre wieści
dla wszystkich.Próbuje również nakłonić go do rzucenia palenia i zmiany diety, a także więcej,
aby dać jego układowi odpornościowemu szansę na walkę.Dziękuję Rickowi i JB za wiedzę i
prawdziwe lekarstwo.

O: Dave, pozwól mu palić, nie ma znaczenia, czy zje olej.Poza tym będzie dużo spał, więc i tak
nie będzie palił.A jeśli chodzi o zmianę diety teraz, cóż, powinien zmienić ją rozsądnie, ale nie
drastycznie,  pozwolić  mu  jeść  to,  na  co  ma  ochotę.Niekoniecznie  kiełbasa,  ale  coś
rozsądnego.Zwiększ  pH  jego  ciała,  każ  mu  codziennie  jeść  nasiona  z  dwóch
jabłek.Najważniejszą  rzeczą  jest  jak  najszybsze  wlanie  w  niego  jak  największej  ilości
oleju.Wciąż jest  szansa.Aby uzyskać najlepsze rezultaty,  połącz spożywanie oleju,  czopków,
waporyzację  i  stosowanie  miejscowe.Nawet  jeśli  mu  się  to  nie  uda,  do  końca  będzie  żył
maksymalnie, a to też jest bardzo ważne.Jestem pewien, że potrwa to dłużej niż dwa tygodnie,
ale zobaczymy.Lekarze nie zawsze mają rację w swoich przewidywaniach, gdy w grę wchodzi
ropa.Najlepsze życzenia, JB

„Śpię  bardzo  mocno  i  dłużej  niż  zwykle.Kiedy  wstaję,  czuję  się  bardzo  wypoczęta,  a  nie
oszołomiona, jak podczas palenia”. Terry

„Śpię dobrze i śnię, ale budzę się oszołomiony.Zajmuje godziny, a potem trwa bardzo, bardzo
długo.Używam go każdej nocy.Usuwa ból stawów i pozwala mi spać.” Katarzyna

„Mam  raka  i  bezdech  senny.Nie  tylko  zasypiam,  nie  budzę  się  z  uderzeń  gorąca.To
błogosławieństwo”. Stephanie

„Czuję się jak szczęśliwa śmierć!” Mal

„Mój umysł bez tego jest jak korek w Nowym Jorku.Dzięki niemu – wprowadza go w stan ogrodu
Zen, jednocześnie nadal funkcjonując na normalnym poziomie.” Andris

„Mam  zaburzenia  snu  od  20  lat,  olejek  RSO  pomógł  mi  zasnąć  po  raz  pierwszy  i  po
przebudzeniu jestem wolny od bólu!Tak!” Bonnie

„Mam  przepuklinę  dysku,  która  naciska  na  mój  nerw  kulszowy,  powodując  silny  ból
przeszywający od dolnej części pleców w dół lewej nogi do palców u nóg.Brałem 3 ibuprofen co
cztery godziny tylko po to, żebym mógł wstać z łóżka i móc chodzić.Zacząłem brać olej prawie
dwa  tygodnie  temu  na  ból  i  stan  zapalny.Teraz  nie  potrzebuję  ibuprofenu,  śpię  lepiej  niż
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kiedykolwiek,  moi  współpracownicy  skomentowali  moje  lepsze  nastroje  i  ogólne
szczęście.CZUJĘ SIĘ DOBRZE!" Jennifer

„Daję  mojemu  14-letniemu  Pitowi  olej  przez  4  tygodnie  na  raka.Czasami  robi  się  trochę
nerwowa i pijana, kiedy daję jej za dużo, ale kiedy gorączka mija, śpi jak szczenię.Odmówiła
brania leków weterynaryjnych, więc zamiast tego dostaliśmy trochę oleju.Jeszcze wcześnie, ale
odnotowuję  jej  postępy.Przyzwyczajenie  się  do  oleju  i  powrót  apetytu  zajęło  jej  około
tygodnia.Jestem zazdrosna,  bo na tym etapie stać nas tylko na olej  do jej  pięknych historii
Kochaj wszystkich!”

„Mam  fobię  społeczną  (lepiej  określaną  jako  zespół  lęku  społecznego),  depresję  i
bezsenność.Nigdy nie brałem oleju, bo nie mogę go znaleźć tutaj, gdzie mieszkam, nie mogę
też sam go uprawiać i wydobywać...ale paliłem około dziesięć razy, czułem, że po pierwszym
razie mogłem teraz spać, kiedy czułem się zmęczony, miałem mój „cały miesiąc bez depresji”,
nigdy nie czułem się tak szczęśliwy (bez depresji) i przy całej tej witalności, nawet biorąc w tym
celu najsilniejsze leki (które prowadzą mnie do innych problemów zdrowotnych), również mój
lęk społeczny (fobia) znacznie się zmniejszył i nie musiałem być „na haju”, aby to poczuć, jeśli
Paliłem 1, a nawet 2 dni wcześniej i muszę wyjść i porozmawiać z innymi ludźmi, przebywać w
miejscu  publicznym  (co  to  zaburzenie  uniemożliwia),  TERAZ  MÓGŁBYM  TO  ZROBIĆ,
poczułem się znowu żywy jako „normalna osoba”, żadne lekarstwo tego nie zrobiło.Problemem
jest, ze względu na prawa, pierwszeństwo zioła, plus uprzedzenia społeczne i ignorancja na
temat rośliny, janie mogę już tego nawet palić, nie chcę się naćpać, po prostu chcę znowu żyć
bez tych ograniczających życie problemów.Jest wielu anonimowych ludzi, którzy tak jak ja żyją z
pewnego rodzaju fobią i innymi zaburzeniami i myślę, że olej może być rozwiązaniem”. Pablo

„Możesz zapytać Ricka i lub JB, odkryliśmy, że używanie produktu, który zawiera 20-30% sativy,
jest jedną z najlepszych kombinacji w przypadku problemów związanych z lękiem”. Brewster

-- Lubimy pracować z krzyżówkami Sativy z dominującą indicą i 20% THC lub więcej, właśnie z
tych powodów.Działanie najlepszych olejków jest niezwykle silne i uspokajające, a jednocześnie
euforyczne i jeszcze lepszy afrodyzjak.Podając pacjentowi lek o takim działaniu, możesz być
prawie pewien, że jego przyjmowanie sprawi mu przyjemność.Kto by nie chciał?Śpisz dobrze,
budzisz  się  wypoczęty,  w  euforii  i  pełen  chęci  uszczęśliwienia  kogoś.Komu  by  się  to  nie
podobało?JB

„Gratulacje, to taka dobra wiadomość!Jest bardzo skuteczny na wiele rzeczy...Mój wujek miał
guza  w  płucu  wielkości  grejpfruta.Dali  mu  6  miesięcy  życia...Wcierał  go  głównie  w  klatkę
piersiową i  plecy,  ponieważ  kiedy  go  zjadał,  sprawiał,  że  za  dużo  spał...kupa  śmiechu.Ten
zabieg  skurczył  go  do  rozmiarów  orzecha  włoskiego...  prawie  zniknął...a  minęło  półtora
roku...lekarz był zdumiony, ale i tak zlecił chemioterapię...Tej samej nocy mój wujek miał atak
serca...  skończyło  się  na  nim,  że  miał  kilka  ataków  serca  i  zmarł  na  nie,  nie  na  raka...
chemioterapia  jest  zbyt  ciężka...Trzymaj  się  naturalnych  leków,  a  wszystko  będzie  dobrze!”
Doug

„INDICA działa uspokajająco w dobry sposób!Jeśli pijesz dużo czystej wody bez fluoru (dodaję
wyciskkę z cytryny) z powodu wysuszenia oczu i gardła podczas snu.Zajęło mi dwa miesiące
maksymalnego dawkowania,  aby w końcu zrobić  to dobrze,  więc śpię całą noc i  budzę się
wypoczęty!Nigdy więcej chorób!Jestem szczęśliwym wierzącym, który tworzy własne!” Linnea

„Uspokajający  jak  włóż  tyłek  do  snu  środek  uspokajający.Bez  bólu,  bez  bólu,  po  prostu
przyjemna jazda do zdrowia.” Jan

„Doceniam codzienne poznawanie RSO i tego, co zrobiła dla ludzi/zwierząt.Jeśli ten olej robi to,
co mówią, trzeba go wykrzyczeć z najwyższej góry - a nie wyciszyć.Nie miałem z tym żadnego
osobistego  doświadczenia,  ale  z  pewnością  miałbym,  gdybym  lub  ktokolwiek,  na  kim  mi
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zależało,  stwierdził,  że  jest  nam  potrzebny.
W międzyczasie czytam tyle postów,  ile  mogę.Nie  przeczytałem jeszcze posta,  który mówi:
„Dzięki Rick Simpson – byłem totalnie naćpany, było fajnie, koleś”. Debbie

-- Dziękuję za wsparcie, Debbie, jestem pewien, że wkrótce napiszesz post, w którym dokładnie
to powiem.Uczucie w ciele, gdy ktoś przyjmuje odpowiednią dawkę odpowiedniego RSO dla
nich,  można  opisać  tylko  jako  „bardzo  fajne”.  Albo  bardzo  fajnie.A  może  niesamowicie
fajnie.Jest  to  jedno  z  najprzyjemniejszych  doznań  jakie  można  doświadczyć,  jest  bardzo
naturalne, uspokajające i kojące.

Jak mówimy, najlepsze olejki mają bardzo uspokajający, a jednocześnie euforyczny efekt po
spożyciu.Więc śpisz dobrze, a potem budzisz się chichocząc jak dziecko.A kiedy śpisz dobrze i
budzisz się z chichotem, jest bardziej prawdopodobne, że poczujesz się dobrze i wypoczęty, niż
gdy nie śpisz dobrze i nie budzisz się z chichotem.A kiedy poczujesz się dobrze i wypoczęty,
twoje ciało logicznie się zagoi i będzie działać lepiej.Żadnej nauki o rakietach, jak zawsze w
przypadku medycyny konopnej.JB

"Spanie??Byłem tydzień na oleju i przespałem większość tego.Czytałem, że Rick mówi, że tak
leczy się ciało, więc czy to normalne?Czy to dowodzi, że olej, którego używam, jest dobry?”
Sharon

„Żadnych problemów… :) Właściwie to całkiem dobrze się z tego wysypiam.Wkładałem go do
kawałka cienkiego papieru toaletowego i zwijałem w kulkę, wybijając go jak pigułkę lub zwijając
w chlebie.Wtedy ktoś powiedział, że tp jest niebezpieczny, więc chciałem wiedzieć, co robią
wszyscy inni.;) Dzięki chłopaki.@jb jestem na wagę żadnych problemów, z wyjątkiem dobrego
snu i trochę wolnego czasu, kiedy się budzę.” Krystyna

„Jako weteran wojskowy z zespołem stresu pourazowego, zaburzeniami snu, bólem krzyża (z
powodu  wypadku  ze  spadochronem),  lękiem  i  chorobą  nerek,  RSO  jest  jedną  z  niewielu
metod/form, w których mogę zażywać konopie indyjskie.W końcu śpię w nocy, straciłem ponad
20 kg dzięki wysokiej jakości snu, a od wczoraj moje badania nerkowe co dwa lata poprawiły
się.Moje laboratoria tak się poprawiły, że teraz muszę zmniejszyć dawkę leków, ponieważ moje
ciśnienie krwi jest zbyt niskie.Wszystkie pozytywne oznaki tego, jak dobrze przyjmowanie RSO
w nocy poprawia jakość mojego życia”. Corwin

„Mój  brat  cierpi  na  poważne  problemy  z  gniewem  i  zdiagnozowano  u  niego  zaburzenie
osobowości  typu borderline.Może trzasnąć  z  kropli  ani  grosza,  będąc  powiedziane  poprzez
codzienną dietę z kwiatów konopi, a także ekstraktów, w ten sposób jest w stanie zrównoważyć
swój  nastrój  i  żyć  normalnym,  szczęśliwym  życiem  i  uwolnić  się  od  wszystkiego  oprócz
okazjonalnych epizodów, nikomu idealne, ale osobiście mogę powiedzieć, że bez konopi mój
brat prawdopodobnie byłby w zupełnie innym miejscu.

...Wierzę, że osoby cierpiące na paranoję z powodu konsumpcji marihuany cierpią z powodu
niemożności  radzenia  sobie  z  naturalnymi  zdolnościami  otwierania  umysłu  i  poczuciem
świadomości własnej podświadomości.Czuję, że wiele paranoi związanych z używaniem konopi
to  czysto  placebo  i  wywodzi  się  z  wczesnej  ery  prohibicji  marihuany,  propagandy  Reefer
Madness.” Corey

"Mieszany...Niektórym to pomaga, innym wydawało się, że pogarsza.Na pewno pomaga z moim
niepokojem!Miałem  bardzo  stresującą  pracę,  która  powodowała  skurcze  Jestem  moimi
mięśniami...Wszystko zniknęło po zażyciu oleju.Zrelaksowało mnie to na tyle, że zdałem sobie
sprawę, że nie potrzebuję już tej gównianej pracy i odszedłem. Wrzos

„Jestem dwubiegunowy i za każdym razem, gdy biorę trochę oleju RSO, po prostu czuję, że nie
jestem już dwubiegunowy, to dobre uczucie”. Józefa
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„Jestem weteranem z zespołem stresu pourazowego i lękiem.Nie muszę już brać xanax, aby
kontrolować ataki.Nadal biorę ssri, które to tłumi, ale jeśli poczuję, że coś zaczyna się nabierać
na odrobinę oleju, ściągnij fajkę lub waporyzator i jestem dobry”. JR

„Tak, działa bardzo dobrze jako stabilizator nastroju dla PTSD i lekkich zachowań maniakalnych
i lęku napadowego, jeśli jest przyjmowany prawidłowo”. Jennifer

„Tak, bardzo, bardzo.Zarówno w przypadku choroby Fabry'ego, jak i nerwiakowłókniakowatości,
istnieje  wiele  uszkodzeń  nerwów,  które  również  powodują  niepokój.Mam  zupełnie  inne
spojrzenie na życie.Marihuana zmieniła moje życie i pokazała mi, jak pięknie jest żyć”. James

„Nigdy w życiu nie byłem lepszy psychicznie.Używam RSO od dwóch lat i odstawiam wszystkie
leki i potrzebuję oleju tylko raz na jakiś czas.Wezmę kilka kropek i czuję, że w ogóle nie jestem
dwubiegunowy...i cierpię z tym od tak dawna...Wierzę, że uratowało mi życie i pomogło w wielu
innych  dolegliwościach...Czuję  się  błogosławiony,  że  mam  wiedzę  i  zdolność  do  rozwoju  i
tworzenia własnego PRAWDZIWEGO lekarstwa.

Zacząłem  dwa  lata  temu  w  czerwcu  i  brałem  tylko  65  mg  dziennie.Użyłem  szczepu  Blue
Cheese, który jest zdominowany przez indicę i ma wysoką zawartość CBD i mniejszą zawartość
THC.Próbowałam też plamy z sativy, która była zbyt mocna i trochę mnie zaniepokoiła, więc
wróciłam do plamy indica i zadziałało cuda...Brałem go codziennie przez 30 dni i teraz muszę
go brać tylko wtedy, gdy zaczynam czuć się trochę nieswojo...Świetnie zadziałał również na
cukrzycę mojego męża, napady padaczkowe u mojego taty i nowotwory u mojej przyjaciółki są
w stanie remisji… Naprawdę dokonał wspaniałych rzeczy w moim życiu.Powodzenia i  mam
nadzieję, że znajdziesz odmianę, która będzie dla Ciebie odpowiednia. Sara

"Absolutnie.To  jedyna  rzecz,  która  pomogła  mi  z  lękiem  i  zespołem  stresu
pourazowego.Odstawiłam  4  antydepresanty  na  receptę  (po  dziesięciu  latach
eksperymentowania  z  każdym  dostępnym  antydepresantem  i  nie  byłam  w  stanie  znaleźć
żadnego  bez  wyniszczających  skutków  ubocznych)  i  nie  stosowałam  już  samoleczenia
alkoholem.Od  lat  cierpię  na  niepokój  i  zespół  stresu  pourazowego  po  ciężkim  wypadku
samochodowym w 2007 roku.Nigdy nie jeździłem przez 4 lata.Teraz wracam do pracy, jeżdżąc
dla Agencji Opieki Domowejponownie i zawdzięczam swoje życie tej roślinie.” Donna

„Ogromnie  pomaga  w  depresji,  która  towarzyszy  chorobom  przewlekłym.Nie  mogłem  się
skoncentrować,  aby  zostać  w  liceum,  ale  używając  marihuany,  mogłem  „podnieść  się”  na
studiach z Gr.9-12 w ciągu 6 miesięcy.Nie mam pojęcia,  dlaczego nie mam zespołu stresu
pourazowego spowodowanego przez lata brutalnej przemocy fizycznej, z wyjątkiem tego, że
regularnie używam marihuany, więc może to ma z tym coś wspólnego.Czy te rzeczy się liczą?
Laurie

"TAk.Cierpiałem na ADHD, PTSD, depresję.Nie biorę teraz żadnych leków z powodu oleju”.
Jerissa

„Lęk, ataki paniki i depresja.Kwiaty bardziej niż olej.Palenie kwiatów Indica ma tendencję do
pogłębiania  niepokoju,  jeśli  jestem  w  trakcie  dobrego  ataku.Jednak  produkty  lecznicze
zawierające olej nigdy tego nie zrobiły.Bez względu na to, z jakiego szczepu pochodził olej.”
Sarah

„Mój tata jest weterynarzem i cierpi na zespół stresu pourazowego.Olej i pączek pomagają mu
tonę!” Przędzarka

„Pomaga na ataki lękowe mojej córki.Zmniejsza częstotliwość i intensywność.” Suzanne

„Mam chorobę afektywną dwubiegunową, PTSD (walki w Kuwejcie w 1991 roku) i cierpię na
niepokój  i  bezsenność.Konopie  indyjskie  pomogły  we  wszystkich  tych  objawach  i  chociaż
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lekarze mówią mi,  że  pogarszają  objawy  (hokej  w byka),  wiem na pewno,  że  pomogły  mi
zachować  kontrolę  nad  sobą  i  zapobiec  wielu  obrażeniom  innych  w  bardzo  trudnych
czasach .Przysięgam na to. Adrian

„Zdecydowanie pomaga ustabilizować dwubiegunowość, leki, które otrzymasz od lekarza, albo
cię zabiją, albo zaszkodzą twojemu życiu seksualnemu”. Andrzej

„Używam  indica  do  bólu  i  sativa  do  moich  problemów  z  zespołem  stresu  pourazowego  i
lękiem.Uważam, że połączenie tych dwóch szczepów równoważy moje problemy i spowalnia
moją nadpobudliwość do poziomu, który sprawia, że nie jestem dla siebie zagrożeniem”. Stuart

„W  tej  chwili  powoli  pracujemy  nad  zmniejszeniem  jego  leków  psychotropowych  na
dwubiegunowy.Jego lekarze są temu przeciwni.Widzę, jak przepisane leki robią „papkę” z jego
umysłu.Odnieśliśmy już niesamowity sukces z RSO, więc teraz przyglądamy się temu.

Mój  mąż  jest  dwubiegunowy  z  silnym  naciskiem  na  manię.Przez  wiele  lat  samoleczył  się
alkoholem, ale kiedy 4 lata temu wytrzeźwiał, od tamtej pory walczy z manią.Tylko niepokojąca
różnorodność narkotyków powstrzymuje manię.Ale to również sprawia, że  wydaje się, że ma
Alzheimera.Samoleczenie  alkoholem pomagało  przez  wiele  lat,  ale  alkoholizm  jest  również
problemem, z którym trzeba się uporać.Teraz mamy już dość leków.Więc po raz kolejny wezmę
sprawy w swoje ręce.

Na lekach jego jakość życia jest do niczego.Tylko zmniejszenie jednej z wielu jego tabletek
dziennie robi różnicę (właśnie zacząłem zmniejszać, więc musi to być stopniowe ze strachu
przed atakiem maniakalnym).Był w RSO od około 2,5 miesiąca z powodu innych problemów z
najbardziej  niesamowitymi  wynikami.Więc  teraz  czuję  się  bezpiecznie  redukując  jego  meds
powoli.Pomogło to teraz zaatakować ten inny problem zdrowotny!” Debora

„Używałem go przez 12 miesięcy, odchodząc od uzależnienia od substancji chemicznych.Nie
tylko pomogło mi to zasnąć, ale także pomogło z „podręcznikowymi” objawami odstawienia,
których doświadczałem, takimi jak PTSD, depresja, lęk i wiele innych problemów ze zdrowiem
psychicznym.Nie trzeba dodawać, że próbowałem podzielić się faktem, że THC i lekarstwa w
dużym stopniu utrzymywały moje zdrowie psychiczne i psychiczne podczas leczenia”. Chantelle

„Kwestie  związane  z  alkoholizmem  /  nadużywaniem  substancji  należy  uznać  za  „warunki
kwalifikujące” w stanach, w których obowiązują takie przepisy medyczne.Medyczna marihuana
uratowała życie wielu alkoholikom”. Jim

„Ziarno  ryżu  warte  jednego  dnia  przez  około  pięć  miesięcy  całkowicie  wyleczyło  mój  lęk  i
depresję… Minęły prawie 2 lata od zażycia oleju i żadnych objawów”. Daniel

„W  ciągu  tygodnia  od  zażycia  olejku  odstawiłam  antydepresanty,  leki  przeciwlękowe  i
opiaty.Myślę, że groziło mi poważne niebezpieczeństwo utraty kulek.Dzięki Bogu za łzy feniksa.
Edie

„Pomaga w mojej depresji, a będąc poważnie niepełnosprawnym, cierpię na sporą depresję z
powodu braku aktywności i bólu”. Stóg

„Miałam  zły  okres  po  urodzeniu  syna,  depresję  pożegnalną  i  straciłam  oboje
rodziców.Marihuana była zesłaniem od Boga!!” Loren

„Pomogło mi to bez końca w stresie i niepokoju w ciągu ostatnich kilku lat, w rzeczywistości
dosłownie znika na dobry czas.Żadne leki nie działały w ten sam sposób...” Stuart

„Pomaga  w  walce  z  utratą  snu  z  powodu  niepokoju  i  ataków  paniki  w  nocy,  jeśli  jest
przyjmowany na godzinę przed pójściem spać.To ulga, każdy, kto przez wiele miesięcy cierpi na
brak snu, wie, jakie to wyczerpujące.Utrzymuje cię również w dobrym, spokojnym nastroju przez
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większą część dnia.” Kat

„Pomógł  mi  z  migrenowymi  bólami  głowy,  zaburzeniami  obsesyjno-kompulsywnymi,  lękiem,
niepewnością, kompleksem niższości, podsumowując to wszystko, i wyleczył istotę z depresją
w 3 tygodnie”. riddhi

„Przewlekłe problemy ze stresem, które powodują wysokie bp.Mój poziom stresu natychmiast
łagodzi  marihuana.Vaping  pomaga  w  trudnych  chwilach.Przechodzę  tylko  do  artykułów
spożywczych, a wadą tej metody jest czekanie, aż mój system się wchłonie.Mam wystarczająco
dużo praktyki,  że jestem w stanie cierpliwie odczekać pół godziny i jeśli  jest to szczególnie
stresujący moment, wracam do waporyzatora.” Andie

„Mam złamane plecy i uszkodzone nerwy, a konopie indyjskie to jedyny lek, który pomaga mi
spać i radzić sobie z dniem!” Leslie

„Pomaga mi zemdleć w nocy, dzięki czemu mogę wstać bardzo wcześnie do pracy”. Matt

Rzadkie lub niezbyt częste choroby i choroby
„Olejek Ricka Simpsona sprawia, że  jesteś podekscytowany, aby się obudzić i  zobaczyć, co
jeszcze uzdrowiło.Mam na tym punkcie obsesję”. Natalia

Q.Cześć Rick/JB, czy kiedykolwiek słyszałeś o rzadkiej chorobie Porfirii?Jeśli tak, czy leczyłeś
kogoś RSO i jakie były wyniki?

A.Nie, nie mam.Ale sądząc po tym, co o nim przeczytałem, nie widzę powodu, dla którego olej
nie miałby go leczyć lub kontrolować.Na pewno pomoże przy objawach tej rzadkiej i na pewno
bardzo nieprzyjemnej przypadłości.

Postępowałabym zgodnie z protokołem na naszej stronie, zjadałabym olej  i  używałam go w
czopkach (w ten sposób trafi  prosto do krwiobiegu).Używałbym olejku miejscowo w postaci
nalewki lub balsamu na stany skórne (usunie swędzenie i inne dolegliwości).

Zjadłbym co najmniej 60g przez dwa, trzy miesiące, nie używałbym żadnych chemikaliów, po
prostu stosowałbym się do zaleceń Ricka Simpsona.Jeśli 60g nie wyleczy ani nie zapanuje nad
tym,  zjadłbym kolejne 120g.A gdyby to nie przyniosło  satysfakcjonujących rezultatów,  to  po
prostu zacząłbym wbijać we mnie olej, jeden dwa trzy gramy dziennie lub nawet więcej, gdybym
mógł go przyjmować i po prostu zjadłbym tyle, ile mogłem jak najszybciej .Czemu?Bo kiedy olej
ci  nie  pomoże,  jest  mało  prawdopodobne,  że  znajdziesz  coś  innego,  co  pomoże.Również
agresywne choroby należy leczyć agresywnie.Najlepsze życzenia, JB

„To  może  być  obrzydliwe,  ale  i  tak  muszę  to  powiedzieć,  a  cóż,  nie  jestem  zbytnio
dyskretny.Więc nie mam jeszcze wszystkiego, czego potrzebuję do oleju, ale dotrą tam małe
kroczki.Jednak mam ten hemoroid, który zawsze wraca.Mam troje dzieci w wieku 5,3,1 lat  i
moje pierwsze dziecko bez hemoroidów moje drugie dziecko tylko jeden hemoroid moja trzecia
studnia  to  był  jeden  hemoroid  i  odchodzi  i  wraca  odchodzi  i  wraca.Kupiłem wszystko  pod
słońcem nic nie działało.Więc powiedziałem co do diabła.Wziąłem około 1/8 łyżeczki kiefu, 1/4
łyżeczki oleju kokosowego, szczyptę suszonej lawendy, szczyptę suszonego rumianku i dwa
listki mięty.Uziemiłem to wszystko razem.Zaaplikowałem go raz wczoraj w ciągu kilku sekund.
Dziś  rano  nie  odczuwałem  już  bólu,  czułem  się  jak  opróżniony  balon.Zastosowałem  go
ponownie, jestem pewien, że za dzień lub dwa zniknie całkowicie.W każdym razie chodzi mi o
to, że zaoszczędziłem pieniądze, lecząc je w domu tym, co miałem szybsze i zdrowsze niż
rządowa wersja, a jej dowód na to, że konopie indyjskie mają szalone właściwości lecznicze i
wyobraź  sobie,  że  gdybym  używał  oleju,  już  by  zniknął.Kolejny  mój  trzylatek  wypadł  z
ciężarówki. Nie miałam maści ani wody utlenionej nic na sobie jak jechaliśmy.Wyciągnęłam więc
miksturę  i  wklepałam  ją  w  kolano,  a  rano  wyglądało  to  tak,  jakby  strup  pochodził  sprzed
miesiąca.Pożegnaj się z Neosporinem, uratuj moje grosze!Miłość pokoju i konopie”. Moni
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"Szanowny Panie.Rick Simpson, pozwól mi najpierw powiedzieć, że moja rodzina uważa, że  
jesteś niesamowity i życzymy sobie, abyśmy byli bliżej Ciebie, abyśmy mogli Ci pomóc w Twojej
niesamowitej  pracy.Używam  marihuany  medycznej  od  14  lat  w  leczeniu  przewlekłego  bólu
spowodowanego zespołem politeistycznych jajników i zapaleniem stawów.Przez 10 lat trucizn
aptecznych  byłam  bardziej  chora,  przytyłam  90  funtów  i  byłam  strasznie  uzależniona  od
przepisanego przez doktora Fentynolu.Zaczęłam olejować 7 tygodni temu i  jedyne co mogę
powiedzieć to to, że dzieją się cuda!W ciągu sześciu tygodni mój poziom cukru we krwi jest
kontrolowany  do  tego  stopnia,  że  nie  są  potrzebne  żadne  tabletki,  bez  żadnego  wysiłku
schudłam 28 funtów.Zacząłem panikować, że robię się coraz bardziej chory, chociaż czułem się
lepiej  niż kiedykolwiek!Po wielu testach, które sprawiły,  że Lekarze drapali  się po głowach i
mówili,  że to cud!Teraz nie tylko nie ma nowych mięśniaków, guzów czy guzów, ale obecne
mięśniaki  itp.  ZNIKNĄŁY!Żadnego znaku,  że choroba kiedykolwiek była obecna!Nadal  mam
testy, aby sprawdzić, czy zniknął również z nerek, ale wiem, że w moim sercu one również
znikną.Dziękuję  ci  Rick  Simpson,  wykonujesz  pracę  Pana,  Bóg  zapłać  tak,  jak  ma  mnie,
znajdując twoją stronę.” Annie

„Dobre wieści JB i RICK!!!Poszedłem dziś do lekarzy po wyniki moich badań!Moja tarczyca,
która przez 22 lata była niedoczynna i leczona lekami, jest teraz nadaktywna!Sama zażywam
RSO na pełny etat od miesiąca, wcieram też nalewkę prosto w gardło i paruję RSO!Tak bardzo
się  z  tego  cieszę!Jest  naprawdę  fajnym  lekarzem,  który  był  tam  i  wspierał  mnie  w  tym
wszystkim i doskonale wie, że JESTEM FAKTYCZNIE UŻYWAM OLEJU RSO!Ponieważ jest
lekarzem, nadal chce zrobić ultrasonografię mojej tarczycy, aby sprawdzić, czy nie ma guzków!
Co myślisz o ultra dźwięku?Zawsze będę z dumą brać ten olejek przez resztę moich dni, to
wydaje się właściwe,  o to chodzi!Leki na receptę są ZŁO!Mam też wiele innych problemów
zdrowotnych, które obecnie leczę tym cudownym olejkiem!

Chiari Malformacja typu 1 pnia mózgu również mam ciężki kanał nadgarstka i wiele więcej!Mam
dziś 45 lat, nie czuję się tak pobity i zraniony, jak kiedyś!Czy wspomniałem, że 7 miesięcy temu
przeszedłem operację mózgu i nie używałem żadnych narkotyków od czasu operacji z powodu
niewydolności wątroby spowodowanej lekami!Jestem naprawdę dowodem na to, że ten olejek
pochodzi od BOGA!To wszystko, co powinniśmy spożywać jako lekarstwo!Dziękuję JB i Rick za
wszystko, co robisz z głębi serca!Nigdy więcej leków na tarczycę, YAY!!!!!!!!” Margene

- Gratulacje, Margene.Co do USG, myślę, że znasz odpowiedź.Im mniej skanów, tym lepiej, to
wszystko, co mogę powiedzieć.Osobiście nie zbliżyłbym się do nikogo, kto nie powiedziałby mi
o oleju przez 22 lata, ale jeśli uważasz, że ci ludzie mają jeszcze coś do powiedzenia, nie wahaj
się z nimi porozmawiać, a mianowicie, jeśli naprawdę interesuje Cię to, co mają do powiedzenia
o medycynie.Ale to wszystko, na co pozwoliłem im tylko mówić, w ten sposób nie mogą cię
skrzywdzić tak bardzo, jak zrobiliby, gdyby udało im się przekonać cię do zażycia wybranych
przez siebie tabletek.Najlepszażyczenia i trzymaj się z daleka od tych, którzy spędzili 22 lata
udzielając  ci  niewłaściwych  rad.Ciesz  się,  że  przeżyłeś  ich  „zabiegi”,  inni  nie  mieli  tyle
szczęścia.JB

„Mam też niedoczynność tarczycy (choroba Gravesa-Basedowa).Odkryliśmy to  17 lat  temu,
kiedy byłam w ciąży i urodziłam moją córkę w 15-tygodniowym okresie ciąży (byłam w sumie 14
farmaceutyków,  w  tym  3  leki  przeciwbólowe  na  poważną  zaawansowaną  chorobę
zwyrodnieniową  dysku  w  dolnej  części  pleców  i  skoliozę  w  górnym  odcinku  kręgosłupa  /
nadczynność tarczycy (Choroba Gravesa-Basedowa) / Cukrzyca (Typ II) / Niebieska twardówka
/ Łuszczyca i egzema / Nadciśnienie / Problemy z nerkami / Zespół niespokojnych nóg (ładnie
zyskałem to jako efekt uboczny innego leku) / Wysoki poziom cholesterolu / Nadwaga (straciłem
ponad 100 funtów od czasu odstawienia koktajlu  z leków ~ zeszłego lata)  **NIE DIETY**  i
zawsze jadłem zdrowo, w tym bez czerwonego mięsa ~ organiczne warzywa itp...codzienne
wyciskanie soków itp...16 lat nieprzerwanego uwalniania leków, które teraz dają ZERO tabletek
dziennie!!!!
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Biorę około jednej czwartej do prawie pół grama dziennie mojego własnego, domowego oleju
Rick Simpson Oil, zgodnie ze szczegółowymi instrukcjami Ricka ~ **MUSZĘ SKOMENTOWAĆ
TE...NIE, POWTARZAM NIE, TANIEJ NA JAKOŚĆ SWOICH MATERIAŁÓW WYJŚCIOWYCH
> SPOŻYWANY OLEJ MUSI  BYĆ PRZEŹROCZYSTY I  BURSZTYNOWY W KOLORZE >>
INACZEJ NIE JEST LEKARSKIEJ JAKOŚCI JADALNEJ**” Michele

„Czy olej z konopi indyjskich może być stosowany w leczeniu wścieklizny?” Aami

- Aami tak, ale prawdopodobnie będzie to wymagało wprowadzenia pacjenta na jakiś czas w
śpiączkę przy bardzo dużych dawkach olejku, zwłaszcza w zaawansowanych przypadkach.JB

„Wczoraj dałem trochę oleju mojemu przyjacielowi, który dostał ospy wietrznej od pójścia do
szpitala.Zasugerowałem tej osobie, aby podgrzała trochę oliwy z oliwek, wymieszała ją z RSO,
a następnie  z  kremem, którego ta osoba używała.Ta osoba właśnie  napisała do mnie,  aby
powiedzieć: „Piotru, nie mogę Ci powiedzieć, jak bardzo jestem wdzięczna za ten niesamowity
olej!CHOLERA JASNA.Żadnego  kłamstwa:  najgorszy  „pock”,  jaki  mam,  pierwszy,  który  się
pojawił, „ground zero”, który pozostał największy i najgorszy przez cały czas, gdy byłem chory -
po  prostu  wyschł  i  strup  odpadł  CZYSTY  w  ciągu  około  dwóch  godzin  od  nałożenia
olejku.Jestem konwertytą!Święte piekło!Nałożyłam go na całą skórę głowy i najgorsze miejsca
na  ciele  –  moje  włosy  wyglądają  na  trochę  tłuste,  ale  już  czuję  się  o  wiele  lepiej.To  jest
naprawdę niesamowite.WOW!Nie trzeba wiele, by przekonać kogoś o prawdzie”. Piotr

--  Dziękuję,  Peter,  dobra robota.Olej  z nasion konopi i  RSO również działają świetnie.Wiele
oliwy z oliwek na rynku nie jest wytwarzanych z oliwek, na świecie nie ma wystarczającej liczby
oliwek dla całej „oliwy z oliwek”, która jest produkowana i sprzedawana na całym świecie, więc
szanse na oszustwo są mniejsze przy zakupie oleju z nasion konopi .Co więcej, wnika w skórę i
sięga około 2,5 cm głęboko w tkankę, co jest również świetne do gojenia.I nie jest tak tłusty jak
oliwa z oliwek.JB

„Jeśli dysleksji nie ma na liście, to może powinna.Zauważyłem umiejętność pisania 100 razy
lepiej  niż  kiedykolwiek,  zanim  wyleczyłem  się  z  innych  rzeczy.Straszny  efekt  uboczny
wyleczenia  się  z  cukrzycy  typu  2:  koniec  z  artretyzmem,  rwą  kulszową,  otyłością  i
dysleksją.Hahaha!!" Piotr

„To nie jest lekarstwo na raka ani nic, ale chciałem dać Rickowi znać, że od prawie roku utykam
na prawą piętę.Nie pewny co jest nie tak z tym i wie, że dr da mi meds nie czuję się komfortowo
branie, więc właśnie poradziłem sobie z bólem.Niedawno poznaliśmy RSO przez przyjaciela,
Charlesa, i zaczęliśmy go tworzyć.Przez ostatnie dwa dni piłem olej kilka razy dziennie i dziś
rano obudziłem się i nie kulałem.Mój mąż od razu to zauważył.Zauważył, że olej musi działać
magicznie!Dzięki Rickowi Simpsonowi![:)] Czuję się świetnie!" h

-- Drogi H, dzięki za dobre wieści, zawsze lubimy o nich słyszeć.Mieszam olej z olejem z nasion
konopi  lub  oliwą  z  oliwek  i  robię  nalewkę  i  używam  go  również  miejscowo.Oczywiście
spożywanie olejku jest kluczem do prawdziwego uzdrowienia, a wszystkie instrukcje dotyczące
stosowania olejku znajdują się na naszej stronie.Najlepsze życzenia, JB

„Sześć dni temu pomogłem dwóm mężczyznom z rakiem wątroby i cukrzycą.Jeden przyjaciel,
chemioterapeuta, miał spalone usta, spalone usta.Miał 225 funtów, teraz 139, nie mógł jeść,
spać, był bardzo zmęczony.Cóż, pytał mnie dużo o RSO.Zawsze go edukuję.Jestem na nim od
6 miesięcy.Ale po tym, jak jego dwaj kuzyni zmarli 6 miesięcy temu, obaj rak, 1 Wątroba, mózg.I
rak tarczycy.Rozmawiam z obiema rodzinami,  chcieli  spróbować RSO, ale bali  się,  że rząd
zabierze im domy lub wsadzi go do więzienia.Obaj odeszli.ROZERWAĆBracia.

Ale ci  mężczyźni  są na RSO od 6 dni,  poszedłem go sprawdzić,  tak jak mu obiecałem.Był
zdumiony, że może znowu jeść i powiedział, że nie może przestać jeść.To dobra rzecz.Bo kiedy
zaczynał olej, miał kości.Wyglądał na chorego.Ale już po 6 dniach...ból ust zniknął.Powiedział:
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„Miałeś rację, czuję się o wiele lepiej”. Znowu ma energię, dużo jej.Wyglądał tak dobrze i był
bardzo  kolorowy.RSO.Jeszcze  raz  dziękuję  Rickowi  Simpsonowi.Kilku  więcej  szczęśliwych
pacjentów z rakiem.Żyć i czuć się fantastycznie.Pokój, miłość i lekarstwa na konopie” Ron

„Moja opiekunka ma pacjentkę,  u której  zdiagnozowano toczeń i  zatrucie rtęcią w całym jej
ciele.Po około roku używania jej  domowej roboty oleju zatrucie rtęcią całkowicie zniknęło, a
toczeń  jest  bliski  zaniku.Mieszki  włosowe  były  pobierane  co  2  tygodnie,  aby  zobaczyć
dokładnie, jakie i ile trucizn jest w jej ciele, aby zaktualizować jej sukces.Naprawdę niesamowite
jest to, co można wyleczyć naturalnie.Trochę kosztuje, ale nadal jest zdrowszy i warty życia!”
Jesse

„Zdiagnozowano u mnie  pierwotne zwłóknienie szpiku,  wzięłam leki,  które pomogły,  ale nie
byłam usatysfakcjonowana z powodu nasilających się  bólów,  braku apetytu  i  spadku liczby
krwinek, zwiększonego rozmiaru śledziony, bezsenności.Po rocznym przyjmowaniu tego leku i
nie  odczuwaniu  żadnych fundamentalnych zmian  zdecydowałem się  spróbować  RSO,  tylko
miesiąc na oleju, mój ból nie istnieje, apetyt powrócił,  liczba krwinek rośnie, śpię jak skała.”
Aguae

„Używam go do leczenia mojej anomalii medycznej… Kilka szpitali w mojej okolicy twierdzi, że
to nie powinno być możliwe… ale RSO jest niesamowite… Odrzucam przeciek VP w moim
ciele, mam chorobę tkanki łącznej i kilka innych rzadkich problemy… 4 operacje mózgu w 36
dni  i  odmówiłem  zażywania  narkotyków……wyłącznie  medyczna  marihuana,  RSO  i
oddychanie…  Nigdy  w  życiu  nie  zagoiłem  się  tak  szybko…  Nawet  gdy  moje  laboratoria
pokazują, że moje ciało jest tak popieprzone, mój ból jest właściwie nie tak źle…..” Katie

„Olej z konopi leczy mój PCOS (zespół policystycznych jajników).Większość moich objawów
jest  kontrolowana.Jestem  wyłączony  z  wszystkich  7  leków,  które  brałem  na  to.Neuropatia
obwodowa, którą miałem, zniknęła i uczucie wróciło do moich stóp.Mój zespół metaboliczny jest
kontrolowany.Mam do 130 funtów utraty wagi.

Wiele  objawów  PCOS  i  zespołu  metabolicznego  zniknęło:  Hormony  są  zrównoważone
(testosteron zbyt wysoki przy 180, teraz do 40).Moja odporność na insulinę (cukier we krwi) jest
pod  kontrolą.Odporność  na  leptynę  (hormon,  który  mówi,  kiedy  jesteś  pełny)  jest
kontrolowana.Miesięczny  okres  po  15  latach  braku  miesiączki  (brak  miesiączki)  i  braku
jajeczkowania (brak owulacji).Ból nerwu cukrzycowego zniknął.

Mój apetyt jest kontrolowany.Olejek pomógł przezwyciężyć uzależnienie od cukru.Straciłem 120
funtów w ciągu jednego roku (10 funtów na miesiąc) - objawy PCOS obejmują otyłość, otyłość
górnej  części  ciała  i  trudności  w  odchudzaniu.Torbiele  pod  pachami  i  na  nadgarstku
zniknęły.Artretyzm rzadko boli, a jeśli już to oznacza, że czas na więcej oleju.

Hidradenitis Suppurativa (zdeformowane mieszki włosowe, trądzik torbielowaty, zaskórniki) są
kontrolowane/zmniejszane.Acanthosis  nigricans  (ciemne  plamy  na  skórze,  szorstka  skóra,
plamki na skórze) zniknęły.Tłuszcz trzewny traci się natychmiast (niebezpieczny tłuszcz wokół
narządów serca i wątroby).Mniej trądziku, cyst i wrastających włosków.Lepsza cera (mniejsze
pory,  zniknęły  cienie  wokół  oczu.)  Hirsutyzm  (niechciane  włosy  na  twarzy,  szyi,  klatce
piersiowej, plecach i brzuchu kobiet).zmniejszył się, ale nie zniknął.Lepiej śpij głębiej i  przez
całą  noc.Nigdy  więcej  bólu  spowodowanego  ostrogami  piętowymi  i  zapaleniem  powięzi
podeszwowej.Koniec z bólami głowy Ustąpienie nadciśnienia śródczaszkowego, ból mięśni i
nerwów,  dramatyczny spadek ucisku w ramionach,  szyi  i  tylnej  części  głowy.Zawroty głowy
przypominające objawy ciągłych zawrotów głowy i oszołomienia zniknęły.Wahania nastroju są
kontrolowane.Nigdy więcej hemoroidów.

Przewlekły  ból  gardła  (nawracający  ból  gardła  spowodowany  refluksem  żołądkowym)  jest
wyleczony  i  zniknął.(refluks  pozostaje  jednak,  ponieważ  jedzenie  wpływa  na  niego

- 169 -



codziennie).Zniknęły sezonowe alergie (katar/zatkany nos, nadmiar flegmy rano i  swędzenie
oczu).Zmniejszyły  się  alergie  pokarmowe  (przypadkowo  zjadłem  krewetki,  reakcja  była
wolniejsza niż zwykle, ale nadal musiałem brać benadryl).Ulga w bólu pleców.Palec spustowy
zniknął.Zespół jelita drażliwego Objawy IBS są pod kontrolą.Obniżono ciśnienie krwi.Blizna po
operacji cieśni nadgarstka całkowicie się zagoiła.

Wyleczyłem  kilka  oparzeń  połączeniem  oleju  z  konopi  indyjskich  i  oleju  kokosowego.Mój
chłopak mocno poparzył rękę i dzień po użyciu oleju nie było tego śladu.Mój cholesterol jest
nadal wysoki.Przeszedłem okres detoksykacji/herxingu, w którym musiałem wycofać się z oleju,
w przeciwnym razie pogorszyłbym się.Pracuję z powrotem do tej samej dawki.W mojej rodzinie
występują  słabe  wątroby,  a  PCOS  jest  związany  z  Candida  albicans  i  wiele  osób  ma  do
czynienia  z  reakcją  herxheimera,  jeśli  drożdże  są  nadmiernie  przetwarzane  przez
wątrobę.Przerzuciłam się również na żywność organiczną i rzuciłam rafinowany cukier, więc to
też może być częścią detoksu.Wygląda na to, że olej nie wpływa na mój cholesterol, ale im
więcej robię badań, tym bardziej widzę, że cholesterol nie jest tak zły, jak myślą ludzie, i dopóki
występuje  stan  zapalny,  będzie  cholesterol.Jest  to  mechanizm  obronny  organizmu  przed
nim.Więc się nie martwię.” przez Aamanna

„Mój  syn cierpi  na rzadką chorobę nerek o  nazwie FSGS i  używa tego leku od 2  lat.Jego
badanie krwi zawsze wykazywało niski poziom albuminy (białko przedostaje się do moczu, co
obniża poziom albumin we krwi).Odkąd zaczął przyjmować lek (1/4 ziarenka ryżu w PM) jego
krwiobieg poprawił się tak bardzo, że jego nefrolog jest zdumiony.Ostatnie wyniki, które wróciły,
wykazały poziom albumin u „normalnej” osoby.Nefrolog powiedział: „Nie wiem, co robisz, ale tak
trzymaj”.  W  przypadku  tego  typu  choroby  nerek  pacjent  zwykle  może  spodziewać  się
przeszczepu w ciągu 8 lat od postawienia diagnozy.Mój syn został zdiagnozowany w wieku 2
lat, a teraz ma prawie 25 lat.Nadal ma obie nerki i obie funkcjonują jak „zdrowa” osoba, która
nie ma choroby nerek.Nefrolog drapie się po głowie.Widzimy również naturopatę i robimy to od
17  lat.On  też  był  ogromną  pomocą,  ale  WIEM,  że  to  lekarstwo  poprawiło  produkcję
albumin.Istnieje wiele chorób, które można tym wyleczyć i naprawdę wierzę i wiem, że ten lek
pomógł zarówno mnie, jak i mojemu synowi.Dziękuję Ci!!"

„Nasz  syn  ma  Niemanna  Picka  typu  C  i  od  1  lutego  stosujemy  metodę  olejową
Ricka.Przeszliśmy od ponad 15 średnich napadów dziennie na jawie i niezliczonych, gdy spał,
do  zaledwie  2  grand  mal  w  ciągu  ostatnich  56  dni.Teraz  zaczynamy  doświadczać  małych
napadów ogniskowych.Czy zasugerowałbyś może zrobienie nowego oleju i zmianę szczepów?”
Kevin

-- Tak, Kevinie.

„Trzymasz się  innego szczepu  o  wysokiej  zawartości  THC,  czy  można zmieszać  szczep o
wysokiej zawartości CBD, taki jak Harlequin, z innym szczepem o wysokiej zawartości THC,
takim jak Candy Kush?”

-- Zrobiłbym dwa oddzielne oleje, nie chciałbym rozcieńczać mojego RSO CBD.Im silniejszy i
bardziej uspokajający, tym lepiej będzie działał jako lek.JB

„Skoro  robisz  to  od  jakiegoś  czasu,  czy  sugerowałbyś  trzymanie  się  olejów  o  wyższej
zawartości THC, w przeciwieństwie do olejów o wyższej zawartości CBD?Nie chcę iść drogą
Charlotte's  Web,  ponieważ  widzieliśmy  świetne  wyniki  w  odmianie  o  wyższym THC,  której
używaliśmy.Ale ciekawi mnie Harlequin.Lub jestto zbyt podobne do CW?

-- Ponownie, Kevin, zrobiłbym RSO z najsilniejszego i uspokajającego szczepu z dominującą
indicą, jaki mógłbym dostać.Wtedy może zrobiłabym osobno olejek o wysokiej zawartości CBD i
wtedy pozwoliłabym pacjentowi wybrać to, co dla niego najlepiej działa.W idealnym przypadku
pacjenci mogliby wybierać spośród setek rodzajów olejków.Zupełnie jak w winiarni – każdy lubi
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to, co lubi i nie sposób powiedzieć, które wino przypadnie mu do gustu najbardziej.

Przywracanie wzroku
„Właśnie  zrobiłam  parę  dni  temu  partię  „oleju  konopnego”  i  partię  masła.Podawałem  olej
pacjentce  z  guzem  mózgu,  przed  zażyciem  oleju  była  prawie  niewidoma,  po  miesiącu
przyjmowania oleju prawie w pełni  odzyskała wzrok.Nie uzyskasz takich samych wyników z
masła.Z  masła  uzyskujesz  lecznicze  rezultaty,  jednak  olej  jest  znacznie  bardziej
skoncentrowaną formą leków i działa prawie na wszystko, to jest po prostu niesamowite”. Dion

„Przyjmowane doustnie przywraca matce wzrok.Jest prawnie niewidoma na lewe oko.Kontuzja
pozostawiła ją bez soczewki, a kilka operacji pozostawiło ją z jaskrą.Jest w RSO od półtora roku
– używa go codziennie.Nigdy nie zauważyła, jak bardzo powracał wzrok,  dopóki nie zrobiła
makijażu oczu.Od 40 lat  była niewidoma na to oko, więc nauczyła się robić makijaż oczu z
zamkniętymi oczami.Jedynym sposobem, w jaki mogła zastosować to do swojego zdrowego
oka, było zamknięcie zdrowego oka, pozostawiając ją całkowicie ślepą.Cóż, ostatnim razem,
gdy zamknęła zdrowe oko, zaczęła faktycznie widzieć i skupiać się ze swojego niewidzącego
oka.Makijaż nosi tylko od czasu do czasu, więc nie jest  do końca pewna, ile czasu minęło,
zanim jej wzrok zaczął wracać, ale po ponad rocznym używaniu oleju może teraz rozróżniać
obrazy, kolory, a nawet czytać pewne rzeczy z jej złe oko!Trzymałem paczkę chipsów Lays, a
ona  mogła  czytać  z  drugiej  strony  stołu.Myśli,  że  gdyby  miała  nową  soczewkę,  jej  wzrok
zostałby  całkowicie  przywrócony.Żeby  dostać  nową  soczewkę  musi  być  wpisana  na  listę
dawców narządów- Nie jestem pewien czy jej ubezpieczenie pokryje coś takiego, więc na razie-
Ten olej dał jej cud- cud widzenia tam, gdzie kiedyś była tylko ciemność !Więc powiedziałbym,
że NIE POTRZEBUJESZ KROPLI - tylko stałe dostawy!A teraz zacznij zasadzić lekarstwo!O
tak, ANI NIE MA ŻADNYCH DOWODÓW NA JASKRĘ!” Lindsay

„Używam masła canna na jaskrę i zaczyna działać w ciągu 10 minut.Uczucie odrętwiałego jajka
w moim oku znika i rozjaśnia moje mgliste podwójne widzenie.Nigdy nie miałem bólu ciała, więc
nie wiem, czy to działa na ból, ale jestem przekonany, że tak.Mam 47 lat i nie boli, może to
dlatego,  że  używam  już  masła  canna.Nie  potrzebuję  już  Wellbutrin  ani  Adderall,  konopie
wyleczyły moją depresję i ADD/ADHD.To również pomaga mojemu niepokojowi, lekarz chciał mi
podać Klonopin.Hahahaha łał. Rebeka

„Dzisiaj mój ojciec, który cierpi na zwyrodnienie plamki żółtej i był prawie całkowicie niewidomy
na oba oczy, ponownie udał się do lekarza po przyjmowaniu moich łez Feniksa przez ostatnie 6
miesięcy.Dzisiaj lekarze byli zaskoczeni, ponieważ jego wizja, która nie spowodowała nic poza
pogorszeniem się, zaczęła się poprawiać.Zakończenia nerwowe zaczęły się ponownie łączyć i
dzisiaj testował z 20/20 w PRAWYM OKU.LECZENIE Z KONOPI.Dałem mu Łzy Feniksa, które
nauczyłem się  robić  od Ricka Simpsona.To bardzo  dobry  dzień.To  udowadnia  siłę  konopi”.
Gregg

„OK, więc myślę, że większość naszych czytelników przyzwyczaiła się do tego, że olej konopny
leczy raka, zwłaszcza gdy jest właściwie produkowany i używany, a pacjent postępuje zgodnie z
instrukcjami  Ricka  Simpsona.Wtedy  widziałeś  mnie  mówiącego  o  cukrzycy,  artretyzmie,
Crohnie,  SM  i  wielu  innych  chorobach.Niektórzy  już  to  przezwyciężyli  i  wiedzą,  że  olej
prawdopodobnie  naprawdę  jest  lekarstwem  na  wszystko,  a  przynajmniej  tak  się  wydaje,
niektórzy  nie.Potem  wymyśliliśmy  leczenie  oparzeń  i  usuwanie  starych  blizn  –  proste  do
udowodnienia,  wielu  to  zrobiło.Potem  powiedzieliśmy,  że  olejek  odrasta  włosy  na  łysych
plamach  –  i  takrobi.Potem  wspomnieliśmy  o  zaburzeniach  erekcji  i  wielu  uważało,  że  to
przesada.Ale poczekaj, aż przeczytasz tę opinię:

„Mam dwoje  rodziców,  którzy  potrzebują  nagrania  ich  zeznań!Moja  mama odzyskuje  swoją
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witrynę z powrotem w ślepym oku (po nałożeniu olejku) może teraz widzieć kolory i kształty,
nawet gdy ma zdrowe oko, a mój tata wyleczył swoją cukrzycę”. Lindsay

-- Dziękuję, Lindsay Bunn Rogers, ten uczynił nasz dzień.Jedyne, co mogę powiedzieć, to to, że
prawdopodobnie  jej  wzrok  prawdopodobnie  jeszcze  się  poprawi,  a  także  poleciłabym  jej
stosowanie olejku w czopkach.Czopki na choroby oczu?Oczywiście.JB”

„Od ponad roku biorę RSO na raka… nie tylko zmniejsza to moje guzy, ale mój wzrok poprawił
się  z  -650  do -400.Mój  okulista  nie  mógł  uwierzyć,  jak  bardzo poprawił  się  mój  wzrok.Już
dwukrotnie musiałem wymieniać okulary”. Debby

Zwierzęta - Referencje
„Wyleczył  naszego  byka  mastiffa.Dostał  4  miesiące  życia  prawie  11  miesięcy  temu  po
zdiagnozowaniu naczyniaka krwionośnego!Tak się cieszę, że znaleźliśmy Ricka Simpsona i olej
z konopi!” Amanda

„Nie miałem pojęcia o marihuanie leczniczej.Nasz 14-letni pies jest super posłuszny i możesz
położyć stek na podłodze, wyjść z pokoju, a ona go nie tknie, chyba że powiesz ok.Cóż, było
tam trochę masła, które mięknęło przy ogniu przez kilka minut, a Dusty Dog musiał wiedzieć, że
jest dobre, ponieważ zjadła dużo!Było to około 30 silnych dawek dla ludzi podczas jednego
posiedzenia.Czułem  się  bardzo  źle,  zwłaszcza  gdy  jej  nogi  ustąpiły  i  zapadła  w
półśpiączkę.Zostałem z nią i wstrzykiwałem jej wodę z cukrem do ust przez następne dwa dni,
potem obudziła się, zwymiotowała na zielone rzygi, zrobiła duże zielone gówno, potrząsnęła i
od tamtej pory jest jak nowy pies.Była jak szczeniak.Na początku sprowadzałem to do bycia
szczęśliwym, że żyję, ale to było coś więcej.To było tak, jakby ktoś zresetował ją do ustawień
fabrycznych.To sprawiło, że przyjrzeliśmy się właściwościom leczniczym i odkryliśmy historię
Ricka Simpsona”. Adam

„Rak CLCT-1 z limfocytów T u niektórych dzieci zniknął!

Będziemy chodzić do weterynarza tylko na testy co trzy tygodnie na CBC do pomiaru poziomu
wapnia i  FNA do monitorowania  czerwono-białej  morfologii  krwi  pod kątem nowotworowych
komórek  T.Nie  potrzebuje  już  przepisanych  leków,  ale  przez  resztę  życia  będziemy  ją
codziennie  podawać  na  Olejek  Ricka  Simpsona,  który  leczy  raka.Jesteśmy  Wdzięczną
Rodziną”. Jakiś dzieciak

„Mój pies ma kostniakomięsaka (rak kości).Tydzień temu amputowano mi nogę, a on ma zacząć
chemo za tydzień.Wraz z jego rakiem zwykle rozprzestrzenia się do płuc, 95% psów umiera na
raka płuc w ciągu roku.Gdyby to był twój pies, zacząłbyś teraz olej i nadal robił chemię, czy nie
chemio i  zwykły  olej?Dla  ludzi  zaczynasz od ziarna ryżu,  z  psem o wadze 70 funtów,  czy
zacząłbyś od trzeciego z tego dwa razy dziennie?Dziękuję za przeczytanie tego i niecierpliwie
czekam na twoją odpowiedź.” Eda

„Eda,  olejek uratował  naszego ukochanego psa Sophie.Umierała.Daj swojemu psu olej  JAK
NAJSZYBCIEJ ...Chemia ją zabije.Modlitwy z tobą...” Brewster

„Leczyłam guza mojego psa na uchu za pomocą RSO...To było OGROMNE, a teraz NIE MA!!!!”
Andrea

„Mój  pies  miał  guza,  którego  weterynarz  nie  chciał  operować!!Jest  ciągle  otwierany  i
zarażany.Użyłem mojego oleju RSO zmieszanego z olejem kokosowym i nakładałem miejscowo
codziennie, aż guz zniknął.Żadnego wzrostu wewnątrz ani na zewnątrz mojego chłopca!!” Borys

„Mamy troje futerkowych dzieci w wieku 10, 9 i 8 lat, które codziennie leczę RSO jako środek
zapobiegawczy.Z wielkim sukcesem leczyłem ich różne rany i miejscowe skazy.Dziękuję Rick!”
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Wirginia

„Właśnie  dostałam świetne  wieści  o  psie  moich  przyjaciół,  którymi  po  prostu  musiałam się
podzielić!Kilka  miesięcy  temu  jej  pitbull  Maximus  miał  guza  w  jednej  z  tylnych  nóg,  który
wymykał się spod kontroli.Weterynarz powiedział mojemu przyjacielowi, że musi zapłacić ponad
3 tysiące za amputację nogi, bo inaczej się rozprzestrzeni i umrze w ciągu roku.To było około 4
miesiące temu.Wtedy, kiedy zobaczyłem jej status dotyczący planowanej operacji, wysłałem jej
wiadomość i zasugerowałem karmienie go olejem z konopi indyjskich.Pomyślała, że  spróbuje
naturalnego  leczenia,  zanim  zrobi  coś  drastycznego  i  nieodwracalnego,  jak  amputacja.Na
szczęście dla niej (i Maximusa), odkąd mieszka w Kalifornii, miała już kartę Cannabis.Poszła
więc do apteki z konopiami indyjskimi i kupiła trochę.Karmiła go 1 kroplą oleju wielkości ziarnka
grochu,  dwa  razy  dziennie  do  posiłków.Od  razu  powiedziała,  że  zauważyła,  że  odczuwa
mniejszy ból i czuje się znacznie bardziej komfortowo.Poza tym jego nawyki żywieniowe wróciły
do normy.Po kilku tygodniach mógł nawet biegać bez utykania, więc odwołała jego operację i
trzymała się naturalnego leczenia.Właśnie wróciła do domu z dzisiejszego badania weterynarza
i  dowiedziała  się,  że  jego  guz  jest  CAŁKOWICIE  ZNIKNIĘTY.Nie  pozostał  żaden  ślad
guza.Weterynarz był naprawdę zszokowany, kiedy powiedziała mu, jak go wyleczyła.

FYI: To trzeci pies, którego znam, który został uratowany przez olej z konopi.Znam też wielu
ludzi, którzy również zostali ocaleni.Jeśli NADAL uważasz, że konopie indyjskie nie leczą raka,
oznacza to, że nie zwracałeś na to uwagi.Znam prawdę od lat i nigdy nie znalazłem nikogo, ani
zwierzęcia, ani człowieka, komu olej z konopi nie zdołał uratować”. Lara

„Mam sąsiada,  który  skutecznie  usunął  guzy  u swojego psa w ciągu miesiąca,  podając  jej
lek.Kontynuuj i tak, bardzo małe dawki, ponieważ Rick stwierdził, że ich metabolizm jest bardzo
wysoki, więc stają się lepsze znacznie szybciej niż my. Stado kuropatw

„Tak, to pomoże twojemu psu.Mój pies miał drgawki, ale nie jeden po tym, jak zacząłem go na
oleju!” Szelagh

„Używamy go do leczenia jaskry naszych ukochanych psów rasy basset hound.Ma 12 lat, a jej
odczyt ciśnienia w oku wynosił od 60 do 70. Powiedzieli, że być może będą musieli usunąć oko,
jeśli dojdzie do 80, więc zaczęliśmy używać oleju w ciągu ostatnich kilku miesięcy, a jej ostatni
test ciśnienia w oku zmierzył TYLKO 8! !!To jest poniżej normalnego poziomu ciśnienia w oku i
okulista  zgadza  się,  że  jest  to  dobrze  udokumentowane w leczeniu  jaskry.Dajemy jej  tylko
bardzo małą ilość główki od szpilki dziennie i wszystko, co większe, jest naprawdę upalona, ale
po prostu dobrze śpi i widać poprawę wzroku, gdy się budzi.Olej pomógł mi również pozbyć się
leków rozrzedzających krew warfaryny, których tak bardzo nienawidziłem, a także zażywam go
codziennie i nigdy nie czułem się lepiej, i łączyć z dietą wolną od GMO tam, gdzie to możliwe, z
ogólnie dobrym jedzeniem i ćwiczeniami fizycznymi i  naprawdę jestem nową osobą.Moc dla
tego NIESAMOWITEGO oleju i podziękowanie Rickowi i wszystkim promującym tę niesamowitą
roślinę leczniczą.” Dziekan

„BÓG  BŁOGOSŁAWI  JB  i  Rickowi  Simpsonowi  za  Twoją  lojalność  wobec  ludzi,  którzy
najbardziej  Cię  potrzebują.Będę robił  swoje,  kiedy  będę mógł,  aby  pomóc ludziom,  których
znam, którzy desperacko tego potrzebują.Moja córka zrobiła trochę z trymowania na guza u
swojego psa.Przez cztery dni użytkowania powiedziała, że  wyglądało to tak, jakby zaraz miał
odpaść.Wciąż czekam na ostateczne efekty.BÓG przed CHEMIKĄ!” Greg

"Niesamowita historia!Robię i biorę RSO na utrzymanie zdrowia, ponieważ moja rodzina miała
dużo raka.Zacząłem podawać go moim psom, ponieważ obaj mają małe guzy, a mój owczarek
szetlandzki ma toczeń krążkowy, formę psiego tocznia.To niesamowite!W ciągu kilku tygodni
jeden z guzów psa skurczył się o 70%, a drugi pies z toczniem radzi sobie niesamowicie!Po raz
pierwszy od lat goi się jej czerwony, opuchnięty i bolący nos!Próbowałem recept, sterydów, diety
i nic nie pomogło.RSO leczy tocznia mojego psa, wiem, że to może pomóc ludziom też!♥♥♥.
“Ashley
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„Błogosław KAŻDEMU, kto leczy zwierzęta!!Wyleczyłem OBA moje psy z raka.Rak macicy na
jednym.Rak skóry z drugiej.OBA są całkowicie utwardzone.I leczę również ogromne oparzenia
trzeciego stopnia na lewym ramieniu za pomocą RSO.Pobłogosław RS i JB!!!!!!” Chochlik

„Zabrałem psa do weterynarza,  ponieważ utykał.Doktor  wziął  prześwietlenia i  pokazał  mi je
(widziałem masę w jego ramieniu) i powiedział mi, że ma około dwóch tygodni.Przepisali mu
dużo leków przeciwbólowych i to sprawiło, że był tak chory i myślę, że widział i słyszał różne
rzeczy.

W każdym razie mój przyjaciel robi ssawki cukierkowe z olejem THC, więc przestałem brać leki
przeciwbólowe i dawałem mu 1/4 ssawki co 4 godziny, a on spisał się świetnie, nawet zaczął
znowu  jeść.Krótko  mówiąc,  zabrali  go  z  powrotem  2  tygodnie  później  i  ponownie  zrobili
prześwietlenie  i  zniknęło,  lekarz  powiedział,  że  nigdy  wcześniej  nie  widział  czegoś
takiego ...Opublikuję zdjęcie...OLEJ NAPRAWDĘ DZIAŁA...ŻADNE BARDZO ___” Tammy

„Bez  Ciebie  i  Twojej  wiedzy  nie  byłbym  w  stanie  pomóc  przyjaciołom  i  innym  ludziom  w
rozpaczliwej  potrzebie.To  takie  dobre  uczucie  w  środku,  kiedy  widzisz,  jak  im
pomogłeś.Kontynuuj  rozpowszechnianie  informacji,  będę.Pomaga  nawet  przy  artretyzmie
mojego psa.Powstrzymałem go utykającego w 2 dni. Kryształ

„Usunąłem guza rakowego na twarzy mojego psa Ellie.Tak się składa, że jest moją najlepszą
przyjaciółką.Trzy słowa opisujące Ricka…bezinteresownego postępowego lidera.”

„Tak jak Rick wie, używamy RSO na naszych psach i koniach razem z nami.Wydaje nam się, że
zwierzęta  reagują  znacznie  lepiej  niż  ludzie.Przypisujemy  to  nie  tylko  liczbie  posiadanych
receptorów, ale naprawdę są niewinnymi pacjentami”. Brewster

„Zacząłem mojemu psu około połowy wielkości ziarna ryżu dziennie w nocy, dopóki się do tego
nie przyzwyczaił.Należy pamiętać, że sprawi to, że pies będzie śpiący i może być oszołomiony,
ale tak jak powiedział JB, szybko na to reagują.Leczyłem ją z powodu guza bezpośrednio na
samym guzie, a także podawałem doustnie 2 razy dziennie i zadziałało w niecały miesiąc, guz
zniknął.Powodzenia!" Feniks

„Najlepiej wytrzeć go na języku – niektóre psy uwielbiają ten smak – może je uspokoić, a może
nawet spowodować nietrzymanie moczu, więc nie martw się, że nic im nie jest.Dla psów dieta z
surowego  mięsa  i  kości  jest  również  idealna  i  pomoże  w  walce  z  rakiem.Znajdź  też
homeopatycznego weterynarza”. Whitney

„Oba moje psy codziennie otrzymują olej (konserwacja).Gdyby było to niebezpieczne dla psów,
to z pewnością pies zjadający około 1,5 grama oleju bez wcześniejszego doświadczenia miałby
poważne skutki uboczne, inne niż spanie i sikanie do łóżka.Z 5 psów, które leczyłem olejkiem,
każdy miał więcej energii i pozytywnie zareagował na leczenie.Byli w wieku od 4 miesięcy do 10
lat  i  leczyli  wszystko,  od skaleczeń po raka.To jedyne lekarstwo,  jakie otrzymują  moje  psy,
używam Holistycznego Weterynarza i ona za mną je leczy.

Każdego psa (od 20 do 80 funtów) zaczynałem od około 1/4 ziarna ryżu na dawkę.Podobnie jak
ludzie, wszyscy mają różne tolerancje, ale nie widziałem potrzeby rozpoczynania od mniejszej
dawki niż ta.Najgorsze, co się zdarzy, to się naćpają, jeśli wydają się być niewygodne, po prostu
połóż  się  z  nimi,  zrelaksują  się,  ponieważ będziesz  zrelaksowany  i  pójdą spać.A kiedy  się
obudzą,  będą  pełni  energii,  co  jest  zgodne  z  każdym psem.Dawki  można  zwiększać  dość
szybko, co kilka dni.

Jeśli  psom  nie  podobało  się  to,  czego  z  tego  doświadczyły,  nie  brałyby  smakołyków  ani
jedzenia, na które go nakładałem.Wydaje się, że nie mają problemów z jedzeniem ekstraktu z
pestek  winogron,  pozostawiając  go  w  miskach,  ale  kawałek  jedzenia  z  olejem  nigdy  nie
pozostaje w tyle”. Sójka
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„Kilka  lat  temu  zacząłem  widzieć  coraz  więcej  odniesień  do  „Rick  Simpson  Oil”  i  będąc
długoletnim użytkownikiem konopi, byłem bardziej niż zainteresowany.W tym czasie straciliśmy
naszego Golden Retrievera z powodu raka krwi zwanego Hemangiosarcoma, z którego chorują
Goldens.Zabił ją 3 tygodnie po postawieniu diagnozy przez naszego weterynarza.W najlepszym
razie paskudny szybki rak.

W tym czasie moja żona i ja zaczęliśmy wytwarzać i używać RSO, jako środka kontrolowania
zarówno  mojego  stwardnienia  rozsianego,  jak  i  uszkodzenia  nerwów  rdzeniowych.Golden
Retriever  jednego  z  naszych  przyjaciółnagle  zachorował  i  zdiagnozowano  u  niego
Hemangiosarcoma, i dano mu maksymalnie 2 tygodnie życia z weterynarzem.Skonsultowałem
się z właścicielami i zaczęliśmy dawkować psu Betty RSO około jednej dawki wielkości ziarna
ryżu dziennie z jedzeniem.

W ciągu 3 do 5 dni była nie tylko UP i OKO, ale faktycznie biegała i grała ponownie.Przez cały
dzień ściga swoich mistrzów Mountain  Bike  po lokalnych drogach gruntowych i  wydaje  się
zdrowsza  niż  kiedykolwiek.Podczas  jej  ponownej  wizyty  u  weterynarza,  początkowo  był
zdezorientowany z powodu swojej wcześniejszej diagnozy i spodziewał się, że umrze szybko,
podobnie  jak  wszystkie  inne  zwierzęta,  które  zdiagnozował  prawidłowo.Następnie  zrobił
natychmiastowy  zwrot  i  oświadczył,  że  OCZYWIŚCIE  źle  zdiagnozował  jej  stan,  ale  gdy
powiedziano mu o jej leczeniu za pomocą RSO, zrobił kupę na ten pomysł i powiedział, że nie
ma  medycznych  dowodów  na  jego  skuteczność.Jego  odmowa  wiary  w  prawdziwy  „cud
medycyny”  jest  dowodem  jego  członkostwa  w  Towarzystwie  Twardogłowych  Niewierzących
[Lekarzy].

RSO miało dramatyczny wpływ na moje stwardnienie rozsianejak dowodzą ciągłe testy, które
robię, aby śledzić postęp choroby [gry komputerowe, ta sama gra, ta sama wersja, inny rok,
właściwie  robię  to  szybciej  i  dokładniej].Schudłem  i  jestem  zdrowszy  niż  kiedykolwiek,  po
całkowitym odstawieniu wszystkich leków farmaceutycznych, które medycy stosowali mi przez
15 lat.I, może nie bezpośredni skutek OF, ale mimo to nabrałem siły przez używanie RSO, PO
50 LATACH palenia tytoniu udało mi się wreszcie, 60 dni temu, zgasić ostatniego papierosa i
wyrzucić wszystkie popielniczki.Jestem BARDZO DUMNY z tego faktu i wdzięczny za siłę, którą
RSO dało mi do walki z moimi codziennymi demonami.Świat jednak teraz bardziej śmierdzi!!!!!
Ponadto około 250 dolarów miesięcznie wydawanych na tytoń może teraz zostać wykorzystane
na żywność o wyższej jakości i lepszą ocenę ŻYCIA.Dziękuję Rick i JB.Zmieniłeś życie mojej
rodziny na lepsze!!!!!Uwielbiałem twoją książkę !!!” znak

„Mój kot dostawał 1/4 -1/3 ziarna ryżu wielkości 2-3 razy dziennie, aby leczyć swoje przewlekłe
zapalne  ZUM,  kiedy  wielokrotne  rundy  płynów,  antybiotyków  i  leków  nie  mogły,  również
wprowadziło go na surową dietę i nie miał to się powtórzy.Oczywiście w przypadku raka użyłbyś
większej dawki.Generalnie staram się znaleźć dawkę, która nie wydaje się drastycznie na nich
zbytnio  wpływać  -  nigdy  ich  nie  skrzywdzi,  ale  właściciel  zauważy  senność,  nietrzymanie
moczu, być może trochę pijaństwa.Oczywiście w przypadku raka nie obchodzi cię to - po prostu
zwiększaj je tak szybko, jak to możliwe, stopniowo do wyższych dawek.

To  jest  dla  "utrzymania"  -  na  przykład  mój  pies,  który  miał  oko  usunięte  z  jaskry  (i  robi
NIESAMOWITE) ma ryzyko, że jej drugie oko stanie się jaskrą, więc dawkuję mu co najmniej
dwa razy  dziennie  trochę  oleju  i  znalazłem dobry  dawka,  która  nie  powoduje  nietrzymania
moczu itp., ale nadal otrzymuje olej.Kazałem jej wziąć więcej przed okiem na ból.Naprawdę
czuję,  że  olej  pomógł  jej  bardziej  niż  konwencjonalne  leki  przeciwbólowe  po  operacji  -
pierwszego lub drugiego dnia miała 1-2 dawki leków przeciwbólowych weterynarza rx'd, potem
poszedłem tylko do RSO, już w dzień po operacji  Chciała znowu grać w piłkę i  była i  jest
szczęśliwą  dziewczyną.Chloe  faktycznie  zliże  RSO z  mojego  palca  -  w  przeciwieństwie  do
mojego kota, który go nienawidzi.KUPA ŚMIECHU (…)

Nie  uważam,  aby  RSO  powodowało  niepokój  u  zwierząt  -  wrażliwość  na  światło  można
zauważyć przy wyższych dawkach.
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Użyłem nawet RSO na mojej fretce - był bardzo stary i pewnego dnia obudził się bardzo słaby,
może miał wylew.Dałem mu maleńkie dawki RSO przez cały dzień, żeby tylko mógł spać – tego
wieczoru wydawało się, że się budzi – potrząsając głową i zachowując się jak moje psy, kiedy
jedzą marihuanę. czy przynajmniej nie odczuwa bólu ani cierpienia - miałem pół pomysłu, że się
obudzi - niestety zmarł, ale jego jakość życia do ostatniego dnia była świetna, więc czuję, że
RSO  dało  mu  najlepszy  ostatni  dzień  możliwy.Wiem,  że  nie  odczuwał  bólu  i  spał  bardzo
spokojnie  i  wiem,  że  nie  było  za  dużo  RSO,  ponieważ  był  podawany  rano  i  wczesnym
popołudniem, a potem nic i sprawdziłem go bardzo późno tego wieczoru, po prostu spał - mógł
się obudzić, ale chciał tylko spać”. Whitney

-- Najlepsza jakość życia do końca, to również ma ogromne znaczenie, gdy w grę wchodzi
olej.Dziękuję, JB

„Jestem pewien, że już wcześniej odpowiadałeś na to pytanie.Jaka jest zalecana dawka dla psa
rasy  Mastiff  Angielski,  który  waży  około  135  funtów?Ma  bardzo  duży  wzrost  w  okolicy
pachwiny.Szczerze mówiąc, wygląda to na trzeci worek na piłkę.Ma około 12 lat i chciałbym
zobaczyć, czy leczenie RSO poradzi sobie z tym wzrostem.Dzięki!"

-- Janette, w zasadzie zawsze jest tak samo, zaczynasz od małych dawek (pół ziarenka ryżu lub
mniej, 1-2-5 mg) trzy razy dziennie, widzisz, jak pacjent reaguje, a następnie zwiększasz dawkę
co cztery dni lub za każdym razem, gdy podajesz psu/pacjentowi olejek.Następnie utrzymujesz
je na gramie dziennie, aż zostaną w 100% wyleczone, a następnie upewniasz się, że nadal
jedzą dawki podtrzymujące.JB

„Wczoraj Chloe, u mojej 8-letniej wysterylizowanej foksterierki Heeler zdiagnozowano jaskrę w
jednym  oku.Ciśnienie  w  jej  1  oku  było  bardzo  wysokie  i  mogła  być  na  nie  ślepa  na
stałe.Zrobiliśmy pilne leczenie płynami dożylnymi i mannitolem, a ona jest na kilku lekach.Presja
spadła trochę, ale nie za bardzo, a teraz nie cieszy się przystosowaniem do życia na wpół
ślepego.Chcę ją traktować RSO, ponieważ było to niesamowite dla mojego chłopaka i mojego
własnego  bólu,  i  naprawdę  wierzę  w  olej  i  historie,  które  ludzie  tutaj  opowiadają,  są
niesamowite.Nie chcę, żeby Chloe dostała jaskry w drugim oku i chcę wyleczyć wszystko, co
mogę w chorym oku.Rozumiem, że olejek pomógł wielu zwierzętom i byłbym bardzo szczęśliwy,
gdyby  Chloe  odzyskała  wzrok,  a  nawet  wzrok  w chorym oku...Dzięki  za  pomoc  lub  radę!”
Whitney

--  Whitney,  po prostu daj jej  olej.Niektóre olejki  są lepsze na jaskrę niż inne.Najłatwiejszym
sposobem sprawdzenia, jak skuteczne może być, jest przyjęcie dawki i obserwowanie jej oczu
rano.Jeśli  są czyste,  poszukaj  innego szczepu lub kombinacji  szczepów.Jeśli  masz na nich
dużo  rzeczy  do  wyczyszczenia,  najprawdopodobniej  jest  to  dobre  obciążenie  do  obniżenia
ciśnienia wewnątrzgałkowego.Najlepsze życzenia, JB

„Dzięki JB!Wczoraj myślałem, że robimy niesamowite postępy, oko było czyste (wyciągałem z
nich maź przez cały dzień), a źrenica nie była w pełni rozszerzona i chociaż nie pasowała do
źrenicy  drugiego  oka,  myślałem,  że  reaguje  na  światło,  ale  dziś  rano  znów  wygląda  na
pochmurno.Może w jasnym świetle tak jak wczoraj będzie wyglądało lepiej...  Ile i  jak często
polecasz jej  dozować?Do tej  pory robiłem bardzo małą dawkę grochu,  ona ma tylko 30 # i
wydaje się, że ma to na nią wpływ, te psy zawsze uwielbiały jeść łodygi i liście lub karaluchy,
palić itp.,  więc mogę powiedzieć, kiedy jest dotknięta olej też i  wydaje się, że działa na nią
trochę podobnie, jak gdyby jadła łodygi, to mnie jednak nie martwi, wydaje mi się, że to znaczy,
że „działa””. Whitney

-- Whitney, dałbym jej to z czymś dobrym dwa lub trzy razy dziennie.Im więcej w nią wejdziesz i
im szybciej, tym lepiej.Nawet jeśli musi spać dzień lub dwa, kogo to obchodzi.Odrobina śpiączki
po konopiach nie zaszkodzi.JB

"Dla  mnie  brzmi  dobrze!Zrobię  to  dzisiaj.Wczoraj  też  była  nieźle  postrzelona.Dzięki  za  tak
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szybką odpowiedź JB!” Whitney

„1/2 wilka 1/2 husky moich przyjaciół uwielbiał jeść haszysz, a kiedy miał roślinę doniczkową w
swoim  salonie,  psiak  ją  pilnował.Musieli  przekupić  go  smakołykami,  żeby  go  od  tego
odciągnąć.Mam  wrażenie,  że  o  wiele  więcej  dzikich  zwierząt  zjadało  konopie  niż  nam  się
wydaje”. Piotr

„Mój  boston terrier/mops kradnie mój,  jeśli  tego nie ukryję!!LOL… wygląda jak kiwająca się
głowa, kiedy jej to uchodzi na sucho. Sarah

„Moja jama też uwielbia chwasty!Przycinam, ona jest właśnie tam, błagając o liście...” Melody

„Mój husky kradnie moje olejne babeczki przy każdej okazji...Jestem prawie pewien, że wie, jaki
efektma też na niej...Może dlatego, że dałem jej wszystkie moje zapasy do gryzienia, kiedy była
szczeniakiem. Brian

„Zwierzęta wiedzą, czego potrzebują i będą używać tego, czego potrzebują — mądrze!” Sheri

„Jednak zacznij od małych dawek, za dużo, a oni zaczynają tracić kontrolę nad mięśniami”. Zac

„Mój pies zjadł wczoraj część rośliny, ponieważ wiedział, że pomoże to jego żołądkowi po tym,
jak dostał resztki tłuszczu obiadowego z kurczaka i zjadł jego porcję, dużo chodziła, a później
zwymiotowała i odpoczęła wygodnie.Zgadnij, co było w jej rzygach - liście doniczkowe.Mądry
pies." Donna

„Myślę, że to było w latach 70. FDA po raz pierwszy poinformowała, że konopie zabijają komórki
rakowe…wiem tylko, że rak żołądka mojego kota zniknął, teraz dobrze się odżywia, przybiera
na wadze i biega jak nowy kociak…” Tony

„Daję  mojemu  19-letniemu  kotu  zdekarboksylowaną  marihuanę  od  grudnia  2011  roku.Była
bardzo ospała, cieknąca kupa, oznaki starości kotów...znajomy, który pracował u weterynarza,
zasugerował, żebym dała jej 1/4 aspiryny, 1/4 t metamucil...robiłem to przez kilka dni, a potem
postanowiłem  spróbować  marihuany...Co  kilka  dni  posypuję  jej  mokrą  karmę  niewielką
ilością...ona wciąż jest z nami!!!” Lori

„Tak, wyleczyłem mojego kota z raka w czerwcu, kiedy weterynarz kazał go uśpić.Po prostu
nakarmiłem go olejem iw ciągu 10 dni śmiertelny guz zniknął!Weterynarz powiedział, że to cud!”
Charlie

„Miałam  klientkę,  która  leczyła  guz  jej  kota  i  to  samo  się  stało  –  po  prostu  wyskoczyło,
pozostawiając po sobie tylko błyszczącą, nową skórę”. Sita

„Podaj kotu olej w taki sam sposób, jak człowiek…>ZJEDZ GO!Wyleczyłem mojego 14-letniego
kota z guza w ustach, karmiąc go olejem z konopi przez półtora tygodnia...potem PUF!...>ZNIK!
Mój weterynarz powiedział: „Cuda się zdarzają”.

- Miał rację, Charlie, cuda zdarzają się niespodziewanie często w obecności oleju.Dziękuję i
życzę Tobie i Twojemu kotu.JB

„Moje  12-letnie  laboratorium  miało  ten  sam  problem  z  rosnącymi  grudkami  i  zapaleniem
stawów, kiedy brała olej Simpsona przez ponad 6 miesięcy i straciła prawie 20 funtów (miała
nadwagę) i czuje się o wiele lepiej i łatwiej sobie radzi.Jej guzy też zniknęły!Nie jestem pewien,
ile teraz bierze, ale to więcej niż 3 ziarenka ryżu”. Andrea

„JB,  zrobiliśmy  jej  kilka  partii,  ponieważ  robimy  jej  nową  partię  co  2  miesiące,  ponieważ
przyjmuje 1 ml dziennie.Użyliśmy 2 różnych szczepów.Obecnie używa tej samej partii,  która
wyleczyła raka mojego kota”. Charlie

–  Rick,  muszę  ci  podziękować.U  mojego  ukochanego  14-letniego  kota  1  czerwca
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zdiagnozowano  raka  płaskonabłonkowego.Wyleczyłem  go  RSO  w  JEDEN  TYDZIEŃ!
Weterynarz mówi, że to cud.Zabrałem go z powrotem do niego 8 czerwca, a on zapytał mnie,
czy to ten sam kot, ponieważ guz w jego ustach prawie zniknął, a on w pełni spodziewał się, że
wrócę,  aby  go  uśpić.Teraz  jest  prawie  całkowicie  wyleczony.Bardzo go kocham i  musiałam
podziękować za podzielenie się tym, jak prawidłowo zrobić lek ZA DARMO!”

„U mojego kota w czerwcu zdiagnozowano „szybko rozwijającą się, agresywną, nieuleczalną,
nieoperacyjną” formę raka, raka płaskonabłonkowego w jego przegrodzie, który jest tak brzydki,
jak  się  wydaje.Dostał  maksymalnie  1-3 miesiące,  a mój  weterynarz  delikatnie  zasugerował,
żebym „popuściła go teraz”.Płakałam, myślałam o tym i zdecydowałam, że po prostu nie mogę
patrzeć, jak umiera.Wszedłem do Internetu i odkryłem, że istnieje wiele lekarstw na raka.Zaczął
podawać mu szereg suplementów itp.Radził sobie dobrze, ale rak wciąż rósł i wpływał na jego
oddychanie.Guz  w  końcu  zaczął  rosnąć  na  drugą  stronę  nosa,  aw  grudniu  zaczął  się
pogarszać.Pomyślałem, ok, już czas.

Potem odkryłem konopie indyjskie i to, jak może zabić raka.Krótko mówiąc, Ted bierze RSO od
grudnia.Na początku było trochę sytuacji, aby dostać odpowiednią małą dawkę, ponieważ jest
kotem.I znacznie mniejszy niż człowiek.Śpi DUŻO lepiej, oddycha lepiej, kiedy śpi, apetyt wrócił,
choć nie do tego, jaki był kiedyś.To wszystko jest podróżą w toku i nie wiem, jak się skończy.

Jednak guz wydaje się spłaszczać, choć bardzo powoli.Myślę, że gdyby to nie był taki paskudny
rak, prawdopodobnie zostałby uzdrowiony kilka miesięcy temu.Mój weterynarz jest zachwycony
i pod wrażeniem tego, jak sobie radzi.Więc po prostu biorę to dzień po dniu i cieszę się, że
większość z tych dni wydaje się być dobrymi dniami.Jego maksymalna data wygaśnięcia to
wrzesień zeszłego roku, więc ma się dobrze”. Anne-Marie

„Tak!!!!Ja też mam kociaka z konopi.Wysokiej jakości olej z konopi zaoszczędził mi wydawania
4800 dolarów weterynarzom na rzeź...mam na myśli uh...zrobić operację na uchu mojego kota,
aby usunąć guza.Brawo dla Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

„Substancja  typu  RSO  uratowała  życie  40-funtowemu  psu  –  olej  ekstrahowany  etylem,
identyczny z RSO, użyty do uratowania mojego psa, który wypił środek przeciw zamarzaniu
sąsiada.Weterynarz powiedział przez telefon, że skończyła, zbyt późno i prawdopodobnie nie
przeżyje 40-minutowej jazdy do eutanazji. Poradzono mi, żebym ułożyła ją wygodnie.

Moja wierna towarzyszka pieniła się na ustach, miała częste drgawki, była mocno przegrzana, a
gardło tak spuchnięte, że ledwo mogła oddychać, zanikała i traciła przytomność. Zdecydowanie
umiera, bez wątpienia.Próbując ułatwić jej odejście z tego świata, podgrzałem 1/2 grama oleju
w  łyżeczce  masła  i  dosłownie  wepchnąłem  ją  do  gardła  palcem,  wpychając  otwór  w  jej
nabrzmiałym  gardle.W  ciągu  dziesięciu  minut  przestała  pienić  usta,  jej  gorączka  spadła,
oddychała normalnie, wszystkie konwulsje i drgawki ustały.

Chętnie piła wodę, po czym położyła się spać na 12 godzin i obudziła się w pozornie idealnym
stanie,  biegając  i  bawiąc  się  w  ciągu  kilku  minut  od  przebudzenia.Powiedziałem  mojemu
weterynarzowi i poprosiłem ją o opublikowanie tego wydarzenia w studium przypadku, a ona
odmówiła, twierdząc, że marihuana jest toksyczna dla psów!” Alan

„Mam psa, któremu przydarzyło się to samo.Miała guza wielkości piłki do softballu na klatce
piersiowej ze stanem zapalnym całej skóry na klatce piersiowej.3 weterynarzy dało jej 6 tygodni,
jeśli pozwolę tu żyć w bólu.Jeden miał gówno wciągnięte w igłę, gotowe ją zabić.Przywiozłem ją
do domu i 3 dni po rozpoczęciu leczenia wyskoczyło.Dwa dni później wróciła do siebie i była
szczęśliwa”. Bogaty

„Używamy go na naszej 14-letniej chihuahua, która ma drgawki.Kilka miesięcy temu myśleliśmy,
że nie wytrzyma długo, więc pomyślałem, dlaczego nie spróbować oleju?W ciągu jednego dnia
była jak zupełnie nowy pies!Odżywiała się lepiej, czuła się rozbrykana i chciała się bawić!Te
rzeczy naprawdę działają na wiele rzeczy!” Mindy
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„Otrzymaliśmy  szczeniaka,  który  został  stratowany  przez  bardzo  dużego  człowieka.To
chihuahua-zabawka, miała ściągacz o wymiarach cztery na cztery cale, który zakrywał jej całą
dolną połowę.Zrobiła się naprawdę źle i zaczęła marznieć, więc zdecydowałam, że próbowanie
łez nie może jej zbytnio zranić.

Kiedy po raz pierwszy podałem jej dawkę, ledwo mogła ruszać głową.Z radością jednak mogę
powiedzieć,  że  po  tygodniu  łez  trzy  razy  dziennie  jest  wesołą,  zdrową  i  jęczącą  małą
dupeczką.Dzięki Rickowi i JB za ujawnienie nam prawdy.Moja żona i ja wierzymy, że uratowały
ją łzy.

Nie zapominajmy, że 3 razy dziennie dawkowałem chihuahua-zabawkę, która była mniejsza niż
funt z gramem RSO.To 3 gramy dziennie dla szczeniaka, który ważył mniej niż funt i był u progu
śmierci  z  powodu  nadepnięcia  przez  chłopca  ważącego  ponad  300  funtów.Gdyby  konopie
rzeczywiście były toksyczne, kaimana nadal nie byłaby z nami, szalona i skakałaby na palenie
trawki”. Jozue

„Używam go na moich psach.Ale trochę mniej,  niż używalibyśmy na siebie.mam 12 latktóry
został przejechany i musiał usunąć biodro, a nie wymienić...REMOVED!4 tygodnie w...Żadnych
blizn  po  operacji,  spacery,  nadal  kuleje,  ale  dobrze  sobie  radzi,  a  zamiast  leków
przeciwbólowych użyłem oleju… działał świetnie!” Laleczka

„Dałem to naszej wówczas 13-latce, aby pomóc jej z zapaleniem stawów w tylnych nogach i
biodrach...niespodzianka, dostaliśmy nie tylko sprężystego psa, ale także 4 szczenięta.Nie ma
mowy, żeby była w stanie wypić jeszcze litr, a wszyscy są zdrowi i świetnie sobie radzą!Kocham
RSO!” Julia

„Mój pies miał problem ze skórą (wysypka, która spowodowała wyrwanie sierści) i nawracającą
infekcję ucha.Nie miałem RSO, ale dałem mu nalewkę zrobioną przez mojego przyjaciela.Jego
futro odrosło, a infekcja ucha ustąpiła.Jeśli nalewka zadziałała tak dobrze, myślę, że z RSO
mogłabym go całkowicie wyleczyć.Więc powiedziałbym, że tak, RSO działałoby na raka psa tak
samo jak na ludzi.Błogosław ciebie Rick i ciebie też, JB.

-- Dziękuję, Bette.Twoje myślenie jest logiczne i poprawne.Zwierzęta mają szybszy metabolizm,
więc olej leczy je znacznie szybciej niż ludzi.Przyjemnie jest leczyć zwierzęta olejem, uwielbiają
go zażywać.JB

„Ja  też  kocham  moich  łobuzów.Smokey  jest  nadal  z  nami  dla  tych  z  Was,  którzy  się
zastanawiają.Komórka masowa w stadium 4 nie może powstrzymać łobuza.Zwłaszcza gdy jest
na oleju.Na całe życie.Wielki szacunek." Bocaj

„Używam go na moich psach.Tylko trochę mniej niż byśmy chcieli.Mam 12-latkę, która została
przejechana i musiała mieć usunięte biodro.Nie zastąpiony... usunięty!4 tygodnie w...Żadnych
blizn  po  operacji,  spacery,  nadal  kuleje,  ale  dobrze  sobie  radzi,  a  zamiast  leków
przeciwbólowych stosowałam olejek...Działało świetnie!(…) Mam 9-letniego Rotty'ego, który ma
robaki  sercowe,  okropne  alergie,  bardzo  mało  energii  i  wypada  mu  włosy  na
ogonie.Rozpoczęcie go dzisiaj...Właśnie uratowałem 10-letnią Chihuahua, która ma 3 guzy i
wiem, że to ją naprawi!!!” Laleczka

„Nasz pies wszedł z ogromną łzą na nosie.Mieszkamy na farmie, więc nie jestem pewien, jak to
się  stało.Oczyszczony  nawinięty  i  wypełniony  cięcie  RSO.Poszła  spać.Rana  zagoiła  się
całkowicie.I tak, pił dużo wody.Kolejny dla Ricka!!” pszczoła

„Ciasteczka dla psów RSO OIL z maścią do stosowania miejscowego na rakowe rany na jej
nodze były wielkości ½ dolara.Zaczęła płakać wstając, a jej drżenie było złe.Wiedziałem, że
RSO zadziała...Już następnego dnia wstała bez płaczu i drżenia, a kilka dni później biegała po
podwórku ze swoim małym kumplem Nugget, terierem szczurem.To było 6 miesięcy temu.Jest
teraz jak pies w wieku 6 lat, a nie 12 lat.To jedna z wielu historii, których byłem świadkiem w
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ciągu ostatnich 2 lat.

Moja  historia  jest  znacznie  dłuższa...RSO  uratowało  mi  życie.Nigdy  więcej  opiatów.I  przez
większość czasu bardzo mało bólu.Dziękuję Rickowi Simpsonowi...Pokój z tobą." Ron

„Leczyłem innego mojego przyjaciela, który jest terierem Jack Russell z dużym guzem z tyłu. 'Dr
Jay  powiedział,  że  widział  to  tysiące  razy  i  nie  jest  to  dobre  dla  psa,  gdy  zostanie
zauważone.Cóż, zacząłem podawać mu krople RSO i nałożyłem RSO na guza.Myślałem, że
odejdzie za kilka dni.Jak widziałem ten sam guz u psa przyjaciela.Odszedł kilka dni później.

No cóż, Nugget ma się świetnie, guz przylega do skóry i  nie ma koloru.Wyglądał naprawdę
paskudnie czarny, purpurowoczerwony i krwawiący.W ciągu jednego dnia pęknięcie guza było o
połowę mniejsze, dwa dni później całkowicie zniknęło, a krwawienie ustało i  zostało pokryte
strupem.To było dwa tygodnie temu.Stosuje 1/2 grama dziennie i dobrze to przyjmuje.Dużo spał
przez  pierwsze kilka  dni,  teraz  przychodzi,  liże  i  jest  w porządku.Żadnych  chwiejnych nóg,
Nugget radzi sobie świetnie.Wierzę, że złapałem raka na czas.Guz szybko się kurczy, a on jest
nowym psem.Znowu bardzo zabawny.Jeszcze raz dziękuję Rick S.” Ron

„Myślę,  że ludzie z głównego nurtu mają wyprane mózgi,  a firmy farmaceutycznewiększość
ludzi je z rąk, chciwi ludzie.Najprawdopodobniej nigdy nie będą używać marihuany w szpitalu
ani u żadnego lekarza medycyny zachodniej.Jeśli  nie da się go opatentować, nie przyniesie
pieniędzy  firmom  farmaceutycznym.Na  szczęście  mieszkam  w  Kalifornii,  gdzie  została
zaakceptowana i przyjęta.

Pierwszą partię RSO zrobiłem w zeszłym miesiącu.Podawałem go obu moim psom, ponieważ
oba mają małe guzy, a mój owczarek szetlandzki ma postać psiego tocznia.Nie tylko jeden z
guzów skurczył się o 50% w ciągu kilku tygodni, ale obaj wydają się mieć więcej energii w ciągu
dnia i naprawdę dobrze śpią w nocy.I to nawet wydaje się , że pomaga mojemu Owczarkowi
Szetlandzkiemu  z  jej  toczniem.Daję  im  małe  ziarnko  ryżu  wielkości  RSO,  używając
smakołyku.Też kładę RSO bezpośrednio na jej  nosie jak toczeń zjada to.Za tydzień jej  nos
wygląda najlepiej od co najmniej 4 lat!

Ostatnio zrobiłem też krem  do twarzy z dodatkiem RSO, pamiętam, jak Rick mówił o tym w
swojej książce.Kocham to!Moja skóra z każdym dniem wydaje się gładsza i gładsza.Nawet sam
biorę to doustnie jako środek zapobiegawczy.

Niedawno  z  mojego  ścięgna  podkolanowego  wycięto  łagodny  guz  olbrzymiokomórkowy
pochewki ścięgna.Był wielkości pomarańczy i owinął się wokół mojego kulszowego.Mój lekarz
powiedział, że to bardzo rzadki guz i nie jest pewien, dlaczego się pojawił.Olejek brałem przez
około trzy tygodnie przed operacją.Nie mogę się doczekać, aż otrzymam z powrotem końcowy
raport patologiczny z pomiarem guza.Naprawdę myślę, że kurczyło się od RSO!

Dziękuję  Rick  za  poświęcenie  swojego  życia  tej  sprawie,  wiem,  że  razem  możemy  coś
zmienić.Osoby, które same się „leczą”,  muszą zebrać całą swoją dokumentację medyczną i
rozpowszechnić informacje.Myślę, że jeśli istnieje wystarczający dowód z dobrą dokumentacją,
to możemy mieć szansę, że pewnego dnia będziemy w stanie udowodnić i przekonać główny
nurt o korzyściach z RSO w walce z rakiem.

Jeszcze raz dziękuję Rick.To ludzie tacy jak ty dają mi wiarę w ludzkość.Podtrzymuj swoją wiarę
i determinację i wiedz, że twoja pasja uzdrowiła wielu i uczyniła wierzących z wielu ludzi.Jesteś
piękna." Ashley

„Kolejna  historia  do  dodania  do  książki!Mój  wałach  poślizgnął  się  i  upadł  (może  tylko
przypuszczać, że nie widziałem co się stało) i podarł mu oba stawy skokowe.Staw skokowy u
konia nie jest najłatwiejszą rzeczą do owinięcia i utrzymania w czystości, w rzeczywistości jest
daremny!Możesz kupić  najdroższe chusty,  a one nadal  ślizgają  się i  przyklejają do rany.Po
około  4  dniach  owijania  stawu  skokowego  zrezygnowałem.Nie  pomagało,  kiedy  musiałem
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zdzierać bandaże z jego ran, mocząc je wężem, aby zmiękczyć.On nie był szczęśliwy, ja też,
biedak!!Zwróciłem się do jedynej rzeczy, którą znam, aby leczyć prawie wszystko...RSO!Mamy
słoik  „resztki”  RSO,  którego  używamy  miejscowo  lub  w  fajce,  aby  pomóc  nam
zasnąć.Chwyciłem ten słoik i udałem się do stawów skokowych!!Posmarowałem olejem jego
rany stawu skokowego.Owinąłem je i liczyłem na najlepsze.Nadszedł ranek, okłady leżały na
podłodze straganu (bez niespodzianki) i moją pierwszą myślą było, no cóż, to była strata RSO!
Ale po dalszej inspekcji RSO nadal był przyklejony do ran stawu skokowego i stwardniał do
postaci substancji podobnej do smoły, tworząc barierę dla much i uszczelniając rany.Zostawiłem
to.Nie próbowałem przepakowywać ani nic.Następnego dnia... to samo.

Minęły co najmniej 4 dni, zanim musiałam coś przerobić na jego stawach skokowych, ponieważ
olejek był tak wspaniałym bandażem!

Dzisiaj jest około 3 tygodnia jego kontuzji, założyłem mu stawy skokowe i zajęło mi dobre pół
godziny, aby zdjąć stary RSO ze stawów skokowych, odsłaniając świeżo zagojoną/oczyszczoną
skórę pod spodem.Ponownie zastosowałem RSO i zobaczymy, co dadzą nam kolejne 4 dni.Na
pewno dostanę zdjęcia i udostępnię je.

Dzięki  Rick – Czy myślałeś,  że kiedy zrobiłeś swoją pierwszą partię RSO, przeleje się ona
nawet do świata koni?Jesteś niesamowity!!" Wrzos

--  Dziękuję,  Heather.Olejek  czyni  cuda  dla  koni,  tak  jak  czyni  cuda  dla  wszystkich  innych
zwierząt.Każdy właściciel konia powinien mieć pod ręką wiadro oleju dla swoich koni.Wiesz, jak
to jest z nimi - nigdy nie wiesz, jak cię zaskoczą.JB

„Mój pies miał raka kości.Odmówiłem wszystkich zabiegów, które kazał mi wykonać weterynarz,
nawet  usunięcia ramienia i  nogi.Powiedziano mi,  że on ma 2 tygodnie i  dostał  dużo leków
przeciwbólowych.Zrobili mu tak chory i widział gówno.

Zadzwoniłem  do  przyjaciela  i  dostałem  frajerów  zrobionych  z  oleju.Dałam  mu  go  na  ból  i
zadziałało świetnie.Wcześniej nie mógł chodzić.

Cóż, miesiąc później lekarz nie mógł uwierzyć, że wciąż tu jest i zrobił więcej prześwietleń, a
RAK ZNIKNĄŁ...Jeśli chcesz, pójdę po prześwietlenia przed i po i wyślę je dla Ciebie.To jest
prawdziwe KONOPIE ZABIJA RAKA...” Tammy

„JB, w zeszłym roku powiedziano mi, że mój koń ma 3 miesiące życia, marihuana utrzymała go
przy życiu, ale karmię tylko jej liście, ponieważ jestem kurczakiem, aby zrobić RSO.Miałem to
zrobić, potem Jeannie Herer,  która jest moją kumplem od 8 klasy, kazała mi tego nie robić,
dopóki ktoś tu ze mną nie będzie, bo jestem pustelnikiem i podoba mi się to w ten sposób.W
każdym  razie  tylko  liście  sprawiły,  że  zniknęły  wszystkie  guzy  oprócz  jednego  i  nigdy  nie
wiadomo,  że  ma  czerniaka.Miała  umrzeć  w  lipcu  2011  roku.Jest  zdrowa  i  szczęśliwa,  ale
denerwuje się, gdy nie mam co rano jej nakarmić.Dziękuję Bogu, że znam kilku opiekunów w
mojej  okolicy,  którzy  przekazują  jej  produkt!Pochwalę  się  trochę  i  powiem,  że  Jack  Herer
podziękował  mi  w  swojej  ostatniej  poprawionej  książce  za  bycie  bojownikiem  o  wolność,
krzyczę  o  dobro  konopi  od  ponad  40  lat!Wygramy  walkę,  myślę,  że  może  być  w  zasięgu
wzroku!Mam nadzieję, że mam nadzieję!” Joanna

-- Niezły, JoAnn.Nie denerwuj jej i nie rób dla niej RSO, to nie jest tak trudne ani niebezpieczne,
jak się wydaje i możesz spróbować zrobić to z, powiedzmy, uncją lub dwiema iw ten sposób
zbudować swoją pewność siebie.Najlepsze życzenia, JB

„Ten sam wynik dla mojego kota!!!Ale mimo to guz został usunięty chirurgicznie.To było 3-4 lata
temu.Brak  ponownego  pojawiania  się  guzów!Ona  będzie  miała  16tenurodziny  w  przyszłym
miesiącu!Wiedziałem, że „odchwaszczanie” to coś więcej niż imprezowanie!” Ryan

„Wyleczył raka w moim 16-letnim kocim oku.” Dan
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Q.Drodzy przyjaciele, mam nadzieję, że to wam dobrze zapowiada.Podaję mojemu 8-letniemu
psu 40 funtów RSO na guzy rosnące po prawej stronie ciała.Dzisiaj jest jego pierwszy dzień
leczenia, jest znokautowany i śpi.Dałem mu mniej więcej ilość ziarna ryżu.Czy to za dużo?Na
jak długo i  jak często poleciłbyś mu podawać olejek?Sam jestem na oleju.Z biegiem czasu
coraz  bardziej  przyzwyczajam się  do „haju”.  Muszę mieć  operację  w przyszłym miesiącu  i
planuję użyć RSO do bólu i  powrotu do zdrowia.Jeśli  dam radę, będę się tym zajmował do
końca życia.Błogosławieństwa i podziękowania

A.Katherine, odłożę operację, jeśli  to tylko możliwe, do czasu, gdy zjesz, powiedzmy, 180 g
oleju na gram dziennie (lub więcej) w trzech dawkach.Daj psu połowę tej kwoty, jeśli uważasz,
że nie czuje się komfortowo z tym, co ma teraz.Spanie jest częścią procesu gojenia, nie ma się
czym martwić i jest znakiem, że olejek ma działanie uspokajające, a tego właśnie chcesz.Im
silniejszy i bardziej uspokajający, tym lepiej.Najlepsze życzenia, JB

„Cześć Jindrichu!Rozmawiałem z tobą 9 lipca o szczurze domowym mojego syna (1,5 roku),
który miał wystający guz rosnący za prawą przednią nogą (około 1 cala średnicy).Zacząłem
podawać jej RSO 3 razy dziennie, a tydzień później guz był ledwo widoczny.2 tygodnie później
już go nie było!Kontynuowałem dawkowanie jej dawki 3 razy dziennie, a jej siostra też otrzymuje
dawkę podtrzymującą.Oboje są bardzo szczęśliwi iw ich imieniu i mojej rodzinie bardzo dziękuję
Rickowi i sobie za dostarczenie najważniejszych informacji!Konopie indyjskie leczą raka!”

„Przesyłam ci informację o tym, że u mojego psa zdiagnozowano raka kości.1 czerwca minęło
siedem miesięcy, ostatnie prześwietlenia nie wykazują rozprzestrzenienia się na płuca.Znaleźli
nienaruszone pęknięcie w pobliżu guza w nodze, nie wiedzą, co z tym zrobić.Zwykle te psy,
które mają przerwę, musisz je uśpić.Doszli do wniosku, że comiesięczne wlewy leku o nazwie
Zometa utrzymują go w stanie nienaruszonym, więc będą kontynuować jej próbę, podczas gdy
ona  będzie  otrzymywać  comiesięczne  wlewy  Zomety.Ale  No  Cancer  Spread  i  nie  mogą
wychwycić  guza,  który  był  tam  7  miesięcy  temu.Pomyślałem,  że  chciałbyś  wiedzieć.Ten
agresywny rak zwykle odbiera psu życie w ciągu 4-6 miesięcy od diagnozy.Oto ona, 7 miesięcy,
ŻADNY rak nie rozprzestrzenił się.Nienaruszone złamanie, ale nadal chodzę, jakby nic się nie
stało”. Linda

„Po 9 tygodniach nowotwory skóry u mojego psa CAŁKOWICIE zniknęły!!Dawka podtrzymująca
teraz do końca życia.Co czuję,  że teraz będzie nie tylko wygodniejsze dla niego,  ale także
dłuższe życie.BŁOGOSŁAWIEŃSTWA RS I JB!!>;-)” Zielony

„Mój  pies  na  początku  dobrze  sobie  radził  z  główką  od  szpilki  na  początku,  a  następnie
zwiększał swoje rozmiary, aż wziął 1-2 kawałki ryżu.Ona ma 80 funtów.Niestety olej, który mogę
dostać,  nie  jest  wystarczająco  wysoki  (82%),  więc  chociaż  poprawił  jej  apetyt,  pomógł  jej
artretyzm,  poprawił  jej  sierść  i  skórę,  nie  pomógł  jej  zasmarkanemu  nosowi,  który
prawdopodobnie jest rakiem nosa.Jeśli ktokolwiek tutaj jest w Waszyngtonie i ma ponad 90%
oleju, z chęcią oddam na niego darowiznę”. Przetrwanie

-- Spróbuj nałożyć olejek miejscowo również na jej nos, a może spróbuj nałożyć go na nos za
pomocą wacika lub czegoś podobnego, jeśli cię nie ugryzie.Możesz również spróbować włożyć
olej do piekarnika ustawionego na 130°C na około godzinę i spróbować uczynić go bardziej
skoncentrowanym/mocnym w ten sposób.Albo miej cierpliwość i daj olejowi więcej czasu”. JB

„Mój  pies  miał  3  tygodnie  życia.Guzy  komórek  masy  na  całym  ciele  jego  czystej  krwi
pitbulla...Po  3  tygodniach  guzy  kurczą  się  na  ISO/RSO.Przysięgam.Kilka  razy  wysikał  się  i
zachowywał pijanego, ale wiedziałem, że tak było na lepsze.On wciąż na tym jest.Nawet kiedy
znikną, i tak zrobię mu jego lekarstwo.Kocham cię, JB i Rick. Bocaj

„Daję  mojemu  14-letniemu  Pitowi  olej  przez  4  tygodnie  na  raka.Czasami  robi  się  trochę
nerwowa i pijana, gdy daję jej za dużo, ale kiedy efekty mijają, śpi jak szczenię.Odmówiła brania
leków  weterynaryjnych,  więc  zamiast  tego  dostaliśmy  trochę  oleju.Jeszcze  wcześnie,  ale
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odnotowuję  jej  postępy.Przyzwyczajenie  się  do  oleju  i  powrót  apetytu  zajęło  jej  około
tygodnia.Jestem  zazdrosna,  bo  na  tym  etapie  możemy  sobie  pozwolić  tylko  na  olejek  dla
niej.Kochaj piękne historie wszystkich!” Janine

„Czy twój pies miał skutki uboczne?Chcę, żeby mój pies też na tym.Jest beaglem. Marie

"Bez skutków ubocznych.Zrobiła to, jak robią to psy, kiedy żują trawę lub cokolwiek, co pomaga
w wymiotach, aby się oczyścić.Nikt (w tym zwierzęta domowe) nie leczy się samodzielnie na
nic, co daje negatywne skutki uboczne.Po prostu nie jesteśmy stworzeni do działania w ten
sposób”. Tielman

„Uratowałem życie mojego psa przed chorobą autoimmunologiczną, na którą przestały działać
sterydy.Bez skutków ubocznych!" Jan

„Widziałem efekty z pierwszej ręki, gdy pies zażywa RSO…Przez pierwsze kilka dni Ruby (12-
letni pies) wciąż chorował i trochę się trząsł, niepokojąc objawy, jeśli jesteś sceptyczny w tej
sprawie, ale zapewniam Cię, że po miesiącu leczenia pies podskakuje pełen życia bieganie po
schodach, podskakiwanie na łóżku i krzesłach pełnych energii przez cały czas, znowu bardzo
zabawne.Kiedyś  oczy  były  wodniste  i  miały  szare  pokrycie,  teraz  całkowicie  wróciły  do  
normalności.Ruby miała dość duży narośl na wewnętrznej stronie nogi, która była tam od lat, a
teraz po zjedzeniu oleju prawie odpadła!!!Dzięki Rickowi Simpsonowi xxx pobłogosław ten olej,
to naprawdę działa, dlaczego NIE ma żadnych opinii, które mówią, że nie…?” Brett

„Dzisiaj  jest  3 dzień leczenia mojego psa RSO (Rick Simpson Oil),  który jest  koncentratem
konopi do leczenia wielu poważnych dolegliwości.Ma 13 lat i około 7miesiące temu dostała coś,
co  spowodowało  jej  ekstremalne  zasmarkanie,  duży  śluz,  a  kilka  dni  była
letargiczna.Sprawdziłem to  w Internecie,  powiedziałem „kaszel  hodowlany  lub  przeziębienie
psa”,  więc  miałem  tu  trochę  antybiotyków  i  zacząłem  jej  kurs.Wcale  nie  pomogło,  więc
zabraliśmy ją do weterynarza.

Oczywiście chcieli wykonać badania krwi, prześwietlenia i badania śluzu.Około 500 rachunków
za weterynarza, odmówiłem, więc zaczęliśmy jej podawać szeroki antybiotyk, który również nie
działał  przez  miesiąc.Wziąłem  ją  z  powrotem  i  dostałem  dwa  silniejsze  antybiotyki,  przez
miesiąc brałem je religijnie.Tego też nie tknąłem!

Więc  wtedy  weterynarz  spróbował  środka  grzybobójczego...WCIĄŻ  NIE  DOTYCZYŁA JEJ
CHOROBY!!Trudno  określić,  co  jest  uzasadnione  w  wydawaniu  na  13-letniego  psa...Więc
przerwałem wszystkie leki około miesiąc temu, aby pozwolić jej ciału odzyskać siły i zacząłem ją
RSO zaledwie 3 dni temu, w sumie 6 dawek i jest zupełnie nowym psem!

Bez  smarków,  bez  kaszlu,  ma  przekąskę  i  ogólnie  widzieliśmy  NIEZWYKLE
POPRAWĘ.Naprawdę niewiarygodne.Z mojego osobistego doświadczenia mogę potwierdzić,
że jest to niesamowity surrealistyczny lek.Dziękuję z głębi serca!” Przetrwanie

„Mój bokser szuka mnie, żeby złapać dym.Została przyłapana, jak stała nad naszym kadzidłem,
próbując złapać szum...uczy się, że nie każdy dym jest przyjazny.Mam nadzieję, że twój piesek
wkrótce doświadczy oleju !!” sierpień

„Mam 13 lat na 14-letnim Golden Newfie (50% golden retriever 50% nowa Foundland) i kiedyś
tak  bardzo  płakała,  ponieważ  jej  biodra  tak  bardzo  ją  bolały,  ponieważ  najwyraźniej  miała
artretyzm  (stary  pies  +  drewniane  podłogi)  i  moje  Ojciec  i  brat  odmówili  zabrania  jej  do
weterynarza, więc zamiast tego kupiłem mojemu psu torbę za 40 dolarów, a gdy zaczynała
boleć,  trochę  ją  podpaliłem,  a  ona  zachowywała  się  jak  szczeniak.Żadnego  marudzenia,
skomlenia, nie miała problemu z chodzeniem, robieniem rzeczy i spała spokojnie.

W tym czasie miała też guza.W końcu przekonałem mojego ojca, żeby zabrał ją do weterynarza
(powiedziałem, że jeśli trzeba ją uśpić,  to zrobimy to, ale chcę uzyskać opinię VETS, zanim
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umówimy się na wizytę) docieramy tam i ona bada mojego psa.Pod koniec wizyty powiedziała,
że jest najzdrowszym psem, jakiego kiedykolwiek widziała w swoim wieku!

Ma NIEWIELKIE zapalenie stawów i powiedziała, że nie ma pojęcia, jak nie było dużo gorzej, a
jej guz był wielkości piłki baseballowej?Tak, był teraz wielkości gumy do żucia!Powiedziała, że 
lek na zapalenie stawów, który była przyjmowana, powinien pomóc w utrzymaniu jej zawartości,
bo kosztował 150 dolarów za 30-dniową receptę i to GÓWNO.Nawet przestałem ją palić, żeby
zobaczyć, czy lek jest tego wart.Nie.Walczyła, by je wziąć, spowodowała zaparcia i cały czas
cierpiała!

Z trawą przychodziła  prosto  do mnie,  siedziała  tam i  wiedziała,  co  dostaje,  i  uwielbiała  to!
Pomógł jej zniknąć guzowi, upewnił się,  że jej zapalenie stawów jest ledwie niczym do tego
stopnia, że prawie nigdy nie muszę jej palić, ponieważ nie przeszkadza jej to nawet w połowie
tego, co kiedyś, zanim ją paliłem.Marihuana to cudowna roślina, dzięki  której moje psy żyją
dłużej i zdrowiej!Zrobiłbym wszystko dla mojej córeczki!Jest moją dumą i radością!” Bethany

„Mój pies to 13-letni owczarek belgijski.Kilka lat temu na jego boku pojawił się mały guzek.Nagle
zaczął  rosnąć  w alarmującym tempie  kilka  miesięcy  temu.Niestety  zdiagnozowano u  niego
raka...a nie tylko jedną bryłę.Po zbadaniu miał wiele.Miał też inne problemy...Głównie zapalenie
stawów i dysfazja stawu biodrowego.Operacja nie wchodziła w grę, ponieważ było wątpliwe, czy
przeżyje  znieczulenie.Nie  mogłem  znieść  widoku  jego  cierpienia…  ledwo  mógł  chodzić  i
przestał  jeść.Postanowiłem spróbować  dać  mu olej  z  konopi  indyjskich  jako  ostatnią  próbę
pomocy.Mój partner Pat i ja daliśmy mu niewielką ilość (wielkości ziarna ryżu) na ciastku.To
naprawdę na niego wpłynęło...był niepewny na nogach i spał godzinami.

W ciągu następnych kilku dni zmieniliśmy dawkowanie i zauważyliśmy, że od razu poprawił się
jego apetyt.Zaczął też dużo łatwiej się poruszać, a jego postawa była znacznie jaśniejsza.W
miarę upływu dni powoli zwiększaliśmy jego dawkę.Minęły 3 tygodnie i prawie nie rozpoznaję go
jako  tego  samego  psa.On  jest  szczęśliwy!Macha  ogonem,  zabawny,  jedzący,  a  co
najważniejsze,  guz  jest  o  połowę  mniejszy,  niż  przed  rozpoczęciem  leczenia  olejem!!!!
Kontynuuję jego leczenie (mamy szczęście,  że możemy dostarczać własny olej)  i  będę Cię
informować.Spodziewam się, że te guzy całkowicie znikną!!!!!!!!” Josie

„Zacząłem  mój  mały  pomeranian  na  oleju,  ponieważ  ma  zapadniętą  tchawicę  i  wrodzoną
niewydolność serca.Od lata nie brał regularnych leków i po raz pierwszy od lata prawie wcale
nie kaszlał (ciągle kaszlał i mierzył nawet leki podane przez lekarza).Ma więcej energii i radzi
sobie lepiej niż wtedy, gdy był na lekach”. Karen

„Mój pies też ma grudki i dałem mu olejek, ale myślę, że trochę za dużo był bardzo roztrzęsiony
senny slash wyglądał, jakby był pijany, to Rottweiler 135 funtów, więc muszę poprawić ilość,
którą mu daję .Ale wierzę, że to mu pomoże”. Piotr

Q.Cześć,  tylko  zastanawiasz  się,  czy  miejscowe  RSO  byłoby  odpowiednie  dla  żaby,  która
właśnie  miała  złamaną  jedną  z  tylnych  nóg,  a  teraz  jest  świeżo  amputowana?Może  małe
dotknięcie odsłoniętej kości pomoże temu małemu facetowi?A może za silna jak na tak małe
stworzenie?Dzięki i niech Bóg zapłać za przesłanie wiadomości!

A.Choć muszę przyznać, że nigdy nie miałam olejku do żaby, to z mojego punktu widzenia im
więcej oleju i im szybciej, tym lepiej.Dodałbym też trochę do jej jedzenia.Najgorszy scenariusz
jest taki, że biedna żaba zostanie ukamienowana.Wielka rzecz.Najlepsze życzenia, JB

„Miałem przyjaciela, którego pies miał jaskrę i przeprowadził „eksperyment”, dał swojemu psu
marihuanę przez tydzień i  sprawdził  ciśnienie  w oku… weterynarz powiedział,  że  nigdy nie
widział  tak  szybkiego  spadku  ciśnienia… a potem nie  Nie  dałem jej  żadnego  na  tydzień  i
zabrałem do... weterynarz zapytał, czy robi, ponieważ ciśnienie było tak wysokie, że faktycznie
uszkodziło jej wzrok...kiedy odpowiedział weterynarzowi na temat swojego „eksperymentu” jego
weterynarz niż zachęcił go do kontynuowania kuracji z konopi!!!!!” Garrett
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„Wiele  razy  podawałem  marihuanę  mojemu  staremu  psu.To  ogromnie  pomogło  w  bólu  i
złagodziło jej ostatnie dni.W dniu, w którym kazałem ją uśpić, dałem jej stek, wypuściłem ją na
słońce z kilkoma psimi przysmakami z konopiami.Cieszyła się swoim ostatnim razem ze mną i
była spokojna, kiedy nadszedł czas. Samantha

„Moje zwierzęta i ja walczyliśmy z jakimś nieznanym Bugiem, okropnymi ranami, marihuaną na
ratunek.Chociaż moje zwierzaki są ukamienowane jak kamienny posąg, czują się coraz lepiej
tak  jak  ja.Cokolwiek  to  jest,  jest  okropne,  weterynarze  ani  lekarze  nie  byli  w  stanie  tego
rozgryźć. - Lepiej być ukamienowanym jak kamienny posąg niż zimnym i martwym.To wszystko,
co wiem, JoAnn.lol, JB

„Nigdy tak naprawdę nie poświęcałem olejom większej uwagi.Potem spróbowałam nalewki...
cholera pieprzona moly...Daję to mojemu psu, ma jakieś 12 lat i to naprawdę jej pomaga, że je,
bawi się i jest jak dawne ja.Próbowałem glukozaminy, ale to nawet nie dotyka jej bólu...Nigdy
nie myślałem o podarowaniu go mojemu psu, dopóki nie zobaczyłem, że inni tutaj to zrobili ...
ale tak, olej jest cholernie dobry ... dziękuję wszystkim, gdyby mój pies mógł ci podziękować,
jestem pewien, że by ... spokój ... ”. Kary

„Wyleczyłem naszą fretkę z insulinoma, która stworzyła raka trzustki.Wejdź na to peeps, twoja
„futrzana rodzina” cię potrzebuje.Oto Flower podczas leczenia, jest tu trochę zezowata i gotowa
na spokojny sen...!” Konopie

„Jeden z moich dwóch psów nie ma już epilepsji z powodu oleju z konopi”. Karol

„Mam rottweilera i na Boże Narodzenie powiedziano mi, że ma raka żołądka i nic nie mamogliby
zrobić  i  ma  2  miesiące  życia  max.Wypróbowałam  go  więc  na  oleju,  który  sama
zrobiłam.Przeskanowałem go 2 tygodnie temu.Całkowity rak zniknął. Ian

„Daję to mojemu 13-letniemu laboratorium.Potem goni piłkę, jakby miał 2 lata”. Stephanie

„Wyleczył czerniaka mojego pitbulla”. Brandon

„Właśnie odebrałam mojego rottweilera od weterynarza po jej drugiej operacji, aby „zwalczyć
resztę raka, którego nie mogliśmy dostać za pierwszym razem”. Daję jej RSO od miesiąca, a
także  wcieram  balsam  z  konopi  w  miejsce  nacięcia.Zgadnij  co?Chirurg  zobaczył  „BRAK
WIDOCZNYCH RAKA”.Będę musiał  poczekać na wyniki  laboratoryjne,  aby się upewnić,  ale
powiedziałbym, że mam swój własny cud o wadze 100 funtów”. Joni

„Kot  mojego kuzyna miał  kocią  postać choroby Parkinsona.Zioło  było chyba jedyną rzeczą,
która go uspokoiła i powstrzymała jego spazmy oraz zdecydowanie przedłużyła i poprawiła jego
życie.Daleki  od  bycia  przyczyną  jego  śmierci  lub  bycia  dla  niego  toksycznym!Nawiasem
mówiąc, moja kuzynka używała go w tym czasie, aby utrzymać padaczkę w ryzach!Skuteczne
leki zarówno dla ludzi, jak i zwierząt!” Enñio

„Zacznij od bardzo małej ilości sera lub mięsa, bez względu na to, na co je zje!Moja rottie waży
100 funtów i wystarczy pół ziarenka ryżu!Całe ziarno wielkości ryżu pozostawia go śliniącego
się przez 4-6 godzin”. Greg

„Mój pies zjadł kosmiczne ciastka na miesiąc bez żadnych dolegliwości, poza bardzo długim
snem”. Ned

"Tak prawdziwe.Jedna z naszych ukochanych czworonożnych członków rodziny miała guz skóry
od dobrych pięciu lat  tuż pod łokciem.Co rosło z  roku na rok.Kiedy skończyła 11 lat.  stara
zaczęła wykazywać oznaki wdechu biodra.Zamiast pompować ją lekami przeciwbólowymi, które
mogłyby zniszczyć jej wątrobę i nerki.Zaczęliśmy posypywać pąki re-vape w jej jedzeniu lub
jako  przysmak.Uwielbiała  smak  lekko  prażonych  kwiatów.Potem  zaczęła  być  bardziej
aktywna.Po kilku latach religijnego leczenia jej ponownie waporyzowanymi konopiami, jej guz
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na  łokciu  zaczął  zmniejszać  się  do  luźnej  skóry.Dożyła  14  lat.Zawsze  patrzyła  na  nas
kochającymi oczami.Dopóki nie mogła już być psem, który potrafi biegać i skakać.Podjęliśmy
więc  najtrudniejszą  decyzję,  aby  zakończyć  jej  cierpienie  przez  miłego  i  kochającego
rodzinnego  weterynarza,  z  którym  współpracowaliśmy  od  ponad  dekady.Kilka  dni  przed
świętami weterynarz z żoną przyjechali do naszego domu w drodze do domu, aby pomóc nam
w  jej  przejściu.*łzy*  W  sumie  konopie  są  lekarstwem  na  wiele  cierpień.Zestarzała  się  do
sędziwego  wieku  z  powodu  naszej  miłości  i  miłości  do  prawdziwego  sakramentu...
CANNNABIS.

„Tak, wiem o tym, mój pies zdechł pod koniec kwietnia, a ostatnią rzeczą, jaką zrobiliśmy razem,
było to, że wypaliłem z nim trochę trawki i wreszcie wyszedł z bólu.Poszedł spać spokojnie”.
Morganna

"Dobrze wiedzieć.Myślisz, że to zadziała również dla ludzkich zwierząt, na kręgosłup? Brenda

„Masz ludzkiego zwierzaka?” Colin

„Gdzie mogę zdobyć jedno z tych ludzkich zwierzątek?Brzmią intrygująco.Chcę wyszkolić moje
do ogrodnictwa.Myślisz, że są na tyle sprytni, żeby to zrobić? Sasza

„Tak, działa również na ludzkie zwierzęta domowe.Dzięki za to - rozśmieszyło mnie to.” JB

„Użyłem  pąków  doniczkowych  (niewielkich  ilości)  na  moim  króliku  z  naroślą  nad  jednym
okiem.Wzrost  zniknął,  a  ona zachowała  swoją  wizję.Tylko  miesiąc  leczenia  i  wszystko było
jasne.(Nadzorowany przez weterynarza).Teraz mam doga niemieckiego, który ma problemy z
mózgiem i drgawki.Palę dla mojego tocznia (żadne scenariusze dr, tylko marihuana i dr wie) i
dog niemiecki śpi na kanapie obok mnie.Z jej lekami przeciwpadaczkowymi i przebywaniem w
moim domu (zaadoptowałem ją 6 tygodni temu) obok mnie, kiedy to robię, nie miała ataku od 5
1/2  tygodnia  i  przybiera  na  wadze,  chodzi  lepiej  i  po  prostu  bardziej  swobodnie  .Dodałem
również olej kokosowy, 2 łyżki dziennie, do jej rutyny, a ona wykazuje wyjątkowe postępy w
swojej mobilności i chorobie”. Mglisty

„Moja dziewięcioletnia bokserka miała guza na plecach wielkości kulki strzelca… nie tak dużego
jak piłeczka do ping-ponga.Zacząłem ją na ustnym RSO 3xdzień.Dobrze znosiła dawkę i guz w
końcu wydostał się ze skóry, pozostawiając w zasadzie dziurę.Kontynuacja schematu RSO i
antybiotyków  aż  do  całkowitego  zamknięcia.Jest  jak  nowa,  bez  guza  i  bez  skutków
ubocznych.Mój Doberman jednak nie toleruje zbyt dobrze RSO i musi przyjmować znacznie
mniejsze dawki.Ale on też miał z tego uzdrowienie”. Karen

„Kiedyś leczyłem mojego starego psa, dmuchając mu do ucha dymem.Kochał to i zachowywał
się jak szczeniak, a nie 21-letni pies (ludzkie lata) ze złymi biodrami i artretyzmem”. Gina

„Olej  z  konopi  uratował  mojego  owczarka  niemieckiego,  kiedy  zdiagnozowano  u  niej  raka
śledziony, ma teraz 9 lat, jest w remisji i dobrze sobie radzi”. Paweł

„Mój 6-letni mężczyzna zachorował na ostre zapalenie stawów.3 tygodnie zajęło mu ponowne
uruchomienie.Moim 3 psom podaję profilaktyczną dawkę dwa razy w tygodniu...Nigdy nie mam
rachunków  za  weterynarz...Widzę  ich  codziennie  u  szczytu...Olej  z  konopi  to  dla  mnie
niezbędny element naszej diety...Jestem pod wrażeniem tej rośliny...cały czas...” Sparky

Wniosek 

«Jindrich Bayer: NIE MOŻESZ RACJONALNIE PROWADZĄĆ GOSPODARKI BEZ KONOPI.

Rick Simpson: Zgadza się!

JB:Po prostu nie da się tego zrobić.
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Prosty przykład… Jeśli pozostaniemy przy medycynie.Czechy wydają około miliarda dolarów
tylko na cukrzyków.Jest ich 800 000!

[Teraz JB, zwracając się do JAKA – muzyka, aktywistki konopnej, DIABETIC – który siedzi na
lewo od Ricka i jego…]

Sam wiesz, co olejek robi na cukrzycę.JEŚLI MOŻESZ JEŚĆ 4 GRAMY DZIENNIE, W OGÓLE
NIE POTRZEBUJESZ INSULINY.

A co roku wydajemy miliard dolarów...a pieniądze wyjeżdżają z Czech i gdzieś lecą...I nigdy nie
wraca!

[Chichocze z niedowierzaniem…]

A to tylko cukrzyca!Następnie dodaj paliwo, tak jak powiedział Rick… Ok [daję ci…może...], nie
wszystkie samochody, nie wszystko... Ale jeśli 50%... Jeśli [tylko] wszystkie traktory jeżdżą na
tym [PALIWIE Z KONOPI]... Dlaczego nie???

Wtedy cena jedzenia spada, logicznie...Bo kiedy nie trzeba płacić 1, 2, 3 euro za litr paliwa do
ciężarówki/ciągnika…  Wtedy,  logicznie  rzecz  biorąc,  jedzenie  może  być  tańsze.
A ludzie nie mają pieniędzy…

Państwo powinno zadbać o to, by ludzie jedli i przeżyli.Nie żeby wymarły...

rS:I  nie  tylko  to,  ale  rolnicy  mają  prawo  uprawiać  te  rośliny,  aby  pomóc  im  w  utrzymaniu
egzystencji.Przez całą historię znany był fakt, że roślina ta była używana jako wspaniała pasza
dla  zwierząt  gospodarskich,  po  wyjęciu  oleju  z  nasion  konopi  te  ciastka  są  karmione
zwierzętami.To jedna z najlepszych karm dla zwierząt na świecie!Tak więc nie tylko zapewniłoby
im  to  lekarstwo  do  leczenia  ich  zwierząt  gospodarskich,  ale  także  zapewniłoby  im  źródło
pożywienia dla ich zwierząt gospodarskich.

I jest tak, jak powiedział Jindrich...Dla każdego kraju, aby spróbować prowadzić gospodarkę bez
użycia konopi… Lub dla każdego rolnika, aby rzeczywiście próbował wykonywać ten zawód i
nie  wolno  mu  uprawiać  konopi,byłoby  tylko  ćwiczeniem  w  daremności”!Rolnicy  potrzebują
prawa do uprawy tej rośliny.I każdy powinien mieć takie samo prawo do zaspokajania własnych
potrzeb.Wszyscy potrzebujemy tej wolności...

JB:Czy wolałbyś jeść mięso ze zwierząt,  które były karmione niezdrową żywnością i  którym
wstrzykiwano antybiotyki,  czy wolisz jeść mięso ze zwierząt  karmionych konopiami,  które w
ogóle nie wymagają antybiotyków?

Czy wolałbyś raczej jeść kurczaka karmionego nasionami konopi i zdrowego – nie cierpiącego z
powodu tych wszystkich złych warunków – czy wolisz produkt przemysłowy?Czy wolałbyś jeść
karpia lub [tj.] ryby – które będą bogate w Omega-3,6,9, ponieważ będą żywić się nasionami
konopi  –  czy  wolałbyś  raczej  jeść  ryby,  które  żywią  się  zmielonymi  liśćmi  lub  martwymi
zwierzętami?To takie proste… GOSPODARKA… Za dużo płacisz,  a pieniądze wyjeżdżają z
kraju.Chcesz  pieniądze  tutaj.A  CO  NAJLEPSZE  -  KIEDY  NIE  MUSISZ  WYDAWAĆ
PIENIĘDZY...[wtedy] NIE MUSISZ ZARABIAĆ PIENIĘDZY…” (odManifest dotyczący konopifilm
dokumentalny,dostępne na Youtube)

„Pozwólcie,  że podsumuję  większość tego,  co  dzieje  się  wokół  Rick  Simpson Oil.Instrukcje
mówią ludziom A, B, C i D.Ludzie je czytają i pytają - jeśli nie zrobię A, czy B, C i D nadal będą
działać?Jeśli nie zrobię B, czy A, C i D nadal będą działać?Jeśli nie zrobię C, czy A, B i D będą
działać?Co jeśli nie zrobię D, czy A, B i C nadal będą działać?A co jeśli zrobię inaczej A, B, C i
D, czy to nadal będzie produkować prawdziwe?

Ogólna odpowiedź brzmi: nie, nie będzie.Jeśli chcesz wyprodukować RSO, postępuj zgodnie z
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instrukcjamiw  Cure  for  Cancer:  Protokół  Ricka  Simpsonae-book  co  do  joty.Jeśli  chcesz
wyprodukować coś innego, postępuj zgodnie z innymi instrukcjami.Proszę jednak nie obciążać
nas odpowiedzialnością, gdy wyprodukujecie Państwo inny rodzaj olejku, a kuracja zawiedzie i
zakończy się niepotrzebną śmiercią pacjenta.

Jeśli  zrobisz  A,  B,  C  i  D,  olej  będzie  działał  najlepiej,  jak  to  możliwe,  dlatego  są  tam
instrukcje.Jeśli tego nie zrobisz, to może nie zadziałać.To takie proste, prawda?Co osobiście
chciałbyś otrzymać, gdybyś potrzebował leku?Coś, co okazało się działać tak dobrze, lub coś
innego, co ma nieznane właściwości medyczne, tylko po to, aby ktokolwiek wyprodukował olej,
mógł udowodnić lub obalić swoją hipotezę lub „metodę”? JB
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